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Motto
“Je  kunt  geen  economie  rationeel  runnen  zonder  cannabis/hennep,  dat  is  een  mission
impossible.Hetzelfde geldt voor medicijnen: je kunt medicijnen niet goed en rationeel uitoefenen
zonder cannabis, je kunt het werk gewoon niet op de beste manier doen.Niet omdat ik het zeg,
maar omdat het zo is.” JB

Waarom heet het RSO?
“Jack Herer begon het de Rick Simpson Oil of RSO te noemen.Rick wilde niet dat het op die
manier naar hem vernoemd werd en het kostte me wat tijd om hem ervan te overtuigen dat het
eigenlijk  een goed idee is.De truc  is  dat  er  veel  hennep-/cannabisoliën  zijn  en dat  er  veel
manieren zijn om een olie of extract te produceren en dat veel patiënten zijn misleid om oliën of
extracten van inferieure kwaliteit te kopen.

RSO wordt geproduceerd met behulp van een specifieke methode, van specifieke materialen en
op een specifieke manier, dus het zou moeten worden genoemd wat het is: RSO.RSO is geen
BHO (butaanhoningolie),  RSO is gedecarboxyleerd en zeer krachtig en kalmerend.De beste
RSO is  95-98% THC,  1-2% CBD en is  extreem krachtig  en  kalmerend.De meeste  andere
soorten extracties zullen gewoon geen olie produceren die medicinaal zo krachtig is en vaak
zijn ze niet eens goed gedecarboxyleerd.We verwerken meestal grote hoeveelheden cannabis
en  de  methode  van  Rick  is  zeer  efficiënt  en  gestroomlijnd  voor  het  verwerken  van  grote
hoeveelheden.Je kunt een pond cannabis verwerken en de olie produceren in een zeer korte
tijd, met apparatuur die in de meeste delen van de wereld gemakkelijk te vinden is.Het gaat
erom het medicijn zo snel mogelijk te maken, zodat de patiënt niet hoeft te wachten.JB”

“Rick begon het niet RSO te noemen, anderen wel.Het is een goede term, omdat het mensen
naar Rick's informatie over methoden en materialen leidt.Rick maakt zich terecht zorgen over
mensen  die  olie  noemen  die  niet  volgens  zijn  methoden  is  gemaakt  en  heeft  aanbevolen
uitgangsmateriaal  voor  de productie  van Phoenix  Tears of  RSO.Hij  weet  wat  werkte in  zijn
uitgebreide ervaring met het behandelen van patiënten, en hij wil ervoor zorgen dat zeer zieke
mensen krijgen wat hij weet dat werkt, en niet iets dat 'zo goed zou kunnen zijn' met dezelfde
naam..." Matthew

"Ik  ben  voor  altijd  dankbaar  voor  het  vinden  van  Rick  Simpson  en  JB  ...  Mijn  leven
veranderdLaurie”

"Zonder Rick en zijn video zou ik niet hebben geweten dat het kanker geneest ... hoewel ik al
ongeveer 27 jaar gebruiker en teler ben, wist ik niet dat het deze eigenschappen had ... nu wel
dankzij  Rick  Simpson  .  ..  en  zonder  zijn  vrijmoedigheid  en  openhartigheid  zouden  we  er
allemaal in het duister over leven ... om die reden denk ik dat RSO een goede naam is voor de
olie  ...  maar  RSO  moet  worden  gemaakt  volgens  de  instructies  van  RS  ...  niet  een
andereiemands idee van wat het beste is … als het niet kapot is, repareer het dan niet.” Peter

“Toen ik in de apotheek werkte, verwerkten we grote hoeveelheden cannabis... We hebben het
over honderden ponden... per extractie!Het is verbazingwekkend hoeveel co2 of type n butaan
je  doormaakt.Ik  werd  wakker  en  maakte  van  alles  eerst  bubble  hash  en  haalde  het  er
vervolgens uit.De BHO is echter in feite LAGER in THC dan de RSOAls je het rookt, wil je het
zo puur mogelijk voor je longen.Als je het eet, kan je lichaam zonder problemen een beetje
plantaardig  materiaal  aan.De  nafta-methode  werkt  het  beste  als  je  het  thuis  maakt  voor
consumptie.Niet veel mensen hebben toegang tot een laboratorium of butaan van medische
kwaliteit om een BHO-extractie en vacuümzuivering uit te voeren om eventuele onzuiverheden
te verwijderen.De methode van Rick werkte voor mij en talloze andere mensen. Ik zie geen
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noodzaak om iets te repareren dat perfect werkt!” Lee

“Het kan me niet schelen hoe het heet!!!Noem het alsjeblieft wat je wilt, maar vervuil geen man
als Rick die duizenden levens heeft gered en zijn hele leven heeft gegeven om het woord te
verspreiden.Het klopt gewoon niet!!" Donna

“Ik noem het altijd hennepolie, want dat is het, het staat in het woordenboek, gewoon een ander
woord voor cannabis.Het is een ouderwetse term, maar niettemin een correcte term.We weten
allemaal waar hij het over heeft." Dion

“Butaanextracties  worden niet  gedecarboxyleerd.Het  komt  uit  bij  een te lage temperatuur.Ik
gebruik ISO 99 en ben wanhopig geweest en heb de 91 procent ISO gebruikt.Het werkte prima
en dit ben ik alleen.Ik begon dit in 93 te maken met gedenaturaliseerde alcohol, maar dit ben ik
gewoon, want ik ben een van de velen.Zolang al je oplosmiddel is uitgekookt, zou ik zeggen dat
het veiliger is dan wat de meeste mensen als lunch eten.

Dit medicijn heeft mijn leven gered toen ik op mijn sterfbed lag.Er werd olie geschonken en het
was gemaakt van zowel nafta als ISO en zolang alle oplosmiddelen zijn uitgekookt, zou je het
verschil nooit kunnen zien.Bedankt allemaal voor het delen van kennis, het is van onschatbare
waarde en wetenschap is een reeks onderzoeken die steeds opnieuw worden herhaald.Van wat
ik  begrijp,  verstikt  THC in  feite  kankercellen  en  stopt  de  andere  kankercellen  dood,  maar
beschadigt het geen gezonde cellen zolang je sterke olie binnenkrijgt waarbij de THCa wordt
verwarmd tot een punt dat het in THC verandert,  waardoor de THC wordt geactiveerd door
warmte.

Mijn vraag is hoe te weten wanneer het volledig gedecarboxyleerd is.Bob en Ann bij  Willow
Creek Springs Ca is mijn YouTube-video en laat me zien nadat mij werd verteld dat ik nog 3
weken te leven had.Twee jaar later zeg ik Vrolijk Pasen en ik ben van mening dat iedereen, ziek
of niet, dit medicijn ook preventief zou moeten nemen.U hoeft niet te wachten om kanker of een
andere ziekte te krijgen.Dol zijn op." Bob

-- Goed uitgelegd en goed verwoord, Bob, dank je.De gemakkelijkste manier is om de olie in
een roestvrijstalen beker te doen en deze ongeveer een uur of langer in een oven op 130°
Celsius te plaatsen.Of totdat er absoluut geen activiteit meer is op het oppervlak van de olie.De
beste wensen en een vrolijk Pasen voor jou.JB

“BHO en RSO zijn twee verschillende werelden als het op genezing aankomt, goede RSO is
bijna onmogelijk te vinden in apotheken, ik heb vaak geprobeerd ze geïnteresseerd te krijgen -
sommigen zijn erg geïnteresseerd, anderen niet.Zelf maken is eenvoudig genoeg, ik dampte de
alcohol van mijn eerste batch op de motorkap van mijn vrachtwagen op een zonnige dag in een
Pyrex taartvorm.Die eerste kleine batch heeft mijn leven veranderd.

Ik maak zowel RSO als BHO. ZE ZIJN GEEN VERGELIJKING ALS JE ZIEK BENT EN BETER
WILT WORDEN --- JE MOET DE OLIE VAN HET RICK SIMPSON-TYPE NEMEN - RSO is
eenvoudig en hoeft toch niet te worden gerepareerd.Gebruik goed knopmateriaal en je krijgt
een  goed  medicijn.Ik  denk  dat  de  temps  die  worden  gebruikt  om  de  twee  te  maken  de
belangrijkste  reden  voor  het  verschil  zijn.Warmte  activeert  de  helende  eigenschappen  van
RSO.” Michael

“De magie zit in de bolvormige kop van de trichoom.Nergens anders komt de THC voor op de
plant.De plant produceert de THC om de voortplantingsorganen te beschermen.Hoe dichter je
bij  die  delen  komt,  de  toppen,  hoe  meer  trichomen.Daarom  hebben  toppen  de  meeste
medicijnen die beschikbaar  zijn.Het  is  wetenschap,  geen speculatie.Nogmaals bedankt  Rick
voor het inspireren van mij om de beste olie te maken die ik kan.Mooie heldere amberkleurige
olie.” Toni
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"Het staat bekend als RSO vanwege mijn social media-campagne." JB

Hoge THC of hoge CBD olie?
“Ik ben een beetje in de war.Mijn vriend heeft stadium 4 nierkanker en kanker in zijn longen.Is
het het beste om de hoge CBD-olie of THC-olie te geven?De CBD-olie heeft slechts een spoor
van THC?Ik heb een tube van tien gram voor hem gekocht en deze bevat 18% CBD en minder
dan 1% THC.Ga ik hier op de verkeerde manier mee om?” Richard

-- "Ja, dat is het niet, je moet de echte RSO hebben."Mikees

-- 95-98% THC is toch geen 18% CBD?Zeg tegen degene die het je heeft  gegeven dat hij
ermee moet stoppen.De hoge CBD-marketinghype zal veel nietsvermoedende patiënten doden,
zoals  het  lijkt,  dat  is  triest.Waarom kunnen  ze  niet  gewoon de  instructies  volgen  die  echt
werken?Het gebruik van CBD-oliën met een hoog CBD-gehalte is zeer beperkt, ze werken niet
zo goed, zelfs niet op huidaandoeningen, ik begrijp echt niet waarom iedereen zo enthousiast is
over die CBD-onzin.Ja, het is ook een krachtig medicijn, maar het gebruik ervan is eigenlijk
alleen beperkt in vergelijking met de echte RSO.

95-98% THC, 1-2% CBD, extreem krachtig en kalmerend en euforisch; dat is je beste olie en
dat  is  wat  het  beste  werkt.Probeer  dit  eerst.Als  je  dat  doet,  zul  je  die  hoge CBD-olie  niet
aanraken of in de buurt komen en je zult het verschil weten en niemand zal je afzetten.RSO
eerst.JB

“Als we de olie van een specifieke soort gebruiken die 20% THC bevat, hoe is het dan mogelijk
om er 98% uit te halen?Begrijp dit niet.” Ascen

--  Als het goed wordt gefilterd en ingekookt,  krijg je vrij  gemakkelijk  een olie met ongeveer
95%.98% vereist een beetje meer vaardigheid of een uitzonderlijk goede soort.Concentreer u
niet te veel op de cijfers, zorg ervoor dat de olie zo krachtig en kalmerend mogelijk is.Je kunt
het ook opnieuw verdampen om het krachtiger te maken.Al die info staat in het Rick Simpson
Protocole-boek.JB

"Ik had een zeer grote lipoom op de bovenarm die mijn arts wilde verwijderen.Na ongeveer een
maand van 2 of 3 keer olie uitwendig aanbrengen is het nu de grootte van een dubbeltje!Ik heb
ook  scoliose  en  degeneratieve  schijfziekte  en  ik  krijg  ONMIDDELLIJKE  verlichting  met
plaatselijke toepassing wanneer ik pijn heb!Het blaast me gewoon weg!!” Jill

"Mijn man had een kleine kankerachtige laesie op zijn voorhoofd die volledig verdween na een
maand of zo van het aanbrengen van de olie." Gina

"Deze plant is echt een geschenk." Chelle

“Ik  geniet  echt  van  deze  pagina  en  de  informatie  die  ik  ervan  kan  leren.Het  is  echter  zo
teleurstellend  om  te  horen  dat  andere  cannabinoïden  naast  THC  als  secundair  worden
bestempeld.Dit meisje en haar ouders zien de CBD niet als secundair.Het heeft haar het leven
gegeven.Was niet de THC die het deed, was de CBD.Hou alsjeblieft op met dat hele gedoe.Je
ontmoedigt mensen om CBD-rijke soorten te proberen als ze er echt door geholpen kunnen
worden.De  hoge  THC  is  niet  het  antwoord  op  alles  en  daarom  zit  er  meer  dan  één
cannabinoïde in de plant.” Tina Babcock

“JB antwoordde over longkanker, niet over het syndroom van Dravet, niemand schijt  ergens
over.Voor  kanker  geven  de  patiëntenrapporten  en  wetenschappelijke  studies  aan  dat  THC
kanker doodt.Er zijn enkele onderzoeken die zeggen dat CBD gunstig is voor sommige soorten
kanker,  maar  weinig  in  vergelijking  met  de  onderzoeken  die  met  THC  zijn  gedaan.Nu
epileptische aanvallen en een aantal andere aandoeningen met een hoog CBD-gehalte is wat u
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zoekt.” Kellin

--  Kellin  en Tina,  de oliën die we gebruiken werken ook bij  aanvallen.En patiënten zouden
onvergelijkbaar betere resultaten krijgen als ze het echte werk zouden gebruiken en zouden
proberen de oorzaak te genezen en niet alleen de symptomen.

Ik leg CBD niet neer, het is op zichzelf een heel krachtig medicijn en ik denk dat het bijvoorbeeld
geweldig is in kauwgom voor kinderen enz.Maar als je de echte kracht wilt, heb je de meest
brutaal krachtige RSO en veel THC nodig.Probeer het gewoon op huidaandoeningen en kijk of
een brandwond of een wond sneller geneest met de echte RSO of met een laagwaardige hoge
CBD-versie  ervan.Ik  heb  het  met  mijn  eigen  ogen  gezien,  ik  hoef  niet  voor  mezelf  te
experimenteren met hoge CBD-oliën.Ik wil  het beste voor mezelf  en voor mijn patiënten.De
meeste hoge CBD-oliën zijn van secundaire kwaliteit  in vergelijking met de beste en meest
krachtige en kalmerende RSO met 95-98% THC.

Je  grootste  probleem  is  dat  je  de  enkele  cannabinoïde-theorie  hebt  overgenomen  die  Big
Pharma pusht,  zodat  ze zouden kunnen profiteren van cannabismedicijnen.Je wilt  niet  echt
medicijnenop basis van enkele cannabinoïden, je wilt de krachtigste en meest kalmerende olie
voor het beste resultaat.

En je kunt de planten zelf kweken en je kunt de olie ook zelf maken, je hoeft het echt niet te
kopen bij grote farmaceutische bedrijven die zullen proberen een enorm prijskaartje te hangen
aan gedecarboxyleerde cannabishars zonder andere reden dan hun hebzucht .

U heeft misschien en zal op een dag kilo's van de olie nodig hebben - voor uzelf of uw gezin -
hoeveel wilt u per gram betalen?Een dollar is te veel als de planten buiten en op grote schaal
gekweekt zouden worden.Dus geen speciale belastingen, niets dergelijks.100% legalisatie is de
enige manier om te gaan en het moet nu gebeuren, er is geen reden om honderden miljoenen
patiënten wereldwijd te laten lijden.Voel je vrij om erover te discussiëren; maar dat is dan ook
alles wat je eraan kunt doen.Beste wensen, JB

"Ik kan me niet voorstellen dat ik zoveel cannabis in een jaar gebruik, maar ik zal niet aarzelen
om te sterven terwijl ik het probeer." Susie

"Blijf alsjeblieft uitleggen zoals je hebt gedaan, ik maak aantekeningen en leer zoveel als ik kan
van je over wat goed is voor wat enzovoort, ik wil klaar en voorbereid zijn met de juiste kennis
voor mij en de mijne...Als je niet had verteld dat je de hoge THC nodig had, had ik gedacht dat
alles oké was, ik ben dankbaar voor ALLE INFO.” Vicky

“Rick heeft altijd volgehouden dat het een hoog THC-gehalte is dat absoluut noodzakelijk is om
je de beste kans te geven, daar had hij duidelijk de beste resultaten mee.Er zijn veel dingen
waar CBD beter voor kan zijn, het wordt meestal bij kinderen gebruikt voor het syndroom van
Dravet,  ADHD  en  een  ernstige  obsessieve-compulsieve  stoornis,  omdat  veel  mensen  nog
steeds bang zijn om kinderen high te krijgen.Van THC wordt je high.Ik heb een aantal mensen
gevonden die olie met een hoog THC-gehalte gebruiken om de meerderheid van de mensen te
behandelen, maar als de patiënt niet reageert zoals gehoopt, schakelden ze over op een hoog
CBD-gehalte en dit heeft beter gewerkt.

Ik  denk  dat  iedereen  anders  is  en  dat  elke  kanker  anders  is.Maar  totdat  al  het  vereiste
onderzoek is gedaan, is het waarschijnlijk het beste om vast te houden aan de methode van
Rick.Hoge  THC,  dominante  indica  volgens  het  protocol.Er  wordt  gezegd  dat  als  ze  klein
beginnen en de doses elke 4 dagen verdubbelen, de patiënt snel een tolerantie kan opbouwen
en de ernstige slaperigheid na een tijdje op de olie zal verdwijnen.Rick's olie is 95-98% THC,
maar de psychoactieve effecten zullen je niet schaden.

En als ik probeer te beslissen wiens methode ik moet volgen, geloof ik niet dat iemand meer
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ervaring heeft met dit medicijn dan Rick.Ik heb de Nederlandse methode gezien en denk eens
na als er iemand sterft, waarom zou je de remedie verdunnen?” Nick

“Sinds ik heb gehoord dat CBD-oliën met een hoog CBD-gehalte aanvallen helpen, heb ik altijd
gedacht dat als die ouders hun kind een hybride zouden geven maar indica-olie domineren, het
kind zou genezen.Ik weet dat de CBD-oliën aanvallen beheersen en ik ben zo blij  dat IETS
kinderen zoals Charlotte kan helpen, maar stel je de genezing voor die zou kunnen gebeuren
als THC en het andere spectrum van cannabinoïden in de plant zouden worden gegeven.Dus je
kind  slaapt  veel  vanwege de  THC,  hun  lichaam zal  zich  aanpassen  aan  de  dosis.Ik  denk
gewoon dat de volledige plant het nuttigst is, niet één enkele cannabinoïde.” Sara

“De media blijven focussen op het scheiden van de cannabinoïden, maar het is bewezen dat
zowel THC als CBD kanker doden en tumoren doen krimpen.Rick Simpson-olie gemaakt van
Cannabis Indica is het medicijn dat Landon en Brave Mykayla en vele anderen geneest en
iedereen kan het maken.Laat u niet door de media wijsmaken dat u op deze remedie moet
wachten, of de CBD moet scheiden!THC werkt ook met ons endocannabinoïdesysteem.” Hanan

“Ik  heb  een  paar  sites  online  gevonden  die  beweren  CBD-olie  met  een  hoog  gehalte  te
verkopen zonder de THC.Ik heb geluk en ben gezond, maar vraag me af of deze het geld waard
zijn om preventief te nemen.Een daarvan is echte wetenschappelijke olie.Ze beweren naar alle
50 te verzenden.Iemand?" Mike

“Echte wetenschappelijke olie  wordt  gewonnen uit  industriële hennep,  die geen inhoudelijke
THC  heeft.mijn  stapmoeder  neemt  CBD-olie  en  RSO  voor  haar  ALS.De  CBD-olie  heeft
voordelen, maar ik denk dat het zonder de andere cannabinoïden niet of niet zo effectief is.”
Jennifer

“In mijn ervaring met het maken en gebruiken van verschillende soorten en mengsels van oliën,
heb ik ontdekt dat het type CBD Only ineffectief of minder effectief is.Wat me doet geloven dat
er minstens een klein percentage THC over moet zijn,  willen de CBD's effectief  zijn  bij  elk
gezondheidsprobleem dat het mediceert. Rijk

“Vaak voldoen die producten niet aan de verwachtingen, vooral wat betreft  intern gebruik.In
vergelijking  met  de  echte  RSO  (dwz  gedecarboxyleerde  extreem  krachtige  en  kalmerende
cannabishars  met  ongeveer  95%  THC),  zullen  de  CBD-producten  in  de  meeste  gevallen
verbleken.Ze werken uitstekend bij huidaandoeningen en bij uitwendig gebruik in bijvoorbeeld
cosmetica.Bij intern gebruik zullen ze veel minder effectief zijn dan de echte RSO, in de meeste
gevallen opnieuw.

CBD-oliën zijn gewoon een ander product en ze voldoen niet aan de criteria voor de echte
RSO.In  vergelijking  met  de  echte  RSO  zijn  CBD-oliën  vaak  slechts  een  te  dure  valse
hoop.Helaas.

Dus nogmaals, zoals altijd, produceer waar mogelijk je eigen olie, werk altijd met het meest
krachtige en kalmerende toppenmateriaal dat je kunt vinden.Extreem krachtige en kalmerende
indica-dominante  soorten  met  20%  THC  of  meer  werken  het  beste  en  leveren  de  beste
opbrengst.Alleen het beste werkt het beste.Wees je daarvan bewust en laat je door niemand
oplichten.Je leven staat misschien op het spel, wees heel voorzichtig.Heel vaak heb je maar
één kans en krijg je geen tweede, vergeet dat niet.

Dwing  uw  wetgevers  om  het  kweken  en  verwerken  van  de  cannabis-/hennepplant  te
legaliseren, ongeacht hoeveel THC er in zit.Vraag ze om het ongeveer net zo te reguleren als
dat ze maïs of thee reguleren.THC en de hars beschermen de planten.En ik denk dat planten
die  zo'n  extreem  veilig  en  effectief  medicijn  kunnen  produceren,  de  beste  bescherming
verdienen.Bent u het eens?" JB
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Bijwerkingen
"Ik  keek  in  de  agenda  van  mijn  telefoon  om  te  zien  wanneer  8  februari  was.Het  was
vrijdagavond en hij  zei  dat hij  tot  maandagochtend had geslapen.Haha, zegen zijn hart.Een
gram recht omhoog nemen, dat kan ik begrijpen.Zegen zegene hem." Maranda

"Toen ik voor het eerst de olie begon te nemen, had ik 'vreselijke' bijwerkingen, ik moet een
halve doos donuts hebben gegeten!!!Ha-Ha-Ha!!!Ik wou dat ik wat meer had, ik heb heerlijk
geslapen!Elke dag keek ik uit naar de nacht zodat ik kon slapen.Ik zou om 7.00 uur wat olie
nemen om rond 9.30 uur in slaap te vallen en tot 8.30 uur te slapen.Prachtig!!!" Tom

"Ironisch  dat  we  zoveel  verhalen  horen  van  mensen  die  dagelijks  cannabisconcentraten
gebruiken,  zonder  horrorverhalen,  zonder  verslaving,  zonder  bijwerkingen  of  gerelateerde
sterfgevallen, maar dat lokale wetgevers vechten tegen de teelt, het gebruik en de verkoop van
marihuana in het belang van 'publieke bezorgdheid over de veiligheid', wat een dekmantel is
voor hun loyaliteit aan Big Pharma en de financiële omkoping van de 'Booze-Baron' om de groei
van de cannabisindustrie in de VS te beperken..." Raphael

“Deze  week  ben  ik  begonnen  met  het  geven  van  de  olie  aan  mijn  vader.Gevorderde
prostaatkanker die is uitgezaaid naar sommige plekken op de botten.Tot nu toe slaapt hij veel
en heeft zijn eetlust terug.Hij at niets vanwege stralingspijn in de keel.Ook is een deel van zijn
angst veranderd in schijnbaar vrolijke dingen in zijn hoofd!

Hij krijgt nog steeds pijnstillers in het ziekenhuis die helpen bij acute pijn totdat de zaken onder
controle zijn.De doktoren weten echter niets van de olie.We hintten zelfs op het idee om olie te
combineren  met  medicijnen,  maar  artsen  kwamen  terug  met  verzinsels  van  monsterlijke
bijwerkingen.Ik wilde ze vragen om ons de onderzoeken te laten zien, maar ik wil de vrijlating
van vader niet in gevaar brengen, aangezien wegemarkeerd als 'moeilijk' om de noodzaak van
overmatige medicijnen die hem erger en erger maken in twijfel te trekken.

Ik zou mijn ergste vijand geen behandeling tegen kanker in het ziekenhuis wensen.Ik had de
horrorverhalen gehoord, maar ik denk dat ik op een bepaald niveau dacht dat de dingen voor
papa anders zouden zijn.Ik hoop oprecht dat het niet te laat is." Edmund

-- Edmund, ze hadden gelijk over mogelijke bijwerkingen, maar die zouden worden veroorzaakt
door de chemicaliën die ze hem geven, niet door de olie.Hoe eerder je hem weer thuis hebt en
hem vol met olie vult, hoe groter de kans.Het is nooit te laat om met de olie te beginnen, de
enige vraag is of het niet te laat is om de ziekte voor te zijn.Maar dat hangt direct samen met
hoeveel olie je erin krijgt en hoe snel.

Hiermee zeg ik niet  dat je het  protocol niet  moet volgen of  dat je met enorme doses moet
beginnen.Breng hem naar huis, volg het protocol en laten we er maar het beste van hopen.JB

“Hallo Jindrich, ik wil enkele van de 'bijwerkingen' van de olie delen.Eerst maak ik mijn eigen al
een tijdje en koop ook wat bij een apotheek (zoals mijn eigen beter!), Ik heb geen speciale
aandoening of ziekte, waarschijnlijk heb ik sinds 2012 bijna 30 ml ingenomen, dus ...

– Ik kan geen alcohol meer drinken... één glas wijn en ik ben weg!Ik probeerde niet te stoppen
met drinken, maar mijn lichaam keurt het echt volledig af en het is heel fijn om een helder hoofd
te hebben!!

-- De iris van mijn ogen is helemaal groen...geen kleine bruine stippen meer hier en daar (als je
iriscopie kent, die kleine stippen zijn een indicatie van orgaanstoringen of zelfs overlijden), dus
heldere ogen betekent een goede gezondheid!

-- Hetzelfde effect voor mijn 10 jaar oude herdershond heldere ogen en veel energie!(Hij heeft
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ongeveer 6 doses gehad).De olie en alle onverwachte bijwerkingen!!Dank u en Rick voor al uw
inspanningen om dit medicijn met de wereld te delen.Veel liefs, Estelle”

Q.Is er een hostel in Californië of Colorado waar ik legaal kan verblijven en olie kan krijgen om
mijn kanker te genezen?Bedankt.

A.Dat is een goede vraag, David Carpenter.Van wat mij is verteld, heb je alleen een moteladres
nodig en dan kan de dokter je cannabis voorschrijven.Dus ik denk niet dat het nodig is om
ergens een toeslag te betalen.Maar als iemand met een zakelijke geest dit leest, wil ik zeggen
dat veel mensen van over de hele wereld het niet erg zouden vinden om naar Colorado of
Californië te vliegen om de behandeling te krijgen.Het is niet voor iedereen een oplossing en
degenen die geen geld hebben zullen die kans niet hebben, maar het zou zeker vele anderen
helpen die later anderen zouden of zouden kunnen helpen.JB

Wanneer patiënten die chemo hebben gehad de olie gaan gebruiken, moet de olie eerst het
lichaam ontgiften.Er is dus soms 120-150 g van de olie nodig voordat het de kanker zelf begint
aan te vallen.Het is echt geen goed idee om chemo te nemen, vooral als het absoluut niet nodig
is,  aangezien  het  medische  systeem al  tientallen  jaren  op  de  hoogte  is  van  cannabis  als
remedie tegen kanker.JB

“Ik schreef vorige week over braken op de olie.Ik ben er eindelijk mee gestopt en ik gebruik nog
steeds dezelfde batch olie.Ik voel me nu geweldig.Ik denk dat ik alle farmaceutische medicijnen
uit mijn systeem aan het ontgiften was.Het was een ellendige ervaring, maar detoxen is nooit
leuk.” Robin

'Ik weet het niet zeker, maar ik denk dat je te snel te veel hebt genomen.Er bestaat zoiets als te
high worden en het kan sommige mensen doen braken.Ik weet dit uit persoonlijke ervaring.(Ik
realiseerde me net dat dat een beetje neerbuigend klonk.Ik bedoelde het niet zo.)” Tina

”Tina, daar dacht ik ook aan en had veel vragen waarom ik zo ziek was.ik geloof het echtwas
detox vanwege wat mij afgelopen december is overkomen.Mijn oncoloog vertelde me dat ik in
mijn 'laatste stadia' zat, dat ik geen olie meer had en een infuus van Zometa had om mijn botten
te helpen versterken.Blijkt dat de olie werkte als een allergiepil en me redde van de effecten van
Zometa.Door de olie kreeg ik anorexia, had veel pijn toen de Zometa in mijn botten ging en
braakte, koude rillingen kreeg en in het ziekenhuis werd opgenomen.

Sinds dat incident kon ik niet eens in Indiase stijl zitten omdat mijn gewrichten en heupen zo'n
pijn deden.Toen ik weer met de olie begon,  ging het  in het begin goed,  maar toen werd ik
geleidelijk  ziek.Ik  werd  toen  echt  ziek  en  toen ik  dagenlang  moest  braken  en  me ellendig
voelde,  gebeurde  er  iets  vreemds,  al  mijn  gewrichten  werden  opgeruimd  en  ik  heb  na  6
maanden geen gewrichtspijn meer.Ik ben weer flexibel.Ik kan alleen maar geloven dat de olie
die rotzooi uit mijn gewrichten heeft gehaald die een jaar bij je kan blijven.' Robin

“Het is heel belangrijk om zo snel mogelijk zoveel mogelijk in een terminale patiënt te krijgen.De
meeste terminale patiënten hebben chemo/bestraling, pijnstillers, etc. ondergaan.Zorg ervoor
dat  het  goed is gemaakt  en begin zo snel  mogelijk  met het  innemen ervan en ik  zou niet
stoppen met het innemen totdat de kanker helemaal verdwenen is!” Bonny

"Als uw artsen u zeggen:" u bent terminaal", zou u dan niet willen proberen wat er ook is?Denk
er  over  na...Wat  heb  je  te  verliezen  na  zo'n  diagnose?Ik  heb  een  nicht  die  vandaag
leeft...vanwege deze olie...Moet ik nog meer zeggen?" Carol

'Dat ben ik, haar nichtje.Het werkte echt.” Joanne

"Ik deed een halve marathon en haalde $ 5000 op voor kankeronderzoek.Ik wist niet dat er al
een verdomde remedie was en dat ze het me niet wilden geven....Ze gaven me twee keer echt
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sterke chemotherapie.Ze hebben mijn lever geruïneerd; ze hebben mijn nieren geruïneerd.Ze
stuurden me vorig jaar  april  naar  huis  om te sterven.Ze zeiden dat  ik  zes weken niet  zou
leven.En hier  ben ik  vandaag,  nog steeds in  leven,  want  ik  vond PhoenixTears.ca en Rick
Simpson liet me zien hoe ik mijn eigen medicijn kon maken, zodat ik hier vandaag kon zijn.

We moeten iedereen over deze remedie vertellen.Iedereen moet weten: er zijn echte medische
marihuanaproducten  die  je  zullen  helpen  leven  en  je  vrienden  die  kanker  hebben  helpen
leven.Iedereen moet weten: niemand hoeft te overlijden aan kanker.Er is een remedie, er is
altijd een remedie geweest.Ze zijn gewoon...Big Pharma laat het ons niet hebben.Hoe durven
ze?!Kankeronderzoek is een miljardenindustrie.En wat zijn ze aan het doen?Ze vermoorden
mensen zoals ik met hun drugs.Het is bullshit!Er is een remedie!Phoenix Tears olie werkt!Vertel
het iedereen.Alsjeblieft!" Joanne

"Hallo Rick Simpson, ik heb vertrouwen in de olie en gebruik het momenteel voor mijn moeder
die  kanker  heeft,  maar  ik  heb een vraag,  je  zegt  dat  je  binnen drie  maanden 2  ons moet
consumeren, maar mijn moeder is erg zwak vanwege de ziekte en slechts genomen als een
ons en staat op het punt drie maanden te ontmoeten, maar ik slik het nog steeds, en ik wil
weten  of  het  hetzelfde  effect  heeft,  omdat  je  zei  dat  het  over  drie  maanden  zou  moeten
zijn.Beantwoord het bericht alstublieft, want ik maak me zorgen.” Esmeralda

'Maak je niet al te veel zorgen over hoeveel ze tot nu toe heeft genomen.Blijf proberen om haar
wat meer te laten eten.Zeg haar dat ze een groter stuk moet eten dan ooit tevoren, als ze 's
avonds gaat slapen, zal ze beetje bij beetje meer kunnen eten.Zorg ervoor dat ze 's avonds een
grotere dosis eet, dan bouwt ze sneller tolerantie op.Mijn vader deed hetzelfde de eerste drie
maanden.Het duurde lang voordat hij meer dan een halve gram per dag kon eten en de kanker
verdween zelfs  toen hij  amper  1/4  gram per  dag at  (de tumor  werd kleiner).Nu zit  hij  aan
ongeveer een gram per dag, en hij heeft meer dan honderd gram gegeten in 10 maanden.Veel
geluk!" Jose

"Hallo allemaal, ik heb een vriend die probeert een chronisch geval van de ziekte van Lyme te
genezen met pure CO (ongeveer 70-80% THC en gemaakt met biologische graanalcohol) die is
gekocht bij  een zeer gerenommeerde, particuliere olieproducent.Toen ze ongeveer 3,5 week
geleden ongeveer 3/4 gram per dag bereikte,  begon ze een gebrek aan eetlust,  af  en toe
misselijkheid en zeer zachte poep (bijna diarree) te krijgen.minstens 3 keer per dag - dit gebeurt
nu nog steeds en is helemaal niet verbeterd, maar ook niet verslechterd, wat goed is.

Sinds een maand dumpt haar lichaam nu elke ochtend letterlijk alles in de dikke darm, en de
geur kan aan de andere kant van het huis worden gedetecteerd (sorry voor de TMI!) Het rare is
dat haar kak echt giftig begon te ruiken. .. bijna als een chemische stof, ongeveer een week na
het verhogen van de dosis van 1/2 tot 3/4 gram.De geur is zo vreemd - ruikt niet eens naar
poep!!

Ze zit nu op een gram per dag (de afgelopen 1,5 week), en het is nog steeds zo, zo niet een
beetje erger.Er zijn geen andere problemen of problemen, en ze geneest eigenlijk snel en doet
het zoveel beter dan de afgelopen 10 jaar met antibiotica, kruidenprotocollen, enz.Tot nu toe is
de verbetering van haar gezondheid extreem dramatisch geweest... ten goede!!Is deze giftig
ruikende kak het gevolg van het afsterven van de lyme-bacteriën, detox of iets anders?Ik had
me eigenlijk afgevraagd of ze misschien darmkanker had gehad of een andere vorm van kanker
waar  de  olie  voor  zorgt,  die  de  vreselijke  geur  en  frequente  zachte  poep  zou  kunnen
veroorzaken.Enig advies daar??Is dit normaal?"

“Dit is wat je kunt verwachten.Als je in de olie zit...(mits goed gemaakt) voert het lichaam een 
grote detox uit.De eenvoudigste manier om het te beschrijven is ... alles wat in je lichaam komt
waar  de  medicatie  niet  van  houdt,  het  zal  een  manier  vinden  om  de  afvalstoffen  te
verdrijven.Het klinkt alsof uw zorgverlener weet wat hij of zij doet, omdat deze symptomen waar
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u vragen over stelt, ons allemaal of onze patiënten overkomen.Dit soort symptomen hielden de
vrouw en ik meer dan 3 maanden aan.

Het enige waar ik me aan stoor is dat de THC en CBD op het product rekenen.Wanneer we
produceren,  gebruiken we gemiddeld  93-97% THC en tussen 1,34 en  1,59% CBD.Dit  kan
alleen worden bereikt door het oplosmiddel te veranderen of door uw decarboxylering van het
genoemde product te veranderen.

--  Voeg  hennepzaden  toe aan het  dieet,  ze  zullen  de poep zeer  snel  reguleren.Als  het  te
vloeibaar  is,  moet  je  iets  stevigs  toevoegen.En dat  zijn  de zaden.Zorg  ervoor  dat  ze geen
chemische pillen neemt.De geur is detox, niets om je zorgen over te maken.” JB

“Bijwerkingen zijn onder meer: het hele weekend tekenfilms kijken.” Mat

Welke soorten/variëteiten?

“Ik ben het met Richard eens.Heb je een lijst met soorten waarvan is bewezen dat ze werken?
Wat zijn enkele goede zaadbedrijven om bij te bestellen?Ik heb net wat zaden besteld.Waar
moet ik op letten bij  een goede soort?THC, CBD, indica versus sativa?De soort  die ik heb
besteld heeft een THC-gehalte van 18-23% en een CBD variërend van 0,7-1,0%.” Cisco

-- Ik wou dat ik zo'n lijst kon leveren, Cisco, maar dat kan en zal niet snel gebeuren voordat we
al het nodige onderzoek kunnen doen om je dat te kunnen vertellen.Dit is wat ik aan Richard
schreef: Ik kan een soort niet echt een naam geven, je moet het altijd proberen en zien welke
pijnstillende effecten het heeft.Ik weet niet wat deze patiënt heeft gebruikt.White Widow die Rick
vroeger kweekte was een uitstekende pijnstiller, Europese White Widows lijken dat effect niet zo
te  hebben.Dus  zoals  altijd,  de  meest  krachtige  en  kalmerende  en  bank-locking  indica
(dominante) soorten met 20% THC of meer, mengen oliën van verschillende soorten voor het
beste resultaat.Zoek naar echt brutaal krachtige soorten die je na een paar trekjes op de bank
zullen zetten.Beste wensen, JB

"Heeft de mannelijke plant nuttige componenten?" Rekening

-- Jonge mannelijke planten werden gebruikt voor vezels voor zachte kleding voor de rijken.Ik
zou geen medicijnen maken van mannen,  sommige mensen zullen  allergisch zijn  voor  het
stuifmeel en het kan problemen opleveren.Je kunt sap makenof gebruik ze voor thee (als ze
gezond zijn en biologisch geteeld).Maar de beste medicijnen haal je niet uit planten.JB

Q.Is Afghan Kush een goed spul om olie te maken.Ik heb wat olie gemaakt van straatspullen en
gebruik het de afgelopen twee weken omdat ik slaapproblemen had, nu slaap ik als een baby
en word ik 's ochtends goed uitgerust wakker.Het probleem is dat het moeilijk  is om goede
dingen te krijgen in Londen, daarom heb ik AK besteld, ik heb nu alleen je mening nodig.Erg
bedankt

A.Ik kan de naam van de soort niet echt noemen.Als het krachtig is en je slaperig maakt, zou
het een goed medicijn moeten produceren.Zoals je weet, raden we de krachtigste en meest
kalmerende  soorten  aan  (bij  voorkeur  met  20% THC en  meer)  en  de  beste  oliën  worden
geproduceerd uit een combinatie van verschillende zeer krachtige en kalmerende soorten, dus
ik zou proberen verschillende kalmerende soorten te bestellen als op allemaal mogelijk, dat zou
ideaal zijn.Maar zelfs oliën van één soort kunnen wonderen doen, ik wil alleen maar zeggen dat
de  beste  oliën  meestal  worden  geproduceerd  uit  een  combinatie  van  verschillende
soorten.Beste wensen, JB

“Er is een goede reden dat Rick Simpson aanbeveelt om alleen high-level THC van Indica te
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gebruiken. Indica is een kalmerend middel dat rust en slaap bevordert, beide noodzakelijk voor
genezing. Sativa geeft energie en verhoogt je bloeddruk. In sommige gevallen kan dit gevaarlijk
zijn voor mensen met hoge bloeddruk of gecompromitteerde systemen, dus voordat u advies
geeft, RAADPLEEG het onderwerp. Je wilt niemand pijn doen. Voor de meeste mensen is het
advies van Stan (sativa in de ochtend, indica voor het slapengaan) goed. Als je een hybride
gebruikt, zorg er dan voor dat deze minimaal 80=90% Indica is. Veel geluk." Gary

"C: Hallo daar Jindrich..... Ik ben nieuw in de Rick Simpson-kuur (ik heb kanker) ...Ik behoor hier
tot een club voor cannabiskopers... Dus ik heb een beetje een keuze aan soorten die ik kan
kopen.Ik vraag me gewoon af  wat  mijn  beste keuze van indica zou zijn om de remedie te
maken?Eventuele suggesties worden zeer op prijs gesteld.Dank u.

JB: Hallo C, neem de sterkste, meest kalmerende indica, bij voorkeur meerdere soorten.Als je
de keuze hebt, zou ik 3-4 ons van elk van de zwaarste soorten/toppen kopen die er zijn en de
olie maken van een pond daarvan.

C: OK, dank je... wat bedoel je met zwaarste?

JB: Meest kalmerend, super slaperig, met een knock-out effect

C: Sorry, maar dit is allemaal nieuw voor mij.

JB: Geen probleem.Extreem, bijna narcotisch kalmerend middel, erg zwaar.

C: OK

JB: Gebruik deze woorden en vertel de telers dat ze zullen weten waar ik het over heb, hoop ik.
C: Ik weet dat ze Kush, Hash Valley hebben.De andere namen kan ik me niet herinneren.

JB: Nogmaals, neem iemand met ervaring mee en laat ze het voor je proberen.

C: OK

JB: En koop de sterkste, meest kalmerende soorten die ze hebben, 20% THC of meer.

C: OK... heel erg bedankt voor alles wat je doet

JB: Graag gedaan, C.

C: En ook bedankt aan Rick...Jullie hebben tot nu toe letterlijk mijn leven gered.

JB: Ik zal hem over jou vertellen.Volg alle instructies op onze site tot op het woord voor het
beste resultaat.Neem de olie zoals aanbevolen, verhoog de pH van uw lichaam (citroensap,
watermeloen enz.), eet elke dag zaden van twee appels, blijf uit de buurt van artsen en CT en
röntgenfoto's  als  u wilt  leven.Ze zijn  meesters in  het  je  over  hun dodelijke  "goedgekeurde"
behandelingen te praten en een aantal van onze patiënten heeft hun advies opgevolgd, stopte
met het gebruik van de olie en stierf.

C: Zal doen... nogmaals bedankt.

(vier uur later)

C: Hé Jindrich.Bedankt voor je eerdere hulp.Uiteindelijk kreeg ik een mix van Indica OG Kush
en Hash Truffle.De mensen in de club leken te denken dat dit het beste was dat ze hadden om
het medicijn te maken.

JB: Oké.Klinkt goed.
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C: Goed :-)...Dus je denkt dat dat goed is voor het maken van het medicijn?

JB: Ik denk eigenlijk niets, tenzij ik het materiaal zelf zie en probeer.De namen klinken goed en
bekend, maar ik weet echt niet hoe krachtig de toppen zijn en wat je eigenlijk hebt gekregen.
C:  Ah,  oké.Ik  gebruik  het  medicijn  nu  ongeveer  6  weken...  de  veranderingen  in  mij  zijn
verbazingwekkend...Iedereen die mij kent, staat versteld.Nou, nog een keer.Weet je, Jindrich, ik
ontmoette een vrouw bij wie exact dezelfde kanker was vastgesteld als ik, 3 dagen nadat ik het
kreeg.We zijn even oud, hadden hetzelfde stadium van kanker, alles identiek.Ik kreeg bestraling
aangeboden,  net  als  zij.Ik  zei  van  niet,  ik  doe  de  Rick  Simpson  kuur.Ze  koos  voor
straling.Jindrich, ze stierf 4 dagen geleden aan straling, aan de afschuwelijke brandwonden die
geïnfecteerd raakten.Ze was pas 55,  sterk,  maar  de "remedie"  doodde haar.Het  maakt  me
alleen maar zekerder dat ik het juiste doe met mijn keuze.

JB: Ik ken zulke verhalen.Het is echt walgelijk wat ze met patiënten doen.Beste wensen, CJe
weet wat je moet doen."

"Ik denk dat een goede manier om het verschil tussen de kwaliteit van oliën uit te leggen zou
zijn:

95-98% THC staat gelijk aan 95-98% kans op volledige genezing en overleving.

80% THC staat gelijk aan 80% kans op volledige genezing en overleving

70% THC staat gelijk aan 70% kans op volledige genezing en overleving

60% THC staat gelijk aan 60% kans op volledige genezing en overleving.Enzovoort.

100% THC staat echter niet gelijk aan 100% kans op volledige genezing en overleving omdat
het een andere stof is dan de olie.

Wanneer de patiënt chemo en bestraling gebruikt samen met de olie, of deze behandelingen
eerder heeft ondergaan, deel de percentages dan door twee of drie, misschien vier of vijf, in
dergelijke  gevallen  weet  je  gewoon  nooit  of  de  olie  genoeg  kracht  zal  hebben  om  het  te
verminderen .Dergelijke patiënten zouden 2 of 3 keer meer olie moeten eten (120-180 g over
een periode van zes maanden).

Dit wordt alleen ter verduidelijking vermeld,zodat mensen het belang van de kwaliteit en het
THC-gehalte van de olie beter zouden begrijpen. Het belangrijkste criterium is dat de oliën bij
inname een zeer  krachtig  en kalmerend effect  moeten hebben.De beste oliën  zijn  extreem
kalmerend,  maar  toch  euforisch  (dus  je  eet  ze,  valt  in  slaap  en  wordt  een  paar  uur  later
giechelend wakker als een kind).

Wanneer je je olie goed filtert en op het einde van het verdampingsproces de paar druppels
water toevoegt (en dus geen onnodig plantaardig materiaal meer hebt), is de kans ook groot dat
jezal de smaak van de olie echt lekker vinden.Dus keer op keer -- zorg ervoor dat je olie altijd
krachtig en kalmerend is voor het beste resultaat van de behandeling.Volg de instructies bij het
produceren en gebruiken van de olie, zo weet je zeker dat je het maximale hebt gedaan voor de
patiënt.Beste wensen, JB”

"Ik geloof niet dat het 95 procent moet zijn." Rijk

-- Het hoeft geen 95% THC te zijn, rijk, maar oliën met ongeveer 95% THC zijn de krachtigste
en hoe krachtiger en kalmerender de olie, hoe beter het werkt als medicijn.Je kunt altijd minder
van de krachtigere olie nemen en het zal  beter  werken dan meer van een minderwaardige
olie.Zo simpel is het eigenlijk.JB

- 13 -



“Normen en kwaliteitscontrole - ja.Maar alleen als Rick de genoemde normen en qc goedkeurt.”
Sue
-- We waren nooit tegen kwaliteitscontrole, Sue.Maar de realiteit is dat kwaliteitscontrole in de
meeste  delen  van  de  wereld  onmogelijk  is  vanwege  het  feit  dat  cannabis  illegaal  is  en
laboratoria het niet kunnen testen.We werken echt met mensen van over de hele wereld, niet
alleen  uit  de  VS.Testen  is  momenteel  in  een  paar  landen  beschikbaar,  maar  heel  weinig
mensen hebben er toegang toe.De meeste van onze patiënten hebben moeite om genoeg geld
te vinden om het oplosmiddel en een rijstkoker te krijgen, dus hoe lager de drempel voor hen,
hoe beter.

Natuurlijk kunnen we het allemaal ingewikkelder maken, maar dat willen we niet.We houden het
graag  simpel.Als  u  de  eenvoudige  instructies  opvolgt,  produceert  u  olie  van  zeer  goede
kwaliteit.Wat je erin stopt, komt in het eindproduct.Dus als je het maakt van gezonde planten,
zul je hoogstwaarschijnlijk een olie produceren die goed is en pesticiden, herbiciden en wie
weet wat nog meer gratis.JB

Buiten versus binnen

“Jeff,  het  punt  is  dat,  in  tegenstelling  tot  wat  vaak  wordt  gedacht,  THC  je  kalmeert.CBD
blokkeert de opname van anandamide en maakt je nerveus.We weten uit ervaring dat oliën met
95-98% THC kunnen worden geproduceerd en dat ze zeer kalmerend kunnen werken.Maar ik
heb niet genoeg resultaten om te kunnen zeggen wat ze precies zo kalmerend maakt; plus elke
batch is anders en we kunnen het sowieso niet reproduceren, dus we zijn momenteel niet veel
bezig met testen, ook vanwege de omstandigheden waarin we leven.

We willen dat de oliën zo krachtig en kalmerend mogelijk zijn voor de beste resultaten bij de
behandeling.Hoe meer narcotisch kalmerend middel,  hoe beter.De meeste soorten met een
hoog CBD-gehalte die we zagen, kwamen niet in de buurt van de potentie van waar we graag
mee werken, dus we raden ze niet veel aan, dat is alles.” JB

“Na het  verlies  van mijn  vrouw aan kanker  op 35-jarige  leeftijd,  en  met  mijn  broer  die  de
afgelopen vijf jaar wachtte op een levertransplantatie vanwege kanker, ben ik op zoek geweest
naar RSO in apotheken.Het varieert in prijs van 100 $/g tot 30 g in de staat Washington.Een van
de zogenaamde RSO-plaatsen had de olie op een goddeloze 7% THC met hogere CBD's, is dit
het zelfs waard?Dat was de 30 g olie.De honderd dollar gram olie was boven de 90, ik denk
92%.Wat is de perfecte balans tussen alle drie de psychoactieve chemicaliën?Bedankt." Heide

-- Heath, beste RSO is ongeveer 95-98% THC, meestal rond 1% CBD en extreem krachtig en
kalmerend, met de nadruk op de woorden krachtig en kalmerend (banksluitend, het moet je erg
slaperig en ontspannen maken wanneer het wordt ingenomen) .Als dit niet het geval is, probeer
dan een andere batch en bewaar de stimulerende olie voor uitwendig gebruik).

Wat  betreft  die  "high  CBD"-oliën  met  7%  THC,  nu  weet  je  tenminste  waarom  we  tegen
dergelijke oliën zijn - de meeste CBD-oliën die momenteel worden geleverd, zijn synoniemen
voor wat we afval noemen, omdat we het verschil kennen tussen hoogwaardige olie en eigenlijk
al het andere.Het is echt het beste ommaak waar mogelijk gewoon je eigen olie.Haal de wiet uit
de dispensaria, koop de beste die ze hebben, en maak dan de olie, er is echt niets aan.Zelf zou
ik de olie van niemand kopen, ik zou die altijd zelf maken.U wilt uw eigen kwaliteitscontrole zijn,
u wilt van niemand afhankelijk zijn.Als je een kopje koffie of een mojito kunt maken, kun je de
olie ook maken.JB

“Ik  ken  5  laboratoria  die  allemaal  gecombineerd  NOOIT  “96% THC”-olie  hebben  gezien…
Niemand.Duizenden tests  voor  de afgelopen 5 jaar.Niets  komt  in  de buurt  -  zelfs  wanneer
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laboratoriumprofessionals  met  al  hun  macht  proberen  een  monster  te  benchmarken ...  Het
schoonste dat ze kunnen krijgen, is 88% +.En dit zijn professionals met uitgebreide middelen tot
hun beschikking.” Phil

--  Dat  bewijst  alleen maar  dat  ze  niet  de meest  krachtige  oliën  hebben getest  die  kunnen
worden geproduceerd, niets anders.JB

"Omg, zoveel tegenstrijdige opmerkingen, ik raak zo in de war?!?!" Diana

-- Ik zou luisteren naar degenen die weten wat ze doen en zeggen.Het is aan jou om te kiezen
wie het is.JB

'Dat is een goed punt dat je maakt JB.Ik zou in eerste instantie vertrouwen op wat je post en
advies.Ik ben duidelijk dat Nafta de meeste voorkeur heeft (in tegenstelling tot alcohol).Ik denk
dat het verwarrende deel is dat op Rick's website en zijn boek het advies is gegeven om indica
te gebruiken, maar het is bekend dat indica een hoger CBD-gehalte heeft en je zegt hierboven
dat de grens tussen de twee is verdwenen.Voor een leek als ik is het verwarrend.Indica versus
Sativa.THC versus CBD, enz, enz.Dus als je voor minimaal 20% THC moet kiezen, moet je dan
niet voor Sativa kiezen?Of is het idee om voor Indica te kiezen maar met een hoog THC-gehalte
van minimaal 20% THC (ongeacht het CBD-gehalte)?Kun je alsjeblieft advies geven zodat een
beginner zoals ik familieleden kan helpen? Jyotic

--  Ja,  indica  ja,  maar  de  meest  krachtige  en  kalmerende,  indien  mogelijk.De  hoge  CD-
propaganda begon te worden gebruikt  om laagwaardige oliën te pushen.Bovendien zouden
onze ideale oliën 95-98% THC bevatten.Dus nogmaals,  er  is  daar niet  zo veel  ruimte voor
CBD.Voor ons zijn de woorden "krachtig en kalmerend" belangrijker dan "high CBD". JB

“Ok,  kunnen  we  alsjeblieft  een  soort  produceren  zonder  het  gegiechel?Het  gegiechel  van
manlief om 3 uur 's nachts wordt oud.Lol." Distel

“Ik  heb onderzoeken gelezen waarin pure THC in vitro wordt  geïnjecteerd in  kwaadaardige
cellen en ze apoptiseren.Ik heb dergelijk onderzoek voor CBD niet gezien.Het lijkt mij dat de
CBD-benadering  niet  veel  meer  is  dan  een  manier  voor  mensen  om  te  profiteren  van
cannabinoïde medicijnen door in te spelen op de ongegronde angst van mensen voor THC en
de voordelen van cannabis te promoten zonder de "vreselijke, verslavende, hoog-inducerende
THC". Geld verdienen of meeliften op de BEWEZEN prestaties van hennepolie,  terwijl  CBD
wordt gepromoot als een wonder dat, godzijdank, het tegenovergestelde is van vreselijke THC,
is om te profiteren van reefergekte en geuren van oplichterij.Ik zeg niet dat CBD geen voordelen
heeft, bijvoorbeeld lokaal, maar het is duidelijk uit het onderzoek dat THC het meest medicinale
is.Toegeven aan verbodsbepalingen en focussen op CBD is een slechte dienst.Hoe verklaar je
het focussen van onderzoek op een stof die inferieur is?Het is nonsens." Cory

“Ja,  CBD kan zeker uitgezaaide kanker bestrijden.Vooral als het  deel uitmaakt van de Rick
Simpson Oil, die 95-98% THC zou moeten bevatten.Dat vertelt je dat het belang van CBD's
waarschijnlijk niet zo groot is als het wordt gepresenteerd.Maar laten we hopen dat medische
wetenschappers op een dag ook de RSO zullen gaan testen.Als ze onze instructies volgen over
hoe  ze  de  olie  moeten  produceren  en  gebruiken,  zullen  ze  dezelfde  geweldige  resultaten
hebben als wij.Als ze dat doen, nou, dan doen ze dat niet.Zo simpel is het." JB

Het Rick Simpson-protocol
“Begin  mensen  met  minuscule  doses,  ter  grootte  van  een  halve  korrel  droge  kortkorrelige
rijst.Hoewel  de  olie  onschadelijk  is,  is  minder  beter  dan  meer  voor  degenen  die  met  de
behandeling  beginnen.In  het  begin  neem  je  elke  acht  uur  een  klein  druppeltje  van  deze
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geweldige stof, verhoog dan je dosering regelmatig om de vier dagen en al snel zal je tolerantie
toenemen.Als de persoon zegt dat hij of zij de effecten niet of slechts een klein beetje voelde,
zou ik dit  als een goede dosering voor een beginner beschouwen.Je wilt  gewoon een klein
beetje van het medicijn in hun systeem krijgen, zodat ze eraan kunnen wennen.

Je weet nooit precies hoe de persoon zal reageren, dus ga langzaam te werk en verhoog de
dosering om de vier dagen, totdat de patiënt in totaal één gram per 24 uur kan innemen.Als de
patiënt eenmaal gewend is aan het gebruik van de olie, is de beste manier om dit te bereiken,
hem doses te laten nemen die gelijk zijn aan ongeveer een derde van een gram om de acht uur,
als hij eenmaal gewend is aan het gebruik ervan.Toch wil ik degenen die moeilijkheden ervaren
eraan  herinneren  dat  hun  dosering  langzamer  kan  worden  verhoogd,  maar  voor  de  beste
resultaten moet deze zo snel mogelijk worden ingenomen.

Dit zijn de doseringsinstructies die Rick aanbeveelt, als de patiënt zijn tolerantie snel genoeg
kan opbouwen.Als  dit  protocol  wordt  gevolgd,  kunnen veel  patiënten zich in  drie  weken zo
opwerken  tot  het  punt  dat  ze  elke  8  uur  een  derde  van  een  gram kunnen  innemen.Maar
gemiddeld  duurt  het  bij  de  meeste  patiënten  meestal  vier  tot  vijf  weken  voordat  ze  deze
hoeveelheid per dosis kunnen innemen, waarna ze één gram per dag kunnen blijven innemen
tot ze genezen zijn of hun toestand onder controle is.

Rick geeft dit medicijn graag af in plastic spuiten, die geen naalden hebben, in plaats daarvan is
er slechts een kleine opening waar de olie doorheen kan worden geperst.Hij zegt dat het op
deze manier verstrekken van de olie het voor de patiënt gemakkelijker maakt om hun doses te
meten en het voorkomt dat vreemde stoffen de medicatie besmetten.

De  gemakkelijkste  manier  voor  de  meesten  om  te  begrijpen  hoeveel  ze  zouden  moeten
innemen, is door het te vergelijken met iets als kortkorrelige droge rijst.Een beginnersdosis zou
ongeveer de helft van de grootte van een van deze rijstkorrels moeten zijn of ongeveer een
achtste inch lang, deze hoeveelheid zou gelijk zijn aan ongeveer een kwart druppel.In sommige
gevallen kunnen degenen met een zeer lage tolerantie zelfs ontdekken dat  dit  in het  begin
misschien te veel is om comfortabel te hanteren,  dus als het nodig is,  kunnen ze met nog
minder beginnen.

Doses van deze omvang moeten drie  keer  per  dag worden ingenomen,  's  morgens vroeg,
halverwege de middag en ongeveer een uur voordat de patiënt naar bed gaat.Het enige wat
een beginner hoeft te doen is het equivalent van een halve korrel droge rijst uit de plastic spuit
te persen en dat is hun dosis.Ook al hebben we het over een zeer kleine hoeveelheid en het zal
de  patiënt  geen  kwaad  doen,  vanwege  zijn  potentie  moet  deze  stof  met  respect  worden
gebruikt.

Na vier dagen bij deze dosering wordt het vervolgens verdubbeld tot doses die gelijk zijn aan de
grootte van een rijstkorrel,  of  doses die ongeveer 2,5 cm lang zijn wanneer ze uit  de spuit
worden geperst.Dan, vier dagen later, wordt de dosering weer verdubbeld en dit gaat elke vier
dagen  door  totdat  de  patiënt  het  equivalent  van  zestien  rijstkorrels  per  dosis  kan
binnenkrijgen.Deze hoeveelheid komt overeen met ongeveer acht tot negen druppels olie per
dosis, wat ongeveer een derde van een gram is.

Eén ml is net iets meer dan één gram per gewicht, dus als patiënten dat willen, kunnen ze deze
meting gebruiken om hun dosering te bepalen.Op dat moment gaan patiënten gewoonlijk door
met deze dosering totdat ze het gewenste effect met hun medische toestand hebben bereikt.Er
zullen patiënten zijn die hun dosering niet zo snel kunnen verhogen, maar Rick dringt er bij hen
op aan om het zo snel mogelijk in te nemen, zodat de olie hun lijden kan verlichten.Bovendien
zullen er mensen zijn die dit medicijn sneller kunnen innemen en Rick heeft daar geen probleem
mee, zolang de patiënt het prettig vindt om het sneller in te nemen, betekent dit gewoon dat ze
veel sneller zullen genezen.
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In werkelijkheid vindt Rick dat de patiënten in hun eigen comfortzone moeten blijven als het
gaat om het gebruik van dit medicijn.Maar hij vindt nog steeds dat iedereen met een ernstige
aandoening geen spelletjes met deze stof zou moeten spelen, omdat als het niet op de juiste
manier  wordt  ingenomen,  het  misschien niet  in  staat  zal  zijn  de aandoening te overwinnen
waarvoor het bedoeld was.

Omdat dit medicijn zo veilig is om te gebruiken, meten we de doses meestal niet precies, maar
voor  degenen  die  graag  nauwkeurige  metingen  en  een  eigen  weegschaal  met  voldoende
nauwkeurigheid,  beginnen  met  ongeveer  0,01  g  driemaal  daags  gedurende  de  eerste  vier
dagen.Als je kunt, verdubbel het dan tot 0,02 g gedurende vier dagen, dan tot 0,04 g gedurende
vier  dagen,  0,08  g  gedurende  vier  dagen,  0,16  g  en  dan  0,32  gram.Dit  zou  het  ideale
doseringsschema zijn voor degenen die deze stof snel kunnen innemen.

Als je hoogwaardige soorten indica-toppen kunt krijgen om mee te werken, zal de olie die wordt
geproduceerd extreem kalmerend zijn.Dit is het effect dat de olie zal hebben als je de echte
"Rick Simpson Oil" hebt geproduceerd en er is weinig om je zorgen over te maken.Patiënten
vallen  gewoon  in  slaap  en  worden  uiteindelijk  wakker.Sommigen  voelen  zich  in  het  begin
misschien een beetje stoned, maar ze zullen ongedeerd zijn, en meestal verdwijnt dat slaperige
gevoel  binnen  een  uur  nadat  ze  zijn  opgestaan.Als  de  olie  wordt  geproduceerd uit  sativa-
variëteiten  van  hennep,  verwacht  dan  problemen  en  een  langdurige,  stimulerende  sativa-
high.Je wilt niet dat mensen met ernstige aandoeningen zoals kanker olie proberen te nemen
met deze effecten en dat de patiënt niet de medicinale voordelen krijgt die een goede indica kan
bieden.Niet iedereen is graag high en het is medicinaal ook niet de bedoeling om overdreven
stoned te worden van deze stof.Maar in sommige gevallen, wanneer het leven van de patiënt in
gevaar is, kan het geven van grotere doses het enige zijn dat hun leven kan redden.

Het  punt  is  om het  medicijn  drie  keer  per  dag  in  de patiënt  te  krijgen.De patiënt  kan  het
eenvoudig op zijn vinger leggen en het vervolgens op zijn tanden afschrapen.Neem dan een
slok koud water of thee en ze zouden het vrij gemakkelijk moeten doorslikken.Sommige soorten
produceren  een  extract  dat  geen  aangename  smaak  heeft,  maar  dit  is  gemakkelijk  te
behandelen.Doe de dosis van de patiënt gewoon op een klein stukje brood en vouw het dubbel,
stop het dan in hun mond en geef ze een slok water.Hetzelfde kan ook met het gebruik van
bananen of andere fruitsoorten.Het idee is om de olie zo snel mogelijk in de patiënt te krijgen,
maar Rick ziet nog steeds graag dat ze in hun comfortzone blijven.

Iedereen is anders en onze tolerantie voor dit medicijn zal van persoon tot persoon verschillen,
dus zorg  ervoor  dat  de patiënt  tevreden is  met  de hoeveelheid  die  hij  binnenkrijgt.Bij  veel
ernstige aandoeningen is het belangrijk dat de patiënten dit medicijn snel innemen, zodat ze
een  betere  overlevingskans  hebben.Zoals  ik  al  zei,  hoewel  de  olie  onschadelijk  is,  vinden
patiënten de ervaring vaak niet prettig als er te veel wordt ingenomen.Werk hun dosering dus
langzaam op; op die manier zullen ze comfortabel worden met het gebruik ervan.

Toch, zoals we graag zeggen, moeten agressieve ziekten agressief worden behandeld, dus als
ik  iets  had dat  levensbedreigend was,  zou ik  zoveel  mogelijk  extract  innemen in  de kortst
mogelijke  tijdsperiode.Ik  denk  dat  het  loont  om  voorbereid  te  zijn,  zodat  degenen  die  dat
kunnen, zo snel mogelijk aan de effecten van de olie moeten wennen, want dan weten ze wat
ze kunnen verwachten als ze ooit grotere doses moeten nemen.

De standaardbehandeling om uw lichaam weer in goede gezondheid te brengen, is 60 gram
hoogwaardige olie, ingenomen in een periode van drie maanden.Voor degenen die chemo en
bestraling hebben gehad, is het een goed idee om zo snel mogelijk 120 tot 180 gram olie in te
nemen.Meestal kan 60 g een ernstige vorm van kanker genezen, maar voor degenen die door
het medische systeem zijn beschadigd, is vaak meer nodig om te voorkomen dat de kanker
terugkeert  en  om  de  schade  die  deze  behandelingen  hebben  achtergelaten  ongedaan  te
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maken.

Zodra de patiënt weer gezond is, kunt u de dosering terugbrengen naar een of twee gram per
maand of zoveel als de patiënt wil innemen; vanuit ons perspectief, hoe meer hoe beter.Sla de
onderhoudsdoses  niet  over,  deze  zijn  belangrijk  voor  het  behoud  van  een  goede
gezondheid.Een gram per maand of een druppel per dag na het werk in de avond klinkt niet als
veel, maar volgens Rick zou het wel moetengenoeg zijn om je lichaam gezond te houden.

Bovendien houdt hij ervan dat patiënten andere natuurlijke dingen gebruiken, zoals appelzaden
en tarwegras in combinatie met de oliebehandeling.Vanuit mijn ervaring zou ik patiënten ook
hennepzaden (en wierook, mirre en hop) laten eten, omdat de olie die ze bevatten zo voedzaam
en goed voor het lichaam is.

Rick is ook van mening dat patiënten moeten proberen de pH van hun lichaam zo snel mogelijk
te verhogen door dingen als watermeloen of citroensap enz.Hij zegt dat dit van het grootste
belang is en dat dit de patiënt een veel betere overlevingskans kan geven.

Patiënten moeten ook meer rauwe groenten en fruit gaan eten en minder vlees eten, vooral de
bewerkte variëteiten, die meer gifstoffen bevatten.Rick is een groot voorstander van het gebruik
van sapmachines en hij is van mening dat grote doses vitamine C ook van groot nut kunnen
zijn.

Dit  is  het Rick Simpson-protocol en het  is de reden dat  zijn naam voor eeuwig bekend zal
zijn.Het is waarschijnlijk de belangrijkste ontdekking aller tijden en het heilzame effect van wat
deze man ons heeft  gegeven kan niet  genoeg worden benadrukt.Wat heb je  aan moderne
geneeskunde en technologie als het niet werkt?Als je resultaten wilt zien, probeer dan Rick's
genezingsmethode.

We zijn bekritiseerd omdat we deze olie een wondermiddel noemen, maar hoe zou je anders
een stof kunnen noemen die met succes kan worden gebruikt om zoveel medische problemen
te behandelen?Sommigen schijnen te denken dat de woorden alles genezen betekent dat deze
olie voor eeuwig leven zal zorgen, maar dat was niet de bedoeling van Rick.Zeker, dit medicijn
kan uw leven verlengen en u kunt veel langer leven met het gebruik ervan, daar bestaat geen
twijfel over.Toch betekent dit niet dat het eeuwig leven zal verschaffen.

Deze olie is voor de meesten nog steeds niet legaal verkrijgbaar en daarom zal het erg lang
duren om te bepalen hoeveel extra jaren het kan leveren.Tot nu toe beschouwen we dit medicijn
niet als een elixer van onsterfelijkheid en we zijn er vast van overtuigd dat het je niet kogelvrij
maakt.Maar zoals Rick zegt, als we ooit de sleutel tot onsterfelijkheid vinden, is hij er zeker van
dat hennep een belangrijk ingrediënt zal zijn.

Denk alsjeblieft niet dat wanneer je het gebruikt, je geen virus kunt oplopen.U kunt nog steeds
griep krijgen, maar de effecten ervan kunnen sterk worden verminderd en u zult veel sneller
herstellen.In het geval van een pandemie of iets dergelijks, als je de heerlijke olie binnenkrijgt of
al binnenkrijgt die deze plant kan bieden, zou je overlevingskans zeker enorm worden vergroot."
Jindrich Bayer,Phoenix Tears: Het verhaal van Rick Simpson,epiloog bij de eerste twee edities

“JB,  ik  heb een vraag,  mijn  broer  heeft  kanker,  ze (medische instelling)  hebben zijn  maag
verwijderd, daarna gaven ze hem chemo, dat veroorzaakte meer kanker tot het punt dat hij niets
kan eten, zelfs geen vloeistoffen, hij  braakt ze uit.Toen kreeg ik hem eindelijk de hars; mijn
nieuwe heeft het gemaakt, maar de consistentie is een beetje dik (zie foto).Maar hij heeft het
gegeven en genomen.De obstructie  bevindt  zich op de bovenste darm,  de kankergroei.Zijn
mond is super droog omdat hij ook morfine slikt vanwege hevige pijnen.Hij dronk uiteindelijk wat
vloeistoffen, maar hij braakte twee keer vloeistoffen uit en niet de derde keer had hij bloed.De
dokters hebben hem 2 weken de tijd gegeven en ze sturen hem naar huis.Wat kan ik doen???
Help alstublieft, hij heeft 11 gram hars van een ¼ pond van een soort van witte weduwe.Kun je
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me alsjeblieft helpen te vinden waar ik een echte RSO kan krijgen die aan alle kwalificaties voor
hem voldoet.Hij is in Californië, LAen ik ben in El Salvador.Het is een zeer moeilijke situatie en
ik  heb  niet  veel  kunnen  doen  vanaf  hier.Graag  wat  advies."  Ricardo
-- Nou, hoe eerder hij de olie begint in te nemen, hoe sneller zijn kwaliteit van leven hopelijk zal
verbeteren.Zeg hem dat hij die hars ongeveer een uur in een oven van 130°C (266°F) moet
doen en dan moet beginnen met eten.Het is goed om met kleine doses te beginnen, maar als
patiënten morfine gebruiken,  kunt  u ze  meer  olie  en minder  morfine geven.De eerste paar
dagen kunnen lastig zijn vanwege de interacties.Beste wensen, JB

“Ik wil iedereen laten weten dat mijn eerste batch frituurolie voor mijn moeder een groot succes
was en ik kreeg een goede 4/5 gram terug van een ons hoogwaardige wiet!Over de maan met
mijn eerste poging.En geloof me jongens, het is echt net zo eenvoudig als het maken van een
kopje koffie!We houden van je Rick.......” Mark

Wierook en mirre
“Wierook is  een geweldige aanvulling  op de behandeling  met  cannabisolie.Zowel  intern als
actueel.Als je ergens woont waar cannabisolie niet verkrijgbaar is, overweeg dan wierook, het
kan ook wonderen doen.Zoek naar  de meest  krachtige  en kalmerende soorten die  je  kunt
vinden.JB

"Ik heb wierook topisch geprobeerd, het helpt de pijn weg te nemen.:)” Carole

“Ik gebruikte wierookolie van Young Living Essential Oils met Rick Simpsons Phoenix Tears.Mijn
vader kon 10 uur zonder pijn gaan ... Hij had kanker in stadium 4 en liep rond alsof er niets aan
de hand was. " Shelly

“Wierook is geweldig voor zoveel dingen.Ik gebruik het op zonnevlekken op mijn huid, elke dag
op  mijn  gezicht  gemengd  met  komkommer  voor  een  toner  na  het  wassen  met  essentiële
oliën.Daarom zie ik er voor 65 zo jong uit.LOL!grapje.Ik ben tweeënveertig.Maar ik heb een
fatsoenlijke huid omdat ik er geen parabenen of chemicaliën op gebruik.” Dania

“Zoek het in de kruidenwinkels onder de andere naam, Boswellia.Het werkt in principe hetzelfde
als Advil, maar dan beter.” Sharon

“Er is een oude remedie waarvoor wierook, mirre, olijfolie en cannabis nodig zijn.Licht op de
mirre!!Doet wonderen voor diabetici, zowel lokaal als intern!” Brian

“Alles wat in de natuur groeit, kan voor ons zorgen.Het zijn de synthetische versies van al deze
dingen  die  schadelijk  blijken  te  zijn.Al  deze  planten  (wierook,  mirre,  lavendel,  kruidnagel,
pepermunt, enz. enz.), vooral de oude planten in hun inheemse zones, hebben jarenlang hun
beschermende middelen tegen roofdieren en milieuproblemen geperfectioneerd en die dingen
kunnen worden gebruikt om niet behandel maar genees!” Wendy

“Hij voorspelde dat in nog een decennium het goedgekeurde gebruik van medicinale cannabis
voor allerlei aandoeningen centraal zal staan, aangezien er medicijnen zullen worden bereid die
werken  als  THC,  maar  zonder  het  actieve  ingrediënt  dat  een  “hoog”  effect  op  patiënten
veroorzaakt.Mechoulam heeft zijn interesse niet alleen beperkt tot cannabis.Hij heeft onderzoek
gedaan naar levona, het Hebreeuwse woord voor wierook of Boswellia sacra, dat als wierook
werd gebruikt in de Heilige Tempel in Jeruzalem.De chemicus van de Hebreeuwse Universiteit
toonde  samen  met  zijn  toenmalige  promovendus  Arieh  Moussaieff  aan  dat  een  belangrijk
ingrediënt van wierook uit  het Midden-Oosten angst verlaagt  en een antidepressivum-achtig
effect heeft op muizen.

"De Talmoed noemt Boswellia-hars als een drankje dat in wijn wordt gedaan om 'de zintuigen te
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verdoven',  zodat  [degenen]  die  ter  dood  zijn  veroordeeld  zich  geen  zorgen  hoeven  te
maken...Het [hun bevindingen] biedt  een biologische basis voor diepgewortelde culturele en
religieuze  tradities.”http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
--  Cannabisolie  en  wierook  lijken  erg  op  elkaar  in  hun  helende  effecten.Voeg  eenvoudig
hoogwaardige wierook (boswellia sacra) toe aan uw dieet of eet het driemaal per dag (driemaal
daags 150 mg voor minder ernstige aandoeningen en 300 mg of meer voor ernstigere ziekten
en pijn enz.) Of u kunt hetzelfde protocol volgen en gebruik dezelfde doseringen als wanneer u
de RSO zou gebruiken.Wierook kan ook je lichaam herstellen vanaf DNA-niveau, en het kan
ook kanker en vele andere "ongeneeslijke" ziekten genezen.Dat is ook goed om te weten, denk
ik.JB

“Ik  baal  echt  dat  ik  gisteren  mijn  achillespees  verknoeid  heb.Geen  bank  meer  tot  5k  ik
kannauwelijks lopen.Heeft iemand tips voor een spoedig herstel?” Jenna

-- Veel olie zowel lokaal als inwendig.Voeg wierook en kruidnagelolie toe aan een sterke wietzalf
of aan een mix met sheaboter/kokos/hennepzaadolie.Zoals altijd werken zalven met 20-30%
THC het beste.Geniet van de behandeling.JB

“Ik heb pure essentiële olie van boswellia freana gebruikt voor galwegkanker in stadium IV, die
is uitgezaaid naar longen en botten en mijn lever na 2 maanden lever heeft nu een normale
functie, zonder blokkades en ik heb mijn diagnose van nog 9 maanden te leven teruggedraaid ,
en de tumoren op mijn lever slinken en een gaat dood!!Ik ben nog steeds erg geïnteresseerd in
cannabisolie, maar ik heb ook chemo gedaan om de verspreiding te stoppen en ik weet dat als
de chemo volgende maand klaar is, ik mijn lichaam hard wil slaan met alles wat ik kan.Ik heb
het boek gekocht, nu moet het alleen weten hoe ik de olie moet maken en moet iemand me
helpen.' Sarah

'Kom even langs om gedag te zeggen. Nog steeds aan de gang, 17 juli is 1 jaar geleden dat ik
met 1-2 ml per dag begon, mijn leven is volledig veranderd en ik ben bijna 200 pond precies
afgevallen, nog 9 pond te gaan, mijn apotheekapotheek heeft me op 179 mg CBD tot 179 mg
THC-olie 0,5 ml per dag en 87% THC en 4% CBD 1 ml per dag. En wierook, mirre en sap. HET
WERKT ZOALS JE KENT JB, ik wilde je even laten weten dat ik nog steeds ga!” Rekening

“Ik gebruik wierook met mirre voor Hashimoto's en het  werkt!  Jammer dat ik geen olie kan
krijgen waar ik woon, want het is illegaal.” Cynthia

"Ik begon hiermee 3 dagen geleden nadat ik hoorde van een meisje dat haar hersentumor
verkleinde met slechts een druppel hiervan op haar tong om de twee uur." Lindsay

“Ik doe al een paar jaar wierook in capsules. Ik gebruikte de wierook alleen om mijn kanker te
behandelen  (geen  chemo  of  bestraling)  in  die  tijd  dat  ik  geen  veilige  toegang  had  tot
cannabisolie. Toen ik de RSO niet had en merkte dat er vlekjes begonnen te verschijnen, deed
ik een paar druppels Heilige wierook rechtstreeks op mijn huid en zag de vlekjes binnen een
paar dagen verdwijnen. Ik was absoluut verbaasd! Vertel het al jaren aan mensen.Ik moet nog
steeds een colonoscopie krijgen (wanneer ik verzekerd ben in CO) om te zien of de hoofdtumor
weg is. Kanker of niet, ik zal blijven doen wat ik doe, zoals mijn oncoloog heeft aanbevolen
(voor het leven). Hij is verbaasd!” Lisa

"Ik deed een paar maanden twee keer per dag wierookhars in het voer van mijn hond en een
tumor ter grootte van een grapefruit ging weg." Karen

“FRANKINCENSE – er  wordt  gezegd dat  het  tumoren  doet  krimpen en  de progressie  van
kanker vertraagt, zo niet stopt. Ik weet dat het tumoren doet krimpen. Ik heb gezien dat het
tumoren ter grootte van een golfbal tot niets heeft teruggebracht!” Tamara
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"Ik heb dit een paar jaar geleden tot een integraal onderdeel van mijn methodologie gemaakt,
samen met copaiba- en citroengrasoliën, de resultaten zijn absoluut verbluffend. Bedankt voor
het delen van JB." markering

"Ten  minste  één  reden  is  omdat  ze  in  video's  en  blogposts  wordt  verteld  dat  wierookolie
boswellic acid bevat - het antitumorale actieve ingrediënt in wierookgomhars. Maar dat is niet
zo, en de simpele reden is dat boswellic acid veel een te zwaar molecuul om vluchtig te zijn. Er
zijn  verschillende  boswellische  zuren  gevonden  in  wierookgomhars,  en  ze  hebben
molecuulgewichten in het bereik van 450 - 500. Vluchtige moleculen - die kunnen verdampen -
hebben echter allemaal een molecuulgewicht van minder dan 300."
-- Daarom raad ik aan om op wierook en mirrehars te kauwen en geen essentiële oliën in te
nemen die (hopelijk/naar verluidt) zijn geproduceerd uit wierook en mirre. JB

"Frankincense Oil hielp me binnen een week van Bell's Palsy af te komen! Zonder twijfel de
beste behandeling die ik ooit heb gekregen en die "legaal" was." Jason

"Ik gebruik Frankincense, Ylang Ylang en soms Clary Sage op Justin voor aanvallen gedurende
vier maanden en ik heb een verbetering gezien. Toen ik begon, had hij drie aanvallen per dag
en het daalde tot één per dag en soms een run van twee tot drie dagen aanvalsvrij.  Ik heb
gelezen dat Angelica ook helpt bij aanvallen. Zijn neuroloog is er helemaal voor, maar geen
echte kennis of welk protocol dan ook. Aromatherapeuten lijken niet zo bekend met het gebruik
van  etherische  oliën  voor  het  onder  controle  houden  van  aanvallen.Inhalatie  en  verdunde
plaatselijke toepassing lijkt te werken, maar het zou leuk zijn om wat begeleiding te hebben. Ik
heb op de harde manier geleerd dat er absoluut een aantal oliën zijn die je moet vermijden,
zoals alles met kamferverbindingen (rozemarijn, eucalyptus, spike lavendel, Spaanse salie) of
thujon en nog een paar andere." Judy

"Ons  reddingsmiddel  naar  keuze  is  eerlijk.  Ik  bewaar  het  op  de  plank  en  gebruik  het  in
verdunning met MCT-olie. Dezelfde dragerolie die Rae oraal gebruikt met CO.
Een snuifje of twee onder de neus, en dan in de achterkant van de oren, slapen, nek, polsen en
onderkant van de voeten. Het is de beste reddingsmedicatie tot nu toe. Snel en effectief, maar
met alle openheid; niet elke keer." Mark

“Wierookolie komt van de hars van Boswellia serrata-bomen. Sommige aromatherapie-oliën,
parfums  en  bepaalde  soorten  wierook  bevatten  deze  olie.  Ayurvedische  geneeskunde,  de
traditionele  gezondheidszorg  van  India,  gebruikt  ook  wierookolie  om  verschillende
aandoeningen te behandelen. In de westerse geneeskunde is wierookolie interessant vanwege
de ontstekingsremmende eigenschappen, volgens het Memorial Sloan-Kettering Cancer Center.
Sommige bijwerkingen zijn mogelijk, maar de MSKCC merkt op dat wierook minder negatieve
effecten lijkt te hebben dan geneesmiddelen die ontstekingsaandoeningen behandelen, zoals
steroïden en niet-steroïde anti-inflammatoire geneesmiddelen.

Gastro-intestinale  bijwerkingen  zijn  mogelijk  bij  het  gebruik  van  wierookolie,  volgens  de
Physicians' Desktop Reference. Ze kunnen maagklachten, misselijkheid, maagpijn, branderig
gevoel of een onaangenaam gevoel van volheid omvatten. Wierookolie kan ook maagklachten
of maagpijn verergeren.

Wierookolie  heeft  bloedverdunnende  effecten  en  kan  het  risico  op  abnormale  bloedingen
verhogen, zoals opgemerkt door de University of Maryland Medical Center. Dit is vooral van
belang voor mensen met een bloedingsstoornis, of iedereen die medicijnen of andere kruiden
met  antistollingseffecten  gebruikt,  zoals  warfarine,  heparine,  ibuprofen,  aspirine  of  ginkgo
biloba. Iedereen die is ingepland voor een chirurgische of tandheelkundige ingreep, moet van
tevoren stoppen met het nemen van wierookolie. " Shelley
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Wierook- en mirreharsen verwerken
Vries  wierook  in,  maal  het  in  een  mixer  als  ijsblokjes  (een  paar  seconden  op  zeer  hoge
snelheid) en giet dan zeer hete (100°C) olijfolie over het poeder. Laat het mixen als een cocktail,
ongeveer 3 minuten. Giet het oliemengsel in een fles en laat het een paar dagen staan, scheid
de lagen en je hebt je wierookextract. Voeg mirre toe als je het hebt - verwerk het op dezelfde
manier - vries het in, plet het, voeg hete olie toe, laat staan, scheiden.

Voeg vervolgens cannabisolie toe aan de wierook, mirre en olijfolie mix. Je kunt het ook drie
keer per dag eten. Ik zou er ook apart hennepzaadolie aan toevoegen en mijn voeten ermee
masseren. JB

Cannabis roken
“Mijn  28-jarige vriend is  vandaag geopereerd aan borstkanker,  ze zeggen dat  de kanker is
verwijderd, maar willen toch chemo bij haar doen.We hebben eerder gepraat en ik zei haar om
chemo te weigeren en gewoon...neem RSO.Heb ik hierin gelijk?Van wat ik over Phoenix Tears
heb  gelezen,  zou  ik  denken  dat  dit  correct  is,  maar  zou  graag  uw  hulp  willen  om  dit  te
beantwoorden.Bedankt." Justin

-- Goed gedaan, Justin.Geen chemo of scans.De operatie was niet nodig.Laat haar 120-180g
van de olie eten in de komende zes maanden en volg de instructies op onze site.JB

"Stel  je  voor  dat  je  mensen  probeert  te  leren  hoe  ze  hun  broek  moeten  dragen...Het  lijkt
gemakkelijk.Wat als mensen je elke dag zouden sms'en om je te vragen hoe ze hun broek aan
moesten doen?(verergerend) Het is net varkensdag!Als ik mijn broek aantrek en het is goed
gedaan, dan is dit de manier waarop ik iemand anders ga laten zien.Ik zou kunnen lachen om
de mensen die willen proberen hun broek achterstevoren aan te trekken en te zeggen: “Hé, ze
passen prima, zeker, maar het verandert niets aan het feit dat ze achterstevoren aan zijn!(Het
werkte voor Khris Kross).”  JB vertelt  ons gewoon wat werkt en zal ons niet op een andere
manier vertellen omdat er geen behoefte is aan andere manieren.Volg de aanwijzingen of loop
rond met je broek achterstevoren, maar word niet boos op JB als je je realiseert dat hij je net de
juiste manier liet zien om het te doen!We proberen geen tekst in een boek te veranderen, we
gaan gewoon andere boeken onderzoeken!” Tsjaad

-- Dank je, Tsjaad, dit was een geweldige uitleg en ja, je hebt gelijk.Deze hele kwestie van RSO-
geneeskunde is zo aanstootgevend eenvoudig dat het het eigenlijk ingewikkelder maakt.Het is
te simpel voor mensen om het te geloven, namelijk wanneer ze het medicijn niet zelf kunnen
proberen en er alleen over moeten lezen.

En het hele ding is dat er mensenlevens op het spel staan.Ik spreek ze persoonlijk, ik zie de pijn
in  hun  gezichten,  vraag  me  niet  wat  het  met  me  doet  na  al  die  jaren.Veel  ruimte  voor
improvisatie is hier voor mij niet, geen tijd voor lange bebopsolo's of freejazz.Dit is een stevige
oldtimer  blues van twaalf  maten en is  twaalf  maten lang.Rick gaf  ons aanwijzingen die we
moesten  volgen,  maar  iedereen  wil  het  wiel  opnieuw uitvinden  vanwege  egoproblemen  of
andere menselijke zwakheden.

Alles wat ik hierover zeg, is dat je eerst een rijstkoker en een ventilator onder de knie moet
krijgen.Eerst  RSO, dan alle  andere (minder  krachtige)  vormen van cannabismedicijn.Omdat
potentie belangrijk is.Hoe krachtiger en kalmerend de olie, hoe beter voor de patiënt.Je hoeft
niet te testen op interne omstandigheden, probeer het eerst op huidaandoeningen en kijk of het
sneller geneest met de echt, zeer krachtige en kalmerende RSO met 95-98% THC of met iets
anders, dat zou het voor je moeten beantwoorden.Weet dan dat hetzelfde wat er op uw huid
gebeurt, in uw lichaam gebeurt als u dit geneesmiddel inneemt.
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Als  je  dat  eenmaal  doet,  verlies  je  in  feite  je  interesse  in  minder  krachtige  vormen  van
cannabismedicijn.Niet omdat ze in sommige gevallen niet kunnen helpen, maar omdat waarom
tweede of derde klas vliegen als je voor hetzelfde geld eerste klas kunt vliegen en tegelijkertijd
je leven sneller en betrouwbaarder kunt redden?

RSO is premium geneeskunde, en zoals ik het bekijk is de rest geen premium medicijn.En ik wil
premium medicijnen, waarom zou ik verdunde medicijnen willen in plaats van het echte werk?
Hoe sterker kalmerend en krachtiger de olie, hoe beter het werkt als medicijn - en dit zal nooit
veranderen." JB

“De  beste  RSO  is  95-98%  THC  en  extreem  krachtig  en  kalmerend.Al  het  andere  (rauwe
cannabis, sappen, eetwaren, hoge CBD-oliën, niet-gedecarboxyleerde BHO, tincturen, zalven,
brouwsels, maceraten, noem maar op) is een minder krachtige vorm van cannabismedicijn.Alle
vormen van cannabismedicijn zijn natuurlijk tot  op zekere hoogte heilzaam, maar verwed je
leven niet op minder krachtige vormen van cannabismedicijn.” JB

Huidaandoeningen, brandwonden, eczeem, enz.

“Op  zondagochtend  kreeg  ik  3e  graads  kokende  oliebrandwonden  aan  mijn  vingers.Grote
blaren en zeer pijnlijk.Ik herinnerde me dat ik las dat RSO geweldig is voor het genezen van
brandwonden, dus ik probeerde het.OMG mensen, de verbranding is in slechts 40 uur helemaal
weg.Helemaal geen teken van.Ik heb een goede hoeveelheid toegepastRSO op de blaren, een
filet verse Aloë Vera en een verband.12 uur later herhaald.De 3e aanvraag is niet nodig.JIJ
ROCK RICK SIMPSON.' Bobbi

“De eerste  keer  dat  ik  de olie  maakte  (doordrenkt  met  kokosolie)  was voor  de plaatselijke
behandeling  van  de  rug  van  een  oudere  buurman.Ze  had  overal  zweren  die  erg
jeukten.Bedwantsen zijn uitgesloten, net als schurft, vlooien, slijmvliezen en dergelijke omdat ze
nergens anders last van had dan haar rug en er geen tekenen zijn van activiteit van beestjes op
haar bed.Weet je wat haar zoon deed???Hij besproeide haar matras zwaar met chemicaliën om
zich te ontdoen van insecten die niet bestonden.Ik heb haar een nieuw matras gegeven met de
expliciete instructies dat het NIET mag worden gespoten, het is van mij in bruikleen aan haar
zolang ze het nodig heeft.Ze moest naar het ziekenhuis voor bloedende zweren en terwijl ze
daar was, zei ze dat ze last had van haar rug en weet je wat de dokters haar zeiden te doen???
Was haar  haar  en lichaam op luizen.Ze heeft  geen luizen.Dus naar  wie  denk je  dat  ik  ga
luisteren  om  haar  te  helpen?De  doktoren?NEE.Ik  heb  de  olie  gemaakt,  haar  rug  ermee
behandeld en er is verbetering en genezing gaande.” Michelle

"Mijn  schoondochter  was  varkenskoteletten  aan  het  frituren  en  doopte  haar  vingers  in  de
kokend hete olie tot aan de eerste knokkel en ze werden wit als gekookte kip.We deden er RSO
op en de pijn was na ongeveer een minuut weg, ze smeerde ze 2 x per dag in met de RSO.Ze
genas heel snel in slechts een paar dagen en er was helemaal geen huidverlies of littekens.Het
is  verbazingwekkend dat  we nu een beetje  in  de koelkast  in  de keuken bewaren,  dus  als
iemand zich verbrandt (vooral de kinderen), zullen we de RSO onmiddellijk toepassen, het is
niet  nodig  om dat  soort  pijn  te  voelen  als  we  een  natuurlijke  plant  hebben  die  ervoor  zal
zorgen .” Debra

“Gebruikte het bij ernstige zonnebrand.Werkte geweldig, ik heb het een meswond in minder dan
een week zien genezen.Het geneest ook halitose.Ik gebruik het nu ongeveer zes maanden en
kwam volledig van de medicatie voor aanvallen af.Toen ik wegliep, kreeg ik een lichte aanval.Ik
heb het geluk dat ik zo medicijnen kan krijgen, ik raad het ook aan om het te gebruiken voor
zenuwpijn. Jack
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"Ik  gebruik  een houtkachel  voor  warmte,  dus  brandwonden aan mijn  pols  hebben me veel
koudere  maanden  vergezeld.Heb  afgelopen  herfst  een  diepe  broei  gehad,  ben  nog  niet
wakker.Ik kreeg eerder RSO-olie, dus bracht een dep aan, bedekte de brandwond en binnen
twee dagen was het gebied een roze, schone vlek, helemaal geen blaar of brandwond!Ik ben
100% verkocht!” Janine

"Ik  kreeg  een  paar  jaar  geleden  een  mooie  zonnebrand  direct  nadat  ik  mijn  hoofd  had
geschoren.Ik was de dag erna ongeveer 14 uur in de zon van Colorado.Ik heb eerder zo'n
ernstige zonnebrand op mijn hoofd gehad.De eerste keer duurde maanden om te genezen en
het sijpelde en deed de hele tijd pijn.De laatste keer dat ik wat met cannabis doordrenkte lotion
op mijn episch verbrande hoofd deed.3 dagen later pelde het een keer en was daarna volledig
genezen.Cannabis voor mensen met zonnebrand!” Nate

"Ik heb een vraag.Kent u iemand die dit voor gordelroos gebruikt?Ik krijg ze heel vaak, vooral
als ik gestrest ben en ik ben gewoon nieuwsgierig.Dank u." Trina

- Doe de olie gewoon op de zere plekken, rauw of in een tinctuur, en laat de patiënt de olie ook
eten voor het beste resultaat.JB

"Mijn gewrichten flitsen op mijn vingers en voila, wrijf wat olie op, de pijn is weg.Ik heb mezelf
vorige week verbrand aan het brandvat, 10 cm zwarte, borrelende huid aan de binnenkant van
mijn  pols.Kleine hoeveelheid  olie,  verband,  twee dagen later,  geweldige roze huid.Opnieuw
toegepast, hetzelfde, twee dagen later en het was genezen...Bedankt!!!" Janine

“Morgen Scot, sprak gisteravond met mijn zus en ze zegt dat ze helemaal genezen is!!!!Het
medicijn genas haar gordelroos.:) Ze zegt dat ze zich geweldig voelt.Ik wilde het gewoon 100%
zeker weten voordat ik je schreef.Hartelijk bedankt voor uw hulp."

"Zowel  mijn  zoon  als  ik  gebruikten  het  alleen  plaatselijk  vanaf  het  allereerste  moment  dat
gordelroos  verscheen.  Niet  nieuwgordelroos  verscheen  en  geen  andere  symptomen
gedetecteerd. Wonder." Matija

“Ik heb olie in RSO-stijl gebruikt op een heksenwrat op mijn gezicht.Twee applicaties bedekt
met een pleister en het is bijna op!” Leslie

“Ik heb er ook 2 wratten mee verwijderd.Ik heb ze mijn hele leven op mijn been gehad.” Michelle

“Ik  heb  met  cannabis  doordrenkte  olijfolie  gebruikt  bij  brandwonden  en  snijwonden  en  ze
genezen binnen een paar dagen.Nog nooit zoiets gezien.Ik weet dat de RSO zelfs beter zou
zijn.Cannabis werd gebruikt om alles te behandelen voordat onze regering hebzuchtig werd.”
David

“Ik heb de olie opgewarmd en gemengd met mijn potje gezichtscrème.Ik gebruik het 2x per dag
en heb het ongeveer 2 maanden gebruikt.De diepe diepe puistjes die ik vroeger kreeg (je kent
ze wel, ze hebben een week nodig om aan de oppervlakte te komen en ze zijn ENORM!) zijn er
niet meer.De littekens van die puistjes vervagen ook.Ik zie zelfs dat de huid strakker begint te
worden!Grappig dat dit bericht hier is omdat ik vandaag pas echt de resultaten opmerkte!Deze
olie  is  geweldig  en  gezichtscrème  is  slechts  een  van  de  vele  toepassingen.Bedankt  Rik."
Jennifer

"Ik heb mezelf redelijk goed verbrand aan een uitlaatpijp en ik deed wat cannabisolie doordrenkt
met druivenpitextract en het genas in minder dan een week en nauwelijks pijn of irritatie en
GEEN LITTEKENS!" Daniël

“Ik heb het op brandwonden gebruikt en ik weet niet waar ik ben verbrand.Geen schrik en geen
sporen.Geweldig.Ik  had  de  brandwond  een  week  en  het  zou  niet  genezen.Ik  heb  de  olie
gebruikt en binnen vier dagen heb ik een nieuwe huid.Een week later kan ik niet zeggen waar ik
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ben verbrand.Geweldige dingen.” Clifford

“Ja, ja, ik heb brandwonden genezen met RSO.En geen littekens!” Erin

“De pijn verdwijnt letterlijk onmiddellijk en binnen een dag verdwijnt de ontsteking.Ik heb een
paar maanden geleden al een brandwond behandeld en heb nu een andere die ik behandel.Het
versnelt de genezingstijd met weken en weken in afwachting.Hoe ernstig de brandwond is en
GEEN SCHRIFT en GEEN gevoeligheid over waar ik was verbrand.Ik gebruik de olie op alles
en ik meen alles.Ik heb onlangs ook een batch gemaakt die niet van de kwaliteit was die ik ooit
zou  eten,  dus  het  wordt  strikt  plaatselijk  gebruikt.Ik  heb  een  gezichtsbehandeling  gedaan,
OMGosh, verbluffende resultaten.Ik gebruik de RSO voor elke denkbare aandoening.“

"Ik heb veel schrik van een huidaandoening waarvoor ik bijna 6 maanden vreselijke medicijnen
heb gekregen.O verrassing!Een paar weken na de behandeling is mijn huid weer slecht.Dit is
goed om te weten.Ik was verschrikkelijk met die medicijnen, humeurig, droge schilferige huid,
zweten, mijn god, het was verschrikkelijk.Ik zal de dokter niet meer zien." Nikki

“Ik heb olie gebruikt voor huidinfecties, hoofdpijn, muggenbeten, schimmels, slapen en gewoon
voor ontspanning.Zeer behulpzaam op een 1stverbanddoos." Sylvia

“Geachte heer, ik ben een oude hippie uit de jaren 60 en woon in Noord-Californië.Heb 8-9 jaar
een  verscheidenheid  aan  Train  Wreck  en  White  Widow  gehybertiseerd  met  uitstekende
resultaten.Ik zag dat  Rick White Widow ook heeft  gebruikt.Ik help momenteel een Hospice-
patiënt genaamd Jason in Redding, Ca. in herstel, wie was/is? sterven aan de laatste stadia van
MRSA zoals  voorgeschreven  door  mijn  oude  dokter  Dr.  Ronald  Sand...Ik  begon  hem  met
tincturen  die  ik  vier  maanden  geleden  maakte  en  koekjes  gaf  van  zowel  water  tot
budderextractie als boterextracties.

Een  andere  bevriende  kweker  met  wie  ik  Unity  Church  bezoek,  bracht  me nu  drie  weken
geleden op uw website.Ben Jason begonnen met de "JOY GREASE" en hij is door zijn eerste
buis gegaan en is nu aan zijn tweede.Iets meer dan een maand geleden waren zijn ballen zo
groot als een hele grote meloen groter dan een softbal...Sinds hij mijn gebakken goederen heeft
gegeten en rechtstreeks "Magic Grease" heeft ingenomen, wordt hij elke dag beter en zijn zijn
geslachtsklieren zijn bijna weer normaal geworden...Ze zeggen dat er geen remedie is voor
MRSA???

Jason heeft erge grote doorligwonden op zijn rug gehad omdat hij niet op zijn zij of buik kan
liggen.Hij vertelt me nu dat ze aan het afnemen zijn en toen onze dokter met een ander team in
de stad verscheen, konden ze niet begrijpen waarom hij  niet dood was of waarom hij  beter
werd.Ik  heb  de  dokter  nog  niet  verteld  over  mijn/onze  hennepoliebehandeling,  maar  zal
binnenkort elke dag...Ik wil echt toestemming van de dokter om zijn zweren nu plaatselijk met
de olie te behandelen, vind je niet???Als we MRSA kunnen stoppen bij een patiënt die nog
maar enkele maanden te leven heeft, denk er dan eens over na wat dit zou kunnen of zou
moeten zeggen tegen de medische gemeenschap.Vrede en respect, Craig”

"Mijn man had een litteken van 30 jaar door een brandwond waarvoor een huidtransplantatie
nodig  was  ...Dus  ik  dacht,  aha,  nog  een  plek  om  te  experimenteren  met  dit  geweldige
product.Nou,  hij  had  minder  dan  nul  overtuiging  dat  het  iets  zou  doen...Na  een  paar
toepassingen is het aan het morphen, hij heeft nu pigment waar er geen was.Haargroei waar er
in 30 jaar nog geen is gegroeid.” Rebecca

“Ik had tweedegraads brandwonden over mijn hele gezicht en armen door een huisbrand.Ik heb
een maand lang RSO gemengd met cacaoboter en je kunt nauwelijks zien dat ik me ooit heb
verbrand.Het is verbazingwekkend hoe snel het werkt en het is de beste pijnstiller die ik ooit heb
gehad.” Amerikaans
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“Ik had een moedervlek op mijn hoofdhuid die onlangs begon te jeuken.Ik heb een paar dagen
één  keer  per  dag  een  schar  aangebracht  en  de  moedervlek  begon  echt  te  krimpen!Over
geweldig gesproken." Amanda

"Mijn cannabalsem was ook in kokosolie gesuspendeerd, en het hielp enorm toen ik alopecia
had." Matty

"Mijn  vriendin  had  een  MRSA-infectie  van  meer  dan  2  jaar  en  had  meerdere  antibiotica
geprobeerd, waaronder een van de sterkste die beschikbaar was, maar zonder resultaat.We
gebruikten wat olie gecondenseerd uit een verstuiverslang op een pleister op de open lucht en
het ging weg en de pijn stopte onmiddellijk.Haar kwaliteit van leven is zoveel beter.

Ik had 2 jaar lang een verdachte bult op mijn rug die uiteindelijk van kleur veranderde en veel
pijn deed en ik was erg achterdochtig over wat het was.Ik gebruikte RSO op een pleister en het
verdween.We  hebben  dit  geprobeerd  omdat  we  Rick's  video  Run  from  the  Cure  hebben
gezien.Ik geloof dat het verspreiden van deze boodschap van enorm belang is en ik ben klaar
om op volle kracht door te gaan via activisme en onze sociale media en uitzendingen om jullie
te helpen de boodschap naar buiten te brengen.” Robert

“Ik heb fibromyalgie en medicijnen nemen mijn pijn niet weg.Maar de olie wel.” Donna

"Ik ben een gelovige...repareert jicht...het moet de yin & yang in balans brengen, want ik dacht
vroeger dat ik gelukkig was, maar de laatste tijd merk ik dat er een gevoel van geluk diep van
binnenuit komt...Bedankt Rick Simpson.” Irving

"Hallo Corrie, ik geef nu ongeveer 3 weken ***** medicijnen voor zijn jicht in zijn voet, en hij is
van een rolstoel overgegaan naar in staat om de trap op en af  te rennen en ging voor een
wandeling van 2 uur tijdens het week-end.Het is niet alleen voor kanker...het geneest gewoon.Ik
had foto's moeten maken...Groot verschil.Gewone medicijnen raakten het niet.In een rolstoel
voor 3 weken voor de medicijnen.”

“Ik heb het op brandwonden gebruikt en ik weet niet waar ik ben verbrand.Geen schrik en geen
sporen.Geweldig.Ik  had  de  brandwond  een  week  en  het  zou  niet  genezen.Ik  heb  de  olie
gebruikt en binnen vier dagen heb ik een nieuwe huid.Een week later kan ik niet zeggen waar ik
ben verbrand.Geweldige dingen.” Clifford

"Ja, ja, ik heb brandwonden genezen met RSO en geen littekens!" Erin

“De pijn verdwijnt letterlijk onmiddellijk en binnen een dag verdwijnt de ontsteking.Ik heb een
paar maanden geleden al een brandwond behandeld en heb er nog een die ik nu behandel.Het
versnelt de genezingstijd met weken en weken, in afwachting van hoe ernstig de brandwond is
& GEEN LITTEKENS & GEEN gevoeligheid over waar ik was verbrand.Ik gebruik de olie op
alles  en  ik  bedoel  alles.
** onlangs een batch gemaakt die niet de kwaliteit was die ik ooit zou eten, dus het wordt strikt
gebruiktactueel & deed een gezichtsbehandeling.OMGosh, verbluffende resultaten.Ik gebruik
de RSO voor elke denkbare aandoening**” Michelle

“Gemaakt, toegediend aan mijn 18-jarige zoon.Geen teken van kanker nu.Ik ben je enorm veel
dank verschuldigd aan Rick Simpson.” Amanda

“Ik heb het gebruikt  om open wonden te helen.Ik heb onlangs gebruikt  op mijn diabetische
zweer  die  ik  open  heb  gescheurd.Beter  genezen  dan  ik  had  durven  hopen.Ook  genezen
kattenkrabjes 's nachts.Andere krassen 's nachts.Breng olie aan op de helft van de kras, bedekt
met pleister, de volgende dag behandelde kant dicht in behandelde open plek met infectie.Dit
medicijn zou in elke EHBO-doos moeten zitten. Jared

“Sinds mijn 11e (ik ben nu bijna 30) krijg ik een soort schimmel op mijn huid, vooral rond mijn
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nek, borst en rug.Deze rode ronde vlekken verschijnen elk jaar op mijn huid en ik heb er alles
aan  gedaan  om  mijn  huidaandoening  te  behandelen.De  medicijnen  die  de  dermatologen
voorschrijven, hebben 5-6 dagen nodig om deze vlekken weg te nemen en nog eens 5 dagen
om ze volledig te verwijderen.

Laatst merkte ik dat deze plekken weer begonnen te verschijnen, MAAR deze keer besloot ik er
wat cannabisolie op te doen ...en het was echt magisch!!!Ik heb het maar 2 keer aangebracht
en de vlekken zijn ALLEMAAL weg.Ik kon mijn ogen niet geloven!Geen pillen en crèmes en
speciale shampoos meer voor mij!Nu heb ik kokosolie gemaakt doordrenkt met cannabisolie en
ik zal het nog een week of zo blijven aanbrengen om ervoor te zorgen dat de vlekken niet
opnieuw verschijnen.Heel erg bedankt RS & JB voor alle hulp en informatie, ik zal je eeuwig
dankbaar zijn.” Ioanna

"Zou de olie werken op papillomen of huidmarkeringen in de buurt van het oog?" Sean

-- Ja, Sean, maar pas op dat je de olie niet in je ogen krijgt, anders brandt het ongeveer een uur
of twee erg.Het zal het oog niet beschadigen, maar het is onaangenaam.JB

“In 2002 heb ik een vreselijk ongeluk gehad.Ik had overal snijwonden en verloor een deel van
een bot in mijn arm.Na huid- en bottransplantaties was ik bijna genezen en kreeg ik een infectie
in  mijn  arm.Bleek  een  botontsteking  te  zijn  en  moest  helemaal  opnieuw beginnen.Daarom
raakten ze altijd geïnfecteerd als ik snijwonden / brandwonden kreeg (ik ben een lasser).Het
afgelopen jaar kreeg ik een vreselijke brandwond van een stoomleiding op het werk op mijn
maag.Door  het  schoon  te  houden  en  de  olie  te  gebruiken,  was  het  in  slechts  een  WEEK
genezen!Mijn  kleine  lasbrandwonden  kunnen  4-6  weken  aanhouden.Niet  meer  met  mijn
olie.Schroef Neosporin, ik gebruik OLIE!” Chris

“Ik heb de olie opgewarmd en gemengd met mijn potje gezichtscrème.Ik gebruik het 2x per dag
en heb het ongeveer 2 maanden gebruikt.De diepe diepe puistjes die ik vroeger kreeg (je kent
ze wel, ze hebben een week nodig om aan de oppervlakte te komen en ze zijn ENORM!) zijn er
niet meer.De littekens van die puistjes vervagen ook.Ik zie zelfs dat de huid strakker begint te
worden!Deze  olie  is  geweldig  en gezichtscrème is  slechts  een  van de  vele  toepassingen!“
Jennifer

"Ik was klaar met werken voor mijn baas in het bos waar een bos gifeik op een stapel lag om te
worden verplaatst en verbrand en ik had geen idee dat het daar was.Dus ik heb natuurlijk gifeik
gevangen.Mijn baas zag dat het bijna cellulitis was en stuurde me toen terug om te beginnen
met de behandeling met Rick Simpson-olie.Binnen een paar dagen begon mijn arm te sijpelen,
hij begon zichzelf ook om te keren.JE KUNT MIJ NIET VERTELLEN DAT DEZE PLANT NIETS
KAN BEHANDELEN!” Harry

“Poison Ivy op mijn arm… Huiduitslag en brandwonden zijn binnen 5 minuten verdwenen…
Geen  bulten,  geen  uitslag,  geen  pijn…  Ik  gebruik  een  rijstkorrel  RSO  met  een  beetje
kokosolie… GEGEVEN in 5 minuten!!!Ik hou van mijn olie!!!“ Estelle

"Ik heb deze olie 3 jaar geleden gebruikt om stadium 4 prostaatkanker te doden.Ik gebruikte om
te beginnen hormoontherapie en kwam toen te weten over RSO.Het werkt.Persoonlijk ken ik
tientallen mensen die het dagelijks gebruiken voor vele kwalen.Het is een enorme hulp voor
kankerpatiënten, maar ik denk dat mijn meest verbazingwekkendeopenbaring heeft  iemands
ernstige psoriasis genezen dat ze meer dan 90% van hun lichaam hadden.Door 6 weken lang
1/4 tot 1/2 gram olie per dag in te nemen, heeft deze persoon zichzelf letterlijk genezen van een
aandoening waaraan hij sinds zijn kindertijd leed.Ik zou uren kunnen doorgaan met de dingen
die ik deze olie heb zien doen.Je zult zien, houd je geest open en doe wat Rick opdraagt, je zult
er geen spijt van krijgen.” Dan

"Artritis psoriasis in minder dan een maand..." Giulliana
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"Mijn psoriasis verdween nadat ik de olie begon te eten... Alleen het plaatselijk gebruiken van
de  olie  hielp  de  mijne  niet  zo  goed  -  verdween  niet  volledig  totdat  ik  het  oraal  begon  te
gebruiken.Het is nog niet teruggekeerd.Ik heb nu een onderhoudsdosis, dus ik HOOP dat dat
genoeg is om de psoriasis weg te houden.Ik heb er al  bijna 4 maanden geen tekenen van
gehad.De doktoren vertelden me dat het nooit helemaal weg zou gaan, en dat de enige keer dat
het  zou  'opklaren'  was  toen  ik  echt  ziek  was  en  mijn  immuunsysteem  andere  dingen  te
bestrijden had.We zullen...Ik voel me niet ziek, en de rotzooi is weg!” Lindsay

“Ook  van  peesontsteking  in  een  paar  dagen  genezen.Zelfs  een  blessure  van  7  maanden
oud.Wrijf  gewoon  een  keer  per  dag  een  beetje  potboter  of  RSO  op  de  pijnlijke
plek.Verbazingwekkende shit.Ik  heb de RSO afgelopen zondag-dinsdag gebruikt  bij  een 3e
graads brandwond, geen teken van de brandwond na 40 uur behandeling.Ik wou dat ik het had
gebruikt zodra het gebeurde.Het zou me uren van pijn en ijs hebben bespaard.” Bobbi

"Een vriend liet me ongeveer twee en een half jaar geleden naar Run from the Cure kijken,
denkend dat het mijn psoriasis zou kunnen helpen.We maakten de olie samen - de eerste keer
voor  ons  allebei  -  binnen  drie  weken  was  mijn  plaque  psoriasis  verdwenen.Ik  heb  de  olie
gemaakt en sindsdien ingenomen.Als ik elke dag inslik en de olie 's nachts plaatselijk aanbreng
op de individuele plekken die willekeurig opduiken, is de psoriasis zeer gecontroleerd en bijna
onzichtbaar.Vanwege deze ervaring sprong ik  er  met twee voeten in  en bezit  nu de eerste
volledig door de staat gelicentieerde Medical Marijuana Business in Colorado.Toen ik een jaar in
mijn bedrijf was, werd mijn vader gediagnosticeerd met stadium IV melanoom - het had zich
verspreid naar zijn  longen en lever.Zijn  oncoloog gaf  hem 3 tot  12 maanden en zei  dat  hij
voorbereid moest zijn op zorg in het hospice.Ik begon hem onmiddellijk met een RSO-regime en
vijf  maanden later  is  zijn  kanker  verdwenen.Weg.Makkelijkste ding ter  wereld!Bedankt  Rick,
voor het opnieuw introduceren van dit geweldige medicijn aan de wereld!” Erica

“Wat kan het niet helpen?Door mijn studie zijn de mogelijkheden eindeloos.Ik heb een cyste aan
de rechterkant van mijn wang op mijn gezicht.Vijf dagen na het innemen van de olie (inname)
kromp de cyste snel.De olie was gemaakt van ijzige bladeren en een kleine knop die er altijd
helder in was gedrenkt.Het mengsel bleef 2 weken staan.De eerste nacht van de olie had mijn
cyste een tintelend gevoel.Vijf dagen later verdwenen.De olie werkt.Er is veel te veel bewijs en
de wetenschap erachter is verbazingwekkend.Er zijn chemische verbindingen die op al onze
receptoren in het zenuwstelsel reageren, het is een natuurwerk.Het verbazingwekkende is dat
het allemaal in één plant te vinden is.HENNEP.Het is tijd om te zien hoe ver mensen kunnen
gaan.Het is tijd om te evolueren.” Jeremy

“De eerste  keer  dat  ik  de olie  maakte  (doordrenkt  met  kokosolie)  was voor  de plaatselijke
behandeling  van  de  rug  van  een  oudere  buurman.Ze  had  overal  zweren  die  erg
jeukten.Bedwantsen zijn uitgesloten, net als schurft, vlooien, slijmvliezen en dergelijke omdat ze
nergens anders last had dan haar rug en er geen tekenen zijn van activiteit van beestjes op
haar bed.Weet je wat haar zoon deed???Hij besproeide de matras zwaar met chemicaliën om
zich te ontdoen van insecten die niet bestonden.Ik heb haar een nieuw matras gegeven met de
expliciete instructie dat  het  NIET gespoten mag worden.Ze moest  naar het  ziekenhuis voor
bloedende zweren en terwijl ze daar was, zei ze dat ze last had van haar rug en weet je wat de
dokters haar zeiden te doen???Was haar haar en lichaam op luizen, ze heeft geen luizen.Dus
naar  wie  denk  je  dat  ik  ga  luisteren  om haar  te  helpen?De  doktoren?NEE.Ik  heb  de  olie
gemaakt, haar rug ermee behandeld en er is verbetering en genezing gaande.” Michele

“Ik heb bijna 20 jaar geleden het herpesvirus opgelopen.Ik ben een van degenen die tot op de
dag  van  vandaag  5-6  keer  per  jaar  uitbraken  krijgt.Zoals  je  je  kunt  voorstellen  is  dit  niet
makkelijk  voor  me geweest.Ik  ben benieuwd of  jijheeft  u  suggesties of  kent  u  anderen die
succes hebben gehad met de behandeling met cannabis?Bedankt voor je tijd."

- 28 -



--  Doe  de olie  (of  een  tinctuur  of  zalf  bij  de  olie)  gewoon op  de plekken waar  de herpes
uitbreekt.Herhaal indien nodig.Het is ook een goed idee om minstens de 60g-kuur te eten, soms
verdwijnt het herpesvirus volledig.De uitbraken zullen niet zo frequent zijn en u zult geen pijn
enz. hebben als u de olie gebruikt om het te behandelen.De olie werkt voor alle soorten herpes
en je zult niets vinden dat beter werkt tegen herpes dan de olie.Beste wensen, JB

“Mijn ex-vrouw is virusvrij nadat ik haar heb gedoseerd!!!Haar arts was en is verbijsterd.Ze was
een DARE-afstudeerder en nu houdt ze een paar planten voor zichzelf..." Thomas

“Morgen Scot, sprak gisteravond met mijn zus en ze zegt dat ze helemaal genezen is!!!Het
medicijn genas haar gordelroos. :) Ze zegt dat ze zich geweldig voelt.Ik wilde het gewoon 100%
zeker weten voordat ik je schreef.Hartelijk bedankt voor uw hulp."

“Het meisje met de gordelroos heeft iets anders met haar meegemaakt en ze heeft de familie
nooit verteld wat er aan de hand was.Hier is het dan, ze stuurde het me net: “Hallo, ik heb
gisteren ontdekt dat mijn zus een jaar geleden een gezwel op haar schildklier had, maar heeft
het niet aan onze familie verteld.Blijkbaar had de dokter haar gezegd dat ze het in de gaten
zouden houden en dat als het groeide, ze zouden opereren.Het was niet groot genoeg om er
een biopsie van te krijgen.Hoe dan ook, ze had de afgelopen week haar doktersafspraak en
ontdekte dat de tumor niet meer groeide.Ze gelooft dat het medicijn de groei stopte.Is dat geen
geweldig nieuws?Ze blijft het nemen in de hoop dat haar volgende afspraak zal bewijzen dat de
olie tumoren doodt.Ik laat je meer weten als dat gebeurt." Schots

“Vorig voorjaar zag ik een rode vlek aan de linkerkant van mijn kin.Ik deed dit af als een zweer
die snel zou verdwijnen.Nou, dat deed het niet en voordat ik het wist verscheen er een tweede;
niet  bevestigd  maar  in  een  enigszins  rechte  lijn  vanaf  het  eerste  merkteken.Ik  heb  wat
polysporine  en  andere  crèmes  aangebracht  die  ik  in  het  medicijnkastje  vond,  maar  niets
veranderde aan de kleur of het uiterlijk.Tegen de tijd dat ik contact opnam en naar het kantoor
van mijn dokter ging, was er meer, maar op sommige gebieden begon het er anders uit  te
zien.Het zag er vlekkeriger uit.Toen mijn dokter me onderzocht had hij een verbijsterde blik op
zijn gezicht.In de loop van de volgende twee maanden schreef hij verschillende antibiotische
crèmes en pillen voor.

Al die tijd bleef hij zeggen: ik denk niet dat het kanker is.Ik denk niet dat het kanker is.Het leek
echter vreemd dat hij me zei dat ik me geen zorgen moest maken over het maken van verdere
afspraken, maar gewoon elke week naar zijn kantoor moest komen zoals hij me had gezegd en
dat  hij  me meteen zou zien,  en in  zijn  persoonlijke kantoor,  niet  de hele onderzoekskamer
tijd.Om te zeggen dat ik een beetje bang was, was een understatement, want dit ging nergens
heen.Ik  heb  hem meer  dan  eens  gevraagd  of  hij  naar  een  dermatoloog  wilde,  waarop  hij
antwoordde: "We zullen een biopsie laten doen en je dan naar een dermatoloog sturen, als je
het niet erg vindt om naar Halifax te rijden"... "Ik ga in een oogwenk,' zei ik tegen hem om
erachter te komen wat deze markeringen op mijn gezicht waren.De tijd verstreek en ik had van
Halifax niets gehoord over een afspraak met een dermatoloog.Ik vroeg het mijn Dr. nog eens...
Hij zei toen dat er een dermatoloog was die in Halifax was overleden en dat degene die daar
was het erg druk had, wat inhield dat het een paar maanden zou duren voordat ik naar binnen
kon om hem te zien.De tijd leek te slepen... er gebeurde niets...

Nadat ik de medicijnen had geprobeerd die de dokter me had gegeven, besloot ik het heft in
eigen handen te nemen.Ik heb wat navraag gedaan en heb wat RSO gekregen(Rick Simpson
Oil) of simpel gezegd, goed gemaakte hennepolie.Ik volgde de instructies voor het gebruik van
de olie.Ik plaatste wat op een pleister en bedekte 's nachts de vlekken op mijn gezicht.Ik slikte
ook elke avond wat.

Van alles wat ik heb gelezen, kan dit spul je geen pijn doen, maar het kan je van je sokken
blazen als je in het begin te veel neemt.Nou, een paar keer nam ik een beetje te veel en kon ik
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een  paar  dagen  niet  werken.Wat  ik  echter  deed,  was  de  olie  's  nachts  zo  zwaar  blijven
aanbrengen als ikkon zonder het te verspillen.Ik zag dat het verschil maakte.Ik weet zeker dat
het sneller had gewerkt als ik de tijd had genomen om de hoeveelheid die ik inwendig gebruikte
aan te passen, zodat er geen nadelige reacties op mijn motorische functie zouden zijn.lol

Al met al werkt dit spul en tijdens een van mijn meest recente bezoeken aan mijn dokter zei hij:
"Het ziet er niet zo agressief uit als het was." Hierdoor voelde ik me veel beter, en dat gold ook
voor het biopsierapport toen het terugkwam en zei dat het weefselmonster niet kwaadaardig
was!Ik kan eerlijk zeggen dat de olie lijkt te hebben opgehelderd wat het ook was op mijn kin.

Voor het grootste deel zijn er geen groeiende rode markeringen, alleen 'schaduwen' van wat
vroeger was.Ik ga over een week naar de dermatoloog.Hopelijk kan hij enig licht werpen op wat
het is of was dat ik had.Ik zou het graag zeker willen weten voor de gemoedsrust.Ik zal zeker
een update  geven als  ik  meer  informatie  heb.Voor  nu… Ik zou heel  graag iedereen willen
bedanken die betrokken is geweest bij het helpen genezen van mij!” Rekening

Q.Ik vroeg me af of RSO de brandwonden van mijn moeder door straling zou helpen?Ze besloot
door te gaan met de "conventionele" behandeling en nu heeft ze haar borst, bij  gebrek aan
andere woorden, verknald.Het doet pijn om er alleen maar naar te kijken.Ik herinner me dat jij of
Rick ooit een brandwond hebben gehad, denk ik tijdens het voorbereiden van RSO, en ik heb
foto's laten zien van hoe de olie ook werkt bij brandwonden.Dus, zou het haar goed doen?

A.Wrijf de olie of een hennepzalf op haar borst en rug.Natuurlijk moet ze de olie eten en uit de
buurt blijven van artsen en alle andere dergelijke vormen van onnodige schade.JB

"Mijn moeder (72) heeft al ongeveer 2 jaar een pijnlijke, gebarsten huid op de meeste van haar
vingertoppen ... erg pijnlijk.Dokter zegt: "Ja, dat komt met de jaren." Dufus!!!We hebben een
zeer kleine hoeveelheid van de olie gemengd met aquaphor...Eén behandeling, 's nachts... weg!
Haar pijnlijke scheurtjes zijn genezen en blijven nu al meer dan een week goed!GEWELDIG!"
Dolly

“Ik  gebruikte  de  olie  op  een  verse  open  operatiewond.In  september  2012  heb  ik  2
basaalcelcarcinoomtumoren uit  mijn  gezicht  laten verwijderen.De ene was groot  en was de
voedingstumor die hem verspreidde.Ook werd er een inwendige tumor in mijn wang geschraapt
voor een biopsie.Toen ik thuiskwam en mijn wond onthulde, had ik een krater in mijn gezicht.

De eerste 4 dagen heb ik Sheaboter en olie gemengd en aangebracht.Ik ben toen overgestapt
op gewone olie en ben niet meer gestopt.Toen ik voor mijn postoperatieve afspraak ging, was
de dokter die dacht dat ik plastische chirurgie zou ondergaan verbaasd over mijn genezing.Ik
besloot haar de waarheid te vertellen, dat ik het recept niet had gebruikt, dat ik het had genezen
met cannabisolie.Ze had gehoord van Rick Simpson & Phoenix Tears, ze oordeelde niet over
mij en zei dat ze zo door moest gaan met het goede werk.Over een maand ga ik voor mijn
tweede operatie, plan van aanpak om deze wond te genezen... Cannabisolie.Zal ik het deze
chirurg vertellen?Op mijn Post op afspraak!In liefde en licht.” Patti-Jo

-- Patti, er is geen operatie nodig als je doorgaat met de olie.Of stel indien nodig nog eens 60
gram uit, maar blijf indien mogelijk uit de buurt van operaties en artsen.Het is in veel gevallen
een trieste voorwaarde voor het succes van de behandeling.JB

"RSO  heeft  mijn  psoriasis  bijna  onbestaande  gemaakt.Ik  slik  nu  al  drie  jaar  een
onderhoudsdosis en mijn huid is helder, mijn geest is helder en ik ben nog nooit zo gezond
geweest.” Erica

"Ik heb iemand in mijn omgeving Rick's olie zien gebruiken op een ernstige brandwond die een
lelijk litteken zou hebben achtergelaten en binnen een week na het aanbrengen van de olie was
het verdwenen en geen teken van een litteken of dat het verbrand was." Janice
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“We hebben mijn dochter nu aan de olie.Ze heeft psoriasis op beide ellebogen, onderarmen en
één  knie.Bij  het  begin  foto's  gemaakt.Tot  nu  toe  zijn  de  droge  schilferige  gebieden
verdwenen.De huid is rood, maar gladin plaats van verheven en ontstoken.Kleinere gebieden
aan de  buitenkant  zijn  volledig  vrijgemaakt.We zijn  ervan overtuigd dat  dit  gaat  lukken.We
maken om de dag foto's of wanneer er merkbare verbetering is.Dit alles in minder dan een
week van plaatselijk  gebruik  van de olie.Heel  erg bedankt  voor  het  bewust  maken van dit
medicijn dat uiteindelijk de naties Rick en JB zal genezen.Ik deel elke dag berichten en vertel
het aan iedereen die wil luisteren.Het begint door te dringen." Ron

Q.Werken deze mengsels voor acne??

A.Jennifer,  de olie  werkt  voor  'allerlei  huidaandoeningen'.  Dat  betekent  inclusief  acne.Beste
wensen, JB

"(Ik hoorde over de olie) 3 maanden geleden op zoek op internet naar een remedie voor acne
en rosacea.Dat was meteen duidelijk!Ik voeg iso-olie toe aan kokosolie om het eenmaal per dag
op mijn gezicht  en hals te gebruiken.Mijn man zegt  dat  ik er  15 jaar jonger uitzie!Heel erg
bedankt voor het delen van deze informatie.God zegene u allen.Ga zo door." Toni

"Ik zweer dat ik er daarom zoveel jonger uitzie dan mijn broers en zussen.Ik ben de oudste van
4.Bijna iedereen zegt dat ik er minstens 20 jaar jonger uitzie dan mijn jongere zus.” Maria

"Het werkt ook voor ingegroeide haartjes in het gezicht.Ik gebruikte het op mijn 23-jarige zoon
met succes in 2 toepassingen.EEN LIEFDE." Patti-Jo

“JB,  heb  je  wetenschappelijk  bewijs,  of  alleen  mensen  die  beweren  ooit  allergisch  te  zijn
geweest voor marihuana?Is dit  mogelijk?Ik denk sterk dat het de trichomen zijn die iemand
jeuken, omdat je bij het trimmen de neiging hebt om de jeuk op je handen te krijgen, net als bij
het  aanraken  van  isolatie.Maar  ik  heb  van  twee  mensen  gehoord  dat  ze  denken  dat  ze
allergisch zijn voor marihuana en netelroos krijgen als ze in de buurt zijn of als er rook in de
buurt wordt geblazen.Maar ik zou graag willen dat beide deel uitmaken van mijn studie, dus ik
vroeg me af of iemand getuige is geweest van een persoon die allergisch is voor marihuana of
het zelf heeft meegemaakt?”

-- Kijk, cannabis is een plant, dus ja, sommige mensen kunnen natuurlijk allergisch zijn voor
sommige componenten.Maar we hebben nog geen allergie voor de olie gezien en we denken
dat als het gebeurt, mensen alleen een andere soort hoeven te proberen met andere terpenen
erin.De olie wordt gebruikt om allerlei soorten allergieën te behandelen.Maar we zijn met zeven
miljard  en  ieder  van  ons  is  uniek,  dus  ik  zou  zeggen  dat  ja,  sommige  mensen  zullen
waarschijnlijk allergisch zijn voor sommige soorten olie.JB

'Charlie loopt.Geen pijnmedicatie.Hij staat hoog.Zijn passen zijn recht en breed.Hij kan rennen,
springen en spelen.Zijn nek is voor bijna 90 procent genezen.Zo heeft het er in twee jaar niet
uitgezien.Hij at gisteren een banaan, pizza, een half broodje, gebakken rijst, yoghurt en meer.Hij
heeft NOOIT zoveel gegeten.(…)

Charlies rechterknie was het ergst.Het is ongeveer 50 procent beter.De linker is bijna volledig
genezen, behalve het feit dat hij gisteravond jeuk had en er weer blaren op kreeg.Maar niets
belangrijks... De grootste verandering is de wond in zijn nek en onder zijn oksels.De nek is zo
goed als geheel genezen evenals zijn oksels.

Ik  gebruik  een kleine druppel  olie  in  zijn  g-tube voor het  baden.Het  heeft  ook geholpen bij
kniepijn.Als zijn knieën pijn doen, krijgt hij die druppel.Ik voeg geen tylenol of ibuprofen toe.Het
doet de truc.Ik maak ook mijn eigen zalf.Ik heb een watermachine die water filtert en alkalisch
water  scheidt  van  zuur.Omdat  zuur,  zuurstofrijk  water  zo  goed  is  voor  de  huid  en  ook
antibacterieel is, neem ik zuur water en meng het met methocelullose om een zalf te maken.
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Ik voeg het concentraat toe om een  zalf te maken die lijkt op de consistentie van vaseline.Ik
smeer zijn verband hiermee en gebruik het op zijn wonden.DIT alleen maakt een ongelooflijk
verschil  met  de  pijn,  jeuk  en  genezing.Ik  zal  je  binnenkort  foto's  sturen.Ik  heb  ze  elke
verandering genomen.Ik denk dat  de olie nog een maand meegaat,  maar aangezien dit  de
eerste keer is dat ik dit ooit heb gedaan, ben ikniet zeker.Ik ben opgewonden.Zijn eetlust is nog
nooit zo goed geweest.Hij heeft gisteren meer gegeten dan het hele jaar." Trisha

"Hallo Rick en vrienden, ik heb een vriend die deze zweer heeft gehad (ongeveer.2 inch bij 4
inch in diameter) op zijn linkerschouderblad voor 4 jaar nu, eee-infectie, zonder korstje op de
plaats, alleen een pure onbewerkte opening, onder het  oppervlak kon je een harde bult  ter
grootte van een honkbal voelen die gevoelig is voor aanraking .

Hij heeft de olie 8 keer in 7 maanden plaatselijk aangebracht met ook ongeveer 2 weekenden
voor  intern  gebruik.
Het korstje en de littekens zijn verdwenen, de open wond is bedekt met littekens en mijn vriend
voelt zich gezegend dat hij de kans heeft gehad om de olie te gebruiken.” Rebecca

"Ik heb op twee plaatsen knobbels in  mijn  nek,  één in  de borst  en één in  de buik...  in de
afgelopen drie weken zijn die van mij gekrompen... die op de achterkant van de nek en buik is
bijna verdwenen... die achter het oor is half zo groot...GA CANNABIS OLIE!!!!!!” Sharon

"Om  mijn  verhaaltje  te  vertellen...een  vriend  van  mij  lijdt  al  jaren  aan  diepe  veneuze
trombose.Hij heeft al 2 jaar een wond aan zijn been, ter grootte van een kwart...Nadat ik het
Rick Simpson-verhaal had gezien, stelde ik de olie voor, hij zei dat hij alles zou proberen...Dus
als rokers hoe dan ook, heb ik wat van de olie gekregen.Vertelde hem om het twee keer per dag
te nemen.2 rijstkorrels grootte...2 weken gingen voorbij...hij  lachte, had dat al een tijdje niet
gezien...De  wond  was  gekrompen????...Nieuwe  huid  beginnen???Dit  zou  niet  kunnen
zijn???...Of  zou  het  kunnen???...Hij  ging  nog  twee  weken  door...toen  verscheen  met  een
grotere glimlach...de wond was weg???...Een nieuwe huid en geen pijn...WOWWW...We zijn nu
gelovigen, zien is geloven...houd de hoop levend!” Jason

-- Ja, het zou kunnen, Jason Hildebrandt, je hebt het gezien en nu weet je hoe je praktisch alles
zult behandelen wat jou of een van je vrienden overkomt.Gewoon wat olie opsmeren en opeten,
zo simpel is het.Bedankt en beste wensen, JB

“Gisteren sneed ik op mijn werk in mijn vinger aan een blender.Om 3 uur 's nachts werd ik
wakker met een bonzende vinger dat ik ijs, peroxide, neosporine probeerde.Niets werkte.Klopte
nog steeds.Toen herinnerde ik me dat het horen van olie de celregeneratie zou helpen en pijn
stopte en littekens en huidproblemen genas, dus waarom zou je het niet proberen.Dus nam ik
een druppel en spreidde het rond de hele top van mijn vinger.Binnen 1 minuut was de pijn voor
80% verdwenen.Binnen 30 min.Ik was in staat om met mijn vinger te bewegen met slechts een
beetje pijn, maar geen echte pijn.Ik ben verkocht.12 uur later heb ik me opnieuw aangemeld en
sindsdien heb ik geen pijn meer.” Rebecca

"Krakken?" Amber

-- Ja.JB

“Hallo Rick, ik wil mijn naam geheim houden als je dit toevallig plaatst (wat ik niet erg vind).Mijn
vriendin heeft een heel ruwe opvoeding gehad en nam haar toevlucht tot het doorsnijden van
haar polsen toen ze depressief werd. Dit probleem ligt al jaren achter ons, maar er zijn nog
steeds  een  paar  behoorlijk  vervelende  littekens  op  haar  pols.Ze  zijn  extreem zichtbaar  en
bubbelen nogal wat, het is het eerste wat veel mensen opmerken als ze haar voor het eerst
ontmoeten, ze zou niets liever willen dan ervan af zijn.

Dus mijn vraag is of de olie helpt om van de littekens af te komen?Of in ieder geval helpen ze
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minder zichtbaar te maken?Ik hou van wat je doet en ik wou dat ik wist van de olie toen mijn
grootvader ziek werd met kanker, je bent een held voor alle levens die je hebt helpen redden!”

--  Begin  met  het  plaatselijk  aanbrengen  van  de  olie  op  de  littekens,  ze  zullen
hoogstwaarschijnlijk binnen weken of maanden verdwijnen.Ik zou haar ook olie geven, het zal
helpen bij haar PTSS door al die herinneringen aan wat ze heeft meegemaakt.Het zal ook de
kwaliteit van haar slaap verbeteren.Maak foto's en video's als je het niet erg vindt, het litteken
zal echt verdwijnen - of helemaal of ze zullen nauwelijks zichtbaar zijn.Beste wensen, Jindrich

“Ik heb hetzelfde probleem met de zweren in mijn benen.Ten eerste omdat ik pre-diabetisch
was.Maar ik ontdekte dat ik zeer gevoelig ben voor insecten en muggenbeten.Ik smeer ze in
met olie en doe er een nachtje een pleister op en de beten zijn genezen.” Michelle

-- Wat de olie kan doen voor muggen- of tekenbeten is gewoon verbazingwekkend.Probeer het
eens en u zult zien waarom we zeggen dat niemand zijn huis mag verlaten tenzij hij de olie bij
zich heeft.De olie heeft zoveel toepassingen dat het onverantwoord is om zonder te proberen te
leven.JB

"Eet de olie...Ik slik de olie nu twee maanden, mijn psoriasis is voor bijna 80% verdwenen en ik
hoef helemaal geen medicijnen te gebruiken...En nam ook mijn artritis weg..." Giuliana

“Ik heb een mix van cannabis-olijfolie gebruikt  en binnen een week begon mijn psoriasis te
verdwijnen.Helaas had ik maar een beetje en ik had niet genoeg om het meer te nemen, zowel
intern als extern.OBSERVEER, ik had niet eens echte RSO, maar een cannabisolie gemaakt op
olijfolie.” Teemu

-- Laten we hopen dat je snel wat meer olie krijgt, Teemu.Het is het beste om het plaatselijk te
gebruiken om de symptomen onder controle te houden en ook om de olie te eten, je wilt ook de
onderliggende oorzaak van het probleem wegnemen.Beste wensen, JB

“Het werkt  ook goed bij  muggenbeten en tandpijn.Mijn  dochter werd gebeten,  geen grapje,
minstens 50 keer door muggen in 15 minuten MET UIT! Deep Woods insectenspray erop.Ik
probeerde een bananenschil, deodorant, aloë vera, dermaplast & hydro-cortison.Niets van dit
alles bracht de zwelling naar beneden (ze is allergisch voor muggenbeten en ze zwellen erg op)
of gaf haar verlichting.In wanhoop schraapte ik de hars uit een verdamper, mengde het met
slechts een beetje kokosolie zodat het zich gemakkelijker zou verspreiden & "smeerde" haar
benen ermee in.Binnen ongeveer een half uur was alle zwelling verdwenen en terwijl ze nog
steeds  rode  stippen  had  waar  de  beten  waren,  stoorde  ze  haar  niet  en  ik  vermeed  haar
Benedryl te geven.

Ik had een abces in mijn mond en ik stopte de hars van de damp rond de aangetaste tand en
opnieuw binnen ongeveer een half uur nam de zwelling af en ik was in staat om het te genezen,
sindsdien geen problemen meer mee.Ik heb het wel twee dagen ingepakt om zeker te zijn.Nu
kan ik zeggen dat het inpakken van de hars (als je een Vapir No2 in de kegel hebt waar je het
scherm verandert,  bijna  pure  hasj  verzamelt,  ook  geconcentreerd.)  rond  mijn  tand  werd  ik
ongelooflijk high, waarschijnlijk hoger dan ik ooit in mijn leven ben geweest .

Ik  sms'te  zelfs  mijn  man  vanuit  de  woonkamer  om  hem  om  hulp  te  vragen  om  naar  de
slaapkamer te gaan.Sublinguale medicijnen werken echter beter, daarom spuiten ze in de ER,
als ze een hartaanval vermoeden, nitro onder je tong.Alles is nu in orde, ik ben niet overleden
aan een overdosis,  ik werd niet wakker met een vreselijke kater en het beste van alles...Ik
hoefde geen grote hoeveelheden Tylenol of Advil te nemen en heb nog meer schade aan mijn
maag en lever aangericht.

Ik weet dat de hars niet de meest effectieve manier is en ik wist niet eens zeker of het zou
werken, maar het was waar ik mee moest werken omdat ik in een illegale staat woon.Ik dacht
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echter dat het geen kwaad kon.Ik kan niet wachten om in een staat te leven waar ik vrij mijn
eigen biologische uitgangsmateriaal van de hoogst mogelijke kwaliteit kan kweken, mijn eigen
olie kan maken en mezelf en mijn hele familie kan genezen...inclusief mijn bijna 2-jarige dochter
die het afgelopen jaar door een hel is gegaan omdat niemand kan achterhalen wat er met haar
aan de hand is.

Ze  denken  dat  ze  nu  een  eiwitstoornis  heeft,  maar  dat  is  gewoon  iets  anders  dat  ze
rondslingeren omdat ze geen idee hebben wat er  in feite aan de hand is.Haar aan de olie
krijgen zou haar leven kunnen redden.Hoewel ik graag een nauwkeurige diagnose zou hebben,
zodat ik weet wat ik behandel, maar het komt erop neer dat ik gewoon wil dat mijn baby zich
beter voelt en als dat betekent dat ik tegen de conventionele samenleving inga, dan is dat wat ik
zal doen. Sara

“De olie lijkt tot leven te komen.Het gloeit wanneer het wordt aangebracht.Verbrand mijn hand
(zal je niet vertellen hoe lol) maar genas het met de olie.Had nog maar genoeg pure olie over
voor 2 toepassingen, daarna gebruikte olie erinkokosnootolie.Totaal geen pijn gehad.En aan het
eind geen littekens.Geen paraffinegaas, geen infecties, geen pijnstillers.Nogmaals bedankt Rick
dat je dit met de wereld hebt gedeeld.” Carol

'Dank je wel is niet genoeg voor wat je hebt gedaan.Ik zit hier met olie op mijn giftige eik.Ik zou
het NOOIT geprobeerd hebben zonder jou.Het duurde meer dan 2 maanden en raakte vorig
jaar bijna 100% van mijn lichaam aan omdat iemand een bosbrand begon, dus ik zal het nu
overal krijgen en erger zeggen ze omdat we hier geen immuniteit voor opbouwen.

Een  dag  geleden  dook  het  op.Dus  de  olie  van  gisteravond  heeft  de  jeuk  helemaal  niet
gestopt.Maar ik zie het dagelijks littekens genezen, dus ik heb vertrouwen.Vanmorgen, 24 uur
na de eerste keer aanbrengen, zie ik dat het werkt en elke beschadigde huid geneest van mijn
krabben.Dus met wat zinkoxidepasta over mijn olie geloof ik dat ik zojuist het 1# hulpmiddel
voor gifeik heb gevonden.Ik kan eigenlijk niet wachten tot volgend seizoen om te zien of de olie
misschien geneest om dit probleem voor het leven te repareren.Ik laat het je weten.Zou dat niet
geweldig zijn?Nogmaals bedankt voor alles wat je doet.” Rebecca

--  De  olie  kan  dat  ook  oplossen.Het  is  een  remedie  of  controle  voor  alle  medische
problemen.Hoe eerder het wordt toegepast, hoe eerder het zal repareren wat gerepareerd moet
worden, dat is ongeveer alles.JB

"Gifsumak op mijn arm...uitslag en brandwonden binnen 5 minuten verdwenen...geen bultjes,
geen  uitslag,  geen  pijn...Ik  gebruik  een  rijstkorrel  van  RSO  met  een  beetje
kokosolie...GESLOTEN in 5 minuten!!!Mijn olie!!!” Estelle

“Ik kreeg gifeik op mijn gezicht, na de tweede dag was het van mijn voorhoofd tot mijn nek,
grote jeukende vlekken, rauw en wat bloedend van het krabben.Ik heb wat olie gemengd met
een beetje kokosolie om het makkelijk uit te smeren.Ik deed het op en onmiddellijke verlichting
van jeuk  en pijn,  binnen een uur  was de rauwheid  en ontsteking verdwenen,  de volgende
ochtend was het niet zichtbaar tenzij je echt keek.Het deed zeker wat wenkbrauwen fronsen en
eindelijk kregen een paar sceptici te zien waar ik het altijd over heb.De genezende kracht van
cannabis!” Cindy-lee

"Ik wil dat mensen weten dat RSO een enorme blaar opruimde die mijn man op zijn hiel had
gekregen terwijl hij zo lang in bed lag, omdat hij zo ziek was.Ik deed er olie op en binnen een
week was het  weg.Ik was helemaal bang dat het  zou uitgroeien tot iets veel ernstigers.Het
bedekte zijn hele hiel.Bedankt Rick Simpson voor alles wat je doet.” Susan

"Ik maakte een zalf van bijenwas, olijfolie, kokosolie en neemolie die mijn ranzige voetgeur, die
ik al meer dan 25 jaar heb, verzachtte...Ik voegde lavendel- en citrusolie toe om de neemgeur te
verminderen.En het werkt beter dan welke huidcrème dan ook die ik ooit heb gekocht.En de
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vrouw is nog nooit zo gelukkig geweest.” Robert

-- Ik zou een beetje olie aan de mix toevoegen, Robert.Het kan nooit kwaad om wat toe te
voegen, en het zou zeker nog beter werken.De olie alleen kan hetzelfde doen, gemengd met
bijvoorbeeld hennepzaadolie, en een voetmassage met een sterke cannabiszalf is een van de
meest aangename dingen die je in deze wereld kunt ervaren.Kun je je voorstellen hoe goed het
voor  je  voeten  zou  zijn  als  je  ze  tien  minuten  in  lauwwarme onverdunde  olie  zou  kunnen
dompelen?Kunt u zich voorstellen hoe effectief  dit  zou zijn voor mensen met brandwonden,
diabetische zweren, huidkanker, enz.?Ik kan.JB

“Als vrouwen wisten dat het de veroudering van de huid omkeert en een beschadigde huid
herstelt (zoals in het geval van deze persoon), zou de ondersteuning voor de legalisering van
cannabis  door  het  dak  gaan!De  hele  economie  bloeide  dankzij  de  onderdrukking  van  dit
verbazingwekkende natuurlijke medicijn en we zullen het allemaal zien afbrokkelen naarmate
meer en meer mensen geïnformeerd worden en gewoon zelf medicijnen gaan gebruiken.” Gili

“Heb ik rimpels gelezen?Het helpt RIMPELS?” Margie

Q.Breng je het op je gezicht aan voor rimpelbehandeling of neem je het oraal of beide?” Toni

A.Beide voor de beste resultaten, maar alleen plaatselijke toepassing kan ook veel doen.JB

'Ik  heb  het  recept  nodig  om  kaal  te  worden.Is  het  één  deel  hennepolie  op  tien  delen
hennepzaadolie?Help  alsjeblieft!Mijn  verloofde  verliest  zijn  haar  en  ik  wil  hem  echt  niet
verlaten... We hebben een tweeling, dus ik wil dat hij hier blijft, haha.' Jenna

-- Dat zou kunnen werken.We voegen graag 20-30% olie toe aan hennepzaadolie, 96% alcohol
of andere dragers, maar minder dan dat kan ook wonderen doen bij plaatselijk gebruik.In het
ideale  geval  zou  hij  natuurlijk  een  emmer  met  olie  bij  de  hand  hebben  en  die  direct
gebruiken.Omdat  onverdunde  medicijnen  beter  werken  dan  verdunde  medicijnen.Beste
wensen, JB

"Als monteur heb ik de olie op een aantal behoorlijk slechte sneden gebruikt en je hebt 100%
gelijk ...het geneest de huid veel sneller dan wat dan ook. Cory

“Mijn genitale wratten genezen met slechts 3 toepassingen in 2 weken.Ik had verschillende zeer
pijnlijke behandelingen gehad in de GUM-kliniek in het ziekenhuis, waardoor ze alleen maar
erger werden.Ik gebruikte ongeveer 10 mg op elke wrat (ik had er 5) om de drie dagen.Ik waste
me maar  vermeed het  gebruik  van zeep gedurende 3  dagen elke  keer  totdat  de olie  was
geabsorbeerd,  daarna baadde en opnieuw aangebracht.De wratten veranderden gewoon in
dode  huid  die  zonder  pijn  werd  weggewreven,  waardoor  een  nieuwe,  gezonde  huid
achterbleef.Ik heb dit aan mijn huisarts verteld en hij noemde me een leugenaar?Ik had het
geluk dat ik een vriend had die olie voor me maakte van schaduw en knopblad, wat normaal
afvalmateriaal zou zijn geweest.” Mijlen

“Ik  ben momenteel  bezig met  het  behandelen van een vervelende moedervlek die zwart  is
geworden.Elke ochtend breng ik een royale hoeveelheid direct op de moedervlek aan en bedek
dan met een pleister.Over 3 weken kan ik visueel zien dat de moedervlek krimpt.Het werkt.Ik
eet ook elke dag een beetje...wat een verschil in energie niveau.MEDICINALE BLISS DOOR
CANNABIS!!!!!!!” Beau

"Ik voel me schuldig omdat ik het op mijn hoofd wil proberen voor mannelijke kaalheid." Robert

--  Dat  hoeft  niet,  het  werkt  en  je  hebt  waarschijnlijk  toch  kleine  hoeveelheden  olie
nodig.Natuurlijk kun je er veel op doen en dat zou beter zijn, maar als je een gram of meer
oplost  in  100  ml  hennepzaadolie,  denk  ik  dat  je  ook  graag  wilt  zien  wat  het  zal  doen,
Robert.Voeg ook een paar mils van de zaadolie en oliemix toe aan je shampoo en andere
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cosmetische  producten  die  je  gebruikt,  je  zult  ook  genieten  van  het  verschil  dat  het  zal
maken.Maak foto's, u kunt vele anderen helpen.Daar hebben we maar een paar foto's van, daar
hebben we begrijpelijkerwijs niet al te veel aandacht aan besteed.Maar het werkt echt, probeer
het eens en schaam je er geen moment voor.JB

"Ik geef het toe...Ik ben onhandig...Ik heb de slechte gewoonte om de tanden van de hooivork in
mijn  voet  te  steken.RSO  direct  ter  plaatse,  afdekken  met  pleister,  pijn  weg  in  seconden,
genezen in 3 dagen.” Heide

"Ik  heb gezien dat  een veel  minder  krachtige  balsemversie  van de olie  psoriasis  in  dagen
vernietigt, de zwelling van de eierstokken op de eerste dag van de menstruatie in 20 minuten
vermindert en littekens en pijn voorkomt wanneer het onmiddellijk op kleine brandwonden wordt
aangebracht.Ik vraag me echt af wat de olie zou kunnen doen..." Beres

"Ik had een van de ergste gevallen van voetschimmel toen ik 10 was, ik wou dat ik de olie
had.Maar ik heb het nu.Alles is goed 47 jaar later.Geneest bijna alles.” Donald

"Mijn  schoondochter  was  varkenskoteletten  aan  het  frituren  en  doopte  haar  vingers  in  de
kokend hete olie tot aan de eerste knokkel en ze werden wit als gekookte kip.We deden er RSO
op en de pijn was na ongeveer een minuut weg, ze smeerde ze 2 x per dag in met de RSO.Ze
genas heel snel in slechts een paar dagen en er was helemaal geen huidverlies of littekens.

Het is verbazingwekkend dat we nu een beetje in de koelkast in de keuken bewaren, dus als
iemand zich verbrandt (vooral de kinderen), zullen we de RSO onmiddellijk toepassen, het is
niet  nodig  om dat  soort  pijn  te  voelen  als  we  een  natuurlijke  plant  hebben  die  ervoor  zal
zorgen .” Debra

"Ik had een kleine hoeveelheid knobbels op mijn elleboog, behandelde ze met de olie ...Een
week later is mijn elleboog glad en geen bulten...Ik denk dat het wratten waren, maar omdat ik
niet in dokters geloof, kan ik het je niet met zekerheid zeggen." Carla

-- Wat er ook mis is met je huid, breng gewoon de olie aan, bedek het met een pleister en breng
de olie elke dag of twee opnieuw aan of wanneer de pleister eraf valt.Brandwonden, wratten,
eczeem, psoriasis...tDe olie maakt het niet uit wat het is en zal het repareren, geef het gewoon
tijd en olie.JB

"Ik maakte een ''was'' van olie die ik had gemaakt en vroeg een vriend die ERNSTIGE psoriasis
van top tot teen heeft en al meer dan 4 jaar geen foto van zichzelf had laten maken om zichzelf
ermee te wassen.1 KEER - terwijl ze haar lichaam aan het wassen was, was ik in een SCHOK
en zag ALLE rode, vlekkerige huid POEF worden en zag een GEWELDIGE gezonde huid na
elke  KEER dat  ze  een  deel  van  haar  lichaam  afveegde.Ik  heb  die  avond  foto's  van  haar
gemaakt en ze gepost.Ze GENIET NU van haar foto genomen... DAGELIJKS!

VERSCHILLENDE anderen vroegen hoe ik het had gemengd en ik was blij en verrast dat MS-
patiënten en anderen die aan ziekten lijden het in hun bad gebruikten en een zei dat hij voor het
eerst in zijn leven als een BABY had geslapen zonder pijn.” Traci

“Mijn vriend had een cyste op zijn gezicht en nadat hij de olie een paar dagen had ingenomen,
was die weg.En hij slikte het zonder het plaatselijk te gebruiken.” Jonathan

“Ik neem iets meer dan een korrelgrootte rijst.Ik heb eigenlijk een beetje in mijn neus gestoken
en mijn allergieën zijn zo goed als verdwenen.Ik woon in een camper met twee honden en we
worden bestookt met stuifmeel van een naburige heuvel met bomen.Vorig jaar slikte ik elke dag
benedryl.Ik heb dit seizoen niets hoeven nemen en ik slaap veel beter." Judy

“Ik ben geen kankerpatiënt, maar ik had een infectie op mijn hiel die niet op de behandeling
reageerde.Ik heb er zelfs een wondverzorgingstechnicus aan gehad ... hij zorgde ervoor dat de
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infectie stopte met verspreiden, maar het zou nog steeds niet genezen.Ik smeerde er olie op en
in EEN dag was de roodheid minder.Dag twee en roodheid verdwenen.Dag drie en de infectie
ziet er weer uit als huid!Heerlijke helende olie!” Tammie

“Ik was op het punt dat ik mijn huis niet wilde verlaten.Ik kreeg uitslag waarvan de dokter zei dat
het periorale dermatitis was en alles wat ze me gaven werkte niet of maakte me ziek.Ze zeiden
dat  ze  geen  idee  hadden  wat  de  oorzaak  was  of  hoe  ze  er  voorgoed  vanaf  konden
komen.Nadat  ik  naar Vancouver  was gegaan,  besloot  ik  te proberen RSO op de uitslag te
zetten en te zien wat er gebeurt.De volgende dag was het zo goed als weg.Ik neem de olie nu
inwendig en sindsdien heb ik deze pijnlijke uitslag niet meer gehad.Dit spul is geweldig.Ik kijk nu
naar  een dame die  haar  borst-  en  maagkanker  geneest  met  dit  geweldige spul  dat  ons is
gegeven door niemand minder dan God zelf!!!” Thee

“Ik  werkte  voor  een zwembad-  en spabedrijf...  Ik  heb een lichte  huid  en ben de hele  dag
buiten.Ik had een paar gekke plekken op mijn gezicht, hoofd en arm die altijd uit het raam van
de bestuurder waren.De olie heeft die plekken in een paar weken tijd opgeruimd!Ik neem nu
elke dag 0,5 gram pure THC binnen om elke ziekte te bestrijden en mijn immuunsysteem sterk
te houden.BTW geen griepprik ooit!Geen griep sinds ik een kind was.” Jay

“Het werkt geweldig bij brandwonden en zonnebrand.Verdund met olijfolie.” Rachel

“18 maanden geleden raakte mijn been geïnfecteerd door een operatie.Nadat de dokter alle
antibiotica en procedures heeft geprobeerd, weten ze dat ze het in feite hebben opgegeven en
me naar  huis  hebben  gestuurd  om te  wachten  tot  het  sluit.Pas  nadat  ik  mezelf  begon  te
behandelen met een hoge dosis cannabis, kon ik merken dat de regeneratie begon!” Ariël

"Gebruikte het op koortsblaasjes en blaren op de lippen, werkte beter dan ik dacht dat het zou
doen.Ik wist dat het zou werken, maar de tijd om te genezen was 's nachts tot 24 uur.Ik dacht 1-
2 dagen niet 6 uur.” Kevin

“Mijn moeder was in 4 dagen tijd verlost van een plek die bijna 2 jaar op haar gezicht zat met de
olie!!Toen zeiden we: als dat is wat het kan doen met de kankerplekken aan de buitenkant, denk
dan eens aan wat het van binnen doet!' Amber

“Ik had een kleine bruine vlek aan de linkerkant die groter werd. Ik liet het mijn vriend zien, die
er  een beetje  olie  op depte.  Let  wel,  ik  dacht  niet  dat  het  iets  zou doen.  Vier  dagen later
controleerde ik, (ik was het vergeten) het was helemaal weg behalve een klein rood stipje waar
de plek was. Niksmajoor, maar het maakte me een gelovige.” Carol

“Hoi JB.Mijn dochter heeft gisteren haar hand verbrand in de oven.Ze kwam naar buiten en liet
me een brandwond op haar hand zien die blaren had.Ze zei dat het pijn deed.Ik zei haar naar
binnen  te  gaan  en  de  olie  te  halen  en  wat  op  een  pleister  te  doen  en  de  brandwond  te
bedekken.Ik  zei  haar  dat  het  zou genezen zonder  litteken.Ze kwam vijf  minuten later  naar
buiten.Ze zei dat papa de pijn weg was.Ik zei ja, dat is wat de olie moet doen.

Mijn zus die sceptisch was over wat de olie zou kunnen doen en afkeurde dat ik het gebruikte
als mijn medicijn.Ze faalde altijd om op me te schieten als het om de olie ging.Maar dat is oke!
Omdat wij allemaal ook zo lang zijn gelogen, geloofden we hun leugens.Mijn zus lijdt aan een
gecompliceerde ziekte van de dokters.Om een lang verhaal kort te maken.Ze is begonnen met
het nemen van de olie en is de afgelopen zes maanden 60 pond afgevallen.Ze is nu een echte
gelovige in de olie.En deelt dat openlijk met iedereen.Bedankt voor alles wat je voor deze zaak
doet.” Ron

"Ik weet dat de jongens hier altijd zeggen dat je de pure RSO moet gebruiken, en ik ben echt
een grote fan van dat spul.Ik wil echter mensen laten weten dat een kokosolie-infusie gemaakt
met de suikerbladeren, neosporin voor ons volledig heeft vervangen, ik heb dat spul al 2 jaar
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niet hoeven kopen.Het werkt beter en sneller, en ik kan het over de handen en het gezicht van
mensen smeren en ik hoef me geen zorgen te maken dat ze ziek worden als ze het per ongeluk
opeten.” Tina

--  Tina,  niets  werkt  beter  en  sneller  dan  pure  RSO,  maar  ik  weet  wat  je  probeert  te
zeggen.Natuurlijk  kunnen  ook  minder  krachtige  vormen  van  cannabismedicijn  wonderen
doen.Het probleem is dat het succes niet zo betrouwbaar is als bij onverdunde, meest krachtige
RSO.

Cannabiscosmetica zal de meeste momenteel beschikbare cosmetica snel vervangen, namelijk
nadat vrouwen ontdekt hebben wat de olie voor hun schoonheid kan doen.Hennepzaadolie,
kokosolie  en sheaboter  zijn  mijn  favoriete dragers,  maar  je  kunt  alles gebruiken wat lokaal
populair is waar ze wonen en de olie eraan toevoegen.20-30% RSO in crèmes doet wonderen,
maar  0,01-1% kan ook van groot  nut  zijn  voor  minder  ernstige  aandoeningen en dagelijks
onderhoud.JB

Productietips
“Nooit zonder ventilator!!!Dat betekent nooit.” JB

“Sommige ventilatoren kunnen erg gevaarlijk zijn, dus als iemand het verschil niet weet (ik ben
een  elektromotor-rewinder),  kunnen  en  zullen  ze  het  oplosmiddel  waarschijnlijk  doen
ontbranden.Alleen  bepaalde  ventilatoren  kunnen  worden  gebruikt.Aangezien  de  meeste
mensen het verschil niet zouden weten als ze de hele dag naar een ventilator zouden kijken, is
dit een goed advies.De overweging is dat als de elektromotor op de ventilator een interne vonk
veroorzaakt  bij  het  starten,  die  je  van  buiten  de  motor  niet  kunt  zien,  het  oplosmiddel  zal
ontbranden.Binnen is een zeer gevaarlijke plaats om het medicijn te maken, zoals de meesten
van  jullie  ongetwijfeld  weten!De  reden  hiervoor  moet  bij  iedereen  bekend  zijn...Elektrische
kachels, lichten, schakelaars, ovens, boilers, lampen en bijna elk elektrisch apparaat in uw huis
creëert, of u het nu kunt zien of niet, een vonk die oplosmiddelen doet ontbranden.Veel van
deze vonken ontstaan  automatisch en je zou het nooit  weten!Zelfs als je het al  eerder met
succes in je huis hebt gemaakt, is het als een tijdbom die misschien niet vaak ontbrandt, maar
op  een  gegeven  moment  zul  je  eindigen  met  een  explosie  waaraan  je  onmogelijk  kunt
ontsnappen,  het  gebeurt  zo  snel!Iedereen  in  uw  huis  zal  in  gevaar  zijn!Negeer  deze
waarschuwing alstublieft nooit.Jindrich Bayer heeft u hier een advies gegeven, dat waarschijnlijk
uw leven zal redden, als u zich eraan houdt.Dank je Jindrich.” Anthony

“Ik ben het 100 procent met je eens, want ook ik ben afgelopen weekend tot dezelfde conclusie
gekomen.Ik wil er ook aan toevoegen dat het gebruik van een koffiefilter om de nafta/olie mee
te zeven ook de beste manier is om te gaan...Als u kaasdoek of iets anders dan een koffiefilter
gebruikt, krijgt u inderdaad meer olie, maar het wordt een zwakkere olie, mogelijk groener van
kleur, wat bewijst dat uer zit veel plantaardig materiaal in.Waar het op neerkomt is: gebruik nafta
en een koffiefilter en verpletter het materiaal niet langer dan Rick zegt.Naar mijn mening heeft
Rick het proces van het maken van pure kankergenezende olie geperfectioneerd en het op een
andere manier maken dan de manier waarop hij zegt dat het een waardeloze verspilling van tijd
en materiaal is.” Marie

“Hoi JB.Wat is de kortste tijd dat je de toppen kunt laten drogen als je het dringend nodig hebt?
Bedankt."  Priscilla
-- Tot het kurkdroog is.Maar ik zou alleen sneldrogend zeggen 5-7g wiet, dat geeft je ongeveer
een gram olie,  genoeg  om mee te  beginnen,  en dan kun je  het  afmaken als  het  goed  is
gedroogd, in een week of zo.Hoe minder u met het uitgangsmateriaal omgaat voordat u het
verwerkt,  hoe minder  hars u verspilt.Het  is  dus het  beste om het  uitgangsmateriaal  niet  te
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decarboxyleren  (zoals  GW dat  zonder  reden  doet,  je  kunt  de  olie  met  minder  problemen
decarboxyleren  door  hem te  verhitten,  wat  je  toch moet  doen om de  oplosmiddelresten te
verwijderen).Het  beste  is  om  de  toppen  in  een  emmer  te  doen  voor  verwerking  in  de
droogruimte,  waar mogelijk  zonder extra handelingen.Hoe minder  je  de knop aanraakt,  hoe
beter.JB

“Bryan, ik weet dat de omstandigheden niet ideaal zijn, maar ik zal toch hetzelfde liedje blijven
zingen.Wat kan ik nog meer doen en waarom zou ik het deuntje veranderen en onze normen
verlagen als het niet nodig is om ze te verlagen?Natuurlijk zullen er verschillende soorten olie
zijn, sommige zijn goed voor uitwendig gebruik (tot 60%), sommige voor recreatie (60-90) en
sommige voor  behandeling (90 en hoger),  en de beste oliën zijn  95-98% THC en extreem
krachtig en kalmerend, dat is alles wat er is.Maar nu moeten we mensen leren dat er zoiets als
95-98% THC-olie  bestaat  en  dat  ze  moeten  streven  naar  de  beste  kwaliteit  en  niet  naar
middelmatige producten die misschien wel werken, maar ook niet.

Persoonlijk ben ik niet erg geïnteresseerd in het onderzoeken van medicijnen die soms kunnen
werken en in sommige gevallen alleen als we een medicijn tot onze beschikking hebben dat in
vrijwel alle gevallen zal werken.

Al dat sap is allemaal goed en aardig, maar je zult merken dat zo'n 10-20-30% van de mensen
allergisch wordt voor het plantaardig materiaal of de smaak niet lekker vindt, zodat ze het niet
goed als medicijn zullen gebruiken.Cannabis ontgift de grond waarin het wordt gekweekt, die
plantmaterialen wil je eigenlijk helemaal niet binnenkrijgen.Soms wel, namelijk als je weet waar
de plant is gekweekt en hoe, maar ik zou zelf heel voorzichtig zijn met het drinken van zulke
sappen, je weet eigenlijk nooit wat erin zit, en ik weet welke chemicaliën er worden gebruikt om
cannabis te kweken.Dus ik zou zelf voorzichtig zijn met het aanbevelen van sap.

De olie moet gedecarboxyleerd zijn om goed te werken, je moet het koken of het werkt niet
goed  en  het  gaat  niet  door  de  bloed-hersenbarrière,  dus  een  "niet-psychoactief  sap"  kan
logischerwijs nooit zo goed werken als gedecarboxyleerde oliën met 95-98% THC.Nogmaals,
probeer het op huidaandoeningen en zie het verschil.

In  principe  geldt  hetzelfde  voor  CBD -  nogmaals,  ja,  het  zal  werken,  namelijk  soms en  in
sommige  gevallen,  en  het  is  ook  een  geweldig  medicijn,  bijvoorbeeld  wanneer  het  wordt
toegevoegd als ingrediënt aan kauwgom voor kinderen, maar verder dan dat ik zou in de eerste
plaats altijd de krachtigste vorm van cannabismedicijn willen gebruiken.Zou je niet?JB”

"Vanuit mijn persoonlijke ervaring kan ik geen sap maken, het maakt me echt kapot.Ik heb ook
een bloedstollingsstoornis en het zware chlorofyl is een nee nee voor iemand die medicijnen
gebruikt om het bloed te verdunnen vanwege de hoge vit K. dena

"Virginia, je moet je realiseren dat we veel oliën hebben gezien en de meeste oliën komen niet
in de buurt  van wat we patiënten zouden willen zien gebruiken voor hun aandoeningen.De
'maak je eigen'-strategie is de enige die echt zinvol is, je wilt niet afhankelijk zijn van iemand om
de olie voor je te maken, je wilt je eigen kwaliteitscontrole zijn en je wilt weten wat er in zit het
en hoe het is gemaakt.Er zijn te veel oplichters en de meeste leveren onvoldoende kwaliteit en
dat  is  een triest  feit,  en de enige manier om dit  te voorkomen is om mensen te leren hoe
zemaken hun eigen zodat ze het verschil zouden weten.En soms kan een klein verschil in de
kwaliteit van olie een groot verschil maken in iemands leven.Daarom proberen we constant de
kwaliteit en potentie van de olie te pushen.

Zoals wij het bekijken, als iemand een kopje koffie kan maken, kunnen ze de olie maken, er is
echt niets aan de hand.En degenen die de olie niet zelf kunnen maken, hebben meestal toch
hulp nodig, dus iemand kan het altijd voor hen maken als dat nodig is, en zulke mensen zouden
ook 95-98% THC RSO van een apotheek moeten kunnen krijgen.Of in ieder geval in de wereld
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waarin ik zou willen leven.JB

“1.)  Ik  vermaalde  de  kurkdroge  toppen  alleen  met  mijn  handen,  geen  grinder  gebruikt.Het
uitgangsmateriaal zag eruit als hele kleine toppen van ca.5 tot 10 mm diameter, dus meestal
geen  poeder.Aangezien  ik  nu  mijn  eigen  »koken«-ervaring  heb,  ben  ik  het  op  alle  punten
volledig met je  eens,  behalve punt  C.Ik heb oliën gezien die met alcohol zijn  gemaakt,  die
meestal veel donkerder zijn omdat het water in de alcohol de chlorofylen oplost.Ik maakte mijn
olie met pure petroleumether van laboratoriumkwaliteit.Deze olie is veel helderder van kleur
(goudbruin) en heeft een uitstekende, heerlijke kruidige smaak in vergelijking met de alcohol-
olie die ik heb mogen proberen.Mijn punt hier is dat ik geloof dat nafta niet zoveel terpenen en
chlorofylen verwijdert als alcohol.Het kookt ook veel meer gecontroleerd en beheersbaar als
alcohol.Dus  mijn  vraag  hierbij  is,  denken  jullie  dat  het  mogelijk  is  dat  de  combinatie
malen/wassen met Nafta niet zo schadelijk is voor een goede kwaliteit olie als malen/wassen
met Alcohol?

-- Maal het materiaal niet eerst.Elke hantering van het droge toppenmateriaal zal ervoor zorgen
dat je THC en andere cannabinoïden verliest (het fijne stof op de tafel is wat in de emmer had
moeten blijven).Ja, malen en nafta zou 'beter' zijn dan malen en alcohol - die combinatie is een
bijna gegarandeerde mislukking, op deze manier kun je gewoon geen goede olie maken.

Doe de knop in een emmer, bevochtig hem met nafta, plet hem met een stok gedurende twee
tot drie minuten, giet het olie-oplosmiddelmengsel in een emmer.Als je met materiaal van goede
kwaliteit werkt, maak dan een tweede wasbeurt en giet de tweede mix in de emmer met de
eerste wasbeurt.Als u geen hoogwaardig materiaal gebruikt, gebruik dan de eerste wasbeurt
alleen voor interne doeleinden (en blijf zoeken naar beter materiaal om mee te werken).

Ether produceert geweldige oliën (we houden meer van amberkleurige oliën dan donkere oliën,
maar onthoud dat sommige soorten donkerdere oliën produceren dan andere).We houden ook
van amberkleurige oliën om praktische redenen - wie wil er zwarte chlorofyltanden hebben?
Maar we raden het niet veel aan omdat het vrij gevaarlijk is om met ether te werken, het is
moeilijk te krijgen in de meeste delen van de wereld en we zijn erg bezorgd over de veiligheid
van  degenen  die  de  olie  produceren.Het  kan  heel  gemakkelijk  boomen  bij  relatief  lage
temperaturen.Dus voor de meeste mensen zal nafta prima werken.We gebruiken meestal nafta,
maar ether zou het oplosmiddel van onze keuze zijn.

De huidige lijst met oplosmiddelen die we persoonlijk zouden gebruiken is: 1.ether, 2.zuivere
lichte nafta, 3.99% isopropylalcohol, 4.alcohol van voedingskwaliteit - bij voorkeur 99%, maar
dat is meestal moeilijk te krijgen en erg duur.Wanneer je met 96% alcohol werkt, is de overige
4% meestal water.4% van de 10 liter is 4 dcl, bijna een halve liter water die je moet afkoken - en
het kost tijd die je productiever zou kunnen besteden.

2.)  Ik  plaatste  ook  de  laatste  60°C warme olie  gedurende  1,5  uur  onder  vacuüm om alle
oplosmiddelresten volledig te verwijderen.Zoals ik je schreef, heb ik 35 gram later gegeten, de
olie gedecarboxyleerd... De smaak van de olie voor de decarboxylering was veel pittiger, ik zou
niet slechter zeggen, maar je hebt gelijk over het boeren.

-- Zoals ik de vorige keer al zei, het boeren was van overgebleven water.En het water was er
vanwege de 'wetenschappelijke'  lage temperatuur  die je  gebruikte.Je moet  de olie  sowieso
decarboxyleren, dus een rijstkoker die uitschakelt op 110°C werkt prima.Of, natuurlijk, het beste
om te gebruiken is eennog steeds - maar nogmaals, veel mensen bezitten ze niet en weten niet
hoe ze moeten werken, en het risico op een explosie is altijd aanwezig. Als iemand een niet
goed ontworpen ketel zou gebruiken om het oplosmiddel af te koken, kan deze exploderen en
ernstig letsel veroorzaken en het hele huis verwoesten. Maar als de inhoud van een rijstkoker
op  de  een  of  andere  manier  vlam zou  vatten  en  het  proces  buiten  of  in  een  open,  goed
geventileerde ruimte werd uitgevoerd.Dan,  als  degene die de olie produceert  niet  in paniek
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raakt, zouden ze niet al te veel moeite moeten hebben om het vuur onder controle te krijgen en
ja, een brandblusser bij de hand hebben is altijd een goed idee.

Wat betreft vacuüm - natuurlijk, waarom niet.Als je de apparatuur hebt en weet hoe je deze op
de juiste manier moet gebruiken,  is het  geen slecht  idee om de olie  op deze manier af  te
werken, als je 100% zeker wilt zijn dat er geen oplosmiddelresten in zitten of als je de olie wilt
afsluiten monden van degenen die tegen petrochemische oplosmiddelen zijn.Sommige mensen
gebruiken het met groot succes en ik ben er niet tegen.Maar zoals u weet, bezit de meerderheid
van de mensen deze apparatuur niet en veel van onze patiënten kunnen of konden zich niet
eens een rijstkoker en een ventilator veroorloven, dus we raden vacuüm niet aan als noodzaak.

Kijk  eens  hoe  makkelijk  en  simpel  Rick's  methode  is  en  hoeveel  vragen  we  nog  moeten
beantwoorden.Stel je nu voor wat er zal gebeuren als we informatie toevoegen over andere
methoden om de olie te produceren.Het zal alleen maar meer verwarring veroorzaken en ik zal
dagen en weken moeten besteden aan het beantwoorden van vragen van 'verwarde' mensen,
wat ik toch niet lang meer ga doen.

3.) Leg uit waarom u voorstelt om de olie rechtstreeks uit de tube in te nemen, rechtstreeks in
de mond, zonder capsules?Een absorptieprobleem?Ik eet de meeste olie op sigarettenpapier,
maar sommige capsules gebruik ik zelden als ik meer uren van huis moet.Trouwens, ik hou er
niet van om het allemaal over mijn tanden te hebben, omdat het echt moeilijk is om eraf te
komen ...

--  Om verschillende  redenen.De  belangrijkste  is  dat  deze  methode  van  inname het  meest
effectief en gunstig is gebleken voor patiënten.Het verbetert de mondhygiëne omdat het ook de
mond desinfecteert en vervolgens helpt bij eventuele aandoeningen in het spijsverteringskanaal
of in je keel enz.Als ik keelpijn krijg, probeer ik de olie achter in mijn mond te smeren en die dan
zo lang mogelijk in mijn mond te houden.In de meeste gevallen wordt een griep of keelpijn (of
de symptomen ervan) 's nachts behandeld.

Zoals je zegt, blijft er wat olie op je tanden en onder je tong, dus deze methode van inname
combineert eigenlijk sublinguale verwerking van de olie (ala Sativex en andere onder-de-tong
sprays  en  tincturen  die  mensen  gebruiken)  en  verwerking  in  de  maag en  ingewanden.Het
belangrijkste is om de olie in je maag te krijgen.Dus als je olie hebt met een niet zo goede
smaak,  kun  je  er  een  stuk  brood  of  banaan  etc.  in  doen  (of  sigarettenpapier,  als  je  de
chemicaliën erin wilt eten), het dubbelvouwen en doorslikken als een pil en spoel het door met
water of thee of wat je maar wilt.Poets je tanden na pakweg tien minuten met olie, het helpt ook
bij mondhygiëne.Veel oliën hebben een heerlijke smaak (vooral wanneer het uitgangsmateriaal
niet  wordt  vermalen  en  wanneer  er  geen  alcohol  wordt  gebruikt  om  de  olie  te
produceren.Chlorofyl  smaakt  meestal  slecht  en  kan  veel  ongemak  veroorzaken,  zelfs  bij
plaatselijk gebruik - donkere oliën zullen vlekken op je kleding maken, dat wil of heb je niet echt
nodig.)

Capsules - a) je moet ze kopen bij Big Pharma, waarmee je ze ondersteunt met je geld, b)
sommige mensen zijn er allergisch voor, c) sommige lossen op in je darmen en niet in de maag,
d) dealers zetten vaak minder olie in een capsule dan zou moeten, e) ze werken niet zo goed
voor zoveel omstandigheden, f) het is moeilijk om de olie eruit te krijgen als je een joint wilt
maken of  de olie  wilt  verdampen voor longaandoeningen of  wanneer u de olie  topisch wilt
gebruiken.Ik zeg niet dat je geen capsules kunt gebruiken, ik zeg alleen dat het beter is om de
olie rechtstreeks uit de tube te leren gebruiken.Nadat je meer hebt geoefend, leer je hoe je de
olie zonder enig ongemak kunt gebruiken.Persoonlijk eet ik de olie graag rechtstreeks uit de
rijstkoker, ik doop er gewoon mijn vinger in en neem zoveel als ik denk dat ik kan nemen.Let
wel, dit is erg 'olieverslindend' en je haalt er meestal meer uit dan uit een spuitje.Als de olie
goed is, zal een 'overdosis' je alleen maar in slaap brengen, big deal.Maar natuurlijk kan ik het
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vanwege mijn  ervaring en tolerantie,  ik  zou het  niet  enraad dit  niet  aan voor  beginners  of
mensen die niet zoveel ervaring hebben.Jij ook het allerbeste, Stefan.Jindrich”

“Als je je zorgen maakt over de kosten, is het veel goedkoper dan de eigen bijdrage van de
meeste  medicijnen  tegen  kanker  en  sommige  medicijnen  die  je  thuis  gebruikt  voor  kanker
worden niet gedekt door de verzekering.Als iemand in mijn familie deze olie nodig had voor
kanker, zou ik een manier vinden.Veel geluk!!!!" Lisa

-- Ik ben het ermee eens, Lisa, de olie is een veel goedkopere behandeling als men rekening
houdt met alle andere kosten en uitgaven.Bovendien is het onvergelijkbaar veiliger dan alles
wat  het  medische systeem zou leveren,  om nog maar  te zwijgen van het  feit  dat  het  veel
efficiënter en betrouwbaarder werkt en het is beslist leuker om te nemen dan gif of straling.JB

Q.Waarom leidt het  malen van droog materiaal tot  THC-verlies?Is hier  een verklaring voor?
A.Heb  je  ooit  echt  krachtige  toppen  vermalen?Als  je  dat  deed,  zou  je  moeten  weten
waarom.Dat  witte  poeder  dat  overal  op  tafel  ligt  nadat  je  het  hebt  gemalen,  is  THC  (of
trichomen) en het is wat in de olie had moeten blijven.Bovendien, als het gemalen is, is het dan
te fijn en zal je veel verwijderen van wat je eigenlijk niet in je olie wilde strippen.

Verwerk kurkdroge hele toppen nadat je ze hebt bevochtigd met nafta of het oplosmiddel van je
keuze, maar raak het niet veel aan voordat je het verwerkt, want elke keer dat je het aanraakt,
verlies je wat.Oliën geproduceerd uit gemalen materiaal zijn aanzienlijk minder krachtig dan olie
geproduceerd uit toppen die werden verpletterd nadat ze waren bevochtigd.

De eerste snelle wasbeurt is het krachtigst en verwijdert ongeveer 70% van de beschikbare
THC, de tweede strip ongeveer 20% en de derde ongeveer 5%.Als je het maalt, krijg je alle drie
de wasbeurten (eigenlijk vier) in je olie en dat wil je niet.Kwaliteit boven kwantiteit.JB

Q.Ik weet dat je aanraadt om de RSO zelf te maken, maar een apotheek heeft wat lokaal en ik
vroeg me af wat een eerlijke prijs zou moeten zijn?

A.Je hebt 4-7g toppen van hoge kwaliteit nodig om een gram olie te produceren, dus dat zou de
'juiste prijs' moeten zijn.Laten we het niet hebben over de belachelijke prijzen van hennep, voor
mij is de juiste prijs voor een dosis van 60 g 50-100 USD (of minder, als het legaal op grote
schaal buiten zou worden gekweekt).Ik zeg niet dat ik op dit moment weet waar ik het voor die
prijs kan krijgen.Hoogwaardige olie kost wat hoogwaardig materiaal kost waar u woont.JB

“Ik moest even updaten en je laten weten dat ik nog leef!Het gaat geweldig en nog steeds
LEVEND bijna twee jaar nadat mij werd verteld dat ik nog 3 maanden te gaan had.Geloof uw
dokters niet!Nogmaals bedankt voor het helpen redden van mijn leven!” Lee

decarboxylering

"Ik decarboxyleer momenteel de hele plant en maak RSO en boter/oliën." Cheryl
-- Decarboxyleer niet de hele plant.Maak de olie van superdroge toppen (niet trimmen, niet te
veel aanraken, je verliest altijd de THC die je zoekt).Maak de olie en decarboxyleer de olie
(plaats deze ongeveer  een uur in  een elektrische oven op 130° Celsius).Doe niets met  de
planten voordat je ze in de olie verwerkt.Hoe minder je ze aanraakt, hoe beter.JB

"Om decarb gewoon een uur in de oven te zetten op 130 °C op 266 graden Fahrenheit, krijg je
op die manier totale decarb nadat je al het oplosmiddel in de rijstkoker of de crockpot hebt
verbrand." Ryan
-- Ik zou echter geen crockpot gebruiken.Op een dag verbrand je je olie.Een rijstkoker gaat dan
uit, dat is echt een betere optie zou ik zeggen.JB
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“De juiste  decarboxylering  is  een zeer  belangrijk  onderdeel  bij  het  perfect  maken van olie,
omdat de ruwe plantbiedt niet veel pure delta9-THC en CBD heeft in plaats daarvan de zuren
THCA en CBDA.Om de carboxylgroep te verwijderen, is verwarming de procedure.Doe dit heel
voorzichtig  om  je  waardevolle  moleculen  niet  weg  te  branden.Ik  vond  in  een  Journal  of
Chromatography een goede opmerking die de benodigde temperatuur en tijd zou moeten zijn
om de olie te verwarmen, omdat, afhankelijk van de rijstkoker, de temps mogelijk niet genoeg
zijn.Het  is  dus  een  goed  idee  om  uw  olie  minimaal  27  minuten  op  min.  122  graden
Celsius.Controleer  altijd  de  temperatuur  van  uw  verwarmingsplaat  met  een  digitaal
meetapparaat om te voorkomen dat uw olie oververhit raakt.In onderstaande tabel zie je de
kookpunten van de belangrijkste cannabinoïden die je nooit zou moeten bereiken, anders kook
je ze weg.Ik merk ook op dat het klopt wat Rick de hele tijd zei in zijn video's: de olie niet
oververhitten,  maar  warmte  is  nodig  om  de  helende  olie  te  maken.Een  temperatuur  van
minimaal 106,2 graden Celsius is nodig voor het juiste decarboxyleringsproces gedurende de
aangegeven tijd in het diagram ongeveer een uur.Als je olie alleen de zure vorm van THCA en
CBDA heeft, is het niet zo effectief omdat de zuren niet erg goed passen bij de CB1- en CB2-
receptoren.Zorg er dus voor dat je het op de juiste manier doet, want wat Rick zei is waar,
alleen de best gemaakte olie kan het werk doen als het leven ervan afhangt.(…)

Ja,  kijk  en  interpreteer  dit  wetenschappelijke  diagram  om  te  begrijpen  dat  het
decarboxyleringsproces  de  hele  tijd  aan  de  gang  is  als  je  de  cannabinoïden-oplosmiddel-
vloeistofmix  in  de  rijstkoker  verwarmt.Dus  de  grafieken  laten  zien  dat  het  veel  is  om  de
temperatuur lang genoeg op 130 graden Celsius te brengen om de maximale decarboxylering
te krijgen.Allemaal een kwestie van temperatuur en tijd om de beste niveaus te bereiken.

Als je een digitale temperatuurmeter gebruikt en deze gedurende het hele proces op de bodem
in de rijstkoker legt om het oplosmiddel te verdampen, zie je dat pas in de late fase van het
proces als de waterdruppels er uiteindelijk  in de fornuis komt de temperatuur rond de 100-
110°C.Maar  de  tijd  in  dit  bereik  is  meestal  niet  lang  genoeg  voor  het  hele
decarboxyleringsproces.Hierna  verwarm  je  de  olie  in  een  klein  stalen  pannetje  op  een
verwarmingsplaat voor langere tijd.Zo lang geen activiteit (geen gasbellen meer) je verwarmt en
wacht.Houd de temperatuur onder controle en ga het beste ongeveer een half uur niet hoger
dan 130 graden Celsius.Onthoud dat  THC een kookpunt  heeft  van 157 graden C.,  dus ga
alsjeblieft  niet het risico lopen door oververhitting, anders zullen je gewenste cannabinoïden
verdampen en wegwaaien...

In de kern is het niet belangrijk om de maximale hoeveelheid decarboxylering te krijgen, zo lang
krijg je later genoeg olie in je lichaam.Interessant is de waarde van ÉÉN gram per dag of meer
die je moet nemen.Hoeveel olie je nodig hebt, hangt natuurlijk af van hoeveel delta9THC er echt
in de olie zit  -  bedoel hoe effectief  de decarboxylering was.Als je de aanbeveling van Rick
opvolgt en ervoor zorgt dat de olie lang genoeg wordt verwarmd tot 130 graden Celsius, komt
alles goed.Het is onafhankelijk welk oplosmiddel je gebruikt.” Stephan

oplosmiddelen
"Ik zat vast aan het oplosmiddel (nafta) totdat ik ontdekte dat sommige gewone plantaardige
oliën (koolzaad of koolzaad) op een zeer vergelijkbare manier worden geproduceerd." Graeme

"Nafta is de handelsnaam voor petroleumether, dus probeer dat maar eens te zoeken, pet-ether
heeft veel industriële toepassingen, ontvetter voor verfverdunners." Al

“VERGEET NIET dat THC en CBD niet-polair zijn...en chlorofyl en H2O is polair...Dus de beste
olie wordt gemaakt met een niet-polair oplosmiddel... het is schoon... zonder chlorofyl.' Michael
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“Een bevriende scheikundige van mij heeft het hele verhaal vereenvoudigd en me uitgelegd
waarom nafta  misschien  beter  is  (hoewel  hij  niet  significant  denkt):  nafta  is  een niet-polair
oplosmiddel,  dus het  extraheert  niet-polaire moleculen gemakkelijker  en efficiënter  (THC en
CBD zijn in feite niet-polaire moleculen) en laat polaire moleculen weg.

Isopropylalcohol (en ether trouwens) is een zwak polair oplosmiddel, dus het is erg goed voor
dit doel, maar misschien een beetje minder dan nafta - aangezien JB zegt dat ze beide hebben
getest, en die waren krachtiger.EDIT: Oh, ja, ik was het bijna vergeten: hij zei ook dat er geen
angst is dat nafta (of iso) in het eindproduct achterblijft als je het recept van Rick Simpson volgt
(mijn vriend zei echter geen plastic emmer te gebruiken, maar een glazen of roestvrijstalen) en
als je het niet zeker weet, doe dan gewoon wat JB altijd zegt - voeg wat water toe en zet het in
de oven zodat het volledig verdampt.Hij zou echter isopropylalcohol gebruiken, omdat je zeker
weet dat het is wat het hoort te zijn..." Sandra

-- Sandra, de methode die Rick de wereld liet zien is de meest eenvoudige, ongecompliceerde
en betaalbare methode.Het is bijna onfeilbaar als men de instructies opvolgt tot een T.Glas is
goed, maar het breekt en dat wil je niet, nooit.RVS is natuurlijk oké.99,9% ISO werkt goed,
maar we zouden zelf nog steeds lichte alifatische nafta gebruiken, waar mogelijk.Of ether.JB

“Ik raad ook aan om alles zo koud mogelijk te krijgen voor de extractie.De meesten zetten de
alcohol,  cannabis,  containers,  alles  wat  met  de  extractie  te  maken  heeft  24-48  uur  in  de
vriezer.Zo krijg je een veel schoner product.Je opbrengst zal lager zijn, maar je hebt niet zoveel
nodig.Sorry  voor  eventuele  typefouten  of  ontbrekende  woorden,  MS zuigt  en  ik  heb  geen
medicijnen, lol.Gezegend.” Chuck

-- Chuck, invriezen is allemaal goed en wel, maar het is niet nodig om dat te doen als je werkt
met hoogwaardige niet-polaire oplosmiddelen en uitgangsmateriaal.Bovendien houden we er
niet van om onze handen koud te krijgen, kamertemperatuur werkt prima voor ons en we zullen
geen problemen hebben met  artritis  na een paar  maanden of  jaren van bevriezing van de
toppen.Bovendien wordt de olie vaak gemaakt op locaties waar geen vriezers zijn.Dus ja, je
kunt het invriezen als je wilt, maar wij zouden het zelf niet doen.

Zelf houd ik niet van diepvriesgroenten, ik eet ze waar mogelijk niet, dus ik zie niet in waarom ik
een uitzondering zou moeten maken en de groente die ik het lekkerst vind, zou invriezen.Maar
ja, het kan helpen als je alcohol moet gebruiken om de olie te extraheren, dus ik ben er niet
helemaal tegen.

Alleen gebruiken we zelf geen alcohol als oplosmiddel (of beter: het is geen oplosmiddel van
onze eerste keus), ik zie geen enkele reden waarom ik de staat extra belasting zou moeten
betalen voor  een oplosmiddel  dat  zal  hoe dan ook verdampen (tenzij  je  een destilleerketel
gebruikt,  wat  we  zouden  doen  wanneer  mogelijk).Ik  kan  een  liter  lichte  nafta  kopen  voor
ongeveer 3-4 dollar, een liter alcohol van 99% zou veel meer kosten en het zou minder olie
produceren en die olie zal waarschijnlijk niet zo goed zijn als oliën geproduceerd met lichte
nafta of 99,9% iso .

Dus wat is precies het voordeel van het gebruik van alcohol als oplosmiddel?Ik zie geen enkele
rationele reden waarom alcohol de voorkeur verdient boven pure, lichte alifatische nafta met
een laag kookpunt, als je bedenkt dat er geen oplosmiddelresidu in de olie zit waar je je zorgen
over zou moeten maken als de olie op de juiste manier wordt geproduceerd.Als het niet op de
juiste manier wordt geproduceerd, is er of kunnen er oplosmiddelresten in de olie zitten.Maar
geef  ons  niet  de  schuld  van  oliën  die  niet  goed  zijn  geproduceerd,  we  kunnen  echt  niet
verantwoordelijk worden gehouden voor het gebrek aan kwaliteit van oliën die door anderen
worden geleverd.Zo simpel is het.JB

"RSO zal,  wanneer  het  op de juiste manier  wordt  gemaakt,  niet  het  grootste deel  van het
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oplosmiddel bevatten dat u gebruikt.Ook omdat RSO kanker geneest en alles wat je eet/ademt
veroorzaakt kanker.Ik zou me niet al te veel zorgen maken over overtollige residuen, als die er
al zijn.De RSO kan op zijn beurt de cellen/DNA repareren die tijdens de eerste inname mogelijk
zijn gewijzigd.Als het oplosmiddel schade zou kunnen aanrichten, zal de feitelijke THC in de olie
alle schade herstellen die is veroorzaakt door de restanten van het oplosmiddel." Amanda

-- Amanda heeft het goed begrepen.Degenen die dwangmatig geobsedeerd zijn door een paar
ppm  van  een  oplosmiddelresidu  dat  in  de  olie  zou  kunnen  achterblijven,  moeten  de  olie
eenvoudig met een vacuüm zuiveren.Het is helemaal niet moeilijk.Degenen die het niet doen,
hoeven zich nog steeds geen zorgen te maken.

Zelfs als er 0,1% oplosmiddelresidu in de olie zit (wat sowieso veel te veel zou zijn,meestal is er
een paar honderd ppm, misschien, als de olie op de juiste manier wordt geproduceerd met
behulp van pure lichte nafta met een kookpunt rond 80-100 ° C), zou er 0,06 g residu in een
dosis van 60 g olie zijn die zou worden opgegeten over een periode van twee of drie maanden.

Mij persoonlijk maakt het niet zoveel uit, dat is zeker, het is ver onder de voedsellimieten en ver
onder de hoeveelheid oplosmiddelresten die je toch al in je eten hebt gegeten.Waar denk je dat
de  meeste  plantaardige  oliën  mee  worden  geproduceerd?Bij  oplosmiddelen  dezelfde  of
vergelijkbare koolwaterstoffen die wij als oplosmiddel gebruiken.

Laat me je even vragen -- was je echt altijd je handen als je benzine in je auto doet?Als u dat
toch  doet,  blijft  u  zich  zorgen  maken  over  mogelijke  resten  van  oplosmiddelen  in  correct
geproduceerde olie.Als dat niet het geval is, of als je je ten minste één keer herinnert dat je ze
niet  hebt  gewassen,  zoek dan alsjeblieft  iets  anders om te doen,  er  zijn  echt  veel  andere,
serieuzere problemen om je zorgen over te maken.

Er zit veel meer vergif in elke pil die je inneemt, dat is zeker.En wat aardolieproducten betreft --
gebruik je bijvoorbeeld vitamines?Wist je dat de meeste zijn gemaakt van aardoliederivaten?

En als je denkt dat je nooit iets van aardolie in je mond zou stoppen, laat me je dan vragen -
waarmee poets je precies je tanden?Met een stuk hout of een tandenborstel?En hoe zit het met
andere tandheelkundige artikelen en accessoires die zijn gemaakt van op aardolie gebaseerde
kunststoffen?Gebruik je ze niet of heb je ze niet gebruikt?Als je dat doet of hebt, dan zijn er
andere  dingen  te  doen  dan  je  zorgen  te  maken  over  oplosmiddelresten  in  correct
geproduceerde RSO.JB

"Een heel eenvoudige uitleg voor een oneindige vraag ...Ik heb persoonlijk nafta, iso, alcohol en
butaan gebruikt  om olie  te maken...En verreweg de beste ...  schoonste ...sterkste...en best
smakende olie was van de nafta ...Ik begrijp niet wat mensen niet leuk vinden ... Er is helemaal
geen brandstof meer als het goed wordt gedaan ...en de nafta lijkt ook meer van de planten te
strippen...Hij doet het veel sneller...Dus schonere olie...(goud)..." Peter

“Deze mensen kwamen achter mij aan op hun website.Erins groep haat de grond waarop Rick
loopt.En ze gangbangen iedereen die Rick noemt.Voor mij  is  dat NIET waar genezers voor
zouden moeten staan.

Het hele Nafta gedoe is voor mij een excuus om Rick te straffen.Want uiteindelijk weet iedereen
dat cannabisolie de gifstoffen in nafta tenietdoet.Rick pleit voor nafta omdat het voor de meeste
mensen gemakkelijk te vinden is.Rick zegt duidelijk dat zijn voorkeur uitgaat naar ether – en
houdt van een distilleerder.Nafta produceert een krachtige olie - dat is de sleutel - een krachtige
olie  -  iets  wat  de  nee-zeggers  weglaten.Graanalcohol  produceert  geen  krachtige  olie  -  en
degenen die Rick vervuilen weten dat.De nafta is een excuus om mensen in verwarring te
brengen, zodat ze kunnen zeggen dat hun olie beter is.Waar waren deze mensen voor Rick –
waar was je alsjeblieft?” Tom
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“Lichte nafta is de fractie die kookt tussen 30 °C en 90 °C en bestaat uit moleculen met 5-6
koolstofatomen.Zware nafta kookt tussen 90 °C en 200 °C en bestaat uit moleculen met 6-12
koolstofatomen.Nafta wordt voornamelijk gebruikt als grondstof voor de productie van benzine
met een hoog octaangetal (via het katalytische reformingsproces).Het wordt ook gebruikt in de
bitumenmijnindustrie als verdunningsmiddel, in de petrochemische industrie voor de productie
van  olefinen  in  stoomkrakers  en  in  de  chemische  industrie  voor  toepassingen  met
oplosmiddelen (reiniging).Veelgebruikte producten die ermee worden gemaakt, zijn onder meer
aanstekervloeistof, brandstof voor kampeerfornuizen en sommige reinigingsoplosmiddelen.

“Oplosmiddelen, nafta, petroleumdestillaat...Klinkt giftig als een methlab of zoiets.Ontwikkel een
methode om met water te verwerken.Is het mogelijk?" christelijk

-- Je produceert niet dezelfde stof als wij en het zal veel onnodig extra werk vergen, met een
aanzienlijk slechter resultaat.JB

"Dat is jammer.Ik wou dat  er  een manier was.Oplosmiddelen en hun residuen zijn giftig en
gevaarlijk.”christelijk

-- Er is geen residu waar u zich zorgen over hoeft te maken als de olie op de juiste manier wordt
geproduceerd.Zou  je  het  als  een  feit  willen  beschouwen?Waar  denk  je  dat  de  meeste
plantaardige oliën mee worden geproduceerd?JB

“Nafta heeft de chemische formule CnH2n+2.Lichte nafta heeft 5 en/of 6 koolstofatomen, wat
neerkomt op C5H12 en C6H14, ook wel pentaan en hexaan genoemd.Dus wat je zoekt, is een
nafta die puur een mengsel is van pentaan en hexaan.” Wouter

“Ik wilde even iets posten over oplosmiddelen.Ik ging naar een vriend van mij die verschillende
PhD's en Masters in scheikunde heeft, en vroeg hem wat ik kon doen om de nafta volledig uit
de olie te verwijderen.Hij zei: "Neem 5 ml isopropylalcohol en roer het erdoor nadat het voor de
laatste  keer  is  gestopt  met  borrelen.Het  zal  verdampen  en  de  nafta  meenemen.Giftig
oplosmiddel wordt dan niet-toxisch oplosmiddel.Dit is niet mijn echte naam, het is jammer dat ik
mijn echte account niet kan gebruiken uit angst om ontslagen of aangenomen te worden als
verpleegster.” Bobbie

“Om Naphtha in het VK te vinden, zoek je naar 'panel wipe' of  'fast panel wipe'.Het is een
product dat wordt gebruikt bij carrosseriereparaties, om het metaal te reinigen en geen residu
achter  te  laten.De  moeilijkheid  is  het  vinden  van  een  gedetailleerde  lijst  van  de  exacte
ingrediënten, aangezien deze kunnen variëren.99,9% Isopropanol moet gemakkelijk te vinden
zijn.” Em

“We hebben uw proces gevolgd met behulp van VM&P Naphtha en alles verliep volgens plan,
met uitzondering van de eerste paar injectiespuiten die er iets meer vloeistof uitkwamen dan we
hadden verwacht.Ik voegde een paar druppels water toe en probeerde het opnieuw en het lijkt
goed te zijn.Mijn enige zorg/vraag is de smaak.Het smaakt nog steeds naar oplosmiddel.Is dat
goed of moet ik nog iets doen?De ontvanger hiervan slaapt ongeveer 12 uur elke keer dat hij de
olie inneemt.Klopt dat totdat hij een tolerantie ontwikkelt?Alle hulp wordt zeer op prijs gesteld.”
Pamela

-- VM&P lijkt geen goed oplosmiddel te zijn (hoewel sommige MSDS-bladen zeggen dat het
dezelfde stof moet zijn als wat we zouden willen gebruiken).Het lijkt zware nafta te zijn en het
lijkt niet helemaal weg te koken en het lijkt extra zorg nodig te hebben.

Ik zou wat water toevoegen en het een paar uur, misschien 's nachts, in een elektrische oven
van 130° Celsius doen, of totdat het oplosmiddel volledig is verdwenen, sommigen zeggen dat
het tot vier dagen duurt om de oplosmiddelresten te verwijderen.Er mag geen nasmaak van
oplosmiddel zijn als de olie op de juiste manier is geproduceerd en de olie mag niet vloeibaar
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zijn,  het  moet  meer  een  vet  zijn.Zorg  ervoor  dat  de  olie  echt  goed  wordt  gefilterd,  omdat
oplosmiddelresten de neiging hebben om aan plantaardig materiaal te kleven.

Doe eenvoudig een vingertest met het oplosmiddel dat u wilt gebruiken.Dompel je vinger erin en
kijk of het binnen 30 seconden of sneller volledig verdampt.Hoe sneller het verdampt en geen
film achterlaat, hoe beter.

Als je geen zuivere lichte alifatische nafta kunt krijgen (in Europa ook benzine genoemd, vraag
dan naar CAS-nummer 64742-49-0, het wordt onder veel verschillende namen verkocht, niet
het type dat als brandstof in auto's wordt gebruikt, maar het type dat als oplosmiddel wordt
gebruikt of verfverdunner), zou ik voor 99% of zelfs beter 99,9% isopropylalcohol gaan -- dat
schijnt bijna overal ter wereld te kunnen worden gevonden.

Op dit moment geven we de voorkeur aan lichte alifatische (laagkokende, gehydrogeneerde)
nafta, omdat het betere en krachtigere oliën produceert dan de meeste andere oplosmiddelen
die momenteel worden gebruikt.Hoe minder plantaardig materiaal en chlorofyl in de olie, hoe
beter het werkt als medicijn, hoe beter het smaakt en hoe krachtiger het is.De hele truc zit hem
in hoe krachtig en kalmerend de olie is.Hoe krachtiger en kalmerend, hoe beter.JB

“De juiste nafta wordt NIET verkocht in de VSNiet bij Tractor Supply of Home Depot of Lowes of
zelfs Sherwin Williams.Het wordt echter nog steeds verkocht in Canada.Ik heb een vriend die
het tot 100 ° F destilleert en het oplosmiddel dat eruit komt, bewaart om te gebruiken voor het
maken van olie. Steve

“Als je in de VS woont, krijg je niet de juiste nafta, alle nafta die in de VS wordt gemaakt, kan
niet worden vertrouwd vanwege de losse regelgeving met betrekking tot ingrediënten in dit soort
oplosmiddelen.Pure nafta krijg je nooit in de VS, zelfs de VM&P kan van fles tot fles totaal
inconsistent zijn en wordt zelfs niet als puur geadverteerd.In Canada maken ze pure nafta en
het is het beste oplosmiddel om te gebruiken in vergelijking met ISO of graanalcohol, maak
geen grote fout en verspil geen medicijnen of erger nog, maak jezelf of iemand anders nog
zieker door het verkeerde oplosmiddel te gebruiken.Wees gewaarschuwd dat de nafta die in de
VS verkrijgbaar is, zelfs een olie zal maken die er helemaal uitziet zoals het hoort, maar toch
kan je er erg ziek van worden.” achtervolging

-- Het feit dat pure alifatische nafta niet overal in de VS verkocht lijkt te worden, betekent niet
dat pure alifatische nafta met CAS-nummer 64742-49-0 en een kookpunt rond 60-80°C niet
bestaat of dat het bestaat produceren bij correct gebruik geen betere olie dan de meeste andere
oplosmiddelen.Als  u  geen  pure  lichte  nafta  kunt  krijgen,  zou  99%  of  zelfs  beter  99,9%
isopropylalcohol onze tweede keuze zijn.

Maar  ik  zou  nog  steeds  niet  opgeven  -  lichte  nafta  of  soortgelijke  oplosmiddelen  worden
gebruikt om oliën uit planten te extraheren, dus ik zou bij producenten van plantaardige olie
navragen wat ze gebruiken.Waar  ik in  Europa woon, kan ik  het  oplosmiddel  in  vrijwel  elke
bouwmarkt of verfwinkel kopen, het is een van de meest voorkomende technische vloeistoffen
die ik me herinner uit mijn kindertijd, we gebruikten het om fietskettingen te ontvetten enz., en
praktisch iedereen had een fles daarvan thuis.Dus dit hele eindeloze debat over oplosmiddelen
lijkt  me  een  beetje  belachelijk.Als  je  de  juiste  lichte  nafta  gebruikt,  zijn  er  geen
oplosmiddelresten waar je je zorgen over hoeft te maken, misschien een paar ppm, net zoals in
de  meeste  goedkope  plantaardige  oliën  die  vaak  worden  geproduceerd  met  bijna  precies
hetzelfde oplosmiddel als wat wij aanbevelen.JB

“Rijstkokers zijn waardeloos.Een elektrische bakplaat en een 9x13 pyrex ovenschaal werken
veel  beter.De  olie  is  veel  gemakkelijker  te  oogsten  uit  de  pyrex  en  er  is  geen
teflon.Temperatuurmodulatie is ook veel beter controleerbaar.Je zit diep in je ego JB.Je gaat
mensen tegenkomen die slimmer zijn dan jij.Het is gewoon zoals het is.Leer van hen in plaats

- 47 -



van hun kennis uit je hoofd te blokkeren.Iedereen heeft een stukje van de puzzel JB.” Jody

-- Jody, natuurlijk, pyrex is geweldig, vooral totdat het breekt en je al je olie verliest.U moet
begrijpen dat dit essentiële instructies zijn die bedoeld zijn voor wereldwijd gebruik met zo min
mogelijk apparatuur.Veel mensen kunnen zich in sommige landen geen rijstkoker veroorloven of
zelfs maar een rijstkoker vinden, het is niet zo eenvoudig als iedereen denkt dat het is.

Natuurlijk kunnen we je een zeer gecompliceerde en kostbare manier van olieproductie laten
zien, maar je zou me moeten beloven dat je hier een jaar lang elke dag zou zitten om vragen
hierover te beantwoorden.De meeste mensen hebben nog geen rijstkoker onder de knie en
zouden graag met andere vormen van extractie willen werken, veelal vanuit hun geloof of omdat
ze 'denken' dat het anders moet.

RSO  wordt  zo  geproduceerd,  het  is  getest  op  mensen  en  het  werkt.Wat  betreft  andere
methoden, ik denk dat we ze door de jaren heen hebben geprobeerd, denk niet dat we dat niet
hebben gedaan.Maar ik weet alleen dat geen enkele andere methode met zoveel succes op
zoveel mensen is uitgeprobeerd.En onthoud dat we beginnen waar anderen zijn gestopt, onze
terminale patiënten hebben de beste olie nodig die ze kunnen krijgen - en dat is RSO.Of je het
nu leuk vindt of niet.JB

"Lichte alifatische nafta werkte geweldig, smaakte geweldig, geen spoor van oplosmiddel meer
in mijn olie.Als je Rick's instructies tot op de letter opvolgt, zou je geen enkel probleem moeten
hebben." Rick

"Er zijn 2 hoofdcategorieën nafta: licht en zwaar.Lichte nafta bevat GEEN benzeen, wat Raina
bedoelde  (geen  hexaan).Hoewel  ik  zelfs  lichte  nafta  niet  zou  aanraden,  tenzij  het
cannabisextract kan worden getest nadat het is geproduceerd op naftaresidu, kan het worden
gebruikt als dat alles is wat je kunt krijgen voor een oplosmiddel.De sleutel is om ervoor te
zorgen dat je het extract kookttot een dikke, vettige staat - op dat moment zou het grootste deel
van de nafta verdwenen moeten zijn.Het gebruik van distillatieapparatuur is de manier om de
zuiverste, oplosmiddelvrije olie te maken, maar boven de capaciteit van de meeste gemiddelde
mensen.Hoop dat dat helpt." markering

'Raina, ik ga niet met je in discussie.Van Wikipedia: "Petroleumether, ondanks zijn synoniem
voor  benzine,  moet  niet  worden  verward  met  benzeen  of  benzyn,  noch  moet  het  worden
verward met benzine, hoewel veel talen dat noemen met een naam die is afgeleid van benzine,
bijvoorbeeld "Benzin" (Duits), " benzeen” (Nederlands) of “benzina” (Italiaans).Petroleumether is
een mengsel van alkanen, bijv. pentaan, hexaan en heptaan, terwijl  benzeen een cyclische,
aromatische koolwaterstof is, C6H6.Evenzo moet petroleumether niet worden verward met de
klasse van organische verbindingen die ethers worden genoemd en die de functionele groep
RO-R'  bevatten."  Mijn  achtergrond  is  microbiologie  --  waarin  ik  organische  chemie  heb
gestudeerd, wat biochemie / wat anorganische chemie ... Ik weet zeker niet alles, maar ik weet
wel een beetje.Lichte nafta bevat GEEN benzeen - periode.Ik negeer je opmerking.Het zou in
ieders belang zijn als je geen beweringen zou doen buiten wetenschappelijke gegevens om.”
markering

“Niet correct, resterende oplosmiddelen zijn meestal gif!THC kan hartfalen NIET genezen door
gif.De grote farmaceutische bedrijven zijn degenen die dit product moeten maken of mensen die
een certificeringscursus over veiligheid hebben gevolgd, GEEN cannabisenthousiastelingen in
de achtertuin. Derek

--  Ze  kunnen  vrij  hun  eigen  olie  maken,  daar  heb  ik  geen  probleem  mee.Er  zijn  geen
oplosmiddelresten waar u zich zorgen over hoeft te maken als de olie op de juiste manier wordt
geproduceerd.JB

'JB, je bent een heilige omdat je dag in dag uit honderden rare klachten en vragen tolereert.Ik
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wil je gewoon bedanken dat je hier bent en actief bent in de ondersteuning van genezing tegen
de stroom van propaganda die dit werk probeert te ondermijnen.Schaam je, goed voor JOU!”
Marilyn

'Wat zou je je vader willen geven?Het beste van het beste of iets dat er hetzelfde uitziet, maar
gewoon niet de juiste effecten heeft?Als je het medicijn maakt volgens de instructies van Rick,
is de kans op falen tijdens de behandeling erg klein.Als je de olie maakt volgens instructies van
'experts en wetenschappers', maak je een ander product.En op basis van onze ervaring doet
het zijn werk misschien niet zo goed als wat we aanbevelen.

Dus wil  je dat ik mijn mond houd en ze laagwaardig afval laat  leveren?Of wil  je liever van
mij/ons leren en weten hoe je het goed moet doen, zodat je dezelfde resultaten krijgt waar onze
patiënten over spreken?” JB

“Ik  ben  het  met  JB  eens.Soms moet  je  op  hetzelfde intellectuele  niveau komen als  zij  en
dezelfde tactieken gebruiken als de mensen die je probeert te bereiken.Of het nu ruzie is of
drama.Sommige mensen reageren alleen op drama en gekibbel.Triest zoals het is.De meeste
mensen zijn op die manier nog onvolwassen.” Mitzi

“Ik gebruik de 99% isopropylalcohol, die was voor mij het gemakkelijkst beschikbaar.Ik gebruik
het  neusje  van de zalm,  100% biologisch geteeld  en zonder  pesticiden,  goed verzorgd en
kurkdroog.lmix  het  met  meerdere  indica-soorten.Ik  behandelde  een  patiënt  met  Hodgkin-
lymfoom,  hij  was  in  stadium  4  en  binnen  6  maanden  na  het  innemen  van  de  olie  zoals
voorgeschreven, is hij nu kankervrij!!Bedankt Rick Simpson voor de offers die je hebt gebracht
om  deze  informatie  voor  iedereen  beschikbaar  te  maken!Onlangs  benaderde  een  andere
kankerpatiënt in stadium 4 mij voor hulp, hij heeft een tumor op een van zijn nieren die niet te
opereren is.Bidden om twee bevestigde genezingen op rij  te krijgen.God zegene jullie  Rick
Simpson en JB, blijf het woord verspreiden en mensen informeren over deze wonderbaarlijke
helende hennepolie.” GroeiGodin

-- Het is altijd een goed idee om verschillende soorten te mengen.Kijk er eens naar, je weet niet
precies waar een bepaalde soort goed voor is, dus als je meerdere soorten mixt, krijg je een
veel betere dekeneffect.Bovendien zullen dergelijke oliën je veel hoger brengen - degenen die
'recreatief' wiet roken, zullen weten waar ik het over heb.Stelt u zich eens voor dat u met uw
vrienden gaat zitten en dat elk van hen de beste toppen presenteert die ze hebben.Binnen een
paar uur kun je niet veel doen.En dat is het effect dat je nodig hebt voor de beste resultaten,
dus  nogmaals,  het  mengen  van  de  soorten  is  de  beste  keuze.Beste  wensen  en  bedankt,
GrowGoddess, ik ben altijd blij om te horen over mensen die gewoon de aanwijzingen volgen
en de resultaten krijgen waar we het over hebben.JB

"Ik gebruik isopropylalcohol op nul graden Fahrenheit. Alleen in roestvrijstalen containers en
een vergiet op een zeef gezet voor afzuiging. Daarna filter ik door drie grote koffiefilters in een
vergiet op een zeef boven een tweede pan. Eindresultaten zijn alleen trichomen in het filter. Dit
recept heb ik genomen om Hep C te verslaan.” Michael

“Hallo JB, ik heb een probleem met de elektrische rijstkoker, alles wat ik heb zien dalen tot
100ºC, ik heb alle merken op de markt bekeken en ze hebben allemaal een thermostaat die
uitschakelt wanneer de inhoud de temperatuur bereikt.Wat raden jullie aan?" Cristina

-- Cristina, wat is precies het probleem?Je kunt de olie altijd in een elektrische oven van 130°C
(266°F) doen en daar ongeveer een uur laten staan en op die manier decarboxyleren.JB

“Als  de  temperatuur  100°C  bereikt,  wordt  de  elektrische  rijstkoker  uitgeschakeld!Het
oplosmiddel komt niet op 110°C.” Cristina

-- Het oplosmiddel kan die temperatuur niet echt bereiken, omdat het zou verdampen, denk
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ik.Blijf het oplosmiddel afkoken tot het fornuis voor de eerste keer uitschakelt (voeg een paar
druppels water toe aan de laatste batch).Laat hem daarna afkoelen en zet hem weer aan.Dat is
alles wat we doen.JB

“Zet weer aan, en laat koken tot het weer terug is?Dan gaat het uit en is de olie al op?” Cristina

-- Zet de rijstkoker aan, kook uit tot hij voor de eerste keer stopt, wacht dan vijf minuten tot hij
afgekoeld is, zet hem weer aan en wacht tot hij voor de tweede keer uitschakelt.Giet vervolgens
de olie in een roestvrijstalen beker en zet deze een uur in een oven van 130°C (266°F) en je
olie is klaar.JB

-- Bedankt JB, je hebt mijn leven gered.Cristina

“Je ademt de Nafta in terwijl  je de olie maakt.Je ademt VERGIFT als je het  op die manier
maakt.Als je het kunt ruiken, ben je al dood.Ik heb honderden keren in mijn leven Coleman-
kampbrandstof,  zippo-aanstekerbrandstof  en  nafta  geroken  die  worden  gebruikt  voor
gedeeltelijke schoonmaak en industriële toepassingen...Nog niet dood.Lol.Ernstig...Als je een
puur oplosmiddel gebruikt (geen toevoegingen) en het oplosmiddel op de juiste manier kookt
met wat water waaraan aan het eind een hoger kookpunt is toegevoegd, of het nu iso, alcohol
of nafta is, krijg je het er allemaal uit.Je krijgt veel meer nafta binnen als je in een jaar tijd je
eigen benzine in je auto pompt, dan wanneer je een leven lang goed gemaakte olie gebruikt.”
Matthew

"De Big Pharm-benadering met één molecuul voor de ontwikkeling van geneesmiddelen is NIET
gebaseerd op gezondheid, wetenschap van resultaten... Het is gebaseerd op octrooiwinsten en
heeft  de manier waarop we naar plantaardige medicijnen kijken totaal  vervormd.De meeste
komen voor met natuurlijke buffers, en het is zeer onwaarschijnlijk dat het isoleren van één
verbinding  even  gezond  is  als  het  gebruik  ervan  in  de  vormen  waarin  ze
voorkomen.Etnobotanisten hebben 100% gelijk als ze zeggen dat de vorm van een nuttige plant
de vorm is waarin ze is /gekweekt / in, al was het maar door dierlijke verzamelaars die de zaden
en stuifmeel van de beste planten verspreiden.Planten die voor medicijnen worden gebruikt,
zullen  het  meest  effectief  zijn  wanneer  ze  medisch  worden  gebruikt  in  hun  natuurlijke
verhouding van chemische componenten - kijk naar hennepzaad EFA-verhoudingen - ze zijn
optimaal voor de menselijke gezondheid.Waarom zou je een van de 3 EFA-types eruit halen,
het  verfijnen  en  het  een  wondersupplement  noemen  (als  er  ook  nog  2  andere  worden
genegeerd, waarvan de combinatie DE gezondste vorm is)?Dat is gek." Alan

Q.Hallo JB, ik vond deze Nafta in mijn omgeving...(link) Er staat niet Light Naphtha... zou dit nog
werken?Nogmaals bedankt voor al je hulp en super info!

A.Het moet lichte alifatische nafta zijn -- controleer de MSDS om te zien of het pure lichte nafta
is  zonder  toevoegingen),  shellite  in  Australië,  (technisch  of  industrieel)  benzine  in  Europa
(benzine, nietbenzeen, en niet het type dat als brandstof in auto's wordt gebruikt).Het wordt
verkocht  onder veel  verschillende namen.Het wordt  gebruikt  als verfverdunner,  oplosmiddel,
ontvetter, het was vroeger een veelgebruikt huishoudelijk oplosmiddel of textielontvetter, het kan
ook worden gebruikt als aanstekervloeistof enz.Kookpunt rond de 60-80°C, hoe lager hoe beter.

Smeer  wat  op  een  schone  petrischaal  of  dompel  je  vinger  erin  en  als  het  binnen  dertig
seconden verdampt en geen olieachtige resten achterlaat,  zou het goed moeten zijn om te
gebruiken.Er zijn veel leveranciers, ik kan je niet vertellen welke het beste is of wat we op dit
moment zouden aanraden, dus we geven alleen algemene instructies.

CAS-nummer 64742-49-0, puur, aardoliedestillaat, indien mogelijk zonder toevoegingen en het
kookpunt moet zo laag mogelijk zijn.De meeste raffinaderijen produceren het, vraag ze gewoon
wat ze zouden aanbevelen voor kruidenextracten.
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De  tweede  optie  is  99%  of  99,99%  isopropylalcohol  of  de  zeer  dure  99%  food-grade
alcohol.Isopropylalcohol en alcohol van voedingskwaliteit zijn niet zo effectief als oplosmiddelen
als nafta, en ze verwijderen meer plantaardig materiaal en chlorofyl in de olie, waardoor het
minder krachtig en smaakvol wordt. Daarom raden we aan om nafta altijd te gebruiken indien
mogelijk/beschikbaar.Beste wensen, JB

Q.Rick, in Mexico is 'nafta' slechts een van de vele productnamen van het nafta-type.Wilt u, om
een fatale fout te voorkomen, de wetenschappelijke naam hebben van de 'nafta' die u gebruikt,
alstublieft?

A.Zoek  naar  pure  lichte  nafta  zonder  extra  ingrediënten.Het  is  in  principe  hetzelfde  als
Coleman-brandstof  die  u op de onderstaande foto  kunt  zien,  maar  zoek naar  nafta zonder
roestwerende toevoegingen die aan Coleman-brandstof worden toegevoegd.

Als u erachter komt dat lichte alifatische nafta in uw land verboden is (wat bijvoorbeeld het geval
was in Honduras), zoek dan naar 99% of beter 99,9% isopropylalcohol, deze moet gemakkelijk
te vinden zijn.99% alcohol is het derde oplosmiddel dat we zouden gebruiken, maar we zouden
er alles aan doen om het niet  te gebruiken omdat het teveel chlorofyl  en ander ongewenst
plantaardig materiaal verwijdert.Sommigen bevriezen het oplosmiddel en het uitgangsmateriaal
graag wanneer ze isopropylalcohol of alcohol als oplosmiddel gebruiken.Persoonlijk gebruiken
we die oplosmiddelen niet tenzij het moet en we houden er niet van om onze handen te laten
bevriezen, dus we promoten het invriezen niet echt, maar sommigen zeggen dat het de kwaliteit
van de olie helpt verbeteren.Wanneer je niet-polaire pure lichte nafta met een laag kookpunt
gebruikt,  hoef  je  niets  in  te  vriezen en krijg  je  toch een goed product  als  je  de instructies
opvolgt.JB

"Ik ben gewoon blij dat mensen nieuwe manieren bestuderen om het te maken, dat betekent dat
het nieuws naar buiten komt." Alicia

-- Laten we hopen dat u niet degene bent waarop de olie wordt getest.Ik zou liever gebruiken
wat al bewezen is te werken, vooral als ik een terminale ziekte heb, zoals de meeste van onze
patiënten.De beste wensen aan alle experimentatoren.JB

“Ten eerste stelt Rick Simpson voor om NAPTHA te gebruiken.Dat wordt algemeen erkend als
geen goede keuze,  en de meeste mensen gebruiken alcohol met een hoog alcoholgehalte,
zoals Everclear, als oplosmiddel.

Ten  tweede,  mijn  zoon  is  twee  jaar  oud  en  kreeg  de  diagnose  terminale  hersen-  en
ruggenmergkanker toen hij 15 maanden oud was.Hij gebruikt 8 maanden cannabisolie met een
hoog THC-gehalte,  GEEN chemo of  bestraling,  en zijn  tumoren gaan weg!Sterker  nog,  de
meeste zijn helemaal weg, er is er nog maar één over!!Cannabisolie werkt!” Suzetta

"Fantastisch!!!Ik bid dat hij volledig herstelt en het klinkt alsof hij dat ook is.Waarom kunnen
mensen het niet zien als een medicijn in plaats van een medicijn om high te worden?Het is een
medicijn en de regering wil niet dat we beter worden, ze zien ons liever doodgaan.Ook ik heb
kanker gehad en veel medische problemen.Op dit moment is de kanker sinds augustus 2013
niet meer teruggekomen.Ik geloof echt dat dit  de remedie is tegen kanker.Waarom kan niet
iedereen zijn ogen openen voor de waarheid!!!” Linda

-- Oliën geproduceerd met lichte alifatische nafta zijn meestal krachtiger dan oliën geproduceerd
met Everclear.Hoe krachtiger en kalmerend de olie, hoe beter het werkt als medicijn.Dus als ik
jou was, zou ik het oplosmiddel dat je gebruikt heroverwegen en in plaats daarvan een niet-
polair oplosmiddel gebruiken.De beste wensen voor jou en je zoon, JB

“Het gebruik van Everclear geeft een groenachtige tint aan de olie.Nu jagen we op 99,9% ISO,
omdat we hier geen lichte alifatische nafta in zuivere vorm kunnen krijgen.” Sara
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"Bevries uw oplosmiddel -  Everclear 190 proof,  95% en ISO 99% moeten een nacht  in  de
vriezer  worden  geplaatst  en  onmiddellijk  worden  gebruikt  nadat  u  het  uit  de  vriezer  heeft
gehaald.Ook is het een goed idee om de toppen in te vriezen.Als de alcohol in de vriezer wordt
gekoeld en je doet een snelle wasbeurt van 3-5 minuten - twee keer terwijl  de alcohol nog
steeds erg koud is, zou het geen groene tint moeten hebben..." Jose

-- Hoe minder groen erin, hoe beter.Hoe minder plantaardig materiaal in de olie, hoe krachtiger
het is.Dat is logisch.Als je ervoor kiest om de toppen en het oplosmiddel te bevriezen, zou ik
waarschijnlijk  met  handschoenen  werken.Als  je  een  goed  niet-polair  oplosmiddel  en goede
toppen gebruikt,  is  het niet nodig om iets in te vriezen en zal je nog steeds geweldige olie
produceren.JB

“Kan ik goede olie maken van hasj?En minder nafta gebruiken?” Jon

-- Je maakt geen goede olie.JB

"Interessant.Natuurlijk dacht ik het tegenovergestelde.Hulp nodig alstublieft?” Tielman

-- Welke hulp?Het is het niet,  je maakt niet waar we het over hebben van hasj.Je kunt het
oplossen in lichte nafta en het filteren en het zal krachtiger zijn dan de hasj, maar het zal het
nog steeds niet zijn en je zult er toch geen 95-98% THC-olie van maken.JB

“Jindřich Bayer, wat vind je van bakken met fenikstranen?Alsof ik het in een pindakaasbeker
zou doen, is het iets?' LinZy

-- Linzy, ik zeg meestal tegen mensen dat ze de olie op alles moeten doen wat ze ermee willen
maken.Zo  kun  je  zien  hoe  olie  er  is.Wat  we  aanbevelen  is  zo  krachtig  dat  je  sowieso  in
microgram  per  portie  zou  moeten  denken,  dus  doe  gewoon  een  druppel  olie  op  de
pindakaasbeker als dat echt nodig is.U weet dat wij er de voorkeur aan geven als mensen de
olie rechtstreeks uit de spuit eten, dat heeft zijn voordelen.Door het te mengen met voedsel zal
het medicijn altijd verdunnen.JB

"Maar veroordeel  je fanclub niet,  want  de bak- en boterextractie is even genezend en veel
minder ontwijkend gebleken...We zijn allemaal samen in deze strijd, veroordeel anderen niet die
het proberen." Pamela

“Pamela,  bakken  en  boterextractie  bieden  niet  dezelfde  genezende  en  regeneratieve
eigenschappen als cannabisolie PERIODE.Het zal kanker genezen, de symptomen van Crohn
weghouden,  diabetes  genezen,  de  ziekte  van Lyme,  noem maar  op!Boter  of  eetwaren zijn
helemaal  niet  te  vergelijken,  tenzij  je  Phoenix-tranen  in  je  eetwaren  zou  gebruiken,
MISSCHIEN.Vrede en liefde." LinZy

“Pamela,  ik  kan  geen  minder  effectieve  methode  aanbevelen.Rechte  olie  voor  het  beste
resultaat,  wen eraan en verhoog dan uw dosis.Eetwaren zijn  vaak onvoorspelbaar,  je  weet
meestal niet hoeveel olie erin zit etc.” JB

'Ik weet niet zeker of ik een rijstkoker of een crockpot heb.De temperatuurinstelling zegt alleen
low med hi, is er een manier om de temperatuur te testen?" Jeremy

“Dat  zou  een  pot  zijn.Een  rijstkoker  heeft  meestal  2  standen.Koken  en  opwarmen.”  Deb
“Koop een vleesthermometer of een laserpuntthermometer en test de temperaturen met een
ander medium zoals water of olie.Het klinkt alsof je een crockpot hebt, die kan worden gebruikt,
maar je moet constant op de temps letten, het is beter om een rijstkoker te kopen. Lucas

"Kunnen we wodka gebruiken?" Monica

-- Voor cocktails?Ja.JB
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"Food grade" betekent eenvoudigweg als veilig beschouwd door de FDA.Niet echt een hoge
standaard daar.Dus alleen maar zeggen "alcohol van voedingskwaliteit" maakt het niet beter
dan, laten we zeggen, generieke alcohol.En als je paranoïde bent over één oplosmiddel, zou je
paranoïde moeten zijn over alle." Ben

“Ik kan de isopropylalcohol of nafta niet in mijn land krijgen!Dus wat moet ik doen?Hoe kom ik
aan deze olie aangezien ik het niet zelf kan maken?” Ayesha

--  Maak de olie met wat  je kunt vinden en verdamp het  dan,  Ayesha,  dat zou in dergelijke
gevallen waarschijnlijk de beste manier zijn.JB

“Voor het maken van sap is het gebruik van alleen BIOLOGISCHE hydro-cannabis de enige
VEILIGE manier om te gaan, aangezien Jindřich Bayer meer dan gelijk heeft over wat er in de
plant op de loer kan liggen.We hebben allemaal onze "trotse" onderwerpen waar we bang voor
zijn en waar we op letten, maar al met al, als we veilige praktijken toepassen, (met BEGRIP) de
verzamelde  wetenschappelijke  gegevens  lezen  en  de  innerlijke  stem  van  voorzichtigheid
VERTROUWEN, kunnen we redelijkerwijs onze genezingen creëren.

Wanneer RSO correct is uitgevoerd, tonen de laboratoriumresultaten GEEN oplosmiddel in de
olie.Gewoon en simpel het kookt gedaan om het correct te doen met het juiste oplosmiddel.Ik
zou graag zien dat  er  online een kit  beschikbaar is die ALLES bevat  wat  nodig is van het
oplosmiddel,  de  pot/pan,  hete  plaat/brander  enz.  voor  RSO,  dus  je  hoeft  alleen  maar  je
cannabis toe te voegen.Ik denk dat dit kankerpatiënten zou aanmoedigen om het voor zichzelf
te maken.

Ik dank God voor mijn huidige gezondheid, zelfs met mijn MRSA-opflakkeringen, maar ik weet
dat als het ergste komt, ik de moed zal hebben om de instructies van Rick Simpson en Jindrich
Bayer op te volgen om mijn leven te redden omdat ik te veel heb om voor te leven (liefdevolle
echtgenoot en een babyjongen waar we dol op zijn) om in te storten van angst.

God zegene Rick en Jindrich voor hun kracht.Ik vraag God ook om al diegenen te zegenen die
dit pad op hun eigen manier bewandelen, want het is niet het gemakkelijke pad, maar het is het
juiste pad voor genezing.” VogelbekdierMoeder

-- Heel erg bedankt, PlatyPusMom.Berichten als deze geven me energie om door te gaan met
deze lange, maar uiterst zinvolle, strijd voor het recht van iedereen om dit medicijn vrijelijk te
gebruiken.Ik  stop  pas  als  deze  plant  wereldwijd  volledig  gelegaliseerd  is,  dat  kan  ik  je
beloven.JB

“De  oplosmiddelen  kunnen  worden  verwijderd.Soms  voegen  chemische  fabrikanten  om
dubieuze  redenen  andere  verontreinigingen  toe.Die  kunnen  veel  gevaarlijker  zijn  dan  een
oplosmiddel,  en  er  is  weinig  uniformiteit  in  de  manier  waarop  deze  aan  de oplosmiddelen
worden toegevoegd.Degenen die de complexiteit begrijpen die gepaard gaat met het maken
van  olie,  wat  verre  van  alleen  een  kwestie  van  oplosmiddelen  is,  vinden  het  debat
lachwekkend.Hoeveel opmerkingen heb je gelezen over chemische bestrijdingsmiddelen?Wat is
het  percentage  hiervan  dat  u  doorgaans  aantreft  in  vergelijking  met  niet-gezuiverde
oplosmiddelen?Waar is dat debat?Veel mensen hebben deze discussie teruggebracht tot een
keuze aan oplosmiddelen.Dat  is  belachelijk!Doe je  eigen onderzoek,  wees sceptisch,  wees
cynisch en houd het bewijs dat je als feit accepteert aan een hoge standaard, mijnheer.” Paul

'Het maakt me niet uit om hier met iemand ruzie te maken, gebruik een vacuümkamer als je
petrochemische  oplosmiddelen  gebruikt  en  je  verwijdert  de  resten,  ik  stop  met  deze
post.Cannabisolie geneest kanker, en nafta kan worden verwijderd, alcohol van voedselgranen
maakt een olie niet zo sterk als petrochemische oplosmiddelen.Ik heb zojuist batches gemaakt
van  zowel  op  petrochemische  stoffen  gebaseerde  oplosmiddelen  (zuivere  lichte  alifatische
nafta) en voedselgraanalcohol (95%, 190-proof) en heb beide oliën getest met patiënten, en
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dede resultaten waren keer op keer hetzelfde, de olie gemaakt met pure lichte nafta is in feite
sterker  en  meer  kalmerend  dan  de  graanalcohololie.Zeg  het  zo  als  je  een  petrochemisch
oplosmiddel  (nafta,  butaan,  hexaan,  aceton)  wilt  gebruiken.  GEBRUIK EEN VACUMKAMER
AAN HET EINDE VAN HET PROCES OM ERVOOR TE ZORGEN DAT U DE SCHOONSTE
MOGELIJKE OLIE HEBT!!!Ik heb ook de food grade gestofzuigd, en het duurde zelfs langer
dan  de  met  nafta  gemaakte  olie  om  volledig  te  zuiveren  (muffinen  en  borrelen  in  de
vacuümkamer), dus daar ga je, kreeg een petrochemisch oplosmiddel en maakte je zorgen over
de residuen, doe wat ze doen in de industrie en zet het in een vacuümkamer op 35 psi, en kijk
hoe de resten eruit worden gezogen!!Einde van de tirade en daadwerkelijke ERVARING !!!!!”
Ryan

“Als je de juiste nafta gebruikt, blijft er geen residu achter in de olie. Ik heb het getest in het
laboratorium. Ok, het was een klein beetje residu, maar muuuuuuch minder dan wat je krijgt van
een drukke stadslucht, of bij een tankstation als je tankt, of iets in je tuin schildert...' Hoed

“We maken  nu  al  een  flink  aantal  jaren  olie  en  zoals  de  meesten  zijn  we  begonnen  met
graanalcohol, maar na verloop van tijd leerde de ervaring ons om watervrije oplosmiddelen te
gebruiken.  Als  het  op  de  juiste  manier  wordt  verwerkt,  heeft  RSO  een  resterend
oplosmiddelgehalte  dat  ver  onder  de  100  ppm  ligt  en  hetzelfde  kan  worden  bereikt  met
graanalcohol, omdat het alleen de alcohol is die wordt gemeten, maar wat over het hoofd wordt
gezien, is dat graanalcohol water draagt en water leven. We hebben gezien dat RSO gemaakt
is met ISO en als je het onder een microscoop bekijkt, is er geen leven, maar sommige oliën die
uit apotheken komen, die aandringen op graan, zitten vol met levende bacteriën!

Ik heb veel tijd en geld in laboratoria doorgebracht en ben waarschijnlijk de enige persoon die
graanalcohololie naar het laboratorium heeft gebracht en het heeft laten testen op resterend
oplosmiddel  en  restwatergehalte.  Sterker  nog,  ik  weet  het  zeker,  want  er  is  niet  echt  een
hulpmiddel om te meten hoeveel water er in een olie zit. Ik moest een dokter laten werken met
een verscheidenheid aan hulpmiddelen om te onderscheiden hoeveel  "losjes gebonden" en
"strak gebonden" water er nog was en hoewel hij er geen exact getal op kon zetten, zei hij dat
het in percentages zou worden gemeten, niet delen per miljoen. Het was dus een laboratorium
en een wetenschapper die me overtuigden om nooit olie te gebruiken die water bevat. Het is
ironisch dat het oplosmiddel niet zo zorgwekkend is als het water, maar reken maar uit; bij 100
ppm verbruikt u 0,06 gram oplosmiddel gedurende twee of drie maanden totdat u uw ziekte
overwint. Die 0,06 gram, of ongeveer 1,2 druppels,

Ik heb ook met mijn GI gewerkt aan mijn behandelplan. We hebben de cijfers doorgenomen en
bij 100 ppm ISO maakte hij zich niet echt zorgen en bij 10 keer dat niveau verheven zijn zorgen
tot mogelijke losse darmen en slechte adem. Dit is de olie die ik gebruikte om mijn leven te
redden en die ik tegenwoordig gebruik voor onderhoud, maar nu de apotheken onze olie willen,
moeten we ook ethylalcohol gebruiken en nu komen de testnummers iets lager terug, terwijl het
rendement enorm is nam toe. Nogmaals, toen we voor het eerst begonnen, voelde ik dat het
terugwinnen van Ever Clear een goed idee was, net zoals ik vond dat het een goede keuze was
in  oplosmiddel.  Wetenschap  en de  wet  bewezen  dat  mijn  "gevoelens"  verkeerd  waren;  de
wetenschap  heeft  me  laten  zien  dat  water  schadelijk  kan  zijn  en  de  TTB  stelt  dat  het
terugvorderen van Ever Clear een misdrijf is.” Sean

"Ik denk dat Rick en JB proberen te zeggen dat Rick's oliemethode veel mensen goed heeft
geholpen, en totdat we bewijs hebben dat een andere extractiemethode even effectief is, blijf bij
wat werkt." Rebecca
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Kankeren bewijs

“Op 22-04-13 ontvingen we de resultaten van de laatste bloedtesten van mijn man en hoewel hij
de afgelopen weken tegen een zere keelvirus heeft gevochten, gaat het heel goed met hem.Dit
indica-cannabisolie-extract doet geweldig werk door zijn leukemie te genezen!

Zijn aantal lymfocyten daalt gestaag en zijn bloedplaatjes zijn binnen het normale bereik, dus
maak je geen zorgenals we doorgaan met onze volgende batch olie, is het een Indica-mix van
Blackberry Kush, Granddaddy Purple en Washington Red.Gezegend met de goede vibraties en
helende  gedachten  die  in  elke  druppel  van  dit  kankergenezende  medicijn  gaan.Bedankt
Cannabis.” Debra

“Heeft voor mij gewerkt.Het leven is weer geweldig.” Zedi

“Ik had het niet beter kunnen zeggen!” Peter

"Rick Simpson Oil heeft volledige wetenschappelijke geloofwaardigheid als je de moeite neemt
om de wetenschappelijke literatuur te lezen" Robert Melamede, ook bekend als Dr. Bob

"De remming van de celoverlevingsroute leidt tot defosforylering van Bad en translocatie van dit
Bcl-2-eiwit  naar  de  mitochondriën  en  vervolgens  tot  apoptose."  Ummmm,  lekentaal
alstublieft???” Kans

-- Dat vertaalt zich naar: "Cannabis doodt kankercellen", Chance.JB

"Uit de vele opmerkingen en video's die ik over cannabisolie heb gezien, moet ik zeggen dat de
hennepplant de "standaard" of "optimale" instelling voor het menselijk lichaam lijkt te bevatten."
Remise

“Alles met een ruggengraat heeft een endocannabinoïdesysteem.Wat jammer dat de helft van
de  bevolking  nog  steeds  niet  op  de  hoogte  is.Het  endocannabinoïdesysteem  zou  in  elk
wetenschappelijk en medisch boek moeten staan.Het is wat scholen onze toekomstige artsen
zouden moeten leren.Hoe kunnen mensen het gewoon serieus negeren, het maakt deel uit van
hoe  het  lichaam  functioneert.Het  is  corrupt  kiezen  en  kiezen  welke  'echte'  wetenschap  te
publiceren.Het is een valse gewoonte.lol” Chloe

“Het werkt omdat het een krachtige immunomodulator is die een beschadigd immuunsysteem
versterkt of herstelt.Het  herstelt  ook DNA- of  mitochondriale schade veroorzaakt door DNA-
vernietigende  medicijnen  zoals  reverse-transcriptaseremmers  en  proteaseremmers.Door  je
lichaam te herstellen van de schade veroorzaakt  door een ongezonde levensstijl  of  andere
redenen en door de schade van arv-medicijnen ongedaan te maken, kun je inderdaad zeggen
dat het "aids" geneest.John

"Elke kwaal die je hebt kan worden verholpen als deze niet volledig wordt genezen door deze
olie.Welke vraag je ook hebt over welke aandoening dan ook, het antwoord zal altijd volmondig
JA zijn.” Kathy

"Het heeft degeneratieve schijven in de wervelkolom, tumoren en zenuwbeschadiging voor mijn
vriend genezen en het genas kankertumoren bij mijn hond." Sarah

“Ik  ben  een  student  geneeskunde  en  studeer  in  de  medische  fysica  die  zich  voornamelijk
bezighoudt met kankerpatiënten vanuit de medische beeldvorming en radiotherapie.Alles wat ik
kan zeggen is een heel erg grote DANKJEWEL dat je me wakker hebt gemaakt uit een hele
slechte droom.Ik heb eindeloze hoeveelheden informatie vanuit elke mogelijke hoek onderzocht
en ik heb geen enkele twijfel  over dit  medicijn.Ik raakte betrokken bij  mijn cursus omdat ik
oprecht  mensen met kanker en elke andere vorm van ziekte waarmee ik  kon helpen wilde
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helpen, maar toch heerst het corrupte medische systeem.Het lijkt erop dat het enige belang
(HIER IN IERLAND) is om stervende mensen hun laatste cent aan chemo en rad leeg te laten
bloeden voordat ze in een gat worden gegooid zodra het geld is verdiend.Ik heb mensen zien
sterven.Al hun ziektes vervagen geleidelijk, terwijl ik nog steeds cocktails van pillen en zo eet en
ik word er misselijk van.Hoe kan ik deel willen uitmaken van een systeem dat dit doet?Niet
meer.Je bent ronduit een inspiratiebron en jij (RICK) hebt mijn leven beïnvloed op een manier
waarvan ik weet dat ik die moet volgen, en geloof me, ik doe er alles aan hier in Ierland om
ervoor  te  zorgen  dat  mensen  je  naam  kennen.Ik  hoef  niet  eens  iets  te  zeggen  over  de
verbazingwekkende mogelijkheden van dit  medicijn,  want  de feiten  spreken voor  zich,  voor
iedereen die bereid is ze te onderzoeken.

Weet je, ik las laatst iets en wist niet of ik moest flippen of lachen.Een vooraanstaand politicus
in Ierland (Micheal Martin) zei dat het gebruik van cannabis voor de behandeling van MS of
kanker of welke ziekte dan ook wat hem betreft (zoek het op) niet werd ondersteund omdat “ER
ERWAS GEEN MEDISCH BEWIJS OF  ONDERZOEK OM HET TE  ONDERSTEUNEN.”  Ik
moest het een paar keer lezen voordat het tot me doordrong.WHAT THE **** is er mis met deze
plek?Geen medisch bewijs??Het spijt me, maar ik weet niet eens hoe ik dit moet voortzetten
zonder boos te worden..." Brendan

--  Beste  Brendan,  ik  ben  erg  blij  dat  je  de  olie  ziet  voor  wat  het  is  en  dat  je  het  woord
verspreidt.Wat betreft Michael Martin, hij klinkt ongeveer hetzelfde als de rest van de politieke
types die ik  heb ontmoet.Waarom laten we zulke  corrupte dwazen toe om ons systeem te
runnen?Ik hoop dat wanneer dhr.Martin krijgt kanker dat hij gaat doen wat hij predikt en zelf de
chemo gaat nemen.Bedankt voor je steun Brendan en ga zo door.Dit is een strijd die we zullen
winnen.Beste wensen, Rick Simpson

“Cannabinoïden  remmen  tumorgroei  bij  proefdieren.Ze  doen  dit  door  belangrijke
celsignaleringsroutes  te  moduleren,  waardoor  directe  groeistop  en  dood  van  tumorcellen
worden veroorzaakt, evenals door remming van tumorangiogenese en metastase.

Cannabinoïden  zijn  selectieve  antitumorverbindingen,  omdat  ze  tumorcellen  kunnen  doden
zonder  hun  niet-getransformeerde  tegenhangers  aan  te  tasten.Het  is  waarschijnlijk  dat
cannabinoïde-receptoren de overlevings- en celdoodroutes in tumorcellen en niet-tumorcellen
verschillend reguleren.

Cannabinoïden hebben gunstige veiligheidsprofielen voor geneesmiddelen en veroorzaken niet
de  algemene  toxische  effecten  van  conventionele  chemotherapieën.Het  gebruik  van
cannabinoïden in de geneeskunde wordt echter beperkt door hun psychoactieve effecten, en
daarom worden op cannabinoïden gebaseerde therapieën ontworpen die  geen ongewenste
bijwerkingen hebben.”  Manuel  Guzman --  Met  andere woorden,  cannabisextracten genezen
kanker.Het  enige  dat  ontbreekt  zijn  studies  bij  mensen.Waarom?Vraag  het  uw  regering  en
degenen die hen controleren.JB

"Het genas me van kanker ... Fase 4-hersenen ... Dus ja." Kristal

“Tanja, het werkt en ik heb het opgegeten.Stop, kijk en luister.Ik raad aan om de olie te nemen,
zelfs als je geen kwalen hebt.Het zal je beschermen tegen het krijgen van hen, waardoor je je
een stuk beter voelt dan voorheen en je lichaam zal je dankbaar zijn.Gesloten geesten zoals die
van  de  Amerikaanse  regering  veroorzaken  veel  onnodige  sterfgevallen  door  ongunstige
behandelingen  zoals  chemo en  bestraling.Als  mijn  moeder  bereid  was  geweest  de  olie  te
proberen in plaats van het recept van haar dokter voor zo'n "oefening" op te volgen, dan denk ik
zeker dat ze vandaag bij ons zou zijn.Als dat niet het geval was, zou ze niet zoveel lijden en pijn
hebben doorstaan  en uiteindelijk  zijn  verdronken in  haar  eigen meervoudige vloeistof  nadat
dezelfde  artsen  de  handdoek  in  de  ring  hadden  gegooid  na  meer  dan  $  100.000  aan
behandelingen.Chemo- en bestralingsklinieken maken zich alleen zorgen over hun financiële
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winst  in  plaats  van  over  de  besparing  en  het  comfort  van  een  patiënt.Er  heerst  een
draaideurmentaliteit met alleen staanplaatsen, wachtkamers vol gedecimeerde en veelal kale
individuen die op hun beurt wachten op de naald.Ik heb moeite met zowel die van u als die van
de voorschrijvende arts.Een remedie zou niet over geldelijke winst moeten gaan.Het is een
trieste situatie die MOET veranderen en snel veranderen.Persoonlijk onthoud ik mij ervan een
proefpersoon te zijn  voor een dokterspraktijk.  Doe wat  je voelt,  Tanja,  maar ik wens je  het
beste.Bedankt Rick Simpson voor alles wat je doet en hebt gedaan.We zullen de goede strijd
strijden; wetten of geen wetten.” Lewis

“Zeggen dat het kanker geneest, is nogal een gevaarlijke en illusoire overschatting van een
overigens  geldig  punt  dat  meer  onderzoek  verdient.Maar  nee,  nee,  nee.Cannabis  geneest
kanker niet.Er is op dit moment geen definitieve en geen echte remedie voor kanker, en alleen
een aantal verwaande medische, voedings- en psychologische inspanningen kunnen helpen om
het risico op overlijden door kanker te verminderen.Cannabis geneest kanker niet, en patiënten
moeten dit weten.” Davide

"RSO doodt kanker, maat...Roken, nee, maar RSO wel.” Kevin

"Zorg dat je me hier helpt, alsjeblieft maat ..." Jeff

“Allereerst is 'kanker' alles van een cyste tot neuroblastoom, dus 'geneest kanker' is generiek,
illusoir, niet-specifiek.Dan heeft cannabis een zeer goed effect op celduplicatie, wat:helpt zeker,
maar  geneest  tumoren niet  systematisch.Nogmaals,  elk  type kanker  is  anders en cannabis
heeft op de een of andere manier een positieve reactie laten zien op borstkanker, een type o-
carcinoom, dat ook op grote schaal en zeer effectief wordt behandeld door de conventionele
geneeskunde.Dat  gezegd  hebbende,  ik  ben  VOLLEDIG voor  het  legaliseren  van  cannabis,
maar hoewel ik heel open sta voor alternatieve therapieën, moet ik merken dat ik het niet eens
ben met deze pompeuze bewering.” Davide

“Jindřich Bayer, help alstublieft!!!” Kevin

"Zeggen dat cannabis een positieve reactie vertoont bij  het bestrijden van bepaalde soorten
tumoren, is een bewering die ik kan accepteren." Davide

--  Davide,  accepteer  wat  je  wilt,  dat  vind  ik  oké.Ja,  er  zijn  heel  weinig  harde  gegevens
beschikbaar over de Rick Simpson-olie, maar dat is alleen te wijten aan de corruptie van het
medische systeem en hun geldmeesters.Dit  zal zeer snel veranderen wanneer Colorado en
Washington hun gegevens gaan aanleveren.Bovendien beginnen Israël en Nederland de olie
nu te testen, Tsjechië zal waarschijnlijk zeer binnenkort toetreden.

Voor zover we weten, en uit onze praktische ervaring met duizenden patiënten, lijkt de olie veel
beter te werken op alle soorten kanker dan alles wat momenteel door het medische systeem
wordt geleverd.Als je bewijs wilt, maak dan wat olie en zoek iemand met huidkanker en kijk wat
er gebeurt als de olie erop wordt aangebracht.Beste wensen, JB

“Als je de waarheid kent over de rijken achter sommige van de grote goede doelen, begin je te
beseffen waar je geld naartoe gaat.Je moet ook kijken naar historische informatie, zoals hoe in
de jaren zestig,  toen het  poliovaccin  werd verstoord  door  230 miljoen Amerikanen,  ze  niet
wisten dat het apenvirus sv40 in die vaccins zat.Toen verklaarde president Nixon in 1963 de
oorlog aan kanker omdat hij ervan op de hoogte was gesteld dat er een kankerepidemie zou
komen.Zie SV40 zat bij de apen dat ze de antistoffen voor dat vaccin per bedrijfsslic hadden
geoogst.Het kan tot 30 jaar duren voordat het zich als kanker presenteert.In diezelfde periode
vond de privatisering van de Amerikaanse gezondheidszorg plaats en Nixon zette zich achter
een particuliere zorgaanbieder om dit voor winst te doen.De waarheid is dat ze een industrie
hebben gecreëerd die kanker heet en niet willen dat de algemene bevolking op de hoogte is van
RSO." Matthew
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"Maak het zelf, we vroegen Rick waar we het konden krijgen en na een tijdje realiseerden we
ons dat, aangezien we ver weg van Amerika wonen en we vanwege financiële beperkingen niet
ergens heen kunnen reizen om het te krijgen, we de video net 100 keer hebben bekeken ,
onthield het praktisch, vond cannabis van een lokale leverancier, kocht de rijstkoker, de alcohol,
zelfs  een  thermometer  om  zeker  te  zijn  van  de  temperatuur.Het  was  makkelijker  dan  we
dachten.WIJ  HEBBEN  HET ZELF  GEMAAKT.Mijn  vriend  slikt  het  nu  4  dagen...We  zullen
afwachten.We hebben medische tijdschriften gelezen en veel documentaires bekeken, al hun
bevindingen zijn hetzelfde (klinische proeven gedaan aan de UCLA, Harvard ...) -- de olie doodt
kankercellen!Dus hebben we besloten om het te maken, want je kunt het nu pas als je het
probeert!” Ioanna

'Lieverd, vraag het aan je buren... misschien heeft iemand in je omgeving er al wat.Gewoon
vragen zoals je om een aspirine zou vragen?Zwaai een twintig.” Sandy

“Het feit dat placebo's sommige mensen genezen, is een reden om medicijnen voor altijd af te
schaffen  en  de  kunst  van  placebo  te  bestuderen.Dat  gezegd  hebbende,  doe  je  nooit  een
placebo-onderzoek als je een effectieve remedie hebt, je hebt gelijk, dat zou de dood zijn van
de helft van je patiënten, ziek en wreed.” Christoffel

--  Het  zou inderdaad ziek en wreed zijn,  Christopher,  en daarom zal ik het  persoonlijk  niet
doen.Anderen kunnen dat als ze dat willen, maar ik niet.Ik wil dat het medische systeem de olie
als een placebo gaat gebruiken - als ze bewijzen dat wat ze ook willen gebruiken, veiliger en
effectiever is dan de olie (en leuker/prettig voor de patiënt), dan kunnen ze doorgaan en het
verkopen .Zo niet, dan niet.Het is vrij eenvoudig en zeer rationeel, denk ik.En zo zal het in de
toekomst sowieso zijn, dus waarom wachten?JB

“Nog bewijs?Werkelijk,  verifieerbaar  bewijs  dat  cannabis  voor  wie  dan  ook iets  doet  tegen
kanker?Anekdotische  verhalen  betekenen  absoluut  niets  wetenschappelijks.Sorry.Ik  heb
ontdekt dat er een gebrek aan bewijs wordt gepost en ik wil zo graag dat het waar is.Maar is er
ENIG verifieerbaar bewijs van ENIGE soort?Klinische studies?Kun je überhaupt iets posten?
Gewoon nieuwsgierig.Ik ben geen hater.Ik sta aan jouw kant, maar...hoe dan ook..." Sí

"Er  zijn  talloze  getuigenissen  van  mensen  die  kanker  hebben  en  de  cannabisolie  hebben
gebruikt  om zichzelf  of  een  geliefde  te  genezen  ...doe  wat  onderzoek,  Si.Als  u  "klinische"
onderzoeken nodig heeft, krijgt u die niet, omdat de bedrijven die onderzoek doen geen geld
kunnen verdienen aan de onthulling van de effectiviteit van THC, in zijn natuurlijke vorm.Er moet
eerst een "chemische" formule van worden gemaakt en op die manier op de markt worden
gebracht.Het draait allemaal om ofwel je intuïtie en gezond verstand gebruiken en tot je eigen
conclusies komen of de getuigenissen negeren.Ik kies ervoor om ze te geloven!” Cher

"Hé Kim, ik  daag je  uit  om te BEWIJZEN dat  cannabis als  een niet-toxisch levensreddend
medicijn "retoriek" is.Succes hiermee.Vroeger klonk ik net als jij.Toen besloot ik dat ik gaten
ging blazen door  deze 'retoriek',  want  dit  MOET BULLSHIT zijn...  jongen had ik  het  mis.Ik
bedoel  DOOD  FOUT.Je  kunt  de  wetenschappelijke  100%  IRON  CLAD  FEITEN  niet
ontkennen.Ik zou het niet kunnen en jij zult het ook niet doen.De FEITEN zijn de FEITEN en dit
is  een  FEIT,  Kim.De  AMA & Big  Pharma  zijn  CRIMINELEN.Ze  hebben  willens  en  wetens
toegestaan dat dit prachtige geschenk van God werd gedemoniseerd en gelogen voor PURE
WINST!Ze hebben  je  familieleden laten lijden  en  sterven,  Kim.Als  je  denkt  dat  deze Petro
Chemicals die ze verkopen medicijnen zijn, kun je het beste nog een keer nadenken.Als je wat
'retoriek' wilt ontdekken, ga praten met je dokter, ga praten met de American Cancer Society, ga
praten met je fabrikanten van gifpillen.Let op, Kim, ELKE PIL DIE ZE VEILIG IS, IS DAT NIET!
Vind er een voor mij die niet GIFTIG is, maar EEN!Maar hier hebben we een NIET-TOXISCHE
GROENTE die HET krachtigste medicijn op AARDE produceert waarvan is bewezen dat het
ZIEKTE HEEFT, en onze "gezondheidswerkers" en de regering hebben het nodig geacht om
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ons deze levensreddende groente te ontzeggen,  waardoor we kunnen lijden en sterven EN
worden in de gevangenis om het nog veiliger te maken in de samenleving...Wil je praten over
"RETORIC"???Ik hoop dat dit bericht je ogen opent voor de WAARHEID.Zo niet, RIP Kim, er is
geen hoop voor jou en je soort, je hebt "klinische endocannabinoïde-tekortkomingen". Zoek het
op, het is waar." Dan

“Heel erg bedankt Rick & JB… Door jullie weet ik nu de waarheid.Gezondheid, vrede en geluk.”
Tina

'Rick Simpson, je zit zo vol stront.Kanker is niet te genezen!” Jason

“Jason  moet  voor  de  overheid  werken.Ik  heb  het  met  eigen  ogen  zien  werken.”  Matthew
"Chris,  als je de YouTube-video op RSO bekijkt,  is  het  proces daar.Ik zou echter Everclear
gebruiken in plaats van nafta, maar dat is persoonlijk.Matthew, Jason werkt misschien voor de
overheid OF hij is erg jong en denkt dat hij alle gegevens heeft geleerd die er in het universum
zijn.Alleen dan kan hij een algemene verklaring afleggen dat er iets kan worden gedaan.Hij zou
alle gegevens moeten weten.' Judie

"Je bent net zo slecht als de propaganda die op marihuana volgt...wat je doet voor mensen is
geweldig  en geneest  alles behalve kanker  NEE!Symptomen verlichten en mensen met  pijn
helpen ja.Maar je extracten zijn grof en verre van puur.Ik werk niet voor de overheid.Ik herken
gewoon bullshit als ik het zie.” Jason “Ik heb al 20 jaar een slaapstoornis, RSO-olie heeft me
voor het eerst geholpen te slapen en ik ben pijnvrij bij het ontwaken!Hoera!Jason, waarom ben
je hier eigenlijk?Als je dit niet wilt weten, ga dan gewoon weg!” Bonnie

“@ Jason!!!Bewijs dat het geen kanker of STFU geneest!!!” Jon

“Laat  me het  bewijs  zien?En Jon  grappig  hoe je  moet  terugkeren  naar  vulgaire  taal  zoals
"STFU".Laat zien hoeveel intelligentie je echt hebt!Geen wonder dat je uit Texas komt...' Jason

“Jason,  als  je  zo  door  wilt  gaan,  zal  ik  je  van  deze  site  moeten  weren.Doe  meer
onderzoekvoordat u uw oordeel velt.” JB

"Verbied me, jij klootzak!Je bent een leugenaar en hebt geen enkel bewijs van wat dan ook!Doe
wat verdomd onderzoek en stop met het vertellen van leugens aan deze arme mensen!Uw olie
is ruwe overgekookte vuile vuilnis!Je doet het op de een of andere manier voor het geld!Dus
ban mij omdat ik de waarheid ken en THC, CBD, etc.Genees GEEN KANKER, je bent een
kankergezwel voor de medische marihuanagemeenschap!” Jason

"Tot ziens, Jason." JB

“Mijn man heeft gelijk.Ik heb 4 PET-scans die het bewijzen.Toen ik zwaar op de olie was, gingen
mijn  tumoren  als  een  gek  weg.Toen  ik  mijn  dosis  moest  verlagen,  zijn  ze  stabieler  dan
krimpen.Ik heb zichtbaar bewijs dat het spul werkt.” Maria

“Klinkt als een hoax om geld te verdienen.Denk je echt dat ik door de wet hennep mag kweken
om wat olie te maken?Word een echte kerel.Ik heb leukemie en ik geloof geen woord van wat je
zegt.Jij verdomde oplichter die voor de zieken bidt, zou opgesloten moeten worden.Als je er zo
zeker van bent dat dit werkt, doe dan een paar echte klinische proeven.Veel landen laten je ze
doen, gebruik geen Lame Ass FDA-excuus!” Steven

-- Steven, hoe eerder je aan de olie komt, hoe beter voor je.Neem me niet kwalijk voor het
gebrek aan wetenschappelijke studies over de olie, echt waar.Als het medische systeem echt
zou  doen  wat  het  moet  doen,  zouden  deze  tachtig  getuigenissen  alleen  al  voldoende  zijn
geweest om al die tien- of honderdduizenden onderzoeken uit te voeren die moeten worden
uitgevoerd.
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Rick en ik kunnen het ons echt niet veroorloven om al die onderzoeken uit te voeren, het gaat
ver boven ons budget, en we kunnen ze niet legaal uitvoeren en niet op de manier waarop we
ze willen uitvoeren, dus het is echt aan anderen om hun werk nu te doen.Voor zover ik weet,
zijn  er  staten waar  medicinale marihuana is  toegestaan,  ik  weet  niet  waarom ze nog geen
onderzoek  hebben  gedaan.Bijvoorbeeld  bij  huidkanker,  dat  zou  binnen  een  paar  maanden
gedaan zijn, met alleen plaatselijk gebruik van de olie.Maar het lijkt niet te gebeuren, of ik weet
niets van dergelijke onderzoeken.

Maar er is wetenschappelijk bewijs om alles wat we zeggen te ondersteunen: deze studie werd
gepubliceerd  in  2006http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594en  deze  is  onlangs
gepubliceerdhttp://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

Ik hoop dat het je wetenschappelijke behoeften zal bevredigen en ik hoop dat je de olie zult
gebruiken voordat je artsen de kans krijgen om je te doden met hun chemische gif, wat nooit
zou zijn toegestaan als het was getest in een behoorlijk en ethisch medisch onderzoek.JB

"Bedankt, Rick Simpson, voor het valideren van mijn geloof over cannabisolie ...Ik heb PTSS en
gebruik  geen  medicijnen  meer  vanwege  mijn  cannabisgebruik...Het  echte  ding...Ik  krijg
tegenstand van velen, maar ik weet wat werkt en ik promoot het bij anderen...Het is nog steeds
illegaal hier in MO...Maar misschien kan ik mensen onderwijzen door al uw getuigenissen te
delen...en misschien wordt het binnenkort legaal..." Ale

"Ik ben het ermee eens, als een 12-jarige veteraan die onlangs is gescheiden vanwege PTSS,
heb ik ontdekt dat eetwaren fantastisch werken en ik kijk ernaar uit om dit oogstseizoen wat olie
te maken." Jon

“4 dagen zonder een nieuwe baan te krijgen.Geen bijwerkingen, ontwenningsverschijnselen en
geen  mensen  de  kop  eraf  bijten!Daar  is  je  onderzoek,  lol.Vertel  het  verder!We hebben  dit
nodig.We zijn het aan de mensheid verplicht om van de wereld een betere plek te maken.Dit is
het begin.:)” Christina

“De onderzoekers concludeerden: “De hierin gerapporteerde gegevens zijn de eerste waarvan
we  ons  bewust  zijn  dat  ze  de  cruciale  rol  van  CB1-(cannabinoïde)-receptoren  en
endocannabinoïden in de etiologie van PTSD bij mensen aantonen.Als zodanig bieden ze een
basis voor het ontwikkelen en valideren van informatieve biomarkers van PTSS-kwetsbaarheid,
en om de rationeleontwikkeling van de volgende generatie evidence-based behandelingen voor
PTSS.”

Maar verwacht niet dat federale functionarissen dit proces vooruit helpen.In 2011 blokkeerden
federale bestuurders onderzoekers van de Universiteit van Arizona in Phoenix om een door de
FDA goedgekeurd, placebogecontroleerd klinisch onderzoek uit te voeren om het gebruik van
cannabis bij 50 patiënten met PTSS te evalueren.

Wetenschappelijke integriteit?Niet als het om marihuana gaat.Bij lange na niet."

--  Geef  ons  alsjeblieft  niet  de  schuld  van  het  gebrek  aan  medische  studies  over
cannabisolie.Hoe eerder je je realiseert dat ja, er is een groep mensen die deze wereld echt
beheersen en dat ze gewoon alles zullen doen om de comeback van cannabis uit te stellen, hoe
beter voor je.Het betekent niet dat we cannabismedicijnen niet doordrukken, het betekent alleen
dat het langer gaat duren dan nodig of verwacht.JB

“De eerste keer dat ik cannabis rookte toen ik 15 was, voelde het alsof mijn hersenen plotseling
de ontbrekende chemische stof hadden gekregen die ik tot dan toe nodig had. Mijn angst en
depressie waren zo veel beter beheersbaar dat het me een tijdje nieuw leven gaf. Ik heb me
altijd afgevraagd waarom iets dat duidelijk zo goed voor ons is, illegaal is, maar dat is mijn
antwoord in een notendop. Bedankt voor het geweldige werk, respect voor jou Rick en JB” Miles
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“Ik heb een vriend die een voormalige marine- en oorlogsveteraan is.Hij lijdt aan een ernstige
vorm  van  PTSS.Cannabis  is  het  enige  dat  hem  helpt  een  enigszins  normaal  leven  te
leiden.Niets dat de VA hem ooit heeft gedaan of gegeven heeft ooit echt geholpen.Mijn vrouw
en ik hebben grote medische problemen.Cannabis is het enige dat ons helpt.Het is om deze
reden dat we er alles aan doen om dit geweldige kruid hier in Iowa gelegaliseerd te krijgen.Veel
van  onze  dierenartsen  zouden  veel  baat  hebben  bij  consistente  legale  toegang  tot
kwaliteitscannabis.Ik geloof dat totale legalisatie de enige manier is.” Justin

“Ik gebruik hennepolie voor verschillende aandoeningen en ik heb nog nooit zo goed geslapen
of  me zo goed gevoeld.Bedankt  Rick Simpson & JB voor het  naar  buiten brengen van het
bericht dat deze plant wonderen doet voor alles wat denkbaar is!!Gewoon DOEN mensen en zie
voor jezelf!Het is de enige manier om een echte gelovige te worden, geloof me!!” vali

-- Dank je, Val.Het is waar dat er niets boven persoonlijke ervaring gaat met wat de olie kan
doen.Als je het eenmaal hebt geprobeerd, bijvoorbeeld op een brandwond of een muggenbeet
en de jeuk en pijn zullen binnen enkele seconden verdwijnen, kan iedereen je vertellen wat ze
willen en je weet dat ze je kunnen vertellen wat ze willen, maar de olie zal nog steeds zijn het
beste medicijn dat er is.En je wilt  er een emmer van in huis hebben, voor het geval er iets
gebeurt.

Je hoeft geen woord te vertrouwen dat we zeggen, maak gewoon de olie, zoek iemand met een
brandwond,  huidkanker,  diabetische  zweer,  breng  het  dan  plaatselijk  aan  en  kijk  wat  er
gebeurt.Onthoud dan dat hetzelfde in je lichaam zal gebeuren als je de olie inneemt, en dat is
eigenlijk alles wat je moet weten.JB

“Afgelopen april, na 5 jaar borstkankervrij te zijn geweest, kreeg ik opnieuw de diagnose.Deze
keer was het stadium 4, terminaal met mets naar wervelkolom, rib, lymfeklieren, borstbeen en
borst.Ik kreeg in feite palliatieve zorg aangeboden en kreeg te horen dat ze zouden proberen
me van te veel pijn af te houden...Om naar huis te gaan en mijn zaken te regelen.Ik had veel
pijn  en ze schreven steeds meer  giftige pijnstillers voor met HEEL vervelende bijwerkingen
(Percocet, hydromorfon en dexymethason).Op deze kon ik niet functioneren.

Mijn man begon deze dingen op internet te lezen en ik was op zijn zachtst gezegd sceptisch,
maar dacht dat ik letterlijk niets te verliezen had door het te proberen.3 x daags een zeer kleine
hoeveelheid White Widow kauwen.Vorige week kreeg ik het  nieuws dat  mijn botmetastasen
helemaal weg zijn.Vandaag kreeg ik te horendat de MRI SIGNIFICANTE krimp van de weke
delen tumoren laat zien.Nu niet zo sceptisch en ik voel me geweldig, geen pijn.” Julia

“3  1/2  jaar  geleden  kreeg  ik  de  diagnose  borstkanker,  stadium 3,  agressief.Borstamputatie
gehad, chemo en bestraling en testen waren negatief voor meer kanker.Helaas was mijn kanker
uitgezaaid en dat bracht het tot stadium 4 agressief voor de borstkanker.Ik had nu botkanker en
had een fantoomfractuur waarbij de kanker door het bot in mijn linkerheup was gevreten en mijn
linkerbovenbeen vol kanker zat.Omdat ik in de goede richting werd gewezen voor RSO, kreeg ik
geweldig nieuws van een scan van de borstkas, de buik en het bekkengebied - daar was geen
kanker.Mijn vorige scans toonden 8 kankerplekken, 1 in het linkerbeen, 5 in de wervelkolom en
2 in de onderrug, ik krijg binnenkort een scan/röntgenfoto van dat gebied en hopelijk kan ik dan
weer  goed nieuws melden.Dit  heeft  mijn  leven gered!Het  klopte  zeker  de woorden van de
dokter "Je bent terminaal, regel je zaken en we geven je nog 4 maanden te leven" en dat was
16 maanden geleden.(Ik moet hieraan toevoegen dat ze nu loopt met behulp van een rollator en
in een bed slaapt, iets wat ze in 3 jaar niet heeft kunnen doen.Een van haar volgende doelen is
om goed/mobiel genoeg te zijn om met mij naar een muziekjam te gaan.)”

'Hoi Jindrich, gisteren heb ik Ricks boek uitgelezen.Goed spul!Eerlijk gezegd heb ik echt geen
bewijs meer nodig over de werkelijk magische kracht van de olie!Ik heb ook wat experimenten
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gedaan en elke dag ontdek ik iets nieuws dat dit medicijn kan doen!Geweldig!Helaas ook al ben
ik ervan overtuigd en zelfs als mijn vriendin ervan overtuigd is, is haar moeder op de een of
andere manier niet in staat om volledig 'los te laten'...en toch weet ze niet zeker of ze moet
stoppen met klote chemo... Ik probeer constant goede argumenten naar voren te brengen, maar
ik kan niet voor haar beslissen!Zij is degene met kanker en zij is de enige die kan beslissen wat
ze met haar leven wil doen.Ik weet dat ze uiteindelijk toch zal genezen, omdat we zoveel olie in
haar zullen stoppen dat het onmogelijk voor haar zal zijn om te sterven.Maar toch vind ik het zo
stom en zo gevaarlijk om met deze verdomde chemicaliën te spelen, vooral als je toegang hebt
tot natuurlijke medicijnen waarvan is bewezen dat ze kanker genezen!Ik las over uw ervaring
met  kanker  en medische systemen...Het  spijt  me echt  voor  je  verlies...  en  nu begrijp  ik  je
houding ten opzichte van de traditionele zogenaamde 'geneeskunde' beter!” Luigi

-- Hoi Luigi, bedankt voor je mooie woorden over het boek en het is jammer dat je er doorheen
moet.Het is haar keuze welke behandeling ze kiest, maar ik zou niet in de buurt komen van de
chemo - lees maar het verhaal van mijn moeder voor haar, misschien zal ze begrijpen dat gif
slikken nooit een goed idee is, vooral als het niet onderbouwd en ook niet nodig is.Haar kansen
om alleen de chemo te overleven zullen aanzienlijk verbeteren als ze de olie inneemt, maar
nogmaals,  waarom zou ze nog meer schade aan haar zieke lichaam toebrengen?Het heeft
helemaal geen zin. Beste wensen, Jindrich

“Dit is de strijd waar veel goede mensen mee te maken hebben, een onwetende dokter die
denkt  dat  hij/zij  meer weet  zonder ooit  vooruit  te komen op nieuwe, zich ontwikkelende en
bestaande informatie over cannabis, de cannabinoïden en het vermogen om kanker te doden
zonder de patiënt te schaden.Hoe krankzinnig vanuit ons perspectief dat ze vergif zouden eisen
voor iets dat zo veilig is, waarom?Is het onwetendheid of zijn ze bang?

Ik heb eens in de 5 jaar een arts gezien sinds ik deze olie leerde kennen voor mijn IBS en het
was voor iets dat ik zelf niet kon doen.Een ontwrichte pink en ik gebruikte de olie om nooit
geïnfecteerd  te  raken,  verwijderde  de  hechtingen  zonder  te  lijden  en  elke  keer  dat  ik  het
aanbracht, verdween de pijn onmiddellijk omdat de ontsteking werd verwijderd.Het was volledig
genezen in 2 1/2 tot 3 maanden in plaats van fysiotherapie en ongeveer 9 maanden tot een jaar
voor genezing.Ik heb het keer op keer met mijn eigen ogen gezien en dat kan niemand me
meer afnemen.” Vlucht

“Artsen zijn GEEN wetenschappers, noch beoefenen ze wetenschap.Als ze dat zouden doen,
zouden ze van de regering eisen dat ze toegang tot marihuana zouden krijgen.De reden is dat
een  inmiddels  bewezen  deel  van  het  lichaam,  het  endocannabinoïdesysteem,  volledig  is
genegeerd door  de Amerikaanse medische samenleving.Terwijl  andere  landen steeds meer
onderzoek  doen  naar  marihuana  en  specifiek  kankerbehandeling,  wordt  het  Amerikaanse
medische  establishment  gerund  door  Big  Pharma,  grote  verzekeringen  en  veel  geld.De
doktoren hebben de controle over hun vak gegeven aan niet-artsen en op angst gebaseerde
politici.Ze  zullen  jarenlang  proberen  alternatieven  te  vinden  onder  controle  van
octrooiadvocaten, terwijl ze dreigen met mogelijke genezingen.

Als marihuana verborgen was in een diep oerwoud, gecontroleerd door een ongeletterde stam,
zou Big Pharma de eerste zijn die de productie ervan zou controleren, de vele verschillende
cannabinoïde verbindingen zou patenteren en zich vervolgens zou wenden tot artsen om het te
'voorschrijven'.Maar de grootste stam in de VS begint al de waarheid te schreeuwen.Jammer
voor Big Pharma dat deze stam niet te koop is.” Bryan

“Dat  bewijs  is  bij  ons.En  we  delen  het.De  medische  bende  [niet  langer  met  respect  te
behandelen]  drugsdealers,  die werken voor  prikkels,  wordt  ontmaskerd.Ze kronkelen in  hun
portemonnee.Ze weten wat er gebeurt en hun speelkameraadje, de FDA, gaat met hen ten
onder.Niet anders dan elke vorm van tirannie die we zijn tegengekomen voordat we deze keer
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accepteerden dat het huiselijk is.We doen dit onszelf aan.Er is een remedie voor kanker, er is
GEEN GENEZING VOOR de manier waarop de GENEESKUNDE ons op dit  moment wordt
opgedrongen, tenzij we stemmen met onze zakken en onze stembiljetten!” Thielman

“Ik  heb  familieleden  en  vrienden  zien  aftakelen  en  zo  snel  zien  sterven  nadat  ze  werden
gedwongen tienduizenden dollars uit te geven om langzaam gedood te worden wanneer het
geneesmiddel  rechtstreeks  uit  Moeder  Aarde  groeit.Kom  op,  word  wakker  en  ruik  de
onzin.Spring niet op stereotypen en doe ECHT onderzoek.” Amy

“Ik had een oudere dame met Alzheimer.Ze had 24/7 zorg nodig.Ze bleef haar keuken in brand
steken terwijl ze probeerde te koken.We zullen, ze kreeg olie en binnen een maand kon ze haar
kleinkinderen weer herkennen en begon ze het geheugen te herstellen.' Janet

"Ik weet dat ik liever RSO heb dan chemo/rad... Grappig hoe sommige mensen RSO kunnen
afwijzen als de bijwerkingen van al  het andere je een zeer lage kwaliteit  van leven kunnen
geven." Kerry

“Het  moet  makkelijk  verkrijgbaar  zijn.Het  MOET beschikbaar  zijn  "Hoe  meer  ik  lees,  hoe
gefascineerder ik ben." Shelley

"De volgende keer dat je iemand hoort zeggen: "Waar zijn de peer-reviewed studies?": Een
zoekopdracht op PubMed, de opslagplaats voor alle peer-reviewed wetenschappelijke artikelen,
met de term "marihuana" levert bijna 20.000 wetenschappelijke artikelen op die verwijzen naar
de  plant  en/of  waarvan  bijna  de  helft  in  het  afgelopen  decennium  is  gepubliceerd.Ter
vergelijking: een zoekopdracht op trefwoord met de term "Tylenol" levert 17.370 gepubliceerde
artikelen op.Een zoekopdracht op trefwoord met de term 'ibuprofen' levert 10.500 gepubliceerde
artikelen op.Een zoekopdracht op trefwoord met de term 'Ritalin'  levert  7.012 gepubliceerde
artikelen op en een zoekopdracht op trefwoord met de term 'hydrocodon'  levert  slechts 630
gepubliceerde artikelen op.' Lynn

“Nieuw  door  de  overheid  gefinancierd  onderzoek  naar  cannabis/kanker  SCHOKT
wetenschappelijke  gemeenschap...THC,  het  belangrijkste  psychoactieve  ingrediënt  van
cannabis,  kan  de  menselijke  genetische  code  zelfs  veranderen  om  kanker  en
ontstekingsziekten te voorkomen.Wat?!!!!Wat wat!!!????

Rick  Simpson  en  zijn  Chief  Elf,  de  Tsjechische  activist  Jindřich  Bayer,  zeggen  dit  al  vele
maanden, en ik was beleefd maar in het geheim bespotte het idee, omdat het voor mij klonk als
een stelletje hocus-pocus (en vanwege andere kleine technische meningsverschillen die ik heb
gehad met hun perspectief)....Medicijnen kunnen DNA niet veranderen, toch?FOUT, blijkbaar!
HEILIG [BLEEP]!!!!!!” Alan

"Ok, wat dit ook betekent, dit valt buiten mijn expertisegebied.Het zegt waarschijnlijk zoiets als
cannabinoïden  kanker  kunnen  genezen,  en  ze  doen  het  op  de  een  of  andere  manier  via
genmodificatie.En dat er meer onderzoek nodig is, zoals altijd.

Alles wat ik zeg is dat de gedachte aan een materie het kleinste deeltje van de materie is en de
olie kan ook gedachten fixeren.Genen zijn nog te groot.Het onderzoek moet zich richten op wat
cannabinoïden doen met de kleinste deeltjes van ons lichaam, atomen, quarks, snaren enz.Dat
is waar problemen beginnen,  in de kleinste deeltjes,  dat  is  wat  je  moet oplossen als  je  de
problemen echt wilt oplossen.JB

Endocannabinoïde systeem
“Elk organisme met een endocannabinoïdesysteem (ook bekend als: ECS) kan/zal baat hebben
bij cannabinoïden, waardoor homeostase (harmonie) binnen dat organisme ontstaat.Er zijn drie
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organismen  op  deze  planeet  die  geen  ECS  hebben:  sponzen,  kwallen  en  politici.Oké,
misschien, misschien, is het mogelijk dat het laatste een beetje overdreven is.” Steve

"Ik geloof dat het verlies van tumoronderdrukkende genen een cruciale rol speelt bij kanker, en
dat dit wordt veroorzaakt door endogene cannabinoïde-deficiëntie." Matty

-- Genen zijn te groot, je moet naar de kleinste deeltjes gaan, daar komt het probleem vandaan
en daar moet het worden opgelost.Zelfs DNA is te groot. JB

“Ik laat de wetenschap over aan de wetenschappers die ik niet ben. Ik verzamel mijn informatie
uit wat ik zie en voel.Ik weet dat ik beter ben en degenen met wie ik mijn kennis heb gedeeld,
zijn beter of herstellende, en vooral in vrede zijn ze niet bang voor hun ziekte of ziekte, wat het
herstel des te beter maakt zonder de stress. Kelee

'Het heeft  mijn aanvallen jarenlang onderdrukt.Het is al  sinds de 19e eeuw bekend dat het
migraine  verlicht  door  de  medische  wereld,  en  Russo  speculeerde  in  2003  dat  een
onderliggende klinische endocannabinoïde-deficiëntie de oorzaak was." Tom

"PubMed  heeft  een  artikel  waarin  staat  dat  IB,  migraine  en  fibro  een  klinische
endocannabinoïde-deficiëntie kunnen zijn." Eric

-- Zeker.Zoals we het bekijken, zijn de meeste ziekten symptomen van een cannabinoïde-tekort
en de meeste ziekten zouden waarschijnlijk helemaal niet voorkomen als mensen vanaf de dag
dat ze werden geboren kleine hoeveelheden olie zouden gebruiken.JB

Q.Waarom zou ik van artsen verwachten dat ze de bewering ondersteunen dat cannabis kanker
geneest?
A.Nou, omdat het kanker geneest en dat is alles.THC veroorzaakt apoptose, dus verrassend
genoeg  veroorzaakt  het  apoptose  bij  alle  vormen  van  kanker.Waarom?Nou,  omdat
gedecarboxyleerde olie op de een of andere manier in alle cellen van het lichaam terechtkomt
als het in de juiste hoeveelheden wordt ingenomen.Het endocannabinoïdesysteem reguleert het
immuunsysteem, dus als het immuunsysteem goed werkt, kan het ook kanker bestrijden.Niet
veel aan dit, echt, het is echt offensief eenvoudig.

Goed geproduceerde hoogwaardige olie is sowieso de beste kans voor de patiënt (misschien is
een operatie nodig in een paar levensbedreigende gevallen).En als u een behandelingsoptie
kent die veiliger, effectiever en leuker voor de patiënt is dan de olie, vertel het ons dan.Er is
geen.

Kijk naar wat Mechoulam en Pacher zeggen: "Ontbranding/weefselbeschadiging veroorzaakt
snelle verhogingen van lokale endocannabinoïdeniveaus, die op hun beurt de signaalreacties
reguleren in immuun- en andere cellen die hun kritieke functies moduleren.Veranderingen in
endocannabinoïdeniveaus en/of CB2-receptorexpressies zijn gemeld bij bijna alle ziekten die
mensen  treffen,  variërend  van  cardiovasculaire,  gastro-intestinale,  lever-,  nier-,
neurodegeneratieve, psychiatrische, bot-, huid-, auto-immuunziekten, longaandoeningen tot pijn
en kanker, en modulerende CB2. receptoractiviteit heeft een enorm therapeutisch potentieel in
deze pathologieën."

En  hoe  doe  je  dit  allemaal?Nou ja,  met  de  olie.Je  balanceert  de  niveaus  of  plaatst  ze  in
eenoverdrive, indien nodig.Je kunt de olie eten, erop smeren, verdampen en in zetpillen nemen,
en tussen deze vier methoden kun je een manier vinden om elke patiënt op deze planeet te
helpen.Later  injecteren  artsen  de  tumoren  met  de  olie  en  krimpen  ze  op  die  manier  in
recordtijden (thuis niet aanbevolen).

En waarom suggereerde ik huidkanker (of diabetische zweren of brandwonden)?Nou, omdat je
kunt zien wat daar gebeurt en het duurt meestal niet lang om ze met de olie te genezen, in de
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meeste  gevallen  maximaal  een  paar  weken.Realiseer  je  dan  gewoon dat  hetzelfde  wat  er
gebeurt  na  plaatselijke  toepassing  op  je  huid,  in  je  lichaam  gebeurt  wanneer  je  de  olie
inneemt.Nogmaals, beledigend eenvoudig, maar dat is uiteindelijk een heel precieze uitleg.En
ga dan terug naar wat Mechoulam schreef: "Veranderingen in endocannabinoïdeniveaus en/of
CB2-receptorexpressies zijn  gemeld bij  bijna alle  ziekten die mensen treffen,  variërend van
cardiovasculaire,  gastro-intestinale,  lever-,  nier-,  neurodegeneratieve,  psychiatrische,  bot-,
huid-,  auto-immuunziekten,  longaandoeningen tot  pijn  en kanker,  en  het  moduleren van de
CB2-receptoractiviteit heeft een enorm therapeutisch potentieel in deze pathologieën.”

– Als ik dat allemaal weet, ga ik mijn CB2-receptoractiviteit onmiddellijk moduleren.JB

“Iedereen  die  twijfelt.Mag  ik  u  vragen  om  AUB  de  woorden  Endocannabinoid  System  te
googlen.Het  zit  in  ieder  mens.Mensen  produceren  letterlijk  cannabinoïde  stoffen  in  hun
moedermelk, dit is een bewezen medisch feit.We hebben letterlijk een enorm systeem in ons
lichaam, jaren geleden ontdekt, dat receptoren heeft voor cannabisverbindingen.Ook dit is een
bewezen feit.De wetenschap heeft bewezen dat THC zich vastgrijpt in de CB1-receptor, van
ALLEEN beschadigde, ongezonde of kankercellen, en hen Dwingt te sterven door middel van
apoptose, geprogrammeerde celdood.Kankercellen produceren ceramide, de THC vindt het en
lost  het  probleem op.Nogmaals,  dit  is  een  medisch bewezen  feit  dat  je  overal  online  kunt
vinden,  door  geaccrediteerde  universiteiten  en  andere  onderzoekscentra.Dit  is  echte
wetenschap.NIET sommige stieren verzinnen het om high te worden.

Ik ken verschillende kinderen die kanker hebben genezen of genezen met cannabis.Mijn zoon is
er een van.Denk je dat mijn tweejarige high wil worden?Denk je dat ik mijn kind high wil?Um
Nee.MAAR, ik zal hem ook niet geven dat de chemo-artsen hebben gezegd dat we hem niet
zullen  genezen.En  ik  wil  zeker  niet  dat  hij  sterft.Dus...Ja,  ik  ga  het  op  hem gebruiken  en
iedereen vertellen dat ik de waarheid weet.En hopelijk door te dringen tot een aantal van de
twijfelaars...Misschien zal dit gesprek op een dag hun leven redden, of iemand die ze kennen..."
Suzetta

“Veranderingen  in  het  lipidenmetabolisme  zijn  nauw  verbonden  met  kanker.Verschillende
klassen van bioactieve lipiden spelen een rol bij de regulatie van signaalroutes die betrokken
zijn  bij  neoplastische  transformatie  en  tumorgroei  en  -progressie.Het
endocannabinoïdesysteem,  bestaande  uit  van  lipiden  afgeleide  endocannabinoïden,  hun  G-
proteïne-gekoppelde receptoren (GPCR's) en de enzymen voor hun metabolisme, komt naar
voren als een veelbelovend therapeutisch doelwit bij kanker."

-- Het endocannabinoïdesysteem reguleert rechtstreeks het immuunsysteem, dus ja, het speelt
een belangrijke rol bij de behandeling van kanker.Er is geen universitair diploma voor nodig om
dit uit te zoeken.

En hoe regel je de functie van het endocannabinoïde systeem?Met cannabinoïden misschien?
En welke vorm van cannabis is het krachtigst?Nou ja, de olie.En hoe moeten patiënten het
gebruiken?Net  als  de meeste  andere medicijnen kunnen ze het  gewoon eten.Driemaal  per
dag.Bingo.JB”

Getuigenissen van kanker
Motto: Spontane remissie van kanker lijkt verrassend vaak voor te komen in de 
aanwezigheid van cannabisolie
“Vriend heeft botkanker.Ik ben net vorige week begonnen met de olie, de pijn is weg, hij voelt
zich beter.oncologieartsen zijn geschokt.” Joe

“Ik zag een goede vriendin sterven met borstkanker in stadium 4, op haar laatste benen na
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intensieve  chemo.Ik  gaf  haar  speciale  koekjes  en  daarna  elke  4  uur  Phoenix  tranen.Ze  is
genezen en bloeit!Ze zei dat ze zich nog nooit zo goed heeft gevoeld!' Charlene

"Je  hebt  zoveel  levens  gered...Een  van  mijn  vrienden  genas  haar  botkanker  in  45  dagen
behandeling met hennepolie.” Gyan

“Gisteren een beetje goed nieuws.Een man aan wie we net wat olie hadden gegeven om zijn
dokter te vloeren toen een paar weken later werd ontdekt dat de tumoren in zijn longen waren
verdwenen, evenals die op zijn lever, die tot slechts een plekje was gekrompen.Een kleine buis!
We hebben er een paar onderweg en ze doen het allemaal goed.Ik hoop dat de zaken goed
zijn.Phoenix Tears is springlevend." Chris

"Jose:  Update  -  Mijn  81-jarige  vriend  heeft  allemaal  3  tumoren  doorstaan  van  zijn  gezicht
(huidkanker) plaveiselcelcarcinoom.Ze maakten geen schijn van kans tegen 's werelds beste
medicijn.5 weken op de olie en hij voelt zich beter dan in 15 jaar.Zijn eetlust is terug!Hij wint de
strijd!!!We winnen de strijd!

Steve: Heeft hij de olie ingenomen en ook plaatselijk gebruikt?

José: Beide

Stef: Fantastisch.Is het niet geweldig om te weten dat we zo een verschil kunnen maken in
iemands leven.

Jose: Hij begon 2 weken lang 68% THC-olie gemengd met olijfolie en kokosolie op zijn wang te
wrijven  voordat  het  opdook.Hij  neemt  het  ook  zonder  de  olijfolie  in  nadat  hij  het  op  de
binnenkant van zijn wang heeft gewreven.

Jose: Zijn dokter belde me gisteren en vertelde me dat hij ook huidkanker heeft en dat hij graag
wat olie zou willen om zichzelf te passen.

Steve: Dat is fantastisch nieuws over de dokter die hulp wil.Goed gedaan mijn vriend!!!!En ik
ben blij dat je 81-jarige vriend weer van het leven geniet.

Jose: Ja, het is echt geweldig!Dr. P, we zullen hem noemen, is een bekende auteur van een
paar boeken en een geweldige natuurgenezer en een MD.Hij heeft de afgelopen 2 weken 5 van
zijn patiënten naar mij verwezen.Allemaal terminale kankerpatiënten.”

“Twee weken geleden gaf ik een andere van mijn huid-/keelkankerpatiënt/vriend wat genezende
olie om in te nemen en plaatselijk te gebruiken, samen met een klein beetje kokosolie.Dinsdag
vertelde hij me dat de huid op zijn wang was opengegaan en de tumor was blootgelegd.Ik zei
hem door te gaan met het aanbrengen van de olie, maar zonder de kokosolie, alleen de pure
geneeskrachtige olie.Hij bracht de genezende olie rechtstreeks op de blootgestelde tumor aan
en zei: "De bult die uitstak was de volgende dag verdwenen.Het begon binnen enkele minuten
na het wrijven leeg te lopen.Het sijpelde eruit - de olie trok de kanker eruit als een zalf.” De
kankergezwel was er, nu is het weg...Twee weken!!!" Jose

“Hallo Rick Simpson & Jindrich Bayer, ik wilde heel HAPPY HAPPY nieuws delen.Mom's scans
toonden een "meetbare" afname in de grootte van ALLE tumoren in lever en pancreas.Ook is de
tumor in haar long nu VOLLEDIG, 100% GEGEVEN!!!Er is zoveel dankbaarheid om rond te
gaan,  maar de nummer één persoon die de meeste liefde verdient,  is  Rick omdat hij  deze
informatie om te beginnen zo openlijk met de wereld deelt.

Bedankt  Jindrich  voor  alles  wat  je  doet,  inclusief  je  ondersteunende  vriendelijkheid  en
instructies.Ik weet dat we nog steeds op eierschalen lopen met haar diagnose/prognose, maar
als de zaken blijven verbeteren (tumoren die kleiner worden of "oplossen" zoals ze het noemen
zonder verdere metastase).Ik zal je haar uiteindelijk  voor en na medische rapporten sturen,
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zodat je kunt zien dat je hebt bijgedragen aan het redden van het leven van een ongelooflijke,
liefhebbende, actieve, gevende vrouw, die buiten haar kruidentuin aan het planten isterwijl ik
typ.Veel liefs, Barbara”

-- Hallo Barbara, bedankt, je hebt onze dag goed gemaakt met je e-mail.Doe de groeten aan je
moeder namens ons en zorg ervoor dat ze niet voor andere scans of röntgenfoto's of andere
kankerverwekkende onzin gaat.Laat haar afgaan op hoe ze zich voelt, ze zou 120-180 g van de
olie moeten eten in een periode van zes maanden of minder.Als ik haar was zou ik de olie dan
toch de rest van mijn leven elke dag eten, kanker heeft weinig kans als er olie in het lichaam
aanwezig is.Onderhoudsdoses zijn een uiterst belangrijk onderdeel van deze methode.Beste
wensen, Jindrich

“De man van mijn vriend was genezen van kanker, wat zijn oncologen stomverbaasd maakte,
die hem vertelden dat  hij  3  maanden had.Dit  is  de waarschuwing:  omdat ze stomverbaasd
waren over zijn wonderbaarlijke genezing, schreven ze hem elke 6 maanden in voor MRI met
contrastkleurstof.Op zijn laatste MRI reageerde zijn lichaam op de kleurstof en stopte zijn hart in
de MRI en stierf hij bijna.Ik ben het met JB eens.De tests zijn net zo giftig als hun 'genezen'.Doe
voorzichtig."Colette

“Mijn moeder genas haar stadium 3 kleincellige longkanker met de olie!!Had ik al gezegd dat ze
pas vier maanden na de diagnose kankervrij was?Nou, dat is wat er is gebeurd.” Ochtendgloren

“Mijn vader heeft ook alvleesklierkanker die zich tijdens de chemo naar zijn lever en longen
heeft uitgezaaid, daarna verspreidde hij zich weer, hij was erg onwel en verslechterde snel.Hij
begon  de olie  3  maanden geleden.Laatste  scan  van maandag laat  zien dat  alle  7  plekjes
verdwenen zijn en alvleesklierkanker is geslonken.Hij voelt zich 100% beter en heeft kwaliteit
van leven terug.De olie is echt geweldig.” Lisa

“Mijn vader  is  ook  aan de olie  voor  alvleesklierkanker  die zich naar  zeven andere plekken
verspreidde.Hij  zit  al  5  maanden  aan  de  olie.Alle  zeven  vlekken  die  tijdens  de  chemo
verschenen  zijn  verdwenen  sinds  het  starten  van  de  olie  en  de  alvleesklierkanker  is
geslonken.De olie heeft zijn leven gered!” Lisa

“Hallo,  ik  wilde  je  even op de hoogte houden.Papa heeft  nog een scan gehad sinds  hij  5
maanden geleden met de olie begon voor alvleesklierkanker.De laatste scan toonde aan dat de
kanker in de alvleesklier was gekrompen en de andere 7 plekken die waren verschenen terwijl
hij chemo kreeg, waren verdwenen sinds het starten van de olie.Nieuwe resultaten laten zien
dat de kanker in de alvleesklier weer is geslonken en dat er geen andere plekken zijn,  wat
verdomd  fantastisch  is,  aangezien  alvleesklierkanker  zo  dodelijk  is  vanwege  de  snelheid
waarmee het zich verspreidt.Dus 8 maanden samen 5 van die maanden met oliepapa doet het
geweldig.In feite voelt hij zich nu beter dan toen hij voor het eerst werd gediagnosticeerd.Dus
nogmaals  bedankt  Rick,  JB  en  iedereen  die  helpt  deze  informatie  naar  buiten  te
brengen.Zonder de olie zou ik mijn vader niet hebben!!” Lisa

“In  oktober  2013  werd  bij  mijn  vader  long-,  lymfoïde  en  alvleesklierkanker
vastgesteld.Pancreaskanker is een sterftecijfer van 95 procent.Ze gaven hem 2-4 maanden te
leven.We begonnen hem meteen aan de olie, zodra we over dit spul hoorden.Op 26 maart 2014
kreeg mijn vader de diagnose kankervrij.Geweldig!!Deze olie heeft  het leven van mijn vader
gered.Hij slaapt beter en eet ook beter.” Melissa

“Mijn vader had ook stadium 4 alvleesklierkanker.Hij had ook 10 vlekken op de lever... dat was
eind november 2012.Hij heeft nu 1 vlek op de lever (.08) en 1 vlek in de alvleesklier (8 mm).We
verslaan dit.Zijn artsen zijn geschokt.Hij komt aan en voelt zich al met al geweldig.Met cannabis
doordrenkte olie is ook goed.” Angie

-- Speel niet met verdunde medicijnen, Angie.Het is goed voor uitwendig gebruik, maar je wilt
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kankerpatiënten niet als enige behandeling met cannabis geïnfuseerde oliën geven.Full power
full spectrum aanval werkt het beste.

Zeker voor degenen die "moeten" gaan scannen, "om te zien" hoe het geneest.Zulke mensen
zouden automatisch nog eens 60 g van de olie aan het protocol moeten toevoegen omdat ze
gewoon onnodig een zeer kankerverwekkende procedure hebben doorlopen om te "zien" hoe
ze zich voelen.Nieuwsgierigheid kost geld, sorry daarvoor.Gefeliciteerd en de beste wensen.Het
is geweldig om het succes te zien van mensen die er anders over denken.JB

“Dankzij deze olie ben ik een stadium 4 overlevende van alvleesklierkanker.Ik ben in december
2013 begonnen met chemo, alle (meer dan 200) anderen in de studie stierven.Ik ben de enige
die de olie nam en het voor de dokter moest verbergen.Nu ik naar buiten ben gekomen over de
olie en hij me per 5 juni kankervrij heeft verklaard, probeert hij me nog steeds te overtuigen om
door te gaan met chemo.Ik weiger!Alles wat deze dokter heeft gedaan, bleek verkeerd te zijn,
maar alles wat Rick Simpson heeft gezegd, is waar gebleken.Mijn medische dossiers laten zien
wat de dokters zeiden, ik had in januari moeten sterven, maar hier ben ik eind juni.Bedankt Rik!
De olie heeft me gered van kanker, ik hoop dat het me redt van chemo." maatje

“Ik  ben  het  feitelijke  bewijs  dat  RSO een  direct  effect  heeft  op  MPNST en  NF1.Medische
dossiers, MRI-, PET- en CAT-scans bewijzen een significante vermindering van de tumorgrootte
en aviditeit." Kristyne

“Ik had een tumor van 3,7 cm op mijn testikel.Ik nam één gram RSO per dag zonder andere
medicijnen en toen ik terugkwam bij de dokter was hij verbijsterd.Hij zei dat de tumor weg was
en kon het niet verklaren.Dus ik vertelde hem dat ik RSO slikte.Hij zei: "Ik ben niet zo goed
geïnformeerd over het onderwerp, maar ik zal zeggen dat dit de enige reden moet zijn waarom
het weg is." Ik heb onlangs nog een pop-up gehad en ik denk dat het komt omdat ik geen
onderhoudsdosis heb gedaan.Dus ik zal 30 dagen lang nog een gram per dag doen en kijken of
het verdwijnt zoals de vorige.Zorg er dan voor dat ik daarna volhoud.” Brandt

"Ok mijn piepers.Vandaag is  de dag waarvan ik  alleen maar had gehoopt  dat  die ooit  zou
gebeuren.De  resultaten  van  de  biopsie  zijn  binnen.Corrie  Yelland  HEEFT  NET  DE
BEVESTIGING ONTVANGEN DAT HAAR KANKER 100% VOLLEDIG GEGEVEN IS!!!IK BEN
KANKER FREEEEEE!!!!!Zelfs geen dysplasie, laat staan de grote C.

Aan mijn ongelooflijke, geweldige vrienden die er samen verantwoordelijk voor waren dat ik het
medicijn kon betalen: er zijn absoluut geen woorden om te beschrijven hoe dankbaar ik jullie
allemaal ben.Jullie zijn allemaal geweldig!

Aan Heather die me voor het eerst RUN FROM THE CURE stuurde: die video heeft mijn leven
letterlijk  veranderd.Wie zou het  gedacht  hebben,  hé?Ik hou van je!Aan Rick  Simpson,  aan
Jindřich Bayer uit de grond van mijn hart...BEDANKT voor je kennis en je steun.Ik leef vandaag
dankzij jullie allemaal!

Ik ben echt gezegend met zulke geweldige familie en vrienden.” Corrie

'Hallo Jindrich, even een kort berichtje om je te laten weten dat ik vandaag naar mijn dokter ben
geweest.Het  rapport  zegt  dat  de  kanker  (anale  kanaalkanker)  niet  langer  detecteerbaar
is.Afgelopen herfst kreeg ik te horen dat ik 2-4 maanden had als ik niet bestraald zou worden.Ik
heb ervoor gekozen om geen bestraling te doen en in plaats daarvan de RSO te proberen.Het
is duidelijk, het is gelukt!Uit de grond van mijn hart, bedankt, bedankt, DANK aan Rick en aan
jezelf!!!!“ Corrie

-- Corrie, trouwens, welke kanker was het?Doe de olie op het litteken, het gaat waarschijnlijk
ook weg.Hoe dan ook, blijf uit de buurt van dokters, geen scans meer etc., en zorg ervoor dat je
zoveel mogelijk olie eet als onderhoudsdoses als je kunt.JB
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"Ik kreeg de kans om ongeveer 2 maanden geleden met Rick te praten in een radioshow...Ik
vertelde  hem  dat  rso  me  al  zoveel  had  geholpen...Ik  had  dezelfde  kanker  als  Farrah
Fawcett...Anale kanaalkanker... het is vrij zeldzaam...niet te verwarren met colorectale kanker...
en ik ben NEOOOOOOOO van plan om ooit met de olie te stoppen.” Corrie

--  Ik  zou  ook  niet  van  plan  zijn  ooit  te  stoppen  met  het  gebruik  van  de  olie,  dat  is  heel
begrijpelijk.JB

“Mijn  laatste  succesverhaal.Dit  is  een  vrouw van  achter  in  de  50  bij  wie  stadium  3  werd
vastgesteld, maar zeer dicht bij stadium 4 longkanker.Vandaag ontving ik dit: "Nou, mijn moeder
ging een maand geleden voor haar CT-scan en kreeg haar resultaten een paar dagen geleden
terug.Het is helemaal weg!Haar dokter las ze en zei dat de grotere massa helder is en dat er
niets meer over is...

Ze heeft nog steeds COPD maar daar gaan we aan werken en haar roken lol...Heel erg bedankt
voor alleshet advies en de kennis van dingen waarvan we ons nooit bewust waren.Alles kwam
samen met een reden en we zijn zo blij.God zegent jou en je familie." Corrie

-- Spontane remissie van longkanker lijkt verrassend vaak voor te komen in de aanwezigheid
van cannabisolie.JB

"Na slechts 4 gram zagen we een drastische verandering in de bloedrapporten (ESR) en de
niertest van mijn vader die blaaskanker heeft, hij slaapt goed, lacht, ik hoop alleen dat hij weer
normaal wordt, kijkend naar Rick Simpson's toewijding en vertrouwen, ik ging tegen alle artsen
in en liet mijn vader niet door chemotherapie gaan, tot op heden heb ik geen spijt  van mijn
beslissing. Dank je, Rick Simpson.” Arpit

“Ik heb zojuist GEWELDIG nieuws ontvangen dat ik graag met jullie wil delen.Ik heb een vrouw
hier in BC, ik wees in de goede richting met borstkanker.Het was uitgezaaid naar haar longen,
maag  en  hersenen.Ze  slikt  al  een  maand  medicijnen  en  zag  gisteren  haar  oncoloog.Alle
tumoren  zijn  gekrompen  en  haar  tumormarkertest  is  NORMAAL.Nog  een  keer  Peeps  –
CANNABIS OLIE DOODT KANKER!” Corrie

"Ok, al mijn geweldige Peeps, dit wordt een lang verhaal, maar ik denk dat ik gisteren PAYDIRT
heb gehaald.Ik heb mijn tandarts sinds september vorig jaar niet meer gezien.Op dat moment
was ik aan het vechten voor mijn leven.Mijn tandarts kreeg toen te horen dat ik kanker had.We
hadden het gebruikelijke gesprek, waarbij ik hem vertelde dat ik geen bestraling deed en een
"alternatieve behandeling" deed.Hij had toen gevraagd wat ik aan het doen was.Ik aarzelde om
het hem te vertellen, omdat hij bekend stond om zijn "rigiditeit", maar zei hem om te kijkenRen
weg van de remedie.Hij belde me eigenlijk nadat hij het had gezien.Hij zei dat hij als medisch
professional de neiging had om in de box te zitten, dat hij een broer (een dokter) en een andere
broer (een farmacoloog) had en dat ze soms "niet alle antwoorden hebben".

Fast forward naar gisteren.Hij was stomverbaasd om te zien hoe goed ik eruitzag, en even
sprakeloos toen ik hem vertelde dat de cannabisolie had gewerkt.Hij begon allerlei vragen te
stellen.Veel  ervan waren 'wetenschappelijke vragen'  die ik  niet  kon beantwoorden.Hij  vroeg
naar klinische proeven, verschillende ziektetoestanden die met cannabis werden behandeld,
enz.Hij  wil  met zijn broer over mezelf  praten, en ook over cannabis als 'geneesmiddel'  van
kanker, en hij wil ook dat zijn broer onderzoek doet naar cannabis als medicijn.Zou het goed zijn
als hij mijn mobiele nummer en e-mailadres nam?

Hier  wordt  het  groot.Zijn  broer,  Dr.  Jake  Theissen,  was  de  decaan  en  was  pionier  in  het
programma  Farmacologie  aan  de  Waterloo  University.Hij  is  nu  een  consultant  voor
farmaceutische bedrijven en is gespecialiseerd in 'nieuwe benaderingen in de behandeling van
kanker'. Hij is sterk verbonden met de Canadian Cancer Society.(Bovendien is hij degene die
door de regering is gevraagd om het onderzoek naar het verdunde chemoschandaal te leiden.)
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John zei dat zijn broer vaak heeft gezegd dat er iets beters moet zijn voor de behandeling van
kanker.Iets natuurlijks, in plaats van chemisch.Ik zei hem "niet verder te zoeken". Cannabis is
het "iets natuurlijks". Corrie

“Bij mijn man werd bijna 6 jaar geleden oorspronkelijk de diagnose prostaatkanker gesteld.We
vertrouwden de medische gemeenschap en gingen de traditionele weg van behandeling in,
alleen om te horen dat  we een "catastrofale mislukking" waren na 4,5 jaar toen de kanker
terugkeerde.Ik heb bijna 2 maanden lang consequent alle alternatieve therapieën onderzocht,
inclusief  je hennepolie,  en binnen 3 maanden was het  aantal  kankergevallen van mijn man
gehalveerd.Tien maanden later en zijn PSA is gedaald tot 0,11 - niet detecteerbaar.

Het  is  erg  jammer  om  te  horen  dat  onze  regering  weigert  om  alternatieve  geneeswijzen,
waaronder hennepolie, te erkennen voor de behandeling van ziekten, maar zoals u hebben we
niets dan spot gehad van de "professionals" en zelfs enkele familieleden.Alle "samenlevingen"
die  er  zijn,  zijn  grote  farmaceutische controlegroepen,  maar  ik  "begrijp  het"  wat  betreft  het
ontmantelen van een systeem van miljoenen mensen die werkzaam zijn in een industrie die zo
corrupt is en $ 20 miljard per jaar binnenhaalt dat er nooit een remedie zal zijn.opzettelijk!!

Dit hele proces heeft me laten zien hoe diep het konijnenhol werkelijk gaat en ik ben momenteel
bezig met het schrijven van een boek over mijn bevindingen met de toepasselijke titel 'verbind
de punten'.Het is een historisch perspectief van GGO's, industriële landbouw en big pharma en
de impact ervan op de gezondheid van elk individu.Ik blijf je volgen op deze website en wens je
het allerbeste en een goede gezondheid.Bedankt voor alles wat je hebt gedaan en nog gaat
doen.Met vriendelijke groet, K”

"Een vriend, in de late stadia van kanker, die leed aan het martelprogramma van chemo en
bestraling voor leukemie, leerde via de wijnstok over "Run from the Cure" en besloot de olie te
proberen  nadat  al  het  andere  er  niet  in  was  geslaagd  zijn  ziekte.Helaas  was  hij  te  laat
vertrokken om zichzelf te redden, maar zijn kennis en zorgzaamheid hebben mij gered.Het was
de olie die hij niet had kunnen gebruiken die me op mijn weg naar herstel zette." Stephan

“Mijn schoonvader zag vanmorgen zijn oncoloog Dr. voor zijn controle.De Dr. werd het zwijgen
opgelegd.Mijn schoonvader heeft al 15 jaar leukemie.Hij is aan de olie geweest.Vandaag is zijn
aantal witte bloedcellen weer op de normale limieten.Welke kanker??CANNABIS OLIE HEEFT
KANKER MENSEN!” Karen

-- “Niets beter dan een Dr. die het zwijgen is opgelegd!hehe leuk!Maakte mijn dag!” Jackie

“Hallo weer Rik!Ik hoop dat deze e-mail u goed vindt.Ik schrijf vandaag om u te vragen hoe lang
een patiënt op de olie moet blijven?We hebben een patiënt met een enorme tumor.Hij begon op
15  maart  en  heeft  tot  nu  toe  40  gram  doorgemaakt.Hij  zit  sinds  dag  2  op  1,5  gram  of
meer/dag.Stopt  u  bij  de  therapeutische  dosis  van  60  gram?Geld  is  een  factor  voor  deze
patiënt.Hij heeft tot nu toe niets betaald voor zijn medicijnen.Hun verzorger heeft de eerste 60
gram  olie  gedoneerd,  maar  kan  niet  voor  altijd  gratis  medicijnen  geven.Bedankt  voor  je
bijdrage.Ik waardeer je inzicht.Met vriendelijke groet, Janet”

'Beste Janet, je zegt dat hij sinds dag twee 1,5 gram of meer per dag heeft ingenomen.De olie
die ik produceer is zo sterk dat het de gemiddelde persoon ongeveer 5 weken kost om het punt
te bereiken waarop ze 1 gram per dag kunnen binnenkrijgen.Er kan een probleem zijn met de
soort die werd gebruikt om deze olie te produceren. Hennepsoorten kunnen sterk variëren in
hun helende vermogens,  dus  het  probleem zou de soort  kunnen zijn.Meestal  is  de kanker
verdwenen tegen de tijd dat de patiënt 60 gram olie heeft ingenomen.Maar als dat niet zo is,
zou ik ze de olie blijven geven totdat het wel zo is.De tijd die het kost en de hoeveelheid olie die
nodig  is,  kan  van  persoon  tot  persoon  sterk  verschillen.We  zijn  allemaal  verschillend  en
sommige  mensen  genezen  veel  sneller  dan  anderen.Meestal  hebben  mensen  die  zwaar
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beschadigd zijn door chemo en bestraling een langere behandeling en meer olie nodig.De olie
moet  alle  schade  die  deze  zogenaamde  behandelingen  hebben  achtergelaten  ongedaan
maken.Mijn  advies  zou  zijn  om te  proberen  de  olie  van een  andere  sterke indica-soort  te
produceren, maar houd hem in ieder geval op de olie, het is het enige dat ik weet dat zijn leven
kan redden.Beste wensen, Rick Simpson”

“De wietolie kan je niet redden van de dodelijke chemotherapie.De olie kan meer helpen als de
patiënt chemo weigert.” Steve

“Ik weet niet zeker of dit een succes is, maar ik reken het zeker als één!Voor het geval iemand
zich afvraagt waarom ik een mannelijke stem heb, het is niet omdat ik een sigarettenroker was
of zo. Ik heb nooit gerookt, maar omdat mijn schildklier verwijderd is.Ik ben 51 (en een half!) en
gebruik al olie sinds mijn 20e.Ik heb het altijd heerlijk gevonden om te verdampen.Een paar jaar
geleden  kreeg  ik  problemen  met  slikken  en  mijn  artsen  vonden  klieren  op  mijn
schildklier.Knobbeltjes  op  mijn  schildklier  waar  ik  heen  moest  voor  kankertesten.Als  ze  dat
doen,  steken  ze  gewoon  een  grote  reetnaald  in  je  keel  en  komen  in  de  te  testen
knooppunten.Ze geven je niets - geen verdoving - vanwege de locatie.Doe dit dus een paar
keer en kijk of je stil kunt zitten.Hoe dan ook - nadat ik 6x was gestoken - en mijn schildklier zo
groot werd dat ik moeite had met slikken en ademen - liet ik mijn schildklier verwijderen.Met alle
kanker in mijn familie, dacht ik dat ik een voorsprong zou hebben.Geen kanker.Geen.Ik ben de
enige in mijn familie die tot nu toe aan kanker is ontsnapt.Ik doe al olie sinds mijn 20e.Ik heb
zowat  elke  gehadkankertest  die  er  is  vanwege  familiegeschiedenis  -  en  nada  tot  nu  toe
Godzijdank!Reken maar uit :-)” Janet

“Ik heb de Phoenix Tears van Rick Simpson vaak op mijn Facebook-wall gedeeld... en op een
dag lag een vriendin van mij op haar sterfbed met lymfoom.Toen ze mijn berichten over de olie
zag, begon ze meteen de olie te nemen en is nu KANKERVRIJ!Haar artsen zijn verbaasd.Ze
vertelden haar dat ze nog drie maanden te leven had... ZE WAREN VERKEERD.' Jamie

"Ik ben een vrouw behandelen met TERMINAL-kanker, met RS-hennepolie en ze wordt eindelijk
beter.HET WERKT!" voodoottattooo

“Ik doe nu hetzelfde.25% THC SKYWALKER OG, laatste OG-olie, mijn PSA was 160.Na 100
gram vandaag is het 7.” Jimmy

"Hoi  Chris,  update...kanker  gaat  weg...ze  werd  gisterochtend  gebeld  door  haar  verwarde
oncoloog.Meestal hebben we een persoonlijke afspraak, maar deze keer belde hij haar om haar
te informeren over de resultaten van alle scans die een paar weken geleden zijn gemaakt.Lever
-  kanker  is  niet  meer  te  zien.Longkanker,  de  ene  longkanker  is  verdwenen  en  de  andere
longkanker significant verminderd.Hij noemde de borst echter niet...Dus mama belt hem terug
voor een paar vragen en om een afspraak voor ons te maken om met hem te praten en eerdere
en recente scans te bekijken.Ik ben bang dat ze een beetje geschrokken was toen de dokter
begon te praten over het verdwijnen van haar lever en longkanker, dat ze vergat te vragen naar
haar borstgebied.

Alle scans waren voor een pre-screening voor een nieuwe proef met hormoontherapie...maar
de Dr. zegt dat ze niet langer een kandidaat is voor de hormoonstudie zoals een patiënt moet
hebbengroeiin de kankergebieden en al haar gebieden groeien NIET maar sterven.We zijn in de
wolken met de resultaten van de olie!!!Toen ik ongeveer een maand geleden met Rick sprak
over mijn moeder, stelde hij voor dat ze een tweede behandeling van 90 dagen zou moeten
ondergaan  en  daarom  plannen  we  dat  begin  september.Ondertussen  geven  we  haar  een
onderhoudsdosis.  Wauw!Ze  wist  vanaf  het  begin  van  de  behandeling  dat  de  olie  op  haar
tumoren werkte, ze voelde ze krimpen en wegtrekken.We zijn allemaal zo dankbaar dat je me
kennis hebt laten maken met je documentaire-idee en deze behandeling hebt gedeeld.Voor
altijd dankbaar, Cindy“
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"Hallo lieve Corrie...Ik wilde je alleen laten weten dat ik de olie die ik van mijn moeder had heb
gegeven aan een vriend van een vriend die borstkanker heeft...Ze deed het een maand en het
is in remissie...Sommige kankercellen zijn dood in de tumor...En de dokter was verbaasd en
positief en blijkbaar als ze de volgende keer betere resultaten heeft zullen ze iets aan de olie
gaan doen.Ik ben zo blij en dank God dat ik deze vrouw die informatie over de cannabisolie heb
mogen geven..:)) Ik wou dat mijn moeder de olie elke dag had kunnen nemen ..."

“Hoi Rick, ik heb goed nieuws.Mijn moeder kon psychisch niet meer tegen het besef dat ze
kanker in haar borst had, dus onderging ze de operatie.Ze at echter 30 gram van de dosis, en
ze dronk wat kruidenthee van een man die allerlei medische kruiden heeft en ze deed ook het
verband van deze kruiden.Hoe dan ook, toen artsen die kanker eruit haalden, was het niet meer
dan  7  mm groot  en  van  100% weefsel,  slechts  1% was  actief,  en  kwaadaardig  en  in  de
stervensfase.3 doktoren waren hiernaar aan het kijken, en ze zeiden dat ze zoiets nog nooit
hadden gezien...Dus als ze meer dan 1 of twee weken zonder de operatie zou gaan, zou alles
weg zijn.Nu slikt ze elke dag de olie voor anderhalve gram en ze begrijpt nu dat de operatie
helemaal niet nodig was.

Ze is nu echter veel rustiger dan ze was, omdat ze in paniek raakte, dus we konden haar niet uit
de operatie praten...maar nu is alles goed, en de kruiden en de olie deden ook hun werk.Hoe
dan ook, de stomme dokters gaven haar 23 radiotherapieën, maar ze zei dat ze het niet zou
doen en de dokter zei tussen de regels door dat ze gelijk had.Het is ongelooflijk hoe ver deze
artsen gaan.Iedereen zegt hallo, Rick.Heel erg bedankt voor de aanbeveling, en geefnogmaals
grote dank aan Jindrich.” Sasa

"Rick... bij een vriend is net een hersentumor uit zijn hoofd verwijderd... hij heeft vlekken op zijn
longen... ze willen dat hij chemo en bestraling krijgt...zou het innemen van de olie zonde zijn
tijdens chemo en bestraling?Zien hoe hij is nadat de hersentumor verwijderd was is opmerkelijk,
hij is 80% beter dan vorige week met dat ding in zijn hoofd...Ik wil hem zeggen geen chemo en
bestraling te doen en de olie niet te doen, maar het is niet mijn keuze..." Sharon

-- Sharon, het zou zijn overlevingskansen vergroten.Maar in feite, als hij de chemo neemt, zal
hij daarna 120-180g van de olie moeten innemen om de schade ongedaan te maken.Natuurlijk,
als hij de vergiftiging overleeft.Beste wensen, JB

“Voor al jullie lachers die denken dat Rick Simpson een bedrieger is, je moet weten dat Michelle
Aldrich  zojuist  haar  stadium  3  longkanker  heeft  genezen  met  cannabisolie,  geleverd  door
Valerie Corral en WAMM!Waarom kunnen de media en artsen niet eens de waarheid vertellen?!
Cannabis geneest kanker, godverdomme!!!En de onverantwoordelijke mensen zijn degenen die
deze realiteit proberen te verdoezelen, niet mensen zoals ik en Tommy die willen dat de wereld
de waarheid over cannabis en kanker weet.” Steven Hager

“Ik wilde Rick Simpson, JB en elke andere persoon die in verband is gebracht met wat Rick
door  de  jaren  heen  heeft  gedaan  heel  erg  bedanken.Mijn  vrouw kreeg  bijna  18  maanden
geleden de diagnose hersentumoren en de oncologen gaven haar meteen op omdat ze al in het
derde jaar van stadium 4 zat.We zijn begin 2014 met de olie begonnen en we hebben zowel
een verkleining van de tumorgroottes als een toename van haar kwaliteit van leven gehad.Bijna
18 maanden na de diagnose van de hersentumor rijdt mijn vrouw nog steeds elke dag en kan
ze  3  dagen  per  week  werken  om  zichzelf  bezig  te  houden.Haar  energieniveau  keert  ook
langzaam terug en ze vindt het heerlijk dat haar haar terug groeit!LOL - dit was allemaal niet
mogelijk  geweest  zonder  het  harde  werk  en  de  volharding  van  mensen  zoals  jij.Heel  erg
bedankt en ga zo door met het goede werk.” Barry

“Vijf weken geleden werd bij mij een tumor van 12 mm vastgesteld in mijn rechter onderlong.Ik
deed  1/3  g  RSO  die  ik  zelf  had  gemaakt,  met  een  diep  gouden  kleur,  in  een  kleine
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gelatinecapsule en bracht deze 2 keer per dag als zetpil in met behulp van een buisvormig
"spuitachtig" hulpmiddel dat bij een vrouw werd gevonden schimmelinfectie crème behandeling
die in mijn kast was.Dit was een uiterst efficiënte en gemakkelijke manier om de zetpilcapsule in
te brengen...Na verschillende scans in de volgende 4 weken, kromp de tumor 1 mm in omvang
en was inactief... wat DOOD betekent!!!Dit duurde 4 weken, en het is nu een non-care voor de
kanker Dr.Bedankt voor het advies JB... Het was ook absoluut niet euforisch.Daarnaast slikte ik
3x per dag 1 gram van dezelfde olie.1 MAAND en het heeft mijn kanker gedood !! Gabriella

“Bedankt Rick Simpson!!Cannabisolie heeft de 8,8-jarige strijd tegen hersenkanker van mijn 15-
jarige dochter in maanden genezen!!!!God zegene je!!!!!!" Karen

“Hallo allemaal, ik heb geweldig nieuws.De vrouw kreeg maandag haar uitslag van de PET-
scan.Ze had 5 jaar kanker na 6 chemokuren en een stamceltransplantatie, toen kwam het toch
terug.Zes maanden geleden zou ze nog een transplantatie doen, maar die werd geannuleerd
omdat ze geen donor konden vinden.Dus begon ze aan de olie.Maandag vertelde de dokter dat
de kanker weg was.Bedankt voor de olie, Rick.Jij bent de man, bedankt.” Luc

--  Dank  je,  Luc.Medische  documentatie  zou  meer  dan  welkom  zijn.Ze  moet  op  een
onderhoudsdosis blijven.Ik zou zoveel mogelijk olie eten als mogelijk.Laat haar wegblijven van
meer scans, indien mogelijk.Een YouTube-videogetuigenis zou geweldig zijn.Beste wensen, JB

“Ik zou graag (xxx) willen bedanken voor de olie die gedoneerd is voor mijn kanker!!Vanaf nu is
er  geen  kanker  meer  te  vinden  in  mijn  lichaam!!Het  werkt  echt  mensen,  het  bewijs  staat
allemaal in mijn medische dossiers!Heel erg bedankt en grote rekwisieten voor de tranen!!!”
Becky

“Duim omhoog voor Jindrich, hij had volkomen gelijk dat plaatselijke toepassing rechtstreeks op
de huid werd aangebracht in plaats van op het verband.Het verschil was als dag en nacht.”
Ronnie  Smith
-- Natuurlijk.Tincturen met 20-30-50% olie werken ook prima, omdat ze gemakkelijk onder de
oppervlakte  komen.In  sommige  gevallen  zijn  hennepzaadolie  (of  sheaboter)  en
hennepoliemengsels ook erg heilzaam.Maar logischerwijs, hoe meer olie je precies op de wond
krijgt, hoe beter.JB

“Ik schreef eerder dat we succes hadden met de behandeling van borstkanker.Nu zeiden artsen
tegen de patiënte dat haar resultaten zo goed zijn dat ze aan het werk moet.De patiënte zei
GOD DANK en de dokter zei dat ze hem niet aan god moest bedanken en ik vraag waarom hij
niets  anders  heeft  gedaan  dan  haar  te  blijven  vertellen  dat  ze  chemo en  bestraling  moet
krijgen...gekke dokter...

Maar we hebben het naar een hoger niveau getild, we zijn iemands gezicht aan het genezen
omdat het 5 jaar geleden met pillen is vernietigd.Deze persoon had grote darmproblemen en ze
dachten eerst dat het kanker was en ze gaven haar een paar sterke pillen die haar gezicht
vernietigden.  Ze was als  een kikker.Toen zeiden ze dat  het  de ziekte  van Crohn kon zijn,
enzovoort, enzovoort.

Mijn punt is dat deze persoon 5 jaar lang haar gezicht probeerde te genezen zonder succes.Ze
heeft 5 keer hennepolie op haar gezicht gedaan en opnieuw kunnen we niet geloven hoe haar
huid er nu uitziet.OMG ze is zo blij nu ze weer zichzelf kan zijn.

Ik probeer wat foto's te maken, maar om de 3 dagen, maar de huid genas zo snel dat ik je niet
kan laten zien hoe haar gezicht er vroeger uitzag, maar met haar toestemming zullen we in de
komende dagen haar oude foto's laten zien (alleen haar gezichtshuid) en een nieuwe zodat
jullie het verschil kunnen zien...” Jasmin

“Ik ben een 39-jarige vrouw met een 2-jarige en heb borstkanker ontmoet.Deze olie is mijn
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medicijn en genezing.Deze mensen zo vol hebzucht.Ze hebben geen idee van de pijn en angst
die wij en onze families doormaken.Gewoon egoïstische hebzucht.Karma." Sally

"Nou, twee weken...De dokter zei dat ik een tumor van 2-3 cm in mijn blaas had.Wilde me
rechtstreeks naar de OK brengen.Maakte het weg in minder dan 14 dagen.Bevestigd door CT-
scan.Gediagnosticeerd op 15-2, CT-scan gedaan op 29-2.” Gersh

“Deze CT-scan werd gedaan 14 dagen nadat via scoop een tumor van 2-3 cm in mijn blaas was
waargenomen.In slechts 14 dagen, waarbij alleen essentiële cannabisolie wordt gebruikt, wordt
geen tumor in de blaas waargenomen.Alleen cannabis ... 14 dagen ...weg.Wetgevers begrijpen
dit  alstublieft.Neem  mijn  medicijn  niet  af.Dit  is  niet  zomaar  een  manier  om  dronken  te
worden.Dit medicijn redt mijn leven.” Gersh

"OKE ...Ik heb het pathologierapport ontvangen.De tumor in mijn blaas was gekrompen voordat
ze hem eruit haalden.De laatste keer dat de dokter het zag, was het ongeveer 2,5 cm.Toen ze
het verwijderden, was het gekrompen tot 0,5 cm.Ik ben benieuwd wat deze arts daarvan zal
zeggen.” Gersh

“8  maanden geleden  vonden  ze  tumoren  in  mijn  blaas,  die  eruitzagen  als  kleine  stekelige
egels.Pathologie  rapport  zei,  ze  zijn  van  hoge  kwaliteit,  zeer  agressief  kwaadaardig,
carcinoom.Ze zouden kunnen worden afgesneden.Ik probeerde een paar lokale behandelingen,
maar moest stoppen omdat ik er te ziek van werd.Bij mijn tweede operatie in december vonden
ze meer tumoren en een nieuwe zeer agressieve kwaadaardige kanker die plat op de muur lag,
dus ze konden hem er niet uitsnijden.Dit type verspreidde zich snel naar andere organen.

Dus toen de operatie van gisteren aantoonde, GEEN KANKER, en mijn dokter zei dat mijn
blaas ongerept was, zoals die van een kind, voelde ik me alsof het een wonder was!Dit is wat ik
deed als je geïnteresseerd bent.Maak je geen zorgen, gebruik gewoon wat je kunt en geniet
nog steeds met mate van wat je leuk vindt ...” Michelle

“Mijn  broer  had  een  stadium  4  decubitus/zweer.Van  de  slechts  4  stadia  is  deze  fase
ongeneeslijk.Volgens de westerse geneeskunde kun je, als je eenmaal stadium 3 hebt bereikt,
niet  genezen zonder  huidtransplantaties.Bot  en weefsels  waren zichtbaar,  maar lokale RSO
gedurende 3 dagen zorgde voor nieuwe huidgroei!De verpleegsters van het hospice noemden
het 'een wonder'. Het was gewoon cannabis!

Hij werkte zich op van 0,2 tot 1 volle gram per dag.5 zou me echt in de war brengen, maar hij
had meer nodig voor voldoende pijnverlichting van zijn botkanker om in slaap te vallen.Het is de
bedoeling  dat  je  de olie  met  indica maakt,  dus  elke  hoge dosis  zou de gebruiker  in  slaap
moeten laten vallen zodra hij 1 uur tot 1,5 uur later begint.Het brengt je in een diepe slaap en je
doet het grootste deel van je genezing als je een mooie diepe REM-slaap krijgt.

Hoe meer je neemt is geen onaangenaam gevoel.Het zorgt er alleen maar voor dat je sneller en
dieper in slaap valt.Als u toch vroeg wakker wordt, kunt u zich duizelig voelen alsof u dronken
bent, maar niet op een ongemakkelijke manier.lol

Dankzij  RSO kon  mijn  broer  voor  het  eerst  sinds  maanden  rustig  slapen  nadat  hij  in  het
ziekenhuis was geweest.Het verdampen van het kruid gaf hem meer verlichting dan zijn 80+ mg
Oxycontin en andere pk-cocktails.Hij kreeg ook fentanyl IV, maar niets ontspande hem zo veel
als de RSO.Ik zal het nooit vergeten!" Michelle

“Ik leef nu mijn RSO-verhaal.Vechten tegen een zeldzame vorm van eierstokkanker.Geopereerd
en  chemo gehad  en  een  veel  gezondere  levensstijl  aangenomen,  biologische  volwaardige
voeding, supplementen enz., Maar de kanker kwam terug.Toen vond ik Run from the cure!Het
duurde even voordat  alles geregeld was,  aangezien cannabis hier  in  NZ illegaal  is.Maar ik
slaagde erin om een kleine hoeveelheid olie te maken en begon het te gebruiken.2 weken later
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gingen mijn tumormarkers van 200 naar 140, de eerste daling in een jaar!!Ik had na 5 weken
geen olie meer en het kostte me 2 maanden om wat meer te bemachtigen.De tumormarkers
gingen weer omhoog (262 bij de laatste test...) maar we zijn nu 3 weken later en duimen dat ze
bij de volgende bloedtest weer naar beneden zullen zijn...

Ik geloof in RSO en ik vind dat we het beschikbaar moeten stellen aan iedereen die het nodig
heeft!Zelfs als mijn kanker niet wordt genezen door RSO (maar ik geloof dat het dat wel zal
doen!) heeft het me al veel goeds gedaan.Het geeft me een goede, rustgevende slaap!En het
reguleerde  mijn  stoelgang  ...Ik  heb  enorme  bewondering  voor  wat  Rick  Simpson  voor  de
mensheid heeft gedaan.Hij verdient de Nobelprijs voor de beste medische herontdekking!En
voor wat u en uw organisatie doen!Ik ben maar een simpele burger die zich aan de wet houdt
en ik voel me vreselijk over het moeten doen van illegale dingen om mezelf te genezen.Dus blijf
doorgaan!Als ik mijn energie terug heb, sluit ik me aan bij de beweging!” Diny

“Door  Rick heb ik  letterlijk  de resultaten van RSO gezien.Ik  heb korte tijd  voor  een kliniek
gewerkt.Toen ik daar begon, kwam er een man binnen met stadium vier keelcarcinoom.Hij werd
op RSO gezet.90 dagen later was hij volledig genezen.” Carl

“Net mijn vader behandeld bij wie blaaskanker was vastgesteld.De tumoren waren na 5 weken
behandeling dood.Bedankt Rick Simpson voor je kennis, inspiratie, vastberadenheid en je liefde
voor de mensen.” Christine

“Ik heb nu RSO voor twee personen gemaakt, beide keren met geweldige resultaten!Eentje had
MRSA, hij bracht de olie een week lang topisch aan... GENEZEN!!De tweede had basaalcel
huidkanker, plaatselijk aangebracht gedurende 2 weken ... GENEZEN!Oh, en ik had een vlek op
mijn gezicht, ik dacht dat het misschien huidkanker was, dus ik deed het 6 dagen topisch...
GEGAAN!!!” Mariah

"Fantastisch!Mijn  moeder  vecht  sinds  februari  2011  tegen  borstkanker  en  de  kanker  is
langzaam  uitgezaaid  door  het  hele  lichaam,  inclusief  haar  longen,  die  gedurende  enkele
maanden bijna elke week moesten worden geleegd. Bijna elke keer dat ze naar binnen ging,
werd 11 ml kankervocht afgevoerd.Tot voor kort.Binnen een week na het nemen van de RSO
was de zwelling in haar gezicht en nek verdwenen, evenals haar rosacea.Ze stopte zelfs met
het innemen van haar bloeddrukmedicatie die ze al meer dan 20 jaar gebruikte en het vocht in
haar longen is gedaald tot 6 ml!!!Ik geloof dat dit de remedie is!Het is geweldig om eindelijk dat
zilveren randje te zien in zo'n gruwelijke ziekte." Engel

“Dus check dit!

- Bij vrouw werd op 14 december 2012 baarmoederhalskanker stadium III-b vastgesteld.

- Vrouw begon minder dan een maand daarna met cannabisolie.

- Vrouw is vlak voor februari 2013 begonnen met chemo en bestraling.(In Texas is er niet veel
keuze)

- Vrouw kreeg te horen dat er nauwelijks of geen teken van kanker is 6 mei 2013.

Minder  dan 5 maanden en mijn  vrouw heeft  zo'n  beetje  kanker  van stadium III  verslagen,
allemaal vanwege de olie! Colt

“Lieve Rick, God zegene je!Ik heb in de loop der jaren mijn moeder, mijn grootmoeder, geliefde
tantes en ooms en vrienden aan kanker verloren.Maar degene die me het hardst trof, was mijn
beeldschone,  intelligente,  geweldige  zus  Kim.In  juli  2010  werd  ze  op  42-jarige  leeftijd
gediagnosticeerd met stadium 4 longkanker en in februari 2011 was ze dood.Ik weet niet welke
behandelingen ze gebruikte, want ze vertelde niemand in de familie dat ze stervende was tot
het te laat was, en haar junkie-ex-man stapte onder haar hoede en sloot de familie buiten.Ik
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kwam pas de afgelopen maand achter de olie en sindsdien heb ik hard onderzoek gedaan.Eerst
dacht ik dat het slangenolie was, zoals veel andere dingen, maar tot nu toe heb ik 27 mensen
op  een  rijtje  gezet  die  beweren  hiermee hun  kanker  te  hebben  genezen  of  aanzienlijk  te
verminderen.27 mensen!!!En dat alleen al op YouTube en online blogs!Ik wou dat ik dit in 1997
had  geweten,  toen mijn  moeder  de  diagnose  kreeg,  of  in  2000  toen  mijn  grootmoeder  uit
remissie kwam, of in 2010 toen mijn zus werd verteld naar huis te gaan en te sterven, of vorig
jaar toen mijn broer in -law kreeg de diagnose mond- en keelkanker en moest de helft van zijn
gezicht laten verwijderen en reconstrueren.Maar nu doe ik het, dankzij jou.God zegene jou en
iedereen die je liefhebt, en bedankt dat je zo hard hebt gewerkt om dit geweldige medicijn voor
iedereen beschikbaar te maken.” Denise

-- Beste Denise, wat moet ik zeggen?Ze hebben mijn moeder vermoord met chemo vanwege
vroege kleincellige longkanker, dus ik weet precies hoe je je voelt.Niets aangenaams.De hele
tijd  had  het  medicijn  beschikbaar  moeten  zijn  en  niet  alleen  omdat  iemand  geld  wil
verdienen.C'est  la  vie,  maar  niet  iedereen  zal  het  zo  vredig  slikken  als  ik.Het  is  een  zeer
traumatische ervaring als je erachter komt wat alle olie kan genezen of beheersen en wat er
allemaal in plaats daarvan is gebruikt.

Stuur me alsjeblieft de lijst met die online getuigenissen, het kan interessant en nuttig zijn voor
anderen die net zo gehersenspoeld waren als ik voordat ik Rick ontmoette en de echte stand
van zaken op het gebied van "conventionele geneeskunde" ontdekte. Bedankt voor uw steun en
voor het helpen verspreiden van dit geneesmiddel.Na twee en een half jaar met Rick te hebben
gewerkt, kan ik alleen maar zeggen dat de op de juiste manier geproduceerde en gebruikte olie
precies doet wat hij zegt dat het doet.JB

“Hallo Corrie!GEWELDIG nieuws weer.Mijn vriend ***** ***** die je hebt gesproken en naar ***
in Los Angeles hebt gestuurd, nou, hij gebruikt nu ongeveer 2 maanden cannabisolie en hij ging
vandaag zijn medische scans laten doen en er is GEEN KANKER MEER in zijn lichaam!!!!!!!
ALLES DUIDELIJK!!!!!!!Hij is je meer dan dankbaar aan mij dat je hem over jou hebt verteld en
meer dan dankbaar dat je hem hebt verteld over ****!!!BEDANKT voor altijd meer.Je bent zo zo
goed om al deze mensen te helpen die je niet eens kent en levens te redden over de hele
wereld!Ik ga naar Los Angeles rijden om met **** te werken en proberen al mijn diarree te
stoppen en ervoor te zorgen dat ik 60-80 keer per dag van het toilet kom.Wat dacht je hiervan
voor weer een geweldig verslag??We zijn hier zo dol op!!”

“Ik wil vandaag een opmerking van mijn dokter delen.Ik heb al heel lang een blaasontsteking!
tijd en de dokter heeft de infectie behandeld.Vandaag nam hij een kijkje uit de eerste hand met
een camera (niet zo leuk) EN!!Het lijkt erop dat ik de overblijfselen heb van een blaasmassa
(tumor) die op zijn plaats is gestorven (zijn woorden, niet de mijne) en die ervoor zorgt dat de
infectie blijft hangen.

NOG EEN KEER!ZIJN WOORDEN, NIET DE MIJN; de Dr. zei: "Ik beoefen al meer dan 40 jaar
geneeskunde en heb nog nooit een tumor op zijn plaats zien afsterven zonder enige vorm van
tussenkomst  van  buitenaf."  lIk  neem  sinds  maart  olie  af  en  toe,  maar  sinds  mijn  oogst
binnenkwam, heb ik ongeveer 6 weken olie dubbel gedoseerd.Ik ga op 8 oktober een kleine
opruimoperatie ondergaan om er zeker van te zijn dat de mis weg is (als ik er niet eerder langs
kom).

Ik had enige twijfel over de olie, maar MENSEN, IK HEB GEEN TWIJFEL MEER.Ik heb genoeg
knopmateriaal om ongeveer 5 of 6 ons olie te maken.Het gebruikte materiaal is Sativa Blend
Pineapple Kush, 25% THC.Ik kan je niet vertellen hoe blij ik ben met de resultaten tot nu toe.Ik
heb  mijn  Dr.  nog  niets  verteld  omdat  in  FLa  een  of  andere  Dr.  dan  zal  weigeren  je  te
behandelen.Dus voorlopig weet hij nog niets." John

-- Maar je weet meer dan genoeg, John.Gefeliciteerd.Ik zou doorgaan met het nemen van de
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olie en ik zou de operatie voor later verlaten.Indien mogelijk geen scans meer.En ik zou de olie
ook in zetpilvorm nemen, je wilt de olie altijd zo dicht mogelijk bij de zere plek krijgen.Probeer
ook om de olie van meer dan één soort te maken voor de beste resultaten, als je kunt.De beste
wensen voor jou, JB

'Volledig  akkoord  daar,  JB.En  onderstrepen  de  vertraging  van  de  operatie.Elk  invasief
lichaamswerk laat infecties toe in uw systeem.Door slordige gewoonten en een totaal gebrek
aan respect voor hun eigen wondermiddelen hebben we nu antibioticaresistente vleesetende
bacteriën, wijdverbreid in de meeste ziekenhuizen.RSO zal dat oplossen, maar hoe zit het met
een chirurgische 'botch-job'?Ren weg van de remediedat zegt alles." Tielman

“3 dagen geleden hebben we het basaalcelcarcinoom van een vriend behandeld met RSO.We
hebben  het  vandaag  gecontroleerd  en  het  was  bijna  weg.We  hebben  RSO  opnieuw
aangebracht en afgedekt met een verband.We zullen het over nog eens 3 dagen controleren en
verwachten dat het weg is, te oordelen naar het resultaat van de afgelopen 3 dagen.Deze zit
aan  zijn  rechterhand.Eerdere  kankers  die  we  van  hem  hebben  genezen,  zaten  aan  zijn
linkerhand.Hoera, het werkt.” markering

-- Ja dat doet het.We zouden niet doen wat we doen als het niet zo was.JB

“Mijn  moeder  kreeg  onlangs  de  diagnose  hersenkanker  in  stadium  4,  net  klaar  met  haar
bestralingsronde.Docs zijn geschokt over hoe goed ze het doet!Ze deed het aanvankelijk vrij
slecht, verloor haar vermogen om te praten.Sinds we haar de olie begonnen te geven, gaat ze
steeds beter en beter. Ze is nu in staat om dingen te doen die ze voorheen niet deed, zoals
zinnetjes zeggen in plaats van slechts een of twee woorden, en normaal lopen.We kunnen ook
zeggen dat haar begrip veel beter is.Ook werd ze nooit ziek van de agressieve bestralingen en
chemokuren die ze deed.Geen dag misselijk of overgeven!Dus als iemand zegt dat het niet
werkt, is dat een belediging!Krijg je feiten op een rijtje!Het is ook HEEL makkelijk te maken!
Iedereen kent wel iemand die iemand kent die wiet voor je kan halen!Ik heb de instructies over
hoe ik de behandeling moet ondergaan, dus als iemand geïnteresseerd is, zal ik het in een
reactie plaatsen! Diana

-- Diana, blijf weg van die chemo en bestraling.De olie zou het werk veel gemakkelijker hebben
gedaan als artsen en hun methoden niet in de weg stonden.120-180 g hoogwaardige olie, zo
snel als ze het kan, geen kankerverwekkende scans meer als het enigszins mogelijk is.Beste
wensen, JB

'Mijn  naam is  George,  en  ik  wil  je  graag  mijn  getuigenis  geven.Op de leeftijd  van  82,  22
december 2010, kreeg ik de diagnose slokdarmkanker.Ik kreeg te horen dat ik nog 6 maanden
tot 2 jaar te leven zou hebben en dat ik op een bepaald moment na de bestralingsbehandeling
een stint in mijn keel nodig zou kunnen hebben om te helpen bij het slikken.

Voorafgaand aan mijn diagnose had ik moeite met ademhalen en voedsel doorslikken, had ik
zwelling  in  beide  benen  en  werd  ik  vermoeid  door  lichte  activiteit.Ik  heb  begin  2011  een
bestraling ondergaan.In september 2011 had ik moeite met het doorslikken en kauwen van vast
voedsel.Ik had het gevoel dat ik stikte.Mijn eten moest in kleine stukjes worden gesneden.Ik at
in plaats daarvan liever papperig voedsel en Boost-shakes.Ik had ook last van hevig gas in mijn
maag.Het gas raasde door mijn maag als donder en bliksem.Ik begon duizelige episodes te
ervaren, moeite met ademhalen, kortademigheid en zweten.Mijn evenwicht was slecht en ik kon
me niet goed verplaatsen.Het was moeilijk om boodschappen naar mijn suite te dragen zonder
kortademigheid en zweten.

Later stuurde een ernstige episode van duizeligheid me naar het ziekenhuis en de dokter gaf
me een tweede bloeddrukpil.Kort na mijn ziekenhuisopname benaderde een vreemdeling me en
bood me wat hennepolie aan om mijn kanker te behandelen en stuurde me naar de Phoenix
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Tears-website voor meer informatie.In het begin was ik ongemakkelijk en doodsbang voor het
nemen van hennepolie. Ik dacht altijd dat cannabis een gateway-drug was die een verslaving
zou veroorzaken en me naar andere harddrugs zou leiden.Nadat ik onderzoek had gedaan naar
de hennepolie van Rick Simpson, besloot ik de behandeling te ondergaan.Ik realiseerde me
tijdens  en  na  de  behandeling  dat  hennep/cannabisolie  de  “poort”  is  naar  een  betere
gezondheid.

Na mijn eerste dosis -1/2 rijstkorrel hennepolie, merkte ik dat het meteen in mijn lichaam werkte.
- Ik voelde het door mijn lichaam stromen van mijn vingers naar mijn tenen.Ik ervoer een gevoel
van ontspanning, geluk en een verbetering van mijn humor.Mijn benen voelden rubberachtig
aan wat na 6 uur vervaagd.De ademhaling was rustiger tijdens het rusten en ook tijdens het
slapen.

Na  dagen/weken:  Mijn  aambeien/aambeien  verdwenen.Pijn  in  schouder  wordt
minder.Kortademigheid  verminderd.Vanaf  de  tweede  dag  werd  de  ophoping  van  gas  en
maagklachten verminderd en regelmatiger en werd de behandeling voortgezet.Ik verminderde
en stopte met het nemen van mijn bloeddrukpillen omdat mijn bloeddruk te laag werd.Toen ik
eenmaal van de bloeddrukpillen af was, normaliseerde mijn bloeddruk.Zwelling in beide benen
en enkels was aanzienlijk verminderd.Verminderde mijn eetlust en reguleerde mijn gewicht - ik
verloor  tot  nu  toe  26  pond.Huidskleur  verbeterd.Duizeligheid  verdwenen.Hartslag  lijkt
regelmatiger en niet zo hinderlijk, aangezien ik sinds mijn geboorte een onregelmatige hartslag
heb.De  stoelgang  werd  regelmatiger.Ervaren  betere,  meer  rustgevende  slaap.Balans  en
coördinatie  verbeterd.Kan  zich  beter  verplaatsen  zonder  kortademigheid.Werd  mondiger  in
gesprekken.Veranderde mijn kijk op dingen en verbeterde mijn humeur.Veranderde mijn kijk op
marihuana.

Over  het  algemeen  verdwenen  alle  symptomen  die  ik  ervoer  voordat  ik  de
hennepoliebehandeling  nam.
Het  kostte  me 3  1/2  maanden om de  behandeling  te  voltooien.Deze  ervaring  was  niet  zo
onaangenaam.Het was wel een aanpassing, toen ik de doses verhoogde, maar na een dag of
twee  was  alles  aangepast.Ik  volgde  min  of  meer  de  dosisverhogingen  die  Rick  Simpson
voorstelde.

Na 2 maanden behandeling was mijn bezoek aan de oncoloog verrassend.Hij verklaarde dat
mijn  huidskleur  er  goed  uitzag,  bloeddruk  en  hartslag  normaal  waren,  en  omdat  ik  geen
problemen had met slikken, was een stint niet nodig.Ook verklaarde hij dat de röntgenfoto van
een  eerdere  afspraak  er  goed  uitzag  en  dat  ik  pas  over  6  maanden  hoefde  terug  te
komen.Normaal zou ik om de 3 maanden naar de oncoloog gaan...

Ik geloof dat de hennepolie mijn kanker heeft gedood.Alle andere gezondheidsverbeteringen die
ik  door  de  hennepolie  heb  ervaren,  zorgen  ervoor  dat  ik  me een  nieuwe man voel.Ik  sta
helemaal versteld van het wonder van hennepolie.Ik ben zo dankbaar dat ik heb besloten om de
hennepolie te nemen.

Hennepolie vernieuwde mijn gezondheid en verlengde mijn leven.Ik dank u Rick Simpson, God
zegene u!Ga zo door met de goede werken!Ik ben er volledig van overtuigd dat hennepolie
levens kan redden.Dank u." George

“Mini-update voor George....Tot  op heden is  hij  +31 pond afgevallen,  nu,  een tijdje  geleden
moest hij zijn tandarts bezoeken vanwege zijn gewichtsverlies (hij woog ongeveer 280 pond).Hij
heeft geleerd dat hij vrij gemakkelijk het gewicht terug zou kunnen krijgen als hij dat nu zou
willen, maar hij kiest voor een gezonder lager gewicht en levensstijl), hij moest zijn kunstgebit
opnieuw laten zitten/aanpassen.Zijn tandprotheticus merkte op hoe goed hij eruitzag en dat zijn
kleur ook beter was.
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Ik  moet  vermelden  dat  George  zei  dat  hij  nog  steeds  goed  ademde  en  tot  nu  toe  geen
problemen  meer  had  met  stikken,  hij  had  eerder  deze  week  een  biefstuk,  aardappel  en
groenten als avondeten, en zijn eten gaat veel, veel gemakkelijker naar beneden dan ooit voor
zijn ‘behandeling’ gewend was. Hij vertelt ons dat hij zijn huisarts heeft bezocht(gewone doc)
eerder deze week...Zijn arts riep uit: "WAUW!ZijnWeet je zeker dat je dezelfde George bent die
ik eerder heb gezien?' Ook zei zijn doc dat zijn kleur is verbeterd.George vertelde me dat hij
later zijn dokter liet zien hoeveel meer vocht hij verloor in zijn beide benen en vertelde hem dat
hij denkt dat het bijna weg is...Toen zei de dokter: "George, je hebt geen oedeem meer."

Hij heeft wat oude medische informatiepapieren aangeschaft en kreeg (nu) ook te horen dat hij
bij zijn volgende afspraak (juni) een oude röntgenfoto plus CT-scan (op een schijf) moest/kon
proberen te krijgen van zijn oncoloog.Hij probeert nu eerder op zijn afspraak bij de oncoloog te
komen...nu met de hulp van zijn huisarts.Bij dat bezoek zal hij om een MRI vragen.Hij heeft nu
een lange weg afgelegd... maar zijn enige echte probleem momenteel (anders zou hij geweldig
zijn!!) is dat hij sinds zijn geboorte een onregelmatige hartslag heeft, en de laatste tijd is het iets
meer dan normaal.Ik weet niet of zijn gewichtsverlies zijn onregelmatige hartslag veroorzaakt of
de opwinding van deze levensveranderende gebeurtenis of wat dit zeker doet, ik weet alleen
dat  ik  dit  ook  voor  hem wil  oplossen.Hij  heeft  nu  een  verwijzing  naar  een  cardioloog  met
betrekking tot zijn hartslag etc.Ook is zijn kleur de laatste tijd nog beter geworden, hij heeft een
meer rood/rozig gezicht, ook zijn bloedsomloop lijkt nog beter.Nou, dat is alles wat ik kon krijgen
voor nu ... Vrede 1”Vrijheid

“Bedankt  Rick/JB  voor  het  beantwoorden  van  mijn  vragen  gisteren.Ik  ken  een  man  wiens
moeder  het  heeft.Ik  wilde  iets  hebben  dat  ik  hem kon  sturen  om naar  te  kijken.Jullie  zijn
geweldig.Ik wou dat ik meer kon helpen.Deze informatie krijgt nu velen.Je hebt zo goed werk
geleverd  door  de  wereld  erover  te  vertellen,  Rick.Je  zou  als  een  moderne  heilige  kunnen
worden beschouwd.Geen grapje.Wonderbaarlijke man.Ik kan niet genoeg goede dingen zeggen
over jou, Rick & JB, die je hierin hebben bijgestaan.Denk dat ik elke maand 5 boeken zal kopen
om  Rick  te  helpen.Bewaar  de  geweldige  informatie,  jongens.Jij  bent  de  beste.Vrede  en
gezondheid voor iedereen.RSO.Gods medicijn." Peter

“Nou, Rick en Jindrich, mijn harde werk en toewijding aan RSO heeft eindelijk zijn vruchten
afgeworpen.Ik volg de tranen van Rick en Phoenix sinds 2004 en ik geloofde meteen in de
genezende eigenschappen van de olie.Ik verspreidde het woord en stond er 100% achter, zelfs
als mensen lachten en me voor gek verklaarden.Ik heb nu 3 mensen genezen met terminale
kanker en mijn meest  recente patiënt ben ik veel dank verschuldigd voor het  daadwerkelijk
doorlopen van het medische systeem en het weigeren van al hun behandelingen en het hebben
gedocumenteerd dat hij RSO gebruikte om zijn kanker te genezen...zijn beide longen zaten vol
kanker  en  ze  gaven  hem  nog  3  maanden  te  leven  toen  hij  voor  het  eerst  werd
gediagnosticeerd...5 maanden geleden.

Vandaag is  hij  officieel  kankervrij  en is  hij  zelfs  27 pond aangekomen.De kankerartsen zijn
verbluft door zijn wonderbaarlijke herstel in slechts 5 maanden met nauwelijks enige hulp van
hen en zeggen eigenlijk dat hij gezonder is dan ze nu zijn.Lol.Hij was de olie aan het eten in het
bijzijn van de artsen in het ziekenhuis en droeg een Weed World-tijdschrift met een artikel over
Phoenix-tranen erin om het aan alle andere patiënten te laten zien en het nieuws over RSO te
verspreiden.Ik zal binnenkort kopieën hebben van alle ziekenhuisdocumentatie dat RSO zijn
kanker  genas...Er  staat  precies  op  zijn  papieren  dat  hij  hennepolie  gebruikte  voor  de
behandeling.

Ik zal zo snel mogelijk een verhaal voor hem samenstellen om het woord zo veel mogelijk te
verspreiden.Ik ken ook ongeveer 25 andere mensen die het RSO-wonder hebben zien werken
voor veel verschillende ziekten en ze werken nu ook om zichzelf te genezen ... het woord is
uit!!!!:) Namens de genezen en binnenkort vele anderen in mijn omgeving wil ik jullie bedanken
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voor  jullie  voortdurende  harde  werk  en  toewijding  aan  de  herontdekking  van  het
wondermiddel...Jullie zijn redders...Letterlijk!!VREDE EN LIEFDE van PA” Steve

“Ik heb iemand de olie op een klein plekje op haar huidkanker (gezicht) laten aanbrengen en na
een dag ziet het er nog erger uit.Heeft ze een reactie of trekt de olie eerst dingen naar buiten en
op  het  huidoppervlak?Het  ziet  er  allemaal  groenachtig  uit  alsof  het  geïnfecteerd  is,  zo'n
beetje.Is dat normaal?Soms?" Miguel

“Ja, dit kan normaal zijn!Het is een goed teken, als je jeuk voelt en de olie ziet werken, zet
dannog meer olie erop.Groenachtig kan van de olie komen.Is de olie goed gemaakt?” Anna

“Oh ja, het is niet groen van de olie, het is een gouden olie die ik maak, het is de schoonste die
je kunt krijgen als je dit thuis maakt.Het is echt als een infectie, groen witachtig.Ik was er vrij
zeker van dat dit de olie was die zijn werk deed, ik wilde alleen wat bevestiging van iemand
anders.Bedankt." Miguel

“Hallo, ik moet je een verhaal vertellen over een wonder dat gisteren is gebeurd.Ik heb een
vriend en haar naam is Shannon O'Brien.Ze is een 17-jarige overlevende van hersenkanker.Ze
heeft nu ongeveer een jaar een inoperabele tumor die groeit.Het was uitgegroeid tot bijna de
hele  grootte  van  haar  hersenen.Ik  deelde  haar  de  RSO  en  gisteren  toonden  haar  MRI-
resultaten aan dat de tumor met bijna de helft was gekrompen.Ze slikt het sinds februari.14.Je
moet begrijpen dat dit een Weesgegroet was.Ik ben zo dankbaar dat mijn geest je verhaal heeft
gevonden en dat ik het heb kunnen doorgeven.” Nadine

“Mijn vrouw gebruikt RSO nu 11 maanden.Ze heeft uitgezaaide borstkanker in stadium IV en
kreeg van oncologen van het MD Anderson Cancer Center te horen dat ze te ver gevorderd was
voor chemotherapie, bestraling of een operatie.Ze reisde van ons huis in een illegale staat 26
uur rechtstreeks naar een legale staat om het te verkrijgen.Haar tumoren worden kleiner.Als ze
de toegankelijkheid had die ze nodig heeft  (ze neemt momenteel slechts 2 gram per dag),
denken we dat ze nu kankervrij zou zijn.RSO houdt mijn vrouw in leven en we hebben ook een
gehandicapte zoon.God weet dat haar werk hier nog niet af is!!” Frederik

'Nou  Rick,  ik  voel  me  beter.Heb  ongeveer  30  dagen  RSO  gebruikt  voor  hersentumor  en
diabetes.Mijn  bloedsuiker  daalt.Ik  ben  2  dagen  geleden  gestopt  met  insuline  omdat  de
bloedsuikerspiegel te laag was.” Jeff

"Het maakte ook stadium 1 van borstkanker van een andere vriend vrij.Ging in twee weken van
een tumor ter grootte van een golfbal naar kleiner dan een erwt.0,4 g tweemaal per dag, ruwe
olie.Een andere vriend met huidkanker verwijderde het met een actuele oplossing die direct op
de huid werd gewreven.

Bij mezelf ben ik verlost van infectie en zwelling in een slechte tand, mijn longen leeggemaakt
na een aanval met astma en twee funky plekken van mijn huid verwijderd die al dan niet kanker
waren ... ik heb het nooit laten controleren en het is weg... oeps.Geen chemo, geen bestraling,
geen bijwerkingen, geen probleem.” Bruce

“Ik  wil  JB  bedanken  voor  al  zijn  hulp!Zoals  sommige  mensen  weten,  heeft  mijn  vrouw
borstkanker in stadium 4 die zich naar haar botten heeft uitgezaaid.De dokter zei dat ze zoveel
tumoren had dat ze moesten stoppen met tellen en ze gaven haar nog 6 maanden te leven!Ze
hebben haar de afgelopen 5 maanden met chemo gegeven, ik heb haar anderhalve maand 5
rijstkorrels RSO-olie gegeven!Ik was net getuige van het wonder van mijn leven!Ze kreeg net
haar MRI en scans terug en ze konden geen tekenen van kanker vinden!

Ik kan niet bewijzen dat de olie er iets mee te maken had, maar ik ben er 99% zeker van dat het
haar  heeft  geholpen  over  de  bult  heen  te  komen!Ze  is  nog  niet  eens  klaar  met  het
chemoprotocol, ze heeft nog 4 maanden te gaan!In 2012 werd gezegd dat kanker in stadium 4
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niet te genezen is, dus zoals ik al zei, de olie moet gewerkt hebben!Ik raad iedereen die kanker
heeft aan om deze RSO-olie zo snel mogelijk te gebruiken.Het kan geen kwaad!Zoals ik al zei,
bedankt JB voor alle hulp!”

"Hoeveel druppels ter grootte van Rice moet ik haar geven in de onderhoudsfase?" Jeff

-- 1-2 g per maand is misschien voldoende, Jeff, een druppel 's nachts is alles wat de meeste
patiënten nodig hebben als onderhoudsdosis.Maar ze nam de chemo, dus ik zou haar graag zo
snel mogelijk 60 gram zien eten om de schade die de chemo achterliet te verwijderen.Dank je,
JB

“Ik gebruikte olie die ik zelf maakte met behulp van Rick's video-instructies en genas mezelf van
stadium 4 diffuus grootcellig B-cellymfoom, een zogenaamd "ongeneeslijke" folliculaire kanker
in slechts 58 dagen!!

Sindsdien ben ik de olie voor mezelf en anderen blijven maken en heb meer dan 10 bevestigde
gevallen gezien van long-, borst-, prostaat-, hersen-, dikke darm-, leukemie-, pancreaspatiënten
die  zichzelf  genezengebruik  van  donkergroene  oliën!!Ik  maak  olie  met  zowel  bladeren  als
bloemen vanwege de speciale ontstekingsremmende stoffen die ALLEEN in de groene bladeren
te vinden zijn!

Ik verloor mijn hele dikke darm in 1992.Ik heb een 'zakje' laten maken van mijn dunne darm dat
20 jaar als normaal sanitair werkt en dat 7 jaar geleden had moeten ontwormen!Volgens mijn
gastro-enteroloog  bij  PAMF;  Hij  schrijft  het  zware  gebruik  van  cannabinoïden  toe  aan  een
gezond zakje "in  betere staat  dan 20 jaar  geleden op de dag dat  het  voor  het  eerst  werd
ingebracht." Hij heeft dezelfde resultaten gehoord van veel andere patiënten die cannabinoïden
gebruiken en raadt het nu aan zijn patiënten aan!” Craig

'Ik wil je gewoon bedanken.Na 5 jaar "Waakzaam wachten", steekt het folliculaire lymfoom van
mijn man zijn lelijke kop op.Hij is 3 weken in de olie en voelt zich geweldig, zelfs als hij 4 dagen
per week golft.Ik zal u op de hoogte houden terwijl we doorgaan.” Joyce

“Ik  ging  voor  mijn  2-jarige  scans  en  ze  zijn  VOLLEDIG  VRIJ  VAN  KANKER  EN  DE
STRALINGSSCHADE DIE ZE EEN BEETJE LAATSTE KEER ZAGEN.IK BEN VOLLEDIG VRIJ
VAN  ZIEKTE,  RSO  OLIE.WAT  EEN  GOD  STUURT  RICK  SIMPSON'S  OLIE  NAAR  ZO
VEEL...BEDANKT voor het doorgeven van alle informatie die je doet.” Linda

“De vrouw van mijn vriend heeft darmkanker in een vergevorderd stadium.De dokters hebben
haar naar huis gestuurd en vertelden haar dat ze niets meer voor haar kunnen doen.Het is
uitgezaaid naar haar longen en hersenen.Welke dosering moet ze innemen?Hoe lang zou het
duren voordat ze tolerantie opbouwde?Moet ze opbouwen om 3 druppels rijstkorrelgrootte per
dag te nemen?De chemotherapie die ze haar hebben gegeven heeft haar te zwak gemaakt...ze
zullen haar geen chemo meer geven...Ik hoop dat de olie de aangerichte schade kan herstellen
voordat het te laat is.Ze gaven haar nog 4-6 maanden..." Simon

-- Simon, hetzelfde protocol als voor al het andere.Als ze eenmaal gewend is aan het medicijn,
hoe meer en sneller ze eet, hoe beter.JB

“Ik begon vier maanden geleden met het maken van cannabisolie voor een neef die het had
opgegeven om zelfs 2014 te halen nadat zijn arts, 4 keer in minder dan een jaar, veel kanker uit
zijn blaas operatief had verwijderd, hem verschillende chemobehandelingen had gegeven en
vertelde hem de volgende stap was om zijn blaas te verwijderen.Hij begon de olie in januari te
nemen en twee weken geleden ontdekte hij dat hij kankervrij is.Hij maakt nu zijn eigen olie en
neemt dagelijks een onderhoudsdosering.” Charles

'Hallo, ik dacht dat ik even goed nieuws met je wilde delen.De kankerpatiënt waar ik u eerder
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over sprak heeft onlangs een CAT-scan ondergaan.Er zijn geen tumoren aanwezig!!!Er zat een
tumor op zijn borst die ongeveer zo groot was als een honkbal.Het en de andere tumoren zijn
helemaal weg!Het enige dat overblijft is wat littekenweefsel.Zowel hij als ik prijzen God voor dit
wonderbaarlijke  medicijn.Cannabis,  een  geweldige  plant,  een  geschenk  van  God  aan  ons
allemaal.We moeten allemaal Rick Simpson bedanken en de offers die hij heeft gebracht om de
mensen bewust te maken van wat Gods plant kan doen.De patiënt heeft de 40 pond die hij
verloor teruggewonnen.Hij ziet er gezonder en beter uit dan ik ooit heb gezien.Ik ben er 100%
zeker van en een echte gelovige dat de Rick Simpson-olie, indien correct gemaakt en gebruikt,
kanker  kan  genezen.Nu,  na  12  jaar  vechten  tegen  deze  ziekte,  is  deze  patiënt
kankervrij.Hiervoor kunnen we alleen onze eer aan God geven.

Nogmaals bedankt, Rick, voor het zijn van een stand-up man die een aantal zeer grote offers
heeft gebracht voor de mensen.Sinds een jaar vertel ik wat RSO kan doen.Nu ben ik er 100%
zeker van dat alles wat in je video's is gezegd, echt blauw is.Ik neem nog een kankerpatiënt in
stadium 4 aan en heb er alle vertrouwen in dat hij in minder dan een jaar kankervrij zal zijn.Ik
zal  het  woord  zo  goed  mogelijk  blijven  verspreiden.Ik  zal  ook  zoveel  mogelijk  mensen
helpen.De waarheid  zal  zegevieren.Bedankt  voor  alles  wat  je  hebt  gedaan  en  nog  steeds
doet.Met vriendelijke groet, Grow Goddess”

“Dr. Rondeau vertelde me voor Kerstmis dat deze zwarte vlek op mijn rug melanoom was.Ik
ging naar hem toe nadat het begon te bloeden.Ik kwam thuis en begon knopolie op mijn rug te
smeren en ik begon ook constant olie te eten.Het duurde minder dan 2 weken en de plek op
mijn rug klaarde op en ik bleef ongeveer 2 ons van de olie eten.Nauwelijks een litteken op mijn
rug en ik voel me fantastisch.

Philip heeft ook zijn jaarcontrole gehad en hij is al meer dan een jaar kankervrij.Dus dat noemen
ze  kankervrij.Hij  hoeft  minimaal  3  jaar  geen  dokter  te  zien.Hij  nam  geen  chemo en  geen
bestraling, hij nam ongeveer 4 ons cannabisolie en hij eet nog steeds bijna elke dag een klein
beetje.Niet veel mensen verslaan darmkanker.Rik is onze held.” Fluit hout

“Het is alleen moeilijk te geloven voor de mensen die geen kans hebben gehad om opgeleid te
worden over de genezende kracht van cannabisolie... Ik woon in het gebied waar Rick Simpson
vandaan komt,  en we hebben de genezende kracht  al  10  jaar  gezien.Het  geneest  kanker,
diabetes, spieraandoeningen, tandpijn, vooral een wondermiddel tegen brandwonden (je moet
het zien om het te geloven).

Tot nu toe is er niets dat we hebben gezien dat het niet zal werken, als het goed en regelmatig
wordt ingenomen.Vooral goed voor huidkanker, misselijkheid, krampen in de maag, en wat men
ook nodig heeft.Een goede nachtrust.Er is niets dat stress verlicht zoals cannabisolie, en de
meeste van onze interne problemen worden veroorzaakt door stress.Daar ga je dan.Veel geluk
iedereen.Het werkt echt, je moet er alleen op vertrouwen.Stel je vertrouwen in God en Rick
Simpson.” Terry

“Alles wat  ik weet is dat  ik klaar was om te gaan,  het  niet meer aankon, mijn verhaal hier
plaatste, en mijn engel stapte op en haakte me aan voor de RSO-olie.Ik was gestopt met eten
en met slechts een paar rijstkorrelgroottes van de olie, voelde ik de verandering in mij.Daarvoor
lag mijn leven op de bank met een verwarmingskussen, binnengehouden drankjes.Maar op de
tweede dag was ik wakker, in de ijsbak, op zoek naar iets om te eten, en nam een douche.Voor
sommigen  is  dat  niet  erg,  totdat  de  tijd  komt  dat  je  niet  lang  genoeg  kunt  staan  om  te
douchen.Ik bleef  erbij,  kwam aan,  begon weer te leven,  kreeg echt  mijn  leven terug.Ik heb
alleen  spijt  dat  ik  het  niet  wist  voordat  ik  geopereerd  werd.56,  blanke  vrouwelijke
borstkankerslachtoffer Kathleen”

“Mijn vader is nu 75 jaar oud, zo'n 18 jaar geleden werd bij mijn vader maagkanker vastgesteld,
werd hij maag verwijderd en leerde hij 15 jaar hoe hij weer moest leven.3 jaar geleden kreeg hij
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te horen dat hij zijn lagere darmen en een deel van zijn dikke darm moest laten verwijderen
vanwege kankerletsels.2 jaar geleden kreeg hij te horen dat de nieuwe kanker op plaatsen zat
die niet geopereerd konden worden...

Toen ik  hiervan hoorde,  maakte ik een 24-uurs batch olie (350 gram topknop in 1/2 gallon
Everclear).Een jaar later,  toen hij  voor controle ging, kon de dokter zijn kanker niet  vinden,
blijkbaar maakt de olie de kanker onzichtbaar en ineffectief tot de dood...Hij behandelt nu zijn
beste vriend Ellie, zijn Labrador-hond, die tumoren heeft ... en ze reageert heel goed op de
olie ... Ik ben je grootste fan in de VS.Mijn leven is deze olie.Bedankt Rick Simpson.” Rebecca

"Ik moet dit uitstekende nieuws met jou en je volgende delen...De werkvriend van mijn vrouw
vertelde haar  een paar  maanden geleden dat  de alvleesklierkanker  van haar  man voor  de
tweede keer was teruggekeerd, mijn vrouw en ik wisten al van je RSO, dus we hebben ze op je
site gezet om er meer over te leren enz. er meteen op en gisteren terug naar het ziekenhuis
voor de resultaten van zijn meest recente tests, het ziekenhuis vertelde hem zo ongeveer dat hij
weer chemo nodig had, maar wat er feitelijk gebeurde toen ze naar de resultaten keken, was
dat de kanker definitief was geworden veel kleiner dan het was toen ze voor het eerst merkten
dat het terug was gekomen, bijna verdwenen in feite.Ze waren verbijsterd over hoe het had
kunnen  krimpen  (ze  zouden  dan  alle  soorten  medicijnen  moeten  leren,  eh,  niet  alleen  de
giftige).Ze zeiden dat ze wilden verwijderen wat er nog over was, maar ik adviseerde hem om
gewoon door te gaan met dezelfde doses die hij eerder deed, omdat het duidelijk een positief
effect had, en niet de moeite nam om die slagers bij hem in de buurt te laten komen.Ik was
echter  zo  blij  om het  nieuws  te  horen  en  kon  niet  wachten  om het  je  te  laten  weten.  :)"
Markering

-- Goed gedaan, Mark, kijk hoe de patiënt zich voelt,  scans zijn in de meeste gevallen niet
nodig.Als hij in zes maanden 120-180 g eet, hoeft hij zich geen zorgen te maken, zo lijkt het.JB

“Er zijn duizenden gedocumenteerde bewijzen dat het inderdaad kanker geneest bij mensen die
niets met artsen te maken wilden hebben, alleen met olie.Ik had stadium 4 kanker.Ik had nog
maar 3 maanden te leven en dat was 14 maanden geleden.” Tom

'Om je te laten weten, hier is een update over mijn oom Tom.Zijn nieuwe PSA-waarde is 0,1 en
stabiel.Bedankt dat je ons de kennis hebt gegeven om zijn leven te redden.Hij was in stadium 4
prostaatkanker.We zijn op zoek naar een getuigenis.God zegene je." Sherri

"Tom,  ik  heb  deze  olie  3  jaar  geleden  gebruikt  om  stadium  4  prostaatkanker  te  doden.Ik
gebruikte  om  te  beginnen  hormoontherapie  en  kwam  toen  te  weten  over  RSO.Het
werkt.Persoonlijk ken ik tientallen mensen die het dagelijks gebruiken voor vele kwalen.Het is
een  enorme  hulp  voor  kankerpatiënten,  maar  ik  denk  dat  mijn  meest  verbazingwekkende
onthulling het  genezen van iemands ernstige psoriasis was dat  ze meer dan 90% van hun
lichaam hadden.Door  6 weken lang 1/4 tot  1/2 gram olie  per dag in  te  nemen, heeft  deze
persoon zichzelf letterlijk genezen van een aandoening waaraan hij sinds zijn kindertijd leed.Ik
zou uren kunnen doorgaan over de dingen die ik deze olie heb zien doen.Je zult zien, houd je
geest open en doe wat Rick opdraagt, je zult er geen spijt van krijgen.” Dan

"Sinds  mijn  herstel  van  colitis  ulcerosa  en  kanker  heeft  mijn  gastro-enteroloog  nu  AL zijn
patiënten cannabisproducten omdat het de krachtigste ontstekingsremmers zijn die hij kent...en
ze werken BETER DAN ELKE DRUG DIE HIJ KAN VOORSCHRIJVEN!!!” Craig

"Ik weet dat het kanker geneest...Ik heb mijn moeder 3 keer genezen en ze is nu kankervrij.” Mc
Jay

“Ik gebruik de olie nu 5 weken en de huisdierscan van gisteren toonde een duidelijke afname
van bottumoren en geen aanwijzingen voor meer hypermetabole levertumoren.Ik presenteerde
oorspronkelijk 3 maanden geleden met stadium 4 bot- en levende kanker...Ik zou zeggen dat
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het werkt.En dat waren nog maar de eerste 8cc's, tijd om de volgende 52 uit te schakelen!!'
Laura

-- Geweldig, Laura, geweldig om dat te horen, maar blijf indien mogelijk uit de buurt van nog
meer scans of röntgenfoto's.U wilt geen tumor uitstralen, uw oncoloog moet u kunnen uitleggen
waarom het geen goed idee is om het te doen.Beste wensen, JB

'Luister,  ik  heb  hier  maandenlang  onderzoek  naar  gedaan.Het  wordt  ondersteund  door
Harvard.Ze gebruiken het in Spanje.Vanwege het feit dat het illegaal is, kan ik je helaas niets
meer vertellen.Ik kan zeggen dat mijn man stadium 4 kanker heeft met uitzaaiingen naar de
hersenen.RS zegt: vertrouw niemand met je gezondheid.Dat deed ik dus niet.Ik "sprong over de
maan" om zo te zeggen.Ik landde stevig op mijn voeten en mijn man maakt het goed.:)” Lisa

“Beste CureYourOwnCancer.com, een tijdje geleden las ik over de Rick Simpson Oil en besloot
ik er een paar te maken.Ik kweek al heel lang marihuana.Ik gebruikte een aantal van mijn beste
toppen en verzon wat premium hennepolie.Ik probeerde het en kon het niet geloven.Het was zo
krachtig dat het niets was dat ik ooit heb gehad.

Nadat ik het had geprobeerd, kende ik een patiënt die op dat moment ongeveer 11 jaar tegen
kanker (Hodgkin-lymfoom) vocht.Ik bood aan om zijn medische marihuana-verzorger te zijn en
hem de olie gratis te geven, zolang hij de olie maar zou nemen zoals aanbevolen.In die tijd was
hij meer een vreemde voor mij dan minder.Ik had hem ongeveer een jaar eerder ontmoet tijdens
een bijeenkomst van een compassieclub en toen hoorde ik dat hij kanker had.Ik wilde echt zien
of  de olie  kanker  zou kunnen  genezen,  zoals  vermeld  in  Rick  Simpson'sRen weg van  de
remedie.

Dus nadat we contact hadden opgenomen met deze patiënt en het aanbod aan hem hadden
gepresenteerd, hebben we de juiste papieren ingediend bij onze staat en begonnen met de
behandeling.We hebben het opgezet waar hij  in het bezit van de planten zou zijn,  zodat hij
uiteindelijk in staat zou zijn om zichzelf van de olie te voorzien.Dat hoorde ook bij de afspraak,
dat hij leert zichzelf te helpen.We begonnen met de behandeling.In het begin was het moeilijk
voor hem omdat de olie zo krachtig was, en het kan best moeilijk zijn om het drie keer per dag
in  te  nemen.
Na drie maanden begon een tumor op zijn borstkas te krimpen.Na vijf maanden was de tumor
helemaal weg.Hij ging toen voor een CAT-scan.De resultaten kwamen terug dat hij kankervrij is!
De  artsen  proberen  zijn  kanker  al  minstens  11  jaar  te  genezen.Chemo,
beenmergtransplantaties, enzovoort.Het enige dat nodig was, was ongeveer een pond premium
toppen omgezet inhennepolie.Hij heeft zijn voor en na CAT-scanresultaten op schijf  (worden
binnenkort aan ons verstrekt).Hij is naar voren gekomen en heeft in het openbaar met mensen
gesproken.In  feite  is  hij  nu  een  verzorger  die  andere  patiënten  helpt  met  de  genezende
hennepolie!”GroeiGodin”

“Een jaar geleden zei mijn oncoloog dat we snel contact moesten opnemen met het hospice,
darmkanker was terug in mijn longen en dikke darm, was in 09 uit de dikke darm verwijderd en
lever  in  11.Mijn man stond erop dat  ze nog een chemokuur  zouden proberen.Op hetzelfde
moment  dat  ik  cannabisolie  ontdekte,  begon  ik  de  olie  op  dezelfde  dag  als  chemo  te
nemen.Mijn  tumormarker  was  17,6.Na  EEN  behandeling  (en  2  weken  olie)  was  mijn
tumormarker  10,6.Afgelopen  vrijdag  na  2  behandelingen  en  5  weken  olie  staat  mijn
tumormarker op 4,8.Mijn verpleegster vertelde me dat ze niet wist wat ik aan het doen was,
maar deze chemo mocht deze resultaten niet opleveren.Ik voel me beter dan ik me in lange,
lange tijd heb gevoeld.” Diane

'Hoi Jindrich, gisteren heb ik Ricks boek uitgelezen.Goed spul!Eerlijk gezegd heb ik echt geen
bewijs meer nodig over de werkelijk magische kracht van de olie!
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Ik heb ook wat experimenten gedaan en elke dag ontdek ik iets nieuws dat dit medicijn kan
doen!Geweldig!Helaas, ook al ben ik ervan overtuigd en zelfs als mijn vriendin ervan overtuigd
is, is haar moeder op de een of andere manier niet in staat om volledig "los te laten" ...en nog
steeds  weet  ze  niet  zeker  of  ze  moet  stoppen  met  klote  chemo...
Ik probeer constant goede argumentaties naar voren te brengen, maar ik kan niet voor haar
beslissen!Zij is degene met kanker en zij is de enige die kan beslissen wat ze met haar leven wil
doen.

Ik weet dat ze uiteindelijk toch zal genezen, omdat we zoveel olie in haar zullen stoppen dat het
onmogelijk voor haar zal zijn om te sterven.Maar toch vind ik het zo stom en zo gevaarlijk om
met deze verdomde chemicaliën te spelen, vooral als je toegang hebt tot natuurlijke medicijnen
waarvan is bewezen dat ze kanker genezen!Ik las over uw ervaring met kanker en medische
systemen...Het spijt me echt voor je verlies... en nu begrijp ik je houding ten opzichte van de
traditionele zogenaamde "geneeskunde" beter!" Luigi

-- Hoi Luigi, bedankt voor je mooie woorden over het boek en het is jammer wat je hebt moeten
doormaken.Het is haar keuze welke behandeling ze kiest, maar ik zou niet in de buurt komen
van de chemo - lees maar het verhaal van mijn moeder voor haar, misschien zal ze begrijpen
dat gif slikken nooit een goed idee is, vooral als het niet onderbouwd en ook niet nodig is.Haar
kansen om alleen de chemo te overleven zullen aanzienlijk verbeteren als ze de olie inneemt,
maar nogmaals,  waarom zou ze nog meer schade aan haar zieke lichaam toebrengen?Het
heeft helemaal geen zin.Beste wensen, Jindrich

“Een vriend zette me neer om te kijkenRen weg van de remedieongeveer twee en een half jaar
geleden dacht dat het mijn psoriasis zou kunnen helpen.We maakten de olie samen - de eerste
keer voor ons allebei - binnen drie weken was mijn plaque psoriasis verdwenen.Ik heb de olie
gemaakt en sindsdien ingenomen.Als ik elke dag inslik en de olie 's nachts plaatselijk aanbreng
op de individuele plekken die willekeurig opduiken, is de psoriasis zeer gecontroleerd en bijna
onzichtbaar.Vanwege deze ervaring sprong ik  er  met twee voeten in  en bezit  nu de eerste
volledig door de staat gelicentieerde Medical Marijuana Business in Colorado.Toen ik een jaar in
mijn bedrijf was, werd mijn vader gediagnosticeerd met stadium IV melanoom - het had zich
verspreid naar zijn  longen en lever.Zijn  oncoloog gaf  hem 3 tot  12 maanden en zei  dat  hij
voorbereid moest zijn op zorg in het hospice.Ik begon hem onmiddellijk met een RSO-regime en
vijf  maanden later  is  zijn  kanker  verdwenen.Weg.Makkelijkste ding ter  wereld!Bedankt  Rick,
voor het opnieuw introduceren van dit geweldige medicijn aan de wereld!:-)” Erica

“Ik heb een oliekuur van 2 weken gedaan...Ik kon het maar om de dag of zo betalen, maar de
psoriasis op mijn lichaam ging bijna weg.ik geef7mijn kaart aan een buitenkweker dit jaar, zodat
ik in één keer genoeg grondstof kan krijgen om een  batch van 60 dagen te maken om deze
rotzooi voor eens en voor altijd te genezen!!!” Sophie

“Cannabisolie geneest kanker.Ik ben een stadium 3 borstkankerpatiënt en gebruik de olie om
mezelf te genezen. Adele

"Geen chemo, geen bestraling... RSO & verandering van dieet... RSO genas mijn maagkanker
zonder al die shit..." Dale

"Hallo Rick, ik heb een paar maanden geleden met je gesproken en heb sindsdien de olie voor
mijn depressie geprobeerd.Het is moeilijk te zeggen of het effectief was of niet, aangezien een
ounce (28g) maar genoeg gaf voor ongeveer 10 dagen.Tegen het einde van de 10 dagen leed
ik een paar dagen aan een beetje depressie.Er was een stressfactor in mijn leven, maar ik kon
functioneren,  zij  het  met  het  depressieve  gevoel.Dus  wie  weet,  het  was  misschien  erger
geweest zonder de olie.

Hoe dan ook, ik heb ook wat olie geprobeerd op een van de huidkankers van mijn vriend (76
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jaar oud).Het was een heel akelig uitziende kanker, ongeveer 8 mm met een zeer geel centrum
omringd door een roodheid die zich uitstrekte over een diameter van ongeveer 75 mm.Hij liet
het maar 2,5 dagen zitten omdat de jeuk en de geur hem teveel werden.Maar toen de bekleding
werd verwijderd (het was een waterdicht verband), was de kanker bijna verdwenen.Helaas heeft
hij talloze huidkankers en kan hij het geld dat nodig is om ze te behandelen niet betalen.Dus
laat hij ze met veel pijn afbranden.Hij is sceptisch van aard en voor hem is het heel belangrijk
om de olie te prijzen.

WAT GOED NIEUWS.Mijn zoon gaat naar zijn laatste jaar van de universiteit met als hoofdvak
scheikunde en vertelde zijn professor organische chemie (een in Australië geboren Chinese
heer) over de resultaten en hij was behoorlijk geïnteresseerd en gaat de olie onderzoeken en
ermee experimenteren bij verschillende mensen met huidkanker.Ik weet niet hoe lang dit gaat
duren, maar ik hou jullie op de hoogte.Met de geloofwaardigheid van een professor krijgen we
misschien  een  voet  tussen  de  deur  van  de  bureaucratie.Met  vriendelijke  groet,  Warwick,
Australië”

“Heb het gehaald, toegediend aan mijn 18-jarige zoon… Geen teken van kanker nu.Ik ben je
enorm veel dank verschuldigd aan Rick Simpson.Mijn zoon werd in oktober gediagnosticeerd
met synoviaal sarcoom na het verwijderen van een tumor voordat hij een biopsie had...Kreeg te
horen dat de kanker er nog steeds zou zijn en zich naar zijn longen had kunnen verspreiden
vanwege de agressieve vorm van kanker die het is...Meest recente testresultaten, ze kunnen er
tot  hun  verbijstering  geen  spoor  van  vinden...Cannabisolie  was  een  van  de  vele  dingen
waarmee ik hem bijna onmiddellijk na de diagnose begon.' Amanda

“Een  goede  vriend  van  mij  kreeg  morfine  voor  pijn  bij  hersentumoren.De  morfine  zelf
veroorzaakte verslaving, ontwenningsverschijnselen en maakte het alleen maar erger tijdens
het  gebruik  ervan.Cannabis  zelf  was  het  enige  medicijn  dat  verlichting  bood  bij
ontwenningsverschijnselen, depressie, pijn en de kanker zelf.Jouw bericht is wat mijn vriend
heeft gered.” Jasper

“Ik ben zo enthousiast over de olie.Afgelopen maand was de eerste keer dat ik er ooit over las
of hoorde.ik ben geboeid...Mr Simpson, velen van ons danken u voor het onzelfzuchtige en
liefdevolle  werk  dat  u  voor  de  hele  mensheid  hebt  gedaan.Jij  bent  mijn  definitie  van  een
humanitaire!!!Ik  ben  sinds  1998  vrijwilliger  bij  Hospice,  ik  heb  velen  zien  lijden  en  zien
overlijden, zelfs in mijn armen.Te denken dat zoveel van dit lijden had kunnen worden verlicht, is
letterlijk verbijsterend ..." Cindy

-- Dat is het zeker, vooral als je bedenkt dat alle informatie over de "wonderbaarlijke genezende
krachten" van de Rick Simpson-olie waar is.Goed geproduceerde en gebruikte olie kan kanker,
diabetes en duizenden andere aandoeningen echt  genezen.Het kan echt helpen bij  pijn die
morfine  niet  aanraakt.Het  verjongt  echt  het  lichaam  en  herstelt  de  spieren.De  woorden
verbijsterend beschrijven het niet volledig, denk ik.JB

"OMG.Ik kreeg net bericht van iemand aan wie ik Phoenix tranen geef, die nierkanker had en ik
bedoel.Na 90 dagen olie te hebben ingenomen, blijkt uit de nieuwste PET-scan dat de tumoren
verdwenen zijn..Dit  is  ongelofelijk.Ik heb Phoenix Tears velen zien genezen sinds ik ermee
werk.Bedankt dat je me hebt geholpen om anderen te helpen genezen.” Gregg

-- Gefeliciteerd en bedankt voor het helpen van anderen, Gregg.Geen scans meer, alleen de
olie.De scan is kankerverwekkend, het kan zijn dat de kanker terugkomt en wie wil dat?JB

“Hallo  lieve  Rick  Simpson  &  Jindrich  Bayer,  ik  hoop  dat  jullie  allebei  gezond  en  gelukkig
zijn.Gezien de hoeveelheid e-mail die je moet krijgen, weet ik zeker dat je me niet herinnert van
maanden geleden,  dus  ik  heb onze eerdere  correspondentie  opgenomen.Mama leeft  en  is
kerngezond!Zeggen dat we zo dankbaar zijn, is een understatement.
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Bij diagnose in februari 2012 (stadium 4 pancreasadenocarcinoom met metastase naar lever en
longen)  was  haar  prognose  3  tot  6  maanden met  een  verwachte  ernstige  afname van de
gezondheid gedurende die periode.In plaats daarvan is ze 10 maanden later levend, gelukkig
en gezond.Ik weet dat jullie allebei tegen chemo zijn en wij ook... Maar toen ze 3 maanden
zeiden, gooiden we ALLES erin, inclusief chemo en meteen RSO starten.Er is ons verteld dat
niemand zo gezond blijft  als moeder met zoveel Gemzar-chemo's als ze heeft gekregen.De
RSO moet haar in die tijd gezond hebben gehouden.Chemo stopte 6 weken geleden toen ze
besloot dat ze het begin van chemoschade kon voelen.Ze is nu 6 weken van de chemo af en
voelt zich geweldig.

Sinds haar diagnose in februari 2012, na de eerste opbouw, heeft ze een gram RSO per dag
ingenomen (ongeveer 300 gram totaal tot nu toe).De laatste scan die maandag 17-12-12 werd
gedaan, liet meer tumorkrimp zien, inclusief documentatie dat sommige tumoren te klein waren
om via CT-scan te worden gevisualiseerd.Het was ongelooflijk nieuws!Dinsdag kregen we de
resultaten van haar laboratoriumwerk.Na zo'n goed scannieuws te hebben ontvangen, waren
we geschokt toen we hoorden dat haar tumormarkertest (CA19-9) was gestegen van 285 naar
2100.Heb je dit ooit eerder zien gebeuren?Heeft u enige uitleg over waarom of hoe de markers
zijn  toegenomen?Heb  je  überhaupt  ideeën?Eventuele  suggesties?Deze  vraag  is  naar
verschillende RSO-makers gegaan, maar tot nu toe geen definitief antwoord.

Hier zijn haar CA19-9 resultaten tot nu toe.Normaal niveau is MINDER DAN 37. Er was geen
tumormarkertest gedaan bij de eerste diagnose in februari. 4-30-12...23.568; 5-30-12...5.240; 6-
18-12...4.458; 8-8-12...538; 10-8-12...285 (laatste chemo was 10-29-12); 12-17-12...2.100.Alle
input die je hebt, zal door mijn familie worden gekoesterd!Veel liefs, B”

“Beste B, CT-scans geven een enorme dosis straling en dat kan de oorzaak zijn geweest, plus
de  chemo was  totaal  overbodig.Ik  zou haar  zo  snel  mogelijk  180  gram olie  van  de  beste
kwaliteit laten eten.Geen CT-scans of andere kankerverwekkende onzin meer, alleen de olie en
zoveel als ze kan hebben.Je moet eerst  de schade van de chemo en bestraling ongedaan
maken en het zal even duren, het maakte het werk alleen maar moeilijker voor de olie.Alsof je
een tegengif geeft terwijl je gif in haar aderen pompt, het heeft voor mij geen enkele zin.Beste
wensen, Jindrich Bayer”

“Ik werd ongeveer 4 weken geleden benaderd door een vrouw met borstkanker en slaagde erin
haar in de goede richting te wijzen.Ze heeft een behoorlijk significante tumor (ik denk dat ze er
meer dan één heeft) en kan het voelen.Het is nog maar 3 weken geleden dat ze met de olie
begon  en  de  tumor  wordt  al  duidelijk  zachter.Niet  slecht  voor  3  weken!Ik  voel  me  erg
aangemoedigd voor haar en ik  WEET gewoon dat  deze dame weer een succesverhaal  zal
zijn.Een liefde." Corrie

“Mijn vader is 89, heeft huidkanker op zijn gezicht.Drie keer heb ik hem naar het ziekenhuis
gebracht om er wat uitgesneden te worden, wat hem blootstelt aan infecties, om nog maar te
zwijgen van het nemen van hem van het verpleeghuis en terug, het is moeilijk voor hem.Ik ben
een  paar  weken  geleden  begonnen  met  wietolie.Sommige  hiervan  zijn  zo  groot  als  mijn
babyvinger tot mijn duim.Ik heb er 11 behandeld, nu zijn er 4 die zo groot zijn als de duim van
een babyvinger.Ze gaan gewoon dood en vallen genezen van de huid.Ik sta versteld, net als
alle verpleegsters en dokters.”Steve

“Ik  wil  alleen maar  zeggen dat  ik  heel  blij  ben om aan te kondigen dat  de scan van mijn
schoonvader voor zijn kanker voor de tweede keer helemaal schoon is geworden na de eerste
met  vlekken  op  de  longen.We begonnen  hem aan  de  olie  direct  nadat  de  eerste  vlekken
vertoonde.Cannabis heeft zijn longen ingenomen en schoongemaakt!Hij kreeg te horen dat hij
chemo nodig had.We waren er tegen en zetten hem in plaats daarvan op de olie.Cannabis
geneest kanker!!!” Karen
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“Het geneest ook baarmoederhalskanker!Ik kon geen behandelingen betalen (zelfs niet EEN...)
en ging een jaar zonder enige vorm van medische hulp...maar ik rook bijna elke dag...toen een
jaar  later  bij  mijn  jaarlijkse  examen,  de  dokter  en  verpleegsters  werden  weggeblazen...ze
konden niets anders vinden dan lichte littekens waar de kanker had gezeten...Ik ben nu 100%
kankervrij...dankzij  marihuana...geen  dokters...geen  "medicijn"...geen  behandelingen...maar
door een pure, kruidige, NATUURLIJKE plant...Ik ben het levende bewijs...De dokters zeiden
dat ik kanker van niveau 5 had moeten hebben door zonder enige behandeling te gaan...maar
toch was het weg...zonder hulp van hen...ze waren zo onder de indruk dat ze me naar het
STATE HOSPITAL in LITTLE ROCK (UAMS) stuurden voor meer tests...en UAMS vond ook
niets anders dan lichte littekens...ze zeiden dat het een wonder was...Ik denk dat het gewoon de
marihuana was...Legaliseer het nu al...mensen helpen...is dat niet waar de mensheid vroeger
over ging?” Monica

“Ik  gebruikte  cannabisolie  om  basaalcelcarcinoom  op  mijn  hoofd,  nek  en  gezicht  te
behandelen.MET SUCCES.Dit  is een ideale kankersoort  om onderzoek naar te doen.Het  is
duidelijk  zichtbaar  voor  het  blote  oog  en  eventuele  veranderingen  die  plaatsvinden  zijn
gemakkelijk te zien.Ik heb geprobeerd hier in de VS interesse voor te wekken, maar de FBI
heeft niemand, en het lijkt erop dat iedereen met littekens bedekt is om aan te raken.Kijk wat je
kunt doen.” Joseph

"Ik heb een knobbel in mijn dijbeen, vroeger was het hard, bijna 2 cm, nu is het minder dan de
helft kleiner en wordt het zachter (4 weken)." katri

"En ik kwam er net achter dat ik kankervrij ben nadat ik 5 maanden achter elkaar op de olie heb
gezeten !!" Mimi

Q.JB, heb je iets over het genezen van bepaalde tumortypes die hemangioblastomen worden
genoemd?Ik volg je berichten, evenals anderen.Ik heb NOOIT een andere behandeling van dit
type tumor gezien dan excisie.Ik heb er een heleboel." Graeme

A.Niet  persoonlijk,  we  hebben  zeker  niet  de  kans  gehad  om alle  diagnoses  die  de  mens
persoonlijk kent te behandelen, maar afgaande op wat ik er nu over heb gelezen, zie ik geen
reden waarom de olie niet zou helpen.Voor zover ik weet, kunnen ze het alleen diagnosticeren
met behulp van CT-scans, en zoals ik het bekijk, moet iedereen die een CT-scan maakt daarna
minstens 60 g olie eten.En als ze die 60 gram voor de operatie eten, weet ik zeker dat de
operatie niet nodig zal zijn omdat de tumoren er niet zullen zijn.Dus ik zou de olie zeker zelf
eens proberen.Alle goede wensen, JB

“Het feit dat placebo's sommige mensen genezen, is een reden om medicijnen voor altijd af te
schaffen  en  de  kunst  van  placebo  te  bestuderen.Dat  gezegd  hebbende,  doe  je  nooit  een
placebo-onderzoek als je een effectieve remedie hebt, je hebt gelijk, dat zou de dood zijn van
de helft van je patiënten, ziek en wreed.” Christoffel

-- Het zou inderdaad ziek en wreed zijn, en daarom zal ik het persoonlijk niet doen.Anderen
kunnen dat  als ze dat  willen,  maar ik niet.Ik wil  dat  het  medische systeem de olie als een
placebo gaat gebruiken - als ze bewijzen dat wat ze ook willen gebruiken, veiliger en effectiever
is dan de olie (en leuker/prettig voor de patiënt), dan kunnen ze doorgaan en het verkopen .Zo
niet, waarom niet.Het is vrij eenvoudig en zeer rationeel, denk ik.En zo zal het in de toekomst
sowieso zijn, dus waarom wachten?JB

“Het is nooit te laat om te accepteren dat cannabis gewoon een medicijn is.Tegelijkertijd is het
nooit te laat om de olie als medicijn te gaan gebruiken, wat uw aandoening ook is of hoe ernstig
deze  ook  is.Bij  het  gebruik  van  de  olie  is  er  meestal  een  goede  kans dat  de  patiënt  kan
herstellen, of de olie zal hem tot het einde een maximale kwaliteit van leven bieden.En dat is
ook belangrijk.JB”
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“Als patiënten die chemo hebben gehad de olie gaan gebruiken, moet de olie eerst hun lichaam
ontgiften.Dus in sommige gevallen kan het zijn dat de patiënt nogal wat olie moet innemen
voordat hij de kanker zelf begint aan te vallen.Het is echt geen goed idee om chemo te nemen,
vooral als het absoluut niet nodig is, aangezien het medische systeem al tientallen jaren op de
hoogte is van cannabis als remedie tegen kanker.JB”

Q.'Terminal' kankerpatiënten: begin je agressief met 1 gram per dag of werk?zijn ze er over een
week of zo mee bezig?Advies uit ervaringen?

A.Nee, we beginnen altijd met kleine doses en volgen vrijwel de instructies.Natuurlijk, als ze
eerdere ervaring met cannabis hebben en weten dat er niets is om bang voor te zijn, kun je
soms beginnen met een hogere dosis.Maar je weet nooit hoe de patiënt op de olie zal reageren,
en ze gebruiken meestal een mix van verschillende medicijnen, dus misschien wil je voorzichtig
zijn en de bloeddruk van de patiënt in de gaten houden, enz.De algemene aanbeveling is om de
instructies te volgen, hoe minder formeel - volg je instinct en oordeel en wanneer de patiënt
"niets te verliezen heeft", zou ik niet aarzelen om hem een  hoge dosis te geven indien nodig
(acute rugpijn enz.) .Van een gram echt hoogwaardige olie kan een onervaren gebruiker erg
high worden, maar toch kan het geen kwaad.Soms kan zelfs een door hennep geïnduceerde
coma nuttig blijken te zijn en ik ben er zeker van dat het vroeg of laat toch op die manier zal
worden gebruikt voor anesthesie vóór de operatie, maar op dit moment willen we dat patiënten
zoveel mogelijk in hun comfortzone blijven.Ik hoop dat ik het goed heb uitgelegd.Beste wensen,
JB”

“Corrie,  mijn vriend,  je hebt  me geholpen met ***.Ik heb hem medicijnen gegeven voor zijn
neuro-endocriene tumoren.Hij is nu 1 maand aan de medicijnen en het begint te slinken.Het
was zo groot dat het op zijn maag duwde, maar nu is het zover dat hij weer kan eten en zijn arts
zei dat hij  nog nooit zo'n SNELLE tumor had zien krimpen.Het maakte hem bang en al het
bloedwerk  was  weer  normaal,  dus  weer  een  ander  op  weg  naar  genezing  en  dat  is
GEWELDIG.En je bent GEWELDIG en God is geweldig.”

“Ik heb een vriend die hersenkanker heeft en ik heb Cml.De olie werkt voor ons allebei!!!Mijn
vriend is in mijn ogen het bewijs uit de eerste hand dat deze olie een wonder is ...Ik had eerder
mijn twijfels, maar nu niet!Pak de olie, HET WERKT!” Tyler

“De wietolie veranderde na een jaar gebruik en alleen het gebruik van wietolie de kanker van
een spinnenwebtype in tumoren waar ze zich nu met een bepaalde vorm van chemo op konden
richten. Ook verhoogde ze haar dosering olie tot 3 gram per dag.18 maanden geleden kregen
de ouders te horen dat haar hersenkanker terminaal was en dat ze nog ongeveer 18 maanden
te leven had en dat chemo haar maar een paar maanden zou opleveren, dus in antwoord op je
vraag hebben beide bijgedragen aan remissie. Ik hoop dat dat je vraag beantwoordt.” Michigan
Cannabiskankerproject

“Vorig jaar werd mij door een vriendin van mijn moeder gevraagd of ik een hennepoliekuur van
zes  maanden  voor  haar  moeder  kon  maken,  van  de  beste  kwaliteit  cannabis.Ze  had
nekkanker.Ik maakte de olie voor haar volgens het YouTube-advies, en plaatste het vervolgens
in Rusland.Ze gebruikte de eerste cursus van 6 maanden met verbluffende resultaten en vroeg
om nog een dosis van 6 maanden, ik stuurde haar nog een lading en nu 14 maanden later is ze
in goede gezondheid.Je doet geweldig werk, Rick.Dank u." Gareth

“Hallo mijn naam is Alysa en ik ben 16 jaar oud.In 2011 kreeg ik de diagnose anaplastisch
astrocytoom  stadium  3.Wij  (mijn  familie  en  ik)  hebben  de  beslissing  genomen  om  een  
cannabisconcentraat te gebruiken.De Universiteit van Michigan vertelde ons dat ik waarschijnlijk
niet meer dan een paar jaar zou overleven en de kanker zelf was niet te opereren omdat het in
een spinformatie zat.Afgelopen januari ging ik voor mijn reguliere MRI bij de Universiteit van
Michigan.Alle tumoren zijn weg.”
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“Mijn moeder heeft stadium 4 longkanker en het is naar haar hersenen gereisd, maar sinds ze
RSO-cannabisolie gebruikt, gaat het goed met haar.Haar bloedonderzoek kwam geweldig terug
en ik ben je erg dankbaar omdat ik vind dat RSO mijn moeder een kans heeft gegeven om deze
kanker te bestrijden ..." Shannon

"Ik ben een 68-jarige man die leefde in wat  ik  beschouwde als een normaal gezond leven
zonder grote problemen en die mezelf onderhield met een jaarlijkse griepprik en controles.Mijn
lichaamsfuncties waren prima en alles leek in orde totdat ik op een ochtend wakker werd met
vreselijke buikpijn.In de veronderstelling dat het een blindedarm of een hernia was, haastte mijn
vrouw me naar de spoedeisende hulp.Ik onderging een spoedoperatie ongeveer 2 uur later, 15
augustus 2012, en er was een enorme tumor op mijn dikke darm die werd verwijderd samen
met 14 lymfeklierenknooppunten.Een week later brak mijn ingewanden open en vergiftigde me
en dat leidde tot een tweede operatie.

Ik begon me 4 dagen later beter te voelen, ik stond op en kreeg langzaam mijn mobiliteit terug
en ik begon te bloeden.Terug voor operatie nummer 3 en een dag later een milde hartaanval
gehad.Kort daarna -33 dagen op de IC- werd ik ontslagen en droeg ik een ostomiezak.De tas
was 8 maanden bij mij en een hersteloperatie werd zonder complicaties uitgevoerd.De chirurg
zei dat kanker zich niet buiten de knooppunten had verspreid.

Ondanks dat marcheerden ze me naar de Kankerkliniek en begonnen Chemo en bestraling te
bespreken  als  een  "follow-up".  Standaard  protocol  zeiden  ze.BULLSHIT zei  ik!Er  zal  geen
bestraling van mijn lichaam zijn of het meer vergiftigen met Chemo of Bestraling.De oncoloog
van de Kankerkliniek maakte geen ruzie en schetste een jaar lang elke 3 maanden follow-ups,
wat een CT-scan en bloedonderzoek met zich meebracht.

Ik vond het materiaal zoals beschreven door Rick Simpson en produceerde de RSO.Door alle
instructies voor het extractieproces te volgen en Nafta als mijn oplosmiddel te gebruiken, had ik
de afgewerkte olie in spuiten en begon ik het twee keer per dag in te nemen, elke keer een
kleine hoeveelheid.Ik voltooide mijn 4e follow-up bij de Kankerkliniek en zij verklaarden dat de
CT-scan niets laat zien dat zou wijzen op de aanwezigheid van KANKER.Het bloedonderzoek
toonde CEA-niveau op 1,4, maar wat maakt het uit, iedereen heeft een of twee kankercellen.Ze
beschouwen alles  van  5+  als  reden  tot  bezorgdheid.Ik  ben  nu  een  nieuwe batch  aan  het
bereiden en zal preventief dagelijks innemen.Aan IEDEREEN die nu aan kanker lijdt, raad ik u
aan hetzelfde te doen.We hebben NIETS te verliezen en alles te winnen.” Gerry

"Is het te laat om iemand te redden die stadium 4 heeft en al huid en botten is, en nauwelijks
meer kan lopen van het verlies van kracht?" tuimelen

"Het is nooit te laat.Er zijn veel wonderen gebeurd met het gebruik van deze olie.Als het hen
niet  kan  redden,  is  het  minste  wat  het  zal  doen,  hun  lijden  verlichten  zonder  de  harde
bijwerkingen van geneesmiddelen.Merk op dat als ze met hoge doses beginnen, er veel slaap
zal zijn totdat hun tolerantie is opgebouwd.Het is heel krachtig.” Nick

“Een van de oudsten in  onze stad  kreeg 3  weken  de  tijd  om leverkanker  in  stadium 3 te
krijgen.Zijn familie die zich om hem heen verzamelde, gaf hem een  levend kielzog.Hij heeft
deze olie geprobeerd.Het is nu twee jaar geleden dat hij in orde is.Kankervrij, artsen testten
hem onderweg.Ze zullen hier  niet  eens over praten.Er  is geen geld in  het  vinden van een
remedie.Ik geloof dat het werkt......." Bobby

"Ik ook, schildklierkanker vrij !!" Michelle

"Zeg wat je wilt over me, ontvriend me, veroordeel me...Jouw argument is ongeldig!Dit is de
laatste scan die moeder ooit zal krijgen!!!CANNABIS DOODT KANKER!” Ochtendgloren

Stacy: In welk stadium was je moeder?Ik weet dat je het al eens eerder hebt gepost, maar ik
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ben het vergeten.Dat is meteen een fantastisch verslag!!

Dawn: Stacy, het was stadium 3 kleincellig longcarcinoom.5 tumoren met kleine mets naar het
bovenste lymfesysteem.

Debbi: Dat is zo fenomenaal!Ik heb nog nooit gehoord van iemand die kleine cellen geneest,
zelfs niet met alle reguliere protocollen.Dit is opmerkelijk!Je hebt niet alleen het leven van je
moeder gered, maar dit  zal ook andere levens redden, want  het is het bewijs dat cannabis
werkt.Heel  erg  bedankt  om  dit  te  delen!
Dawn: Debbie, ze deed het allemaal, cannabisolie - chemo - bestraling MAAR was genezen
voordat  haar  chemo-  en  bestralingsbehandelingen  waren  gedaan,  dus  weigerde  ze  de
resterende behandeling en bleef bij de olie...Die ze nog steeds neemt en ELKE DAG zal nemen
voor de rest van haar leven!

Steve: zegt 'dit past het beste bij veranderingen na bestraling'.Had ze straling?therapie?

Dawn: Steve, ja dat deed ze, maar ze was nooit klaar...Dr is gevloerd!

Patiënt: Linda V., Servicedatum: 16-11-2013, Procedure: CT-BORST MET CONTRAST.Er werd
een CT van de thorax gemaakt...Er wordt een vergelijking gemaakt met eerdere CT-thorax van
7/8/13.INDICATIE: Dit is een 64-jarige vrouw met een voorgeschiedenis van longkanker ...

BEVINDINGEN: Er is een verhoogde interstitiële verandering en interlobulaire septumverdikking
...die is verbeterd in vergelijking met het vorige examen....Er zijn geen duidelijke mediastinale
weke  delen  knobbeltjes  of  mediastinale  adenopathie  aangetoond.Er  zijn  geen  duidelijke
aanwijzingen  voor  axillaire  lymfadenopathie  of  hillaire  lymfadenopathie.Afgezien  van
veranderingen na de bestraling in het mediale aspect van de rechter bovenkwab, worden geen
extra parenchymale pulmonale opaciteiten of verdachte pulmonale knobbeltjes aangetoond.De
luchtpijp en de hoofdbronchi zijn patent.Er is geen pleurale effusie.De grootte van het hart is
normaal.Er  is  geen  pericardiale  effusie.De  gevisualiseerde  delen  van  de  bovenbuik  zijn
onopvallend.Er is geen focaal agressieve lucent of sclerotische ossale laesie.

INDRUK: Verbetering van de veranderingen na bestraling in de rechter hillum en het mediale
aspect van de rechter bovenkwab.Geen definitief bewijs van terugkerende of resterende ziekte.”

“Ik  had  inoperabele  haverkanker,  dat  is  kleincellige  kanker  van  de  onderkwab  van  mijn
linkerlong. Ik heb de zeer dure cannabisoliën gebruikt en de cellen krimpen. Ik was Terminal en
kreeg te horen dat ik met Kerstmis 2013 dood zou zijn. Nou, dankzij THC ben ik er nog steeds.”
John-Miachael

"Olie  heeft  alle  stralingsschade  ongedaan  gemaakt  en  onvoorstelbaar  genezen...Medicinale
marihuana heeft me GERED en houdt me weg van 5 farmaceutica.Ik verloor mijn rechter nier
door chemo en het begint te steken tot waar het pijn doet om een huid op me te hebben...en
binnen enkele minuten nadat  ik de oliën in een tinctuur heb genuttigd, laat ik de aanvallen
stoppen en blijf ik maanden weg...

Verbazingwekkend en dat is slechts een van de oliën die de zenuwbeschadiging in mijn ogen,
veroorzaakt door chemo, terugdraaiden tot waar ik de diagnose glaucoom kreeg, en bij mijn
laatste bezoek, slechts 6 maanden geleden, was er helemaal geen teken van glaucoom en mijn
zicht is beter als ik medicijnen geef. ..” Teresa

“Ik ken een man die fase 4 had die zich als een gek verspreidde.Hij kreeg 10% kans om het
hele jaar door te leven en kreeg te horen dat hij zijn zaken op orde moest brengen.Ik zei hem te
kijkenRen weg van de remedieen om het medicijn te proberen.Binnen een jaar werd bij hem
vastgesteld dat hij 100% kankervrij was en is hij nu een verzorger voor verschillende patiënten
en dat is allemaal te danken aan de wonderbaarlijke genezende kracht van cannabis en de
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leiding van Rick Simpson.Dus bedankt Rik." James

“Mijn tante, met stadium 4 glioblastoom, ging na slechts drie doses van rolstoel naar lopen!Haar
linkerkant was meer dan een maand verlamd.Maar nu volledig functioneel!!Zo opgewonden!"
Nicolette

“Ik had een glioblastoom met een hoog sterftecijfer.Na 6 maanden chemotherapie en bestraling,
misselijkheid  en  braken,  pijnlijke  nieren en  alles  vergiftigd.Nadat  ik  eindelijk  naar  huis  was
gestuurd en zei dat we niets meer konden doen, veranderde ik mijn dieet om biologisch geteeld
voedsel  uit  mijn  tuin te eten.Groene smoothies drinken,  vit  C shots nemen.Ik  heb toen het
zuurzakfruit  toegevoegd.Een vriend gaf  me toen wat  van Rick's  olie.Nou,  afgelopen vrijdag
belde mijn oncoloog dat ik KANKERVRIJ ben.Zoveel liefde van mijn hart naar het jouwe.Het
was levensreddend.” Tanya

“Mijn  tante  slikt  de  olie  al  6  weken.Haar  terminale  tumoren  zijn  nu  met  meer  dan  50%
gekrompen.Het werkt." Boosboys

"Ik heb een vriend aan wie ik dit 4 maanden geleden heb verteld omdat haar vader chemo
kreeg en het erger werd, nu is hij bijna kankervrij ... en voelt hij zich geweldig." Ruth

"Het werkt - het genas de kanker van mijn vrouw toen de chemo / radio het deed verspreiden -
ze zeiden om te kijken"voor alternatieven … we ontdekten de olie - kanker verdwenen in 3
maanden / 90 dagen - en betalen het nu vooruit." Chris

“Ik  gebruik  de  olie  nu  ongeveer  een  jaar  om de  hergroei  van  een  glioma-hersentumor  te
voorkomen.Geef mijn dank aan Rick door,  de behandeling lijkt  mijn algehele gezondheid te
helpen en er is geen hergroei geweest.Weet iemand wat een goede dosering zou zijn voor
iemand  die  de  herhaling  van  een  hersentumor  graad  2  van  de  WHO  probeert  te
voorkomen?"Standaard" advies is dat het ZAL teruggroeien en chemotherapie nodig heeft.Mijn
doc  stelde  voor  50% binnen  3  jaar  terug  te  groeien,  wat  ik  met  een  paar  maanden  heb
verslagen.Tot nu toe, zo goed.” Veertig

“Ik heb net bericht gekregen van een vriend dat een maat van hem is genezen van stadium IV
longkanker.Negen doktoren waren het erover eens dat hij nog weken te leven had en dat het
zich had verspreid naar zijn botten en hersenen.4-5 weken op de olie, en nu zeggen de dokters
dat ze een verkeerde diagnose hebben gesteld, het was een kleine longinfectie.Geen teken van
de tumoren of kankermarkers in zijn bloed.Ik wees hem op Phoenix Tears en liet hem zien hoe
je een batch kunt maken met kleinere, meer betaalbare hoeveelheden kruiden.Voel je vrij om dit
te gebruiken, hou me gewoon anoniem.Dank u en God zegene.”

“Ik heb jarenlang bij een collectief gewerkt en had huidkanker aan mijn linkerarm doordat ik die
tijdens het rijden uit het raam hing.Nu weet ik dat niemand me hoeft te geloven, maar ik begon
er elke dag RSO-olie  op te doen en ik zweer dat  het  weg is.Het  heeft  een paar maanden
geduurd, maar het is echt niet meer waar het al jaren was." Randy

"Ik heb een overlevende ontmoet die ervoor koos om in plaats daarvan olie te gebruiken als
levensbedreigende chemo en bestraling ... ze kreeg minder dan een jaar ... ze is nu al 5 jaar
kankervrij en verloor nooit een haar of was zwak en ziek van de behandelingen ... natuurlijke
niet-chemische geneeskunde !!Geen oplichterij!!” Gwendolyn

“Ik heb net een bericht gestuurd met een van mijn Peeps.Ze had non-Hodgkin-lymfoom stadium
4 en drievoudige hit (wat betekent dat het 3 chauffeurs had, was hoe ze het haar uitlegden en
zeiden dat een van de kankers de andere eigenlijk beschermde tegen de werking van chemo),
dus haar enige medische optie was een beenmergtransplantatie.Haar oncoloog die ze vandaag
zag,  had  gezegd  dat  haar  "kanker  nu  wel  terug  zou  zijn",  omdat  ze  een  transplantatie
weigerde.Dit  is  haar  bericht:  “Net  mijn  oncoloog  gezien.Mijn  bloed  is  goed.Ik  doe  het
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juiste.Hoeagh, goede resultaten, goed nieuws, geen kanker.” Cannabis doodt kanker mensen!”
Corrie

“Rick  heeft  me  laten  zien  hoe  ik  nu  3  jaar  in  leven  kan  blijven  terwijl  ik  vecht  tegen  4
verschillende soorten kanker in mijn blaasgebied. Ik heb nu 2 en vecht dagelijks met behulp van
de RSO. Ik weet niet of ik dit ga winnen, maar het was een goed gevecht en ik ben nu 3 jaar
voorbij de reaper en vecht nog steeds... Bedankt Rick en bemanning... God zegene..." Gregory

“We maken de RSO voor mijn man.Hij lijdt aan reumatoïde artritis.Hij versloeg ook net Hodgkins
lymfoom.We  gebruiken  99,9%  isopropyl.We  laten  het  niet  langer  dan  3-5  minuten  in  het
oplosmiddel staan.Zo is het niet groen met chlorofyl.Mijn man heeft GEEN medicijnen hoeven
nemen voor zijn RA.Hij zwelt niet op en heeft geen pijn.God zegene je Rick en je vrienden voor
het delen van dit geweldige medicijn!” Janice

"Ik  ben  er  persoonlijk  getuige  van  geweest  dat  het  beide  soorten  huidkanker  geneest,  en
stadium vier prostaatkanker bij een oom van mij. Ik heb het ook met succes zien strijden tegen
lymfoom. Ook bij onze hond behandelen wij tumoren met groot succes. De tumoren zijn voor
ongeveer 85% verdwenen na twee maanden van topische inname met haar voedsel. Geef het
ook aan onze 9-jarige Duitse herder voor artritis. Ze is er dol op en het heeft haar kwaliteit van
leven echt teruggegeven, vooral beter dan de Rymadil die de dierenarts enkele jaren geleden
voorschreef!” Jason

"Ik genas mijn bot- en leverkanker in stadium 4, genas een vervelende brandwond op mijn arm,
reguleerde mijn bloeddruk, zag mijn spataderen verdwijnen, viel  90 pond af,  stopte met het
nemen van pijnmedicatie, verlichtte een zonnebrand met een actuele olie, genas de hond van
mijn vriend van botkanker...hmmm, wat nog meer....deartritis in mijn vingers, ik was vergeten
dat ik het zelfs had. Het is Krankzinnig dat de magie van deze plant illegaal is. Ga figuur.” Laura

“Dit heeft mijn leven veranderd nadat ik bijna een jaar geleden de diagnose CML (chronische
myeloïde leukemie) kreeg en ik de video bekeekRen weg van de remedieover hoe cannabisolie
terminale kankerpatiënten genas.Nou, ik ben het levende bewijs dat het werkt.Het heeft mijn
kankerniveaus veranderd.Ik ben nog niet genezen, maar hopelijk kan ik binnenkort zeggen dat
ik  een overlevende ben,  dus tenzij  je  een mijl  in  de schoenen van een kankerpatiënt  hebt
gelopen, begin niet te bashen op iets waar je niets van weet.” Denise

"Ik geloof.Bij mijn vriend werden 3 soorten kanker geconstateerd.Hij kreeg 3 weken te leven.Nu,
2 jaar later, is hij op 1 soort en doet hij het goed." Sandra

'Jullie hebben allemaal geholpen mijn moeders leven te redden.Een jaar kankervrij!” Vrolijk

“Het  verhaal  van mijn moeder:  “In  september  2010 werd bij  mijn  moeder  eierstokkanker  in
stadium 4 vastgesteld en kreeg ze zes maanden de tijd om zonder behandeling te leven en nog
anderhalf  jaar  met  de behandeling.  Ze onderging onmiddellijk  chemotherapie en de kanker
reageerde redelijk goed, hoewel het haar 70 jaar oude lichaam verwoestte, waarvan slechts
85% hersteld was van het Guillain Barre-syndroom.

Ze ging door  met  meer  chemo en moest  in  december  2011 een spoedoperatie  ondergaan
omdat haar GI en gynaecologische systemen met elkaar verweven waren, wat resulteerde in
een ernstige infectie.Zoveel kanker als verwijderd kon worden, werd verwijderd; ze was heel
dicht bij de deur van de dood en heeft op de een of andere manier de operatie en het herstel
overleefd en was in staat om naar huis te gaan, hoewel ze nog steeds niet kankervrij was.

Ondertussen begon een vriend me informatie door te sturen over marihuana/cannabisolie en
het gebruik ervan tegen kanker.Langzaam begon ik te luisteren en mijn eigen onderzoek te
doen; Ik stond versteld van wat ik begon te vinden en bleef onderzoeken...
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Het jaar daarop onderging mama meer chemo; ze nam morfine en oxycodon voor de pijn.Haar
kwaliteit  van  leven  verslechterde,  net  als  haar  "geef  nooit  op,  eerlijk  tegen  God,  Okie  uit
Muscogee, houding."

In januari 2013 had ze haar vijfde chemokuur achter de rug.Haar vorige jaar had ze gevochten;
ze was uitgeput, geslagen, deed pijn en de chemo had geen genezend effect meer.

Ons werd verteld dat de kanker zich had uitgezaaid naar haar blaas en haar lever, en dat de
leverkanker  de oorzaak zou zijn;  ze konden het  niet  stoppen,  maar ze hoopten dat  ze het
konden  vertragen  en  haar  wat  tijd  konden  geven.We  waren  voorbij  de  tijdlijn  die  ons
oorspronkelijk was gegeven bij de oorspronkelijke diagnose, maar we hadden nog steeds het
gevoel dat er meer moest worden gedaan.

Ze was klaar en klaar om op te geven; ze was klaar met chemo; "niet meer!" ze zei.Ik ging naar
haar toe en begon te bespreken wat ik het afgelopen jaar had geleerd, plus over cannabisolie
en het gebruik ervan tegen kanker.Ondanks haar strenge opvoeding in de arme, religieuze,
Texaanse landbouwgrond en panhandle van de jaren vijftig, stond ze open voor het bekijken
van een of twee documentaires online over de olie en om meer te horen over gerapporteerde
succesverhalen, enz.Na veel discussie en het geven van een verkooppraatje dat alleen een
zoon van een stervende moeder kon geven, kreeg ik haar zover om de olie te proberen.

Toen ze begon met een dosering van minder dan de helft van de grootte van een rijstkorrel,
ingeslikt in lege vitaminecapsules, zag ze haar gebruik van verdovende middelen binnen twee
dagen  met  50%  dalen  en  deze  vermindering  bleef  gedurende  de  hele  tijd  dat  ze  dit
geneesmiddel gebruikte.

Moeder had in haar leven nog nooit een THC-product gehad en dit was een grote aanpassing
voor haar.Soms waren de effecten erg positief, maar meestal gewoon erg kalmerend.Af en toe
was de thc een beetje te sterk, maar je kunt geen schade oplopen door een overdosis, dus ging
ze liggen en bad tot het voorbij was.Slaap maakt deel uit van het genezingsproces, dus het
kalmerende karakter is inherent aan het ontwerp.

Al  snel  begon  het  aantal  CT-tumoren  van  mama  te  stijgen  tot  455  en  ze  begon  haar
oliedosering zo snel als ze aankon, te verhogen.Op aanraden van haar arts ging ze naar een
gynaecologische kankerchirurg en hij stemde ermee in om naar binnen te gaan en te proberen
zoveel mogelijk kanker te verwijderen.De operatie stond gepland voor eind juni en tegen de tijd
dat het aankwam, was het aantal tumoren gedaald tot 405 en had moeder meer dan 100 gram
olie ingenomen.

Toen de chirurg uit de operatiekamer kwam om met mijn vader te praten, waren zijn exacte
woorden: "Dat had niet beter kunnen gaan!" Ze verwijderden de grote kanker waarvan ze wisten
dat  die  er  was,  maar  er  waren  geen  kleinere  kankergezwellen  die  ze  verwachtten  te
zien.Moeder herstelde van een operatie en haar aantal tumoren is sinds juli 2013 onder de 20
gebleven (normaal is 34); haar laatste kattenscan van december bevestigt dat ze in juli 2014
nog steeds kankervrij is.” Vrolijk

“Mijn broer had lymfoom, maag, uitgezaaid naar zijn ruggengraat.De medicijnen die ze hem
gaven,  hielden hem dag en nacht  de hele  nacht  wakker  en kon wekenlang niet  slapen of
eten.Eén gram pilletje olie en hij slaapt 18 uur en eet naar hartelust.Een week later is hij voor
78% kankervrij.De dokter was verbijsterd.We hebben het hem niet verteld omdat hij in een niet-
medische toestand verkeerde, maar cannabis heeft zijn leven en dat van ons gered.Nu een jaar
later VERSLAAT MIJN BROER LYMPHOMA!Niemand doet dat...zonder hennep.” errl

"Ik heb er een tijdje geleden een grote gruwel van gehad.Ik zou een druppel per dag nemen.De
persoon die het aan mij gaf, vroeg het terug.Uiteindelijk gaf hij het aan een vrouw die langzaam
aan het verdwijnen was van kanker.Ze kon niet eten, drinken, laat staan  echt leven.Ze woog
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nog geen 70 pond.Mijn vriendin gaf haar de olie... voila!Ze begon te eten, drinken en zette haar
strijd voort... met succes.Een stellige aanhanger van de helende eigenschappen van cannabis.”
Tara

“Ik ben erg trouw aan het lezen van alles wat je post.Mijn vader stierf omdat hij kanker had.Ze
gingen alleen bestraling  doen.Hij  had één behandeling  en ze misten de plek,  dus  eigenlijk
hebben ze hem gebakken.Hij stierf binnen 2 dagen.” Anita

“Vandaag kreeg ik bericht van een man aan wie ik een groot bedrag heb gedoneerd.Hij had een
kankergezwel in zijn keel.Hij krijgt sinds begin april 2013 sondevoeding.De vrouw van de zieke
man roept iedereen in tranen.Na 4 weken 2 keer per dag olie te hebben ingenomen, is het
weg.Helemaal weg...Hij  heeft  vast voedsel gegeten...Geen nieuwe behandelingen of nieuwe
medicijnen, alleen RSO.Deel de kennis, red een leven.” Jared

“Ik ben een kanker-overlevende van stadium 4 die, terwijl  ik de chemoroute volgde (NOOIT
meer), ik kan je vertellen dat alle medicijnen die werden voorgeschreven om misselijkheid te
bestrijden, te helpen bij het slapen, enz. me alleen maar zieker maakten!!Pas toen ik overstapte
op medicinale THC kon ik eten, slapen, ontspannen en volharden!!Godzijdank woon ik in CA
waar het legaal is, mijn hart gaat uit naar degenen die geen toegang hebben!” Heinz

“Deel alstublieft zodat anderen geen fouten maken zoals wij deden.Het dieet is zo belangrijk!!!!
En dan, voor sommigen, zoals de dame hier in Saint John, bij wie 4 jaar geleden de diagnose
kleincellig carcinoom van stadium 4 werd gesteld en nog 2-3 maanden te leven kreeg, heb ik
net  met  haar  gebeld,  het  gaat  goed  met  haar!!  !!!!!En  ze  is  73!!!2  zussen  verloren  aan
longkanker.En...het  was  haar  zoon  die  ons  erover  vertelde,  OMDAT  iemand  hem  erover
vertelde!!!!” Bronwen

“Ik heb ongeveer 6 keer kanker genezen met RSO, inclusief hersenkanker, de snelste die ik ooit
heb genezen van iemands kanker was 13 dagen!!!Lol,  het kietelt me.Geneest ook diabetes,
staar, IBS, artritis, grijze haren en hoge bloeddruk.Gek om te bedenken hoeveel ik aan dit spul
twijfelde!!!Nu geloof ik zo ongeveer alles.” Jade

“Ja, het kan grijs haar genezen.Ik heb er eerder een balsem van gemaakt en op mijn haar en
gezicht aangebracht.Wow, het spul doet wonderen.” Brittney

'Ik heb drie mensen zien genezen met de olie.Een van een diabetische zweer aan haar voet,
nadat  haar  arts  had  gezegd  dat  de  voet  moest  worden  geamputeerd.Een  van  "terminale"
leverkanker.En  een  vanovergevoeligheidspneumonitis,  ontwikkeld  na  te  zijn  overgoten  met
Agent Orange in Vietnam.Zijn VA-arts vertelde hem dat de toestand "beheersbaar" was, maar
hem uiteindelijk zou doden.Een paar maanden later werd deze man met griep in het ziekenhuis
opgenomen en bestelde zijn arts een CAT-scan.Hij bestelde een tweede scan nadat hij dacht
dat de eerste was verwisseld met een andere patiënt.Toen vroeg hij mijn vriend "wat is er in
godsnaam aan de hand" - littekenweefsel in zijn longen was genezen en hij had "in wezen de
longen van een normaal persoon" - van een aandoening die onomkeerbaar moest zijn. stand

“Mijn man zegt dat hij niet anders voelt als hij  de olie neemt voor zijn inmiddels verdwenen
kanker.Hij is er nu 3 maanden mee bezig, net op onderhoudsniveau en alles is geweldig!Wat
een wonderkruid!” Deborah

“Fase IV neuro-endocrien in het hoofd van de alvleesklier.Diagnosedatum mei 2012.Gestart met
olie  december  2013.De  tumor  is  20%  gekrompen.Tumormarkers  omlaag  van  73  naar  23
(normaal bereik 0-30).” Joanna

“Ik ben een TERMINAL-overlevende van kanker vanwege hennepolie.In 2008 werd bij mij een
wekedelensarcoom vastgesteld.Ik heb 5 weken bestraling gehad, een operatie van 8,5 uur.en 8
weken later kreeg ik te horen dat ik terminaal was omdat de kanker zich zo snel naar mijn
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longen  had  uitgezaaid.Het  was  onbruikbaar  vanwege  een  afstand  tussen  de  25  en  40
meter.Chemo was geen optie.Ik kreeg 3 maanden tot een jaar.1 maand later begon ik met de
olie, en 1 jaar later toonde een CT-scan geen tekenen van kanker in mijn longen.Dit spul werkt!
Rick Simpson heeft mijn leven gered!” Salobrena

“Ik gebruik RSO sinds 23 december 2013 omdat ik in november 2012 de diagnose darmkanker
stadium 4 kreeg.Mijn tumoren zijn de afgelopen 3 maanden niet gegroeid.Ik heb er vertrouwen
in dat de olie werkt.” Susan

“Ik ben in remissie na een maand gebruik van de olie.Dank u!Woorden kunnen niet uitleggen
hoe ik me voel.Ik kan weer reizen.En eet veel beter.Redder in nood is wat je bent....Nogmaals
bedankt.Mijn vader is overleden aan kanker, dus ik wou dat ik het toen had geweten.

Ook om maar  even  te  vermelden.Ik  ben  een  twee  keer  overlevende  van  kanker.Bijna  niet
gehaald.Ik wou dat ik het toen ook geweten had.Ik zou nooit de conventionele weg zijn gegaan,
wat me bijna doodde.Chemo, bestraling, 3 operaties en een iliostoma met hersteloperatie.Ik kan
lange tijd niet eten of mijn huis verlaten.Dank u!Dank u!En.Nogmaals bedankt.Ik leef  weer.”
Karin

“Ik heb persoonlijk mensen genezen van leukemieën, van kanker, van de ziekte van Lymes,
keelkanker,  huidkanker,  allerlei  dingen,  met  behulp van cannabishars.Ik gebruik  de hele tijd
cannabishars en het kan me niet schelen wie het weet.Ja, politie, als u luistert, ik gebruik de
hele tijd cannabishars en het kan me geen reet schelen wat u ervan vindt.” Max Igan

“Ik heb persoonlijk stadium 4 lupus en kanker gezien met verschillende inoperabele tumoren;
minder  dan  twee  maanden  gegeven,  genezen,  nog  steeds  hier  na  3  jaar.Epileptische
aandoeningen  verdwenen.Diabetes  genezen,  de  ziekte  van  Crohn  en  verschillende  andere
darmziekten  genezen.Hep  C.Leverfalen,  nierfalen.Alle  pijnaandoeningen  inclusief  fibro  en
neuropathie.Niet  op  YouTube  duizenden  getuigenissen.Maar  mensen  die  ik  ken  zijn
gered.Genezen en terug naar het hebben van een kwaliteit van leven.

Ik ben lid van een organisatie die patiënten behandelt die medicinale marihuana gebruiken voor
verschillende  ziekten.We  hebben  allemaal  hennepolie  van  Rick  Simpson  gevonden  en
gebruikt.Marihuana extractie.Er zijn talloze aandoeningen die dit behandelt en geneest.Is iets
dat in alle legale staten kan worden verkregen uit uw trim en knop.En processen.Ik gebruik
persoonlijk geen apotheken en geef er ook geen om, maar voor elk van hen.Ik vind het gewoon
heerlijk om voor mezelf en anderen van wie ik hou te kunnen zorgen door dit leven, dat de
geneeskunde herstelt.

Deze plant bestaat in de bijbel.Iets waarop ons land beweert te zijn gegrondvest.Maar neemt
het weg en vernietigt de hulpbronnen van onze planeet om alles te vervangen waar het in de
eerste plaats goed voor was.Vindje stem.Spreek je uit en stop niet voordat het volledig legaal
is.Hennepvelden hersteld voor alle niet-medische toepassingen en mensen worden weer als
mensen behandeld.Zegen iedereen.Ik wou dat dit het eerste protocol was.Geen chemo of big
pharma die meer gezondheidsproblemen veroorzaakten dan waarvoor ik oorspronkelijk werd
behandeld.Gelukkig genezing.Waarom niet proberen?" Bristy

“Een vriend van mij stopte met de chemo en begon de olie te slikken en hij is beter.Doktoren
zeiden dat het ongeneeslijk was, maar zeggen nu dat hij schoon is!!!!” Katie

"Ik  heb  18  maanden  chemo  gehad  voordat  iemand  me  Rick  Simpson-olie  schonk.De
ongeneeslijke dodelijke ziekte is verdwenen.Ik behandel nog steeds de schade van chemo met
de  olie.Bijna  drie  jaar  geleden  gestopt  met  chemo.Chemo  was  een  verspilling  van  mijn
gezondheid.” Enoch

"Bedankt, bedankt Rick, ik heb het net op tijd gekregen en ik ben vandaag kankervrij en ik zie er
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ook beter uit dan ooit." Randa

“Woot Woot, Rick Simpson Oil is GEWELDIG!!Bedankt dat je met de wereld deelt hoe je deze
geweldige remedie voor iedereen kunt maken.Ik heb mijn vriendin Carmen de olie laten nemen
toen ze de diagnose Hodgkin-lymfoomkanker kreeg.Ze is nu een jaar KANKERVRIJ!!!En mijn
ziekte van Addison is GEGEVEN zonder een spoor ervan en de artsen kunnen niet uitleggen
hoe of waarom, aangezien dit NOOIT eerder is gebeurd.MAAR ik kan en IK DOE!!!Cannabis
HEEFT!!!” Amy

“Vandaag een jaar geleden vertelde iemand die heel dicht bij me stond me dat hij terminale
kanker had.Hij kreeg te horen dat hij nog 8 maanden te leven heeft.Binnen 5 dagen gaf ik hem
wat cannabisolie om in te nemen door een halve rijstkorrelgrootte van de olie te eten.Binnen 6
weken was er een vermindering van de grootte van zijn tumor en er was geen teken dat het zich
uitbreidde zoals ze zeiden dat het zou doen.

Ik ben blij te kunnen zeggen dat de tumor zo groot was als een grote grapefruit en vandaag de
dag is hij zo groot als een eikel.De cannabisolie heeft zijn leven gered.Hij zal de olie blijven eten
totdat  deze  op  is.Het  geneest  niet  alleen  zijn  terminale  kanker,  maar  het  heeft  ook  een
verbazingwekkend effect op zijn gezondheid gehad.Hij was pre-diabetisch en zwaarlijvig en hij
heeft  nu  het  perfecte  gewicht  en  is  gelukkiger  dan  ooit!Ik  moedig  iedereen  aan  om  naar
cannabisolietherapie  te  kijken.Bekijk  RICK  SIMPSON  "RUN  FROM  THE  CURE"  video  op
Youtube...Het zou zomaar je leven kunnen redden of iemand die je kent.Geef ze het geschenk
van het leven!” Jose

"Ja....Dank  u  meneer  Simpson,  uw  geweldige  uitvinding  heeft  me  geholpen  kanker  te
verslaan.Gediagnosticeerd op 7/2007 met een kans van 20% of minder om te overleven, toen
begon ik de behandelingen nadat ik Rick op een evenement had ontmoet.Het gebruik van de
olie heeft mijn leven gered.Mijn leukemie is in remissie en ik word nog steeds elke dag beter, en
dankzij de olie kan ik de waarheid met je delen.....Vrede en liefde." Michael

“Gisteren was een mooie dag voor het  maken van levensreddende medicijnen voor  Janice
(oma).Ze slikt nu ongeveer 6 maanden RSO.Haar tumor is weg, de zwelling achter haar ogen is
weg, ze is 106 pond afgevallen, nierstenen zijn weg, bloeddruk normaal.Maar de ommekeer in
haar algehele gezondheid was niets minder dan een wonder.Toen ze 6 maanden geleden bij mij
thuis kwam, kon ze amper de trap op, nu rent ze de trap op en af en cirkelt om me heen!Als je
meer wilt  weten over hoe je Pseudo Tumor Cerebri kunt behandelen met cannabisolie,  dan
praten Janice of  ik  graag met je  hierover!Een liefde.vredesliefdeCURE.Ik hou van je  oma!!”
Debra

"De dokters vertelden me dat ik nog 6 maanden te leven had als ik hun chemokuur niet zou
nemen ..........  dat  is  nu 11  jaar  geleden  ...Zonder  de olie  had  ik  waarschijnlijk  in  het  stof
gebeten.Ik ben nu zo gezond als een os en hoefde mijn haar niet te verliezen!!Bedankt dat je dit
naar de wereld hebt gebracht.” Craig

“Mijn beste vriend, die in de herfst nog maar 6 maanden te leven had, is nu bijna kankervrij!!!Hij
had 40 uitzaaiingen in zijn lever door darmkanker.Bedankt Rick voor al je onderzoek en ervaring
en voor het delen ervan!Jij hebt ook geholpen een leven in Nederland te redden!Liefs van een
natuurgeneeskundige die zich door jou heeft laten inspireren.” Marloes

“Mijn vriend kreeg 3 jaar geleden de diagnose longkanker in stadium 4 en het gaat uitstekend
met hem.Hij zweert bij dit spul.” Richard

“RSO werkt.Ik ben geen anekdote.” Tielman

'Rick  Simpson,  heel  erg bedankt.  Ik  leef  vanwege kennis.  Het  verslaan van lever-,  bot-  en
prostaatkanker.Binnen enkele maanden na het starten met olie waren lever- en botkanker in
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remissie, kon niets meer zien op scan.”Louis

"Toen kankeronderzoek bij mij aan de deur kwam verzamelen, vertelde ik hen dat ik ze meer
dan geld zou geven,  ik  schreef  de naam van Rick Simpson op en zei dat  ze het  moesten
googlen. God zegene je." Jane

"Alleen mensen kunnen zo dom zijn om een ander te laten stoppen om zichzelf op natuurlijke
wijze te genezen...Ik bedoel, hoe belachelijk is dat?Onwetendheid is de ergste vijand van de
mens.” Sol

Aanvullende tips voor longkankerpatiënten
Q.Deze zat al een tijdje aan de olie en moest nog steeds pijnstillers gebruiken, dus we waren op
zoek naar meer manieren om de patiënt te helpen.

A.1) Maak nog een batch olie en probeer deze te mengen met degene die je hebt, zoek naar de
meest kalmerende olie die mogelijk is, je wilt de patiënt geen energie geven.

2)  Probeer  de olie  uit  meer  dan één soort  tegelijk  te  produceren,  het  heeft  op  die  manier
meestal  een beter algemeen effect en kan veel aandoeningen effectiever behandelen. Zoek
opnieuw naar het krachtigste verdovende materiaal van Indica-toppen met 20% THC of meer
van  de  verschillende  beschikbare  indica-soorten,  om  de  meest  effectieve  medicatie  te
produceren.

3) Het zou beter zijn als ze zou stoppen met het gebruik van de olie in capsules.Je wilt er wat
van in haar mond voor extra sublinguale absorptie (je zult merken dat het op die manier een
beter pijnstillend effect heeft)

4) Maak zetpillen van 0,3-0,5 g met cacaoboter en laat haar deze minstens twee keer per dag
gebruiken, ze kan het zowel anaal als via de mond gebruiken.

5) Laat haar de olie meerdere keren per dag verdampen - hoesten is gewenst, ze moet alles
uithoesten wat niet  in  haar longen hoort,  inclusief  die tumoren (ze zouden gewoon moeten
krimpen en dan uit elkaar vallen en ze zal ze uithoesten).

6) Maak een olietinctuur met alcohol (20-30-50%, afhankelijk van hoeveel olie je hebt; 1-2 ml
van de olie in 4 ml 96-99% alcohol) en breng deze aan op de plek waar ze is geopereerd met
een pipet zijn meestal een of twee druppels voldoende, en u kunt op deze manier veel olie
besparen.Je kunt natuurlijk ook direct wat olie op de plek aanbrengen en afdekken met een
verband en dit om de drie dagen herhalen of als het verband eraf valt.

7) Maak een zalf met sheaboter of los wat olie op in warme hennepzaadolie of hoogwaardige
extra vierge olijfolie en wrijf deze meerdere keren per dag op de plek.Dit zou de pijn in haar
ribben moeten helpen elimineren en je kunt het ook gebruiken voor doorligwonden en alles op
haar huid.

8) Voeg hennepzaden, hennepharten en hennepzaadolie toe aan haar dieet - in ieder geval een
handvol zaden/harten, of 1-3 eetlepels hennepzaadolie.

9) Probeer de pijnstillers en pleisters zo snel mogelijk te vervangen door de olie.Als u de olie
plaatselijk gaat aanbrengen, zou dit veel moeten helpen.De zetpillen doen ook wonderen voor
longaandoeningen.Hoe meer olie ze binnenkrijgt en hoe sneller ze het doet, hoe beter.Ze zou
op een gram of  meer  per  dag moeten blijven totdat  ze de ziekte overwint  en dan op een
onderhoudsdosis van 1-2 g per maand blijven.” JB
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Artritis, pijn, spieren

“Mijn vriend sneed verschillende pezen in zijn handen door die bij een ongeluk naar zijn vingers
leidden.Hij gebruikte de olie erop direct na zijn operatie om het te helpen genezen en het genas
zo snel dat ze de hechtingen vroeg moesten verwijderen, dat was eigenlijk pijnlijk voor hem
omdat ze al aan zijn huid hadden gehecht, het waren geen oplosbare hechtingen.Zijn chirurg en
fysiotherapeut waren er helemaal weg van,  maar hij  vertelde hem niet  wat  hij  deed tot zijn
laatste afspraak.Ik weet niet of ze hem geloofden of niet, maar ik weet wat ik met mijn eigen
ogen heb gezien en hij weet wat hij heeft meegemaakt." Tina

'Heb je bewijs nodig?Mijn zus werd naar huis gestuurd met nog een paar maanden te leven.Kon
niet uit haar bed komen met het in haar longen.5 weken geleden is ze begonnen met olie.3
weken geleden en de hele week en vorige week is ze nu weer aan het autorijden, haar tuin aan
het doen en lol ze is dikker dan wie dan ook van ons, haar andere 4 broers en zussen.Dit is
echt dankzij Rick.Hou van je man.” Andy

“Update: Vorige week noemde ik een broer die zijn broer hielp door het benodigde materiaal te
krijgen om Rick Simpson-olie te maken om zijn slopende reumatoïde artritis te behandelen.Hij
belde vanavond om me te vertellen dat zijn broer aan het eten was, lachte, aan het telefoneren
was met vrienden en familie na vrijwel slapen door een sneeuwstorm van twee dagen en de
Super Bowl.Hij wilde weten of hij hem misschien te veel had gegeven omdat hij zich nooit zo
gedraagt.GOZER!(lacht) Het klinkt voor mij alsof hij het geweldig doet, behalve het Super Bowl-
gedoe, hij haalt diep adem en zegt: "Bedankt man, het is fijn om mijn broer terug te hebben, hij
lacht weer." (Dat maakt het allemaal de moeite waard mensen)

Dit  is  na slechts drie dagen,  het voelt  zo goed te weten dat  WE ECHT IEMAND KUNNEN
HELPEN DIE ABSOLUUT HADEGEEN HOOP.Dit is de tweede persoon met reumatoïde artritis
die ik ken voor een 1-op-1 face-to-face feit dat Rick Simpson Oil heeft geholpen.We zijn geen
opgeleide  artsen  -  we  zijn  gewoon  jongens  die  van  de  olie  hebben  gehoord,  het  hebben
geprobeerd en ontdekten dat  het  werkt,  we zijn  gewoon gewone mensen zoals  jij  die  actie
hebben ondernomen om een geliefde te helpen - niets meer." Michael

“Nu 78 dagen op olie en zie enkele positieve resultaten!!!Ik heb RA en heb geen opflakkeringen
gehad sinds ik met deze hennepoliebehandeling begon.Geen astma-aanvallen, geen netelroos,
geen klachten!!!” Beverly

“Ik heb al  jaren RA.Sinds ik het met cannabisolie behandel,  heb ik geen opflakkering meer
gehad en een deel van de gewrichtsschade is zelfs verdwenen.Ik heb pijn, maar niets zoals ik
had voordat ik medibles ontdekte.Ik heb sowieso al lang gerookt, maar roken is niet genoeg
voor chronische ziekten en hevige pijn.” markering

“Geef  een  man  een  vis,  hij  heeft  een  dag  te  eten  (tenzij  het  niet  echt  vis  is,  maar  een
sojapasteitje met visolie).Leer een man vissen en hij heeft een volle buik voor het leven.Bedankt
dat je ons hebt gegeven waar de meesten voor zouden vragen.Ik gebruik momenteel geen RSO
vanwege financiële redenen, maar toen ik in staat was, had het mijn zenuwaandoening (RSD)
volledig  onder  controle.Ik  kon  niet  genezen,  maar  ik  was  blij  met  het  beheersen  van  de
symptomen.Het verving het nemen van 9 pillen per dag.Dank u." Veilig

“Hallo Rick & JB, ik wilde nog een goed resultaat melden van het persoonlijk nemen van de olie:
dit is ongeveer dag 8 of zo op de olie.Ik neem het minstens twee keer per dag, ongeveer 1/4cc
tot 1/2cc per dag.Ik had uitzonderlijk succes met de hiel- / voet- / enkelpijn - met elke dag wordt
het alleen maar beter en beter!De flexibiliteit keert terug naar mijn geblesseerde schouder en
gisteravond - ik merkte tijdens een massage dat de ENORME knoop in mijn linkerschouder/nek
die zoveel pijn in die schouder veroorzaakte, in plaats daarvan in omvang was afgenomen tot
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ongeveer de grootte van een pistache ter grootte van een walnoot.Dit zou de reden kunnen zijn
waarom mijn schouderpijn zo snel afneemt.Ik weet niet zeker wat de knoop is/was, maar ik ben
zeker  blij  dat  het  weggaat.Hebben  tests  ooit  geconcludeerd  dat  de  cannabinoïden  de
weefselontsteking daadwerkelijk doen krimpen en de beweeglijkheid van de gewrichten en de
spierelasticiteit verhogen?Het kan me niet eens schelen wat de tests zeggen-- ik ben verkocht
en ik heb me niet zo goed gevoeld injaar!!!

Ik  was helemaal  bezorgd dat  ik  GEEN energie zou hebben en gewoon wil  slapen,  slapen,
slapen terwijl ik het inneem.Maar --- het is precies het tegenovergestelde voor mij -- ik heb meer
energie  en  heb  geen  enkele  lethargie  overdag.Ik  wou  dat  ik  je  een  ENORME knuffel  kon
geven!!!” Heide

“Ik slaagde erin om te stoppen met de chemo die ik gebruikte voor de reumatoïde artritis.Hoe ik
hier  kwam,  was  echter  een  lange  reis.In  1997  zat  ik  in  een  ernstige  MVA,  waardoor  ik
gehandicapt en afhankelijk was van medicijnen.Meer dan 14 jaar had ik meer dan 10 operaties
aan beide benen, ging door depressie, woede, fibromyalgie (die ik de mijne genas zonder de
traditionele  medicijnen  van  artsen),  jaren  van  fysiotherapie,  alternatieve  modaliteiten  van
meditatie, acupunctuur, Reiki, enz.Het bracht me op het punt van lichamelijkheid dat ik weer
korte  wandelingen  kon maken,  baantjes  kon trekken in  het  zwembad en terug  kon  in  een
regelmatig trainingsprogramma dat ik fysiek kon volbrengen.In de afgelopen tien jaar zat ik aan
steroïden,  allerlei  soorten  pijnstillers,  ontstekingsremmende  medicijnen  en  ga  zo  maar
door.Twee jaar geleden nam de pijn toe en was anders dan wat ik had ervaren met mijn artrose
door mijn verwondingen op verschillende plaatsen over mijn lichaam, mijn nek, mijn borstkas in
mijn rug en lage rug, evenals zowel mijn benen als knieën.Mijn handen en voeten waren zo
pijnlijk en opgezwollen en mijn handen werden misvormd door de schade door de reumatoïde
artritis en na vele tests en reizen naar een reumatoloog kreeg ik de diagnose en kreeg ik een
spervuur  van  geneesmiddelenonderzoeken  en  -protocollen,  waaronder  het  onmiddellijk
beginnen op Methotrexaat een chemomedicijn om de RA te behandelen, 6 maanden daarna
gaven ze me een ander medicijn samen met het chemomedicijn dat vreselijke bijwerkingen had,
maar ik moest het protocol doorlopen voordat ik over kon gaan op een ander beter en duurder
medicijn  (in  de gedachten  van Big  Pharma)  al  die  tijd  nog  steeds aan  de chemo,  dus na
anderhalf jaar chemo en aanvullende RA-medicatie had ik een vriend die me kennis liet maken
met de video "Run from the Cure", een verhaal over RSO .Nou, voor mij vanaf de eerste keer
dat ik die video bekeek en vele, vele meer sindsdien, is het mijn leven totaal veranderd.Ik begon
de laatste week in november 2012 en het duurde niet lang voordat ik een aantal duidelijke
veranderingen in mijn welzijn begon op te merken, ik sliep veel van de olie, maar dat betekende
gewoon dat ik aan het genezen was, het duurde een tijdje voordat mijn eetlust terugkeerde
maar uiteindelijk deed het dat, mijn haar was een grote verbetering, het glansde weer en werd
niet dunner en viel uit.” Wendy

“De olie genas mijn jicht in 5 uur.Daar gaat het om!GEEN PIJN MEER!" Michael

“Ik gebruik het voor de behandeling van de negatieve effecten van hersenletsel en ook voor
chronische pijn door mijn hele lichaam.Stress verergert mijn symptomen, maar marihuana helpt
me heel effectief  met de stress om te gaan.Het helpt  zowel mijn  geest  als  mijn  lichaam te
kalmeren,  waardoor  ik  me beter  op taken kan concentreren en niet  geagiteerd,  geïrriteerd,
driftbuien, depressie, enz.Ik merk dat het mijn humeur verbetert en mijn reacties op prikkels van
buitenaf zijn meer afgemeten en beperkt in plaats van een impulsieve handeling.Ik hoop dat
deze info je wat kan helpen.Ik heb geen vergunning en ben belasterd door te worden gebeld en
behandeld als een drugsverslaafde.Dit op zich voedt mijn depressie en maakt het onmogelijk
om beter te worden en weer aan het werk te gaan.” Fred

“Dit is wat hasjolie in het algemeen voor mij heeft gedaan.In vier jaar tijd nam ik niet meer
zoveel van elke angstpil en pijnstiller (inclusief heroïne) die ik in handen kon krijgen, maar nam
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ik slechts 1/8etweemaal daags een pijnpil.Ik heb spierspasmen die het gevoel hebben dat ik
wordt  gestoken  en  ik  heb  onlangs  aanvallen  gekregen  als  mijn  olie  opraakt.Ik  krijg  ook
migrainehoofdpijn en er is een aantal psychiatrische stoornissen vastgesteld.Ik heb geen idee
hoeveel synthetische drugs een arts mij zou voorschrijven.Maar de olie regelt het allemaal.Ook
moet  ik  vermelden  dat  ik  IQ-tests  heb  gedaan  met  en  zonder  de  invloed  van  de
hasjolie.Scoorde 148 met, 122 zonder.Betekent dit dat het slimmer is gemaakt ... bijna tot een
geniaal  niveau?Misschien  ben  ik  bijna  geniaal  met  ADHD  en  behandelt  de  hasjolie  de
aandoening?Ik deed het zeker beter op de universiteit toen ik online lessen volgde, zodat ik
tijdens de les medicijnen kon gebruiken.Hoe dan ook, hasjolie is het antwoord op de meeste
problemen in de wereld.” Jimi

"Nog een update over het nemen van de olie voor hiel- / voet- / enkelpijn.4 dagen oraal 3x per
dag  olie  innemenbevrijdde  mijn  pijn  en  gaf  me  weer  volledige  bewegingsvrijheid  met  mijn
rechtervoet/hiel/enkel.Gisteren vergat ik mijn ochtend- en middagdosis in te nemen en tegen het
einde  van  de  dag  kon  ik  amper  lopen,  mijn  gewrichten  verstijfden  weer  en  ik  voelde  me
ellendig.Ik kwam thuis, at wat olie en binnen 15 minuten begon ik die flexibiliteit terug te krijgen
en de pijn  nam af,  het  hinken stopte.Verrassend genoeg neemt het  al  mijn  stijfheid in mijn
schouder weg van een oude verwonding door een auto-ongeluk 20 jaar geleden en door de pijn
van de schouder  te  verlichten,  neemt  het  dan al  mijn  nekpijn  weg van de spieren in  mijn
schouder strak zijn en mijn ruggengraat uit de lijn trekken .Ook geen hoofdpijn meer van de
stijfheid in  mijn  schouder.Dit  was voor  mij  een volledige bevestiging dat  de olie  werkt  voor
pijnbeheersing, samen met meerdere andere magie.

"Het is geen kankergenezing of zo, maar ik wilde Rick laten weten dat ik al bijna een jaar mank
op mijn rechterhiel  loop,  niet  zeker weet  wat  er  aan de hand is en weet dat  de dokter me
medicijnen zal geven die ik niet" Ik voel me niet op mijn gemak bij het nemen, dus ik heb net
met pijn te maken gehad.

We maakten onlangs kennis met RSO via een vriend, Charles, en we zijn ermee begonnen.De
afgelopen twee dagen heb ik de olie een paar keer per dag ingenomen en vanmorgen werd ik
wakker en hinkte niet.Mijn man merkte het meteen.Hij merkte op dat de olie zijn magie moet
doen!Bedankt Rick Simpson![:)] Ik voel me geweldig!" H

-- Beste H, bedankt voor het goede nieuws, we horen er altijd graag over.Ik zou de olie mengen
met  hennepzaadolie  of  olijfolie  en  een  tinctuur  maken  en  de  olie  ook  plaatselijk
gebruiken.Natuurlijk is het eten van de olie de sleutel tot de echte genezing en alle instructies
over het gebruik van de olie staan op onze site.Beste wensen, JB (uit een FB bericht)

"Ik brak twee weken geleden mijn been en krijg meer verlichting van olie en cannabis dan van
de hillbilly-opiaten, gewoon zeggen dat Big Pharma nada voor mij doet." Michael

“In 1987 brak ik mijn rug op twee plaatsen.Dronken alcoholisch en pillen pillen tot 1994.Stopte
met het lot en deed het NA en AA ding, werd een drugs- en alcoholconsulent.Chronische rugpijn
zorgde ervoor dat ik pijnmedicatie opnieuw moest beoordelen.Ik raakte verslaafd aan LA, morph
en  heroïne.Begonnen  met  het  roken  van  wiet  voor  ernstig  emfyseem  en  stopte  met  alle
opiaten.Studies tonen nu aan dat cannabis de ontwenning van opiaatverslaving vermindert en
het aantal milligram dat nodig is met meer dan de helft vermindert bij gebruik met cannabis.Het
is een wondermiddel allemaal.:)” John

“Ik  blesseerde  mijn  rug  toen  ik  begin  twintig  was.Ik  werd  bijna  2  decennia  geplaagd  door
ischias.De laatste keer dat ik het verergerde was 5 jaar geleden en het was de ergste ooit.Over
een periode van 4 maanden verdubbelde het me zo ver dat ik bijna op het punt stond dat ik niet
meer heen en weer naar de badkamer kon.Ik had al meer dan 2 maanden pijnniveau 10 en
moest op de bank blijven met kussens.Ik kon niet genoeg rechtop gaan zitten om in bed te
liggen.
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Een jonge dame die bevriend was met mijn jongens, vertelde me dat ik medicinale marihuana
moest proberen, omdat het haar moeder hielp met haar MS.Ik paard lachte haar uit en vertelde
haar  dat  het  voor  kankerpatiënten  en  mensen  erger  was  dan  ik  en  dat  ik  me  niet  kon
kwalificeren.Ik wist het niet, maar deze jongedame wist heel wat over het onderwerp en na nog
een paar weken van achteruitgang, denk ik dat ze het zat was om me onnodig te zien lijden,
dus bracht ze haar moeder naar me toe om met me te praten.Haar moeder vertelde me dat ik
me gemakkelijk zou kwalificeren, wat ik later deed, en dat het zou helpen.Ze vertelde me dat ik
wat toppen moest eten die gekookt waren in een beetje olie op een lage temperatuur op toast.Ik
was wanhopig en deed het.Mijn familie zei dat ik ongeveer 15 minuten na het eten van de
cannabis sliep en kwijlde... lol.

Ik werd de volgende ochtend wakker,  wat  een beetje vreemd was omdat ik al  meer dan 2
maanden niet meer memorabel had geslapen, en het eerste wat me opviel was een significante
afname van de pijn, ongeveer 20% zou ik zeggen, en ongeveer hetzelfde verbetering van het
bewegingsbereik.Ik  was enthousiast  en zeer  verrast.Ik  bleef  cannabis  eten en de volgende
maand  stond  ik  weer  rechtop.Zo  vond  ik  Rick  Simpson.Ik  googelde  gewoon
ontstekingsremmende cannabis en Run from the cure was een van de eerste onderzoeken die
ik ooit over dit onderwerp heb gedaan.5 jaar later en mijn rug voelt er zo aanzou moeten.Ik eet
regelmatig wiet en het houdt de ontsteking tot nul.De blessure is er nog steeds.Als ik in een gat
stap of iets dergelijks, doet het pijn, maar het duurt niet lang om te herstellen en mijn rug doet
nooit pijn, tenzij ik iets stoms doe.” Jody

"Mijn artritis en mijn bloedsuikerspiegel, angst, depressie en slapeloosheid zijn verholpen. Ik
zeg artritis, maar het is een ernstige degeneratieve schijfziekte. Ik kan letterlijk niet lopen zonder
de olie (ik slik het nu al 2 jaar). Ik ga elke 14 dagen door 120 narco's. Ik heb al meer dan een
jaar  geen  enkele  pijnstiller  gehad.  Ik  nam  het  oorspronkelijk  alleen  voor  de  artritis  en  de
bijwerkingen rock (goede slaap en geen rimpels). Ik ben in de beste vorm van mijn leven. 45-
jarige oma. Moeder van 3.” Everglade

"Nadat ik alles had ingenomen, van oxycodon tot het gebruik van fentanyl-pleisters gedurende 3
jaar, gevolgd door 160 mg morfine per dag voor nog eens twee jaar en toen mij werd verteld dat
ik een pijnpomp moest laten implanteren, besloot ik dat het genoeg was.Koud kalkoen gestopt
(dat  zou ik  nooit  aanraden)  en begonnen met  cannabis.Zelfs  op de dagen dat  de pijn  nog
steeds niet onder controle is, en dat zijn er maar weinig, besteed ik er geen aandacht aan."
Michael

“In 1981 zat ik in een MVA.Ik heb mijn rechterschouder ontwricht.Mijn rechterarm was verlamd
van zenuw tot aan de wervelkolom die uitgerekt  was.Ik kon geen verlichting krijgen van de
vreselijke pijn die ik leed.Ik zou midden in de nacht huilend van de pijn wakker worden.Het
voelde alsof er naalden onder mijn vingernagels werden geschoven en liepen recht omhoog
langs mijn arm.Ik nam de eerste $ 400,- die de verzekeringsexpert me gaf en liet mijn neef een
vriend naar het ziekenhuis brengen met een of andere MJ.Na het roken van de MJ was de pijn
helemaal weg en kon ik weer gaan slapen.Dit gezegd zijnde.Ik denk dat Rick's manier om de
olie in te nemen beter zou werken dan roken of verdampen, hoewel ik beide graag doe.Proost."
Ron

“Ik weet dat ik na een driedaagse behandeling van RSO kon rennen… pijnvrij!De eerste keer in
15 jaar als gevolg van een spinale fusie die permanente zenuwbeschadiging en constante pijn
veroorzaakte.De met kokosolie doordrenkte capsules werken ook geweldig.Ik heb niet de drang
gehad en heb mijn Percocet ook niet ingenomen sinds ik begon met het oliecapsule-regime.Het
verminderde zelfs de drang om de marihuana te roken door de capsules in te nemen.” Terry

“Update, omgosh!Ik worstelde met mijn zoon!Ik worstelde altijd met mijn jongens, vooral met
mijn jongste zoon.Ik heb letterlijk  jaren niet  met hem kunnen worstelen!Hij  is  nu 22, ik ben
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52.Vanwege de pijn in het hele lichaam als gevolg van artritis was het extreem moeilijk om te
bewegen, laat staan worstelen!Maar ik deed het vandaag!En ik had hem ook bijna, maar begon
te lachen, lol.Ik kan niet uitdrukken hoe spannend dit is!!Zelfs daarna heb ik geen pijn, ik voel
me geweldig!!!” Casey

“Ik  heb  een  hernia  die  op  mijn  heupzenuw drukt  en  hevige  pijn  veroorzaakt  die  van  mijn
onderrug langs mijn linkerbeen naar mijn tenen schiet.Ik nam elke vier uur 3 ibuprofen, zodat ik
uit bed kon komen en kon lopen.Ik begon de olie bijna twee weken geleden te nemen voor de
pijn en ontsteking.Ik heb nu geen ibuprofen meer nodig, ik slaap beter dan ooit, mijn collega's
hebben commentaar geleverd op mijn betere humeur en algeheel geluk.IK VOEL MIJ GOED!"
Jennifer

“Zelfs als  je geen kanker hebt,  denk aan preventief  onderhoud in je lichaam.RSO in kleine
hoeveelheden dagelijks gebruikt.Je staat je lichaam toe om allerlei vervelende virussen en bugs
te bestrijden.Ik heb mijn "eerstelijnsarts" in 15 jaar niet gezien vanwege cannabis en al zijn
helende eigenschappen.Wat er ook mis gaat met mij, RSO is een van de eerste dingen waar ik
naar reik.

Ik heb trouwens al 3 keer mijn rug gebroken.Had wervels en schijven vervangen van L-4 naar
S-2.Moest mijn ruggengraat opnieuw aan mijn bekkengebied laten bevestigen ...  moest mijn
AC-gewricht worden verwijderd.Behandeld met leverkanker en Hep C.Ik verwen mezelf 100%
met cannabis.RSO is slechts een hulpmiddel in mijn arsenaal.” Rick

“Heel erg bedankt voor je werk.Ik heb een dwarslaesie van 25 jaar die al eenlast van wonden
en zwellingen in mijn benen en voeten.Ik probeerde een kleine hoeveelheid op een slechte
wond  aan  de  bovenkant  van  mijn  voet  en  binnen  een  paar  dagen  was  er  aanzienlijke
verbetering.De zwelling lijkt ook niet zo erg.Mijn vraag gaat over het uitgangsmateriaal waaruit
de batch is gemaakt.Het had een hoog harsgehalte en was volwassen genoeg, maar was niet
helemaal goed uitgehard en had een beetje een muffe geur (ook al waren het krachtige soorten)
Denk je dat dit de algehele kwaliteit van de olie zal beïnvloeden?Ook liet ik de resterende olie
veel langer op een koffiemok warmer staan dan een "paar uur". Ik liet het daar ongeveer 7 uur
staan.Denk je dat dat ook invloed heeft op de kwaliteit?Het eindproduct ziet eruit zoals je zei dat
het zou moeten.Net als asvet met een donker goudgeel amber residu.Tussen haakjes, ik ben
begonnen het aan mijn oude hond te geven die enorme pijn heeft gehad en moeite heeft om
rond te komen.Hij heeft ook aanzienlijke verbetering laten zien.Nogmaals bedankt voor alles
wat je hebt gedeeld en gedaan.Ik was eerst een beetje sceptisch, maar nu sta ik versteld!” XXX

-- Werk met wat je hebt en zoek naar beter materiaal.JB

“Het is nu bijna een jaar geleden dat ik cannabisolie begon te gebruiken voor de behandeling
van mijn RA en ik blijf positieve resultaten zien en kan eerlijk zeggen dat naar mijn mening mijn
RA  in  remissie  is.Ik  heb  ook  verschillende  andere  positieve  bijwerkingen  gezien,  zoals
gewichtsverlies, normale bloeddruk (bloeddruk daalde met 30 punten), hartslag tussen 50 en 60
slagen per minuut, geen depressies meer en vooral geen giftige medicijnen meer.” Tom

“Kan nu direct na het ontwaken uit bed komen in plaats van het gevoel te hebben dat ik 90
ben.Gewrichten  bewegen  veel  gemakkelijker  en  lijden  niet  langer  aan  pijn.Voorgoed  van
bepaalde medicijnen af!Een werkelijk verbazingwekkende plant die niet langer van SLECHT
wordt beschuldigd.” Carol-Ann

“Ik geloof dat het regeneratief is dat ons lichaam het nodig heeft om weer op te bouwen en te
genezen. Ik heb veel geleden aan artritis, het heeft de pijn verlicht en de flexibiliteit van mijn
handen vernieuwd. Een jaar geleden kon ik niet eens typen zonder ernstige pijn.Dat is weg nu
mijn handen weer  normaal  en flexibel  zijn  kan ik  schrijven en naaien.En mijn oogarts  was
verrast dat mijn ogen elke keer dat ik ga, beter zijn.' Kelee
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"Ik heb operaties gehad en talloze ruggenprikken op één plek in mijn onderrug.Dat alles heeft
een dik litteken veroorzaakt dat voelbaar is en de wervel raakt ontstoken en het is echt pijnlijk.Ik
heb veel pijn gehad, wanhopig op zoek naar verlichting.Dus, Gayle wreef een beetje (1 druppel)
RSO (cannabisolie) ter plaatse en liet me daar liggen om het in te laten trekken.Nou, de olie
voelde een beetje tintelend aan, maar verder dacht ik niet dat het veel deed.Nou, 20 minuten
later was de pijn weg en viel ik flauw tot de ochtend!Ik sliep fantastisch en toen ik wakker werd,
voelde mijn rug beter aan en het littekenweefsel is niet zo dik.Het is wild voor mij, maar de olie
lijkt het oude littekenweefsel af te breken.Cannabisolie is geweldig en als ik niet zulke andere
verhalen had gelezen, zou ik denken dat ik gek was!” Mickey

“De grootmoeder van mijn vriendin heeft ernstige artritis en kan haar handen niet openen.We
probeerden een klein  experiment  met  wat  Rick  Simpson-olie  en zeiden dat  ze het  in  haar
handen moest wrijven.Binnen enkele minuten na het aanbrengen begonnen haar handen losser
te worden en na een paar minuten kon ze haar vingers weer zonder pijn bewegen.Het was echt
geweldig om zoiets te zien gebeuren.” Duane

“Ik  twijfel  er  niet  aan  dat  het  werkt.Ik  merkte  direct  resultaat.Ik  had  plan  A al  gedaan.De
oliebehandeling was Plan B.Ik wou dat ik eerst olie had geprobeerd.Ik ging door jaren van pijn
die  ik  niet  hoefde  te  doen.Ik  slikte  om  de  4  uur  een  pijnstiller.Ik  heb  pas  twee  weken
oliebehandelingen  ondergaan,  maar  ik  voel  me  zoveel  beter.Gebruik  ook  alkalisch
water.Geweldig!!!" James

“Rick Simpson Oil is speciaal.Ik heb jarenlang cannabis gebruikt om de symptomen van pijn te
beheersen,  maar ik dekte mijn symptomen nauwelijks.Ik wist  dat  mijn blessure niet  volledig
genas.Toen  ik  Rick  Simpson  Oil  begon  te  gebruiken,  had  ik  al  geprobeerd  verschillende
extracten van cannabis te eten en ze hadden allemaal enkele kortetermijneffecten, maar dan
voelde ik me ofwel high of opgebrand ofhet zou gewoon niet lang genoeg duren.Ik heb me nooit
perfect gevoeld.Ik had zelfs een product geprobeerd dat aan mij was verkocht als Rick Simpson
Oil en dat smerig en ineffectief was - pas op voor de extracten van lage kwaliteit die niets zullen
doen en laat je daardoor niet ontmoedigen, want het echte werk is simpelweg een wonder.Ik
nam  snel  toenemende  hoeveelheden  opiaten.Rick  Simpson-olie  helpt  bij  de  opname  van
opiaten, maar het is op zichzelf ook een zeer sterke pijnstiller.Het houdt de hele dag aan en ik
merk geen high of bijwerkingen meer van de dosis die ik neem.Ik kan zoveel meer als een
pijnvrij persoon en ik voel mijn bewegingsbereik toenemen en ik weet dat ik aan het genezen
ben.In  feite  is  mijn  algehele  gezondheid  ongelooflijk  geweest  -  ik  heb altijd  veel  ziektes  of
infecties gehad en heb een opmerkelijk schone gezondheidsverklaring gehad sinds ik met deze
olie begon.Ik ga nu mijn opiaatpijnstillers weer gebruiken terwijl ik me nog steeds beter voel.In
de tussentijd heb ik af en toe andere verschillende soorten extracten geprobeerd, zoals hasjolie
of eetwaren.Ik vind dat de pijnverlichting van Rick Simpson Oil een orde van grootte sterker is
dan welke andere cannabis dan ook, of deze nu wordt gegeten of gerookt.Het is in zijn eigen
klasse  van  symptoomverlichting,  zelfs  in  vergelijking  met  de  sterkste  extracten  van
cannabiswas.Ik ben van plan om op een dag helemaal van de opiaten af te gaan.” Mike

“Ik gebruik deze olie.Ik heb spierdystrofie en ik heb aanhoudende gezondheidsproblemen door
het Stevens-Johnson-syndroom/TEN.Dit werkt wel.Het werkt beter dan ELK geneesmiddel op
de markt.Het is veilig en effectief.Zonder zou ik niet kunnen functioneren.Het stelt me in staat
om productief te zijn.Ik werk fulltime.Voordat ik de olie innam, gebruikte ik zware medicijnen die
niets anders deden dan me in een zombie veranderen met een veelvoud aan bijwerkingen.

Om mijn  "tirade"  af  te  ronden,  wil  ik  dit  zeggen:  voor  degenen die  geloven,  is  geen uitleg
nodig.Voor  degenen  die  dat  niet  doen,  is  geen  enkele  verklaring  goed  genoeg.Ik  ben  het
levende bewijs van de effectiviteit  hiervan.En het moet legaal en voor iedereen beschikbaar
worden gemaakt.” Laurie
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suikerziekte
“De  olie  verjongt  de  alvleesklier  en,  geloof  het  of  niet,  begint  het  dan  vaak  insuline  te
produceren, zelfs na jaren van inactiviteit.Veel patiënten kunnen stoppen met het spuiten van
insuline na enkele weken op de olie.De olie helpt ook bij het genezen of beheersen van alle
andere diabetesgerelateerde problemen in het lichaam.

Ik zou de olie opeten en/of in een zetpil  gebruiken.Roken of verdampen kan ook helpen de
bloedsuikerspiegel  te  verlagen,  maar  de  effecten  zijn  zeer  beperkt  in  vergelijking  met  het
innemen van de olie.Ik zou de olie topisch gebruiken voor diabetische zweren, gewoon de olie
aanbrengen, bedekken met een verband en dit elke drie dagen herhalen totdat de zweer is
genezen.Ik zou hennepzaadolie mengen met het extract en het gebruiken voor massages, wat
de bloedcirculatie bevordert en zwelling en andere ongemakken helpt voorkomen.Ik zou ook
hennepzaden en hennepzaadolie in mijn dieet opnemen.JB”

"Type twee bijna weg, bijna alle medicijnen af, vechtend tegen sarcoïdose, het werkt." Jeff

“Kokosolie helpt ook bij het stabiliseren van de bloedsuikerspiegel bij diabetes!!Mijn plaatselijke
winkelier heeft het geprobeerd en het werkt als een tierelier zei hij!!Hij voelt zich ook mentaal
veel beter [meer energie] en is ook aan het afvallen!!Alles goed!!" Robin

"Mijn bloedsuikers werden gek (tot 400+- maandenlang - erg gevaarlijk) en het heeft me letterlijk
knock-out geslagen.Ik was aan het indommelen achter het stuur - dus stopte ik met rijden - echt
slechte  dingen!De documenten  hebben  me zelfs  verboden  om naar  NY te  vliegenom mijn
moeder te zien met Kerstmis.

Nou, de dokters probeerden één insuline, toen twee, deden helemaal niets.Dus - ik heb ze
eindelijk verteld - genoeg!Ik ga aan de olie (ik heb de dokter nooit verteld dat ik het eerder deed)
en ik verhoogde mijn dosis naar elke 2 uur.Nou, je raadt het al - mijn suikers doken terug naar
het  normale  bereik.Mijn  dokter  is  een  van  die  hoity-toity  Harvard-jongens  -  en  hij  is
verbluft.Scoor er een voor de barbaren!!!!Dus - nu hebben we een volledig gedocumenteerd
diabetesgeval waarbij een leven werd gered - ik!!!!!!-- :)” Janet

“Dramatische verandering,  ik  ben van bijna  alle  insuline  af.Af  en toe zal  ik  Lantus  moeten
gebruiken, een lange termijnwerkende insuline, maar niet vaak.Ik begon RSO om vele redenen
te gebruiken, maar één ervan was in de hoop dat ik van de insuline af kon komen en eindelijk
een  stabielere  bloedsuikerspiegel  zou  zien.Ik  gebruikte  300  eenheden  Novolog  per  dag,
kortdurende insuline en 200 eenheden Lantus en 4 Metformine-pillen per dag.Ik slik nog steeds
de pillen maar daar kan ik mee leven aangezien ik de insuline niet meer hoef te gebruiken.Nooit
meer  6  tot  8  keer  per  dag  mijn  maag  met  een  naald  prikken!Mijn  suikerniveaus  zijn
gemakkelijker te controleren en ik zie de waarden niet meer in de 2 tot 5 honderd.Ik zie ook niet
langer de dramatisch lage suikerniveaus van de jaren '30.Het is een door God gezonden en het
eerste dat mijn suikers op peil heeft gehouden.” dena

"Mijn bloedsuikerspiegels vóór diabetes waren boven de 140 en nu zit ik op 100.Controleer uw
bloed voordat u wat olie doet, geef het ongeveer 10 minuten en controleer het opnieuw en het
zal veel zijn gedaald.De mijne deed zoveel toen ik wat Gatorade moest drinken om weer op
niveau te komen.' Michelle

"Ik  ben  insuline-afhankelijke  diabetes  en met  een  ronde  van  60  gram olie  ben  ik  van  100
eenheden per dag naar 50 eenheden insuline gegaan." Leslie

"Het heeft  mijn niveaus volledig in evenwicht  gebracht.Ik kreeg "METFORM" om oraal in te
nemen en heb nooit een pil genomen sinds de allereerste en ik werd weer wakker en dacht:
"Nee, verhoog de olie nu ik de diagnose diabetes type II heb." Mijn niveaus schommelen tussen
de 3,4 en 7,2.Het absoluut hoogste dat ik mijn suikerniveau heb kunnen pushen was 8,1 na het
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eten  van  letterlijk  een  zak  snoep  inclusief  een  chocoladereep  als  experiment.Ik  deed  een
extreem klein beetje olie toen ik het naar de 8.1 duwde en begon mijn niveaus elke 10 minuten
te controleren om te zien of ik ze kon laten dalen.10 minuten na de olie zakte ik naar 7,3 en
toen ik 20 minuten na de olie testte, was ik gedaald tot 4,8.” Michelle

“Ik  kan  maar  kleine  hoeveelheden  olie  gebruiken.Het  zorgt  ervoor  dat  ik  op  volle  kracht
hypoglykemie heb.Maar dat is maar goed ook, want ik ben acht jaar geleden begonnen met
45/10  injecties  lang-  en  kortwerkende  insuline.Ik  deed  wat  onderzoek  naar  mijn  nieuwe
aandoening en marihuana dook constant op als een natuurlijke remedie, samen met andere
kruiden zoals kaneel, dus begon ik hasjdoppen te gebruiken totdat er "echte" olie beschikbaar
was.Ze waren zo sterk dat ik dacht dat ik dood zou gaan de eerste keer dat ik een hashcap
at.Om nog maar te zwijgen van een oplaaddosis RSO.(Maar RSO was toen nog geen optie
voor  mij)  Maar  toen  het  olieverbruik  (graan  per  dag)  ervoor  zorgde  dat  mijn  lichaam
overgevoelig werd voor de tweemaal daagse insuline-injecties en ik vast kwam te zitten op een
splitsing in de weg om te kiezen RSO of schoten.Ik stopte de schoten en vervolgde de olie.

Samen met verandering van dieet en verhoogde dagelijkse activiteit (oefening) heb ik nu een
5,7 A1C, ben ik 60 pond afgevallen en heb ik geen fantoombrandende pijnen meer (diabetische
neuropathie).Na een behandeling van een paar maanden moest ik overschakelen op glycerine
en alcoholtincturen en alleen nog jaarlijkse oliebehandelingen doen.Omdat mijn suiker te laag
begon te dalen.

Het  heeft  wonderbaarlijke  diabetische  helende  vermogens.Hoe  cannabis  werkt  op  het
endocriene systeem van het lichaam moet worden opgemerkt en uitgebreid onderzocht.Ik word
liever  een  maand  per  jaar  gezonken  voor  een  oliebehandeling  dan  730  shots  genetisch
gemodificeerd varkens-DNA.Ik gebruik  sativa-plantensoorten om mijn oliën te extraheren en
mijn tincturen van te maken.Het werkt het beste voor mijn symptomen.Ik probeerde indica en
merkte dat ik gewoon niet kon functioneren en meer wilde eten en het de hele tijd koud had.De
sativa versnelde mijn stofwisseling en hartslag, onderdrukte mijn eetlust en zorgde ervoor dat ik
hysterische lachbuien kreeg (mijn favoriete bijwerking).

Als uw suiker hoog is, begin dan met lage, consistente doses.Je wilt toch voelen wat er met je
lichaam aan de hand is.(Een probleem dat ik had, was dat ik niet wist of ik duizelig was van de
olie of het lage suikergehalte, dus je gaat de eerste maand wat teststrips doornemen totdat je
weet  wat  je  voelt).En  je  wordt  een  erg  dorstig  persoon.Water  is  je  maatje  bij  deze
behandelingen.Hoge suiker zorgt ervoor dat je de hele tijd dorst hebt en dat geldt ook voor de
olie, dus houd daar ook rekening mee.

En maak je in het begin niet al te veel zorgen over het feit dat je suiker daalt.Het is niet zoals
een geforceerde insulinedruppel.De olie gaat er gewoon in en doet wat ik graag geloof, namelijk
dat al je organen een vliegende start maken en dat helpt hen op hun beurt het bloed te reinigen
en het heeft ook een geweldige relatie met het zenuwstelsel en ik geloof dat je hersenen een
beter  gevoel  voor  je  lichaam hebben via  deze kanalen en weet  al  zijn  natuurlijke  helende
vermogens naar gestreste delen te sturen.(In mijn geval mijn alvleesklier,  nieren en bloed.)
Houd in gedachten dat het slechts mijn theorie is en ik ben geen wetenschapper, ik ga gewoon
uit over hoe het voor mij werkt en hoe ik de effecten ervan het beste kan rationaliseren.Het is
goed om een dagboek bij te houden en regelmatig gezondheidscontroles en bloedonderzoek te
laten  doen  om  uw  vooruitgang  te  markeren.Als  je  A1C  eenmaal  onder  controle  is  en  je
nierfunctie beter is, weet je dat je op de goede weg bent en dan blijft het gewoon op dat niveau
waar je aan zult werken en het is op geen enkele manier zo krachtig als het bereiken ervan.Het
vereist hoogstwaarschijnlijk slechts lage constante doses en een verandering van levensstijl die
diabetici niet vreemd zijn.(Het kostte me ongeveer zes maanden om van een A1C van 11 naar
een 7 te gaan en nog een paar aanpassingen in dieet en lichaamsbeweging om het naar het 5-
bereik te brengen.(Watersport heeft weinig impact en werkte geweldig voor mij).” Anthony
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"Ik  gebruik  1  gram  olie  per  dag  voor  ernstige  degeneratieve  perifere  neuropathie  en  de
verlichting is geweldig!" Laurie

“Mijn man slikt al jaren cannabis en sinds kort RSO-olie voor zijn diabetes.Het heeft niet alleen
zijn  bloedsuikerspiegel  gestabiliseerd,  maar  het  maakt  ook  zijn  chronische  nierziekte
OMKEER.Hij werd gediagnosticeerd met een stadium 3 CKD en ze zorgden ervoor dat hij werd
opgenomen op een nierdonorlijst.Hij begon tincturen en RSO-olie in te nemen en nu is hij in
stadium  1  CKD.De  dokters  vertelden  hem  dat  dit  niet  mogelijk  is.We  hebben  die  dokters
weggedaan  en  een  nieuwe  gekregen!RSO-olie  heeft  ook  zijn  bloeddruk  verlaagd,  zijn
bloedarmoede gestabiliseerd en zijn diabetische retinopathie (hij zou nu volledig blind moeten
zijn,  zegt westerse geneeskunde).Dank de Grote Geest voor de prachtige Cannabisplant en
alles  wat  ze  geeft!!Bedankt  Rick  Simpson voor  het  verstrekken van de informatie  over  het
maken van Cannabis Essentiële Olie en de getuigenissen van degenen die dat doen!” Julie

“Mijn partner heeft  type 1 en het eten van een klein beetje olie helpt haar suikerniveaus te
stabiliseren.Het is echt een geschenk…” Spaceleaf

“Ik slikte 4 metformine en 4 diamicron per dag, mijn bloedsuikerspiegel was 12% na een 12 uur
snelle bloedsuikertest.Mijn dokter keek een beetje teleurgesteld en zei:  "Nou, ik denk dat je
geen pillen meer  nodig hebt  voor  je  diabetes."  9 maanden na de kuur.Al  mijn  symptomen,
nieren, artritis, cholesterol, bloeddruk, allemaal veel beter op de olie dan op de pillen.Het is een
wonder.

Mijn bloedsuikerspiegel zakte als een baksteen rond de 6e week van de kuur.Op een nacht
werd ik wakker met een raar gevoel, mijn bloedsuikerspiegel was onder de 4%, 3,2%.Ik stopte
met het innemen van de 8 pillen per dag die ik gebruikte voor diabetes type 2.Dat was 17
maanden  geleden.In  totaal  slikte  ik  15  pillen  per  dag,  nu  geen.Dus,  Michael,  doe  de
behandeling op genezingsniveau.3 maanden, 60 gram [volg de aanwijzingen op de site van
Rick], je diabetes is weg.” Peter

“Cannabisolie is het enige dat de pijn van mijn neuropathie zou stoppen.Zelfs Oxycontin kon
niet alle pijn wegnemen zoals de CBD's in cannabisolie gemengd in een crème deden.Het is
een prachtige plant voor allerlei medische toepassingen, en eindelijk herkennen mensen het.”
boeien

“Rick heeft me indirect gered van een lot dat erger is dan de dood na wat ik heb meegemaakt
met hartspecialisten.14 maanden, meer dan 22 verschillende tests in 4 ziekenhuizen en een
medisch centrum."Je bent een worstcasescenario, 1 kant van je hart is dood, misschien heb je
een harttransplantatie nodig." Na 14 maanden konden ze geen tests meer doen, ze deden een
bypass.

2 jaar later ging ik voor een follow-up van een nieuwe cardioloog die zei: "Er is helemaal geen
schade aan uw hart, wie heeft u verteld dat er schade was en dat u een hartaanval had?Dat is
niet  waar."  Ik  werd  gespeeld  voor  een  sukkel.Dus  toen  de  dokter  me  naar  een
diabetesspecialist  stuurde  die  me  naar  een  nierspecialist  stuurde,  had  ik  liever  een  dutje
gedaan in een sneeuwbank dan door te gaanweer zoiets als gezondheidsspecialisten.Dan komt
de olie erbij.Nu ben ik gezonder dan in twintig jaar.” Peter

“Ik  ben  een  dame  van  79  jaar  en  woon  in  Frankrijk.Ik  wil  mijn  persoonlijke  ervaring  met
hennepolie met je delen.Mijn man Jerome had een paar maanden geleden een gebroken stuitje
en  heup  door  een  val.Vanaf  dat  moment  ging  alles  mis,  leed  veel  pijn  en  de  doodsangst
zweefde sterk over hem heen.Mijn kleinzoon vertelde me dat hij  een zeer effectief natuurlijk
medicijn kende dat je in deze pijnlijke toestand zou kunnen helpen.We gebruiken hennepolie in
zijn wonden en genezen maar gezwollen, en gaven dagelijks een kleine hoeveelheid oraal.

Ik moet zeggen dat het herstel geweldig was, maar er is nog iets dat je moet weten, mijn man
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leed lang geleden aan erectiele impotentie, dus ik besloot om naast olie te geven, het op zijn
penis aan te brengen, het resultaat was het meest verbazingwekkende dat ik mijn hele leven
heb gezien, nu is mijn man perfect in staat om meerdere keren per dag intense seks te hebben,
plus de grootte van zijn penis om veel te doen toenemen tot de grootte die ik mijn man had toen
ik jong was.Het lijkt misschien ongebruikelijk dat iemand van mijn leeftijd dit getuigenis geeft,
maar  ik  denk  dat  gezondheid  net  zo  belangrijk  is  als  een  goed  seksleven.Bedankt  Rik."
Rochelle

-- Dank je, Rochelle.Ja, gezondheid is net zo belangrijk als een goed seksleven, en ja, de olie
doet precies wat je beschrijft.JB

“Welke soorten helpen bij mannelijke impotentie, JB?Mannen moeten dit weten..." Tomas

-- Dat is een goede vraag, Tomas.Ga gewoon naar een site voor het beoordelen van soorten en
zoek naar soorten met gerapporteerde lustopwekkende effecten.Koop er dan wat van, test het
door te roken, en als je van het effect houdt, maak dan de olie en gebruik het.Dat is ongeveer
alles wat  er  is.Sommige soorten maken je geiler  dan andere en sommige combinaties van
soorten zullen effectiever zijn dan andere combinaties van soorten of oliën.Dat is ongeveer alles
wat ik op dit moment kan zeggen.Probeer de olie, als het niet het effect heeft dat je zoekt, maak
of koop een andere batch totdat je de juiste hebt gevonden.Dat is hoe het moet zijn.JB

"Mijn voeten voelen beter dan ooit in de afgelopen tien jaar vanwege de neuropathie." Leon

“Ik zou zeggen dat de kans groot is dat de geestelijke gezondheidsproblemen al bestonden vóór
het  gebruik  van  cannabis;  dat  het  ongemak  van  de  geestesziekte  hen  ertoe  aanzette  om
zelfmedicatie te proberen.Ik heb C-PTSD en was vanaf (minstens) 12 jaar actief verslaafd tot ik
op mijn 33ste clean werd.Dat is 5,5 jaar geleden.Ik probeerde bijna elk medicijn dat ik kon
omdat ik me niet "goed" voelde. Clean worden betekende voor mij psychiatrische medicijnen en
revalidatie en een paar jaar therapie.

Na een jaar en een tijdje geleden (weer) cannabis te hebben gevonden en het te gebruiken voor
schijfproblemen, ontdekte ik tot mijn schrik dat ik verschillende van de psychiatrische medicijnen
die  ik  al  minstens  3  jaar  had  ingenomen,  niet  meer  nodig  had.Kort  voordat  ik  medicinale
cannabis ontdekte, werd bij mij ook diabetes type 2 vastgesteld.Het was een direct gevolg van
enkele van de psychische medicijnen!Nu heb ik een normale bloedsuikerspiegel en werk eraan
om binnen 2 jaar van de laatste 2 medicijnen (antidepressiva die langzaam moeten worden
afgebouwd) af te zijn. Jenn

“Ik  had ook diabetes type 2.Door  dagelijks  cannabis  te  gebruiken,  kon ik  stoppen met  het
gebruik  van  verschillende  voorgeschreven  medicijnen  die  me  letterlijk  van  binnenuit
doodden.Deze verandering gaf me energie en een gevoel van helderheid dat ik al lang niet
meer  had  gehad.Meer  energie  betekende  dat  ik  echt  WIL  gaan  wandelen.Ik  begon  naar
aquafitlessen te gaan.

Een paar gemakkelijke veranderingen in mijn dieet aangebracht.Een verandering is dat ik meer
cannabis  ben  gaan  eten.Meestal  in  de  vorm  van  chocolade  gemaakt  met  met  cannabis
doordrenkte kokosolie (supergezonde olie, zeer gunstig voor het ontgiften van de lever en helpt
bij het afvallen).

In het eerste jaar dat ik dagelijks cannabis gebruikte, verloor ik iets meer dan 40 pond.Ik ben
wat teruggekomen, maar ikIk maak me er helemaal geen zorgen over omdat ik weet dat ik de
laatste tijd wat meer stress heb en dat door het dagelijks gebruik (vooral eten!) van cannabis
mijn lichaam graag voor zichzelf zal zorgen, zoals het is ontworpen.” Jenn

“Ik weet niet of je dit wist, maar in 2011 was mijn diabetes slecht, mijn nieren lekten 12 gram
eiwit per dag, mijn knieën deden zo'n pijn dat ik bijna niet kon lopen.De pezen die ik in 85 in
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mijn heup scheurde kwamen terug met een bijna ondraaglijke pijn.Ik woog 220 pond.De dokter
stuurde mij door naar een diabetesspecialist die mij doorstuurde naar een nierspecialist.Ik kon
niet eens meer gitaar spelen.Ik stopte met zorgen.

Ik  deed wat  onderzoek nadat  Mike op dit  bericht  me vertelde dat  een man genaamd Rick
Simpson een stel mensen van kanker genas met de potolie.ik dacht bsmaar ik heb er naar
gekeken.En ontdekte dat het ook werkte bij diabetes type 2 - wat ik had.

Ik volgde de aanwijzingen van Rick Simpson die hij  op zijn site heeft over hoe je het moet
maken en hoeveel je moet nemen enz.het maakte me ziek, ik dacht dat ik griep had, ik bleef het
doen, en rond de 6e week daalde mijn bloedsuikerspiegel. Ik stopte met het innemen van de 8
pillen per dag die ik gebruikte en mijn bloedsuikerspiegel bleef in het doel.

Ik verloor 30 pond, mijn rug deed niet zo erg pijn.Ik ging naar binnen voor mijn controle van 3
maanden  en  mijn  dokter  stond  daar  met  zijn  kaak  open.Al  mijn  vitale  functies  waren
normaal.Dat was 2 jaar geleden, ik ben 173 pond mijn bloedsuikerspiegel is nog steeds normaal
geen pillen Ik deed nog een 24-uurs urinetest om te zien hoe mijn nieren het het beste deden Ik
kon uit mijn document halen was "Ik weet niet waarom uw nieren zijn zo veel beter geworden.”
Ik heb geen pijn in mijn knie of rug, tenzij ik het overdrijf, maar na een paar dagen wordt het
weer normaal.Ik rook bijna geen wiet meer, ik rook het niet zo graag.Dat is wat de olie voor mij
deed.” Peter

“Ik  weet  niet  zeker  of  je  me  nog  herinnert,  ik  slik  1  g/dag  voor  ernstige  idiopathische
neuropathie.Ze belden op een dag High Noon, Rick en Janet zeiden dat ik je op de hoogte
moest houden...3 maanden in en ik was verbijsterd vanavond...zittend op de bank realiseerde ik
me ineens dat mijn hond onder me lag, ik had haar al geaaid, ik heb geen idee hoe lang, met de
rug van mijn kuiten.EN ZE VOELT ZACHT!!!Ik heb de afgelopen 10 jaar DRIE chirurgische
ingrepen onder de knie gehad zonder verdoving,  omdat ik het niet  kon voelen.Een van die
operaties was een SURAL ZENUWBIOPSY!DAT is shock & awe mensen!!” Laurie

"De RSO-olie is zo'n wonder voor me geweest, ik heb weer kunnen eten, mijn pijn is voorlopig
beheersbaar en geen verdovende middelen, ik heb meerdere problemen te veel om te noemen,
verdovende middelen verergeren mijn verklevingen die hebben mijn ingewanden aan elkaar
gelijmd, de dokters doen niets tenzij ik een obstructie heb, ik heb tot twee dagen geleden niets
anders kunnen eten dan vloeistoffen, 4 dagen op RSO, ik had een tosti en gisteren een halve
tonijn sandwich, de dokters kunnen niets voor me doen, dus ik sta er alleen voor, ik weeg 110
pond en dat is niet mijn normale noch een gezond gewicht voor mij, ik ben tot 98 gedaald, met
hun medicijnen, deden ze dat voed me op met theelepelvoer, 24/7, heerlijk, eet liever voedsel
zoals het bedoeld was...Bevrijd de plant die God ons heeft gegeven..." Joyce

"Waarheid.Mijn  bloedsuikerspiegels  zijn  nu  in  het  normale  bereik  en  ik  ben  van  2000  mg
metformine per dag afgekomen en eet nu bijna geen gluten en let op mijn dieet.Geen vetvrije
troep, of dieet-troep, of bevroren Weight Watcher-maaltijden.Heb je het natriumgehalte in die
diepvriesmaaltijden gezien?Buitensporig!" Cheshire

-- Vond je de smaak van die voedingsmiddelen lekker toen je ze op de olie probeerde?JB

“Vroeger  vond  ik  ze  niet  lekker,  maar  sinds  de  olie  of  mijn  leeftijd  ben  ik  glutengevoelig
geworden.Ik heb meer migraine, meer fibro-opflakkeringen, acne, maagkrampen, om er maar
een  paar  te  noemen.Bovendien  laat  het  natrium  me  opzwellen  als  een  ballon.Sinds  ik
voornamelijk een cannabisgebruiker ben geworden en met de olie, eet ik nu meer hennep, fruit
en  groenten,  minder  vet,  minder  kruiden  op  voedsel.IK  HOU  ERVAN!echter,  degluten-
gerelateerde voedingsmiddelen zoals pasta en brood, ik HOUD van het maakt niet uit of het op
de olie zit  of  niet.Het resultaat is dat mijn lichaam het niet leuk vindt en dat vind ik prima.”
Cheshire
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"Hallo Greg, ik heb een schone gezondheidsverklaring op mijn blaas.Dat zegt de dokter dankzij
de  Chemo.Hij  zegt  dat  ik  nu in  totale  remissie  ben.Maar  de waarheid  was dat  ik  in  totaal
ongeveer 19 gram RSO nam vanaf 13 oktober 2012 en daarna en op donderdag 19 december
2012.Ging voor  een penisscope door  mijn  prostaat  en in  mijn  blaas  en heb nu een totale
remissie van mijn blaaskanker.Allemaal gezond roze en geen teken van kanker.Mijn dokter zegt
dat ik eruitzie alsof ik nog nooit kanker heb gehad.Hij was verbaasd hoe goed ik eruitzag.Ik
vecht nog steeds tegen deze verdovende middelen en weet dat de RSO me kan helpen om van
deze pillen af te komen voordat ze me erin stoppen.Ik hoop nog steeds mijn cysten in elk van
mijn nieren te verminderen, rechts en links.

Mijn slaapmedicatie is de afgelopen maanden enorm verminderd en ik ben nu ook VOLLEDIG
van mijn Cymbalta af en heb ook bezuinigd op mijn Baclifin, Lyrica en OXYCOTIN en probeer er
nog steeds volledig vanaf te komen, wat mijn artsen verbaast Hoe SNEL ik ben ben aan het
bezuinigen en hoe dit me een kans geeft op een enigszins NORMAAL LEVEN.

Ik waardeer het roken van medicinale marihuana omdat het me in leven heeft gehouden tijdens
dit verdovende deel van mijn leven.De dokters schreven me al een lange tijd geleden af.Deze
RSO heeft me in staat gesteld om aan te komen nadat ik afgelopen oktober een historisch
dieptepunt van 135 op 1,80 m had bereikt en ik weeg nu 149 -- dat is een WINST van 14 pond,
net terwijl ik de RSO nam.Mijn stijve rug is afgenomen van de pijn en ik heb de laatste paar
maanden ook meer beweging gekregen. Mijn nek-CHIRURGIE is dit  najaar ook opgeschort
sinds mijn RSO-inname.

Mijn artritis psoriatica in mijn voeten is ook afgenomen en ik bid dat ik geen steroïde injecties
meer  in  mijn  voeten  krijg  en  bid  hetzelfde  voor  mijn  rug  mijn  laatste  ruggenprik  epidurale
steroïde injecties in mijn wervelkolom waren afgelopen herfst en ik hoop dat mijn pijn niveaus
blijven laag om te voorkomen dat er meer gebeurt.

Mijn dokter zegt dat mijn lichaam het niet meer aankan (ALS IK WIL LEVEN) ruil shots en pillen
voor kwaliteit van leven.BULLSHIT, zeg ik.Neem RSO om te helpen met al uw kwalen en om uw
pijnmedicatie te verminderen en kanker voor altijd te doden.Ik heb niet veel en niet heel lang
nodig gehad als het dit in zo'n korte tijd voor mij kan doen, denk eens aan of de hele wereld
hiervan zou kunnen weten.Gods genezing!!!” Tony

“Bij  mijn vader werd zes maanden geleden alvleesklierkanker vastgesteld.Tijdens de chemo
verspreidde het zich naar de nieren en de longen.Hij had overal puistjes en hij ging heel snel
achteruit.Ik las over de olie en besloot dat hij niets te verliezen had.We hebben er een paar
gemaakt en hij is er al drie maanden elke dag mee bezig.De resultaten van de scan kwamen
gisteren binnen.Dokter was verbaasd.Alvleesklierkanker is geslonken en andere plekken zijn
volledig verdwenen.Mijn vader is zoveel beter.Geen misselijkheid, is aangekomen, slaapt de
hele dag niet meer en is weer op pad.Werkelijk geweldig.We zijn in de wolken." Lisa

-- Geweldig, Lisa, maar geen scans meer, alleen olie.Je hebt echt geen kankerverwekkende
scan nodig om te zien dat het goed met hem gaat.Zoals je al zei, je had niets te verliezen, dus
verlies dit spel niet door onnodige scans te maken die het gemakkelijk erger kunnen maken.

Stralingseffecten hopen zich op in het lichaam.Hoe minder scans een patiënt met kanker neemt,
hoe beter.Dat is alleen maar gezond verstand, niets anders.Over het algemeen is het echt beter
om nog eens 60 gram olie te eten als je niet zeker weet of je 100% gezond bent.

Bovendien maken al deze tests en doktersbezoeken patiënten meestal erg nerveus en geven
ze veel stress.Stress en angst zijn moeilijk te vermijden als je met een ziekte te maken hebt,
dus vermijd stress en angst zoveel als je kunt - en de olie kan beter helpen bij stress en angst
dan welke andere stof dan ook die ik ken.JB

“Ik gebruik al jaren cannabis voor mijn diabetes.Ik heb me altijd rot gevoeld.In mijn familie aan
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moeders kant was diabetes erg, het verliezen van voeten, benen, gezichtsvermogen en dan de
dood.Mijn tantes, ooms, oma.En moeders zijn allemaal overleden aan diabetes.Mijn moeder
was 55.Mijn leeftijd vandaag.Mijn jonge zus hier punten zijn meer dan 570 per dag, 3 injecties
per dag, maar wat mij betreft, geen diabetes, voor vele jaren.Ik ben redelijk gezond.

Een goede vriend van in de 70.Ongeveer zeven maanden geleden kwam bij mij.Zijn punten
waren halverwege de 500, hij was echt ziek.Nou, nadat hij RSO had gebruikt, alleen van het
trimmen, ging zijn naar 180s.In slechts een paar maanden.Doordrenkt met hennepolie, twee
capsules per dag ingenomen.Nu is hij terug aan het jagen, vissen en hout hakken.76 jaar oud,
en hij ziet er 15 jaar jonger uit.Ik weet zeker dat cannabis de reden is dat ik vandaag geen foto's
maak.Ik ben nog steeds diabetesvrij.Ik ben de enige in mijn familie.Ik wou dat mijn zus zichzelf
zou opvoeden, ze zou zich zo veel beter voelen.Alsof je elke ochtend een Grizzly aanneemt.'
Ron

“Ik  kan  je  echt  vertellen  dat  in  mijn  geval  een  combinatie  van  Cannabisolie  en  het
overschakelen op honing als zoetstof mijn suikerspiegels heeft doen dalen tot acceptabele (lees
normale) niveaus.Ik hoef maar het equivalent te gebruiken van een hoeveelheid ter grootte van
langkorrelige  rijst.Ik  lijd  aan  perifere  neuropathie,  slapeloosheid,  chronische  nek-  en
gewrichtspijn,  een  waardeloze  lever  (dat  is  blijkbaar  een  medische  term),  laag  aantal
bloedplaatjes, chronische EBV en een milt die groter is dan een broodtrommel.Ik kan niet (niet
dat ik zou) worden geopereerd zonder de grote kans dat ik zal bloeden.

Nu zou ik niemand anders aanraden dit te doen, maar ik ben al tien jaar ziek.Het werd erger
naarmate  ze  me  meer  medicijnen  en  procedures  lieten  ondergaan.Ik  zei  uiteindelijk
"GENOEG".Geen  OTC's,  geen  commerciële  medicijnen,  allemaal  op  basis  van  kruiden  of
voedsel.Ik gebruik mijn ND om tests voor mij aan te vragen, dan bespreek ik het met haar en
kan ik om voorgestelde modaliteiten vragen.Maar!Ik heb het laatste woord.En het gaat beter
met me." Hoody

“Type 1 diabetes eet of niet mijn bloedsuikers stegen altijd snel.Sinds ik oliën gebruik, blijven
mijn suikers normaal.Voor het eerst sinds ik hem op mijn twintigste kreeg, is mijn a1c-test nu
6,8.” Eugene

“Ik heb een vriend, nou ja, meer dan één, maar zijn suikers waren 20+.We hebben 35+ jaar lang
gerookt, dus we hebben wat olie gekregen.Niets wat de dokter aan het doen was, werkte.Zijn
suikers zijn nu 10.Nog steeds high, maar hij houdt van Pepsi.' Donald

"De olie heeft mijn pijn van botsporen en zwakke longen die elke dag sterker lijken te worden
volledig  weggenomen!En  ik  ben  onlangs  begonnen  met  de  olie!Ik  ben  zowel  verbaasd  als
dankbaar!” groenblijvend

"Ongelooflijk.Het is een wonderplant.Het lijkt te proberen je systeem te normaliseren, wat er ook
aan de hand is.” Zedi

“Mijn  vrouw heeft  geen neuropathie meer in  haar voeten.Ongeveer twee maanden geleden
hadden we geen olie meer en gedurende die 20 dagen begon de neuropathie de laatste paar
dagen terug te keren.Vier dagen terug op de olie en geen spelden en naalden meer.Ze heeft
geen hoge bloeddruk meer en is bijna 30 kilo afgevallen, simpelweg door cannabisolie aan haar
routine toe te voegen.Ze heeft ook atriumfibrilleren.Geen aritmie sinds het begin van de olie.
maatje

“Mijn suikers liepen uit de hand.Ik was op maximale insulinehoeveelheden en orale medicatie
tevergeefs.Ik was een ton aangekomen door deze medicijnen en voelde me ellendig.Ik begon
olie te gebruiken, ging druppel voor druppel omhoog, testte mijn bloed 8x per dag, om er zeker
van  te  zijn  dat  ik  in  orde  was.Het  werkte!Bij  een  lichte  dosis  zakten  mijn  suikers  naar
normaal.Twee jaar later  leef  ik,  viel  ik  67 pond af,  veranderde ik mijn dieet niet en hielp ik
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Rick.Als mijn cijfers stijgen (soms ben ik slecht), dan verhoog ik mijn oliepeil.” Janet

“Hallo meneer Simpson, ik ben Aaron, ik ben 17 jaar oud.Ik heb je receptolie gebruikt om mijn
type 1 diabetes te helpen.Ik zou vier insuline-injecties per dag moeten nemen met een hoge
dosering, maar sinds ik uw olierecept gebruik, hoef ik er maar één 's nachts te nemen en ik wil u
persoonlijk  bedanken.Er  zijn  niet  veel  mensen  zoals  jij  op  deze  planeet,  en  nu  heb  je  er
eenmeer supporter achter je.Met vriendelijke groet, Aäron”

“Voor de doeleinden van dit verhaal is mijn naam Alexis.Ik ben diabeet sinds 1994.In de herfst
van 2010 leed mijn linkervoet aan wat een eenvoudig gescheurde ligament leek, en medische
behandeling bleef uit en de weinige behandeling die ik kreeg was te verwaarlozen.Ik kreeg te
horen dat ik mogelijk de voet van Charcot heb, die meestal niet wordt herkend, vooral in de
acute  fase,  totdat  er  ernstige  complicaties  optreden.Vroege  herkenning  en  diagnose,
onmiddellijke immobilisatie en een programma van preventieve zorg kunnen de morbiditeit die
gepaard  gaat  met  deze  verwoestende  complicatie  van  diabetische  neuropathie
minimaliseren.Bij onjuist beheer kan de Charcot-voet rampzalige gevolgen hebben, waaronder
amputatie.

In december had ik een zweer aan de onderkant van mijn zeer gezwollen voet.Bij het zoeken
naar dringende orthopedische zorg stelde de arts het snel vast als 'chronische Charcot met
osteomyelitis'. Mijn voet had luchtbellen erin en een ernstige infectie in het bot.Hij vertelde me
dat  de  enige  levensvatbare  behandeling  onmiddellijke  amputatie  van  de  voet  was.Ik  had
ernstige pijn, fysiek, emotioneel en spiritueel.De dokter gaf me een week om er psychisch mee
om te gaan.Ik kreeg een rolstoel met instructies om mijn voet volledig niet te belasten.

We weten allemaal dat God op mysterieuze en wonderbaarlijke manieren werkt.Hij bracht me
twee  van  zijn  menselijke  "genezende  engelen"  met  medicijnen  die  Hij  lang  geleden
verstrekte.Met  niets  te  verliezen,  behalve  mijn  voet,  nam ik  het  medicijn,  ze  brachten  het
liefdevol naar me toe, zowel sublinguaal als rechtstreeks op de open wond.Tegen het einde van
de week konden ik, en degenen die voor mij zorgden, verbetering zien alleen aan de buitenkant
van de wond.Toen ik de dokter weer zag, gunde hij me nog een week met een lange reeks
aanbevelingen over waar ik op moest letten dat hij een "OMG ..."-moment noemde.Ik ging trouw
door met het toedienen van de aanbevolen dosering van het medicijn.Ik begon me beter te
voelen, en nog belangrijker, de zweer begon te genezen.In april mocht ik 10 minuten per dag op
mijn voet lopen.Er was een kleine chirurgische ingreep nodig om wat verslechterde botmassa
die zich aan het vormen was te verwijderen.

Ik ga door met de medicatie, en mijn arts is voorzichtig optimistisch, dat ik mijn voet zou kunnen
houden.De infectie in mijn bot was zeer ernstig en zal een tijdje duren om op te ruimen, maar
het is aan het genezen.Momenteel overweegt de dokter een mogelijke constructieve operatie
aan mijn voet binnen het jaar als het blijft verbeteren. Alexis

"Ik ben een van de vrienden die "Alexis" noemt.Ik heb haar een link naar dit bericht gestuurd en
misschien wil ze zichzelf onthullen wanneer ze het ziet, dat laat ik aan haar over.Ik ben al lang
een voorstander van legalisering van marihuana voor recreatieve doeleinden en ik  was me
ervan bewust dat het pijn en angst effectief kon verlichten.Het is echter pas in de afgelopen 8 of
9 maanden dat ik me echt bewust ben geworden van de genezende kracht van cannabis.Toen
ik Alexis in februari sprak en zij mij vertelde over de voorgenomen amputatie, had ik Rick's “Ren
weg van de remedie” video maar was echt sceptisch.Mijn partner en ik hadden de mogelijkheid
besproken om hennepolie te maken en het als remedie te proberen, en onze wederzijdse vriend
Alexis leek een uitstekende kandidaat.Ze stemde toe en we maakten die avond een lading olie
en begonnen die de volgende dag toe te dienen.De eerste resultaten waren veelbelovend, maar
ik was nog steeds zeer sceptisch.Maar zoals ik tegen Alexis zei: 'Wat heb je te verliezen?jouw
voet?de dokter wil het al innemen!” Ik was nooit trotser dan de dag dat ze mijn woonkamer
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binnenkwam.En hoewel ze door haar operatie weer een tijdje in een rolstoel zit.haar dokter
heeft  haar  verteld  dat  het  een  "topprioriteit"  is  voor  Alexis  om  in  mei  te  dansen  op  haar
bruiloft.Dit van de man die vier maanden eerder haar voet wilde afhakken.” stand

"Bedankt Rick, ik heb de olie gemaakt om mensen te helpen die geen idee hadden van het
vermogen om te genezen.Casus één - diabeticus onder dialyse, 5 dagen per week, 6 uur per
keer.13% nierfunctie en hevige pijn.De pijn was de eerste dag weg.Drie maanden behandeling
tot 2 keer per week dialyse, 3 uur.En 54% nierfunctie terug.Vijf maanden in behandeling, geen
dialyse meer en 98% nierfunctie terug, en helemaal geen voorgeschreven pijnmedicatie meer
en heeft haar leven terug na 25jaren van hel.Oh ja, geen kosten voor de olie en ik geniet van
elke minuut  dat  ik  haar  kan helpen.De anderen die  we behandelen,  hebben ook hetzelfde
succes, dus bedankt dat ik hier deel van uit mocht maken." Dan

"Mijn man heeft diabetes type 2 en gebruikt cannabis en hij is teruggebracht van 3 injecties per
dag, naast 5 eenheden 's nachts, tot 5 eenheden' s nachts, dus het helpt wel.Hij slikt het pas
anderhalve maand." Gladys

“Ik  heb  ook  5  mensen  genezen.Mijn  vrienden.Type  2
diabetes.Eierstokkanker.obesitas.Huidkanker.En  het  geneest  mijn  HGG  ernstige
ochtendmisselijkheid.Ik maak het zelf.In mijn achtertuin.Ik geef les aan mijn 4-jarige.Ik begrijp
hoe belangrijk het is.” HennepMeisje

Spijsvertering en de ziekte van Crohn
“De olie helpt bij de ziekte van Crohn.Het stopt de ontsteking in je darmen.Ik had een tumor en
1/3 van mijn lever en galblaas verwijderd voordat ik hoorde over de olie.Nu heeft de olie alle
nare  nawerkingen  van  chemo  voor  mijn  hep  C  en  de  operaties  genezen.Ik  ben  18  kilo
afgevallen en voel me geweldig.” Michelle

“Ik kreeg een klein bedrag om uit te proberen.Wauw.Ik at alsof ik in jaren niet heb gegeten!Mijn
eetlust  kwam  terug!Nu  weet  ik  dat  het  niet  goedkoop  is,  maar  het  werkt  voor  allerlei
problemen.Dank u!" Danny

“Ik heb hetzelfde gevonden!60 pond iets meer dan een jaar geleden van 205.Nu ben ik terug
naar 180 en stabiel.Ik krijg absoluut honger, en niet alleen de munchies.Ik eet nu eigenlijk één
volledige maaltijd per dag.Voordat?2 happen en ik wilde...Laten we niet te grafisch worden.”
Hoody

"En natuurlijk werd de verandering van het dieet ook veroorzaakt door de RSO...Ik verlang nu
naar veel gezonder eten dan ooit tevoren...Ik had een chocoladeprobleem... nu is 1 stuk genoeg
en dat heb ik meestal niet eens nodig!!!Ik wil gezond eten, gezond LEVEN!!!” Laurie

“Op een forum over de ziekte van Crohn voelde ik me praktisch “gepest” om erachter te komen
wat deze “RSO” was.En slechts twee korte weken daarna heeft het mijn leven gered, en dat
doet het elke dag.Ontdekt 29/12/12.Leven gered 1/11/13.” Sarah

'Ik hoop dat je niet bent afgesloten, ik heb je net gevonden!Ik lag vorige maand in bed met een
zeker  doodsgevoel  over  mijn  lichaam,  zoals  ik  me  eerder  heb  gevoeld.Slechts  2  weken
daarvoor was ik uw naam en werk op een Crohn-forum tegengekomen.Deze man herhaalde je
naam zo vaak dat ik me bijna "gepest" voelde om je naam te noteren.Even later zocht ik je
naam en de olie op.Er kwam veel informatie naar boven, dus begon ik met een internetradio-
talkshow genaamd "Red Ice  Radio"  en  een  opname van  een  interview met  Rick  over  het
onderwerp olie.Toen het voorbij was, huilde ik.Ik ging naar huis en vertelde mijn man er alles
over.
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FF tot jan.11 de dag dat ik had moeten sterven.Mijn man had net gekocht wat we nodig hadden
om op de 10e olie te maken en had plannen om over een dag of zo olie te maken.Op de 11e
voelde ik me 's ochtends ziek ... zoals de meeste ochtenden.De ziekte overspoelde me snel en
sterk.Ik lag in bed om te sterven... Ik wist dat het erg was als ik mezelf er niet toe kon brengen
mijn man op het werk te bellen.Thuisgekomen begon hij  gelijk  aan de olie.Ik at een bal ter
grootte van havermout en voelde mijn lichaam binnen een uur weer omdraaien, dus at ik nog
een bal en 2 uur daarna kon ik alleen naar de badkamer lopen.De volgende ochtend voelde ik
nauwelijks de symptomen van de dag ervoor,  en ging aan het werk!(weekendwerk traag en
gemakkelijk) op de 15e deed ik een extra dag en werd op het laatste moment gevraagd om de
rest van de week te dekken.IK ZAL DE WERELD OVER DE RSO VERTELLEN!

Ik  vergat  te  vermelden  dat  ik  de  ziekte  van  Crohn,  colitis  en  biochemische  brandwonden
(appendix  lekkage)  vanuit  mijn  longen  heb.Mijn  appendix  lekte  5  1/2  maand  eind
december.2008 tot 19 mei 2009.Het verwijderen van 1 gallon besmettelijk afval.

Ik neem deze olie nu al 39 dagen elke dag in een havermout korrelgrootte bal 3x per dag.Ik heb
geen medicijnen meer nodig en rook het nauwelijks.Ik drink ook Aloë Vera sap 95%.Het laat de
olie  nog  beter  werken.Ik  log  alles.Ik  zal  nooit  meer  een  andere  door  mensen  gemaakte
substantie nemen.” Sarah

“Pot  is  de  enige  remedie  die  mijn  ernstige  ziekte  van  Crohn  in  remissie  dwong.Cannabis
geneest.” Alicia

“Als ik zeg dat cannabis de ziekte van Crohn geneest, meen ik het.Ik leefde 30 jaar met deze
ziekte,  voor  mij  onbekend,  en  kwam  er  pas  achter  nadat  ik  stopte  met  alle  recreatieve
marihuanagebruik.Het  was een lange onderbreking en mijn  Crohn kwam pas weer  op een
beheersbaar niveau toen ik het cannabisgebruik weer hervatte.Oorspronkelijk was ik gewoon
mijn misselijkheid aan het doden, maar toen ontdekte ik dat het werd geholpen door de ziekte
van Crohn.Niet achterom kijken!” Sean

"Goed werk!Toen ik in de apotheek werkte, had ik het geluk een jonge man (18) te ontmoeten
die de ziekte van Crohn behoorlijk  gevorderd had.Hij  gebruikte op dat  moment  geen RSO,
alleen wat medicijnen die we bij ons hadden.Hij moest een kijkoperatie ondergaan en kon zijn
cannabis niet gebruiken.Hij werd behoorlijk ziek in het ziekenhuis, koorts, infectie, snel afvallen
op een al te dun frame.Zijn arts stemde er uiteindelijk mee in hem een dagkaart te geven zodat
hij ons kon komen bezoeken en medicijnen kon halen.

Zijn dokter was buitengewoon verbaasd toen hij de volgende ochtend naar binnen ging om hem
te controleren, en hij zat rechtop in bed met heldere ogen en borstelige staart, nadat hij de
avond ervoor een lekkere maaltijd had gegeten, en net zijn ontbijt aan het instoppen was.De
laatste keer dat ik met de patiënt sprak, had hij net van RSO gehoord.Ik twijfel er niet aan dat hij
in een mum van tijd volledig zal zijn genezen van alle problemen van Crohn." Jenn

“Ik heb de ziekte van Crohn.Dankzij Rick Simpson heb ik mijn leven terug!” Kathleen

'Het geneest de ziekte van Crohn, dat weet ik uit de eerste hand.Je moet het inslikken.Ik rookte
jarenlang ook om pijn te herbeleven... De genezing kwam pas toen ik de olie innam.Probeer het
maar, je hebt niets te verliezen dan een ondraaglijke ziekte.” Sara

“Cannabisolie heeft geholpen bij het genezen van mijn ziekte van Crohn, zodat ik ermee om kan
gaan!Nu heb ik weer kwaliteit van leven dankzij Rick Simpson-olie en Shona Banda-olie.Vorig
jaar had ik NOOIT zoiets als dit kunnen doen... Ik kon amper boodschappen doen zonder bang
te zijn dat ik in de buurt van een badkamer zou moeten zijn.Ik moest constant terugtrekken uit
kunstshows en live schilder-optredens vanwege hoe erg mijn Crohn was.Gelukkig maakte ik
kennis met cannabisolie en vond ik uiteindelijk de juiste olie voor mij.Ik leef en hou weer van het
leven...serieus vorig jaar om deze tijd kon ik niet eens naar een boerenmarkt gaan...het leven
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was kut!CANNABIS HEELT!!!!

Het lezen van Shona Banda's ~ Live Free or Die gaf me de kracht om op te staan en de moed
te  hebben  VRIJ  te  LEVEN en  te  genezen.Lees  Rick  Simpsons  boek!Het  is  een  prachtige
autobiografie vol informatie die waardevol is om te weten.Beide boeken helpen om je geest
wakker te maken, zodat je niet langer bij de schapen hoeft te horen.Leer de waarheid.Google
het." Linzy

"Een van de grootste gevoelens die ik in lange tijd niet heb gevoeld, is die GEWELDIGE warmte
van het eten van jalapenos met sriracha in pho ....Zonder pijn in mijn buik!Godzijdank voor
CANNABIS  OLIE!Vroeger  had  ik  de  pijn  alleen  maar  om  mezelf  te  kunnen  trakteren  op
pho….mijn favoriete gerecht  ooit…..Tegenwoordig kan ik  het  eten en GEEN PIJN VOELEN
omdat cannabisolie helpt om mijn ziekte van Crohn onder controle te houden!!!Oh, wat heb ik
de smaak van pho en de warme verbranding van hete kruiden gemist!Ik zal nooit stoppen met
het nemen van mijn olie.Mmm mmm echt niet!” Linzy

“Ik heb de ziekte van Crohn en het doet wonderen!!!Werkt beter dan welke pil dan ook die ze
me ooit hebben gegeven.” Andrew

“Momenteel  behandel  ik  mijn  kamergenoot  voor  colitis  met  RSO.Toen  hij  zijn  motorfiets
vernielde, werd hij zwaar opgebroken en lag hij een maand in het ziekenhuis.Toen we in het
ziekenhuis  waren,  werd  ons  verteld  dat  hij  een  massa  in  zijn  dikke  darm had  en  dat  het
hoogstwaarschijnlijk kanker was.Hij heeft al sinds zijn geboorte aan colitis17 jaar oud, hij is nu
29.

Nadat ik doodsbang was geweest en niet wist wat er aan de hand was, sprak ik met mijn vriend
over het proberen van RSO.Hij maakte de Rick Simpson Oil voor mijn vriend en hij gebruikt
hem sinds oktober.De artsen zeggen dat de massa zichzelf heeft gereguleerd, de normale kleur
is teruggekeerd en ze geloven niet langer dat het kanker is.We hebben de bloeding in zijn
ingewanden nu effectief gestopt sinds oktober,  zonder een enkele opflakkering!Ontsteking is
minimaal.We zullen NOOIT stoppen met het gebruik van RSO in mijn familie!!!” Chris

“Ik gebruik olie voor colitis.Het werkt.Het enige probleem is dat ik niet de juiste spanning heb,
dus ik word er een beetje duizelig van.Maar wat maakt het uit, ik voel me er goed bij.” Igor

"Ik heb een vriend met colitis en het helpt in een verbazingwekkend tempo.Ze hadden hem op
elk genetisch medicijn, denk ik, hij zat heel dicht bij een clausale zak.Meerdere artsen gezien,
hij staat erg open voor de kwestie, details enz.Ik zou kunnen proberen om wat meer details te
krijgen.” Justin

"Ik heb colitis van de bestralingen...verdovende middelen zijn nutteloos.Cannabis is het ENIGE
dat me enige verlichting van de pijn heeft gegeven.” Lee

"Voor mensen die naar soorten kijken die werken met colitis, lijken veel Cheese en Chemdogg
scheve kruisingen het beste te werken voor degenen die ik ken die het gebruiken." Chris

“Ik  gebruik  RSO  sinds  mijn  vroege  twintiger  jaren  om  te  voorkomen  dat  colitis  ulcerosa
verergert.Ik heb een volledig normaal spijsverteringskanaal op 41.Mijn vader leed hoofdelijk aan
de ziekte van Crohn en naar mijn bescheiden mening was het de olie die mij ervan weerhield
hetzelfde lot te ondergaan.” Todd

“Ik gebruik cannabis als ik een opflakkering van diverticulitis heb, het is het enige dat me echte
verlichting geeft, enorm helpt bij maagpijn en helpt de spieren in de buik te ontspannen, beter
dan voorgeschreven pijnstillers die de pijn alleen maskeren voor een poosje!" David

"Ik gebruik RSO ook voor mijn Crohns.Het is voor mij een wonder.” Bobby
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Hart, bloeddruk
“Het hart  is een vitaal orgaan en de olie verjongt  vitale organen.Wanneer patiënten de olie
beginnen te gebruiken,  verminderen ze gewoonlijk  hun dosis  van hun hartmedicatie,  en de
meesten stoppen met het gebruik van de medicijnen zodra ze denken dat ze kunnen stoppen
met het gebruik ervan.De olie is zeer heilzaam voor het hart, maar ik denk dat de patiënt echt
een arts moet raadplegen als hij stopt met deze medicijnen die hem zijn voorgeschreven.

De  olie  kan  de  bloeddruk  en  in  sommige  gevallen  hartritmestoornissen  zeer  effectief
reguleren.Het verlaagt meestal de bloeddruk, dus degenen die bloeddrukmedicatie gebruiken,
moeten voorzichtig zijn met het gebruik van de olie totdat ze eraan wennen.Een combinatie van
bloeddrukmedicatie en de olie kan de druk te laag maken, en daarom is het een goed idee om
de  bloeddruk  te  controleren  met  een  bloeddrukmeter.In  veel  gevallen  zullen  patiënten  ook
merken dat de olie ook de hartslag iets verhoogt.

Dit  gebied vereist  veel meer onderzoek, dus patiënten moeten hun gezond verstand volgen
wanneer ze met de olie beginnen, maar ze moeten ook contact houden met hun arts omdat ze
problemen kunnen ondervinden bij het afbouwen van deze medicijnen.Hartpatiënten moeten de
elektrische bedrading in  hun huis  of  werk controleren.Het hart  werkt  op elektromagnetische
impulsen en daarom moeten ze zo veel mogelijk  vermijden in elektromagnetische velden te
verblijven.

Ik zou de olie eten en ik zou het ook in zetpillen gebruiken.Wat betreft plaatselijke toepassing,
het doet nooit pijn, maar ik kan niet zeggen hoe heilzaam het op dit moment echt is.Zoals altijd
zou ik hennep gebruiken inalle mogelijke manieren.Ik zou ook hennepzaden en hennepzaadolie
in mijn dieet opnemen, van zowel zaden als de olie is bekend dat ze zeer gunstige effecten
hebben op veel hartaandoeningen.

Als  ik  een arts  was en een hartoperatie  of  transplantatie,  enz.  zou uitvoeren,  zou ik  eerst
proberen  het  orgaan  te  verjongen  met  minstens  60  g  olie.Als  60g  de  patiënt  niet  in  een
voldoende gezondheidstoestand zou brengen, zou ik hem toch de olie blijven geven.JB”

"Ik verminderde en stopte met het nemen van mijn bloeddrukpillen omdat mijn bloeddruk te laag
werd.Toen ik eenmaal van de bloeddrukpillen af  was, normaliseerde mijn bloeddruk.Hartslag
lijkt  regelmatiger  en niet  zo  hinderlijk,  aangezien ik  sinds  mijn  geboorte een onregelmatige
hartslag heb gehad.” George

“Ik kreeg een hartaanval de dag na mijn verjaardag op 2 april 2012.De dokter probeerde me te
vertellen dat het allemaal artritis was, en het was maar een hartaanval.Ze vinden het niet leuk
dat ik cannabis gebruik, ik heb hier een grote klap gehad tussen een arts die alleen maar een
apotheker is en pillen duwt, en een natuurapotheker, mijn reg-dokter heeft me ook vermoord, ik
was aan één kant 100% geblokkeerd en 80% aan de andere kant, ik dacht dat ik kreupel zou
worden, ik vraag vorige week om je hulp, en de enige troost die ik had was de cannabis, nog
steeds op zoek naar olie, ik heb artritis, deze zeiden ze dat het een weduwe was maker, ik had
geluk,  ik ging naar de eerste hulp, ze vertelden me dat ik een stent had laten plaatsen en
wachten om te zien wat ik met de andere moest doen, bedankt Rick, je doet iets geweldigs en
je wordt enorm gewaardeerd.Hé, ik ben er nog, en nog een opmerking: mijn man gaat niet naar
de dokter, drinkt of rookt niet, gebruikt gewoon al die jaren cannabis.Hij heeft bloeddruk net als
een tiener, gezond, God zegene u en ons allemaal, Barbie nog steeds toking (@ O@ ) voor
pijn.” Barbie

“Mijn hond die congestief hartfalen heeft, houdt het nog steeds vol en ze is sinds maart ook aan
de olie.Vrede liefde en RSO!!” Jenna

“Mijn bloeddruk ging van 139/99 naar 114/80, het is nog nooit zo laag geweest.Bedankt Rik."
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Jayson

Q.Hallo,  ik  heb  een  vraag.Ik  was  benieuwd  of  er  getuigenissen  waren  voor  de  olie  die
ARTERILE FIBRILATIE helpt?Een onregelmatig type hartslag.Dank u!!!!" Maria

A.Beste Mary, ja,  natuurlijk.Zorg ervoor dat de olie wordt geproduceerd en gebruikt  volgens
onze instructies en wees voorzichtig bij het combineren met hartmedicatie.JB

“Nu  zal  ik  met  iedereen  mijn  verhaal  en  lange  strijd  met  hoge  bloeddruk  (hypertensie)
delen.Sinds mijn 25e heb ik altijd last gehad van hoge bloeddruk, maar in 2008 of zo heb ik de
premie van mijn levensverzekering niet op tijd betaald.Ik kreeg te horen dat ik een fysiek nodig
had om te worden hersteld.Het bedrijf stuurde me naar een plaatselijke verpleegster die mijn
bloeddruk nam.Het was 180/120.Ze vertelde me dat ik een "loopberoerte" was en raadde me
aan meteen naar de eerste hulp te gaan.Nou, ik hou niet zo van ziekenhuizen, dus ik ging naar
huis  en  volgde  een  discipline  van  natuurlijke  remedies  -  die  allemaal  niets  hielpen.Ik
controleerde mijn bloeddruk vaak om te zien wat werkte, inclusief lichaamsbeweging.Het was
nog vrij hoog en bleef daar.

Na een jaar en een bloeddruk van meer dan 180, zei een vriend dat ik beter naar een dokter
kon gaan, wat ik ook deed.Ik kreeg medicijnen die weinig deden, maar me ook erg duizelig en
mistig maakten.Ik stopte met de medicijnen en vond een MLM-product dat "gegarandeerd" was
om de slagaders binnen een maand schoon te maken.Nou, ik deed viervoudige doses en had
na 9 maanden nog steeds een ernstige hoge bloeddruk.Afgelopen oktober ging mijn bloeddruk
omhoog  naar  235/135  (gevaarlijk  hoog)en  ik  had  het  gevoel  dat  ik  op  het  punt  stond  te
verdwijnen, dus gaf ik uiteindelijk toe en ging naar de eerste hulp in het ziekenhuis.Ze sloten me
aan en probeerden twee medicijnen - Lisinopril en Diltazem, waardoor de bloeddruk daalde tot
150/110.Ik nam de medicijnen totdat ik binnen een maand op was.Toen ik binnen een maand
terugging naar mijn dokter voor een controle en mijn bloeddruk nog steeds rond de 160/110
lag.Ik was erg gefrustreerd omdat ik nog steeds een 'lopende slag' was.

In januari maakte ik kennis met Aamann, uit Colorado, die specifiek met Cannabis Oil werkte.Hij
vertelde me dat de olie wonderen heeft gedaan bij MS-patiënten en pijn, wat mijn vrouw heeft
gedaan.Hij zei ook dat ik de film moest kijken -Ren weg van de remediedie specifiek de olie van
cannabis gebruikte, voor de genezing van veel kankers.

Nadat mijn vrouw was verkocht en wat ruimdenkender was, was ze nog steeds terughoudend
om het te nemen, dus nam ik mijn dosis om te zien wat het deed voor mijn bloeddruk.Aamann
zei om met een zeer kleine dosis te beginnen en mijn weg naar mijn tolerantie op te werken.Ik
begon  met  de  grootte  van  een  rijstkorrel  en  mijn  bloeddruk  in  de  ochtend  zonder  andere
medicijnen was 138/90 – een grote verbetering.Ik had ook geen oude medicatie meer toen ik
begon.Ik ging door met de lage dosis, maar de dramatische effecten stopten, totdat ik de dosis
verhoogde  tot  twee  korrels.Verbazingwekkend  genoeg  kwam  de  BP  meteen  weer  naar
beneden.Ik ben nog steeds in de experimentele modus op mijn eigen lichaam, en de afgelopen
dagen was mijn bloeddruk normaal en ik heb het volgehouden door ongeveer 3 korrels voor het
slapengaan  te  nemen  en  geen  voorgeschreven  medicatie.Ik  heb  ook  geen  bijwerkingen
opgemerkt en ben wel van plan het onder de drempel van "high worden" te houden.

Toen ik een medische kaart aanvroeg, zei de dokter dat er geen medische voorgeschiedenis
was van een remedie tegen bloeddruk met cannabisolie.Ik  kon nog steeds de goedkeuring
krijgen vanwege de gewrichtspijn die ik al jaren had.Raad eens?Er was nog een ander groot
neveneffect/voordeel - geen gewrichtspijn meer.

Veel mensen, waaronder ik, houden niet van roken.“Potheads” die niet kunnen functioneren en
die misbruik maken van deze dispensatie hebben de industrie een blauw oog bezorgd.Ik hoop
dat de staat niet het kind met het badwater weggooit bij dit geweldige medicijn."
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Q.Hoeveel neemt u voor de dagelijkse controle van de bloeddruk?Joe

A.Het is altijd het beste om minimaal de behandeling van 60 g te nemen volgens de instructies
en vervolgens af te bouwen naar een onderhoudsdosering.JB

“Tijdens de tijd dat ik het gebruikte voor kanker, heb ik een volledige bloedtest ondergaan...
artsen stonden versteld van mijn cholesterol, bloedsuikerspiegel en bloeddruk!Ze zeiden dat het
net een tiener was.En ik ben 49!” Lindsey

"Ik woog 240 pond en pre-diabetisch.Verloren reuk- en smaakzin,  ontsteking en zwelling in
onderbenen en voeten,  tintelingen in  vingertoppen.Heb ook ernstige  artrose.Na ongeveer  6
maanden  op  RSO  2  rijstkorrel/dag  zijn  alle  symptomen  van  diabetes  verdwenen  en  geen
chronische pijn door artrose.Meer dan 40 pond afgevallen.Ik heb de olie zelf gemaakt.” Ron

“Ik weet niet hoe het met mijn cholesterol zit, maar ik weet dat ik na een week lang minder dan
een rijstkorrel per dag te hebben gegeten, begon af te vallen.Tegen week twee is mijn buikvet
verdwenen en heb ik huidverlies.Week drie wordt de losse huid weer strakker…” Daniel

“Mijn  cholesterol  zakte  naar  normale  waarden  en  ik  stopte  met  de  medicijnen  van  de
artsen.Lang geleden zeiden ze dat ik de rest van mijn leven medicijnen zou nemen.Mijn suiker
is ook normaal, ik was 126, nu 80 en 90.” Jose

“Ik heb een paar maanden geleden een bloedtest gehad en de dokter raasde over het feit dat ik
mijn cholesterolmedicijnen niet nam en waar ik ongeveer 10 maanden geleden mee stopte.Ik
vroeg hem hoe mijn cholesterolgehalte was en hij antwoordde zacht dat het goed was, maar
ging achter me aan dat mijn slechte cholesterol hoger was dan mijn goede cholesterol, maar zo
is het altijd geweest, dus ik denk dat mijn lichaam zo is .Ik gebruik nu een jaar RSO en ben 30
pond afgevallen en de suikerniveaus zijn gedaald, dus maak je geen zorgen en ben gestopt met
verschillende andere medicijnen, dus ik hou zeker van de olie. Al

“Ik was erg sceptisch toen ik getuigenissen op internet las.Maar nadat twee van mijn vrienden
het  regelmatig  hebben  gebruikt  en  ik  hun  gezondheidsproblemen  eerder  kende  en  ik  zie
ditongelooflijke verbetering in hun leven en gezondheid, ik zou echt willen dat marihuana van de
lijst met verboden middelen werd gehaald.Iedereen moet zijn eigen kunnen kweken.

Er  was een tijd  in  het  verleden dat  ik  erg  tegen marihuana was,  maar  sommige vrienden
veranderden mijn mening.Eentje had al heel lang last van hoge bloeddruk - ze slikte tabletten
(ze was er  ook heel  lang tegen)  totdat  iemand haar  ervan overtuigde om het  gewoon een
weekje te proberen.Dat deed ze en het effect verbaasde haar, aangezien ze van ongeveer 200
eenheden naar 140 eenheden zakte.

Een andere vriend worstelde al meer dan 4 jaar met keel- en maagpijn en maagzweren.Na een
paar weken van regelmatige doses marihuana als thee, rook en druppels, ziet hij er veel beter
uit.Hij slaapt beter, hij heeft geen pillen meer nodig.” Alex

Astma, Ademhaling, Longen
“Ik ben in bijna perfecte gezondheid, geen astma meer, ik verloor overtollig gewicht zonder te
sporten en ik voel me elke dag geweldig.Noem een pil die dat kan?” Edward

"Bedankt voor de olie, het heeft me geholpen een ernstige longontsteking te verslaan.De olie
deed wat NyQuil en antibiotica van de dokter niet konden doen.En ik was van de ene op de
andere dag genezen!!!Rick Simpson bracht verlichting en genezing in mijn leven en daarvoor
zal ik altijd dankbaar zijn voor het werk van Rick Simpson en zijn olie.Blijf genezen!” Joe

"Je zou verwachten dat het verdampen van de olie effectief is bij de behandeling van astma en
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andere ademhalingsproblemen.Maar verrassend genoeg hebben we ontdekt dat zetpillen van
hennepolie uiterst efficiënt zijn in het openen van luchtwegen.Gewoonlijk melden ze binnen 30
minuten nadat een patiënt een zetpil heeft ingenomen dat ze het gevoel hebben dat hun longen
opengaan en dat ze veel gemakkelijker kunnen ademen.Natuurlijk, zoals bij elke andere ziekte,
zou ik gedurende drie maanden een standaarddosis van 60 g innemen en ik zou op een gram
per dag blijven totdat ik me volledig gezond voelde.Dan zou ik natuurlijk de rest van mijn leven
een  onderhoudsdosis  nemen.Ik  zou  de  olie  oraal,  plaatselijk  op  mijn  keel  en  borst  en  in
zetpilvorm gebruiken.JB”

“In 2002 werd bij mij chronisch emfyseem vastgesteld.Er werd mij verteld dat ik de longen had
van een zieke 90-jarige.Gestopt met het roken van tabak en gewoon flink wat goede cannabis
gerookt.De longfunctie is goed vandaag.Ben net begonnen met het dagelijks gebruik van olie
voor pijn aan de wervelkolom. John

“Ik heb al 21 jaar astma, rook sigaretten en mmj sinds 14.Ik heb mijn inhalator niet meer hoeven
gebruiken  sinds  ik  in  93  met  marihuana  heb  geëxperimenteerd.Ik  heb  nog  steeds  een
reddingsinhalator,  maar  die  heb  ik  NIET nodig.Neem  ook  GEEN spierverslappers,  800  mg
ibuprofen, antidepressiva of twee andere voor migraine.Ik hou van MMJ.Het heeft mijn leven
gered.” Kari

“Mijn eerste keer met RSO nam ik 1,7 gram in een pil.Ik kon niet recht lopen. Ik voelde me alsof
ik  verstandelijk  gehandicapt  was,  maar  het  resultaat  hiervan  was  dat  ik  de  volgende  dag
genezen was van een ernstige longontsteking!!Zou het zo weer doen, lol.” Joe

“Begon Hennepolie te gebruiken voor mijn eczeem en astma en het is allemaal weg!Ik gebruik
mijn steroïde inhalator of steroïde crèmes niet meer.Nooit gedacht in een miljoen jaar dat het
ooit zou verdwijnen.HENNEP VOOR OVERWINNING!Ik had eerlijk gezegd nooit gedacht dat ik
verlichting zou vinden voor mijn problemen totdat ik erachter kwam dat de plant waarvan ik altijd
had gezegd dat ik die niet mocht gebruiken omdat hij slecht voor me was, eigenlijk wel goed
voor me was!” Mat

“Olie werkt voor de longen!Verdampen helpt ook.Binnen de eerste 5 dagen na het innemen van
de olie zullen je longen slijm gaan verdrijven en als je longkanker bestrijdt, zouden de tumoren
moeten  beginnen  te  krimpen  terwijl  olie  de  kankercellen  doodt.60-80% van  de  tumoren  is
gevuld  met  Candida,  dus  de  schimmelwerende  eigenschappen van THC helpen  dit  proces
samen met de cannabinoïden die het chemische proces in je immuunsysteem in gang zetten!
Cannabis opent, in tegenstelling tot sigaretten, je longen en verwijdt jebronchiën terwijl u uw
lichaam terugbrengt naar een staat van homeostase.Veel mensen met longproblemen en vele
andere aandoeningen zouden tarwe en suiker uit hun dieet moeten verwijderen omdat de tarwe
van vandaag voor 95% GGO is en het menselijk lichaam niet weet hoe het het moet verwerken,
dus het zal opslaan en een immuunrespons kunnen veroorzaken van ontsteking of histamine in
enig deel van het lichaam!Stof tot nadenken!” Matthew

Q.Hallo JB, heb je de gelegenheid gehad om iemand te behandelen met behulp van de olie, die
leed aan COPD?Emfyseem?Astma?Shawn

A.Ja,  al  deze.Een  van mijn  eerste  patiënten  met  COPD en angina  pectoris  kon  geen  zes
trappen oplopen (geen zes trappen, hij kon nauwelijks lopen omdat hij niet kon ademen).Binnen
twee maanden speelde hij weer badminton.De olie helpt bij al deze aandoeningen zeer effectief
en  veilig.Ik  zou  de  olie  eten,  het  gebruiken  in  zetpillen  (ze  werken  ook  uitstekend  voor
longaandoeningen),  ik  zou  de  olie  meerdere  keren  per  dag  verdampen  (het  zal  hoesten
bevorderen, en dat is wat je wilt, je moet alle besmetting weg krijgen van de longen, en dat doe
je  door  het  uit  te  hoesten),  en  ik  zou  de  olie  ook  plaatselijk  op  mijn  keel,  borst  en  rug
gebruiken.Beste wensen, JB
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“Ik heb COPD, ik zat in de laatste fase en dacht erover om gewoon de stekker eruit te trekken.Ik
gebruik nu een maand cannabisolie en nu ben ik op weg naar herstel!” Gordon

“Het  lijkt  erop dat  My Gramps niet  de enige Gramps is  die  kon profiteren van compassie!
Deze  oude  man  genas  zijn  emfyseem  met  cannabisolie.My  Gramps  was  ook  in  staat  om
zuurstof- en astma-inhalatoren te gebruiken (ook al stierf hij aan longkanker in het eindstadium)
door de essentiële olie van de cannabisplant te gebruiken.Dat is de enige medicatie die mijn
opa heeft gebruikt de laatste 8 weken van zijn leven...Op de een of andere manier was hij in
staat om een longontsteking op te heffen zonder antibiotica, ook al had hij COPD en emfyseem
en longkanker.Mijn Gramps slaagde met 100% zuurstofniveaus en had GEEN HULP nodig van
beademingsmachines of aanvullende medicijnen. Lindsay

"Ik  heb zelf  resultaten gezien met:  Leukemie bij  kinderen en volwassenen ~ Leverziekte ~
Chronische pijn ~ Diabetes ~ Obesitas ~ Astma ~ Chronische bronchitis ~ PDS ~ Ontsteking ~
Plaatselijk  toegepast  op  artritische  handen  -  de  pijn  was  in  ongeveer  een  minuut
verdwenen.Aangebracht  op  verbrande  vingers  en  de  pijn  was  binnen  een  paar  minuten
weg...GEGAAN Ik dacht zeker dat al die huid eraf ging en slechts één plek op de middelvinger
verloor de huid.Toen die vingers uit die kokende koolzaadolie kwamen, was de huid zo wit als
gekookte kip!Niets  beters voor  brandwonden.Ik  zet  voortaan een pot  in  de keuken!Bedankt
Cannabis!” Debra

-- Dank je, Debra.Eén ervaring met wat de olie kan doen voor brandwonden, is alles wat nodig
is voor een rationeel persoon om er een pot van in de keuken te willen hebben, daar ben ik het
mee eens.Bij elke kachel, open vuur, oven, enz. moet een pot met olie staan.Voor het geval
dat.JB

“Terug in de late jaren 70 en de hele jaren 80 moest ik naar mijn Dr. (Hashmi) gaan en minstens
twee keer per jaar pillen krijgen voor aanvallen van bronchitis (in de herfst en in de lente, toen
de lucht altijd vochtig).Ik stopte met het roken van sigaretten in 1990, en begon veel meer wiet
te roken (toen begon ik veel meer te kweken, en ik zou ongeveer 5 pond toppen voor mezelf
houden, nu gebruik ik veel meer vanwege het maken van olie en koken met het.) MAAR sinds
1990 ben ik niet meer naar de dokter geweest voor bronchitispillen.DAT IS 22 JAAR ZONDER
BRONCHITIS PILLEN...PROBEER ME NIET TE VERTELLEN DAT CANNABIS ROKEN NIET
GOED  IS  VOOR  JE  LONGEN...VRAAG  MIJN  MOEDER,  IK  GARANDEER  DAT ZE  NIET
VOOR IEDEREEN ZAL LIEGEN..." Fluit

"Een gram RSO per dag is wat ik neem voor mijn COPD en het werkt als een verdomde hete.Ik
maak  er  capsules  van  en  neem  elke  zes  uur  250  mg.Ik  heb  60  jaar  tabak  gerookt.De
inhalatoren  van  de  apotheek  zijn  gewoon  rommel  die  het  eigenlijk  alleen  maar  erger
maakten.Mijn dokter is dom omdat hij me vertelde dat er geen remedie is en dat ik zuurstof zou
gaan gebruiken als de puffers niet meer zouden werken.In zijn kont met een stok met spijkers
erin  als  je  begrijpt  wat  ik  bedoel.Ik  ben  in  december  begonnen  met  de  olie.Het  is
verbazingwekkend hoe ik me weer als een normaal persoon voortbeweeg in plaats van het
afgeleefde en zieligeoud schepsel dat ik snel aan het worden was.Ik was min of meer op deze
behandeling  gestuit  nadat  ik  de  RSO  had  gebruikt  voor  mijn  niet-uitgestraalde  en
ongecontroleerde maagkanker waarbij in november 2011 de diagnose was gesteld.Ik heb die
hele scène alleen overleefd door wat het bewijs is van het "geluk van de Ieren" in actie.Mijn
advocaat  had  over  mijn  hachelijke  situatie  gehoord.Hij  redeneerde  heel  terecht  dat  ik,
overgelaten aan mijn lot, waarschijnlijk op het punt stond deze wereld te verlaten.Hij was zich
bewust geworden van RSO enz.Heb me geïnformeerd en hier ben ik.Mijn advocaat is veel beter
opgeleid  in  deze  dingen  dan  mijn  oplichter.Hoe  dan  ook,  nogmaals  bedankt  Rick  en  alle
mensen die ons helpen.” Dal

“Ik gebruik RSO voor mijn COPD...Ik ontwikkelde een koortslip dat alcohol en H202 in 2 dagen
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niet  hadden geholpen.Ik heb er 's  ochtends en later op de dag een dot  olie op gedaan en
vanmorgen' was het weg?Ik voelde helemaal over mijn magere oude lippen en er was niets
daar...Word ik gek???Ik ga naar de badkamer en overstroom de plek met licht en uiteindelijk, na
het uitrekken en trekken, breek ik het OPEN waar het was genezen, ik plaats er nog een stip op
en ik denk niet dat ik er ooit bewust naar heb gekeken nogmaals...Een zeer verbazingwekkend
medicijn RSO..." Dale

“Mama heeft longkanker.Ze zei dat ik geen chemo doe.Ik zei wat ga je dan gebruiken?RSO.Ze
zei  Huh?Ze  gaf  me  de  link  en  vanaf  daar  ging  het  verder.Ze  is  in  4  maanden  60  kg
afgevallen.Neemt geen medicijnen in de apotheek en doet het goed, ziet er goed uit en bruist
nu door de stad!Had ik al gezegd dat ze emfyseem had?Ze heeft zelfs haar zuurstofflessen niet
meer  nodig.Bedankt  aan iedereen die deelt.Rick --  mijn  Fkn-held geen grap!JB --  stop niet
broer.Dit gaat gebeuren.” Rekening

“JB,  ik  heb  PT-video  aan  mijn  man  laten  zien  en  heb  de  afgelopen  2  jaar  duizenden
getuigenissen met hem gedeeld.Hij is het in principe eens met alles wat de olie doet.Afgelopen
weekend hadden we echter een verhitte discussie.Ik weet niet eens hoe het onderwerp hennep
roken ter sprake kwam...Ik rook het niet of wil het roken.Hij beweert (en ik heb geen idee waar
hij dit heeft gehoord, want hij leest niets dat zichzelf zou kunnen opvoeden!) dat er ammoniak
vrijkomt bij het roken en inademen in de longen, en beweert daarom dat het op dat moment
giftig is ... Ik heb nooit van gehoord en had geen comeback voor hem.Gedachten?" Pam

--  Iets  roken  is  niet  het  beste  voor  je  longen.Het  roken  van  hennep  heeft  zeker
gezondheidsvoordelen die gemakkelijk de eventuele nadelige effecten overtreffen, maar het is
nog steeds het beste om de olie in te nemen.Als iemand de olie wil verdampen voor recreatie of
andere medische doeleinden, moet dat aan hem/haar zijn.Het verdampen van de olie maakt
deel uit van het protocol voor de behandeling van longaandoeningen, waaronder kanker, je wilt
dat de patiënten alles ophoesten wat ze niet in hun longen zouden mogen hebben.Zoals ik het
bekijk, als het roken van cannabis schade veroorzaakt, kan het eten van de olie dit oplossen,
dus waar zit het probleem precies? JB

"Mijn moeder heeft longfibrose ... Ze kan een transplantatie ondergaan als ze 70 pond verliest,
maar het is bijna onmogelijk  als je niet  kunt ademen om te oefenen ...Ik geloof  oprecht uit
onderzoek dat ik heb gedaan dat ze kan worden genezen, maar niet door artsen en we hebben
bijna geen tijd  meer...Ik ben wanhopig op zoek naar iemand om hierover te praten...Ik heb
video's  gezien van mensen met  dezelfde aandoening die  RSO hebben gebruikt  om het  te
verslaan...Ik zal alles doen om mijn moeder te redden...Doktoren hebben haar de toespraak
"spend time with your family" gegeven, maar ik weet dat ze de wereld te veel te geven heeft, ze
is pas 55 en een geweldige dame met een heel hart." Angela

-- Angela, geef haar de olie, ze zal afvallen en de olie zal waarschijnlijk ook die longaandoening
herstellen.Laat haar het eten, gebruik het in zetpillen, en laat haar de olie ook meerdere keren
per dag verdampen, je wilt dat ze uithoest wat niet in haar longen hoort.JB

“In 2009 werd bij mij idiopathische peritoneale fibrose vastgesteld. In de laatste fase kwam ik op
de intensive care. Bloeddruk 223 boven 130, nierfalen 90%, lekkende aorta, onregelmatig hart
140-40.  De  vezels  zaten  opeengepakt  achter  mijn  maagwand  en  drukten  op  al  mijn
romporganen, wat extreme pijn veroorzaakte. Ik heb het overleefd. Volgende 12 maanden een
mislukte reeks chemodrugs. Toen begon ik Rick Simpson Oil. Ik kreeg het cadeau omdat ik het
niet  kon  betalen.  Nog  6  maanden  langzaamzich  terugtrekken  uit  chemo  terwijl  u  de  olie
inneemt. Plotseling stoppen zou mijn immuunsysteem doen crashen. Zelfs met de olie. Snel
vooruit en veel weglaten. Twee maanden geleden zeiden mijn artsen; ze kunnen geen spoor
vinden van de idiopathische vezels in mijn lichaam. Ik heb nog steeds problemen met wat de
chemo met mijn maag en darmen heeft gedaan, maar ook dat lost gestaag op. De doktoren
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noemen  het  een  medisch  wonder.  Ook  al  zijn  ze  op  de  hoogte  en  maken  ze  goede
aantekeningen, als ik het heb over mijn gebruik van Rick Simpson Oil. I. Maak en neem ook een
plantaardige glycerinetinctuur. Mijn huisarts adviseerde cannabis binnen de eerste maand na
mijn terminale diagnose. Hij zei zelfs dat het de enige hoop was die hij kende. Er zijn te veel
details om in dit antwoord te plaatsen. Ik hoop dat dit helpt." Enoch

“Onkruid heeft mijn leven gered van een astma-aanval.Ik werd jarenlang uitgelachen omdat ik
erover  vertelde  -  hoe  kan  roken  astma  helpen,  zeiden  ze?Ik  weet  niet  hoe,  ik  ben  geen
wetenschapper, maar het werkte en ik leef ervoor.” David

“Veel mensen staan dit medicijn in de weg.Als ze maar wisten dat zij en hun families het zelf
nodig hebben om zo gemakkelijk  zoveel ziekten te bestrijden of  te voorkomen.Als  ze maar
wisten wat hun familieleden hun gaan vertellen als ze achter de echte waarheid komen over de
vele wonderbaarlijke effecten van dit medicijn.Als ze maar wisten hoeveel pijn en lijden ze zelf
doormaakten zonder de olie.Ik denk dat ze veel sneller zouden handelen en ik denk dat ze er
eindelijk  iets  aan  zouden  doen,  niet  ertegen.Alleen  een  dwaas  of  een  niet-geïnformeerde
persoon kan standhouden tegen een medicijn met zoveel toepassingen.JB”

“Sinds eind 2011, toen bij mij de diagnose Maagkanker werd gesteld, ben ik ook grotendeels
stabiel  op  RSO  voor  mijn  COPD...  De  andere  dingen  waar  het  voor  heeft  gezorgd  zijn
verbazingwekkend... niet zoals de meeste 75-ers... Spataderen zijn op zijn minst ongeveer 50%
teruggetrokken... Meisjes zouden dat leuk vinden... Ik voel me gewoon gezond..." Dale

“Als  meer  vrouwen  beseffen  dat  het  anti-verouderingseigenschappen  heeft,  zullen  ze  het
parlement  bestormen.Lol."  Lupus
-- Dat zullen ze zeker, Lupus, daar twijfel ik niet aan.JB

"Ik heb het gebruikt en ben van alle medicijnen afgekomen en heb ook COPD verslagen.Door
mijn artritis kreeg ik zoveel medicijnen dat mijn ademhaling slecht was.Was meer dan 5 jaar op
zuurstof en nadat ik van alle pijnstillers af ben gekomen, is mijn ademhaling geweldig.Heb nog
steeds artritis, maar het leven is nu de moeite waard." Laurier

"Het  doodde een langzaam groeiende huidkanker op de rug van mijn moeder binnen twee
weken die ze het grootste deel van haar leven heeft gehad ...Moet ik nog meer zeggen!Het
heeft veel mensen geholpen die we kennen met veel verschillende aandoeningen en we zien nu
dat het enorm helpt bij COPD!Prijs God voor deze wonderplant!” Bonny

-- Huidkanker verdwenen, chronische obstructie longziekte verdwenen.Het enige wat ik weet is
dat dokters meestal grote moeite hebben om deze beide te behandelen.Geen wonder dat ze
niet het juiste gereedschap voor hun werk hebben als ze geen cannabis kunnen gebruiken, een
van de oudste traditionele medicijnen in de geschiedenis.Zij zouden de eersten moeten zijn die
erom vragen.JB

Hepatitis
“Hep C, weg, hoge bloeddruk en darmproblemen, weg.” Janet

"Gediagnosticeerde Hep C - 2006.Klinische proef.1 van 1000 wereldwijd.Albuferon + Ribavirine
- juli 2007 - december 2007.Binnen een week na het starten van deze chemische cocktail had ik
hevige pijn en kreeg ik morfine, begon ik af te vallen, huiduitslag, enz.Tegen het einde van de
proef was ik 47 pond afgevallen en had ik 24-7 ernstige pijn.Ik werd gedwongen met pensioen
te gaan toen ik 47 was en vocht twee jaar lang voor mijn bedrijf voor arbeidsongeschiktheid en
vier jaar voor de Canadese regering.Vorig jaar kreeg ik te horen dat het medicijn voor klinische
proeven werd stopgezet vanwege sterfgevallen en bijwerkingen.
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Afgelopen zomer 2012,  in  juni,  kreeg ik  epileptische aanvallen,  niet  in  staat  om te slikken,
verlies  van  evenwicht  ook.Om  een  lang  verhaal  kort  te  maken,  ik  kwam  in  een  rolstoel
terecht.Op dit punt werd ik gestuurd voor alle scans, röntgenfoto's en tests en neuroloog dacht
MS???MRI onopvallend...

De huisarts zei dat ik misschien mini-beroertes had.Beiden stuurden me naar huis om ermee te
leven omdat ze geen verdere tests zouden doen!Ik heb ze allebei ontslagen.Een vriend wees
me toen op Mr.Rick Simpson in augustus vorig jaar en ik begon te jagen op indica-toppen.29
december was de dag dat ik mijn 60 gram aanmaakte en ook die nacht had ik mijn laatste
aanval en de volgende ochtend begon ik aan het Heavy Oil Program.

Ik heb nog nooit zo goed geslapen sinds mijn chemo, ik had het geluk om 1-2 uur te krijgen...Nu
7-8.Op  zich  al  onwerkelijk.Ik  gebruik  geen  medicijnen  op  recept  en  slikte  alle  opiaten,
slaappillen en antidepressiva, allemaal met slechte bijwerkingen.Het heeft mijn pijn ook beter
onder controle dan wat dan ook.

Ik ben nu klaar en zoek naar de volgende soort voor mijn levenslange onderhoudsdosis.Mijn
diagnoses  van  de  westerse  documenten  die  ik  ontslagen  heb  zijn  als  volgt...Hep  C,
Fibromayalgie,  Raynauds,  IBS,  CVS,  depressie,  extreme  angst,  MS???Ik  ben  vrij  van
medicijnen, geen aanvallen en beheers mijn pijn...Probeer dat maar eens met pillen!Blijf sterk -
vecht door.” Roy

"Ik was succesvol in mijn carrière en had een geweldig leven ... mooi huis, auto's, boten enz.Ik
heb een bachelor in geestelijke gezondheid en ben er nog 28.000,- voor verschuldigd.Ik heb
enorme fouten gemaakt... GROOT!En ik heb de gevolgen ondervonden.Ik verkondig niet dat ik
boven iemand sta, noch beneden.We hebben allemaal een verhaal, een reis die uniek is voor
ons.

Ik heb er niet voor gekozen om ziek te worden.Maar ik deed het.Ik heb er niet voor gekozen om
op SSD te zitten, maar het was een optie die ik moest gebruiken.Ik schaam me niet, en ook niet
trots.Ik leef van slechts 980,00 per maand, minder dan velen, meer dan sommigen.Ik probeer
niet te klagen, maar ik doe het wel.Ik krijg voedselbonnen en Medicare.Ik woon alleen met mijn
puppy.Soms voel ik me hopeloos, waardeloos en wanhopig.Ik verlies mijn interesse in dingen
waar ik van hou, dagen lopen in elkaar over en ik wil vaak niet uit bed komen.

Dat gezegd hebbende, ik ben ook liefdevol, aardig, meelevend en ik geef echt om mensen.Ik
heb heel weinig te bieden behalve liefde en steun aan mijn vrienden, maar toch ben ik het
slachtoffer  geweest  van velen die van mij  hebben gestolen en mij  in  hun voordeel  hebben
gebruikt.Ik  zeur  niet,  het  wordt  gewoon  gezegd.
Ik heb elke dag last van chronische pijn en vermoeidheid.Elke dag moet ik mezelf dwingen een
reden te vinden om op te staan  en uit bed te komen.Het is meestal mijn puppy die dat laat
gebeuren.Maar mijn vrienden zijn geweldig!En ze weten waarschijnlijk niet eens dat ik door hen
wakker word.Ja, ik ben depressief.Pijn, chronische pijn doet dat met je.

Ik ben hyper, een beetje gek... maar ik ben ik, GOD maakte geen rommel.Ik vertel je dit, om je
dit  te  vertellen  ...  Ik  heb  alcohol,  pillen,  drugs  geprobeerd  ...  Ik  heb  het  volgende
voorgeschreven  gekregen:  Oxycotin,  Vicodin,  Zanax,  Neurontin,  Seroquel,  Prozac,  talrijke
ontstekingsremmers,  Celebrex,  Lyrica,  Tramadol,  Provingil,  Ritalin  en  God  weet  hoeveel
anderen ik vergeten ben.

IK BEN EEN MEDISCH MARIHUANA PATINT.Waarom?Nou, niet omdat ik high wil  worden.
Ik werk samen met mijn zorgverlener aan medicijnen die voor mij werken.Het is een proces.Ik
wil niet stoned zijn.Ik wil helder denken en pijnvrij zijn.Ik wil geen verdere schade aan mijn lever
veroorzaken.Ik heb Hepatitis C en heb dat al jaren.Dus al die voorschriften... nou ja, ze richten
alleen  maar  meer  schade  aan.Ik  gebruik  Rick  Simpson-olie  en  gebruik  eetwaren  die  mijn
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ontsteking hebben helpen verminderen en me hebben geholpen te ontspannen.Ik slaap zelden
van  de  pijn.Maar  werken  met  mijn  verzorger  zorgt  voor  een  betere  nachtrust!Ik  ontdek  de
voordelen van cannabis en vind een weg door de pijn met de hulp van medelevende, liefdevolle
en vriendelijke mensen!Ik hoef geen slachtoffer te zijn van voorgeschreven medicijnen.

Dus degenen onder jullie die een gesloten geest hebben voor onconventionele geneeskunde,
moeten zichzelf onderwijzen voordat ze een oordeel vellen.Ik weet dat velen van jullie alleen het
negatieve kunnen zien.ik begrijpDat.En misschien is medicinale marihuana niets voor jou... en
dat  is  oké.Maar  voor  degenen  onder  ons  die  niet  verder  willen  worden  geschaad  door
conventionele  geneeskunde  ...  nou,  alsjeblieft  ...  steun  onze  beslissing  en  informeer  jezelf
voordat je een oordeel velt.Ik ben geen stoner, ik ben een mens met pijn... en ik heb baat bij het
vele gebruik van cannabis.

Ik heb mensen in de MM-gemeenschap ervaren die liefdevol, aardig en oprecht om me geven
en ik  ben zo gezegend.Ik  heb ook de schade gezien die is  aangericht  door  leden van de
gemeenschap die het voor het geld doen ... en niets meer bieden dan straatgedrag.Het is geen
perfecte  wereld.
PS Ik was bang om dit te posten.Maar in het belang van onze gemeenschap... plaats ik het
daar.Vrede." Cathy

“De olie helpt bij de ziekte van Crohn.Het stopt de ontsteking in je darmen.Ik had een tumor en
1/3 van mijn lever en mijn galblaas verwijderd voordat ik wist van de olie.Nu heeft de olie alle
nare  nawerkingen  van  chemo  voor  mijn  hep  C  en  de  operaties  genezen.Ik  ben  18  kilo
afgevallen en voel me geweldig.” Michelle

“Ik  heb  35  jaar  Hep  C  gehad.Ging  door  interferon-injecties  en  andere  vreselijke
behandelingen.Het jaar daarop verwijderden ze een hemangioom en ook 1/3 van mijn lever.En
ik had een zieke galblaas die ze verwijderden.Ik gebruik de olie al 3 jaar.Nog steeds virusvrij, de
lever  regenereert  en  de  olie  houdt  mijn  bloedsuikerspiegel  normaal.Ik  ben  sinds  mei  ook
ongeveer 45 pond afgevallen.Ik heb ook de olie op mijn diabeteszweren gedaan en ze zijn
allemaal genezen.Zonder littekens.” Michelle

“Ik maak mijn eigen versie, de beste wiet, meer pijnverlichting en wat meer psychoactieve THC
samen met een aantal goede CBD-nummers.Pijnstilling 90 mg morfine kon niet stoppen.Mijn
olie stopt pijn in 3 minuten.Niet 20 zoals morfine.En het duurt 4 uur en niet 2 zoals morfine.Maar
ga ermee akkoord dat uw versie andere functies toevoegt.Maar het werkt beter voor mij, ik heb
RSO ook geprobeerd.Ik kan wat van mij op een tandenstoker onder de tong steken en meer
dan  5  uur  pijnvrij  dansen.Een  goed  medicijn  voor  iedereen  die  het  nodig  heeft,  is  mijn
gedachte.” Jim

“Het heeft het leven van mijn man gered.De hep C-behandeling doodde hem.Kon niet eten,
verloor 70 pond, 5 scripts voor misselijkheid, geen van hen werkte.Godzijdank wonen we in
Arizona  en  had  ik  geweldige  zorgzame  mensen  in  de  coöperatie  die  ons  binnen  24  uur
hielpen.Hij hield het eten binnen en kon de behandeling afmaken.Hep C vrij en gebruikt nog
druppels  voor  de  eetlust.De  drugs  hebben  goede  dingen  gedood.Eten  is  belangrijk  bij  de
behandeling.Het  werkt  en we  zijn  dankbaar  dat  we zoveel  behulpzame geweldige mensen
hadden.Godzijdank voor cannabis en Arizona & goede mensen.” Julie

'Dag Rick, ik wil je gewoon bedanken.Ik heb levercirrose van hep c, en ik heb net wat olie
gemaakt van 6 oz chemdog, maar ik gebruikte 4 liter isopropylalcohol.Het is zo sterk!Ik had een
stuk ter grootte van een rijstkorrel en mijn God, ik dreef op een wolk...lol.Ik moet alleen mijn
bedragen aanpassen.Hoe dan ook, voor het eerst in meer dan 18 maanden van afschuwelijke
leverpijn, heb ik geen pijn.Dit was na de 1e dag van het innemen van de olie.Het is echt een
geschenk van God aan de mens...Groeten uit Australië...:-))” Nigel
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"Goed nieuws.Papa's leverenzymen zijn normaal en hij heeft al meer dan 10 jaar HEP C.Hij slikt
al 2,5 maand de RSO, de dokter zei niet dat de HEP C verdwenen is, maar zijn leverenzymen
zijn  normaal,  wat  een  verbetering  is!En  vader  is  de  afgelopen  1-2  decennia  een  harde
kerndrinker geweest met Hep C, zijn lever werd neergeschoten en nu is hij genezen! Roger

“Zelfs als je geen kanker hebt, denk aan preventief onderhoud in je lichaam.Door RSO in kleine
hoeveelheden dagelijks in te nemen.Je staat je lichaam toe om allerlei vervelende virussen en
bugs te bestrijden.Ik heb mijn "eerstelijnsarts" in 15 jaar niet gezien vanwege cannabis en al zijn
helende eigenschappen.Wat er ook mis gaat met mij.RSO is een van de eerste items waar ik
naar reik.Ik heb trouwens al 3 keer mijn rug gebroken.Had wervels en schijven vervangen van
L-4 naar S-2.Moest mijn ruggengraat opnieuw aan mijnbekkengebied ... moest mijn AC-gewricht
laten  verwijderen.Behandeld  met  leverkanker  en  Hep  C.Ik  verwen  mezelf  100%  met
cannabis.RSO is slechts een hulpmiddel in mijn arsenaal.” Rick

“Ik weet  dat  het  niet  alleen voor kanker werkt,  ik  had hep c en was vier  maanden aan de
olie.Geen hep C meer, lever is als nieuw, doktoren staan versteld.Bedankt voor dit geschenk,
Rick, je bent echt een reddingsboei.” Jason

“Hep  C  en  cannabisolie:  mijn  familielid  heeft  Hep  C,  kwam  er  net  achter  in  mei
'13.Gecontracteerd  uit  een  vies  ziekenhuis  tijdens/na  de  operatie.Heb  hem  eindeloos  gek
gemaakt.Echt gestoord met zijn verstand.Ging meteen aan de olie en hij is er sinds die tijd mee
bezig met een periode waarin hij stopte met het nemen van de olie!En was er echt een zetje
over.Denkend dat hij interferon zou doen (zoek de bijwerkingen daarvan op!Afschuwelijk!En het
geneest het niet!!!), praten over doodgaan en 'volgend jaar niet hier zijn'.De geest is zo krachtig.

Hij  heeft  5  bloedonderzoeken  ondergaan  om  te  zien  waar  zijn  leveraantallen  zich
bevinden.Sinds mei '13 is zijn aantal gedaald van de hoge 108 naar het huidige 63 (normale
bereik is 0 - 41)!Dit is ongelooflijk nieuws!Hij is dolgelukkig en langzaam over de late herfst en in
de huidige tijd, zijn geesten zijn opgeheven.

Ik zal je laten zien wat het begon te doen als je op de olie zat, toen ging hij eraf en dan weer
terug met echt enthousiasme en de richting volgend.Deze nummers zijn ALT (normaal bereik 0-
63) / en AST (normaal bereik 0-41).Deze testen de lever op deze enzymen: mei '13: 99/93, juli
'13: 84/79 (snel dalend!Goed nieuws).Aug '13: 108/99!(Niet goed.Je kunt de 4 weken zien dat
hij helemaal stopte met de olie en erg depressief was).Nov '13: 87/78!(De 108 maakte hem de
stuipen op het lijf!hahahaha!terug op de olie).Feb '14: 72/63!!!(Bijna thuis!).

Deze cijfers zijn fenomenaal!Schreeuw het uit naar de wereld, als jij of iemand van wie je houdt
Hep C heeft, neem ze dan zo snel mogelijk op cannabisolie.Zeg gewoon NEE tegen Interferon!
Ik verwacht absoluut dat hij in mei 2014 (slechts 1 jaar vanaf de datum van diagnose) binnen
het normale bereik zal zijn!Dan onderhoudsdosis voor het leven.” Kathy

Kinderen
“Jayden heeft het geweldig gedaan, we hebben hem terug naar 8 pillen van 22 pillen.En we
hebben hem vanaf  10 teruggebracht  tot  1 topamax per dag.Dat is geweldig voor CBD, we
zouden hem 1 topamax afnemen en hij zou een week lang aanvallen hebben van een uur.Hij
doet het super gelukkig en begrijpt veel beter met het maken van verschillende geluiden, en
veel beter oogcontact.Hij heeft deze week 1 aanval gehad en die duurde maar 1 minuut en ik
hoefde de valium niet te gebruiken.Godzijdank.De komende dagen gaan we Jayden van zijn
laatste topamax pil halen, het zal de eerste keer in 4 jaar zijn dat hij niet zonder is.Zet Jayden
alsjeblieft op je gebed dat hij goed doet nadat hij hem van dit afval heeft gehaald.Dank u."

"Ik ontdekte de olie 3 maanden geleden toen ik op internet zocht naar een remedie voor acne
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en rosacea.Dat was meteen duidelijk!Ik voeg iso-olie toe aan kokosolie en blijf het één keer per
dag op mijn gezicht en hals gebruiken.Mijn man zegt dat ik er 15 jaar jonger uitzie!Heel erg
bedankt voor het delen van deze informatie.God zegene u allen.Ga zo door." Toni

"Ik heb een tweeling die werd geboren met een zwangerschapsduur van 23,6 weken en die
slechts iets meer dan een pond wogen.Het zijn wonderen en gelukkig dat ze nog leven!Ze zijn
nu 2 jaar oud en hebben een ontwikkelingsachterstand van ongeveer 1 jaar ondanks al hun
therapie (beroeps-, spraak-, lichamelijk, ontwikkelingswekelijks).Ik heb gelezen dat hennepolie
tal van kwalen geneest, waaronder kanker en hersenletsel...Mijn vraag is: kan hennepolie de
ontwikkeling van mijn wonderbaby's helpen?!?En zo ja, hoeveel dien ik dagelijks toe?Heel erg
bedankt voor uw hulp!" Jenna

-- Beste Jenna, begin met minuscule doses (0,005 - 0,01 g), drie keer per dag.De kinderen
hadden vanaf de eerste dag aan de olie moeten zitten, als de dokters wisten wat ze deden.Ik
weet zeker dat je zult zienenorme verbeteringen zeer binnenkort.Ik zou ook hennepzaden en
hennepzaadolie  in  hun  dieet  opnemen,  en  ik  zou  ook  een  theelepel  hennepzaadolie  en
hennepoliemix  in  hun  baden  toevoegen  -  het  doet  geweldig  werk  voor  hun  huid  en  houdt
eczeem en huiduitslag weg.JB

"Hallo,  ik  vroeg  me  af  hoeveel  gram  olie  er  in  de  spuit  zit  die  ik  voor  mijn  dochter  heb
gekregen?" Marie -- Een gram is ongeveer 0,9 ml.JB

“Uiteindelijk heb ik toch contact opgenomen met Cashy's moeder en zij stelde voor dat ik voor
bestraling zou gaan en dat deed ik omdat de olie nog niet werkte en ze naar adem hapte.Dus
ze heeft 4 bestralingen gehad en het is geslonken en ze kan eindelijk weer ademen.Ik stop niet
met de olie, ik geef haar nog steeds een gram per dag.Dus nu hopelijk gaat het werken...Ik weet
dat  jullie  zeggen  geen  straling,  maar  wat  moest  ik  doen?Zonder  straling  zou  ze  nu  dood
zijn...Omdat de tumor helemaal in haar keel groeide…” Marie

-- Hallo Marie, je hebt gedaan wat je moest doen.120-180 g hoogwaardige olie in de komende
zes maanden zou de schade ongedaan moeten maken.Ik had de patiënt liever vijf of tien gram
olie per dag gegeven, maar we kunnen het toch niet ongedaan maken.Beste wensen, JB

'Nou, ze is pas 7 maanden oud.10 gram per dag lijkt  veel te veel voor een baby omdat ze
moeite heeft met 1 gram per dag.”Marie

-- Ik weet het, Marie.Het is echt moeilijk om deze counseling via internet te geven, zonder de
patiënt te zien, de kwaliteit van de olie te kennen enz.Je hebt gedaan wat je moest doen, ik vind
het  goed.Ik  zeg  alleen  maar  dat  ze  ervoor  moet  zorgen  dat  ze  nu  veel  olie  eet  om  de
aangerichte schade ongedaan te maken.JB

'Hallo, ik vroeg me af of ik wat olie in de tumor van mijn dochter kan injecteren?Omdat het weer
aan  het  groeien  is,  zit  haar  tumor  op  haar  onderlip  en  in  de  binnenkant  van  haar  beide
wangen...Het goede nieuws is dat ze eindelijk van hydromorfine af is en zelfs als het weer
begint  te  groeien  heeft  ze  geen  pijn...Dus  ik  zag  dat  ze  wat  olie  injecteerden  voor
borstkankerpatiënten en ik vroeg me af of ik hetzelfde voor Kaylie zou moeten doen?Zo ja, met
hoeveel moet ik haar injecteren en geef ik haar nog steeds wat met de ng-tube?”Marie

-- Hallo Marie, ik zou het topisch gebruiken, het zou genoeg moeten zijn.Een tinctuur doet het
goed, of rechtdoor.Ik zou het gebied van de tumor niet te veel injecteren, tenzij het echt nodig
is.Natuurlijk, hoe meer olie je krijgt en hoe dichter bij de tumor, hoe beter, maar in dit geval denk
ik dat lokaal gebruik voldoende is.Maak alsjeblieft foto's of video's en de beste wensen.Jindrich

'Ik denk niet dat de olie voor Kaylie zal werken.Het wordt weer heel groot...Het zal snel gaan
zoals de vorige keer, de tumor blokkeert haar ademhaling...Ze neemt nu ruim 2 gram per dag
en nog steeds geen verandering...Ze kon geen 5 tot 10 gram per dag verdragen omdat ze niet
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eens 2 gram per dag kan verdragen...en bovendien kost het ons 200$ om de 2 dagen, we
kunnen onmogelijk 5 gram per dag betalen, we hebben nog 2 andere dochters waar we ook
voor moeten zorgen ...We leven in een nachtmerrie...“

--  Nou,  je  hebt  niets te verliezen,  terug de dosis  en begin dan met  injecteren.Het zal  snel
krimpen, dus verspil geen tijd als je weet wat je doet, en ik hoop van wel.Beste wensen, JB

“Ik zou meer instructies nodig hebben over hoe ik moet injecteren, waarmee ik de olie moet
mengen  en  etc.?...Ik  zou  het  geweldig  vinden  als  je  alle  instructies  voor  me  zou  kunnen
schrijven als je kunt.”

-- Nou, ik heb het zelf nog nooit gedaan om eerlijk te zijn - wil je nog steeds mijn instructies?JB

"Ja ...Je kent vast wel iemand die het geprobeerd heeft?'

--  Ik  zou de olie  niet  oplossen,  ik  zou het  vlak  naast  de tumor injecteren.U moet  de spuit
opwarmen zodat de olie vloeibaar wordt.Injecteer dan zoveel als je kunt, misschien een halve
gram, wie weet.Of begin met minder.Maar nogmaals - een arts zou dit in een ideale situatie
moeten doen,dat weten we allebei.JB

"OK...Kaylie's  dokters  weten  niet  dat  ze  aan  de  olie  zit...Ik  heb  hier  wel  naalden  die  de
verpleegsters  me  gaven  om  medicatie  op  te  nemen...Als  ik  wat  naast  haar  tumor  heb
geïnjecteerd, moet ik haar dan nog steeds wat aan haar ng-buis geven?

-- Probeer het, kijk hoe ze reageert en combineer de twee.Ik denk dat een injectie eenmaal per
dag voldoende is, maar het is echt moeilijk om je dit online advies te geven.Hoe meer olie er in
haar zit, hoe groter de kans, sommige patiënten namen een hele tube en sliepen drie tot vier
dagen maar hun tumoren waren ondertussen ingekapseld, ik weet echt niet veel meer wat ik
moet zeggen.JB

'Kan Robunol worden gegeven terwijl ze een oliebehandeling krijgt?Omdat haar slijm erg slecht
is en als ik Robunol niet zou geven denk ik dat ze zou stikken in haar slijm.Maar ik ben bang dat
de olie haar tumor nog niet doet krimpen, de oorzaak ervan...'

-- De olie zorgt voor haar slijm, dus ik zou haar geen Robunol geven.JB

"Nog  niet,  ik  krijg  dan  waarschijnlijk  geen  goede  olie  omdat  niets  werkt..."
-- Dat kan ook.JB

“Mijn dochter is vrijdag om 4.00 uur overleden.”

-- Marie, je hebt je best gedaan.Jindrich

“4 JAAR MET EEN HERSENTUMOR.Ah ja, nogmaals, dit is WAAROM ik niet zwijg over het
doden van kanker door cannabisolie.Het volgende is een update van de moeder van een 4-
jarige  jongen  met  een  eindstadium  hersentumor  die  rond  zijn  ruggenmerg  is
gewikkeld.Ongeveer  6 weken geleden R.kreeg 2 maanden te leven.Hij  is  vanaf  zijn  middel
verlamd door de tumor.In een eerder verslag had mama gezegd dat hij zijn linkervoet een beetje
bewoog.Het volgende is een update die ik zojuist heb ontvangen.==

Hey Corrie, hoe gaat het met je?Alles is goed hier!!R.lijkt goed te gaan!Op gewicht blijven bij
goed eten en een beetje pijn die S.en ik en de fysiotherapeut denken dat het zwakke spieren in
zijn romp zijn!!Hij slaapt comfortabel en kan een paar uur per keer in zijn rolstoel zitten.Ik voel
me heel positief dat alles de goede kant op gaat!!

Hij zit  3 uur per keer en de pijn is heel weinig!!Hij kan 's nachts wakker worden om ons te
vragen hem soms te rollen of zijn voeten te masseren, maar dat is het dan ook.Hij klaagt niet
over pijn waar de tumor zat en we zien niets uitpuilen!!!Hij klopt ongeveer 3 uur nadat ik hem
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zijn dosis heb gegeven, en slaapt ongeveer 4 uur.We werken nog steeds aan 1 gram per dag,
maar we zijn over de helft!!!We zijn erg gezegend dat we je toen hebben ontmoet !!Ik geloof
echt  dat  het  zo  moest  zijn!!R.staat  gepland  voor  zijn  MRI  op  22  april!!!Houd  het  geloof
mensen.CANNABIS DOODT KANKER.” Corrie Yelland

“Moeders zouden de olie moeten eten, dat is beter voor henzelf en voor hun kinderen.Het roken
van dit medicijn is lang niet zo effectief, 90% van de medicinale effecten gaat in rook op.En als
je me vraagt of kinderen de olie als medicijn moeten gebruiken, zeg ik ja, absoluut, bij voorkeur
elke dag.Wat zou je een kind nog meer als medicijn willen geven?JB”

“Ik heb mijn zoon net een rugmassage gegeven met tea tree olie met daarin vermengde canna-
olie.Hij klaagde over pijn in de onderbuik.Dus kwam het medicijn eruit.Het werkte binnen twee
minuten.Hij zei dat de pijn helemaal weg was.Hij is weer buiten bezig met een bouwproject met
zijn tractoren.” Jose

“Mijn dochter heeft epilepsie, kreeg haar eerste aanval toen ze 13 was.Ze is nu 31 en gebruikt
momenteel 5 soorten medicijnen die ze 3 keer per dag in enorme doses neemt.Ze heeft ook
een VNS-implantaat (vagale zenuwstimulator) die ze in april 2000 kreeg.Op dat moment waren
haar aanvallen zo erg dat ze een niet-functionerend persoon was die in een rolstoel moest
worden vastgebonden.Ik moet toegeven dat de VNSdaar enorm mee geholpen!Maar ze heeft
nog  steeds  epileptische  aanvallen  en  tussen  die  en  alle  medicijnen  kan  ze  geen  leven
hebben.Ze heeft meer nietjes, hechtingen en gebroken botten gehad dan wie dan ook.

Hoe dan ook, hopelijk krijg je het beeld.Mijn zoon en broer gebruiken allebei marihuana voor
bipolaire pijn en bipolaire pijn.Ze hebben me een paar keer gevraagd of ik ooit onderzoek heb
gedaan naar het gebruik ervan voor aanvallen.Ik ben er eindelijk naar gaan kijken en toen vond
ik Phoenix Tears.Ik ben er niet helemaal zeker van dat de olie voor haar zou werken, maar ik
begon  het  zelf  afgelopen  zondag  te  nemen  voor  pijn  in  het  hele  lichaam  en  enorme
slapeloosheid.Het heeft MIJ meer geholpen dan ik kan zeggen!

Maar in mijn onderzoek kwam ik ook het verhaal van Jason en Jayden tegen.Ik neem aan dat je
er bekend mee bent, maar voor het geval dat een man zijn zonen aanvalt met een hoge CBD-
tinctuur.Ik  begon  daar  ook  onderzoek  naar  te  doen  en  besloot  het  voor  mijn  dochter  te
proberen.Ze kreeg haar eerste dosis op zondag 30 december 2012.Vanaf vandaag geef ik haar
5 keer per dag 1/2 druppelaar.In minder dan een week is ze van verschillende aanvallen vrijwel
dagelijks gegaan naar geen in de afgelopen twee dagen!Ik schrijf alles op en mijn doel is om
haar van de medicijnen en strikt van de tinctuur af te krijgen.Als mijn documentatie u op de een
of andere manier kan helpen, zal ik u die graag toesturen.Ik ben enorm dankbaar voor het werk
dat jij en Rick Simpson doen!Dank u." Casey

-- Hallo Casey, bedankt voor het nieuws.Dit is vrij typisch, mensen hebben niet veel aanvallen
als ze aan de olie zijn.Het beste zou zijn als ze de behandeling goed zou volgen volgens de
instructies op onze site.Natuurlijk zal documentatie geweldig zijn, evenals YouTube-clips of iets
dergelijks.Beste wensen, Jindrich”

Q.Is er een leeftijd waarop ze hiermee kunnen beginnen?Mijn zoon is 3 en heeft erg eczeem en
het is hier een groot deel van het jaar koud.” Roxanne

-- Roxanne, het is absoluut veilig om de olie aan kinderen te geven, zelfs aan pasgeborenen,
vooral bij plaatselijk gebruik in een mengsel met hennepzaadolie of sheaboter.Het is een goede
strategie om hennepzaadolie met de olie te mengen (1% olie is voldoende, maar 20-30% zou
ideaal zijn) en voeg dan elke dag een paar druppels toe aan het bad.Het laat een dunne film
achter  op  het  hele  lichaam  en  dat  is  meestal  alles  wat  nodig  is  (of  in  ieder  geval  voor
onderhoud).Maak foto's en video's, de verbetering zou heel snel moeten plaatsvinden.De jeuk
en irritatie zullen binnen enkele seconden of minuten verdwijnen en het eczeem zou gewoon
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binnen een week of langer moeten verdwijnen.Beste wensen, JB

“RSO is verreweg de beste therapie geweest voor mijn autistische zoon die in groepsverband
naar huis moest omdat ik in elkaar geslagen werd en mijn huis werd verwoest.Ik heb diëten,
chelatietherapie,  hyperbare  zuurstof,  methyl-b12-injecties  en  veel  farmaceutische  dodelijke
medicijnen geprobeerd en niets heeft beter gewerkt dan cannabisolie.

Het is moeilijk om een medische kaart voor een minderjarige te krijgen als je gewoon belt en
vraagt  of  ze  een  kaart  willen  geven  aan  een  autistische  minderjarige.Voor  ouders  die  het
moeilijk hebben, bel terwijl uw kind woedend is, zodat ze uit de eerste hand kunnen horen hoe
ernstig de situatie is.Ik werd 3 keer afgewezen voordat ik besloot te bellen terwijl hij gaten in zijn
muren sloeg en schreeuwde...toen zeiden ze dat ze hem een kaartje zouden geven.” Robin

"Bedankt Rick Simpson olie...Ik kon je niet genoeg bedanken!Je geeft mijn zevenjarige kleine
meid die aan acute lymfatische leukemie lijdt de kracht om door te gaan!Raad eens wat nog
meer?!Ze ging in remissie een week nadat ze de olie in capsulevorm had ingenomen!!!(Ze heeft
wel een OMMP-kaart om legaal cannabis te gebruiken voor haar leukemie, aanbevolen door
haar arts)

Bedankt dat je ons de kans hebt gegeven om het lichaam van ons kleine meisje niet te vullen
met levensveranderende, lichaamsveranderende verdovende middelen.Bedankt dat je haar de
munchies hebt  gegeven...wanneer  normale kinderen misselijk  worden in  hun maag!Bedankt
voor het toveren van een glimlach op haar gezicht en ervoor te zorgen dat ze geen enkele
meltdown heeft gehad tijdens haar lange maand van behandeling met hoge doses steroïden.

Het enige nadeel van het gebruik van Rick Simpson-olie voor ons...is een hatelijke biologische
vader die nog nooit in haar leven is geweest, het er niet mee eens is en de voogdij over haar wil
nemen.Maar ik geloof in de genezende krachten die je bezit en ik zal pal staan  voor ons en
medicinale marihuana en vechten voor het feit dat dit het allerbelangrijkste onderdeel is van de
behandeling van mijn kleine meisjes.” Erin

“Maandag liet Brave Mykayla haar labs controleren om te zien of ze hoog genoeg waren om
haar  chemotherapie  te  hervatten  (ze  heeft  vertraging  opgelopen  vanwege een  laag  aantal
neutrofielen sinds 4 juni) …tot mijn verdriet waren ze nog steeds erg laag.

Ik maak me zorgen om haar...haar lichaam...haar gezondheid...haar toekomst...haar welzijn.Ik
wil  het  allerbeste voor haar en als ik haar lichaam in zo'n slechte conditie zie,  breekt  mijn
hart.Jullie zien allemaal glimlachen en een energieke, semi-gezond uitziende gelukkige 8-jarige
(wat fantastisch is en daar zou ik niet blijer mee kunnen zijn) maar in werkelijkheid als je haar
labs zou zien...en wat chemo met haar lichaam doet, zou je het gevoel voelen dat ik voel.De
kleine stukjes van mijn verbrijzelde hart brokkelen af terwijl de kleur van mijn gezicht glijdt...een
brok vormt zich in mijn keel...en mijn ogen zwellen op van tranen.Zij is zo mooi...ze ziet er zo
gelukkig en gezond uit...ze heeft GEEN kanker...en ze heeft het beste natuurlijke medicijn dat er
is om kanker te bestrijden...Ik kan dit niet uitstaan en wat dit met haar doet.Ik wil dat dit snel
gebeurt...maar de dag voor vertrek naar Hawaï kregen we de einddatum van haar behandeling
op 13 november 2014.Ik was erg dankbaar dat het 8 maanden eerder eindigt dan ik dacht, maar
in werkelijkheid...kun je je voorstellen dat je meer dan 1,5 jaar dagelijks chemotherapie krijgt?!
En daarvoor 10 maanden intensieve wekelijkse chemotherapie?!

Onderhoudschemotherapie  werd  ons  uitgelegd  als  een  makkelijkere  chemokuur...en  het  is
helemaal niet makkelijk geweest.Ze zeggen dat hun aantal neutrofielen lang laag kan blijven
tijdens het bestrijden van een virus...toch moet ik haar naar een openbare school sturen zonder
een virus te krijgen?!Dat zal onmogelijk zijn...ze vertelden ons dat ze waarschijnlijk een virus
heeft * hoewel ze geen symptomen vertoonde...haar kleine zusje was erg ziek* en hier zijn we
20 dagen later nog steeds met een zeer laag aantal.

- 129 -



Alsjeblieft, vrienden, bid voor Brave Mykayla om de kracht te vinden om te overwinnen wat deze
langdurige periode van lage tellingen veroorzaakt.Alsjeblieft, genees haar lichaam en geef het
de energie om de chemotherapie te doorstaan zonder bijwerkingen of bijwerkingen op de lange
termijn.Alsjeblieft, bescherm haar voor mij...Ik zou me geen dag kunnen voorstellen zonder haar
mooie glimlach en warme troostende knuffel.Volgende week dinsdag zullen we de labs opnieuw
controleren... en ik zal jullie allemaal op de hoogte houden.vredesliefdeCURE.” Dappere mama

-- Het is moeilijk te beschrijven wat dit met mij doet.En het is moeilijk voor te stellen wat al dat
gif met Mykayla doet.Om geen andere reden dan hebzucht en corruptie op de hoogste niveaus
van onze samenleving.

Mykayla heeft  een medicijn nodig dat haar immuunsysteem versterkt, geen gif dat op lange
termijn  onherstelbare  schade  aanricht.Weten  haar  artsen  dit  echt  niet?Welke  kwalificatie
hebben ze om zonder reden vergif toe te dienen?Hebben die gangsters die profiteren van het
geven van vergif aan kinderen ook een vergunning om te doden?Wie heeft het hun gegeven?

Gisteren hadden we het erover om vrouwen in actie te krijgen.Hier is uw reden.Zo ziet het er in
de praktijk uit als artsen hun werk niet doen zoals het hoort.En het is aan jullie vrouwen om het
te  veranderen.Je  beschermt  je  kinderen  je  hele  leven,  dus  doe  wat  gedaan  moet
worden.Onderneem nu actie, wacht niet, elke dag is belangrijk.JB

"Je weet wel...Onlangs brachten we Mykayla naar de dokters en zij leidden de gebruikelijke
laboratoria...Haar  hemoglobine  was  op  een  zeer  kritieke  lage  5,2  (wat  technisch  gezien
nauwelijks genoeg bloed is om je lichaam te laten functioneren...de dokter vertelde ons dat het
gemiddelde kind bijna NIET RESPONSIEF is op dit lage niveau) Mykayla ze stuiterde tegen de
muren, hyper,  kreeg problemen door op haar bed te springen, spraakzaam, glimlachend en
gelukkig!!!De dokters vragen zich af waarom...nou doc  wat is er anderstussen Mykayla en je
andere kinderen...ze heeft cannabis!!!

Natuurlijk  schrijven  de  artsen  dit  soort  dingen  NOOIT toe  aan  cannabis...maar  ze  zouden
moeten.Dokters en medische onderzoekers en farmacie zorgen ervoor dat ons ras onnodig
lijden lijdt en het is verwoestend.Ook als iemand om de een of andere reden niet te genezen
is...hun kwaliteit van leven kan aanzienlijk worden verbeterd met cannabis.Je opa is het bewijs
dat zijn kanker vergevorderd was en zich door zijn lichaam verspreidde...maar kijk eens wat
cannabis voor hem deed!

Toen  Mykayla  een  baby  was,  stierf  haar  grootmoeder  aan  kanker...een  zeer  snelle  en
agressieve kanker.Ze gebruikte geen cannabis.Ze stopten haar in een hospice en pompten haar
vol met morfine...eigenlijk vertelde ze ons dat het was om haar pijnvrij te houden en om het
doodsproces  te  versnellen.Dit  is  wreed...ongebruikelijk...  en  gemeen...en  het  is  toevallig
STANDAARD MEDISCHE BEHANDELING.Ik zou nooit aan een morfine-infuus willen zitten om
te lijden tot ik stierf.Dit is wreed...en ik bid elke dag dat er een einde komt aan deze corruptie.”
Dappere Mykayla

"De  laatste  twee  posts  van  mij  hebben  veel  vragen  en  een  paar  eisen  voor  "bewijs"
opgeroepen...Ik wil graag alle wetenschap over cannabis en kankers van het immuunsysteem
(leukemie/lymfoom) met u delen.Deze informatie is specifiek voor Jurkat-leukemiecellijnen...wat
een CD4+ t-cel acute lymfatische leukemie is...PRECIES dezelfde afstamming als Mykayla's
leukemie.

Het  specifieke  type  kanker  van  Brave  Mykayla  heeft  een  extreme  hoeveelheid  bewezen
wetenschap achter cannabis als een effectieve behandeling, omdat wetenschappers ontdekten
dat  cellen  van  het  immuunsysteem  een  SPECIFIEKE  cb2-receptor  bevatten  die  apoptose
(celdood) veroorzaakt.

THC  induceert  apoptose  in  Jurkat-cellen  (t-cel  acute  lymfoblastische  leukemie)  via  drie
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verschillende mechanismen.(1) THC bindt aan CB1 en CB2 en leidt tot ceramidesynthese door
serinepalmitoyltransferase.(2) Ceramide komt de mitochondriën binnen en leidt tot lekkage van
cytochroom c in het cytosol.(3) Cytochroom c combineert met Apaf-1, caspase 9, en vormt het
apoptosoom.(4) Het apoptosoom zet procaspase 3 om in actief caspase 3, wat resulteert in
apoptose.THC activeert ook de extrinsieke route (caspases 8 en 10) en remt de Raf/Mek/Erk-
route.De remming van de celoverlevingsroute leidt tot defosforylering van Bad en translocatie
van dit Bcl-2-eiwit naar de mitochondriën, en vervolgens tot apoptose." Dappere Mykayla

--  Hoe  meer  olie  ze  in  haar  krijgt,  hoe  beter,  vooral  gezien  de  onnodige  medische
behandelingen die  ze  nog steeds heeft  en  moet  ondergaan.De beste  wensen voor  Hawaï,
dapperste Mykayla, het is geweldig om te zien dat je droom is uitgekomen.Met een beetje hulp
van de olie.JB

"Die  rook  is  NIET gezond voor  kinderen of  mama's  ...  domme mama's  en wat  vertel  je  je
kinderen?Olie of nada!Zeker voor kinderen!” Naia

-- Ik zou niet zo radicaal zijn, roken of verdampen heeft  ook gunstige effecten, bijvoorbeeld
tegen misselijkheid bij zwangere vrouwen.Het zal het kind geen kwaad doen.JB

“Rook is niet zo geweldig... vooral als je neigingen hebt tot allergieën... zeg maar.Ik kan niet
tegen rook!Ook zijn kinderen niet in staat om te weten wanneer ze moeten stoppen ... of het nu
gaat om suiker, cafeïne, voedsel, enz.Je moet hun gids zijn.Ik denk niet dat het een geweldig
idee is voor tieners om cannabis te roken.Gewoon zeggen.Gewoon mijn mening van wat ik heb
gezien.Kan ook afleiden van schoolwerk en belangrijke zaken.” Naia

-- Ik werd ook altijd afgeleid van schoolwerk en belangrijke zaken, en we hadden helemaal geen
cannabis tot onze beschikking.Het enige dat nodig was voor mij was om ergens in de buurt een
goed uitziend meisje te zien en dat was het voor schoolwerk en zaken die belangrijk waren voor
anderen, maar niet voor mij.

Als je bepaalt hoeveel thee je kinderen drinken, ga je gang en controleer hoeveel cannabisze
gaan nemen of inslikken.Succes daarmee.Het is een vergeefse inspanning, maar ik weet zeker
dat het veel mensen de komende jaren bezig zal houden totdat ze beseffen hoe veilig cannabis
is en dat het echt praktisch onmogelijk is om er een dodelijke overdosis van te krijgen.

Dus wat maakt het uit hoeveel iemand ervan binnenkrijgt?Ik niet.Het kan me niet eens schelen
hoeveel kopjes thee of koffie mensen per dag drinken, stel je voor.Waarom zou ik?Het zijn mijn
zaken  niet.En  het  gaat  niemand  iets  aan  hoeveel  van  dit  levensreddende  en  preventieve
medicijn iemand inneemt.

Hoe meer olie je in je hebt en hoe vaker hoe beter voor je gezondheid.Dat is de enige regel die
echt  van  toepassing  is.Voor  mensen  van  alle  leeftijden,  inclusief  kinderen  en  zwangere
moeders.Als je dit idee niet leuk vindt, kom er dan overheen, leer ermee leven, dat is het beste
wat je kunt doen.Geen enkele regulering van cannabis zal werken, het kan gewoonweg niet
gereguleerd worden.Bovendien is er geen echte reden om het te reguleren.JB

“Ik heb mijn hele zwangerschap gerookt tot 4 weken na de bevalling.Mijn dokter deed ook een
drugstest bij elk doktersbezoek.Dus ze wist dat ik wiet rookte.Toen de baby werd geboren, werd
hij gezond geboren, 10,6 pond en testte negatief op THC.Ik geef ook borstvoeding en ga nog
steeds door met het gebruik van bud.En raad eens, hij blinkt uit in elke mijlsteen.Het is precies
het tegenovergestelde van hersenbeschadiging.De hersenen hebben de cannabinoïden nodig
voor de ontwikkeling van de grove motoriek, dus stop met haten.” Nessa

“Mijn zoon werd geboren 8 lbs 1 oz.5 dagen OVER zijn uitgerekende datum.Dat zijn de twee
belangrijkste "zorgen" die ik ooit heb gevonden bij het roken van wiet tijdens de zwangerschap,
een  laag  geboortegewicht  en  vroeggeboorte.Mijn  zoon  is  bijna  9  maanden,  heeft  net  een
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Bayley-beoordeling  gedaan  om  zijn  cognitieve  ontwikkeling,  motorische  functie  en  taal  te
beoordelen.Hij  scoorde hoog gemiddeld  en zeer  superieur  in  alle  categorieën.Dus neem je
onzin en blaas het uit je reet. " Ashley

"Het is de overheid die hier de criminelen is...Ik heb multiple sclerose en mijn zoon ook ... hij
moet elke week 26 injecties in zijn hersenen krijgen om de pijn in zijn zenuwen in zijn hersenen
te doden ...

Ik heb 3 kleinkinderen en ben geen 'DRUGGIE', NOCH IS MIJN ZOON, DIE TOP VAN ZIJN
KLASSE afstudeerde, en werd betaald om de klassenleraar te zijn vanwege zijn intelligentie.Zijn
nieren stopten, zijn dikke darm werkte niet en de pijn was zo intens dat hij onbeweeglijk was.Hij
heeft nooit drugs gebruikt of sterke drank gedronken, slechts af en toe, in zijn leven, voordat hij
MS ontwikkelde.

Zijn neef schoof wat pot in zijn brownies toen hij hem voor het avondeten had, onbekend voor
hem ... en raad eens?Zijn nieren begonnen weer te werken, de trillingen namen af en hij kon 's
nachts echt  slapen,  als  hij  de tinctuur innam.Het  kalmeert  de trillingen en hij  kan 's nachts
slapen...Hij  moet nog elke week 26 naalden in zijn hersenen krijgen vanwege de pijn in de
zenuw in zijn hersenen...

Wie ben jij  om dit  ongelooflijke medicijn te beoordelen...?????en trouwens, ik had één kind
voordat ik het hepatitis B-vaccin kreeg, en ze is MS-vrij, maar binnen een week na het vaccin
moest ik een bril krijgen en binnen 2 weken was ik volledig blind aan mijn linkeroog ...Ik was 17
jaar oud en werd blind.Bang?Ja...Zonder dit medicijn zou ik nog steeds in een rolstoel zitten...

Ik  zou  deze  ziekte  nooit  iemand  toewensen...maar  je  moet  ergens  anders  je  oordeel
vellen...waarom denk je dat GOD dit medicijn op de planeet heeft gezet?Of denk je dat God een
fout heeft gemaakt?

Ik hoop dat uw kinderen nooit hoeven mee te maken wat mijn familie heeft meegemaakt...je
kind voor je ogen zien sterven...snap de foto, meneer...Harper heeft het strafbaar gemaakt om
één plant in uw tuin te laten groeien...Ik denk dat zijn familie ook nooit MS of kanker heeft
gehad...of  de RCMP.Het wordt  tijd dat de wetten worden veranderd in het  voordeel van de
mensen in plaats van de farmaceutische bedrijven.” Laurier

“Dus mijn dochter had deze week de meest  diepgaande emotionele genezingservaring met
cannabis.Zeggen dat ze een emotioneel temperament heeft,  zou een grove understatement
zijn.Ze  werd  geboren  met  een  aangeboren  afwijking  die  extreme  uitdagingen  met  zich
meebrengt.Uit respect voor haar privacy zal ik het niet hebben over de details ervan, maar laten
we zeggen dat het extreem is.En met haar leven is een uitdaging die mijn wereld vaker wel dan
niet op zijn kop heeft gezet.Een fysieke uitdaging die ze heeft is migraine.Het enige wat ze echt
kan doen als ze opkomen, is gaan liggen, in de dekens kruipen en gaan slapen.Dat is het enige
dat echt helpt.

Dus een paar maanden geleden heb ik haar zover gekregen dat ze eindelijk een wafeltje met
cannabisolie probeerde en binnen 15 minuten waren haar migraine verdwenen.Dus deze week
ging ik op een avond vroeg naar bed, en ze dacht dat ze later misschien migraine zou krijgen,
omdat ze ze kan voelen aankomen...dus gaf ik haar een klein bakje met wat wafels erin om bij
haar  bed  te  bewaren,  zodat  als  ze  er  een  voelde  opkomen  als  ik  sliep,  ze  er  een  kon
nemen.Nou, ze nam er die avond vier.Ze zaten aan elkaar vast en ze nam ze allemaal mee.En
ze had een ervaring.En een half.

Ze sliep het grootste deel van de volgende dag en nacht en de volgende ochtend.Ik wist dat ze
een soort van ervaring had... Ik kon haar gedachten zien rondzweven en wist dat ze door iets
heen  ging.Waar  ik  niet  op  was  voorbereid,  was  de  volledige  180  die  mijn  dochter  heeft
meegemaakt.Ze is blij, lief, attent en een genot om in de buurt te zijn.Toegegeven, ik heb ook
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een aantal grote veranderingen in de situatie aangebracht.Maar dit was de volgende dag, dus
het valt niet te ontkennen hoe geweldig de verschuiving van de cannabis is geweest.Ik had haar
nooit zover kunnen krijgen om er zoveel te nemen.Ze zou zich ertegen hebben verzet.En ik zou
er niet eens aan gedacht hebben om eerlijk te zijn.Ik wil gewoon buigen in waardering.Als ik je
vertel  dat  ik  met  haar  op een  slappe  koord  liep,  maak  ik  geen  grapje.De  verschuiving  en
opening die voor ons plaatsvond vanwege een "ongeluk" is geen toeval.Ik heb haar nog nooit
een flesje gegeven om medicijnen uit te nemen.Wat ik die nacht heb gedaan, is een wonder.”

“Ik ben zo blij dat ik eindelijk kan aankondigen dat mijn lieve zoontje cannabis gebruikt om de
bijwerkingen van chemo en bestraling te bestrijden EN om ervoor te zorgen dat hij geen nieuwe
tumoren krijgt!Dit medicijn heeft hem enorm geholpen.Voordat hij dit medicijn kreeg, moest hij
constant overgeven, hij wilde niet eten, hij was erg lusteloos en chagrijnig...nu is hij aan het
eten, hij houdt zijn eten laag, hij komt aan en iedereen die bij hem in de buurt is geweest, weet
hoe absoluut gelukkig hij is."

-- Nou, zonder het gif in zijn lichaam zou de jongen het veel beter doen.Het heeft echt geen zin
om chemo en bestraling samen met de olie te gebruiken, het is alsof je de patiënt een tegengif
geeft terwijl je gif in hun aderen pompt.Alleen olie voor het beste resultaat.Artsen zouden dit
moeten weten, het is niet zo moeilijk te begrijpen dat het geen goed idee is om kinderen vergif
te geven als het niet nodig is.JB

Q.Ik ben een alleenstaande moeder van 29 jaar.Mijn zoon is nu 8 jaar oud en leeft met matig
autisme.Ik zou mijn mini me voor niets in deze wereld willen ruilen, behalve om zijn leven een
beetje makkelijker te maken.Ik vroeg me af of er nog andere ouders naar je toe kwamen met
vragen over de olie?Of succesverhalen met autisme/Asperger?Als ik zou besluiten om deze
route te gaan, naar wat voor soort dosering zou ik dan kijken?Ik waardeer alle info!Dank u.Van
een gefrustreerde mama & kleine jongen.

A."De  olie  is  ongeveer  het  enige  dat  zou  kunnen  werken",  zei  Rick  toen  ik  hem  dit
voorlas.Doseringsinstructies en andere informatie over het produceren en gebruiken van de olie
staan op onze site en in de boeken die daar beschikbaar zijn.Ik heb in het verleden nogal wat
autistische kinderen geholpen en dit  medicijn  doet  wonderen voor  hen.Kinderen vinden het
heerlijk  om dit  medicijn  te  nemen,  ze  zijn  niet  bevooroordeeld,  ze  weten  niet  dat  ze  “iets
verkeerd doen”, en ouders genieten er enorm van als ze wat tijd voor zichzelf hebben.Voor de
beste resultaten zou ik, zoals altijd, beginnen met een standaardbehandeling van 60 g, geen
pillen,  en  dan  zou  ik  het  kind  voor  de  rest  van  zijn  lange  en  vredige  leven  op  een
onderhoudsdosis houden in een hoeveelheid naar keuze.En de jongen uit de video zou precies
hetzelfde moeten doen, of helemaal nietmogelijk.Beste wensen, JB

"Mary  Jane heeft  me veel  geholpen toen ik  zwanger  was en heeft  mijn  twee baby's  nooit
beïnvloed." Samantha

"Hallo Rick, onlangs ontdekten we dat ik een bult met een gemiddeld tot hoog risico op mijn
linkerborst had.Ik ben 34 jaar oud en mijn dochter is slechts 1 1/2 jaar oud - ik was doodsbang!
Ik had ook last van een postnatale depressie na de geboorte van mijn dochter, dus dit voelde
allemaal als te veel.Maar gelukkig woon ik in Zuid-Afrika, waar cannabis (of dagga, zoals we het
hier noemen) weliswaar nog steeds illegaal is, hier in overvloed groeit en het vrij eenvoudig is
om voor een redelijke prijs aan degelijke wiet te komen.

Ik begon meteen met het maken van de olie - de jury is nog steeds niet overtuigd wat betreft de
knobbel in mijn borst, aangezien ik pas over 2 maanden terugga voor mijn volgende controle -
maar de postnatale depressie is zo goed als verdwenen na een maand van het nemen van de
olie.Ik voel me sterk, gemotiveerd en in staat om alledaagse dingen te bereiken - wat nog niet
zo lang geleden een droom was!In Zuid-Afrika  krijgen we meestal  alleen Sativa-soorten of
gemengde sativa-soorten.Ik wilde je gewoon mijn verhaal laten weten,  aangezien er zoveel
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mensen zijn  die  nodeloos  lijden aan  depressies,  die  vervelende  farmaceutische  medicijnen
nemen die hen negatief beïnvloeden, terwijl de olie in feite alles lijkt te repareren wat nodig is,
moeiteloos  en  zonder  vervelende  kant  Effecten!Ik  voel  me  weer  de  oude  en  het  voelt
GEWELDIG!Ga  zo  door  met  het  goede  werk  en  ik  zal  het  woord  aan  deze  kant  blijven
verspreiden!Veel liefs, Kelly”

-- Bedankt voor deze geweldige getuigenis, Kelly.Ik weet zeker dat het veel andere moeders
kan helpen.Zoals ik het bekijk, zouden moeders tijdens de zwangerschap kleine doses van de
olie moeten innemen en deze ook na de geboorte moeten blijven gebruiken, als ze hun kind
echt het beste willen geven.Het lijkt misschien controversieel, maar welk ander medicijn dan
zoiets natuurlijks als de olie zou je aan een moeder en haar kind willen geven?JB

"Ik heb mijn hele zwangerschap gerookt en gegeten en mijn zoon is een van de slimste en
gezondste kleine jongens die ik ooit heb ontmoet.Ik probeerde ochtendmisselijkheidspillen en
die voor hoofdpijn te nemen en niets hielp.Mijn ischias werd constant geknepen en mijn lichaam
deed pijn (waarschijnlijk omdat hij 10 lb en 23 inch lang was toen ik beviel, dus voor alle sceptici
die zeggen dat het de groei belemmert, je had het heel erg mis.) Ik at lekkers of had een een
klein trekje zou ik bijna onmiddellijk verlichting krijgen.Ik ben het ermee eens dat dit het veiligste
medicijn is dat er is.” Sarah

“Zwangerschap met mijn 2e was een marteling!Ik was aan het einde van het eerste trimester 20
pond afgevallen, moest elke dag overgeven, helemaal geen eetlust.Ik was haar ongetwijfeld
aan het verliezen.Ik heb geprobeerd te roken en voelde me schuldig!Maar het heeft haar leven
gered...Ik  at  en  rustte  beter  dan  ooit!Ze  is  gezond  gelukkig  en  absoluut  mooi!Nu  9  jaar,
helemaal geen gezondheidsproblemen.” Jennifer

'De moeder kan het eten niet binnenhouden.Welk effect heeft dat op de zich ontwikkelende
foetus?Het is zeer schadelijk voor de foetus.Dus hoe zorg je ervoor dat de moeder voedsel
binnen  kan  houden?U  gebruikt  het  geneesmiddel  dat  de  minste  kans  op  schade
veroorzaakt.Hennep.Alle andere medicijnen tegen misselijkheid die artsen kunnen gebruiken,
hebben bijwerkingen.De enige bijwerking van cannabis is een gevoel van welzijn en slaap.”
Gersh

Q.Mijn vrouw heeft ernstige pijn in de onderrug omdat ze 7 maanden zwanger is, ze beschrijft
het als een zenuwtrekking die buitengewoon pijnlijk is.Ik heb geprobeerd rond te kijken op je
site en hier.Zal RSO de pijn drastisch helpen?Heb je een link naar een eerder onderwerp over
dit onderwerp?Ik ben bezorgd als ze haar op codeïne zetten, het de baby zal schaden

A.Laat haar kleine doses van de olie innemen en breng de olie topisch op haar rug aan.Geef
haar een massage met een mix van de olie en hennepzaadolie.Ja, de kans is groot dat codeïne
schadelijk is voor de baby.De olie kan en zal de baby op geen enkele manier schaden.JB

"Mijn zoon kreeg in oktober de diagnose synoviaal sarcoom na het verwijderen van een tumor
voordat hij een biopsie kreeg.Werd verteld dat de kanker er nog steeds zou zijn en zich naar de
zijne had kunnen verspreiden?longen vanwege het agressieve type kanker dat het is.De meest
recente testresultaten, daar kunnen ze tot hun verbijstering geen spoor van vinden.Cannabisolie
was een van de vele dingen waarmee ik hem bijna onmiddellijk na de diagnose begon.' Amanda

“Wat  is  de  jongste  persoon  waarvan  u  weet  dat  hij  met  RSO  is  behandeld?Is  er  een
behandelprotocol voor kinderen?Hoewel we er tot nu toe niet in zijn geslaagd om de mening
van  oma  te  beïnvloeden  en  opa  te  kunnen  genezen.Ik  heb  een  2-jarige  met  onbekende
maagproblemen  (ja,  ze  is  al  meer  dan  een  jaar  in  "medische"  behandeling  en  alle  pillen,
crèmes, lotions en Big Pharma-drankjes zijn niet succesvol geweest.Ze neigen nu naar een
eiwitsyndroom.Het is duidelijk dat een kind van 25 pond niet dezelfde dosering aankan als een
man van 175 pond, dus raad je het überhaupt aan voor pediatrische toepassingen? Sara
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-- Zwangere moeders moeten de olie gebruiken en vervolgens de dosis verhogen wanneer ze
bevallen.Na de geboorte moeten moeders kleine doses van de olie eten om ervoor te zorgen
dat het kind zich optimaal ontwikkelt.

Dus, als je het mij vraagt, mijn jongste patiënt was min acht maanden oud en doet het nog
steeds uitstekend,  hij  is  het best  ontwikkelde kind op zijn kleuterschool en begon eerder te
praten dan de meeste anderen.Zijn moeder gebruikte de olie voordat ze hem baarde, en het
kind kreeg de olie ook na vaccinatie met een hexavaccin om ervoor te zorgen dat de gevaarlijke
chemicaliën zo snel mogelijk uit zijn lichaam worden gespoeld.

Cannabisolie is een veilig medicijn voor mensen van alle leeftijden.Als je problemen hebt om dit
te begrijpen, kijk dan wat de olie doet bij eczeem of luieruitslag en kom dan terug en vertel me
dat je nooit cannabis aan je kind zou geven.Het enige wat je van me zou horen, is dat een
ouder die hun kind geen cannabis als medicijn zou geven, ofwel slecht geïnformeerd is, of dat
het psychopathische sadisten zijn die ervan genieten anderen te zien lijden.

Weet jij  hoe effectief  de olie is tegen tandpijn?Zou je het kind de olie geven om de pijn te
bestrijden die gepaard gaat met het groeien van tanden?Ik zou.Zonder enige aarzeling.

Dosering voor kinderen is in principe hetzelfde als voor volwassenen, wanneer u iets ernstigs
behandelt.Begin  met  driemaal  daags  een  minuscule  dosis,  laat  de  patiënt  eraan  wennen,
verhoog de dosis  om de vier  dagen of  zo vaak als  het  u uitkomt,  en probeer  altijd  zoveel
mogelijk geneesmiddel bij de patiënt te krijgen zo snel als redelijkerwijs mogelijk is, terwijl u
ervoor zorgt dat ze blijven in hun comfortzone.JB

"Als u een kind heeft en weigert de "aanbevolen" vaccinaties te krijgen, wees dan voorbereid
om uw kind met geweld te laten afnemen door de staat waarin u woont.Het gebeurt vaker, in
een alarmerend tempo.Google het en kijk naar de "vereisten" van uw staat. Maatschappelijk
werkers laten elke dag meer 'God-complex' zien en geloven dat ze beter dan welke ouder dan
ook weten wat het beste is voor elk kind.Wees voorzichtig, zelfs als u met uw huisarts over het
onderwerp spreekt.” Vogelbekdier

“Ik ken twee mensen van wie de kinderen nog nooit zijn ingeënt.Beiden zijn chiropractoren.Een
van  de  kinderen  gaat  naar  een  particuliere  school.Ik  denk  dat  als  je  thuis  school  het  niet
uitmaakt.Niet zeker." Lorinda

"Ik zie kleine kinderen en baby's met kanker, voor de behandeling zien ze er goed uit, na een
operatie en chemo zien ze eruit alsof ze stervende zijn, en vaak doen ze dat ook.Het breekt
mijn hart hoe mensen vroeg moeten lijden en sterven, terwijl deze olie zoveel geneest.Ik ben
een week aan de olie en ik voel me geweldig, ik geloof dat mijn tumor op de nier krimpt, ik heb
nog geen bewijs, maar binnenkort zal ik dat doen." Lanna

"Een vriend van een verpleegster gebruikte het op fase 3 luieruitslag, 's nachts verdwenen!"
Alice

-- Voor degenen die vinden dat kinderen geen cannabis mogen gebruiken.Welk ander medicijn
zou je?zou je ze zo niet dit oudste, veiligste natuurlijke medicijn willen geven dat al duizenden
jaren  wordt  gebruikt?Of  ga  je  je  kinderen  zonder  reden  zien  lijden  aan  al  die  eczeem en
huiduitslag?Dat is niet leuk om te doen, zou ik zeggen.Zeker als er zo'n simpele oplossing is
voor al deze huidproblemen.

Is het oké om je kinderen te zien schreeuwen van de pijn als je ze gewoon een druppel olie zou
kunnen geven en ze zouden pijnvrij zijn?Hmm?JB

"Kan de beheerder alstublieft adviseren wat voor soort dosering moet worden gegeven aan een
8-jarige die naar huis is gestuurd om te sterven?" Ricardo

- 135 -



-- Begin met een kleine dosis, kijk hoe het kind reageert en verhoog de dosis zo snel als het
kind het kan innemen.Driemaal per dag.Meestal zitten ze vol pillen als ze naar huis worden
gestuurd om te sterven, dus je wilt ze eerst ontgiften omdat je niet weet wat de interactie zal
doen, meestal is het niet erg leuk wat de interactie met die dodelijke chemicaliën doet.Maar het
is  omdat  de  olie  de  tafel  probeert  schoon  te  maken,  zodat  deze  zou  kunnen  beginnen  te
werken.

Of, als u niets te verliezen heeft, kunt u ook beginnen met een grote hoeveelheid olie en de
patiënt op die manier in een gecontroleerde coma brengen.Dat zou ik waarschijnlijk ook doen,
maar het is aan de ouders welke behandelrichting zij kiezen.

Ik weet alleen dat agressieve ziekten agressief moeten worden behandeld.En ik weet ook dat,
in het algemeen, hoe meer olie je bij de patiënt weet te krijgen en hoe sneller je het doet, hoe
groter de kans op succes en overleving.Maar ik weet ook dat de doseringsinstructies niet voor
niets worden genoemd.

Als het  mijn kind was,  zou ik hem vol met olie vullen,  dat weet ik zeker,  het  kind zou erin
zwemmen en ik zou hoogstwaarschijnlijk geen dokter bij hem of haar laten komen.Maar dat ben
ik en ik weet wat ik moet doen.Beste wensen, JB

“Ok, ik ben aan het flippen op dit moment.Dave's Dr. zette hem op Lyrica, om zijn gordelroospijn
te behandelen.De afgelopen twee dagen (en het is erger geworden) hallucineert Dave.Zoals in,
hij zei net: "De man met het rode haar zou hier niet moeten bezorgen." Toen ik zei: "Wat?", was
Dave's antwoord: "Oh, laat maar, ik weet zeker dat hij hier niet is." Ik had net een gesprek met
hem, en hij zei dat hij besefte dat er iets mis was, want als hij uit zijn ooghoeken kijkt, kan hij
een jungle voor ons raam zien.WTF!!!Hij gebruikt de cannabisolie nu al een tijdje en heeft nog
nooit  zoiets  gehad.Minder  dan een week op de Lyrica  en hij  heeft  bijna al  zijn  motorische
controle verloren en nu hallucineert  hij.Ik heb net  wat  cannabisolie op de gordelrooslaesies
gedaan (met DMSO) en de pijn stopte.Ik heb de Dr. gebeld en breng Dave op MAANDAG ALS
EERSTE.Trouwens,  ik  heb  net  de  Lyrica-site  gecontroleerd,  "abnormaal  denken"  en
"hallucinaties" zijn een van de bijwerkingen." Kim

“Spencer heeft een geweldige week gehad allemaal!!Hij ontmoette voor het eerst een neef en
leerde zijn oom en tante uit Georgië kennen!!Hij werd helemaal verliefd op zijn tante Sara, hij
verkoos haar zelfs boven mij of papa!!Het mooiste was om hem een KLEURPOT IN ZIJN HAND
EN KLEUR TE zien HOUDEN, terwijl  hij  op de schoot van zijn tante zat!Hij heeft zelfs een
transfer gemaakt, van zijn rechterhand naar zijn linkerhand!!Hij schilderde een houten auto met
totale precisie met zijn TENEN!Ga binnenkort proberen zijn video te uploaden!Hij blijft nieuwe
woorden zeggen en is gewoon heel charmant!We hebben hem met veel steun op zijn benen
kunnen dragen!Hij had de beste tijd om rondgetrokken te worden in zijn rollator...Ik kan het
vreugdevolle liefdesverdriet dat ik voelde toen ik mijn baby dat deed, niet beschrijven.De pure
vreugde op zijn gezicht terwijl hij met de grote jongens kan spelen...ze reden allemaal op fietsen
en scooters, en hij kon alleen maar verlangend toekijken...Ik zag de wens om mee te doen op
zijn gezicht en ik begreep niet waarom hij niet gewoon kon rennen en met ze spelen...En toen
begon zijn neef Jason, met een hart van goud, hem mee te trekken en de andere jongens te
vertellen dat ze beter sneller konden rijden, of de politie zou ze pakken, Spencer achter hen aan
trekkend in zijn rollator, sirene makendklinkt terwijl de anderen heen en weer reden.Als je zijn
gezicht maar had kunnen zien... eindelijk, eindelijk, hij was een van de jongens!Het brak mijn
hart in miljarden stukjes, en trok het toen weer in elkaar met slechts een twinkeling van zijn
ogen  en  het  giechelen  in  zijn  stem.Beste  week  in  lange  tijd.Spencer  is  een  grote  jongen
geworden, en ik ben er dol op!Het zorgt ervoor dat ik harder wil pushen, harder vechten, langer
bidden voor dit kleine wonder dat we Spencer noemen."

“En zijn tumoren worden kleiner door cannabisolie met een hoog THC-gehalte te gebruiken!!

- 136 -



Spencer is door Loma Linda oncologie als terminaal beschouwd.Maar een recente MRI toonde
een afname van de tumorgrootte!!Hoge THC-olie is zijn enige medicijn!Hoge CBD-tinctuur is
wat is aangetoond dat het zijn armfunctie verbetert, in wezen de zenuwen genezen die werden
vernietigd tijdens zijn hersen- en ruggengraatchirurgie. Suzetta

'Ik kan nog steeds niet geloven wat de olie met me heeft gedaan.Diabetes, nierschade, artritis,
ischias, gescheurde pezen, zwaarlijvigheid zijn allemaal verdwenen en er is zeker sprake van
enige neurogenese.Bovendien zou mij zijn verteld dat ik ADHD had als ik nu een kind was.Ik
was een maniakaal zelfdestructief  monster.Ik besteedde meer tijd aan het vernielen van de
school dan aan de les.Ik heb mijn ouders door een hel gejaagd.Tot ik wiet begon te roken.Ik
ging van gemiddeld 30 op school naar meer dan 80, zelfs 90 voor een paar vakken.En geen
vandalisme meer.Grappig dat ze denken dat wiet slecht is voor kinderen.Ik zou het er niet mee
eens zijn.” Peter

“We behandelen onze 6-jarige zoon met een AA3-hersentumor en een zeldzame genetische
aandoening.Doktoren kunnen niets aanbieden en zeiden dat hij nog maar enkele maanden te
leven  heeft.Tot  nu toe geen  aanvallen  en de volgende MRI  zal  ons  meer  vertellen.Laatste
check-up, behalve de hersentumor, is hij in PERFECTE gezondheid.Hij heeft geen chemo, geen
bestraling en geen operatie gehad.ALLEEN olie!!!” Penne

'OMG, ik zit hier met lekkende ogen en probeer het nieuws op te nemen van een telefoontje dat
ik zojuist heb ontvangen.Iets meer dan 2 weken geleden sprak ik met een vader in het oosten
wiens 5-jarige dochter net een terugval had.**** werd gediagnosticeerd met stadium 4 hoog
risico neuroblastoom (kinderkanker) - slechte prognose (MYCN geamplificeerd).Ze kregen te
horen dat er geen hoop was en dat ze eigenlijk maar weinig tijd had om haar mee naar huis te
nemen en te genieten van hun laatste dagen met haar.Papa was begrijpelijkerwijs extreem
radeloos toen hij me belde.We hebben hem in de goede richting gewezen en ze begonnen op
de  med.Ze  hebben  net  een  afspraak  gemaakt  met  de  oncologen  in  het  ziekenhuis.Het
urineonderzoek van de tumormarker van **** is VOLLEDIG NORMAAL!!!Ze ging van 80, klom
de week daarop naar 90 en is nu gedaald tot 8,7.(Tussen 2 en 9 is normaal).Dat klopt mensen,
GEEN TEKEN VAN KANKER.In 2 weken is dit kind van terminaal/kritiek ziek naar een duidelijke
gezondheidsverklaring gegaan.De oncoloog zei dat ze zoiets nog nooit eerder hebben gezien.”
Corrie

"Mijn 11-jarige zoon heeft de afgelopen 10 maanden chemo gehad (en hij heeft in die tijd ook 6
weken bestraald) en we hebben hem de olie de afgelopen 4 maanden gegeven en het heeft op
zoveel manieren echt geholpen .” Angela

“De  olie  heeft  mijn  leven  gered.Letterlijk.Ik  heb  ernstig  hartfalen,  osteoporose,  artrose,
losbandsyndroom  en  regionaal  pijnsyndroom.Ik  gebruik  geen  andere  medicijnen  en  mijn
gezondheid gaat gestaag vooruit.Mijn 11-jarige autistische/epileptische zoon heeft al maanden
geen medicijnen gehad en functioneert uitstekend dankzij  Rick's opleiding over olie.Bedankt
voor het redden van ons leven.” Maria

"Ik heb gemerkt dat het een paar dingen doet, voor mijn kleintje als hij zijn hoofd stoot door het
gooien van stenen of wat dan ook en een klontje krijgt, verdrijft de olie het binnen een dag!Het
lijkt ook te werken voor het dichten van gaten in de huid die zijn achtergelaten door acne of
steenpuisten of zelfs cysten.Ik krijg soms steenpuisten op mijn gezicht en ze draineren met wat
ichthammolum zalf maar soms blijft er een gaatje over.Ik begon onlangs de cannabisolie in het
gat te doen en zou je niet weten dat het een groot gat met een diameter van ongeveer een
millimeter afdicht!En nu is het gebied gelijk met mijn huid!Het enige dat het niet heeft gedaan, is
het vervagen van het deel van mijn huid dat een beetje donkerder is, maar er zijn andere dingen
die ik daarvoor kan gebruiken.Ik ben gewoon blij dat het de huid verzegelt!” Mahndisa

“Mijn beste vriend gaf het aan haar zoon en hij kreeg geen aanvallen meer.Het spijt me mijn
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vriend dat ik aan je twijfelde.Je wist wat het beste was voor je kind en je had gelijk." Maria

“Weet je wat er onder mijn huid gaat?Deze ouders hebben geen problemen met bijwerkingen
zoals  nierfalen,  coma,  ontwikkelingsachterstanden  en  mogelijk  overlijden.Maar  wanneer  de
mogelijke bijwerking "hoog" is, raakt iedereen in paniek.Zo slecht zijn ze gehersenspoeld.De
dood is op de een of andere manier een meer acceptabele bijwerking dan high.Vaak zijn dit ook
goed opgeleide, intelligente mensen.Het is ongelooflijk." Missy

“Nogmaals,  kinderen hebben THC ook  nodig  in  hun medicijnen.Regel  cannabis  op  precies
dezelfde manier als je maïs of thee regelt.Dat is alles wat nodig is.Geen extra belastingen, geen
speciale licenties,  niets.Dat  is de enige rationele weg.30% THC-cosmetica werkt  het  beste,
onthoud dat  als  je  begint  na te denken over  hoe je  "cannabis  kunt  reguleren".  Het  is  een
verspilling van tijd en moeite om zelfs maar te proberen het te 'reguleren'. We zijn al genoeg
overgereguleerd, zou ik zeggen.”JB

zetpillen
"Zetpillen  met  de  Rick  Simpson  Oil  (RSO)  zijn  een  zegen  voor  alle  vrouwen  met  PMS-
gerelateerde  problemen  en  voor  iedereen  met  aambeien,  de  ziekte  van  Crohn,  darm-  en
darmproblemen enz.Ze zijn ook geweldig om te ademen en voor longaandoeningen, om nog
maar te zwijgen van griepcontrole.Ze zorgen voor een zeer aangenaam langdurig gevoel in het
lichaam.Ik  heb  niemand  gezien  die  het  niet  leuk  vond  om  ze  te  nemen  nadat  ze  hun
aanvankelijke aarzelingen hadden overwonnen."JB

“Hallo JB, ik weet niet of dit voor iemand nuttig is, dus u kunt daarover oordelen.Ik had onlangs
een soort van darmobstructieprobleem, het werd nooit volledig gediagnosticeerd.Een interne,
zeer pijnlijke zwelling die de darm bijna blokkeerde.In het ergste geval kon ik niet zitten of zelfs
staan  vanwege de pijn en kon ik alleen op mijn zij  liggen voor verlichting.De huisarts sloot
kanker blijkbaar uit bij een expres bloedonderzoek, maar had niets anders om me te helpen dan
een  afspraak  met  een  consulent  over  een  paar  weken.Ik  probeerde  domweg
apotheekstapelsbehandelingen die na een korte rust de dingen erger maakten.

Een maand of zo daarvoor had ik een zetpilvorm op eBay gekocht, dus besloot ik het eens te
proberen.Ik heb kokosolie (vast bij kamertemperatuur) gemengd met RSO en een paar druppels
tea  tree  olie  toegevoegd.De  verzachting  was  onmiddellijk  en  binnen  24  uur  voelde  ik  de
verbetering, een duidelijk genezend gevoel en de zwelling was verminderd.Binnen 7 dagen was
ik weer normaal en voelde ik me volledig genezen, stopte met het gebruik van de zetpillen.Dit
was een beetje voorbarig en na nog eens 7 dagen kwam de zwelling terug.Ik ging meteen terug
naar het gebruik van de zetpillen en deze keer ging ik door gedurende 14 dagen (zo lang als
mogelijk was) nadat de zwelling was verdwenen.Ik duim voor je als ik dit zeg, maar dat lijkt te
hebben gewerkt  en de olie  heeft  me gered van wat  een enge,  pijnlijke ervaring was in  de
wachttijd om een  specialist te zien.Ik voel me nu heel kwetsbaar als ik geen tube olie in de
koelkast heb.

Om mijn pijn te verlichten en mezelf snel te genezen, waardoor ik de kostbare tijd van een
gespecialiseerde arts bespaar, ben ik blijkbaar een crimineel die de wet overtreedt!Wat een
vreemde wereld!” m

Hoe zetpillen te maken?
Smelt cacaoboter, voeg olie toe, ongeveer 1-2g olie per 100g gesmolten cacaoboter om mee te
beginnen.Verhoog vervolgens de dosis om de vier dagen totdat de patiënt ongeveer 0,33 g van
de olie in elke zetpil  heeft gebruikt.Zetpillen van 1 g (totaalgewicht) voor kinderen, 2 g voor
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volwassenen,  3  g  (ballen)  voor  vaginale  problemen.0,01-0,02  g  olie  zal  goed  werken  voor
beginners.Als je iemand begint met 0,05 g in een suppo, zullen ze het waarschijnlijk ook niet
veel voelen, maar het is beter om met een kleine dosis te beginnen (voor degenen die in het
verleden nog nooit hennep hebben geprobeerd etc.).De echte RSO is erg krachtig en je zult
nooitweet precies hoe een patiënt zal reageren (bloeddruk enz.), maar zetpillen zouden een
goede manier zijn om mensen aan de olie te laten wennen.

Het interessante van zetpillen is hoe ze de longen lijken te openen en de ademhaling binnen
pakweg 20 minuten veel gemakkelijker maken - een droom die uitkomt voor velen met COPD of
astma  enz.Patiënten  hebben  ze  ook  gebruikt  voor  de  behandeling  van  psoriasis,  hoge
bloeddruk, de ziekte van Crohn, PMS-krampen enz.

Je kunt ook andere natuurlijke oliën aan de zetpillen toevoegen, het hangt ervan af waar je ze
voor  wilt  hebben  en  wat  het  doel  is.Ga  gewoon  naar  een  aantal  sites  voor  natuurlijke
geneeskunde en lees wat verschillende essentiële oliën doen en je kunt zoveel experimenteren
als je nodig acht.

Zetpillen zijn ook een geweldige manier om patiënten te behandelen die de olie niet kunnen
eten of om de een of andere reden niet in hun maag kunnen houden.Wat mij betreft, afgaand op
de effecten, is het nemen van de olie in zetpillen de beste en prettigste manier om hennep te
gebruiken.Het klinkt en ziet er op het eerste gezicht grappig uit, dat geef ik toe, maar degenen
die het hebben geprobeerd, zijn het daarmee eens.Misschien opent het de chakra's van onder
naar boven, wie weet, maar het voelt zeker geweldig.

Vrouwen zouden graag zetpillen nemen - ze helpen ook bij allerlei bacteriële en virale infecties,
"partneruitwisselingen  van  microbiologische  informatie",  allergieën  voor  condooms  en  de
smeermiddelen die erop worden gebruikt, enz.Had ik al gezegd hoe effectief de olie zorgt voor
(niveaus) hormonale onevenwichtigheden?Beste wensen, JB

“Zetpillen met de RSO kunnen ook worden gebruikt voor allerlei vaginale problemen, inclusief
maar niet beperkt tot schimmelinfecties, HPV, condylomata, herpes en vele andere ziekten of
infecties waar je niet per se aan hoeft te lijden.Vooral als ze zo gemakkelijk kunnen worden
verzorgd als de olie wordt gebruikt.JB”

"RSO-hennepoliezetpillen  werken uitstekend voor  alle  soorten anale of  vaginale  problemen,
aambeien,  de  ziekte  van  Crohn,  darm-  of  darmproblemen,  leukemie,  longaandoeningen
waaronder astma, hersentumoren, bloeddruk, hormonale balanscontrole enz.JB”

“Kun je me advies geven of hennepolie veilig is om te gebruiken tijdens de zwangerschap?Er is
niet  veel informatie die ik kan vinden.Mijn vriendin heeft  net  te horen gekregen dat  ze een
navelstrengcyste heeft die bloedstolsels kan veroorzaken waardoor haar baby sterft.Ik heb de
effecten van hennepolie gezien en het goede dat het kan doen, ik weet alleen niet zeker of het
veilig is tijdens de zwangerschap. Christine

-- Beste Christine, natuurlijk  is het veilig om het te gebruiken, hennep wordt al eeuwenlang
gebruikt tijdens de zwangerschap en ook voor weeën.Ik raad aan dat ze zetpillen maakt met elk
0,01-0,06 g olie (begin met 1-2 g olie per 100 g cacaoboter).De cyste zal meestal binnen een
paar weken verdwijnen.Drie keer per dag, en geen zorgen, de olie is niet schadelijk voor de
baby.Beste wensen, JB

“Lijd  aan  migraine?Neem  een  hoeveelheid  cannabisolie  ter  grootte  van  een  rijstkorrel,
oftewelRSO, en pak een paar knipogen.Niets beters, laat me je vertellen!” Sarah

-- Goed advies, Sarah.Het werkt echt.Mag ik voorstellen om het in zetpillen te proberen, vrijwel
onmiddellijke  verlichting  en  het  werkt  ook  preventief  als  je  het  elke  dag  religieus
inneemt.Migraine kan zo slopend zijn.(Jindrich leerde me over de zetpillen en hij had in alle
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opzichten gelijk.)” Tracey

'Ik heb gekregen wat ik wilde, bedankt.Ik wilde dat je toegeeft dat olie medicinaal is, ongeacht
de sterkte.Olie  hoeft  niet  95-98% te zijn  om geneeskrachtige waarde te hebben.Het  is  niet
gewoon "rotzooi", zo niet het hoogst mogelijke percentage.Voor mij lijkt het schadelijk dat zoveel
mensen hier komen voor informatie om verkeerde informatie te krijgen dat cannabis onzin kan
zijn.Het is een heilig kruid en heeft zeker waarde in welke vorm dan ook.

Ik zou denken dat een ingesmeerde spuit (zonder naald natuurlijk) met licht verwarmde olie zou
kunnen worden ingebracht en direct in de darmen kan worden aangebracht.Schiet het er recht
in.Het lijkt erop dat verdunning logischer is voor plaatselijke toepassingen over grote gebieden.
Blake

-- Als dat is wat je wilde, dan mis je nog steeds het punt, Blake.45% THC-olie is waardeloos in
vergelijking met de beste extreem krachtige en kalmerende 95-98% THC RSO en het zal nooit
dezelfde of vergelijkbare effecten hebben.Is dat wat je wilde horen?

Smeer nu gerust wat olie op uw rectum als u uw punt nog beter wilt bewijzen, op die manier
krijgt  u meer praktische ervaring met het  juiste gebruik ervan.De olie  zal  je snel  laten zien
waarom je het  beter  in zetpilvorm kunt  gebruiken en dat  is  beter  om naar  te luisteren dan
goedbedoelde  adviezen.De  olie  kan  als  lijm  werken  als  je  de  hint  nog  steeds  niet  hebt
begrepen.Geniet  van  het  experiment,  maak  er  een  video  over  zodat  anderen  deze
beginnersfout niet hoeven te herhalen.Beste wensen, JB

“De lever krijgt het grootste deel van zijn bloedtoevoer uit het spijsverteringsstelsel, zodat het
eiwitten,  andere  voedingsstoffen  en  giftige  stoffen  verder  kan  verwerken.Daarom  zorgt  het
innemen van Simpson Oil voor een zekere en snelle levering aan de lever, en vervolgens aan
de bloedtoevoer en de rest van het lichaam.Bovendien zal een deel van de olie rechtstreeks
naar de dikke darm gaan om het geneesmiddel in uw bloedbaan aan te vullen.Veel geluk!"
Steve

“Kerel, een zetpil met cannabisolie heeft EINDELIJK mijn hevige buikpijn verlicht!Ik voelde me
ook helemaal niet stoned!(Daar heb ik liever een keuze mee) Ik kon eindelijk zonder pijn slapen
en  werd  zo  veel  beter  wakker.Een  vriend  gaf  me  een  artikel  waarin  de  biologische
beschikbaarheid van cannabisolie voor verschillende toedieningsmethoden wordt uitgelegd.Het
is lang en wetenschappelijk, maar ik heb het allemaal gelezen.

Bij  orale  inname verminderen  de  maagzuren  de  absorptiesnelheid.Mensen  krijgen  dat  echt
'high' of 'stoned' gevoel als ze de olie doorslikken, en op hun beurt denken ze dat de olie 'echt
werkt'.Maar bij de orale route wordt het niet echt in een hoger tempo opgenomen, het wordt
alleen op een psychoactieve manier ervaren.

Ik  neem  al  bijna  2  jaar  oraal  cannabisolie  en  ik  heb  een  geweldige  genezing  gehad.Butt
(bedoelde woordspeling), na 2 dagen zetpillen te hebben geprobeerd, ben ik ervan overtuigd!Ik
voel  me  zoveel  beter!Minder  ontstekingen  in  mijn  gewrichten,  niet  zo  stijf,  zenuwpijn  en
spierkrampen  zijn  zoveel  beter  en  geen  buikpijn!Eindelijk!Ziekte  en  chronische  pijn  zijn
verschrikkelijk.Ik voel me nu nog positiever over deze olie.Ik had er echt wat hoop bij nodig.Ik
begon te denken dat het alles had gedaan wat het kon, nu heb ik er goede hoop over."

"De biologische beschikbaarheid van de rectale route was ongeveer twee keer die van de orale
route vanwege de hogere absorptie en het lagere first-pass metabolisme." Mickey

-- Suppos zijn geweldig voor zoveel omstandigheden.Ik heb ze populair gemaakt in de CR en
duizenden mensen gebruiken ze met groot succes.Dus gefeliciteerd, Mick.;) JB

“Het  lijkt  erop  dat  je  veel  grotere  doses  per  zetpil  kunt  innemen  en  geen  negatieve
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psychoactieve reactie krijgt.Is er een verzadigingssnelheid voor absorptie via rectale route?Dat
betekent:  kan ik  mijn  genezing versnellen  door  zetpillen  met  een grotere  dosis  te  maken?'
Mickey

--  Wees net  zo  voorzichtig  met  de dosering als  bij  oraal  gebruik.Tot  5 mg per  suppo voor
onervaren mensen, ongeveer 10 mg wordt meestal heel goed verdragen.Bij hogere doseringen
weet je nooit hoe de patiënt zal reageren, dus het is het beste om de dosering ook geleidelijk te
verhogen.Maar  als  je  eenmaal  je  tolerantie  hebt  opgebouwd,  kun  je  vrijelijk
experimenteren.Persoonlijk hou ik van suppo's met 0,3-0,5 g olie -- maar dat zou te veel zijn
voor de meeste anderen, dus probeer het niet tenzij je weet wat je doet en het niet erg vindt om
twee dagen te slapen of iets dergelijks.;) JB

"Ik begrijp  waarom ze een beetje  bang is  vanwege de manier waarop de olie je kan laten
voelen,vooral als je het nog nooit eerder hebt meegemaakt.Mijn moeder was 62 jaar oud toen
we haar begonnen met de olie, ze had nog nooit eerder marihuana gerookt.Ze was erg zwak en
duizelig en kon een tijdje niet eten MAAR het zijn de bijwerkingen van de olie.We doen nu
zetpillen en het verschil is verbazingwekkend.Ze kan nu haar volledige gram innemen, verdeeld
over 3 capsules per dag.Ze voelt nog steeds wanneer het begint, maar het is niet zo zwaar als
toen ze het oraal innam.We mengen ook in dezelfde verhouding hennepzaadolie en tot nu toe
werkt het goed.Ik hoop dat ik er iets van heb begrepen." Nikkita

“Hallo JB, mijn moeder heeft longkanker (stadium 3) en ik heb de olie op haar geduwd, het is nu
haar 10e dag en we zitten bijna op 1 gram per dag.Je had gelijk, ze raakte eraan gewend en
zombie-effecten overdag zijn beter, ze slaapt 10-12 uur 's nachts.Dus moet ik ook zetpillen met
mama doen?Dank u." Rio E

-- Ja, Rio, waarom niet.Ze zal ze met veel plezier innemen, ze geven echt een heel prettig
gevoel in het lichaam.Dezelfde dosering als wat ze gewend is oraal in te nemen, meng het met
cacaoboter.Ze kan het tussen doses innemen als een toevoeging, als ze kan, of in plaats van
de orale dosis, naar eigen keuze.Rectaal of vaginaal hebben vrouwen in dit opzicht een klein
voordeel ten opzichte van mannen.

En  als  vrouwen  wisten  hoeveel  zetpillen  met  de  olie  kunnen  helpen  bij  premenstruele  en
hormonale problemen, zouden ze ze allemaal nemen, daar twijfel ik niet aan.

Ook zijn  zetpillen  met  0,005-0,01  g  olie  een uitstekende  manier  om een  behandeling  voor
beginners te starten, patiënten worden meestal niet high van zetpillen met kleine doses olie erin
en ze lijken veel  van de ervaring te genieten.Maar,  zoals  we ontdekten,  is  het  nemen van
zetpillen vaak een controversiëler onderwerp dan het gebruik van de olie in het algemeen.

Toch is de realiteit dat je vroeg of laat aambeien krijgt, en als ze dat doen, zul je graag een of
twee  zetpillen  met  cannabisolie  nemen,  dat  kan  ik  je  garanderen.Omdat  de  verlichting
onmiddellijk  is  en  geloof  me  dat  maar  weinig  mensen  sterk  genoeg  zijn  om  de  zetpil  in
dergelijke situaties niet te nemen.Tot zover vooroordelen over cannabis, aambeien kunnen ze
heel snel sorteren.JB

"Je zei hormonale problemen...Ik gebruik Estrogel omdat ik geen hormonale oorzaak heb van
mijn grote operatie.Helpt het daarbij?” Elizabeth

“Zeker wel...Ik ben 55 en gebruik hem dagelijks.” Christy

Voedingsbuizen
'Ik  behandel  mijn  moeder.Ze  heeft  keelkanker  en  heeft  het  achtereenvolgens  via  haar
voedingssonde toegediend.Verwarm het een beetje en meng het met kokosolie!Heeft de buis
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nog nooit verstopt!” Steve

"Ik geef het aan mijn zoon via zijn voedingssonde als hij het niet wil doorslikken - ik giet heel
heet water op de olie in een kopje, dan verdwijnt het, dan voeg ik wat koeler water toe (niet te
veel)  zodat  het  water niet  te  heet,  giet  het  dan in  de buis.Het  heeft  redelijk  goed gewerkt,
hoewel olie soms een beetje langs de buis loopt, maar het is nooit geblokkeerd.Het geheim om
het naar beneden te gieten terwijl het nog erg warm is.” Angela

“Heeft iemand een idee hoe je de hennepolie aan iemand kan geven via een voedingssonde?Ik
heb het gemengd met olijfolie om het niet zo dik te maken, maar ik ben nog steeds bang dat het
de buis verstopt.Enig idee?” Steven

-- Steven, het is altijd het beste om een manier te vinden om onverdunde olie toe te dienen, dat
is de beste manier om te gaan.Als je geen manier kunt vinden, kun je het mengen met het
voedsel van de patiënt  en ze het op die manier laten eten.Ja, het kan de buis verstoppen,
namelijk  als  de  olie  een  dikke  consistentie  heeft.Sommige  oliën  zijn  dik,  andere  zijn  meer
vloeibaar.Maar als je ze op lichaamstemperatuur opwarmt, moeten ze vloeibaar genoeg zijn om
de buis niet te verstoppen.

Een andere manier is om het aan patiënten te geven in zetpillen met cacaoboter.Toch is het
eten van de olie de voorkeursmanier om dit geneesmiddel in te nemen, indien mogelijk.Er zijn
veel manieren om de olie toe te dienen en het is vaak erg individueel, dus probeer een manier
te vinden die het beste bij de patiënt past.Beste wensen, JB

“Ik  weet  dat  het  vreselijk  klinkt,  maar een beetje  coca-cola door  het  buisje om het  door  te
spoelen na het toedienen van stroperige dingen, of gewoon om klompen schoon te maken in
het algemeen werkt goed.Een oude RN-standby.” Ellen

Operatie, Chemo of Olie?
"Je zou nooit mijn tieten nemen, als ik RSO kan inslikken !!" Chloe

“Het idee dat borstkanker een “procentrisico” is, is een complete leugen.In werkelijkheid heeft
iedereen microtumoren van kanker in hun lichaam, inclusief ikzelf.Kanker is geen ziekte die je
zomaar "krijgt", alsof je willekeurig door de bliksem wordt getroffen.Het is iets dat je van dag tot
dag  moet  "beheren"  of  "voorkomen",  maaltijd  voor  maaltijd,  door  een  levensstijlkeuze  die
vitamine  D-suppletie,  voeding,  superfoods,  groentesappen  en  het  vermijden  van
kankerverwekkende chemicaliën en straling omvat. Dus als een dokter zegt dat je een 'kans'
hebt om kanker te krijgen, wil hij daarmee zeggen dat je geen controle hebt over kanker, en dat
is een regelrechte leugen.Kanker kwakzalverij, met andere woorden.”

--  Als je een "kans" hebt om kanker te krijgen, ga dan gewoon aan de olie.Het is een veel
gezondere en veiligere optie.JB

“Kijk naar kanker of een andere ernstige ziekte alsof het een brand is.Hoe groter het vuur, hoe
meer kracht  je  nodig hebt  om het  te blussen.Dus,  gebruik  je liever honderd emmers water
(RSO) of een glas water (andere soorten olie) als je eigen huis in brand staat?Of ziet u graag
dat professionele brandweerlieden u daarbij komen helpen?Dat zou ik het liefste hebben, maar
de huidige brandweermannen, oftewel dokters, mogen niet eens water gebruiken om al die
branden te blussen en weten niet eens hoe ze het moeten gebruiken na al die decennia van
indoctrineren, hersenspoelen en het niet gebruiken van cannabis in geneesmiddel.

Vindt u het logisch dat iemand deskundige brandweermannen naar een grote brand in de stad
stuurt en hen geen water laat gebruiken, dat wil zeggen de meest elementaire en traditionele
vorm van brandbestrijding?Niet voor mij.Maar toch, dat is precies wat de machthebbers hebben
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gedaan met het medische systeem dat we vandaag hebben.

Veel branden, geen water, dus veel extra werk voor brandweermannen/artsen die hun werk niet
zo goed kunnen doen.Zo hoort het niet te zijn, vind ik.Ze zouden toch de beste uitrusting en het
beste  gereedschap  voor  hun  werk  moeten  hebben?Dat  zou  ik  doen  als  ik  hun
manager/overheid was.Is er iets mis mee om er zo naar te kijken?Ik denk het niet." JB

"Voor elke vrouw die dit leest, hoop ik dat het je helpt te weten dat je opties hebt", vervolgde
mevrouw  Jolie.
-- Als mevrouw Jolie denkt dat een dubbele borstamputatie de beste manier is om kanker te
voorkomen, laat me dan zeggen dat ik het er absoluut niet mee eens ben.En als ik in haar
plaats was, zou ik de olie elke dag opeten en op verdachte plekken smeren, het is een veel
veiligere optie dan wat zij heeft doorgemaakt.En het grappige is dat ze de olie toch gaat eten,
omdat ze moet.

Hoeveel CT-scans moest ze bijvoorbeeld maken voor en na de operatie?Eén CT-scan is gelijk
aan  of  kan  gelijk  zijn  aan  200-500  longröntgenstralen  en  de  effecten  van  straling  zijn
cumulatief.Dus in feite zal die "preventieve operatie" haar hoogstwaarschijnlijk kanker geven in
plaats van het te voorkomen.Ach ja.

Dat krijg je als je te veel te besteden hebt en als je een genentest doet om je toekomst te
voorspellen.Die oplichters vertelden haar dat ze borstkanker zou krijgen, dus ze "handelde" en
nu zal ze zonder borsten leven, ze zal er depressief over zijn, ze zal er de hele tijd aan denken,
ze  zal  vele  andere  ziekten  krijgen  als  gevolg  van  dit,  en  ze  zal  meer  dan  waarschijnlijk
krijgenkanker  toch  ergens  anders,  en  dat  zal  ze  hoogstwaarschijnlijk  ook  doen  na  wat  de
dokters haar hebben aangedaan en na alle BS die ze haar vertelden.

Het is echt beter om thuis te zitten en de olie te eten en je nergens zorgen over te maken.Of dat
denk ik tenminste.Als het komt, zal het komen, waarom zou je je zorgen maken over iets dat
over twintig jaar kan gebeuren en je borsten laten wegsnijden zonder andere reden dan simpele
corruptie en diefstal op het hoogste niveau.JB

“Ik geloof dat je gelijk hebt met JB!In 2005 heb ik mijn rechterborst laten verwijderen, als ik
geweten  had  van  de  RSO  had  ik  die  operatie  nooit  ondergaan.Zoals  je  weet  heb  ik  nu
longkanker en ik geloof dat RSO de enige manier is om te gaan.” Bonnie

“Dus waar JB, ik had een preventieve hysterectomie na een stadium 1 borstkanker, waar ik nu
spijt van heb.Als ik destijds van RSO had geweten, had ik geen operatie of bestraling gehad!
Plus  de  bestraling  was  protocol!!!!!Ik  heb  zoveel  GELOOF  in  RSO  dat  ik  mijn  volgende
mammogram heb afgezegd.Ik zal mijn adviseur nog een laatste keer zien om hem te vertellen
dat ik klaar ben met de kankerindustrie, omdat ik geloof dat ik de remedie ken, ik ga RICK
SIMPSON  PHOENIX  TEARS  op  mijn  ziekenhuisaantekeningen  schrijven.:)  Ik  kan  je  niet
genoeg bedanken voor je hulp en toewijding.Mijn donaties aan kanker gaan nu naar Phoenix
Tears.Ik ben gezegend!!!VREDE, mijn vriend.:)” Tine

“Het is zo dom om je leven te riskeren met de borstamputatie, zodat je MOGELIJK je leven niet
hoeft te riskeren met kanker.En dan het risico lopen kanker te krijgen met al deze scans!Hoe
dom zou je zijn als je na dit alles kanker in de longen zou krijgen van de scans?Of overleden
tijdens een complicatie van de operatie?Een borstamputatie na de diagnose kanker, SAMEN
met hennepolie en ik zou niet oordelen, maar het doen zonder kanker is net zo'n groot risico als
kanker krijgen.Simpele logica.” Carla

"Helaas zie ik vrouwen dit de hele tijd doen als een" preventief middel ". En ze zijn hier bang
voor omdat ze denken dat het hun enige optie is.We weten wel beter, maar hoeveel mensen
moeten  er  nog  aan  deze  shitziekte  lijden??!!Onze  regeringen  zijn  nutteloos.Als  we  hier
cannabis hadden om vrij  te gebruiken, zouden velen niet  in de positie zijn waarin de dame

- 143 -



hierboven zich bevindt.Heel erg verdrietig en maakt me eigenlijk boos.” Georgië

'Dus  ze  heeft  zichzelf  afgeslacht  en  het  een  preventieve  maatregel  genoemd?Dat  is
gek...Trouwens, genetica werkt niet zo.We hebben allemaal alle genen voor eigenlijk alles...Het
is onze OMGEVING die de activering van bepaalde genen in gang zet.Als ze zeggen "het zit in
de familie", is dat echt een teken dat de gewoonten van de ene generatie op de andere worden
doorgegeven en dezelfde genetische triggers veroorzaken.Het is niet alleen een kwestie van
genetica.Dat is totaal onwetend om te zeggen..." Alistair

“Wat een dokter iemand kan overtuigen om te doen...Luister mensen, genetische screening is
veel complexer dan "Oh, je hebt dat gen, dus je hebt 87% kans om kanker te krijgen." Hier is
nog  een  feit  waarvan  de  meesten  zich  niet  bewust  zijn:  iedereen  heeft  kankercellen;  het
behouden van een vitale lichaamsbouw en het minimaliseren van milieutoxines is voor iedereen
de beste keuze om gezond te blijven...Dit lijkt zo over-the-top.Een ernstig misbruik van de arts-
patiëntrelatie.” Jack

"Ik vraag me af of Brad Pitt nu zijn ballen laat afhakken om teelbalkanker te voorkomen." Mike

“JB, wilde dit met jou en Rick delen.De oliepil waar ze het over heeft is de RSO.Ik dacht dat dit
je misschien zou interesseren.Ik heb ook foto's voor je.Deze is verstuurd door een medewerker
en een natuurlijk medicijngebruiker.” Rick

'Oké, dit is de eerste keer dat ik dit aan de wereld vertel, dus neem me niet kwalijk als ik een
beetje  dwaal.
Ik  lijd  aan  een  ernstige  vorm van  endometriose.Het  is  een  ziekte  waarbij  het  weefsel  dat
normaal gesproken de binnenkant van de baarmoeder bekleedt, endometrium genaamd, buiten
de baarmoeder begint te groeien.Bedekt gewoonlijk de eierstokken, darmen en andere organen
en  weefsel  in  de  bekleding  van  het  bekken.net  als  deendometrium  reageert  tijdens  de
menstruatie, net als het verplaatste endometrium buiten de baarmoeder.Het wordt dikker, breekt
af en bloedt bij elke menstruatiecyclus.Het verplaatste weefsel kan het lichaam niet verlaten en
komt vast te zitten.Wat er op zijn beurt voor zorgt dat het omliggende weefsel geïrriteerd en
ontstoken raakt, en zich uiteindelijk ontwikkelt tot littekenweefsel en verklevingen (abnormaal
weefsel dat organen aan elkaar bindt).

Dit  veroorzaakt  vreselijke  bijwerkingen.Pijn  Kb  een  constante  dagelijkse
misselijkheid.Dysmenorroe,  pijnlijke  menstruatie,  die  meestal  een  hele  cyclus  kan
duren.Overmatig bloeden, onvruchtbaarheid, vermoeidheid, misselijkheid, constipatie,  enz.Nu
bestaat de moderne medische zorg voor endometriose voornamelijk uit hormonen en zware
pijnstillers.Afhankelijk van uw ernst en behandelplannen, is de meest aanbevolen en effectieve
behandeling een hysterectomie.

Ik ben pas 21.Ik heb constant te maken met een strijd van dagelijkse pijn en hoop op een
toekomstig gezin en een goede gezondheid.Dit beïnvloedt het dagelijks leven op zo'n negatieve
manier dat ik soms nauwelijks mijn bed uit kan komen.Ik heb hormonen geprobeerd en tonnen
medicijnen die me erg ziek maken.Tot nu toe heeft  niets gewerkt...tot  ongeveer een maand
geleden.De  eigenaar  en  maker  of  MOTH (medicijn  van  het  kruid)  stelde  me  voor  aan  dit
prachtige medicijn dat een "oliepil" wordt genoemd. Naast het veranderen van mijn dieet, heb ik
de afgelopen maand enorme verbeteringen gezien.Ik heb de volledige 8 uur slaap gekregen,
wat voor mij een taboe is!Ik heb een enorme significante afname van pijn gezien, weinig of geen
eigenlijk.Mijn  misselijkheid  is  nu volledig  verdwenen en in  tegenstelling  tot  de effecten van
pijnstillers die ik van mijn artsen heb gekregen, kan ik nu probleemloos verteren en eten. Ik kan
eerlijk zeggen dat ik me sinds mijn 15e niet meer zo geweldig heb gevoeld!”

'Ik sterf liever een natuurlijke dood dan dat iemand me in stukken snijdt op een stalen tafel in
een ziekenhuis.Chirurgen hebben niet altijd een slagingspercentage van 100%, mijn vriendin
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Margie stierf aan een hysterectomie, ze bloedde dood op de operatietafel.” DeYoung

“Verzorgde de galstenen van mijn zussen.Zodra ze de olie begon te nemen, stopte ze met de
vreselijke aanvallen.Heeft nog nooit een andere gehad en heeft haar operatie geannuleerd !!!!
Mijn gezondheid heeft ook een 180 gedaan.” Kelly

“19 maanden geleden, nadat een kankergezwel op mijn dikke darm was verwijderd, kwam de
kankerkliniek  op  de  dag  van  ontslag.Chemo  en  bestraling  gepland  om  volgende  week  te
beginnen - standaardprotocol zeiden ze.Bullshit zei ik!!!Cannabisolie wordt mijn versie van het
standaardprotocol.Een jaar controle vorige maand.BLOED IS SCHOON - CT-SCAN-resultaten
gedicteerd door mijn chirurg, Quote, Gerry, je dikke darm is brandschoon.” Gerry

“Hallo JB, ik heb een medische spoedvraag.Mijn vader is gevallen, heeft zijn hoofd gestoten en
heeft  een  bloedstolsel  in  het  buitenste  membraan  van  zijn  hersenen,  niet  echt  in  de
hersenen.Hij is ontslagen uit het ziekenhuis en is gestopt met pijnstillers omdat die niet werken
tegen de hoofdpijn.Artsen hopen dat het bloedstolsel op termijn kleiner wordt, anders proberen
ze  te  opereren...Hij  neemt  Coversyl  2,5  mg  voor  bloeddruk,  Flomackstra  voor
prostaatvergroting,  en heeft  ook een aandoening waarbij  bloedplaatjes ontbreken,  waardoor
Gammophacy van een zekere betekenis is.Hij is 80 jaar en heeft nog nooit RSO geprobeerd.Ik
heb er een paar, hoewel het al een jaar in een bakje in de koelkast staat...Heeft u ervaring met
het  verminderen  van  dit  type  bloedstolsel?Zou  er  enig  voordeel  zijn  bij  een  plaatselijke
toepassing op het hoofd op het gebied van pijn of zou inname het beste zijn?Ik zal je e-book
vandaag zeker kopen, maar elk specifiek PRIVÉ-advies wordt zeer op prijs gesteld...Ik zal de
RSO waarschijnlijk mengen met kokosolie, of olijfolie die hij misschien verkiest aangezien hij
Italiaans is, voor inname en/of plaatselijke toepassing.Ik denk dat het belangrijkste dat ik wil
weten is: is er een mogelijkheid voor een nadelig effect op het bloedstolsel door het innemen
van RSO?Er is veel over het verminderen van tumoren overal, maar ik kan niets vinden over
bloedstolsels in het buitenste membraan van de hersenen???!!!Help alsjeblieft.” Ross

-- Hallo Ross, hier is het e-boek voor jou.De olie helpt ook gemakkelijk bij het bloedstolsel.Hij
had direct na de val cannabis in zijn systeem moeten krijgen.En nu, hoe eerder je hem erop
kunt krijgenhoe groter de kans op succes.Ik zou de medicijnen halveren als je hem met de olie
start  om  ongewenste  bijwerkingen  te  voorkomen  en  dan,  zoals  je  zegt,  inwendig  en
uitwendig.Een zetpil  met de olie zou geweldig werken - suppo's zijn geweldig voor long- en
hersenaandoeningen. JB

“Ik heb ongeveer een halve ounce gemengd met 60 ml olijfolie (ik weet niet hoe goed ik het
maakte).Ging daarheen, hij  zag eruit  alsof de dood was opgewarmd (hij  zou me het  alleen
plaatselijk op zijn hoofd laten aanbrengen).Ik heb 0,5 ml in een pipet getest en ik functioneer
nog steeds, maar ik ben een licht gewicht.Ik smeerde minstens het dubbele op zijn hoofd.Na
een half uur concludeerde hij dat het er allemaal in was gegaan en veegde hij zijn hoofd af met
een handdoek....We aten gerookte zalm die ik had meegebracht, daarna ging ik naar buiten om
brood en melk te halen en toen ik terugkwam hoorde ik hem met zijn andere kinderen aan de
telefoon tjilpen, die klaarblijkelijk  blij  waren hem ook weer te horen zoals hij  was.Yadayada,
bedankt voor jullie werk jongens!...Ross

“Ik  ben  een  4x  kankeroverlevende  mijn  laatste  diagnose  was  agressieve  invasieve  fase  4
borstkanker, dus ik onderging een dubbele borstamputatie in februari 2014. Ik heb deze keer
afgezien  van  chemotherapie  en  bestraling  en  gebruikte  THC  en  CBS-oliën  om  mezelf  te
genezen. Ik ben nu 2 jaar in remissie. Ja schat, het werkt. Als je vragen hebt pm me oke. Ik
denk dat ik je kan helpen. Ik heb 3x eerder bestralings- en chemotherapieën ondergaan en
deze keer heb ik het geweigerd en mijn alternatieve methoden gebruikt. Deze keer heb ik de
beste kwaliteit van leven gehad. Niet de hele tijd ziek en misselijk. Mijn pijnniveau wordt onder
controle gehouden met THC- en CBD-oliën en concentraten. Dit keer geen medicijnen. Geen
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opioïden. Godzijdank." Tina

“Een tijdje geleden ontmoette ik een heer,  hij  vertelde me dat  hij  de directeur van speciale
projecten was, begin jaren zeventig voor de regering.Hij vertelde me dat ze destijds medische
hennepolie bestudeerden, en dat ze het lieten vallen.WAAROM?Omdat het WERKT!!Ja, hij zei:
"de machten weten dat er geen geld is om te leven, alleen om te sterven." Zoals we allemaal
weten, hebben politici in ons land en in de VS investeringen in chemolabs en farmaceutische
bedrijven.Nou, na een lange discussie vertelde hij me ook dat hij en zijn hele team sindsdien
medische hennepolie gebruiken en deze fijne heer ziet eruit alsof hij begin zestig is, nou, hij is
eigenlijk achter in de zeventig en ziet er geweldig uit !!De andere leden van zijn team leven ook
nog allemaal, dat is iets om over na te denken!!En hey, wist je ook dat de oudste levende mens
op onze planeet 131 jaar oud is, zijn hele leven medicinale hennepolie gebruikt en nog steeds
elke dag op zijn boerderij werkt... We worden verraden door de mensen die we zouden moeten
vertrouwen! !” Brian

PMS, menopauze
“Dit  is  iets  waarvoor  hennep  en  hennepolie  in  het  bijzonder  de  beste  is  die  er  is,  zonder
uitzondering.Je zult  gewoon niets  vinden  dat  beter  zou  kunnen of  zou kunnen  helpen  dan
hennep.Het  helpt  de hormonale balans te herstellen en de scherpte weg te nemen van de
agressie, stemmingswisselingen, enz.Het zal ook helpen om premenstruele pijn en krampen,
ongemakkelijke gevoelens, angst, enz.

Als  ik  zag  dat  een  vrouw  zich  vreemd  begon  te  gedragen  vanwege  PMS-gerelateerde
hormonale onevenwichtigheden in haar lichaam, zou ik haar onmiddellijk hennep geven op alle
mogelijke  manieren  of  vormen of  vormen.Ik  zie  geen  reden  waarom iemand nodeloos  zou
moeten lijden.Om nog maar te zwijgen van het feit dat wanneer iemand lijdt, iedereen om hen
heen ook lijdt,  zoals iedereen die te maken heeft  gehad met een premenstruele vrouw kan
bevestigen.Ik  zou haar  de  olie  laten  eten,  het  in  een  zetpil  laten  gebruiken  en  ik  zou  het
plaatselijke gebruik op haar buik en rug niet verwaarlozen.Ze zal het leuk vinden omdat het de
pijn wegneemt en haar huid op die delen verbetert.Ik zou ook wat olie met haar roken, zodat ze
wist dat ze "niet alleen" is en dat iemand om haar geeft.Met hennep hoeft menstruatie geen
frustrerende en onaangename ervaring te zijn voor alle betrokkenen.JB”

“Cannabisolie  is  mijn  medicijn  tegen  de  menopauze  en  mijn  preventieve  medicijn  tegen
eierstokkanker, waar mijn moeder in 1985 mee te maken kreeg.Als ik alleen maar van de olie
had  geweten,  had  mijn  moeder  me  gezienopgroeien  en  kinderen  krijgen!Het  genas  mijn
menopauze symptomen.Binnen 48 uur gewerkt!Ik kan weer leven!Ik deel deze informatie overal
waar ik kan.De remedie moet voor iedereen beschikbaar zijn!Bedankt Rick voor het verspreiden
van het nieuws en het gezond maken van mensen!” Shelagh

"Ik ben 50 pond afgevallen omdat het mijn hormonen uitwerkte - ik voel het meteen - geen
opvliegers meer die over het algemeen de hele dag en nacht aanhouden.Toen ik op 37-jarige
leeftijd ziek werd, werd ik ook meteen in de menopauze gegooid en de ziekte knoeit met elk
hormoon.Ik ben een gelovige omdat ik 100 pond ben aangekomen sinds ik ziek werd en met
slechts een klein beetje gebruik 50 ben afgevallen.” Joanna

“Ik volg de pagina van Rick al een tijdje en door de informatie die ik daar heb opgedaan, bestaat
mijn  astma  en  ZEER  ERNSTIG  nachtelijk  zweten  en  opvliegers  als  gevolg  van  een  zeer
moeilijke menopauze nu niet meer.Ga zo door." Lize

“Ik  heb  kanker  en  slaapapneu.Ik  slaap  niet  alleen  geweldig,  ik  word  ook  niet  wakker  van
opvliegers.Het is een zegen.” Stephanie
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"Heeft iemand anders gemeld dat de olie echt goed is voor het verlichten van symptomen van
de menopauze?Mijn opvliegers en nachtelijk zweten verdwenen bijna volledig toen ik de olie
innam.” Kieuw

Q.Verdomme, JB... ze deed het geweldig, TOTDAT de anti-oestrogeen injecties.Ze maken haar
doodziek.
A.Verrassing, verrassing, Valerie."Blijf uit de buurt van dokters" is op dit moment helaas de regel
van het spel.We zeggen het niet uit plezier, het is de realiteit.De patiënten doen het meestal
goed met de olie totdat medische experts ingrijpen en het verknoeien met een aantal onnodige,
zeer alternatieve en experimentele chemische medicijnen.Dus totdat artsen leren hoe ze dit
medicijn op de juiste manier moeten gebruiken, is het echt het veiligst om bij hen uit de buurt te
blijven (als de omstandigheden het toelaten natuurlijk).Ze heeft de injecties niet nodig, ze moet
zo snel mogelijk  zoveel olie binnenkrijgen als ze kan om de schade van eerdere medische
behandelingen ongedaan te maken en haar toestand onder controle te krijgen.Als de olie niet
helpt, is het hoogst onwaarschijnlijk dat iets anders dat wel zou doen.JB

Lichaamsgewichtregeling
“Cannabisolie reguleert  het  lichaamsgewicht  en brengt  je  zeker op een gezond gewicht!Het
zorgt er ook voor dat je minder trek hebt in junkfood.Het is echt een geweldig medicijn.Dit is de
enige ECHTE afslankmedicatie die er is.” Rick

“Ook ik ben aan het afvallen --- ik moet een riem gaan kopen.:) Ik stapte op de weegschaal en
ik ben nu 139 # -- ik heb dit gewicht niet meer gezien sinds de middelbare school.Ik sta versteld
en krijg nog steeds mensen die me vertellen hoe merkbaar het gewichtsverlies is, het voelt
geweldig.Ik heb ook nauwelijks eetlust en het is best vreemd als ik de neiging voel om wat vette
snoepjes  door  te  geven  die  ik  normaal  nooit  zou  laten  liggen.Vreemd.Ik  maakte  me  een
nanoseconde zorgen dat ik te veel olie innam of zoiets, maar realiseerde me al snel dat het mijn
lichaam aan het genezen is ... wat er niet hoort te komen en hoe meer ik mijn dieet verander
naar  biologisch,  hoe  gezonder  het  wordt.Geen  diëten,  geen  overmatige  lichaamsbeweging,
alleen paardrijden, tuinieren en moeder zijn.Ik denk dat het een natuurlijke bijwerking is van de
RSO.:)" Heide

"Ik  gebruik  de olie  nu 2 maanden en ik  merk ook het  gewichtsverlies...helemaal  af  van de
voorgeschreven  medicijnen...Stoppen  met  de  bloeddrukpillen...net  mijn  bloeddruk  genomen
(geen  pillen  in  2  maanden  sinds  het  nemen van  olie)  ...resultaten  124/80  polsslag  zittend
79...OMG...dit is gewoon geweldig!!!Bloedonderzoek moet binnenkort worden gedaan en dan
zal ik de PERFECTE cijfers rapporteren zodat IEDEREEN het kan zien...  Bedankt RS, mijn
GROENE Engel.' Suzanne

“Goed gedaan Suzanne!!Ik eet nu al meer dan een jaar dagelijks cannabis en het was nog nooit
zo gemakkelijk om mijn middelbare schoolgewicht te behouden tijdens mijn militaire carrière
toen ik medicijnen op recept gebruikte!Ik vind het ook geweldig hoeveel gemakkelijker het is
met cannabis!!!” Tammy

“Ik merk dat nadat ik wat olie rook mijn bloedsuikerspiegel erg snel daalt.En ik rook meer olie
dan wiet en ik ben wat afgevallen en mijn spijsvertering is echt tot rust gekomen.” Michelle

“Ik zit al een tijdje in de olie.Het werkt echt om mijn bloedsuikerspiegel normaal te houden, maar
ik heb een probleem.Mijn nieuwe pijnbehandelingsdokter deed een urine en kwam positief uit.Ik
heb haar verteld dat ik het gebruik zodat ik geen insuline hoef te gebruiken.Ze zei dat als ik
positief blijf testen, ze me van mijn andere pijnstillers zal afsnijden.Ik ben nu 40 pond afgevallen
en  mijn  bloedsuikerspiegel  is  nu  normaal  en  ik  voel  me  geweldig.Als  ze  mijn  medicijnen
afsnijden, kom ik weer aan omdat mijn rug en knieën degenereren en ik niet kan sporten.Ik
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woon nu in Oregon, waar olie gemakkelijker te krijgen is vanwege de apotheken.Ik weet niet wat
ik mijn dokter moet vertellen.Ik heb met ze vooraan gestaan.De VA weigert mijn medicijnen en
wil  niet  omgaan  met  ons  die  de  hele  tijd  in  echt  degenererende  pijn  verkeren.Wat  een
puinhoop.” Michelle

“Mijn chiropractor hoort me nu over RSO.Nu ik in 5 maanden 65 pond was afgevallen zonder te
sporten, stop ik mezelf met insuline op te spuiten en heb nu mijn pillen voor de helft van de
hoeveelheid.Binnenkort ook die laten vallen.Zijn hart ging open toen ik hem over Rick en zijn
verhaal vertelde.Hij vroeg naar zijn andere patiënten, de lieve man die hij is, ik herinnerde hem
eraan dat ik RSO tegen hem had gezegd, voor hem!lol Dat vond hij leuk, dus ty ty ty, ga zo
door, wij allemaal!” Dave

“Ik  heb  cannabisolie  gegeten  met  afvallen  als  mijn  doel,  en  daarnaast  op  mijn  dieet  en
regelmatige  lichaamsbeweging.Tot  nu  toe  in  8  weken  ben  ik  8  pond  afgevallen.is  dat
indrukwekkend?Ik weet het nog niet zeker, maar ik laat het je weten.Ik ben vastbesloten om het
6 maanden lang elke dag te doen.Ik heb gemerkt dat ik bijna nooit honger heb en ik heb geen
behoefte (behalve goede chocolade) voor snoep en als ik iets zoets eet, kan ik maar een kleine
hoeveelheid eten.Bedankt voor het plaatsen van dit.Ik zou graag willen zien of anderen op deze
manier profiteren van de olie?” Robin

“Gegroet JB.Ik hoop dat dit bericht je goed vindt.Ik dacht dat ik mijn ervaring met cannabisolie
als dagelijks supplement zou delen.Voordat  ik via Rick Simpson en jezelf  de voordelen van
cannabisolie  ontdekte  en  wat  het  voor  het  menselijk  lichaam kan  doen,  had ik  een  aantal
medische problemen die ik al had.

Ik lijd chronische pijn door ernstige artrose door een houtkapongeval waarbij mijn rechterknie is
geruïneerd.Door deze blessure kon ik niet meer fulltime werken.Ik heb ook pijn van artrose in
mijn rechterschouder, arm en hand van een plexus brachialis naar mijn rechterschouder die een
jaar  lang  verlamming  van  mijn  rechterarm  veroorzaakte.Ik  ervoer  tintelingen  in  mijn
vingertoppen,  evenals  ontstekingen en zwellingen in  beide onderbenen.Mijn  arts  had me 6
maanden  voor  het  tintelen  in  mijn  vingers  gewaarschuwd  dat  als  ik  mijn  levensstijl  niet
veranderde, ik op weg was om diabetes te worden.

Op dat  moment  woog  ik  260  pond.Ik  verloor  ook  mijn  reukvermogen  en  smaak.Dit  waren
allemaal tekenen van diabetes worden.De dokter zei na het testen van mijn bloedsuikerspiegel
dat ik van de 1-10 goed op weg was @ 6.5.Ik ben ongeveer 6 maanden geleden begonnen met
het innemen van de olie.Een rijstkorrel in de ochtend en opnieuw voor het slapengaan.Ik weeg
nu 203 pond, geen tintelingen in mijn vingertoppen, mijn reukvermogen is terug en ik kan weer
dingen  proeven.De  zwelling  en  ontsteking  in  mijn  onderbenen  en  voeten  zijn  verdwenen,
evenals de pijn van artrose.Heel erg bedankt voor het verspreiden van de waarheid over deze
helende plant  met  de  rest  van  de mensheid.Jij  en  Rick  zijn  een ware godsgeschenk voor
degenen onder ons in nood.

Oh!Mijn dochter maakt wat in ons huishouden bekend staat als olieballen (dosis gerold in een
klein stukje brood), we hadden geen olieballen meer.Ik was te lui om mijn eigen dosis te maken
en stopte dwaas met het nemen van mijn dosis voor ongeveer een week.Ik ging terug naar
217lbs.Toen ik de olie hervatte, zakte mijn gewicht terug naar 203 lbs en blijft het dalen.Mijn
lengte is 5'8 ", dus ik zal snel weten of het me terugbrengt naar mijn voorhuwelijkse gewicht van
175 lbs.Ik ben zo opgewonden.Lesje geleerd.Stop nooit met het innemen van de olie.Het leven
is goed!Erg bedankt." Ron

“Mijn zoon gebruikt Simpson-olie voor zijn ziekte van Crohn, maar ik heb gehoord dat het kan
helpen  om  af  te  vallen.Zo  ja,  hoe?"  Crystal
--  Ja,  dat  kan,  eet  de  olie  en  je  zult  afvallen  als  je  te  zwaar  bent  en  aankomen  als  je
ondergewicht  hebt.Vraag  me niet  waarom,  vraag  me niet  hoe  het  mogelijk  is,  ik  weet  het
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antwoord niet.Het gebeurt gewoon.Ik verloor zelf 50 kilo aan de olie en geloof me, ik heb mijn
best gedaan om Rick te weerleggen.Maar ik faalde en de olie herstelde ook mijn spieren.Het
was vreemd en moeilijk te geloven, dat geef ik toe.Maar ik vind het niet erg dat ik al dat gewicht
ben kwijtgeraakt zonder een druppel zweet en zonder te sporten.Eigenlijk was het best plezierig
en ik vond de goede nachtrust niet erg als de enige opvallende bijwerking van het gebruik van
de olie.JB

“Hé Rick, ik wilde je heel erg bedanken voor het redden van mijn leven.Ik ben 17 uit Delhi,
India.Ik had echt overgewicht.En sinds mei vorig jaar, toen ik RSO begon te consumeren, ben ik
in 10 maanden 40 kg afgevallen.Mijn broer is ook 23 kg afgevallen en mijn moeder is sindsdien
15 kg afgevallen en dat komt omdat ik veel meer olie eet dan zij, omdat ik er helemaal niet high
van word, zelfs als ik een gram consumeer.

Dus hoe meer  en sneller  je  de olie  eet,  hoe sneller  en beter  de resultaten.Ik  wil  echt  dat
iedereen weet dat het een van de grootste ziekten ter wereld kan genezen, obesitas.

Met dank aan JB voor het verstrekken van de informatie telkens als het nodig was.Jullie zijn
allebei mijn helden en ik kan jullie niet genoeg bedanken." Shobhit en Shashank

Angst, Paranoia

“Een voorbeeld van hoe eerlijk maar misplaatst advies pijn kan doen: iemand klaagde over de
high  en  kreeg  te  horen  dat  hij  CITICOLINE  moest  nemen.  Dat  is  prima,  behalve  dat
CITICOLINE een BLOEDVERDUNNER is en de persoon aan wie het advies werd gegeven was
iemand die een bloedverdunner niet kon verdragen. De persoon die het advies gaf, bedoelde
het goed, maar gaf deze essentiële informatie niet vrij.  Ik weet dat er veel goedbedoelende
mensen zijn die willen helpen, maar WEES VOORZICHTIG met het geven van informatie die
zowel  leven  als  dood  kan  beïnvloeden.  Trouwens,  de  makkelijke  manier  om  de  high  te
verminderen  is  door  een  paar  peperkorrels  in  je  mond  te  stoppen...  veilig,  goedkoop  en
effectief.” Gary

“Goed om te weten over citicoline aangezien ik ook warfarine gebruik. Net als kurkuma, dat ook
je bloed verdunt.” Randy

“Citocholine  zorgt  ervoor  /  helpt  de  uitgezaaide  cellen  om  hun  eigen  bloedtoevoer  te
ontwikkelen. Niet zo goed voor kanker.” Jim

“Gisteren heb ik een vrouw laten beginnen met het medicijn.Dit is haar verslag van de eerste
dag.Gewoon geweldig!Hier is mijn dag één verslag:

Gisterochtend wakker geworden met eczeem op mijn lip en heb er wat olie op gedaan.Het
steken stopte na ongeveer 10 minuten.De pijn was binnen 30 minuten weg.De zwelling was
binnen  een  paar  uur  afgenomen.Blaren  op  mijn  lip  zijn  vandaag  ongeveer  voor  de  helft
verdwenen - het duurt normaal gesproken 2 weken voordat ze genezen zijn.Adem de dampen
van de olie op mijn lip in.Merkte op dat de pijn die al enkele weken in mijn rechter sinus zit, is
gestopt.En mijn neus stopte met rennen.Heb sinds gisteren maar één keer geniesd.Ik merkte
dat mijn vermoeidheid niet zo diep was als gewoonlijk.Merkte dat ik me ontspannen voelde en
dat angstige randje weg was.

Merkte 's avonds minder lichaamspijn op - normaal heb ik 's avonds zoveel lichaamspijn dat ik
niet stil kan zitten (enkelzenuw- en spierpijn, knie/schouder/elleboog/polsen/duimpijn aanzienlijk
verminderd).Ook krijg ik bij elke dosis een heel lichte gloed.Ik heb geen moeite met werken of
focussen en zou niet  aarzelen om te rijden.Ik ben heel helder in  mijn hoofd,  ook al  ben ik
vanmorgen vergeten Citicoline in te nemen.Ik doe het equivalent van ongeveer een halve korrel
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olie op een Craisen en neem het op die manier."

“Ik begon in december 2012 met cannabisolie als een algemeen tonicum.Ik had last van type
2suikerziekte  in  die  tijd.Mijn  bloedsuikers  waren  in  de  300,  waar  100  normaal  is.Ik  kreeg
Metformine waardoor ik elke keer dat ik het innam ziek werd.Ik vroeg om over te schakelen naar
een  ander  diabetesmedicijn  en  kreeg  Metformine  en  Januvia  toegediend.Alleen  al  door
medicatie daalde mijn bloedsuikerspiegel redelijk.Mijn nummers waren het grootste deel van de
dag in de hoge 100's.Toen ik de olie aan mijn regime toevoegde, kwamen mijn cijfers terug tot
net iets boven normaal.Toen werd ontdekt dat Januvia alvleesklierkanker veroorzaakte.Ik wilde
met dit medicijn stoppen en vroeg mijn arts om weer metformine te gebruiken.Hij was het er
mee eens.Natuurlijk was ik op de Metformine elke keer ziek als ik het nam.

Het wennen aan de olie was een hele beproeving voor mij.Ik haatte de high die marihuana me
gaf.Ik had al meer dan 35 jaar geen marihuana gebruikt voordat ik olie gebruikte.Ik begon de
olie met een druppel ter grootte van een speldenknop en zelfs dat was te veel.Op aanraden van
Corrie Yelland begon ik Citicoline te nemen om de high van de olie te verlichten.Dat werkte
goed en ik was meer dan een jaar op dat pad.In mei 2013 werd ik met spoed geopereerd aan
mijn galblaas.Ik lag 5 dagen in het  ziekenhuis zonder  olie.In  die tijd  werd ontdekt  dat  mijn
magnesium te  laag  was.Ze  begonnen  me met  extra  magnesium in  het  ziekenhuis.Toen  ik
thuiskwam  begon  ik  weer  aan  de  olie.Tot  mijn  verbazing  ervoer  ik  na  een  week
magnesiumsupplementen een zeer aangename high van de olie.Dit is mijn ervaring gebleven.Ik
kon stoppen met het gebruik van Citicoline om de high te verlichten.Ik was toen in staat om mijn
dosis  olie  te  verhogen  tot  1  korrel  per  dag.Ik  begon  veel  lage  bloedsuikers  te  krijgen.Ik
verwijderde de Metformine uit mijn dagelijkse regime.

Sinds  ik  mijn  dosis  olie  heb  verhoogd  tot  1  rijstkorrel  per  dag,  zijn  mijn  suikers  volkomen
normaal.Mijn a1c is gedaald tot 6,1 van 7,2 een jaar en 1/2 geleden.Mijn artsis verbaasd, net als
mijn apotheker.Ik kan de reden voor mijn succes niet met hen delen, aangezien ik in een staat
woon waar olie illegaal is.Een interessante kanttekening bij  dit  verhaal is dat ik,  toen ik me
haastte om geopereerd te worden, vroeg om privé met de anesthesist te spreken.Ik was bang
dat de olie me zou verhinderen een veilige procedure te ondergaan.De anesthesist maakte zich
er totaal geen zorgen over dat ik aan de olie zat en zei dat het mijn operatie in ieder geval
gemakkelijker  zou  maken  omdat  mijn  bloedvaten  zouden  worden  verwijd  en  ademhalen
gemakkelijker  zou  zijn  terwijl  ik  onder  was.Door  dit  alles  heeft  Aamann  aan  mijn  zijde
gestaan.Hij heeft niet altijd de antwoorden die ik nodig heb, maar heeft me geïnstrueerd om te
vragen en te vertrouwen op mijn lichaam en mijn intuïtie.Het valt me  niet mee, maar we zijn
eindelijk op een punt van groot succes gekomen waar mijn diabetes type 2 met succes wordt
behandeld met alleen olie.Het is nu mei 2014.Met vriendelijke groet, Alice”

"Heck, ik baad zelfs in cannabisolie doordrenkt met andere oliën.Wie had gedacht dat een bad
zou helpen bij pijn en angst.Lol." Tonya

“Ik slik het nu 13 dagen en mijn depressie is verdwenen, geen beknelde zenuwpijn meer, ik heb
een normale slaapcyclus ontwikkeld en heb geen gevoelens van woede, depressie, angst of de
effecten van mijn PTSS uit Irak.Doel is te wijten aan de gaten in mijn longen van fosfordampen
van explosies in Irak en het inademen van giftige deeltjes en ook kanker van het verarmde
uranium  waaraan  ik  werd  blootgesteld.Drie  jaar  na  Irak  begon  ik  basaalcelcarcinoom  te
ontwikkelen.” Jeremia

"Dank u!Ik heb verschillende batches olie gemaakt met vrienden en heb spuiten uitgedeeld aan
andere vrienden.Ik voel het verschil enorm!Mijn PTSS is verminderd, de pijn is verminderd en
mijn  gewrichten voelen aan alsof  ze  een straaltje  WD-40 hebben gekregen.Wanneer  angst
toeslaat, rook ik een beetje van de olie en het is weg.Verder doseer ik al drie weken drie keer
per dag.Ik heb in die drie weken meer gewandeld dan in de afgelopen drie jaar!Mijn liefde en
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bewondering voor jullie allemaal bij Phoenix Tears!Aan u, meneer Simpson, dank voor de rest
van mijn leven.Ik weet dat ik er nu van kan genieten in plaats van in een ziekenhuisbed te
liggen.” Fred

"De pijn  is  verminderd  en mijn  gewrichten voelen aan alsof  ze een spuitje  WD-40 hebben
gekregen?Virgin kokosolie is veiliger” Hunter

“Ik gebruik biologische vierge kokosolie om de RSO mee te snijden.Het zorgt voor een betere
absorptiesnelheid en zorgt ervoor dat de olie niet aan alles blijft  plakken, inclusief tanden.Ik
gebruik het ook om gifstoffen te verwijderen door 20 minuten lang een eetlepel rond mijn mond
te zwiepen en in de prullenbak te spugen.” Fred

“Ik was op het punt van mijn leven waar mijn gezondheid erbarmelijk was en ik veel pijn had.Ik
was  suïcidaal  omdat  het  leven  zo  deprimerend  was.Toen  stuitte  ik  op  “Ren  weg  van  de
remedie.” Sindsdien is mijn leven enorm verbeterd door de informatie die ik heb geleerd toe te
passen.Mijn  gezondheid  is  nu  geweldig  en  ik  ben  veel  optimistischer  omdat  ik  weet  dat
cannabis  mijn  lichaam  zal  beschermen  tegen  schade.Ik  heb  sindsdien  geen
zelfmoordgedachten meer gehad en het leven wordt beter en beter naarmate ik meer leer over
de verschillende geneeskrachtige eigenschappen van cannabisolie.” Peter

"Onwerkelijk hoe mijn angst wordt beheerst...Ik was chronisch... Voel me normaal, als normaal
gelukkig is en veel meer leeft... Dank je, Rick.' maatje

Depressie

“Ik heb een posttraumatische stressstoornis en cannabis helpt me te ontspannen, eten, slapen,
focussen,  concentreren.Ik  ben  niet  langer  klinisch  depressief...enzovoort...Ik  gebruikte
antidepressiva,  stemmingsstabilisatoren,  stemmingsverbeteraars,  slaapmiddelen...waar  ik  ze
niet mee klop...Ik hou gewoon niet van de bijwerkingen...en ik heb ze niet meer nodig vanwege
cannabis...Ik bid echt  dat mensen zichzelf  zouden onderwijzen over de door GOD gegeven
PLANTAARD,  cannabis...  van  de  vele  toepassingen  en  medicinale  wonderen  die  het
heeft...gewoon zeggen..." Ale

“Dit is echt een geweldig medicijn.Ik stopte mijn dosis in een capsule om door te slikken.Helpt
bij mijn pijn en PTSS-symptomen.Ik ken nogal wat patiënten die hier ook baat bij hebben, voor
epileptische  aanvallen,  de  ziekte  van  Crohn,  ontwenningsverschijnselen,  enz.Sommige
apotheken dragen het.” Hoop

“Ik kan niet voor anderen spreken, maar voor mij is het het beheersen van de symptomen van
bipolaire stoornis, tardieve dyskinesie, tardieve dystonie, ernstige depressie, chronische pijn,
PTSS, verdriet en angst.Ik ben gif (farmaceutisch) vrij sinds september en ben aan het genezen
en voel me geweldig.Dit is HET wondermiddel.Mijn hond is ook bijna kankervrij van de olie en
topicals.Deze plant is door God gemaakt om het milieu, levens en de economie te redden.De
samenleving moet geïnformeerd worden.” Kathy

'Ik wil je alleen maar bedanken, Rick. Ik leed al 50 jaar aan een depressie, ik ben nu 8 dagen
aan de olie en heb het gevoel dat ik opnieuw geboren ben. Hartelijk bedankt!" Sue

Multiple Sclerose (MS)
"Gewoon een snelle update, Jindrich...Vrouw [59] gebruikt één dosis olie-rijstkorrelgrootte per
dag om te helpen bij het slapen en de algehele gezondheid, en is afgevallen totdat het zich
stabiliseerde op 30 lbs lager.Ze heeft een geweldige ervaring met het gebruik van de olie, net
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als ik.Het verlies van zowel wiskundige vaardigheden als theoretische beschouwingen met de
MS is in veel gevallen omgekeerd, en ik ben weer bezig met grote wiskunde in mijn hoofd als
toen ik jonger was.We hebben in dit eerste jaar van gebruik zowel grote doelen in het leven
nagestreefd als bereikt.Dank aan Rick en aan jou, mijn vriend.Oh, en Betty, de Golden Retriever
doet  het  nog  steeds  beter  dan  ooit,  gezond,  en  de  dierenartsen  zijn  nog  steeds  in  totale
ontkenning. markering

“Een goede vriend van mij, een senior met MS, gebruikt marihuana om haar MS te verlichten.Ze
zweert erbij.” Ron

“Een oudere vriend van mij op het werk vertelde me dat zijn vrouw MS had en hoe erg het
was.Hij kon haar amper aanraken en ze had altijd pijn.Ik vertelde hem over de olie omdat niets
anders werkte dat ze hadden geprobeerd.Ze hebben het geprobeerd en het werkt!Ze voelt zich
veel beter en dat kanecht haar voeten voelen (ze kon niet eerder) ze kan nu zien of de vloer
warm  is  of  niet  en  ze  zijn  super  gestookt.Hey  zal  illegaal  olie  blijven  kopen  totdat  het
gelegaliseerd  is  omdat  het  werkt.Niets  anders  geneest  MS,  ze  hadden  het  bijna
opgegeven...Cannabisolie heeft hen een nieuw perspectief op het leven gegeven en veel hoop
voor  hun  toekomst  samen.Ik  zal  het  woord  blijven  verspreiden  over  dit  medische  wonder!
Bedankt  Rick,  ik zou niemand deze informatie hebben gegeven zonder Phoenix Tears." (uit
Ontario)

"Goedemorgen Rick,  ik volg je  op Facebook.Ik heb zoveel  van je  te weten gekomen en ik
waardeer je harde werk en toewijding.Mijn reden om aan marihuana te denken voor medicinaal
gebruik was alleen voor mijn aandoening, multiple sclerose.Maar met het onderzoek dat ik heb
gevonden voor de voordelen voor andere ziekten, waaronder MS en kanker, heb ik besloten dat
als ik mijn deel niet doe om anderen te informeren, ik mijn deel niet volledig doe.Ik hoop een
behulpzame  pleitbezorger  te  zijn  bij  het  overtuigen  van  de  mensen  van  Arkansas  om  de
volgende verkiezingen in 2014 ja te stemmen op medische marihuana.We kwamen dit jaar zo
dichtbij.Nogmaals bedankt.Met vriendelijke groet, Nancy”

"We  hebben  gezien  dat  onze  versie  van  Simpson-olie  en  actuele  heilige  oliën  alles  bijna
genezen  van  de  MS-patiënt,  psoriasis  van  de  huid,  kankerpatiënten,  en  zelfs  een
beroertepatiënte helpen om meerdere woorden en zinnen te spreken die ze sinds de hartinfarct!
Bedankt voor alles wat je hebt gedaan!" -- Bedankt, Michael, maar ik zie nooit graag iemand
'hun versie'  van de RSO maken.Volg zoveel mogelijk de instructies.Zoals altijd kan iemands
leven op het spel staan  en u wilt patiënten altijd, waar mogelijk, de krachtigste vorm van dit
geneesmiddel geven.JB

“Er zijn allerlei soorten bewijzen en bewijzen, onderzoek het.Ik ken een man met MS, hij heeft
het al jaren.Hij behandelt het met olie, hij kan net zo goed lopen en functioneren als ik.Dan ken
ik een andere kerel met MS, hij doet alles wat dokters en moderne geneeskunde hem zeggen te
doen.En hij zit in een rolstoel en zijn lichaam stopt ermee.” Jeff

“Ik heb ook MS en ben gestopt met het nemen van mijn 13 scripts.108 pillen per week en 3
injecties...En ik gebruik nu alleen cannabis.” John

“Vijf weken geleden kreeg ik een telefoontje van een vrouw in het oosten die MS heeftZe zit al
15  jaar  in  een  rolstoel.Ze  heeft  alles  geprobeerd  wat  ze  maar  kan  bedenken,  inclusief  de
controversiële CCSVI-therapie, allemaal om geen verbetering te zien.We hebben haar in de
goede richting gewezen en ze begon de olie in te nemen.Haar laatste telefoontje naar mij ging
als volgt: 'Hoi Corrie.Ik wil je even laten weten dat mijn rolstoel in de garage staat.” (Dus ik denk
dat het kapot is, want het is pas 5 weken geleden).'Ik sta op en loop!Ik ben betoverd.Ik ben van
mijn Depends af en ben net thuis van een dagje shoppen.Corrie, ik kan al 3 jaar niet meer gaan
winkelen.”  Op dat  moment  begon  ze  te  huilen  en  zei:  "Corrie,  je  hebt  mijn  leven  aan  mij
teruggegeven." Corrie
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Pillen, sigaretten en ontgifting
“Gebruik  de  Rick  Simpson  Oil  als  je  wilt  stoppen  met  roken.Slaap  gewoon  door  de
terugtrekking.Hetzelfde protocol en dezelfde dosering als voor elke andere ziekte, volg gewoon
de instructies op onze site.Op de juiste manier geproduceerd en gebruikt RSO werkt ook voor
alle andere soorten middelentoevoegingen, bijvoorbeeld op heroïne, cocaïne, alcohol, morfine,
zeer verslavende en krachtige geneesmiddelen, enz.JB”

“Ik wil jou en elke teler,  distributeur en politieke ambtsdrager persoonlijk bedanken voor het
bekendmaken  van  deze  wonderolie.Ik  zal  het  kort  maken,  ik  heb  last  van  afschuwelijke
spasmen, misselijkheid en ben door deze en andere fijne symptomen al heel lang verslaafd aan
opiaten.Ik besloot, na een brute strijd met mijn gezondheid, terug te vechten.De pillen hielpen
helemaal niet tegen de pijn,  ze waren bedoeld om te voorkomen dat ik afkickverschijnselen
kreeg.Het roken van medicijnen was OK, maar niets komt in de buurt van wat de olie voor mij
doet.Het is heel moeilijk voor mij om dit te schrijven zonder zo dankbaar te zijndat ik niet door
de tranen heen kan kijken.

Ik vocht terug om volledig te ontgiften met de olie!Ik heb dit al meerdere keren moeten doen en
elke keer wordt het erger, maar deze keer had ik bijna geen problemen.Geen stuiptrekkingen,
geen jeukende huid, geen zweten...geen van de gebruikelijke nachtmerries om van opiaten af te
komen.Ik vind de olie een wonder!Het heeft mijn leven gered!

Sinds ik van opiaten af ben, heb ik ook mijn dieet aangepast naar grotendeels glutenvrij.Tarwe
is een probleem, maar sommige andere granen niet.Maar een groot deel van mijn dieet zijn mijn
oliepastilles.Met hen kan ik omgaan, ik kan functioneren, denken, alle dingen doen die ik wil
doen, met veel meer energie en alertheid dan ik zou hebben gehad als ik het medicijn had
gerookt.

Ik zei dat ik het kort zou houden, de waarheid is dat ik overweeg een boek te schrijven ter ere
van deze wonderolie en alles wat het voor mij heeft gedaan.En dus is het met diepe waardering
en liefde dat ik je Rick Simpson bedank.Mahalo, Loïs”

"Aangezien ik allergisch ben voor opiaten... (Minst giftig???) Ik neem de cannabis, alstublieft."
Heide

"Als je vooral opiaten gebruikt, moet je je realiseren dat er 'synergie' zal zijn, wat in feite 1+1=3
betekent, in die zin dat de olie die met een opiaat wordt ingenomen een groter effect op je zal
hebben dan wanneer je er maar een zou nemen of de andere, ze versterken elkaars effecten,
dus je hebt niet zoveel pijnstillers nodig als je normaal zou doen.Praat met je dokter over het
verminderen van de hoeveelheid medicijnen die je neemt, je kunt niet zomaar cold turkey gaan
met de meeste pillen zonder jezelf pijn te doen.' Jim

“Mijn  man en  ik  zijn  begin  dit  jaar  met  de  olie  begonnen.Hij  heeft  een  longembolie  en  is
gediagnosticeerd met diabetes type 2.We consumeren slechts twee keer per dag een speld,
alleen omdat dat  alles is  wat  we nu hebben.Trouwens,  de instructies waren gemakkelijk  te
volgen en werkten geweldig.Als  ik  het  kan,  kan iedereen het.Nafta kan worden gekocht  bij
Home Hdw hier  in  Canada en wordt  bestempeld  als  geurloze verfverdunner.Vraag naar  de
MSDS erop.

Ik weet nog steeds niet zeker of het mijn man helpt of niet, misschien geneest het nog steeds
de effecten van de twee CT-scans?Bij mij heeft het in zeer korte tijd een opmerkelijk verschil
gemaakt.Mijn lactose-intolerantie was genezen (als ik van de olie afga, komt het terug), maar
het is nu zeker weg.Er is ook een duidelijke verandering opgetreden in mijn allergieën voor
geur.Ik heb al zo lang als ik me kan herinneren een chronische sinusitis, antibiotica hielpen niets
en ik gaf ze jaren geleden op.Ik ben blij te kunnen zeggen dat mijn sinussen zijn opgehelderd
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en dat ik kan ademen!Ik ben nog steeds beïnvloed door geur, maar niet eens in de buurt van
wat het was.

Bedankt Rick en JB voor het openbaar maken van deze informatie en bedankt iedereen die blijft
schrijven en hun verhalen deelt.Ik wou dat ik het van de daken kon schreeuwen, maar ik zou
waarschijnlijk gearresteerd worden ;-)) Er hangt zo'n stigma rond cannabis en mensen (hier in
de buurt) willen gewoon niet luisteren.Jammer, ik ken er zoveel dat het zou kunnen helpen.”
Clemmie

"Lisa, ik moet je ook laten weten dat in veel van de getuigenissen en documentaires die ik heb
gezien, sommige van deze mensen de olie begonnen te nemen voor een bepaalde ziekte, en
uiteindelijk  voordelen  kregen  en  andere ziekten  opruimden die  ze  niet  eens  waren.  op  de
hoogte zijn voordat u de olie gebruikt.

Laten we bijvoorbeeld zeggen dat u de olie voor diabetes neemt en vervolgens ontdekt dat uw
cholesterolgehalte  weer  normaal  is  geworden,  uw  huiduitslag  of  eczeem  verdwijnt  en  uw
aambeien plotseling verdwijnen samen met een vreemde knobbel die u had of uw sinus-infectie
verdwijnt plotseling.Ik zie daar veel van in mijn onderzoek.

Ook melden veel mensen dat ze vaak afvallen als ze te zwaar zijn, of terugkeren naar een
normaal gewicht, vaak zonder te proberen een dieet te volgen.En als je rauwe cannabis sap
maakt, zijn de resultaten in gewicht en gezondheid nog meer uitgesproken.

Ik  weet  wel  dat  Rick Simpson ook een plantaardig dieet  promoot.Ik zie dat  in  veel  andere
onderzoeken, afgezien van het gebruik van medicinale cannabis, dat het overschakelen naar
een plantaardig dieet zoveel gezondheidsvoordelen heeft, dat deze mensen zich vaak voor het
leven hebben toegewijd en prijzen en promoten dat het veranderen naar een plantaardig dieet
heeft letterlijk hun leven gered.” Donna

'Hoi Jindrich, sorry voor de moeite, maar Brad corrigeerde me vandaag op één ding dat  je
misschien  recht  wilt  zetten.Zijn  diabetes-bloedsuikermetingen  duurden  7-10  dagen  om  te
normaliseren,  niet  alleen  de  volgende  dag  ...toch  is  het  opmerkelijk.Dit  geeft  me  ook  de
mogelijkheid om de rest van zijn e-mail door te sturen, waarvan ik denk dat je die ook op PT wilt
plaatsen:

"Ik heb 5 huidkankers op mijn linkerarm gehad, ik weet dat deze gevormd zijn als gevolg van
het steunen van mijn arm in de vensterbank tijdens het duiken door de jaren heen.Ik heb ze
24/7 onder de olie gehouden en alles behalve de grote is helemaal weg.De grote is nauwelijks
waarneembaar, maar ik voel nog steeds een licht verhoogd gebied, dus ik bewaar de olie er
dagelijks op.Ik denk dat het tegen het einde van de week weg zal zijn, omdat het zo dichtbij
is.Houd er rekening mee dat ik deze in het verleden verschillende keren heb laten bevroren en
ze altijd terugkwamen, deze keer ben ik ervan overtuigd dat ze dat niet zullen doen, als dat zo
is, weet ik precies wat ik moet doen.Het beste voor jou en Rick, Dale.'

-- Dank je, Dale, het is fijn om te weten dat jullie precies weten wat je moet doen.JB

"Ik nam de olie om te stoppen met pijnstillers en sigaretten...En ik ben geslaagd!Het is al meer
dan een maand zonder een van beide!” Randy

-- Gefeliciteerd, Randy.Met het gebruik van de olie was het uiteindelijk toch niet zo moeilijk?JB

“Sommige mensen zijn gewoon onwetend en bang.Dankzij Rick Simpson ben ik zelf in staat
geweest om mijn pijnmedicatie aanzienlijk te verminderen, ik bedoel, ik nam 60 mg OxyContin 3
's ochtends en 3 voor het slapengaan en nam ze al meer dan 8 jaar...Het was stom!

Nu sinds ik de olie start, neem ik er maar 1 in de ochtend en 1 in de middag!Over een wonder
gesproken,  zo  zie  ik  het  tenminste!De artsen vertelden me dat  ik  nooit  naar  beneden zou
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kunnen gaan of in staat zou zijn om te stoppen met het innemen ervan.Jongen deed "Rick
Simpson" en ik bewijs dat mijn dokters ongelijk hebben,

Ik doe het en ik voel me beter dan toen ik die verdomde gifpillen nam!Hoewel ik zo'n hoge dosis
OxyContin had, had ik nog steeds pijn, dag in dag uit, niet slapen en niet eten...Vandaag ben ik
pijnvrij, slaap ik normaal en eet ik meer!En ik stop niet met mijn zoektocht om van deze pillen af 
te komen. Ik hoop dat tegen de tijd dat ik een maand aan de olie zit, ik er helemaal vanaf ben!
Wens me geluk!" Nancy

"Mensen helpen om van alle soorten opiaten af te komen en snel...met RSO...plus slaappillen
en anderen.Zonder onttrekkingen, geen krampen.Excellent.Een gast zei dat het is alsof je gaat
slapen  en  schoon  opstaat,  nergens  zin  in.Ze  voelen  geweldig,  alsof  ze  elke  ochtend  een
grizzlybeer aanpakken, heb ik gehoord.Ze voelen zich weer jong en gezond.We hebben een
"RSO Detox Center" nodig om al deze detox-problemen aan te pakken.Vrede allemaal." Ron

“Hallo Jindrich, de olie heeft  zeker de gescheurde zaadbal van mijn buurman gered.Hij had
anderhalve  week  bloederige  urine  en  ondraaglijke  pijn.De  dokter  zei  dat  hij  niets  kon
voorschrijven dat zou helpen met dat soort pijn en gaf hem drie dagen voordat ze de zaadbal
verwijderden als het niet stopte met bloeden.De RSO werkte binnen enkele uren voor de pijn en
binnen 3-4 dagen stopte hij volledig met bloeden.Het is nu twee weken geleden en het gaat
goed met hem.Ik ben nog steeds met hem bezig om een  getuigenis te doen, maar hij is een
beetje bang om het te doen (zijn woorden... "Ze komen me halen als ik een video maak") en hij
weet niet veel over de ware kracht van RSO, dus hij is een beetje sceptisch dat de olie zijn
mannelijkheid heeft gered, lol.Van wat ik heb gezien, heeft de olie zeker de truc gedaan, maar
het is niet 100% gedocumenteerd, ik weet alleen dat hij  op het punt stond om het te laten
verwijderen toen ik hem voor het eerst zag en binnen enkele dagen was hij beter na het eten
van de olie, het plaatselijk gebruikend, en als eenzetpilslaapmutsje, lol, maar dat wil hij niet
toegeven.Ik zeg hem nog steeds elke dag: "Kerel, ik heb je noten gered!" lol Hoe dan ook, ik
wilde je gewoon laten weten hoe het ging en als ik hem een testimonial kan laten maken, laat ik
het je weten.” Steve

“Met de olie konden we Cashy in minder dan twee weken afbouwen van methadon, fentanyl,
Clonapin, Versed, Ativan en Oxycodon!Zonder tekenen/symptomen van ontwenning.Het werkt
fantastisch!” Kalli

“In augustus 2012 begon mijn zoon “Pnut” epileptische aanvallen, kataplexie, overmatig kwijlen,
aspireren  op  dagelijkse  vloeistoffen  en  een  algehele  vermoeidheid  te  ervaren.Zijn  mentale
vermogens  namen  vlak  voor  onze  ogen  snel  af.Het  jaar  daarvoor  had  hij  gevoetbald,
gevoetbald en was hij padvinder.Al met al was hij tot augustus 2012 een normaal jongetje.

Spring vooruit naar maart 2013 en hij werd uiteindelijk gediagnosticeerd met Niemann Pick type
C.NPC  is  een  terminale  ziekte  die  in  de  meest  elementaire  termen  een  lysosomaal
opslagprobleem is.Ik zie het als een voortdurende hersenbeschadiging.De dokters gaven ons
alle  medicijnen tegen aanvallen  die  je  maar  kunt  bedenken,  clonazepam,  tegretol,  Dilantin,
lamictal, keppra, Diastat-gel voor noodclusters, enz. en NIETS werkte.(Het enige wat het leek te
doen was de zaken erger maken door ons valse hoop te geven.Elke keer dat het niet werkte,
verhoogden de dokters de dosering.Ik neem het ze niet kwalijk, want dat is alles wat ze weten.)
Hij zou op de bank liggen, misschien zou je een glimlach van hem krijgen, misschien niet.Hij
zou daar gewoon liggen en kwijlen.Hij kon niet bewegen.Hij  was van een heel actief  ventje
veranderd  in  een  zombie.We  moesten  een  rolstoel  voor  hem  regelen,  een  hulphond  voor
epilepsie, en hij werd in een hospice geplaatst.

In  januari  2014 stapte een echte  vreemdeling die  een echte vriend is  geworden "Uncle S"
binnen en bood ons hulp aan in de vorm van Rick Simpson Oil.We spraken anderhalf uur aan
de telefoon en hij was zo gepassioneerd over de geneeskunde van hele planten en hij geloofde
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echt in wat Rick's olie heeft gedaan door zijn eigen daden om anderen te helpen, dat hij zich
gedwongen voelde om ons te helpen.Door de vriendelijkheid van zijn hart vond hij een manier
voor ons om de medicijnen te krijgen die we hard nodig hadden.

Op 31 januari had onze zoon niet minder dan 15 aanvallen terwijl hij wakker was, allemaal zelfs
op Clonazepam en Diastat.Hij had sommige dagen beter gehad dan andere, sommige dagen
waren  gevuld  met  aanvallen  en  angst.Tenzij  je  een  ouder  /  geliefde  bent  die  dit  heeft
meegemaakt, zul je de donkere plek waarin je je voelt niet begrijpen.

Op 1 februari ontving hij zijn eerste dosis Rick's olie.Die dag had hij maar 3 aanvallen.Hij ging
voor het eerst in maanden rechtop in bed zitten en zei een volledige zin.Een toevalstreffer dacht
ik bij mezelf.Maar ik was in ieder geval dolgelukkig.Op dag 4 noemde hij mijn vrouw voor het
eerst in maanden "mama".Praat over vreugde en tranen die dag.De volgende dag, dag 5, had
hij helemaal geen aanvallen.Vanaf dit bericht zijn we 58 dagen verder met slechts 2 aanvallen
en die kunnen worden toegeschreven aan externe factoren.

Vandaag praat onze zoon meer,  hij  is  actief,  hij  kan een paar presidenten aan hun gezicht
noemen, hij kan zelf op zijn eigen speciale fiets rijden.Wat er voor onze ogen is gebeurd, is niets
minder dan een wonder.Ik ben niet de meest religieuze man, maar ik geloof wel in God.Ik geloof
echt dat hij die "oom S" naar ons heeft gestuurd.Ik geloof dat hij Rick heeft laten zien hoe hij dit
moet doen en hij heeft je JB begeleid om het woord naar buiten te brengen.

Voor dit  alles, voor het helpen om onze zoon terug te brengen naar mij,  naar ons.Voor het
terugbrengen van mijn vrouw uit de diepste depressie en voor het helpen van mijn familie.Rick
Simpson, JB en "Uncle S", ik sta voor altijd bij jullie in het krijt.Bedankt!!!" Kevin

Verslavingen
"Ik heb zeer recent gezien dat een terminaal zieke, van morfine afhankelijke kankerpatiënt van
morfine  "COLD  TURKEY"  ging.Toen  ze  eenmaal  van  de  morfine  af  was,  raakte  ze
uitgehongerd;  was niet  langer  verstopt;  sliep  heel  goed en haar  pijn  was veel  beter  onder
controle.Ze werd ook weer coherent.GEWELDIG.Als ik deze 180 graden verandering zelf niet
had gezien, had ik het NOOIT geloofd.Ik ben nog nooit  pro-marihuana geweest,  maar deze
persoonlijke observatie maakte me een gelovige.” Janice

“Een ding dat me opvalt nu ik RSO 3 maanden gebruik, is dat het bijna mijn drang naar alcohol
deed verdwijnen.Vroeger dronk ik elke avond een of twee glaasjes, maar nu wil ik zelden iets
drinken en als ik dat doe, drink ik niet zo veel, ik merkte ook dat mijn broek veel losser zit.Ik ben
10 kg afgevallen.Het enige waar ik minder van doe, is alcohol drinken.

Ik  eet  nog  steeds  hetzelfde  en  knabbel  nog  steeds  aan  gemengde noten,  koekjes  enz.  's
avonds als  ik  trek heb en misschien eet  ik  zelfs  meer  dan voor  de olie.Ja,  de olie  kan je
hongerig maken.

Dus ofwel het gebrek aan alcohol of de olie heeft ervoor gezorgd dat ik in 3 maanden 10 pond
ben afgevallen.En ik was niet echt te zwaar, 5' 10” en ongeveer 198 pond.Toen ik jonger was,
woog ik altijd ongeveer 186 pond en was ik fit.Nu ben ik tot 187 pond, de laatste keer dat ik het
controleerde.Hoe dan ook, de olie of het gebrek aan alcohol zorgde ervoor dat ik afviel.Gewoon
een vrolijke bijkomstigheid.” Scott

"Opiaten  maken  me  verstopt,  misselijk,  het  is  moeilijk  om  de  juiste  dosis  te  krijgen  voor
effectieve verlichting.Ze maken me "wazig", maken het onveilig om te rijden en maar door en
door.Marihuana niet.Genoeg gezegd." Fred

“15 jaar opiaatverslaving genezen door de olie.Ik zou het niet hebben geprobeerd als Rick er
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niet was geweest.Dus ik moet zeggen dat ik hem mijn leven echt verschuldigd ben, dus ik ben
nu een van zijn grootste supporters.Ik had altijd gerookt, maar dat hielp nooit tegen de pijn die ik
kreeg van pillen.Ik wilde gewoon zo vaak dood omdat ik niet langer de leiding had over mijn
leven.Ik kan zeggen vanwege de RSO.Ik gebruik GEEN morfine, oxy, perc, vic of suboxone ...
het heeft me er allemaal van af gemaakt!!!!!En ik ben 40 en voel me weer 20.Mijn artritis die ik
elke ochtend voelde, is nu weg.Ik heb de olie 10 keer inwendig ingenomen en mijn leven is
weer begonnen.Er zijn geen woorden om uit te drukken hoe dankbaar ik ben.Als je pillen slikt,
begin dan met het innemen van je olie 's nachts, tenzij je een week hebt om gewoon te slapen,
dan zou ik die weg gaan.' Rebecca

"Cannabis heeft me van Benzo's af geholpen na meer dan 30 jaar verslaving, meer dan 15 jaar
geleden, zonder dat, als ik doorging zoals ik was, zou ik nu dood zijn geweest..." Phil

“Ik ken iemand die cannabis gebruikt om van de suboxone af te komen. Cannabis helpt haar
enorm.Het helpt tegen de pijn zegt ze.Maar ik denk dat het deel van het deel van de pillen dat
voor velen verslavend is, het “bovenste” deel is… waarin cannabis niet echt een “bovenste” is…
een  tolerantie  zal  het  gevoel  van  overmatige  vermoeidheid  verdwijnen.TOLERANTIE  is  de
sleutel.” Erin

"Ik ben van alle pijnstillende medicijnen af en kan nu functioneren - ik wou dat meer mensen de
kracht van de natuur konden vertrouwen!" Sue

“Ik heb een spinale zenuw die in 2000 was gebroken, en jarenlang accepteerde ik het idee dat
ik er uiteindelijk kreupel van zou worden en bleef ik bijna tien jaar op Oxycontin zitten, totdat ik
besloot cannabis te proberen.Nu, bij het vergelijken van mijn MRI's, vragen de artsen zich af
hoe de myeline op de zenuw is begonnen te genezen en littekenweefsel af te werpen.In de
afgelopen twee jaar is mijn houding begonnen te verbeteren, en mijn bewegingsbereik, evenals
het verminderen van de aanvallen." Ann

Q.Hoe zit het met methadon?Helpt RSO om van methadon af te komen?Het is absoluut de
moeilijkste  drug  ooit  om  van  af  te  komen.Ik  heb  verschillende  keren  geprobeerd  met
verschillende dingen!De opnames duren zo lang dat het te erg is om zo lang mee om te gaan!
Zelfs Bradford Rehab in Alabama zei dat ontgiften het moeilijkst is!Aaron

-- Aaron, methadonverslaving is een fluitje van een cent voor de olie, vooral als het volgens
onze instructies  wordt  geproduceerd en gebruikt.Stel  je  onze patiënten voor  met  kanker  in
stadium 4 - ze nemen meestal een cocktail van de ergste dingen die je je kunt voorstellen, en
toch  kunnen  ze  meestal  stoppen  met  het  nemen  van  ietsze  namen  een  week  of  twee  in
beslag.Dus nogmaals, vergeleken met die goodies, is methadon een fluitje van een cent voor
de olie.Ik vertel  het al jaren aan verslavingsexperts,  ze willen het niet geloven en zijn nooit
komen opdagen zodat ik het ze gewoon kon laten zien.JB

“Ik  gebruikte  cannabis  voor  de  heroïneverslaving  van  mijn  broer.Hij  werd  tijdens  zijn  werk
vermoord, maar we hebben tot aan zijn dood geweldige resultaten gezien met cannabis.” Laura

--  Correct  gebruikte  RSO kan  worden  gebruikt  om  alle  verslavingen  die  de  mens  kent  te
verslaan.Het duurt meestal een week of twee voordat de patiënt stopt met het innemen van
verslavende  medicijnen/pillen,  en  meestal  zijn  er  geen  significante
ontwenningsverschijnselen.En dat  is  fijn,  namelijk  voor  patiënten en  degenen die  voor  hen
zorgen.JB

“Zoals ik het bekijk zouden alle piloten de olie moeten eten zodra ze voor een dag geland
zijn.Zo krijgen ze een goede nachtrust en een goede nachtrust en kunnen ze de volgende dag
weer goed aan het werk.En hoe kunnen ze anders voorkomen dat ze stralingsziekte krijgen en
alle tientallen gezondheidsproblemen die piloten hebben?

- 157 -



Ik  ben  het  eens  met  THC-testen,  het  is  een  goede  manier  om te  bepalen  of  de  persoon
verantwoordelijk of onverantwoordelijk is voor zijn of haar gezondheid.Gezondheid voorop.Voor
mij spelen degenen die geen THC in hun systeem hebben gewoon spelletjes met hun leven.Of
ze lijden aan milieuvervuiling, Fukushima en chemtrails ontkenningssyndroom.Het goede om te
weten is dat de olie daar ook bij kan helpen.JB”

“Ik ben een herstellende heroïneverslaafde.Ik zie de ene dag mensen en de andere dood, elke
week in mijn counselingcentrum, niet van cannabis of BHO of marihuana, maar van xanax en
benzodiazipenen  zoals  valium  en  andere  voorgeschreven  medicijnen.Die  werden  meestal
allemaal illegaal gekocht!Cannabis heeft in de hele geschiedenis nog nooit iemand pijn gedaan
of  iemand  gedood.Wanneer  politieke  partijen  de  gateway-theorie  en  schizofrenietheorie
aanprijzen.Wat je niet begrijpt is dat ze schaamteloos liegen!Cannabisrokers met schizofrenie
hadden schizofrenie voordat ze een joint oppikten.En hoogstwaarschijnlijk gebruikten ze het om
een  niet-gediagnosticeerd  probleem  te  behandelen.En  gateway  is  onzin.ER  IS  NIETS  IN
MARIHUANA, DAT JE NAAR HARDER NAAR DRUGS MAAKT!De echte "toegangspoort" zijn
illegale dealers die een andere drug aanbieden door te beweren: "Als je van wiet houdt, zul je
dit geweldig vinden", omdat ze weten dat wiet iemand niet zal strikken om elke dag of elk uur
honderden dollars uit te geven.Maar heroïne of cocaïne zorgt ervoor dat je 7 keer per dag bij
hem  aanklopt.Het  wordt  tijd  dat  we  volwassen  worden.Open  onze  ogen  en  besef  dat  de
overheid ons veel meer nodig heeft dan wij hen en hun leugens.” Che

"Ik heb meer dan 30 jaar geleden geleerd dat als ik ging drinken en bang was dat het bed door
te veel drinken zou draaien (onthoud dat), ik een hijsje zou nemen vlak voordat ik ging slapen,
en ik denk echt dat het me heeft geholpen van ziek worden en of mijn kater niet zo erg maakte
als het zou zijn geweest als ik die klap niet had gehad.” Scott

“THC  passeert  de  bloed-hersenbarrière  en  corrigeert  de  amygdala  van  de  verslaving  aan
alcohol en andere drugs...Dit  leidt  er  meestal  toe dat de persoon wordt aangetast  door het
misbruik van alcohol en opiaten om hun eigen cognitieve vermogen terug te krijgen en hun
misbruik zelf te stoppen. Robert

“Dit heb ik gemerkt.Ik drink helemaal niet meer.Of enig verlangen hebben.” Brittney

"Waar.Ik heb dit meegemaakt.Ik heb helemaal geen zin om dat giftige gif te drinken dat mijn
lever  heeft  vernietigd.De  hele  cultuur  wordt  steeds  bizarder  naarmate  ik  er  langer  vanaf
blijf.Mensen die rondlopen en giftige pis in hun keel gieten.Het is bizar voor mij.:) Het is echter
zo'n zegen om de kruiden te gebruiken.Voelt geweldig, GEEN KATER!!!” Camuche

“Hoe weet  je  wie  of  welke  dieren een endocannabinoïdesysteem hebben?En wat  betekent
endocannabinoïde?” Trisha

“Alle  dieren  hebben  een  endocannabinoïdesysteem,  met  uitzondering  van
insecten.Cannabinoïdereceptoren  zitten  in  onze  huid,  hersenen,  immuunsysteem,  darmen,
lever, ruggengraat, ribben, witte bloedcel en beenmerg (stamcellen) etc.Zonder het meer dan
600 miljoen jaar oude endocannabinoïdesysteem zouden "stamcellen zich gedragen als een
auto  zonder  bestuurder."  Dr.  Guy,  uitvoerend  voorzitter  van  GW Pharmaceuticals,  Londen,
VK.Het regelt elke functie in ons lichaam.Omega-vetzuren (3, 6, 9) creëren endocannabinoïden
en  daarom  zijn  ze  belangrijk  voor  ons.Cannabisolie  (RSO)  stimuleert  in  feite  het
endocannabinoïdensysteem en daarom kan het zowat elk gezondheidsprobleem genezen of
behandelen.” Rick

Kwaliteit van het leven
“Als  je  eenmaal  ontdekt  dat  cannabisolie  honderden geneeskrachtige  eigenschappen heeft,
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word je verliefd op de bloem.Sterker nog, ik heb nog nooit iemand ontmoet die geloofde dat
cannabisolie zo krachtig was en nog niet verliefd was geworden.” Peter

“Vóór de olie kon ik de voorste 3 treden bijna niet af,  nu kan ik 4 uur durende fietstochten
maken.Het wordt alleen maar beter." Peter

"Bedankt voor deze informatie!Ik behandelde mijn eigen paniekaanvallen van PTSS met RSO
en vond dezelfde resultaten.De ziekte van Lyme is ook een ziekte die malaria op veel manieren
nabootst,  waarvan  veel  mensen  zich  niet  realiseren  dat  ze  ooit  zijn  gebeten  door  een
geïnfecteerde  teek.Laten  we  ervoor  zorgen  dat  deze  berichten  worden  bekeken  door
MILJOENEN!!!Laten we deze Facebook eens een keer goed gebruiken!!!!” Linnea

“Mijn broer had een tand die slecht was en pijn deed.Dus ik zei, smeer er wat olie op en hij zei
dat twee weken later en het doet nog steeds geen pijn en lijkt nu niet geïnfecteerd te zijn.Ga
figuur, RSO komt weer te hulp !!!!!” Steve

“Hé, ik weet niet of je dit ooit hebt gehoord, maar ik ontdekte dat de olie OOK HEELDE of beter
gezegd begon te genezen van een enorme holte die ik heb op mijn twee voortanden. Ik kreeg er
per ongeluk wat olie op en het gat in de holte zat VOL met olie en ik merkte een paar dagen
later dat de holte was gekrompen en nu ongeveer de helft  kleiner was!Had iemand dit  ooit
eerder gezegd?RSO tandpasta klinkt als een ECHT goed idee!Gaatjes zijn moeilijk te genezen
en ik weet zeker dat iedereen ze liever wil genezen dan dat hun tanden worden getrokken!
Gelukkig ongeluk met de olie, ik ben blij om te zeggen. ” Kim

“Wat doet cannabisolie NIET?Dit is geweldig nieuws om te horen over de tanden.Shona Banda
had necrose in haar mond van een geïnfecteerd abces waarbij een dode tand was getrokken.Ze
had het geld niet om naar een dokter of tandarts te gaan om de necrose te verhelpen.IN plaats
daarvan  smeerde  ze  er  altijd  RSO op  en  hoefde  ze nooit  naar  de  tandarts,  had  ze  nooit
antibiotica of ontstekingsremmende medicijnen nodig en hoefde ze geen speciale producten te
gebruiken om het schoon te houden.Het was allemaal dankzij Rick Simpson Oil dat de necrose
stopte en ze nu weer roze tandvlees heeft!

Ik  heb  ook  gemerkt  dat  ik  GEEN  HOESJES  heb  gehad  sinds  ik  met  cannabisolie  ben
begonnen.Mijn mond was vroeger zo zuur en vol met gaatjes dat ik het raar vond als ik geen
bederf/gaatjes had.Sean had het er laatst ook over.

Ik ben dol op het  horen van getuigenissen over de olie!WAT KAN HET NIET OPLOSSEN?
Bedankt Jindřich Bayer voor het delen van de getuigenis van deze persoon over hun tand, ik
vind  het  leuk  als  mensen  hun  ervaringen  delen  bij  de  behandeling  van  veelvoorkomende
aandoeningen of om de homeostase te behouden.” LinZy

"Ik ben van precancereuze poliepen af door elke dag een dosis in te nemen." Donna

“Welke rol kan cannabis spelen in de levenscyclus van een vrouw?Als mama gelukkig is, is
iedereen gelukkig', dat is alles wat ik weet.En de olie kan een vrouw gelukkig maken, in welke
fase van de cyclus ze zich ook bevindt.JB”

'Bij welke gevallen kon de olie niet helpen?Zit er een patroon in, of is het meer testen?nodig om
de redenen te begrijpen?” Danny

-- De olie heeft problemen met het oplossen van wat doktoren als eerste hebben verpest, dat is
het enige patroon dat ik kan bedenken.JB

"Mijn  vriendin  is  zeer  allergisch voor  muggenbeten en gisteravond had ze er  een op haar
slaap... het was enorm, hoe dan ook, ik stelde voor om een pleister te halen en RSO die we van
cannabisbladeren hadden gemaakt op de beet te plaatsen.Toen we vanmorgen wakker werden,
was de bult helemaal verdwenen.”
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--  Dank  je,  Jimmy.Ik  weet  zeker  dat  dit  stukje  informatie  veel  mensen  zal  helpen.Het
muggenseizoen is aangebroken.En de olie werkt ook afstotend, probeer het eens.Het is altijd
beter om problemen te voorkomen, ook al is het zo gemakkelijk op te lossen met de olie.De olie
kan plaatselijk  worden gebruikt  op alles wat  jeukt,  brandt  of  pijn doet.Hoe eerder u de olie
aanbrengt, hoe sneller de problemen kunnen verdwijnen.Onthoud het.JB

“RSO heeft  mijn grand mal-aanvallen volledig gestopt.Ik zal  nooit  een ander door  de mens
gemaakt medicijn gebruiken waarvan ik wou dat ik het had geweten voordat mijn man stierf.Hij
stierf aan Hodgkin's lymfoom.Misschien zou hij hier nog zijn.Op dat moment werd ons verteld
dat het een genezingspercentage van 70% had.Hij was weg in minder dan twee jaar.” Kelly

“Een apotheker vertelde me dat dit een stelletje bullshit was!!Ik verloor mijn vader aan kanker in
mei, hij had twee van de beste artsen in Cleveland Clinic en Geauga Hospital!!Mijn vader was
pas 62, hij was nog een baby in mijn boek!!Bewijs me dat ik mijn neef vader heb die nu met
kanker te maken heeft.Ik kwam er net achter nadat ik mijn vader en deze mijn schoonouders
had verloren.' Tammy

"Het is duidelijk dat een apotheker je zal vertellen dat het onzin is omdat hij geen baan meer
heeft als de wereld erachter zou komen dat cannabisolie kanker genas." Moni

“Verbaasd over je vastberadenheid JB.Als iemand van mij bewijs zou "eisen", zou ik zeggen
waar ze heen moeten, maar het zou YouTube niet zijn!Tegelijkertijd echter, als iemand dit niet
zelf heeft onderzocht en verslaafd is aan de reguliere media, zouden ze de feiten niet kennen
en dit misschien als onzin beschouwen, denk ik.Soldaat op JB en Rick!PSVertel uw apotheker
dat zijn "industrie" een hoop onzin is !! Gordo

“Ik  heb  het  gebruikt  voor  pijn,  slaap,  een  chronisch  spijsverteringsprobleem,  misselijkheid,
angst/depressie.Ik ben met succes van pijnstillers, spierverslappers, anti-emetica, slaappillen en
tranqs  afgekomen.MMJ  heeft  mijn  leven  gered.Ik  kreeg  mijn  leven  terug  dankzij  MMJ,  tot
afgrijzen van mijn dokter.” Genade

"Toen ik de olie consequent slikte, had mijn vriend gedurende 4 maanden geen migraine, ze
kwamen terug toen we bijna op waren en hij is niet in staat om dagelijks zoveel olie te nemen,
maar hij ging van 2-4 per maand naar NUL alle b/c van de RSO, in die tijd ging hij ook van
Norco,  Baclofen,  prozac  voor  chronische  vermoeidheid,  hij  stopte  zelfs  met  de
schildkliermedicatie hoewel de niveaus na een paar maanden nog niet zijn gecorrigeerd, hij
geeft niet op en aangezien hij zich goed genoeg voelt, ben ik ik moedig de levothyroxine niet
aan, ik ben erg benieuwd of zijn schildklier uiteindelijk zal normaliseren met consistent RSO-
gebruik, we hebben alleen een consistente bron voor materiaal nodig!Persoonlijk ben ik van
pijnstillers en spierverslappers af die de RSO gebruiken.” Whitney

“Ik haat het om hard te klinken, als ze de 2 beste dokters in Cleveland waren, wat ging er dan
mis?Traditionele kankerbehandeling werkt NIET!Chemo, werkt NIET, bestraling, werkt NIET...
en uw Apotheker, tja, wat zou hij anders zeggen?Vraag hem opnieuw wanneer hij legaal RSO
uitdeelt.Moge je vader rusten in vrede, heel veel sterkte voor jou en je familie.Wacht alstublieft
niet op een volgend overlijden om kritisch onderzoek te doen...zegeningen.” Laurie

"Ik zou het niet roken, maar verdorie als ik van de vreselijke migraine af kon komen die ik sinds
1990 heb gehad, zou ik olie of iets anders proberen." Rebekka

-- Hoe eerder je aan de olie komt, hoe eerder je van de migraine af bent, Rebekah.Zo simpel is
het.JB

“Nou, ik heb wat olie gegeven aan een 63-jarige man met prostaatproblemen.De olie heeft hem
binnen een paar dagen geholpen, hij kon zonder problemen gaan plassen...voor de olie was het
nodig om elke dag een katheter te leggen, een pijnlijke en vreselijke procedure.Vrede." Jürgen
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“Ik ben van nature een scepticus, maar ik ben helemaal VERKOCHT nadat ik heb gezien wat
het in zo'n korte tijd voor Jennifers leven heeft gedaan.Ze is 30 jaar.oud maar gedroeg zich als
een depressieve 70-jarige.Het enige advies van de dokter was een operatie die ze graag zou
hebben gedaan voor elke vorm van verlichting, maar ze heeft geen ziektekostenverzekering.Ze
had geaccepteerd dat ze zo moest leven.

Als haar moeder brak mijn hart  toen ik haar zag lijden.Haar kinderen leden ook omdat hun
moeder geen tolerantie had, laat staan energie om ze bij te houden.Mijn andere dochter is een
gediplomeerd massagetherapeut en werkte ijverig om een  deel van haar pijn te verlichten.De
massages hielpen maar slechts voor een zeer korte tijd.

Deze olie  is  een uitkomst  geweest!!Jenny lacht  nu (dat  hebben we al  heel  lang niet  meer
gezien). Ik vraag haar hoe ze zich voelt en ze zegt: "Mama, ik kan me niet herinneren dat ik me
zo goed voelde."

Ik ben van plan zo vaak als ik kan meer materiaal te krijgen en zoveel mogelijk olie op te slaan
als ik kan (ze zeggen dat het voor altijd zal duren).Mijn man en ik gaan het 's avonds gebruiken
nadat  onze dagelijkse klusjes zijn gedaan,  zodat  we mogelijk  veel kwalen van onze leeftijd
kunnen voorkomen.IK BEN VERKOCHT...BEDANKT RICK SIMPSON.!!!“Tonda

“Een pas gediagnosticeerde prostaatpatiënt, rond de 60, een jagerstype.Ik heb hem een gram
olie gegeven, dat geef ik openlijk toe.Hij belde vandaag en zei dat hij meer olie wilde.Dat hij zich
goed voelt, geen problemen heeft met het innemen van de olie, dat het beter met hem gaat
etc.Hij zei ook dat hij vanaf dag 1 "tastbare resultaten" voelde.Ik barstte in lachen uit en van
geluk  toen hij  dat  zei.En ik  zal  hem graag nog wat  meer  geven -  ik  geniet  erg van zulke
verhalen.JB”

"Ik heb geleerd dat mijn prostaatproblemen gewoon VERDWIJNEN na 2 weken olieverbruik ...Ik
maak mijn eigen olie.Ik weet nu zeker dat het THC-gehalte omhoog moet...Ik heb meerdere
stammen.Ze werken allemaal en ik combineer ze.Mijn uroloog was in shock en ontzag, kijkend
naar  de  resultaten  van  de  röntgenfoto  en  echografie...Ik  moedig  iedereen  aan  om  een  
kweektent te kopen, je eigen plant te maken, er zal een deel van je persoonlijkheid in zitten...Je
krijgt uiteindelijk de kans om jezelf te ontmoeten...En vlekkeloos genezen.En niet van schudden
en zo.Gewoon BUDS.Zorg ervoor dat ze goed en op het juiste moment worden geoogst...Deze
olie is gewoon een hemelse remedie.Inderdaad...Dat weet ik nu.” Gagi

“Sinds mijn 16e heb ik last van migraine.Ik ben nu 56 jaar oud.De enige behandeling die voor
mij  en mijn clustermigraine werkt,  is  het  medicijn.Ik neem 1/4 rijstkorrel  per  nacht  voor  het
slapengaan.Het medicijn elimineert letterlijk alle cluster- en niet-clustermigraine.Als ik opraak,
komen de migraine terug.Ik heb alle migrainemedicijnen geprobeerd die er zijn en geen van hen
werkt  zo  goed  als  de  medicijnen.Ik  hoef  niet  te  lijden  aan  codeïne-hersenen  of  welke
bijwerkingen dan ook.Dit is een godsgeschenk voor mij geweest.”

"Vanaf  het  begin  van  mijn  migraine,  genezen  30-45  minuten  nadat  ik  wat  olie  had
ingenomen.Geen pijn.Geen misselijkheid/braken.Geen licht/geluidsgevoeligheid.Weg!RSO is de
juiste keuze.Een liefde." Allen

"Het helpt mijn lupus, fibromylagie, migraine, angst.Ik zou niet zonder kunnen leven.Ik voelde
me slechter door alle pillen.Dit medicijn redt me dagelijks.” Jessica

"Het ruimt ook mijn lupus in mijn huid op!Mijn artsen hebben het me nooit verteld, ze boden
alleen een recept voor steroïden aan.Maar het kalmeerde de hobbels en ze gingen weg zonder
nadelige gevolgenEffecten." Hulst

"Ik  gebruik  de  olie  in  een  basis  van  kokosolie  op  de  basis  van  mijn  schedel,  slapen  en
voorhoofd voor migraine...werkt binnen enkele seconden.” Shirley
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“Ik heb eigenlijk schizofrenie en ik gebruik medicinale cannabis voor bijwerkingen die verband
houden met mijn aandoening, zoals angst en slapeloosheid.Het medicijn werkt, sinds ik vaker
medicatie ben gaan geven, kan ik slapen, wat ik voorheen niet kon.Veel van mijn symptomen
verschijnen wanneer ik slaap te kort.Ik heb nog nooit stemmen gehoord tijdens het gebruik van
cannabis, ik heb het gevoel dat het me er eigenlijk tegen beschermt...” Jose

--  Ik  ben  het  ermee  eens,  Jose,  slaapgebrek  is  de  oorzaak  van  veel  mentale
aandoeningen.Logischerwijs, wanneer men niet genoeg slaap heeft gehad, voelt men zich niet
zo goed als hij/zij zou voelen na tien uur verkwikkende slaap na het eten van de olie.JB

“Ik behandel Lyme met wietolie.Vooral Bartonella nu.Ik zou niet  zonder kunnen slapen,  niet
kunnen  eten  zonder,  en  constant  zweten  zonder.Ik  weet  zeker  dat  er  nog  veel  meer
onaangename dingen zijn, maar ik wil er niet vandoor gaan om erachter te komen!En om toe te
voegen, ik heb de eerste week of zo geherxt, maar vanaf daar ging het soepel !!!” Maggie

“RSO  EN  ALLERGIE  VOOR  HONING.Ik  ging  naar  een  vriend  van  mij.Ze  heeft  een
keelverkoudheid en is net terug van haar dokter met een heleboel antibiotica.Dus ik heb haar
gisteren een druppel olie gegeven, ze wreef wat in haar nek en keel en ging naar bed.Ze praat
meestal veel, soms vraag ik me af of ze überhaupt ademt als ze begint te praten, deze keer was
ze de stilste die ik haar ooit heb gezien.

's Ochtends zette ik wat thee voor haar en zei dat ze de witte kop moest nemen omdat ik honing
in de andere had gedaan.Ze is allergisch voor honing,  een druppel  ervan kan een enorme
allergische reactie veroorzaken die onmiddellijke medische aandacht vereist.Een halfuur later
controleerde ik hoe het met haar ging in haar kamer en zag inderdaad de witte kop op het
aanrecht en de andere met drie lepels honing erin naast haar bed.Gelukkig voelde ze niets mis
met haar lichaam, geen krabben in haar keel (wat meestal het teken is van het begin van de
allergische reactie).Dus gaf ik haar nog een grote druppel olie.Ze ligt nog in bed, kijkt een film,
grijnst vrolijk en zegt dat dit de beste "ziektijd" van haar leven is.

Voor mij is het gewoon weer een bevestiging van hoe effectief RSO op de juiste manier is voor
allerlei soorten allergieën.En ik ben ook blij dat ik hier kan zitten om dit te posten in plaats van
ergens in een ziekenhuis te zitten en me af te vragen of ze het kopje thee met honing gaat
overleven of niet.JB”

"Mijn abces op mijn tand in 2 dagen opgelost, weg!!" Susanna

“Ik word boos als ik deze waarheden lees, omdat ik weet dat het waarheden zijn.Ik lijd aan
bipolaire in combinatie met angst en ernstige misselijkheid, en hoewel ik een medische kaart
heb via de staat.Ik kan niet roken omdat de meeste banen drugstesten doen en tegenwoordig
randoms doen.Cannabis ontspant mijn geest en geeft me het gevoel dat ik weer kan ademen.

Ik veracht de regering absoluut voor alles wat ze van ons hebben of proberen af te nemen en
zonder  mezelf  behoorlijk  te  mediceren  vanwege  deze  woede  en  angst.Ik  vrees  voor  mijn
mentale toestand.Ik zit  helemaal in de knoop en alleen ik zal  hier last van hebben, niet de
overheid.”

-- Ik begrijp dit gevoel heel goed, Amanda.Hennep moet ongeveer net zo gereguleerd worden
als thee.JB

"Het zorgde ervoor dat ik me beter voelde en beter sliep dan ooit  in mijn leven.Ik heb een
zeldzame vorm van epilepsie, fibromyalgie, degeneratieve schijfziekte fase 2 in mijn onderrug
en een heleboel spijsverteringsproblemen.Zodra ik het me kan veroorloven om er permanent
mee bezig te zijn, hoop ik van al mijn medicijnen af te komen die alleen mijn huidige symptomen
verminderen." Engel
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"Mijn vader stierf, toen hij genezen had kunnen worden, mijn hart is al bijna 2 jaar gebroken, ik
wou dat ik dit had geweten." Ann

'Hetzelfde, maar dat was mijn moeder.Weet hoe je je voelt.” Robert

“Van een persoon die door deze olie werd gered terwijl ik door kanker ging, mensen moeten
wakker worden!!Ik slikte 52 pillen per dag!Behandelingen doen waar ik bijna aan dood ging!Een
vriend van mij haalde wat olie en bracht het naar mij!Ik was er 100% tegen!!Ik dacht dat er geen
manier  is  en ik  zal  in  de gevangenis  worden gegooid!!Hij  liet  het  met  instructies  over  aan
Google Rick Simpson.

Er gingen een paar dagen voorbij,  ik had totale pijn en ik probeerde niet te denken aan de
bijwerkingen die deze behandelingen veroorzaakten toen ik op mijn schoot kroop!!Voor ik het
wist was het 11 uur later!!!Wauw!!Ik stopte met behandelingen, nam langzaam steeds minder
medicijnen om bijna al deze medicijnen te krijgen en ik begon met de olie!!Verdomme, ik had
me in een jaar niet zo goed gevoeld!Ik belde mijn vriend en hij worstelde maar kon me meer olie
bezorgen!Ik ben het levende bewijs dat dit werkt!!Zou er nog steeds op staan als ik kon, maar
het is een financiële kwestie!Oh en ik heb nog steeds kanker maar niet zo erg en heb geen
scans gedaan niets gewoon leven!Ik heb het BRCA-gen en zal dus altijd kanker hebben, maar
door deze olie leef ik!Dank u." Celia

“De stelling van Ray Peat waar hij na vele jaren van onderzoek volledig uitkwam, is dat de
inname van suiker, zetmeel en zout relatief hoog moet zijn voor maagzuur, eiwit moet hoog zijn,
maar in een verhouding van ongeveer 4:1 in verhouding tot koolhydraten, onverzadigde vetten
zijn  niet  nodig  en  beschadigen  bovendien  de  mitochondriën,  cafeïne  stopt  de  cellulaire
stresscyclus  van  kannibaliseert  eiwitten  of  vetten  en  het  gebruik  van  aromatase  om  die
onverzadigde vetten om te zetten in oestrogeen.Progesteron is het belangrijkste beschermende
hormoon voor een goed cellulair metabolisme en vitamine E kan de oxidatie van onverzadigde
vetten die al in het lichaam aanwezig zijn, voorkomen.Het werk van Ray Peat en Rick Simpson
samen zou absoluut het grootste ponzi-schema van ellende dat in de bekende geschiedenis is
bedacht, te gronde richten. Andrew

"Helpt mijn IBS en werkt als een natuurlijk krampstillend middel voor de pijn in de dikke darm
die ik heb.Beter dan de pillen die de dokter me wilde geven, op het etiket van het recept staat
dat dit medicijn, bij gebruik, na verloop van tijd de natuurlijke spijsvertering kan voorkomen en ik
er misschien afhankelijk van ben voor de spijsvertering?Afhankelijk ervan?Maar de Dr heeft
vastgesteld dat de voordelen opwegen tegen de risico's?sm!?Nee bedankt!" Marie

"Hier  zijn  de  toepassingen  en  successen  die  ik  persoonlijk  heb  gehad  met  slechts  1,5
korrelgrootte rijst  per dag -  niets dat  in  de buurt  komt van een gram dat  nodig is voor het
genezen van kanker.

1 - mijn bloeddruk verlaagd van 189/99 naar 145/84, wat geweldig is.

2 - genezen infectie bij een 3e graads brandwond topisch gebruikt in slechts 2 toepassingen!

3 - duurde 3 dagen voordat een gezwollen lymfeklier weer normaal werd nadat deze meer dan
een maand gezwollen was

4 - helpt enorm bij mijn hond die 14 is en neuskanker heeft, ik spuit een micronevel van rso en
olijfolie in haar neus - helpt haar ook met energie, vlooienbestrijding en artritis

5 - Ik ben nog niet begonnen met het verliezen van te veel gewicht, maar misschien 4-5 pond
over een maand zonder veranderingen, maar ik hoop dat het zal toenemen

6 - geen slaapmiddel meer gebruiken, gemakkelijk diep in slaap vallen
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7 - hielp bij het genezen van een beknelde zenuw met rust, maar raakte de pijn waar geen
andere  medicijnen  dat  konden.
Ben dol op deze olie...echt een reddingsboei.” Overleving

“Rick Simpson heeft mijn leven voor altijd veranderd.Alles wat ik dacht te weten over cannabis
was een leugen.Ik  gebruik  RSO sinds oktober  2012 en ik  heb me in mijn  leven niet  beter
gevoeld.Mijn stofwisseling heeftgenormaliseerd.Ik heb hoge bloeddrukpillen doorgespoeld.Mijn
maag functioneert  voor het  eerst sinds de middelbare school normaal.Allemaal dankzij  Rick
Simpson.Ik ben 30 pond afgevallen zonder het te proberen en kon het niet meer terugzetten als
ik het probeerde.Ik consumeer 1-2 gram / dag oraal.Ik koop olie en deel het gratis uit aan zieke
mensen op de manier van Rick Simpson en zal dat blijven doen ter ere van mijn overleden
vader Solomon Marsden.RSO is een echt medicijn en elke dokter die dat niet herkent, zou terug
naar school moeten gaan.” Wilhelmus

"Ik ben van alle medicijnen verwijderd voor bipolaire angst en slaapproblemen !!! De dosis is
belangrijk en kost wat moeite om goed te krijgen!!” Kara

"Ik werd gedwongen medicijnen te nemen die Parkinson veroorzaken -- maar mijn echte door
God  gegeven  medicijn  heeft  me  geholpen  de  dodelijke  effecten  van  diabetes  te
overwinnen.RSO is zeker een remedie.Bedankt Rik!” David

“Ik heb Parkinson... en heb stadium 4 colorectale kanker doorgemaakt.HEEFT HET GENEZEN
met de Rick Simpson-olie.Totale kosten onder de 2000,00.Een typische kankerpatiënt geeft de
medische instelling bijna 200.000,00.Er is een reden waarom ze niet willen dat dit naar buiten
komt en daarom is  het  ziekenhuis eigendom van en wordt  gerund door  de farmaceutische
bedrijven.DE CANNABIS OLIE WERKT!!!Mijn artsen wilden er niet eens over praten omdat ze
bang zijn voor de farmaceutische bedrijven!” Lee

"Ja.Het helpt wel bij  Parkinson.Er is een video van een man die het gebruikt  en je kunt de
verandering ten goede zien.Mijn oudtante heeft Parkinson en er is net een hersentumor bij haar
geconstateerd.Ze verhuist van Ohio naar Pennsylvania om bij mijn grootouders te gaan wonen
en we helpen haar zo snel mogelijk aan de olie." Darlene

Slapen, slapeloosheid
“Oh ja, slapeloosheid. Had het slecht, ik slaap nu als een steen.” Laura

“Ik krijg de meest geweldige slaap.Ik gebruik RSO nu ongeveer twee weken en mijn tellingen
zijn allemaal goed, ik voel me gezond en slaap is geweldig.Dierenscan over 3 weken om de
grootte van de meerdere tumoren te controleren...Ik heb vertrouwen.” Laura

“Aaryn: Ik denk dat ik iets te groot heb gegeten...maar het is niet erg!Het is misschien tijd om te
gaan slapen.

-- Hoe was de slaap, Aaryn?JB

Arijn: Geweldig!Ik rust nog steeds!Ik merk dat het al helpt bij mijn depressie en angst.De olie
maakt me aan het lachen, lol.

Ik had hier nog een patiënt die ik liet zien hoe de olie te maken en hij heeft ook angst.Hij lachte
ook.Het was geweldig.

Ik eet de afgelopen 2 dagen 4 keer per dag een hoeveelheid ter grootte van rijst, en ik heb het
medicijn minder vaak hoeven inademen en ik heb minimale pijn.”

-- Zo zou de behandeling van een ernstige ziekte eruit moeten zien, nietwaar?De patiënt slaapt,
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wordt verfrist wakker, lacht veel om zichzelf en de dwaasheid van de hele situatie, ervaart geen
stress, angst of bijwerkingen van chemische medicijnen etc.Ik zou dit  persoonlijk zeker heel
leuk vinden.JB

“Ik gebruik hennepolie voor verschillende aandoeningen en ik heb nog nooit zo goed geslapen
of me zo goed gevoeld....Bedankt Rick Simpson & JB voor het naar buiten brengen van het
bericht dat deze plant wonderen doet voor alles wat denkbaar is!!Gewoon DOEN mensen en zie
voor jezelf!Het is de enige manier waarop je zultword een echte gelovige, geloof me!!vali

-- Dank je, Val.Het is waar dat er niets boven persoonlijke ervaring gaat met wat de olie kan
doen.Als je het eenmaal geprobeerd hebt, bijvoorbeeld bij een brandwond of een muggenbeet
en de jeuk en pijn binnen enkele seconden verdwijnen, kan iedereen je vertellen wat ze willen,
maar de olie is nog steeds het beste medicijn dat er is.En je wilt er een emmer van in huis
hebben, voor het geval er iets gebeurt.

Je hoeft geen woord te vertrouwen dat we zeggen, maak gewoon de olie, zoek iemand met een
brandwond,  huidkanker,  diabetische  zweer,  breng  het  dan  plaatselijk  aan  en  kijk  wat  er
gebeurt.Onthoud dan dat hetzelfde in je lichaam zal gebeuren als je de olie inneemt, en dat is
eigenlijk alles wat je moet weten.JB

Voor wie denkt  dat er  geen onderzoek is gedaan naar medicinale cannabis.Er is meer dan
genoeg informatie om cannabis tegenwoordig legaal te maken, het is gewoon een leugen dat
het  geen  medische  waarde  heeft  en  dat  de  effecten  niet  wetenschappelijk  zijn
bewezen.Cannabis wordt niet in de geneeskunde gebruikt omdat het ineffectief is, het grootste
probleem is dat het zo effectief (en goedkoop) is.JB

“Ik  ben  op  dit  moment  in  een  discussie  of  cannabis  psychose/schizofrenie  kan  of  kan
veroorzaken.Omdat ze, citeren, "te veel volwassenen kennen die veel wiet hebben gerookt en
nu verschillende psychische problemen hebben." Wat zou jij ook zeggen tegen iemand die dat
tegen jou zei?Het  debat  werd veroorzaakt  doordat  ik  op de vind-ik-leuk-knop klikte  op een
cartoonfoto van ouders die hun kind vertellen over de voordelen van cannabis!!

-- Kathy, ik zou ze zeggen Ricks boek te lezen.De olie geneest psychose/schizofrenie wanneer
het wordt gegeten, en wanneer het het geneest, veroorzaakt het dit logischerwijs niet.Het enige
wat men hoeft te doen is de juiste soort of soorten en olie of oliën of hun combinaties voor deze
aandoening te vinden.Dat is alles, echt waar.JB

“Hoe meer kalmerend, hoe beter.Ik gebruik het 's avonds voordat ik naar bed ga en het werkt.Ik
slaap nu 8 uur achter elkaar.Rust is voor mij het allerbeste geweest.De sterkte van 80% en
hoger duurt even voordat je eraan gewend bent, maar je komt er wel.Begin met 0,01 ml zoals
aangegeven  en  werk  van  daaruit  verder.Ik  heb  een  0.025  geprobeerd  om  te  starten...de
volgende  keer  nam ik  alleen  de  0,01  ml.De  0,025  ml  zette  me 10  uur  op  de  bank.Wees
voorzichtig, maar vergeet niet om het te nemen.Zoals ik al zei De nacht is de juiste tijd voor
mij.Kan overdag functioneren en 's nachts RUST.' John

“Ik heb MS en ik heb constant pijn, overal, inclusief extreem hevige hoofdpijn.Ik krijg de trillingen
die de benen geven enzovoort, enzovoort.Ik kan nog steeds niets krijgen dat helpt tegen de
pijn.Ik  zal  niet  toestaan  dat  ze  me iets  sterks  geven,  want  ik  wil  niet  verslaafd  raken  aan
drugs.Dus ik lijd!!Misschien ga ik dit eens proberen, ik ben vergeten hoe slapen is, constant
wakker.” Donna

-- Donna, probeer de olie eens, het zal je zeker laten slapen.JB

“Ik gebruik hennepolie voor verschillende aandoeningen en ik heb nog nooit zo goed geslapen
of me zo goed gevoeld....bedankt Rick Simpson & JB voor het naar buiten brengen van de
boodschap dat deze plant wonderen doet voor alles wat denkbaar is!!Gewoon DOEN mensen
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en zie voor jezelf!Het is de enige manier waarop je een echte gelovige wordt, geloof me!!” vali

“Ik geef  de olie  aan mijn verloofde en hij  heeft  niet  veel ingenomen en het  maakt  hem zo
moe.Hij slaapt het grootste deel van de dag.Ik ga hem er een dag of twee van af halen, gewoon
om te zien welke veranderingen het maakt...geef hem dan misschien een klein beetje zoals een
halve rijstkorrel (tenminste dat was wat we hebben gelezen) misschien hebben we het te snel
voor hem gedaan. Glioblastoma-vechter

--  Jason,  het  slaperige  gevoel  is  oké  en  je  wilt  dat  de  patiënt  zoveel  mogelijk  slaapt.Het
kalmerende  effect  zal  na  een  paar  weken  afnemen,  maar  het  is  niet  ongewenst,
integendeel.Beste wensen, JB

Vraag: Vandaag wat maken voor een man die volgens de witte jassen nog twee weken te leven
heeft  en ze niets  meer voor hem kunnen doen.Ik hoop snel  goed nieuws voor iedereen te
hebben.Proberen hem ook te laten stoppen met roken en zijn dieet te veranderen en meer om
zijn immuunsysteem een vechtkans te geven.Bedankt Rick en JB voor je kennis en het geven
van een echte remedie.

A: Dave, laat hem roken, het maakt niet uit of hij de olie eet.Ook gaat hij veel slapen, dus hij zal
sowieso niet zo veel roken.Wat betreft het veranderen van het dieet nu, hij zou het redelijk maar
niet drastisch moeten veranderen, hem laten eten waar hij zin in heeft.Niet per se een worst,
maar iets redelijks.Verhoog de pH van zijn lichaam, laat hem elke dag zaden van twee appels
eten.Het belangrijkste is om zo snel mogelijk zoveel mogelijk olie in hem te krijgen.Er is nog een
kans.Combineer het eten van de olie, zetpillen, verdampen en uitwendig gebruik voor het beste
resultaat.Zelfs als hij het niet haalt, zal hij tot het einde toe een maximale kwaliteit van leven
leiden, en dat is ook heel belangrijk.Ik weet zeker dat het meer dan twee weken zal duren, maar
we zullen zien.Artsen hebben niet altijd gelijk met hun voorspellingen wanneer de olie in het
spel komt.Beste wensen, JB

“Ik slaap heel goed, en langer dan normaal.Als ik eenmaal wakker ben, voel ik me erg uitgerust,
niet suf zoals bij het roken.” Terry

“Ik slaap goed en droom, maar word suf wakker.Het duurt uren om op te komen en dan duurt
het een lange, lange tijd.Ik gebruik het elke avond.Het neemt mijn artritispijn weg en laat me
slapen.” Katherine

“Ik  heb  kanker  en  slaapapneu.Ik  slaap  niet  alleen  geweldig,  ik  word  ook  niet  wakker  van
opvliegers.Het is een zegen.” Stephanie

"Het voelt alsof je gelukkig dood bent!" Mal

"Mijn geest zonder het is als een verkeersopstopping in New York.Hiermee - het verlicht het in
een Zen-tuinstaat terwijl het nog steeds op een normaal niveau functioneert." Andris

“Ik heb al 20 jaar een slaapstoornis, RSO-olie heeft me voor het eerst geholpen te slapen en ik
ben pijnvrij bij het ontwaken!Jaa!” Bonnie

“Ik  heb  een  hernia  die  op  mijn  heupzenuw drukt  en  hevige  pijn  veroorzaakt  die  van  mijn
onderrug langs mijn linkerbeen naar mijn tenen schiet.Ik nam elke vier uur 3 ibuprofen, zodat ik
uit bed kon komen en kon lopen.Ik begon de olie bijna twee weken geleden te nemen voor de
pijn en ontsteking.Ik heb nu geen ibuprofen meer nodig, ik slaap beter dan ooit, mijn collega's
hebben commentaar geleverd op mijn betere humeur en algeheel geluk.IK VOEL MIJ GOED!"
Jennifer

"Ik  geef  mijn  14-jarige  Pit  nu  al  4  weken  de  olie  voor  kanker.Ze  wordt  soms  een  beetje
'schokkerig' en dronken als ik haar te veel geef, maar als de hectiek eraf is, slaapt ze als een
pup.Ze weigerde medicijnen van de dierenarts te nemen, dus in plaats daarvan kregen we wat
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olie.Nog vroeg, maar ik ben haar vorderingen aan het opnemen.Het duurde ongeveer een week
voordat ze aan de olie gewend was en weer eetlust kreeg.Ik ben jaloers, aangezien we ons in
dit stadium alleen de olie voor haar kunnen veroorloven. Hou van ieders mooie verhalen!”

“Ik  heb  een  sociale  fobie  (beter  aangeduid  als  sociale  angststoornis),  depressie  en
slapeloosheid.Ik heb de olie nooit genomen, want ik kan het hier niet vinden waar ik woon, en
kan het ook niet zelf verbouwen en winnen...maar ik rookte ongeveer tien keer, wat ik voelde
was dat na de eerste keer, ik nu kon slapen wanneer ik me moe voelde, ik had mijn "all-life-no-
depressive-maand", nog nooit zo gelukkig gevoeld (geen depressie) en met al die vitaliteit, zelfs
als  ik  daarvoor  de  krachtigste  medicijnen  nam  (die  me  tot  andere  gezondheidsproblemen
leiden), nam ook mijn sociale angst (fobie) veel af en ik hoefde niet "high" te zijn om dat te
voelen, als Ik had 1 of zelfs 2 dagen eerder gerookt en moest uitgaan en met andere mensen
praten, op een openbare plaats blijven (wat deze aandoening onmogelijk maakt), NU KON IK
DAT DOEN, voelde me weer  levend als  een "normaal  persoon",  geen enkel  medicijn  deed
dat.Het  probleem is,  vanwege wetten,  voorrang van het  kruid,  plus sociale vooroordelen en
onwetendheid over de plant, ikkan het niet eens meer roken, wil niet "high" worden, wil gewoon
weer leven zonder die levensbeperkende problemen.Er zijn veel anonieme mensen die net als
ik leven met een of andere fobie en andere aandoeningen en ik denk dat de olie de oplossing
kan zijn." Pablo

"Je kunt het aan Rick en/of JB vragen, we hebben ontdekt dat het gebruik van een product dat
voor 20-30% sativa is, een van de beste combinaties is voor angstgerelateerde problemen."
Brewster

-- We werken graag met indica dominante sativa kruisingen met 20% THC of meer, precies om
deze redenen.De effecten van de beste oliën zijn extreem krachtig en kalmerend, maar toch
euforisch en nog beter afrodisiacum.Als u een patiënt een geneesmiddel met dergelijke effecten
geeft, kunt u er bijna zeker van zijn dat ze het met plezier zullen innemen.Wie niet?Je slaapt
goed, je wordt goed uitgerust wakker, euforisch en vol verlangen om iemand blij te maken.Wie
zou dat niet leuk vinden?JB

“Gefeliciteerd, dat is zo'n goed nieuws!Het is zeer effectief voor veel dingen...Mijn oom had een
tumor in zijn long ter grootte van een grapefruit.Ze gaven hem nog 6 maanden te leven...Hij
wreef  het  vooral  op de borst  en rug,  want  als  hij  ervan at,  sliep hij  te  veel...lol.Door  deze
behandeling is het gekrompen tot de grootte van een walnoot...was bijna verdwenen...en het
was  anderhalf  jaar  geleden...de  dokter  was  verbaasd,  maar  bestelde  toch
chemotherapie...Diezelfde  nacht  kreeg  mijn  oom  een  hartaanval  ...  hij  kreeg  uiteindelijk
verschillende hartaanvallen en stierf aan hen, niet aan de kanker ... chemotherapie is veel te
zwaar ...Blijf bij de natuurlijke medicijnen en het komt goed!” Doug

“INDICA is op een goede manier kalmerend!Als je veel puur water zonder fluoride drinkt (ik
voeg een scheutje citroen toe) vanwege uitdroging van ogen en keel tijdens de slaap.Het kostte
me twee maanden maximale dosering om het eindelijk goed te krijgen, dus ik slaap de hele
nacht en word verfrist wakker!Geen ziekte meer!Ik ben een gelukkige gelovige die mijn eigen
maakt!” Linnea

'Sedativum zoals in slaapmiddel in je kont.Geen pijn, geen pijn, gewoon een aangename rit
naar gezondheid. ” John

“Ik  waardeer  het  om  elke  dag  over  de  RSO  te  leren  en  wat  het  heeft  gedaan  voor
mensen/dieren.Als  deze  olie  doet  wat  ze  zeggen,  moet  het  van  de  hoogste  berg  worden
geschreeuwd -  niet  tot  zwijgen  worden  gebracht.Ik  heb  er  geen  persoonlijke  ervaring  mee
gehad, maar dat zou ik zeker doen als ik of iemand om wie ik gaf zou ontdekken dat we het
nodig  hadden.
Ondertussen lees ik zoveel mogelijk berichten.Ik moet nog een bericht lezen dat zegt: "Bedankt
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Rick Simpson - ik werd helemaal stoned, het was cool, kerel." Debbie

-- Bedankt voor je steun, Debbie, ik weet zeker dat je binnenkort een bericht zult schrijven dat
precies dat zal zeggen.Het gevoel in het lichaam wanneer iemand de juiste dosis van de juiste
RSO voor hen inneemt, kan alleen maar als "erg cool" worden omschreven. Of extreem cool.Of
misschien verbazingwekkend cool.Het is een van de meest aangename gevoelens die je kunt
ervaren, het is heel natuurlijk, kalmerend en rustgevend.

Zoals  we  zeggen,  hebben  de  beste  oliën  een  zeer  kalmerend,  maar  toch  euforisch  effect
wanneer ze worden ingenomen.Dus je slaapt lekker en wordt dan giechelend wakker als een
kind.En als je goed slaapt en giechelend wakker wordt, is de kans groter dat je je goed en
uitgerust voelt dan wanneer je niet goed slaapt en niet giechelend wakker wordt.En als je je
goed en uitgerust voelt, zal je lichaam logischerwijs genezen en beter presteren.Geen rocket
science, zoals altijd bij cannabismedicijnen.JB

"Slapen??Een week op de olie gezeten en het meeste geslapen.Ik heb gelezen dat Rick zegt
dat het lichaam zo geneest, dus is dit normaal?Bewijst het dat de olie die ik gebruik goed spul
is?” Sharon

“Helemaal geen problemen… :) Ik slaap er eigenlijk best lekker van.Ik stopte het in een dun stuk
toiletpapier en rolde het in een bal die het als een pil liet vallen, of rolde het in brood.Toen zei
iemand dat tp gevaarlijk was, dus ik wilde weten wat iedereen aan het doen was.;) Bedankt
jongens.@jb Ik ben tot op de gram toe helemaal geen problemen, behalve lekker slapen en een
beetje traag als ik wakker word.” Christina

“Als militair  veteraan met PTSS,  slaapstoornis,  lage rugpijn  (als  gevolg van een parachute-
ongeluk),  angst  en  een  nierziekte,  is  RSO  een  van  de  weinige  methoden/vormen  die  ik
cannabis kan nemen.Eindelijk slaap ik 's nachts, ben meer dan 20 kilo afgevallen vanwege de
goede slaap, en sinds gisteren zijn mijn tweejaarlijkse nierlaboratoria verbeterd.Mijn labs zijn zo
verbeterd  dat  ik  nu  mijn  medicatiedosering  moet  verlagen  omdat  mijn  bloeddruk  te  laag
is.Allemaal positieve signalen hoe goed het 's nachts nemen van RSO mijn kwaliteit van leven
verbetert." Corwin

“Mijn  broer  lijdt  aan  ernstige  woedeproblemen  en  is  gediagnosticeerd  met  een  borderline
persoonlijkheidsstoornis.Hij kan in een druppel van een dubbeltje knappen, wordt gezegd door
een dagelijks regime van cannabisbloemen en extracten, door dit te doen, is hij in staat zijn
humeur in  evenwicht  te  brengen en een normaal  gelukkig leven te leiden en vrij  van alles
behalve een occasionele episode, niemands perfect, maar ik kan persoonlijk zeggen dat mijn
broer zonder cannabis waarschijnlijk op een heel andere plaats zou zijn.

...Ik geloof dat personen die lijden aan paranoia als gevolg van cannabisgebruik er last van
hebben vanwege hun onvermogen om te gaan met de natuurlijke geestverruimende vermogens
en  een  gevoel  van  bewustzijn  van  je  onderbewustzijn.Ik  heb  het  gevoel  dat  veel  van  de
paranoia  die geassocieerd wordt  met  cannabisgebruik  strikt  placebo is  en voortkomt  uit  de
Reefer Madness-propaganda uit het vroege cannabisverbodstijdperk.” Corey

"Gemengd...Het helpt sommigen, maar anderen leek het erger te maken.Het helpt zeker tegen
mijn  angst!Ik  had  een  zeer  stressvolle  baan  die  spiertrekkingen  veroorzaakte.  Ik  ben  mijn
spieren...Het  ging  allemaal  weg  na  het  nemen  van  olie.Het  ontspande  me  genoeg  om  te
beseffen dat ik die rotbaan niet meer nodig had en stopte ermee.” Heide

"Ik ben bipolair en wanneer ik wat RSO-olie neem, om het simpel te zeggen, voelt het alsof ik
niet langer bipolair ben, het is een goed gevoel." Joseph

“Ik ben een veteraan met PTSS en angst.Ik hoef geen xanax meer te nemen om aanvallen
onder controle te houden.Ik neem nog steeds een ssri die het onderdrukt, maar als ik iets op
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een beetje olie voel komen, trek dan een pijp of vape eraf en ik ben goed. JR

"Ja,  het  doet  veel  als  stemmingsstabilisator  voor  PTSS  en  licht  manisch  gedrag  en
paniekstoornis als het correct wordt ingenomen." Jennifer

“Ja,  heel  erg  veel.Met  zowel  de  ziekte  van  Fabry  als  neurofibromatose  is  er  veel
zenuwbeschadiging  die  ook  angst  veroorzaakt.Ik  heb  een  heel  andere  kijk  op  het
leven.Marihuana heeft mijn leven veranderd en me laten zien hoe mooi het is om te leven.”
James

"Ik ben nog nooit in mijn leven mentaal beter geweest.Ik gebruik RSO nu twee jaar en ik ben
van al mijn medicijnen af en heb alleen af en toe olie nodig.Ik zal een paar stippen nemen en ik
heb het gevoel dat ik helemaal niet bipolair ben ... en ik heb er al zo lang last van ...Ik geloof dat
het  mijn  leven  heeft  gered  en  ook  heeft  geholpen  met  vele  andere  kwalen...Ik  voel  me
gezegend met de kennis en het vermogen om te groeien en mijn eigen ECHTE medicijn te
maken.

Ik ben in juni twee jaar geleden begonnen en ik nam slechts 65 mg per dag.Ik heb een Blue
Cheese-soort gebruikt die door indica wordt gedomineerd en veel CBD en minder THC bevat.Ik
heb ook een sativa-vlek geprobeerd die te sterk was en me een beetje te angstig maakte, dus ik
ging terug naar de indica-vlek en het heeft wonderen verricht...Ik heb het 30 dagen lang elke
dag ingenomen en hoef het nu alleen nog maar in te nemen als ik me een beetje misselijk begin
te voelen...Het heeft ook geweldig gewerkt voor de diabetes van mijn man en de aanvallen van
mijn vader en de kankers van mijn vriend zijn in remissie ... Het heeft echt geweldige dingen in
mijn leven gedaan.Veel succes en ik hoop dat je een soort vindt die goed voor je werkt." Sara

"Absoluut.Het is het enige dat me heeft geholpen met angst en PTSS.Ik heb mezelf gespeend
van  4  antidepressiva  op  recept  (na  tien  jaar  experimenteren  met  alle  beschikbare
antidepressiva en niet in staat om er een te vinden zonder slopende bijwerkingen) en niet langer
zelfmedicatie met alcohol.Ik heb jarenlang last gehad van angst en PTSS na een ernstig auto-
ongeluk  in  2007.Ik  heb  4  jaar  nooit  gereden.Nu  weer  aan  het  werk  rijden  voor  Thuiszorg
Agentschapopnieuw en heb mijn leven aan deze plant te danken.” Donna

“Het  helpt  enorm  bij  depressies  die  gepaard  gaan  met  chronische  ziekten.Ik  kon  me  niet
concentreren om op de middelbare school te blijven, maar door cannabis te gebruiken, kon ik
op de universiteit in 6 maanden 'upgraden' van Gr.9-12.Ik heb geen idee waarom ik geen PTSS
heb  door  jarenlang  gewelddadig  fysiek  misbruik,  behalve  dat  ik  regelmatig  cannabis  heb
gebruikt, dus misschien heeft dat er iets mee te maken.Tellen deze dingen mee?” Laurie

"Ja.Ik heb last gehad van ADHD, PTSS, depressie.Ik gebruik nu geen medicijnen vanwege de
olie.” Jerissa

“Angst,  paniekaanvallen en depressie.Bloemen meer dan olie.Het roken van Indica-bloemen
heeft de neiging om de angst erger te maken als ik midden in een goede aanval zit.Met olie
doordrenkte medibles hebben dat echter nooit gedaan.Het maakt niet uit van welke soort de olie
afkomstig is.” Sarah

“Mijn vader is dierenarts en lijdt aan PTSS.Olie en wiet helpt hem enorm!” Jenny

“Het helpt de angstaanvallen van mijn dochter.Vermindert frequentie en intensiteit.” Suzanne

“Ik  heb  een  bipolaire  stoornis,  PTSS  (gevecht  in  Koeweit  1991)  en  lijd  aan  angst  en
slapeloosheid.Cannabis heeft geholpen met al deze symptomen en hoewel dokters me vertellen
dat het de symptomen verergert (bull-hockey), weet ik zeker dat het me heeft geholpen om de
controle over mezelf te behouden en veel letsel aan anderen te voorkomen in moeilijke tijden .Ik
zweer erbij.” Adrianus
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"Helpt zeker om bipolair te stabiliseren, de medicijnen die je van de dokter krijgt, zullen je doden
of je seksleven schaden." Andrew

“Ik gebruik indica voor pijn en sativa voor mijn PTSS en angstproblemen.Ik merk dat een mix
van de twee soorten mijn problemen in evenwicht brengt en mijn hyperactiviteit vertraagt tot een
niveau dat voorkomt dat ik een gevaar voor mezelf ben.” Stuart

“Op dit moment werken we langzaam aan het verminderen van zijn psychotrope medicijnen
voor  bipolaire  stoornissen.Zijn  artsen  zijn  er  doodsbang  voor.Ik  zie  dat  de  voorgeschreven
medicijnen zijn geest tot een "brij" maken.We hebben al ongelooflijk veel succes gehad met
RSO, dus we zijn hier nu naar aan het kijken.

Mijn man is bipolair met een sterke nadruk op manie.Jarenlang gebruikte hij zelfmedicatie met
alcohol, maar toen hij 4 jaar geleden nuchter werd, vecht hij sindsdien tegen de manie.Alleen de
verontrustende verscheidenheid aan drugs houdt de manie op afstand.Maar daardoor lijkt hij
ook  Alzheimer  te  hebben.Zelfmedicatie  met  de  alcohol  heeft  vele  jaren  geholpen,  maar
alcoholisme is ook een probleem dat moet worden aangepakt.Nu zijn we de medicijnen gewoon
zat.Dus nogmaals, ik ga het heft in eigen handen nemen.

Door de medicijnen is zijn kwaliteit van leven een beetje slecht.Alleen al het verminderen van
een van zijn vele pillen per dag maakt een verschil (net begonnen met afbouwen, dus het moet
geleidelijk  gaan  uit  angst  voor  een  manische  aanval).Hij  heeft  ongeveer  2,5  maand  RSO
gebruikt voor andere problemen met de meest ongelooflijke resultaten.Dus nu voel ik me veilig
door zijn medicijnen langzaam af te bouwen.Dit heeft ertoe bijgedragen dat het nu mogelijk is
om dit andere gezondheidsprobleem aan te pakken!” Deborah

"Ik  heb  het  12  maanden  gebruikt  omdat  ik  van  een  verslaving  aan  chemische  stoffen
afkwam.Het hielp me niet alleen om te slapen en het hielp bij de ontwenningsverschijnselen die
ik ervoer, zoals PTSS, depressie, angst en tal van andere psychische problemen.Onnodig te
zeggen dat ik heb geprobeerd het feit te delen dat THC en medibles mijn gezond verstand en
geestelijke gezondheid min of meer bij elkaar hielden tijdens de behandeling." Chantelle

“Alcoholisme/drugsmisbruik  moeten  worden  beschouwd  als  “kwalificerende  voorwaarden”  in
staten  met  dergelijke  medische  wetten.Medicinale  marihuana  heeft  de  levens  van  veel
alcoholisten gered.” Jim

"Een rijstkorrel die ongeveer vijf maanden per dag waard was, genas mijn angst en depressie
absoluut... Het is bijna 2 jaar geleden sinds ik de olie nam en geen terugkeer van symptomen."
Daniël

"Ik was binnen een week na het innemen van de olie van mijn antidepressiva, angstmedicatie
en  opiaten  af.Ik  liep  ernstig  gevaar  mijn  knikkers  te  verliezen,  denk  ik.Godzijdank  voor
fenikstranen.” Edie

"Helpt bij mijn depressie, en omdat ik ernstig gehandicapt ben, lijd ik aan nogal wat depressies
door gebrek aan activiteit en pijn." Rick

“Ik had een slechte periode nadat mijn zoon was geboren, na het afscheid van een depressie
en ik verloor mijn beide ouders.Cannabis was een door God gezonden!!” Loren

"Het  heeft  mijn  stress  en  angst  de  afgelopen  jaren  eindeloos  geholpen,  sterker  nog,  het
verdwijnt  letterlijk  voor een goede periode.Geen enkele medicatie  heeft  op dezelfde manier
gewerkt...” Stuart

“Het helpt tegen slaapverlies als gevolg van angst- en paniekaanvallen 's nachts als het 1 uur
voor het naar bed gaan wordt ingenomen.Het is een opluchting, iedereen die maandenlang
slaapgebrek heeft, weet hoe uitputtend het is.Het houdt je ook een groot deel van de dag in een
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goede, kalme bui.” Kat

"Heeft  me  geholpen  met  migrainehoofdpijn,  obsessief-compulsieve  stoornis,  angst,
onzekerheid,  minderwaardigheidscomplex,  vat  het  allemaal  samen,  en  het  genas  een
depressief wezen in 3 weken." Riddhi

“Chronische stressproblemen die een hoge bloeddruk veroorzaken.Mijn stressniveaus worden
onmiddellijk gekalmeerd via cannabis.Vapen helpt door de slechte momenten heen.Ik ga alleen
naar  edibles  en het  nadeel  van die  methode is  dat  ik  moet  wachten tot  mijn  systeem het
opneemt.Ik heb genoeg geoefend dat ik geduldig een half  uur kan wachten en als het een
bijzonder gespannen moment is, ga ik terug naar mijn verdamper.” Andie

"Ik heb een gebroken rug en zenuwbeschadiging en cannabis is het enige medicijn dat me helpt
te slapen en mijn dag het hoofd te bieden!" Leslie

"Het helpt me om 's nachts flauw te vallen, zodat ik heel vroeg wakker kan worden voor mijn
werk." Mat

Zeldzame of niet zo vaak voorkomende ziekten en aandoeningen
"Rick Simpson-olie maakt je opgewonden om wakker te worden en te zien wat er nog meer is
genezen.Ik ben er een beetje door geobsedeerd.” Natalia

Q.Hallo Rick/JB, heb je ooit gehoord van een zeldzame ziekte Porphyria?Zo ja, heeft u iemand
met RSO behandeld en wat waren de resultaten?

A.Nee ik heb niet.Maar afgaande op wat ik erover heb gelezen, zie ik geen reden waarom de
olie  niet  zou helpen het  te  genezen of  onder  controle  te brengen.Het  zal  zeker  helpen bij
symptomen van deze zeldzame en zeker zeer onaangename aandoening.

Ik zou het protocol op onze site volgen, ik zou de olie eten en gebruiken in zetpillen (zo komt het
rechtstreeks  in  de bloedbaan).Ik  zou de olie  topisch  gebruiken  in  een  tinctuur  of  zalf  voor
huidaandoeningen (het zal alle jeuk en ander ongemak wegnemen).

Ik zou in twee of drie maanden minstens 60 g eten, ik zou geen chemicaliën gebruiken, ik zou
gewoon de instructies van Rick Simpson volgen.Als 60 g het niet geneest of onder controle
brengt, zou ik nog eens 120 g eten.En als dat geen bevredigende resultaten zou opleveren, dan
zou ik gewoon de olie in me gaan stampen, één twee drie gram per dag of zelfs meer als ik het
kon innemen, en ik zou gewoon zo veel mogelijk eten zo snel mogelijk .Waarom?Want als de
olie  je  niet  helpt,  is  het  vrij  onwaarschijnlijk  dat  je  iets  anders  zult  vinden  dat  dat  wel  zal
doen.Ook agressieve ziekten moeten agressief worden behandeld.Beste wensen, JB

“Dit is misschien grof, maar ik moet het toch zeggen en ik ben niet zo voor discretie.Dus ik heb
nog niet alles wat ik nodig heb voor de olie, maar babystapjes komen er wel.Ik heb echter deze
aambei gehad die altijd terugkomt.Ik heb drie kinderen van 5,3,1 jaar gehad en mijn eerste baby
geen aambeien mijn tweede baby slechts één aambei mijn derde nou het was een aambei en
het gaat weg en komt terug gaat weg en komt terug.Ik heb alles onder de zon gekocht, niets
werkte.Dus ik zei wat in godsnaam.Ik nam ongeveer 1/8 theelepel kief, 1/4 theelepel kokosolie,
een snufje gedroogde lavendel en een snufje gedroogde kamille en twee blaadjes munt.Ik aard
het allemaal samen.Ik heb het gisteren een keer aangebracht binnen enkele seconden. Ik had
vanmorgen  geen  pijn  meer,  het  voelde  als  een  leeggelopen  ballon.Ik  heb  het  opnieuw
aangebracht, ik weet zeker dat het over een paar dagen helemaal weg zal zijn.Hoe dan ook,
mijn punt is dat ik geld heb bespaard door het thuis te behandelen met wat ik had, sneller en
gezonder dan de versie van de overheid en het bewijs dat cannabis waanzinnige genezende
krachten heeft en stel je voor dat als ik olie zou gebruiken, het al weg zou zijn.Een andere mijn
driejarige viel uit de vrachtwagen. Ik had geen zalf, geen peroxide, niets op me terwijl we op reis
waren.Dus ik haalde mijn brouwsel tevoorschijn en sloeg wat op haar knie en tegen de ochtend
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zag het eruit alsof het korstje van een maand geleden was.Zeg vaarwel Neosporin, ik red mijn
centen!Vrede Liefde en Cannabis.” Moni

“Geachte heer.Rick Simpson, laat me eerst zeggen dat mijn familie je geweldig vindt, en we
zouden willen dat we dichter bij je waren, zodat we je konden helpen met je geweldige werk.Ik
gebruik  al  14  jaar  medicinale  cannabis  voor  chronische  pijn  als  gevolg  van  polytheïstisch
ovariumsyndroom en artritis.Door de 10 jaar van apotheekvergiften was ik meer ziek, was ik 90
pond aangekomen en was ik vreselijk verslaafd aan door Dr. voorgeschreven Fentynol.Ik begon
de olie 7 weken geleden, en alles wat ik kan zeggen is dat er wonderen gebeuren!In zes weken
is mijn bloedsuikerspiegel nu zo goed onder controle dat er geen pillen meer nodig zijn, ik ben
zonder moeite 28 pond afgevallen.Ik raakte in paniek dat ik zieker werd, ook al voelde ik me
beter dan ooit!Na vele tests die ervoor zorgden dat de dokters hun hoofd krabden en zeiden dat
dit een wonder is!Er zijn nu niet alleen geen nieuwe vleesbomen, tumoren of massa's, maar de
voorheen aanwezige vleesbomen enz. zijn GEGAAN!Geen teken dat de ziekte ooit aanwezig
was!Ik moet nog steeds testen om te zien of het ook uit de nieren is verdwenen, maar ik weet in
mijn hart dat ook zij weg zullen zijn.Bedankt Rick Simpson, je doet het werk van de Heer, God
zegene je zoals hij mij heeft, door je pagina te vinden." Annie

“Zo goed nieuws JB & RICK!!!Ik ben vandaag naar de dokter geweest voor mijn testresultaten!
Mijn schildklier die 22 jaar onderactief en medicinaal was, is nu overactief!Ik slik zelf nog maar
een maand fulltime RSO, ik wrijf ook een tinctuur recht in mijn keel en ik damp ook RSO!Ik ben
hier zo extatisch blij mee!Hij is echt een coole dokter die er is geweest en me door dit alles heeft
ondersteund en weet heel goed dat ik IN FEIT RSO-OLIE GEBRUIK!Omdat hij de dokter is die
hij  is,  wil  hij  nog  steeds  een  ultrageluid  op  mijn  schildklier  doen  om  te  controleren  op
knobbeltjes!Wat vind je van het ultrageluid?Ik zal deze olie de rest van mijn dagen altijd met
trots gebruiken. Dit voelt goed, dat is het hele punt!Geneesmiddelen op recept zijn KWAAD!Ik
heb ook veel andere gezondheidsproblemen die ik momenteel behandel met deze heerlijke olie!

Chiari Misvorming type 1 van de hersenstam ook ik heb een ernstige carpale tunnel en nog veel
meer!Ik ben 45 jaar jong vandaag, voel me niet helemaal in elkaar geslagen en gekwetst zoals
ik me vroeger voelde!Had ik al gezegd dat ik 7 maanden geleden ook een hersenoperatie heb
ondergaan en dat ik sinds mijn operatie geen verdovende middelen meer heb gebruikt vanwege
leverfalen door de medicijnen!Ik ben echt het bewijs dat deze olie van GOD is!Dit is alles wat
we zouden moeten innemen als medicijn!Bedankt JB en Rick voor alles wat jullie doen uit de
grond van mijn hart!Geen schildkliermedicatie meer, YAY!!!!!!!!” Margene

-- Gefeliciteerd, Margene.Wat betreft de echo, ik denk dat je het antwoord wel weet.Hoe minder
scans, hoe beter, dat is alles wat ik kan zeggen.Persoonlijk zou ik niet in de buurt komen van
iemand die me al 22 jaar niets over de olie zou vertellen maar als je denkt dat die mensen je
nog iets te vertellen hebben, spreek ze gerust aan, namelijk als je echt geïnteresseerd bent in
wat ze te zeggen hebben over geneeskunde.Maar dat is ongeveer alles wat ik ze zou laten
doen, alleen praten, op die manier kunnen ze je niet zoveel pijn doen als ze zouden doen, als
ze erin zouden slagen je te overtuigen om wat pillen naar keuze in te nemen.Het bestewensen
en blijf uit de buurt van degenen die 22 jaar hebben doorgebracht met het geven van verkeerd
advies.Wees blij dat je hun “behandelingen” hebt overleefd, anderen hadden minder geluk.JB

“Ik  heb  ook  hypothyreoïdie  (ziekte  van  Graves).We ontdekten  het  17  jaar  geleden  toen  ik
zwanger  was  en  mijn  dochter  kreeg  er  15 weken  premmie  door  (ik  gebruikte  in  totaal  14
geneesmiddelen,  waaronder 3 verdovende pijnstillers voor ernstig gevorderde degeneratieve
schijfziekte in mijn onderrug en scoliose in mijn bovenste ruggengraat / hyperthyroid (Ziekte van
Graves)  /  Diabetes  (Type  II)  /  Blauwe  sclera  /  Psoriasis  &  Eczeem  /  Hypertensie  /
Nierproblemen / Restless Leg Syndroom (ik heb deze mooi opgelopen als bijwerking van een
ander medicijn) / Hoge cholesterolwaarden / overgewicht (meer dan 100 pond sinds ik van de
cocktail van medicijnen ben afgestapt ~ afgelopen zomer) ** IK GEEN DIEET ** & heb altijd
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gezond gegeten, inclusief geen rood vlees ~ biologische groenten enz ...dagelijkse sap etc...16
jaar non-stop pillen knallen van geneesmiddelen die nu dagelijks NUL pillen zijn!!!!

Ik  neem ongeveer  een  kwart  tot  iets  minder  dan een halve  gram per  dag van mijn  eigen
zelfgemaakte  Rick  Simpson-olie  volgens  de  specifieke  instructies  van  Rick  ~  **  IK  MOET
OPMERKINGEN...NIET,  IK HERHAAL NIET,  GOEDKOOP GOEDKOOP OP DE KWALITEIT
VAN UW STARTMATERIALEN > UW OLIE DIE U INSLUIT MOET TRANSPARANT & AMBER
VAN KLEUR ZIJN >> ANDERS IS HET NIET VAN MEDICINALE EETBARE KWALITEIT**”
Michele

"Kan cannabisolie worden gebruikt om hondsdolheid te behandelen?" Aami

-- Aami, ja, maar het zal waarschijnlijk nodig zijn de patiënt enige tijd in coma te houden, met
zeer hoge doses van de olie, vooral in gevorderde gevallen.JB

“Gisteren heb ik een beetje olie gegeven aan een vriend van mij die waterpokken kreeg van
naar het ziekenhuis te gaan.Ik stelde deze persoon voor om een beetje olijfolie op te warmen, te
mengen  met  de  RSO  en  vervolgens  met  de  room  die  deze  persoon  heeft  gebruikt.Deze
persoon heeft me zojuist een bericht gestuurd om te zeggen: “Peter, ik kan je niet vertellen hoe
dankbaar  ik ben voor die geweldige olie!HEILIGE SCHITTER.Geen woord van gelogen:  de
meest kwaadaardige "pocket" die ik heb, de "ground zero" die als eerste verschijnt en die de
grootste en smerigste is gebleven de hele tijd dat ik ziek ben - gewoon opgedroogd en de korst
kwam eraf  SCHOON binnen ongeveer twee uur na het aanbrengen van de olie.Ik ben een
bekeerling!Heilige hel!Ik heb het  over mijn hele hoofdhuid en op de ergste plekken op mijn
lichaam gebruikt - mijn haar ziet er een beetje vettig uit, maar ik voel me al zo veel beter.Het is
echt geweldig.WAUW!Er is niet veel voor nodig om iemand van de waarheid te overtuigen.”
Peter

-- Dank je, Peter, goed gedaan.Hennepzaadolie en RSO werken ook geweldig.Veel olijfolie op
de markt wordt niet geproduceerd van olijven, er zijn niet genoeg olijven in de wereld voor alle
"olijfolie" die wereldwijd wordt geproduceerd en verkocht, dus je kansen om opgelicht te worden
zijn lager wanneer je hennepzaadolie koopt .Bovendien dringt het door de huid en gaat het
ongeveer 2,5 cm diep in het weefsel, wat ook geweldig is voor genezing.En het is niet zo vettig
als olijfolie.JB

“Als dyslexie niet op de lijst staat, zou het dat misschien wel moeten zijn.Ik heb gemerkt dat ik
100x  beter  kan  spellen  dan  ooit  voordat  ik  mezelf  van  andere  dingen  genas.De vreselijke
bijwerking van mezelf  genezen van diabetes type 2: geen artritis,  ischias,  zwaarlijvigheid of
dyslexie meer.Hahaha!!” Peter

'Het is geen genezing van kanker of zo, maar ik wilde Rick laten weten dat ik al bijna een jaar
mank op mijn rechterhiel loop.Ik weet niet zeker wat er mis mee is en weet dat de dokter me
medicijnen zal geven waar ik me niet prettig bij voel, dus ik heb gewoon pijn behandeld.We
maakten onlangs kennis met RSO via een vriend, Charles, en we zijn ermee begonnen.De
afgelopen twee dagen heb ik de olie een paar keer per dag ingenomen en vanmorgen werd ik
wakker en hinkte niet.Mijn man merkte het meteen.Hij merkte op dat de olie zijn magie moet
doen!Bedankt Rick Simpson![:)] Ik voel me geweldig!" H

-- Beste H, bedankt voor het goede nieuws, we horen er altijd graag over.Ik zou de olie mengen
met  hennepzaadolie  of  olijfolie  en  een  tinctuur  maken  en  de  olie  ook  plaatselijk
gebruiken.Natuurlijk is het eten van de olie de sleutel tot de echte genezing en alle instructies
over het gebruik van de olie staan op onze site.Beste wensen, JB

“Zes dagen geleden heb ik twee mannen met leverkanker en diabetes geholpen.Een vriend, de
chemo,  had zijn  mond verbrand,  lippen verbrand.Was op 225 pond nu 139,  kon niet  eten,
slapen, erg moe.Hij heeft me veel gevraagd over de RSO.Ik leer hem altijd bij.Ik heb hem nu 6

- 173 -



maanden.Maar nadat zijn twee neven en nichten 6 maanden geleden stierven, beide Kreeft, 1
leverhersenen.En schildklierkanker.Ik praat met beide families, ze wilden RSO proberen, maar
ze  waren  bang  dat  de  regering  hun  huis  zou  innemen  of  hem  in  de  gevangenis  zou
gooien.Beiden zijn overleden.RUST IN VREDEbroers.

Maar  deze  mannen zitten  nu  6  dagen  op  RSO,  ik  ging  bij  hem kijken,  zoals  ik  hem had
beloofd.Hij was verbaasd dat hij weer kan eten en hij zei dat hij niet kan stoppen met eten.Dat is
een goed ding.Want toen hij met de olie begon, was hij botten.Zag er ziek uit.Maar net na 6
dagen...de pijnlijke mond was verdwenen.Hij zei: "Je had gelijk, ik voel me zoveel beter." Hij
heeft weer energie, heel veel.Hij zag er zo goed uit, en veel kleur.RSO.Nogmaals bedankt Rick
Simpson.Nog een paar blije kankerpatiënten.Leven en je fantastisch voelen.Vrede, liefde en
cannabisgenezingen” Ron

“Mijn verzorger heeft een patiënte bij wie lupus en kwikvergiftiging door haar hele lichaam is
vastgesteld.Na ongeveer een jaar tot nu toe met het gebruik van haar zelfgemaakte olie, is de
kwikvergiftiging volledig verdwenen en is de Lupus verdomd bijna verdwenen.Haarzakjes zijn
elke 2 weken genomen om precies te zien wat en hoeveel gif er in haar lichaam zit voor de
updates van haar succes.Het is echt verbazingwekkend wat op natuurlijke wijze kan worden
genezen.Kost wat, maar is nog steeds gezonder en een leven waard!” Jesse

"Ik  kreeg  de  diagnose  primaire  myeloïde  fibrose,  kreeg  medicijnen  die  hielpen  maar  niet
tevreden  waren  vanwege  toenemende  pijn  en  geen  eetlust  en  dalend  bloedbeeld,  grotere
miltgrootte,  slapeloosheid.Nadat  ik  dit  medicijn  een  jaar  had  ingenomen  en  geen  echte
fundamentele verandering voelde, besloot ik RSO te proberen, slechts 1 maand op de olie, mijn
pijn is niet aanwezig, de eetlust is teruggekeerd, het bloedbeeld stijgt, ik slaap als een rots.
Agua

"Ik gebruik het om mijn medische anomalie te behandelen... Verschillende ziekenhuizen in mijn
omgeving zeggen dat het niet mogelijk zou moeten zijn... maar de RSO is verbazingwekkend...
Ik weiger een VP-shunt in mijn lichaam, ik heb een bindweefselziekte en verschillende andere
zeldzame problemen… 4 hersenoperaties in 36 dagen en ik weigerde de verdovende middelen
te vullen…alleen medische marihuana, RSO en ademhaling… Ik ben nog nooit zo snel genezen
in  mijn  leven… Zelfs  als  mijn  labs  aantonen dat  mijn  lichaam zo verknoeid  is,  is  mijn  pijn
eigenlijk niet zo slecht…..” Katie

“De cannabisolie geneest mijn PCOS (Polycysteus Ovarium Syndroom).De meeste van mijn
symptomen zijn onder controle.Ik ben van alle 7 medicijnen af  die ik ervoor had.De perifere
neuropathie die ik had is weg en het gevoel is terug in mijn voeten.Mijn metabool syndroom is
onder controle.Ik ben tot 130 pond gewichtsverlies.

De vele symptomen van PCOS en het metabool syndroom zijn verdwenen: hormonen zijn in
balans (testosteron te hoog op 180, nu gedaald tot 40).Mijn insulineresistentie (bloedsuiker) is
onder  controle.Leptineresistentie  (hormoon  dat  aangeeft  wanneer  je  vol  zit)  wordt  onder
controle  gehouden.Krijgt  maandelijkse  menstruatie  na  15  jaar  ammenorhea  (uitblijven  van
menstruatie) en anovulatie (uitblijven van ovulatie).Diabetische zenuwpijn verdwenen.

Mijn  eetlust  is  onder  controle.De  olie  heeft  geholpen  om  van  een  suikerverslaving  af  te
komen.Verloren  120  pond  in  één  jaar  (10  pond/maand)  -  symptomen  van  PCOS  zijn
zwaarlijvigheid,  zwaarlijvigheid in het bovenlichaam en moeite met afvallen.De cysten onder
mijn armen en in mijn pols zijn weg.Artritis doet zelden pijn en als dat zo is, betekent dit dat het
tijd is voor meer olie.

De Hidradenitis  Suppurativa  (misvormde follikels,  cystische acne,  mee-eters)  worden  onder
controle  /  verminderd.De  Acanthosis  nigricans  (donkere  plekken  op  de  huid,  ruwe  huid,
huidmarkeringen)  zijn  verdwenen.Visceraal  vet  gaat  direct  verloren  (gevaarlijk  vet  rond  de
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organen,  hart  en  lever).Minder  acne,  cysten  en  ingegroeide  haartjes.Betere  teint  (kleinere
poriën, donkere kringen rond de ogen verdwenen.) Hirsutisme (ongewenst haar bij vrouwen op
hun gezicht, nek, borst, rug en buik.)verminderd maar niet weg.Slaap beter dieper en de hele
nacht door.Geen pijn meer van hielspoor en plantaire fasciitis.Geen hoofdpijn meer Intracraniële
hypertensie  verlicht,  spier-  en  zenuwpijn,  druk  in  schouders,  nek  en  achterhoofd  drastisch
verminderd.Vertigo-achtige  symptomen  van  constante  duizeligheid  en  duizeligheid  zijn
verdwenen.Stemmingswisselingen worden gecontroleerd.Geen aambeien meer.

De chronische keelpijn (terugkerende keelpijn door zure reflux) is genezen en verdwenen.(zure
reflux  blijft  echter  bestaan,  omdat  voedsel  het  dagelijks  beïnvloedt).Seizoensallergieën  zijn
verdwenen  (loopneus/verstopte  neus,  overmatig  slijm  in  de  ochtend  en  jeukende
ogen).Voedselallergieën verminderden (per ongeluk garnalen gegeten, reactie was langzamer
dan normaal,  maar  moest  nog steeds benadryl  nemen).Verlichting  van rugpijn.Triggervinger
weg.Prikkelbare  darm syndroom IBS-symptomen zijn  onder  controle.Bloeddruk  verlaagd.Het
litteken van toen ik een carpale tunneloperatie had, genas volledig.

Ik heb een paar brandwonden genezen met een combinatie van cannabisolie en kokosolie.Mijn
vriend verbrandde zijn hand erg en er was geen teken van een dag na het gebruik van de
olie.Mijn  cholesterol  is  nog  steeds  hoog.Ik  heb  wel  een  periode  van  ontgiften  /  herxen
doorgemaakt waarin ik me moest terugtrekken uit de olie, anders zou ik erger worden.Ik werk
mijn weg terug naar  dezelfde dosis.Zwakke levers komen in mijn  familie  voor  en PCOS is
gerelateerd  aan  candida  albicans  en  veel  mensen  hebben  te  maken  met  een  herxheimer-
reactie als de gist overbewerkt wordt via de lever.Ik stapte ook over op biologisch voedsel en
stopte met het eten van geraffineerde suiker,  dus dat zou ook een onderdeel van de detox
kunnen zijn.De olie lijkt mijn cholesterol niet te beïnvloeden, maar hoe meer onderzoek ik doe,
hoe meer ik zie dat cholesterol niet zo slecht is als mensen denken, en zolang er een ontsteking
is, zal er cholesterol zijn.Het is het afweermechanisme van het lichaam ertegen.Ik maak me dus
geen zorgen.” via Aamann

“Mijn zoon heeft een zeldzame nierziekte, FSGS genaamd, en hij gebruikt het geneesmiddel de
afgelopen 2 jaar.Zijn bloedonderzoek toonde altijd een laag albuminegehalte (eiwit komt in de
urine terecht, wat het albuminegehalte in het bloed verlaagt).Sinds hij met het medicijn begon
(1/4 rijstkorrelgrootte in  de PM) is  zijn  bloedonderzoek zo veel  verbeterd dat  zijn  nefroloog
verbaasd  is.De  laatste  resultaten  die  terugkwamen  toonden  het  albuminegehalte  van  een
'normaal' persoon.De nefroloog zei: "Ik weet niet wat je doet, maar ga zo door." Bij  dit type
nierziekte  kan  een  patiënt  gewoonlijk  binnen  8  jaar  na  diagnose  een  transplantatie
verwachten.Mijn zoon kreeg de diagnose toen hij 2 was en is nu bijna 25.Hij heeft nog steeds
zijn beide nieren en beide functioneren als een 'gezond' persoon zonder nierziekte.De nefroloog
krabt zich achter zijn hoofd.We zien ook een natuurgeneeskundige en dat doen we al 17 jaar.Hij
is ook een enorme hulp geweest, maar ik WEET dat het medicijn de albumineproductie heeft
gecorrigeerd.Er zijn veel ziekten die hiermee kunnen worden genezen en ik geloof en weet echt
dat dit medicijn zowel mij als mijn zoon heeft geholpen.Dank u!!"

“Onze zoon heeft Niemann Pick type C en we gebruiken sinds 1 februari de oliemethode van
Rick.We zijn gegaan van 15+ gemiddelde aanvallen per dag terwijl hij wakker was en talloze
terwijl hij sliep tot slechts 2 grand mal in de afgelopen 56 dagen.We beginnen nu kleine focale
aanvallen te ervaren.Zou je misschien willen voorstellen om een nieuwe olie te maken en van
soort te wisselen?” Kevin

-- Ja, Kevin.

"Blijf bij een andere soort met een hoog THC-gehalte of is het oké om een soort met een hoog
CBD-gehalte zoals Harlequin te mengen met een andere soort  met een hoog THC-gehalte,
zoals Candy Kush?"
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-- Ik zou twee afzonderlijke oliën maken, ik zou mijn RSO niet willen verdunnen met CBD.Hoe
krachtiger en kalmerend, hoe beter het als medicijn zal werken.JB

“Sinds je dit al een tijdje doet, zou je dan aanraden om vast te houden aan de hogere THC-oliën
in plaats van de hogere CBD-oliën?Ik wil niet de route van Charlotte's Web volgen, omdat we
geweldige resultaten hebben gezien in de hogere THC-soort die we hebben gebruikt.Maar ik
ben benieuwd naar Harlequin.of isdat te veel lijkt op CW?”

--  Nogmaals,  Kevin,  ik  zou de RSO maken van de meest  krachtige en kalmerende indica-
dominante soort die ik kon krijgen.Dan zou ik misschien apart een hoge CBD-olie maken en dan
zou  ik  de  patiënt  laten  kiezen  wat  voor  hem  het  beste  werkt.In  het  ideale  geval  zouden
patiënten kunnen kiezen uit honderden soorten oliën.Net als in een wijnwinkel - iedereen houdt
van wat ze lekker vinden en er is geen manier om te zeggen welke wijn ze het lekkerst zullen
vinden.

Gezichtsvermogen herstellen
“Ik heb net een paar avonden geleden een batch 'hennepolie' en een batch boter gemaakt.Ik
heb een hersentumorpatiënt de olie gegeven, voordat ze de olie nam was ze bijna blind, na een
maand van het nemen van de olie, is haar gezichtsvermogen bijna volledig hersteld.Je zou niet
dezelfde resultaten krijgen met boter.Je krijgt geneeskrachtige resultaten van boter, maar de
olie is een veel meer geconcentreerde vorm van medicijnen, en het werkt voor bijna alles, het
spul is gewoon geweldig.” Dion

“Oraal ingenomen herstelt het gezichtsvermogen van mijn moeder.Ze is wettelijk blind aan haar
linkeroog.Door een blessure had ze geen lens meer en na verschillende operaties kreeg ze
glaucoom.Ze  gebruikt  de  RSO nu  anderhalf  jaar  en gebruikt  hem dagelijks.Ze  merkte  pas
hoeveel gezichtsvermogen terugkwam toen ze wat oogmake-up opdeed.Ze is al 40 jaar blind
aan dat oog, dus ze heeft zichzelf getraind om oogmake-up aan te brengen met haar ogen
dicht.De enige manier waarop ze het op haar goede oog kon toepassen, was door haar goede
oog te sluiten en haar volledig blind te maken.Nou, de laatste keer dat ze haar goede oog sloot,
begon ze te zien en te focussen vanuit haar blinde oog.Ze draagt alleen af en toe make-up, dus
ze  weet  niet  precies  hoe  lang  het  duurde  voordat  haar  gezichtsvermogen  terug  begon  te
komen, maar na meer dan een jaar aan de olie te hebben gehangen, kan ze nu afbeeldingen en
kleuren onderscheiden en zelfs bepaalde dingen lezen van haar slechte oog!Ik hield een zak
Lays-chips omhoog en van over de tafel kon ze lay-outs lezen.Ze denkt dat als ze een nieuwe
lens had, haar zicht volledig zou worden hersteld.Om een nieuwe lens te krijgen, moet ze op
een orgaandonorlijst  worden gezet - ik weet niet zeker of haar verzekering zoiets dekt, dus
voorlopig - Deze olie heeft haar een wonder bezorgd - een wonder van zicht waar ooit alleen
duisternis was !Dus ik zou zeggen GEEN DROPS NODIG - Gewoon een constante aanvoer!Ga
nu je remedie planten!Oh ja, ze heeft ook GEEN BEWIJS van GLAUCOMA!' Lindsay

“Ik gebruik cannaboter voor mijn glaucoom en het  begint  binnen 10 minuten te werken.Het
verdoofde ei-gevoel in mijn oog gaat weg en verheldert mijn mistige dubbelzien.Ik heb nog nooit
lichaamspijn gehad, dus ik weet niet of het werkt voor pijn, maar ik ben er zeker van dat het dat
wel zou doen.Ik ben 47 en heb geen pijn, misschien komt het omdat ik al cannaboter gebruik.Ik
heb  Wellbutrin  of  Adderall  niet  meer  nodig,  cannabis  heeft  mijn  depressie  en  ADD/ADHD
genezen.Het helpt ook bij mijn angst, de dokter wilde me op Klonopin zetten.Hahaha wauw.”
Rebecca

“Vandaag is mijn vader, die lijdt aan maculaire degeneratie en bijna volledig blind is aan beide
ogen, opnieuw naar de dokter gegaan nadat hij de afgelopen 6 maanden mijn Phoenix-tranen
had ingenomen.Vandaag waren de doktoren verrast omdat zijn zicht,  dat niets anders heeft
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gedaan dan verslechteren, begint te verbeteren.De zenuwuiteinden beginnen weer te verbinden
en  hij  testte  vandaag  met  20/20  in  zijn  RECHTEROOG.CANNABIS GENEEKT.Ik  had  hem
Phoenix  Tears  gegeven  die  ik  van  Rick  Simpson  had  leren  maken.Dit  is  een  zeer  goede
dag.Het bewijst de kracht van cannabis.” Gregg

“Ok, dus ik denk dat de meeste van onze lezers gewend zijn geraakt aan het feit dat hennepolie
kanker geneest, vooral wanneer het op de juiste manier wordt geproduceerd en gebruikt  en
wanneer de patiënt de instructies van Rick Simpson opvolgt.Dan heb je me zien praten over
diabetes,  artritis,  de  ziekte  van  Crohn,  MS en  allerlei  andere  ziekten.Sommigen  zijn  er  al
overheen en weten dat  de olie waarschijnlijk  echt  een remedie is  of  in ieder geval  zo lijkt,
anderen niet.Toen kwamen we met het behandelen van brandwonden en het verwijderen van
oude littekens -- eenvoudig te bewijzen, velen hebben het gedaan.Toen zeiden we dat de olie
het haar op kale plekken terug doet groeien - en hetdoet.Toen noemden we erectiestoornissen
en velen dachten dat het overdreven was.Maar wacht maar tot je deze getuigenis leest:

“Ik heb 2 ouders die hun getuigenis moeten opnemen!Mijn moeder krijgt haar site terug in haar
blinde oog, (nadat ze op de olie is geweest) kan ze nu zelfs kleuren en vormen zien, zelfs met
haar goede oog dicht en mijn vader heeft zijn diabetes genezen. Lindsay

-- Bedankt, Lindsay Bunn Rogers, deze maakte onze dag goed.Ik kan alleen maar zeggen dat
haar zicht waarschijnlijk nog beter zal worden, en ik zou haar ook aanraden de olie ook in
zetpillen te gebruiken.Zetpillen voor oogaandoeningen?Natuurlijk.JB”

"Ik gebruik RSO al meer dan een jaar voor kanker... niet alleen verkleint het mijn tumoren, maar
mijn zicht is verbeterd van -650 naar -400.Mijn oogarts kon niet geloven hoeveel mijn zicht is
verbeterd.Ik heb nu al twee keer mijn bril moeten vervangen.” Debby

Dieren - Getuigenissen
“Onze stiermastiff genezen.Hij kreeg bijna 11 maanden geleden nog 4 maanden te leven nadat
hij de diagnose hemangiosarcoom had gekregen!Zo blij dat we Rick Simpson en cannabisolie
hebben gevonden!” Amanda

“Ik had geen idee van medicinale cannabis.Onze 14-jarige hond is super gehoorzaam en je zou
een biefstuk op de grond kunnen leggen, de kamer verlaten en ze zal het niet aanraken tenzij je
ok zegt.Welnu, er was wat boter met een bouillon die een paar minuten zacht werd naast het
vuur, en Dusty Dog moet hebben geweten dat het lekker was, want ze at het stuk!Het waren
ongeveer 30 sterke doses voor mensen in één keer.Ik voelde me behoorlijk slecht, vooral toen
haar benen het begaven en ze in een semi-coma raakte.Ik bleef bij haar en spuit suikerwater in
haar mond voor de volgende twee dagen, toen werd ze wakker, kotste groen over, deed een
grote groene poep,  kreeg een shake en is  sindsdien als een nieuwe hond.Ze was als een
puppy.In het begin schreef ik dit toe aan het feit dat ik blij was dat ik nog leefde, maar het was
meer dan dat.Het was alsof iemand haar had teruggezet naar de fabrieksinstellingen.Dit deed
ons onderzoek doen naar geneeskrachtige eigenschappen en ontdekten het verhaal van Rick
Simpson.” Adam

"Sommige Kid's lymfoom T-cel CLCT-1 kanker is GEGAAN!

We  gaan  alleen  naar  de  dierenarts  voor  tests  om  de  drie  weken  voor  CBC's  om  de
calciumspiegels te meten en FNA om het aantal rode en witte bloedcellen te controleren op
kanker-t-cellen.Ze heeft geen voorgeschreven medicijnen meer nodig, maar we zullen haar de
rest van haar leven op de Rick Simpson Oil houden die de kanker elke dag genas.We zijn een
dankbare familie.” een kind

“Mijn hond heeft osteosarcoom (botkanker).Ik heb een week geleden zijn been laten amputeren
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en hij moet over een week met chemo beginnen.Bij zijn kanker verspreidt het zich meestal naar
de longen, 95% van de honden sterft binnen een jaar aan longkanker.Als het jouw hond was,
zou je dan nu met de olie beginnen en toch de chemo doen, of geen chemo en pure olie?Voor
mensen begin je met een rijstkorrel, met een hond van 70 lb, zou je beginnen met een derde
daarvan tweemaal daags?Bedankt voor het lezen en ik wacht met spanning op uw reactie.” Eda

'Eda, de olie heeft onze dierbare hond Sophie gered.Ze was stervende.Geef je hond zo snel
mogelijk de olie...Chemo zal haar vermoorden.Gebeden met jou...” Brewster

"Ik heb de tumor van mijn hond op zijn oor behandeld met RSO...Het was ENORM en nu is het
weg!!!!” Andrea

“Mijn hond had een tumor waar de dierenarts niet aan wilde opereren!!Het splijt steeds open en
raakt  geïnfecteerd.Ik  gebruikte  mijn  RSO-olie  vermengd  met  kokosolie  en  bracht  dagelijks
topisch aan totdat de tumor was verdwenen.Geen groei binnen of buiten mijn jongen!!” Boris

“We hebben drie pelsbaby's van 10, 9 en 8 jaar oud, die ik preventief dagelijks behandel met
RSO.Ik heb ook hun verschillende zweren en plaatselijke onvolkomenheden met groot succes
behandeld.Bedankt Rik!” Virginia

“Ik heb zojuist heel goed nieuws gekregen over de hond van mijn vrienden dat ik gewoon moest
delen!Een  paar  maanden  geleden  had  haar  pitbull  Maximus  een  tumor  in  een  van  zijn
achterpoten die uit de hand liep.De dierenarts vertelde mijn vriend dat ze meer dan 3 mille
moest  betalen om zijn  been te laten amputeren,  anders zou het  zich uitbreiden en zou hij
binnen een jaar sterven.Dit was ongeveer 4 maanden geleden.Toen ik haar status over zijn
geplande  operatie  zag,  stuurde  ik  haar  een  bericht  en  stelde  voor  hem in  plaats  daarvan
cannabisolie te geven.Ze dacht dat ze de natuurlijke behandeling zou proberen voordat ze iets
drastisch en onomkeerbaars zou doen, zoals amputatie.Gelukkig voor haar (en Maximus) had
ze al een cannabiskaart sinds ze in Californië woont.Dus ging ze naar een cannabisapotheek
en haalde er wat op.Ze voerde hem tweemaal per dag 1 druppel olie ter grootte van een erwt bij
zijn maaltijden.Ze zei meteen dat ze merkte dat hij minder pijn had en zich veel comfortabeler
voelde.Bovendien werden zijn eetgewoonten weer normaal.Na een paar weken kon hij  zelfs
rennen  zonder  mank  te  lopen,  dus  annuleerde  ze  zijn  operatie  en  bleef  bij  de  natuurlijke
behandeling.Ze is net thuisgekomen van een dierenartscontrole vandaag en ontdekte dat zijn
tumor VOLLEDIG GEGEVEN is.Er is geen spoor van de tumor achtergebleven.De dierenarts
was echt geschrokken toen ze hem vertelde hoe ze hem had genezen.

Ter info: dit is de 3e hond die ik ken die is gered door cannabisolie.Ik ken ook genoeg mensen
die ook gered zijn.Als je NOG STEEDS denkt dat cannabis kanker niet geneest, dan heb je niet
opgelet.Ik ken de waarheid al jaren en ik heb nog nooit iemand gevonden, dier of mens, die
cannabisolie niet heeft kunnen redden.” Lara

“Ik heb een buurman die met succes tumoren bij zijn hond binnen een maand verwijderde door
haar het medicijn te geven.Blijf doorgaan en ja, heel kleine doses, zoals Rick heeft gezegd, hun
metabolisme is erg hoog, dus ze worden veel sneller beter dan wij. Vlucht

“Ja, het zal je hond helpen.Mijn hond had epileptische aanvallen, maar niet één nadat ik hem
met de olie begon! Shelagh

“We gebruiken het om onze geliefde bassethounds glaucoom te behandelen.Ze is 12 en haar
oogdrukmeting  was  tussen  de  60  en  70 en ze  zeiden  dat  ze  het  oog  misschien  moesten
verwijderen als het 80 werd, dus we begonnen de olie de afgelopen maanden te gebruiken en
haar laatste oogdruktest mat SLECHTS 8! !!Dat is onder een normaal oogdrukniveau en de
oogarts  is  het  ermee  eens  dat  het  goed  gedocumenteerd  is  bij  de  behandeling  van
glaucoom.We geven haar slechts een heel kleine hoeveelheid per dag en alles wat groter is,
wordt echt stoned, maar slaapt gewoon goed en je kunt de oogverbetering zien als ze wakker
wordt.De olie heeft  me ook geholpen om van Warfarine bloedverdunnende medicijnen af  te
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komen waar ik zo'n hekel aan had en het ook dagelijks in te nemen en me nooit beter heb
gevoeld en waar mogelijk te combineren met een GGO-vrij dieet en over het algemeen goed
eten  en  wat  lichaamsbeweging  en  ik  ben  echt  een  nieuw  persoon.Kracht  voor  deze
GEWELDIGE olie  & Rick  bedanken en allemaal  promoten van deze geweldige genezende
plant. decaan

“GOD ZEGEN JB en Rick Simpson voor jullie loyaliteit aan de mensen die jullie het meest nodig
hebben.Ik zal mijn eigen maken wanneer ik kan om de mensen te helpen die ik ken die het hard
nodig hebben.Mijn dochter maakte een beetje van trim voor een tumor op haar hond.Vier dagen
gebruik  zei  ze dat  het  leek alsof  het  eraf  zou vallen.Ik  wacht  nog steeds op de definitieve
resultaten.GOD voor een CHEMIST!” Greg

"Geweldig verhaal!Ik maak en neem RSO voor gezondheidsonderhoud omdat mijn familie veel
kanker heeft gehad.Ik begon het aan mijn honden te geven, omdat ze allebei kleine tumoren
hebben en mijn Shetland-herdershond heeft Discoid Lupus, een vorm van hondenlupus.Het is
ongelofelijk!In een paar weken tijd is een van de tumoren van de hond met 70% gekrompen en
de  andere  hond  met  lupus  doet  het  geweldig!Voor  het  eerst  in  jaren  geneest  haar  rode,
gezwollen  en  pijnlijke  neus!Ik  heb  recepten,  steroïden,  dieet  geprobeerd  en  niets  heeft
geholpen.De RSO geneest de lupus van mijn hond, ik weet dat het ook mensen kan helpen!
♥♥♥ “Ashley

“Zegen  IEDEREEN  die  dieren  geneest!!Ik  heb  BEIDE  mijn  honden  van  kanker
genezen.Baarmoederkanker  op  een.Aan  de  andere  kant  huidkanker.BEIDE  zijn  volledig
genezen.En  ik  genees  ook  enorme  3e  graads  brandwonden  op  mijn  linkerarm  met  de
RSO.ZEGENEN RS & JB !!!!!!” Kobold

“Ik nam mijn hond mee naar de dierenarts omdat hij mank liep.De dokter nam röntgenfoto's en
liet ze aan mij zien (ik zag de massa in zijn schouder) en vertelde me dat hij ongeveer twee
weken had.Ze gaven hem veel pijnstillers en het maakte hem zo ziek en ik denk dat hij dingen
zag en hoorde.

Hoe dan ook,  een vriend van mij  maakt  snoepzuigers met  THC-olie,  dus ik  stopte  met  de
pijnstillers en gaf hem elke 4 uur een 1/4 van de zuignap en hij deed het geweldig, hij begon
zelfs weer te eten.Om een  lang verhaal kort te maken, nam hem 2 weken later terug en ze
namen opnieuw röntgenfoto's en het was weg, de dokter zei dat hij zoiets nog nooit eerder had
gezien...ik zal een foto plaatsen...DE OLIE WERKT ECHT...GEEN BULLSH___” Tammy

“Zonder  jou  en jouw medeweten zou  ik  niet  in  staat  zijn  geweest  om vrienden  en andere
mensen in wanhopige nood te helpen.Het is zo'n goed gevoel van binnen als je ziet hoe je ze
hebt geholpen.Blijf de info verspreiden, dat zal ik doen.Het helpt zelfs bij de artritis van mijn
hond.Stopte hem binnen 2 dagen mank. kristal

“Ik verwijderde een kankergezwel op het gezicht van mijn hond Ellie.Ze is toevallig mijn beste
vriendin.Drie woorden om Rick te beschrijven... onzelfzuchtige progressieve leider.”

“Zoals  Rick  weet,  hebben  we  de  RSO  naast  onszelf  ook  op  onze  honden  en  paarden
gebruikt.Het lijkt ons dat dieren veel meer respondent zijn dan mensen.We schrijven dit niet
alleen toe aan het  aantal  receptoren dat  ze hebben,  ze zijn  echt  een onschuldige patiënt."
Brewster

"Ik  begon mijn hond 's  nachts met  ongeveer  een halve rijstkorrel  per  dag,  totdat  ze eraan
gewend was.Houd er rekening mee dat het de hond slaperig zal maken en het kan hem duizelig
maken, maar zoals JB zei, reageren ze er snel op.Ik behandelde haar voor een tumor direct op
de tumor zelf en gaf het haar 2 keer per dag oraal en het werkte in minder dan een maand,
tumor weg.Veel geluk!" Feniks

"De beste manier is om het op hun tong af te vegen - sommige honden houden van de smaak -
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het kan ze verdoven en misschien zelfs wat urine-incontinentie veroorzaken, dus maak je geen
zorgen dat ze in orde zijn.Voor de honden is een rauw vlees & botten dieet ook ideaal en zal
helpen tegen kanker.Zoek ook een homeopathische dierenarts.” Whitney

“Mijn beide honden krijgen dagelijks olie (onderhoud).Als het gevaarlijk zou zijn voor honden,
dan zou een hond die  ongeveer  1,5  gram olie  eet  zonder  eerdere  ervaring zeker  ernstige
bijwerkingen hebben gehad, behalve slapen en in bed plassen.Van de 5 honden die ik met de
olie  heb  behandeld,  had  elk  van  hen  meer  energie  en  reageerden  ze  positief  op  de
behandeling.Ze varieerden in  leeftijd  van 4 maanden tot  10 jaar  en behandelden alles van
snijwonden  tot  kanker.Het  is  het  enige  medicijn  dat  mijn  honden  krijgen,  ik  gebruik  een
holistische dierenarts en zij staat achter me om ze ermee te behandelen.

Ik ben elke hond (20 tot 80 lbs) begonnen met ongeveer 1/4 rijstkorrel per dosis.Net als mensen
hebben ze allemaal verschillende toleranties, maar ik heb geen noodzaak gezien om met een
lagere  dosis  te  beginnen.Het  ergste  dat  kan gebeuren  is  dat  ze  high  worden,  als  ze  zich
ongemakkelijk lijken te voelen, ga dan gewoon bij ze liggen, ze zullen ontspannen omdat je
ontspannen bent en ze zullen slapen.Als ze dan wakker worden, zullen ze vol energie zijn, dit is
consistent geweest met elke hond.De doses kunnen vrij  snel worden verhoogd, om de paar
dagen.

Als de honden het niet leuk vonden wat ze hiervan meemaakten, dan zouden ze de traktaties of
het voer dat ik erop smeerde niet nemen.Ze lijken er geen problemen mee te hebben om hun
druivenpitextract te eten en het in hun kommen te laten, maar het stuk voedsel met de olie erop
wordt nooit achtergelaten." Jay

“Een paar jaar geleden begon ik steeds meer verwijzingen naar “Rick Simpson Oil” te zien en
omdat ik al heel lang cannabisgebruiker was, was ik meer dan geïnteresseerd.Gedurende deze
tijd hebben we onze Golden Retriever verloren aan een door bloed geboren kanker genaamd
Hemangiosarcoom waarvan bekend is dat Goldens ze krijgen.Ze stierf 3 weken na de diagnose
door onze dierenarts.Op zijn best een vervelende snelle kanker.

Gedurende deze tijd begonnen mijn vrouw en ik RSO te maken en te gebruiken, als middel om
zowel mijn multiple sclerose als haar beschadiging van de spinale zenuwen onder controle te
houden.Een Golden Retriever van onze vriendenwerd plotseling behoorlijk  ziek en kreeg de
diagnose hemangiosarcoom en kreeg van de dierenarts nog 2 weken te leven.Ik overlegde met
de eigenaren en we begonnen de hond, Betty, met RSO ongeveer één dosis "rijstkorrel" per
dag met voedsel te geven.

In 3 tot 5 dagen was ze niet alleen UP en ABOUT, maar ook echt weer aan het rennen en
spelen.Ze jaagt haar meesters Mountainbike de hele dag over de lokale onverharde paden en
lijkt gezonder dan ze ooit is geweest.Bij haar volgend bezoek aan de dierenarts was hij eerst in
de war vanwege zijn eerdere diagnose en had hij verwacht dat ze snel zou sterven, net als alle
andere  dieren  die  hij  correct  heeft  gediagnosticeerd.Hij  maakte  toen  een  onmiddellijke
ommezwaai en verklaarde dat hij DUIDELIJK een verkeerde diagnose had gesteld van haar
toestand, maar toen hem werd verteld over haar behandeling met de RSO, schold hij het idee
uit en zei dat er geen medisch bewijs was van de doeltreffendheid ervan.Zijn weigering om te
geloven  in  een  werkelijk  "Miracle  of  Medicine"  is  het  bewijs  van  zijn  lidmaatschap  van  de
Society of Hardheaded Non-Believers [Doctors].

De RSO heeft een dramatisch effect gehad op mijn MSzoals bewezen door voortdurende tests
die ik doe om de voortgang van de ziekten bij te houden [computerspelletjes, zelfde spel, zelfde
versie,  ander  jaar,  eigenlijk  doe  ik  het  sneller  en  nauwkeuriger].Ik  ben  afgevallen  en  ben
gezonder dan ooit, nadat ik volledig met koude kalkoen ben gestopt met alle farmaceutische
medicijnen die de medische mensen me gedurende 15 jaar hebben gegeven.En, misschien niet
een direct gevolg van, maar desalniettemin kreeg ik kracht door het gebruik van RSO, NA 50
JAAR tabak  roken  kon  ik  eindelijk,  60  dagen  geleden,  mijn  laatste  sigaret  uitdoen  en  alle
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asbakken weggooien.Daar ben ik ERG TROTS op en dankbaar voor de kracht die RSO mij
heeft gegeven om mijn dagelijkse demonen te bestrijden.De wereld stinkt nu echter meer!!!!!
Ook kan de ongeveer $ 250 per maand die aan tabak wordt uitgegeven, nu worden gebruikt
voor levensmiddelen van hogere kwaliteit en een beter LEVENScijfer.Bedankt Rick en JB.Je
hebt het leven van mijn familie ten goede veranderd!!!!!Hield van je boek!!!” markering

"Mijn kat kreeg 2-3 keer per dag 1/4 -1/3 korrelrijst ter grootte van zijn chronische inflammatoire
urineweginfectie, terwijl meerdere rondes van vloeistoffen, antibiotica en medicijnen hem niet op
een rauw dieet konden zetten en hij heeft geen het komt weer voor.Voor kanker zou je natuurlijk
een hogere dosis gebruiken.Over het algemeen probeer ik de dosis te vinden die hen niet al te
veel  lijkt  te  beïnvloeden -  het  zal  ze nooit  pijn  doen,  maar  een eigenaar  zou slaperigheid,
incontinentie, mogelijk een beetje dronkenschap opmerken.Natuurlijk maakt het je bij  kanker
niet uit - werk ze gewoon zo snel mogelijk op naar hogere doses.

Dit is voor "onderhoud" - mijn hond die bijvoorbeeld een oog heeft verwijderd van glaucoom (en
het GEWELDIG doet), loopt het risico dat haar andere oog glaucoom wordt, dus ik geef haar
minstens twee keer per dag wat olie en heb een goed gevonden dosis die de incontinentie enz.
niet veroorzaakt, maar ze krijgt nog steeds haar olie.Ik liet haar meer nemen voor het oog enuc
voor  pijn.Ik  heb  echt  het  gevoel  dat  de  olie  haar  meer  heeft  geholpen  dan  conventionele
pijnstillers na de operatie - de 1e of 2e dag had ze 1-2 doses door de dierenarts goedgekeurde
pijnstillers en toen ging ik alleen naar RSO, de dag na haar operatie was ze al wilde weer
voetballen  en was & is  een gelukkig  meisje.Chloe zal  de RSO van mijn  vinger  likken -  in
tegenstelling tot mijn kat die er een hekel aan heeft.LOL (…)

Ik  vind  niet  dat  RSO  angst  veroorzaakt  bij  dieren  -  gevoeligheid  voor  licht  kan  worden
opgemerkt bij hogere doses.

Ik gebruikte zelfs RSO op mijn fret - hij was erg oud en werd op een dag erg zwak wakker,
misschien had hij een beroerte.Ik gaf hem de hele dag door kleine doses RSO om hem gewoon
te laten slapen - die avond leek hij wakker te worden - schudde zijn hoofd en gedroeg zich zoals
mijn honden doen als ze cannabis eten, ik liet hem gewoon slapen, wat zijn lichaam ook gaat
doen doe tenminste, hij heeft geen pijn of lijdt - ik had een half idee dat hij goed zou wakker
worden - helaas is hij overleden, maar zijn kwaliteit van leven tot die laatste dag was geweldig,
dus ik heb het gevoel dat de RSO hem de laatste dag het beste heeft gegeven mogelijk.Ik weet
dat hij geen pijn had en hij sliep heel vredig en ik weet dat het niet te veel RSO was, aangezien
hij 's morgens en vroeg in de middag een dosis had gekregen en toen niets en ik had hem die
avond heel laat gecontroleerd, hij sliep gewoon - hij kon wakker worden, maar hij wilde gewoon
slapen.” Whitney

-- Beste kwaliteit van leven tot het einde, daar gaat het ook om als het om olie gaat.Dank je, JB

'Ik weet zeker dat je deze vraag al eerder hebt beantwoord.Wat is de aanbevolen dosis voor
een Engelse Mastiff-hond die ongeveer 135 pond weegt?Hij heeft een zeer grote groei in zijn
liesstreek.Het ziet eruit als een 3e ballenzak om eerlijk te zijn.Hij is ongeveer 12 jaar oud en ik
zou graag willen zien of behandeling met RSO deze groei aankan.Bedankt!"

-- Janette, het is in principe altijd hetzelfde, je begint drie keer per dag met kleine doses (een
halve rijstkorrel of minder, 1-2-5 mg), kijk hoe de patiënt reageert en dan verhoog je de dosis
elke vier dagen of elke keer dat u de hond/patiënt de olie geeft.Dan houd je ze op een gram per
dag tot ze 100% uitgehard zijn en dan zorg je dat ze onderhoudsdoses blijven eten.JB

“Gisteren werd bij Chloe, mijn 8-jarige gesteriliseerde vrouwelijke Heeler-vosterriër glaucoom in
één oog vastgesteld.De druk was erg hoog in haar 1 oog en ze zou er permanent blind in
kunnen zijn.We hebben een spoedbehandeling gehad met IV-vloeistoffen en mannitol en ze
heeft een paar medicijnen.De druk nam wat af, maar niet veel, en ze geniet momenteel niet van
de  aanpassing  aan  het  halfblinde  leven.Ik  wil  haar  behandelen  met  de  RSO  omdat  het
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ongelooflijk is geweest voor mijn vriendje en mijn eigen pijn en ik geloof echt in de olie en de
verhalen die mensen hier vertellen zijn ongelooflijk.Ik wil niet dat Chloe uiteindelijk glaucoom in
het andere oog krijgt en ik wil alles in het aangedane oog genezen.Ik begrijp dat veel huisdieren
zijn geholpen door de olie en ik zou zo blij zijn als Chloe haar zicht of zelfs enig zicht in het
aangedane oog zou kunnen herstellen...Bedankt voor alle hulp of advies!” Whitney

-- Whitney, geef haar gewoon de olie.Sommige oliën zijn beter voor glaucoom dan andere.De
gemakkelijkste manier om erachter te komen hoe effectief het kan zijn, is door een dosis in te
nemen en 's ochtends naar haar ogen te kijken.Als ze schoon zijn, zoek dan naar een andere
soort  of  een  combinatie  van  soorten.Als  je  er  veel  spullen  op  moet  schoonmaken,  is  dit
hoogstwaarschijnlijk een goede soort om de intraoculaire druk te verlagen.Beste wensen, JB

“Bedankt JB!Gisteren dacht ik dat we ongelooflijke vooruitgang boekten, het oog was helder (ik
heb de hele dag rommel eruit gehaald) en de pupil was niet volledig verwijd en hoewel het niet
overeenkwam met  de pupil  van het  andere oog,  dacht  ik  dat  het  op licht  reageerde,  maar
vanmorgen ziet het er weer helemaal bewolkt uit.Misschien ziet het er beter uit in het felle licht
van gisteren... Hoeveel en hoe vaak raden jullie aan om haar te doseren?Tot nu toe heb ik een
zeer  kleine  dosis  ter  grootte  van  een  erwt  gedaan,  ze  is  pas  30  #  en  het  lijkt  haar  te
beïnvloeden, deze hond hield er altijd van om stengels en bladeren of kakkerlakken te eten,
rook te krijgen enz. Dus ik kan zien wanneer ze last heeft van de olie ook en het lijkt haar een
beetje te beïnvloeden alsof ze stengels eet,  dat  maakt  me echter geen zorgen, ik heb een
beetje het gevoel dat dat betekent dat het 'werkt'. Whitney

-- Whitney, ik zou het haar twee of drie keer per dag met iets goeds geven.Hoe meer je in haar
krijgt en hoe sneller, hoe beter.Zelfs als ze een dag of twee moet slapen, wat maakt het uit.Een
beetje door hennep geïnduceerde coma kan geen kwaad.JB

"Klinkt goed!Dat zal ik vandaag doen.Ze was gisteren ook behoorlijk gezonken.Bedankt voor
zo'n snelle reactie JB!” Whitney

“De 1/2 wolf  1/2 husky van mijn vrienden at altijd graag hasj en als hij  een potplant in zijn
woonkamer had, bewaakte de hond die.Ze moesten hem omkopen met lekkernijen om hem
ervan af te houden.Ik heb het gevoel dat er veel meer wilde dieren cannabiseters waren dan we
denken.” Peter

“Mijn  Boston  Terriër/pug  steelt  de  mijne  als  ik  hem  niet  verberg!!LOL...  ziet  eruit  als  een
bobbelhoofd als ze ermee wegkomt.' Sarah

“Mijn pit houdt ook van de wiet!Ik knip, ze is daar en smeekt om de bladeren..." Melody

"Mijn husky steelt mijn oliecupcakes elke kans die ze krijgt...Ik ben er vrij zeker van dat ze weet
welk effecthet heeft haar ook...Misschien is het omdat ik haar al mijn aandelen gaf om op te
kauwen toen ze nog een puppy was.” Brian

"Dieren weten wat ze nodig hebben en zullen gebruiken wat ze nodig hebben - slim!" Sheri

"Begin echter in kleine doses, te veel en ze krijgen een lusachtige en losse spiercontrole." Zac

"Mijn hond at gisteren een deel van een plant omdat hij wist dat het zijn maag zou helpen nadat
hij  het  overgebleven  kippenvet  had  binnengekregen  en  een  bos  ervan  had  gegeten,  ze
ijsbeerde veel en gaf later over en rustte toen comfortabel.Raad eens wat er in haar kots zat -
wietbladeren.Slimme hond.” Donna

“Denk dat het in de jaren 70 was dat de FDA voor het eerst meldde dat cannabis kankercellen
doodde …het enige wat ik weet is dat de maagkanker van mijn kat weg lijkt te zijn, ze eet nu
goed, komt aan en rent rond als een nieuw kitten..." Tony

“Sinds december 2011 geef ik mijn 19-jarige kat gemalen gedecarboxyleerde cannabis.Ze was
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erg  lethargisch,  lopende  poep,  tekenen  van  seniliteit  bij  katten...een  kennis  die  bij  een
dierenarts werkte, stelde voor dat ik haar 1/4 aspirine, 1/4 t metamucil ...deed dat een paar
dagen  en  besloot  toen  de  cannabis  te  proberen  ...Ik  strooi  om de  paar  dagen  een  kleine
hoeveelheid in haar natvoer...ze is nog steeds bij ons!!!” Lori

“Ja,  ik  heb  mijn  kat  in  juni  genezen  van  kanker,  toen  de  dierenarts  zei  hem  in  te  laten
slapen.Heb hem net  de olie  gegeven en binnen 10 dagen was de dodelijke tumor weg!De
dierenarts zei dat het een wonder was!” Charlie

"Ik had een cliënt die de tumor van haar kat behandelde en hetzelfde gebeurde - het kwam er
gewoon uit en liet niets anders dan een glanzende nieuwe huid achter." Sita

“Je voert de olie aan een kat, op dezelfde manier als een mens zou...>ETEN!Ik genas mijn 14-
jarige kat van een tumor in zijn mond door hem anderhalve week cannabisolie te geven...dan
POEF!...>GEEN!Mijn dierenarts zei: "Wonderen gebeuren."

--  Hij  had gelijk,  Charlie,  wonderen gebeuren onverwacht  vaak in  de aanwezigheid  van de
olie.Bedankt en de beste wensen voor jou en je kat.JB

"Mijn  12-jarige  lab  had  hetzelfde  probleem met  groeiende  klonten  en  artritis.  Ze neemt  de
Simpson-olie al meer dan 6 maanden en ze is bijna 20 pond afgevallen (ze was te zwaar) en
voelt zich zoveel beter en kan zoveel gemakkelijker rondkomen.Haar tumoren zijn ook weg!Ik
weet niet zeker hoeveel ze nu neemt, maar het is meer dan 3 rijstkorrels groot.” Andrea

“JB,  we hebben verschillende batches voor  haar  gemaakt,  omdat  we elke  2 maanden een
nieuwe  batch  voor  haar  maken,  aangezien  ze  1cc/dag  neemt.We  hebben  2  verschillende
soorten gebruikt.Ze gebruikt  momenteel  dezelfde batch die de kanker  van mijn kat  genas.”
Charlie

'Rik, ik moet je bedanken.Mijn geliefde kat van 14 jaar werd op 1 juni gediagnosticeerd met
plaveiselcelcarcinoom.Ik genas hem met de RSO in EEN WEEK!De dierenarts zegt dat het een
wonder is.Ik bracht hem op 8 juni terug naar hem en hij vroeg me of het dezelfde kat was,
omdat de tumor in zijn mond bijna weg was en hij volledig verwachtte dat ik terug zou zijn om
hem te laten inslapen.Nu is hij  bijna volledig hersteld.Ik hou zielsveel van hem en moest je
bedanken voor het delen hoe je het medicijn GRATIS op de juiste manier maakt!”

“Bij  mijn  kat  werd  afgelopen  juni  een  'snelgroeiende,  agressieve,  onbehandelbare,  niet-
operabele' vorm van kanker geconstateerd, een plaveiselcelcarcinoom in zijn septum, dat net
zo lelijk is als het klinkt.Hij kreeg maximaal 1-3 maanden, en mijn dierenarts stelde voorzichtig
voor om hem nu te laten gaan.Ik huilde, dacht erover na en besloot dat ik hem gewoon niet kon
zien sterven.Ik ging online en ontdekte dat er heel veel behandelingen voor kanker zijn.Begon
hem een aantal supplementen te geven, enz.Het ging goed met hem, maar de kanker groeide
nog steeds en beïnvloedde zijn ademhaling.De tumor begon eindelijk naar de andere kant van
zijn neus te groeien en in december begon hij bergafwaarts te gaan.Ik dacht: oké, het is nu tijd.

Toen ontdekte ik cannabis en hoe het kanker kan doden.Om een lang verhaal kort te maken,
Ted neemt de RSO nu sinds december.Het was in het begin een beetje een situatie om een 
juiste kleine dosis te krijgen, omdat hij een kat is.En veel kleiner dan een mens.Hij slaapt VEEL
beter,  zijn ademhaling is beter  als hij  slaapt,  zijn eetlust is terug, maar niet meer zoals het
was.Dit is allemaal een reis in volle gang en ik weet niet hoe het zal eindigen.

De tumor lijkt echter af te vlakken, zij het heel langzaam.Ik denk dat als dit niet zo'n vervelende
kanker was geweest, hij waarschijnlijk al maanden geleden genezen zou zijn.Mijn dierenarts is
blij en onder de indruk van hoe hij het doet.Dus ik bekijk het gewoon van dag tot dag en ben blij
dat de meeste van die dagen goede dagen lijken te zijn.Zijn maximale houdbaarheidsdatum
was afgelopen september, dus het gaat goed met hem." Anne Marie
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“Jaaa!!!!Ik heb ook een cannabiskat.Hoogwaardige cannabisolie bespaarde me dat ik $ 4800
moest betalen aan de dierenartsen om te slachten ...ik bedoel eh...operatie aan het oor van mijn
kat om een tumor te verwijderen.Hoera voor Cannabis Kitties n Cannines!” LinZy

“RSO-achtige substantie redde het leven van een hond van 40 pond -- een ethyl-geëxtraheerde
olie die verder identiek is aan RSO die werd gebruikt om mijn hond te redden die de antivries
van de buurman had gedronken.De dierenarts zei aan de telefoon dat ze klaar was, te laat, en
de rit van 40 minuten om te worden geëuthanaseerd waarschijnlijk niet zou overleven, en ik
kreeg het advies om haar op haar gemak te stellen.

Mijn trouwe metgezel schuimde op de mond, had frequente aanvallen, was ernstig oververhit en
keel  zo  gezwollen  dat  ze  nauwelijks  kon  ademen,  in  en  uit  het  bewustzijn  vallend.  Zeker
doodgaan, geen twijfel.In een poging haar uit deze wereld te laten ontsnappen, verhitte ik een
halve gram olie  in  een theelepel  boter  en stopte het  letterlijk  met  mijn  vinger in  haar keel,
waardoor een opening in haar gezwollen keel werd geduwd.Binnen tien minuten was ze niet
meer aan het schuimen, haar koorts was gebroken, ze ademde normaal, alle stuiptrekkingen en
toevallen waren gestopt.

Ze dronk gretig water, ging toen 12 uur slapen en werd wakker in schijnbaar perfecte staat,
rennend en spelend binnen enkele minuten na het ontwaken.Ik vertelde het aan mijn dierenarts
en  vroeg  haar  om  het  evenement  in  een  casestudy  te  publiceren,  maar  ze  weigerde  en
beweerde dat cannabis giftig is voor honden!” Alan

“Ik heb een hond waarmee hetzelfde is gebeurd.Ze had een tumor ter grootte van een softbal
op haar borst en de hele huid op haar borst was ontstoken.3 dierenartsen gaven haar 6 weken
als ik hier pijn liet leven.Een had de stront in de naald getrokken om haar te doden.Ik bracht
haar naar huis en 3 dagen na het starten van de behandeling knalde het.Twee dagen later was
ze weer zichzelf en gelukkig.” Rijk

"We gebruiken  het  op  onze  14-jarige  chihuahua  die  epileptische  aanvallen  heeft.Een  paar
maanden geleden  dachten  we dat  ze  het  niet  lang  zou  volhouden,  dus  ik  dacht:  waarom
probeer je niet wat olie?Binnen een dag was ze als een hele nieuwe hond!Ze at beter en voelde
zich speels en wilde spelen!Dit spul werkt echt voor veel dingen!” Mindy

“We  kregen  een  puppy  die  was  vertrapt  door  een  heel  groot  mens.Ze  is  een
speelgoedchihuahua,  ze  had  een  rand  van  vier  bij  vier  inch  die  haar  hele  onderste  helft
bedekte.Ze werd erg slecht en begon het koud te krijgen, dus ik besloot dat het proberen van de
tranen haar niet al te veel pijn kon doen.

Toen ik haar voor het eerst doseerde, kon ze haar hoofd nauwelijks bewegen.Ik ben echter
enorm blij  om je te kunnen vertellen dat ze na een week van tranen drie keer per dag een
gelukkig, gezond en yippy kontje is.Bedankt Rick en JB voor het blootstellen van ons aan de
waarheid.Mijn vrouw en ik geloven dat de tranen haar hebben gered.

Laten we niet vergeten dat ik 3 keer per dag een speelgoedchihuahua doseerde die minder dan
een pond was met een gram RSO.Dat is 3 gram per dag voor een puppy die minder dan een
pond woog, en op sterven na dood was omdat er op werd gestapt door een jongen van meer
dan 300 pond.Als cannabis inderdaad giftig was, zou Kaimana niet nog steeds bij ons zijn, gek
rennen en springen voor wietrook. Jozua

“Ik  gebruik  het  op  mijn  honden.Maar  wel  een  stuk  minder  dan  we  voor  onszelf  zouden
gebruiken.Ik heb een 12-jarigedie werd overreden en moest haar heup laten verwijderen, niet
vervangen...VERWIJDERD!4 weken binnen...Geen litteken van de operatie,  loopt,  loopt  nog
steeds mank maar kan prima rond en ik gebruikte de olie in plaats van pijnstillers...  werkte
prima!” Dolly

"Geef  het  aan  onze  toen  13-jarige  om haar  te  helpen  met  artritis  in  haar  achterbenen  en
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heupen...verrassing, we kregen niet alleen een veerkrachtige hond maar ook 4 puppy's.Ze had
in geen geval nog een liter moeten kunnen hebben, en ze zijn allemaal gezond en doen het
geweldig!Hou van RSO!” Julie

“Mijn hond had een huidprobleem (uitslag waardoor hij zijn vacht uitscheurde) en een steeds
terugkerende oorontsteking.Ik had geen RSO, maar gaf hem een tinctuur die mijn vriend had
gemaakt.Zijn vacht is terug gegroeid en de oorontsteking is verdwenen.Als de tinctuur zo goed
werkte, denk ik dat ik hem met de RSO volledig kan genezen.Dus ik zou zeggen dat ja, RSO
zou net zo goed werken op de kanker van een hond als op mensen.Zegen jou Rick en jij ook,
JB.'

-- Dank je, Bettie.Je denkwijze is logisch en correct.Dieren hebben een sneller metabolisme en
daarom geneest de olie ze veel sneller dan mensen.Het is een plezier om dieren met de olie te
genezen, ze nemen het graag.JB

“Ik hou ook van mijn pestkoppen.Smokey is nog steeds bij ons voor degenen onder jullie die het
zich afvragen.Fase 4 massacel kan een pestkop niet stoppen.Vooral als hij aan de olie zit.Voor
het leven nu.Veel respect." Bocaj

“Ik gebruik het op mijn honden.Alleen een stuk minder dan we zouden doen.Ik heb een 12-
jarige die werd overreden en haar heup moest laten verwijderen.Niet vervangen... verwijderd!4
weken binnen...Geen litteken van de operatie, loopt, loopt nog steeds mank maar kan prima
rond en ik gebruikte de olie in plaats van pijnstillers...Het werkte geweldig!(…) Ik heb een 9-
jarige Rotty die hartworm heeft, vreselijke allergieën, zeer weinig energie en zijn haar op zijn
staart verliest.Begin er vandaag mee...Ik heb net een 10-jarige chihuahua gered die 3 tumoren
heeft en ik weet dat dit haar goed zal doen!!!” Dolly

“Onze hond kwam binnen met een enorme traan op haar neus.We wonen op een boerderij, dus
we weten niet hoe het is gebeurd.Wond schoongemaakt en opgevulde snede met RSO.Ze ging
slapen.Wond geheel genezen.En ja, veel water gedronken.Nog eentje voor Rick!!" Bij

“RSO OIL Hondenkoekjes en met actuele zalf op de kankerzweren op haar been was het ½ de
grootte van een dollarbiljet.Ze begon te huilen toen ze opstond en haar beven was erg.Ik wist
dat RSO zou werken...De volgende dag stond ze zonder huilen en trillen op en een paar dagen
later rende ze door de tuin met haar kleine maatje Nugget, rattenterriër.Dat was 6 maanden
geleden.Ze is nu een hond van 6 jaar, niet 12 jaar.Dat is een van de vele verhalen die ik de
afgelopen 2 jaar heb gezien.

Mijn verhaal is veel langer...RSO heeft mijn leven gered.Geen opiaten meer.En meestal heel
weinig pijn.Bedankt Rick Simpson...Vrede zij met u." Ron

'Ik heb een andere vriend van mij behandeld, hij is een Jack Russell-terriër met een grote tumor
op zijn achterste. 'Dr. Jay zei dat hij dit al duizend keer heeft gezien en dat het niet goed is voor
de reu als het eenmaal wordt opgemerkt.Nou, ik begon hem druppels RSO te geven en ook
deed ik RSO op de tumor.Ik dacht dat hij binnen een paar dagen weg zou zijn.Ik heb dezelfde
tumor eerder gezien bij de hond van een vriend.Een paar dagen later is hij overleden.

Nou, Nugget doet het geweldig, de tumor is plat op de huid en heeft geen kleur.Het zag er echt
smerig zwart, paarsrood en bloedend uit.Binnen een dag was de scheur in de tumor half zo
groot, twee dagen later helemaal weg en gestopt met bloeden was weggeschuurd.Dat was twee
weken geleden.Hij is op 1/2 ga dag en neemt het goed op.De eerste paar dagen veel geslapen,
nu komt hij langs, likt het op, en het gaat goed met hem.Geen wiebelige benen, Nugget doet het
prima.Ik geloof dat ik de Kreeft op tijd heb gevangen.De tumor krimpt snel en hij is een nieuwe
hond.Weer heel speels.Nogmaals bedankt Rick S.” Ron

"Ik  denk  dat  de  reguliere  mensen  zijn  gehersenspoeld  en  de  farmaceutische  bedrijven
hebben"de  meeste  mensen  eten  uit  hun  handen,  hebzuchtige  mensen.Ze  zullen
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hoogstwaarschijnlijk  nooit  cannabis  gebruiken  in  het  ziekenhuis  of  via  een  westerse
geneesheer.Als  het  niet  gepatenteerd  kan  worden,  zal  het  geen  geld  opleveren  voor  de
farmaceutische bedrijven.Gelukkig woon ik in Californië, waar het geaccepteerd en omarmd is.

Ik  heb  vorige  maand  mijn  eerste  batch  RSO  gemaakt.Ik  heb  het  aan  mijn  beide  honden
gegeven omdat ze allebei kleine tumoren hebben en mijn Shetland-herdershond heeft een vorm
van canine lupus.Niet alleen is een van de tumoren in een paar weken tijd met 50% gekrompen,
maar ze lijken allebei meer energie te hebben gedurende de dag en ze slapen 's nachts heel
goed.En het lijkt er zelfs op dat het mijn Shetland-herdershond helpt met haar lupus.Ik geef ze
een kleine rijstkorrel maat RSO met een traktatie.Ik leg de RSO ook direct op haar neus terwijl
de lupus het wegvreet.Binnen een week ziet haar neus er op zijn best uit in minstens 4 jaar!

Ik heb onlangs ook een gezichtscrème gemaakt met wat RSO, ik herinner me dat Rick erover
sprak in zijn boek.Ik hou ervan!Mijn huid lijkt elke dag gladder en gladder te zijn.Ik neem het zelf
zelfs preventief oraal.

Ik heb onlangs een goedaardige reuzenceltumor van de peesschede laten wegsnijden uit mijn
hamstring.Het  had de grootte  van een sinaasappel  en was om mijn  ischias  gewikkeld.Mijn
dokter zei dat het een zeer zeldzame tumor is en ik weet niet zeker waarom het opdook.Ik nam
de olie ongeveer drie weken voorafgaand aan de operatie.Ik kan niet wachten om het definitieve
pathologierapport terug te krijgen met de meting van de tumor.Ik denk echt dat het aan het
krimpen was van de RSO!

Bedankt Rick dat je je leven aan deze zaak hebt gewijd, ik weet dat we samen een verschil
kunnen maken.Mensen die zichzelf 'genezen', moeten al hun medische dossiers verzamelen en
het woord verspreiden.Ik denk dat als er genoeg bewijs is met goede documentatie, we een
kans zouden kunnen hebben om op een dag de mainstream te bewijzen en te overtuigen van
de kankerdodende voordelen van RSO.

Nogmaals bedankt Rik.Het zijn mensen zoals jij die me vertrouwen geven in de mensheid.Houd
je  geloof  en  vastberadenheid  gaande,  en  weet  dat  je  passie  velen heeft  genezen  en veel
mensen tot gelovigen heeft gemaakt.Jij bent mooi." Ashley

“Weer een verhaal om aan het boek toe te voegen!Mijn ruin gleed uit en viel (ik kan alleen maar
aannemen,  ik  heb  niet  gezien  wat  er  gebeurde)  en  scheurde  zijn  beide  hakken.Een
spronggewricht op een paard is niet het gemakkelijkste om in te pakken en schoon te houden,
het is eigenlijk zinloos!Je kunt de duurste wikkels kopen en ze glijden nog steeds weg en blijven
aan de wond plakken.Na ongeveer 4 dagen zijn hakken ingepakt te hebben, gaf ik het op.Het
hielp niet als ik het verband van zijn wonden moest pellen terwijl ik hem met een waterslang
doorweekte om het zachter te maken.Hij was niet blij, ik ook niet, de arme man!!Ik wendde me
tot het enige dat ik ken om bijna alles te genezen...RSO!We hebben een pot 'overgebleven'
RSO die we plaatselijk of in onze pijp gebruiken om ons te helpen slapen.Ik pakte die pot en
ging naar de hakken!!Ik smeerde zijn hakzweren in met de olie.Heb ze ingepakt en er het beste
van gehoopt.De ochtend kwam, de wraps lagen op de vloer van de stal (geen verrassing) en
mijn eerste gedachte was, nou, dat was een verspilling van RSO!Maar bij nadere inspectie was
de RSO nog steeds vastgelijmd aan de zweren in het spronggewricht en was verhard tot een
teerachtige  substantie,  waardoor  een  barrière  voor  vliegen  werd  gecreëerd  en  de  zweren
werden afgedicht.Ik heb het achtergelaten.Ik heb niet geprobeerd om het opnieuw in te pakken
of zo.De volgende dag... hetzelfde.

Het duurde minstens 4 dagen voordat ik iets aan zijn hakken opnieuw moest doen omdat de
olie zo'n geweldige pleister had gemaakt!

Vandaag is ongeveer week 3 van zijn blessure, ik heb zijn hakken afgespoten en het kostte me
een  goed  1/2  uur  om  de  oude  RSO  van  de  hakken  te  krijgen,  waardoor  de  nieuw
genezen/gedebrideerde huid eronder zichtbaar werd.Ik heb de RSO opnieuw toegepast en we
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zullen  zien  wat  nog  eens  4  dagen  ons  opleveren.Ik  zal  ervoor  zorgen  dat  foto's  worden
geüpload en gedeeld.

Bedankt  Rick  --  Dacht  je  dat  wanneer  je  je  eerste  RSO-batch  maakte,  deze  zelfs  in  de
paardenwereld zou overlopen?Je bent geweldig!!" Heide

-- Dank je, Heather.De olie doet wonderen voor paarden, net zoals het wonderen doet voor alle
andere dieren.Elke paardeneigenaar zou een emmer olie bij de hand moeten hebben voor zijn
paarden.Je weet hoe het met ze gaat - je weet nooit hoe ze je gaan verrassen.JB

“Mijn hond had botkanker.Ik weigerde alle behandelingen die de dierenarts me vertelde te doen,
zelfs het verwijderen van zijn schouder en been.Ik kreeg te horen dat hij 2 weken had en veel
pijnstillers kreeg.Ze maakten hem zo ziek en hij zag shit.

Belde een vriend en kreeg zuignappen gemaakt van de olie.Ik gaf het hem voor de pijn en het
werkte geweldig.Eerder kon hij niet lopen.

Nou, een maand later  kon de dokter niet  geloven dat hij  er nog was en maakte nog meer
röntgenfoto's en DE KANKER WAS WEG...Als je wilt, zal ik de voor- en na-röntgenfoto's maken
en deze voor je posten.Het is echte HENNEP DOODT KANKER ...” Tammy

“JB, vorig jaar kreeg ik te horen dat mijn paard nog 3 maanden te leven had, cannabis heeft
haar in leven gehouden, maar ik heb haar alleen bladeren gegeven omdat ik een kip ben om
RSO te maken.Ik wilde het doen, maar Jeannie Herer, die mijn maatje is sinds de 8e klas, liet
me beloven het NIET te doen totdat iemand hier bij me was, want ik ben een kluizenaar en vind
het leuk op die manier.Hoe dan ook, alleen de bladeren hebben ervoor gezorgd dat op één na
alle tumoren zijn verdwenen en je zou nooit weten dat ze melanoom heeft.Ze zou in juli 2011
overlijden.Ze is gezond en gelukkig, maar wordt boos als ik geen pot heb om haar elke ochtend
te voeden.Godzijdank ken ik enkele zorgverleners in mijn omgeving die producten voor haar
doneren!Ik ga een beetje opscheppen en zeggen dat Jack Herer me bedankte in zijn laatste
herziene boek omdat ik een vrijheidsstrijder was, ik schreeuw nu al meer dan 40 jaar over het
goede van cannabis!We zullen het gevecht winnen, ik denk dat het in zicht komt!Hoop hoop!”
JoAnn

--  Leuk,  JoAnn.Maak haar  niet  boos en maak de RSO voor haar,  het  is niet  zo moeilijk  of
gevaarlijk  als het  lijkt  en je kunt  proberen het  met een paar grammetjes te halen en zo je
zelfvertrouwen op te bouwen.Beste wensen, JB

“Hetzelfde resultaat voor mijn kat!!!Maar ik heb de tumor toch operatief laten verwijderen.Dat
was  3-4  jaar  geleden.Geen  hernieuwde  opkomst  van  tumoren!Ze  krijgt  haar  16evolgende
maand jarig!Ik wist dat “wiet” meer inhield dan feesten!” Ryan

"Heeft een kanker in het oog van mijn 16-jarige kat genezen." Dan

Q.Beste vrienden, ik hoop dat dit jullie goed vindt.Ik geef mijn 8-jarige hond van 40 pond RSO
voor  de  tumoren  die  aan  de  rechterkant  van  zijn  lichaam  groeien.Vandaag  is  zijn  eerste
behandelingsdag en hij is knock-out en slaapt.Ik gaf hem ongeveer de hoeveelheid van een
rijstkorrel.Is dit te veel?Hoe lang en hoe vaak raden jullie mij aan om hem de olie te geven?Ik
ben zelf aan de olie.Naarmate de tijd verstrijkt, raak ik meer en meer gewend aan de "high". Ik
moet volgende maand geopereerd worden en ik ben van plan RSO te gebruiken voor mijn pijn
en herstel.Als ik eraan kan werken, zal ik er de rest van mijn leven mee bezig zijn.Zegeningen
en veel dank

A.Katherine, ik zou de operatie indien mogelijk uitstellen tot je bijvoorbeeld 180 gram olie van
een gram per dag (of meer) in drie doses eet.Geef de hond de helft daarvan als je denkt dat hij
zich  niet  op  zijn  gemak  voelt  met  wat  hij  nu  heeft.Slapen  maakt  deel  uit  van  het
genezingsproces, het is niets om je zorgen over te maken en het  is een teken dat de olie
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kalmerend werkt, wat je wilt.Hoe krachtiger en kalmerend, hoe beter.Beste wensen, JB

“Hallo Jindrich!Ik sprak met je op 9 juli over de rat van mijn zoon (1,5 jaar) die een uitstekende
tumor had die groeide achter haar rechtervoorpoot (ongeveer 2,5 cm in diameter).Ik begon haar
3 keer per dag RSO te geven en 1 week later was de tumor nauwelijks zichtbaar.2 weken later
was het weg!Ik ben haar 3 keer per dag een dosis blijven geven en haar zus krijgt ook een
onderhoudsdosis.Ze zijn allebei erg blij  en namens hen en mijn familie wil  ik Rick en jezelf
enorm  bedanken  voor  het  verstrekken  van  de  belangrijkste  informatie  die  er  is!Cannabis
geneest kanker!”

“Ik stuur je de update van mijn hond die is gediagnosticeerd met botkanker.1 juni het is zeven
maanden geleden, de laatste röntgenfoto's laten geen uitzaaiing naar de longen zien.Ze vonden
wel een intacte breuk in de buurt van de tumorplaats in het been, ze weten niet wat ze daarvan
moeten denken.Normaal gesproken moeten deze honden die rust  hebben,  ze moeten laten
inslapen.Ze hebben geconcludeerd dat de maandelijkse infusies van het medicijn Zometa het
intact houden, dus ze zullen haar in de proef voortzetten terwijl ze maandelijkse infusies van
Zometa zal krijgen.Maar geen kankerverspreiding en ze kunnen de tumor niet oppakken die er
7 maanden geleden was.Ik dacht  gewoon dat je het  wel zou willen weten.Deze agressieve
kanker eist normaal gesproken het leven van de hond binnen 4-6 maanden na diagnose.Hier is
ze, 7 maanden, GEEN kankerverspreiding.Een intacte breuk maar nog steeds lopen alsof er
niets aan de hand is.” Linda

“Na 9 weken zijn de huidkankers bij  mijn hond VOLLEDIG verdwenen!!Onderhoudsdosis nu
voor de rest van zijn leven.Ik voel dat dit nu niet alleen comfortabeler voor hem zal zijn, maar
ook een langer leven.ZEGENINGEN RS & JB!!>;-)” Groen

“Mijn hond deed het in het begin goed met een speldenknop om te beginnen, en nam daarna
toe tot  ze 1-2 stukjes rijst  nam.Ze is 80lb pit.Helaas is de olie die ik kan krijgen niet  hoog
genoeg (82%), dus hoewel het haar eetlust verbeterde, haar artritis hielp, haar vacht en huid
verbeterde, hielp het haar snotneus niet, wat waarschijnlijk neuskanker is.Als iemand hier in WA
is en een olie van 90+% heeft, wil ik er graag voor doneren.” Overleving

-- Probeer de olie ook plaatselijk op haar neus aan te brengen, en probeer misschien wat in
haar neus te krijgen met een wattenstaafje of iets dergelijks, als ze je er niet voor bijt.Je kunt
ook proberen de olie ongeveer een uur in een oven van 130°Celsius te doen en hem op die
manier geconcentreerder/krachtiger te maken.Of heb geduld en geef de olie meer tijd.” JB

“Mijn  hond  had  nog  3  weken  te  leven.Massaceltumoren  over  zijn  hele  lichaam  van  een
raszuivere pitbull...Na 3 weken krimpen de tumoren op de ISO/RSO.Ik zweer.Hij heeft een paar
keer in zichzelf geplast en zich dronken gedragen, maar ik wist dat het beter was.Hij zit er nog
steeds op.Zelfs als ze verdwijnen, maak ik hem nog steeds zijn medicijn.Ik hou van jullie, JB en
Rick.” Bocaj

"Ik geef mijn 14-jarige Pit nu al 4 weken de olie voor kanker.Ze wordt soms een beetje 'stuimig'
en dronken als ik haar te veel geef, maar als de effecten afnemen, slaapt ze als een pup.Ze
weigerde medicijnen van de dierenarts te nemen, dus in plaats daarvan kregen we wat olie.Nog
vroeg, maar ik ben haar vorderingen aan het opnemen.Het duurde ongeveer een week voordat
ze aan de olie gewend was en weer eetlust kreeg.Ik ben jaloers, omdat we ons in dit stadium
alleen de olie  voor  haar  kunnen veroorloven.Geniet  van de mooie  verhalen van iedereen!”
Janine

“Heeft uw hond bijwerkingen gehad?Wil mijn hond er ook op.Hij is een beagle." Marie

"Geen bijwerkingen.Ze deed, zoals honden doen als ze op gras kauwen of iets anders om te
helpen bij  het  kokhalzen,  om zichzelf  te  reinigen.Niemand (huisdieren inbegrepen)  gebruikt
zelfmedicatie voor iets dat negatieve bijwerkingen geeft.We zijn gewoon niet gemaakt om op die
manier te werken.” Tielman
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“Het  leven van mijn hond gered van een auto-immuunziekte waar steroïden niet  meer aan
werken.Geen bijwerkingen!" John

"Ik heb uit de eerste hand de effecten gezien van een hond die RSO neemt ...De eerste paar
dagen was Ruby (een 12-jarige hond) nog steeds ziek en trilde een beetje,  verontrustende
symptomen als je sceptisch bent over het onderwerp, maar ik kan je verzekeren dat 1 maand in
behandeling is en de hond springt vol leven rond trap op rennen springen op bed en stoelen vol
energie de hele tijd weer heel speels.Ogen waren vroeger waterig en hebben een grijze laag,
nu zijn ze weer helemaal normaal.Ruby had een vrij grote uitgroei aan de binnenkant van haar
been die er al jaren zat en nu na het eten van olie viel het er bijna af!!!Dankzij Rick Simpson xxx
zegen deze olie, het werkt echt, waarom zijn er GEEN getuigenissen om te zeggen dat het
niet ..?” Brett

“Vandaag is het dag 3 voor een behandeling van mijn hond met RSO (Rick Simpson Oil), een
cannabisconcentraat voor medicinale behandeling van veel ernstige aandoeningen.Ze is 13 jaar
oud en ongeveer 7maanden geleden kreeg ze iets dat haar extreme snotterigheid veroorzaakte,
veel  slijm  en  op  sommige  dagen  was  ze  lethargisch.Ik  heb  het  online  opgezocht,  zei
"kennelhoest  of  hondenverkoudheid",  dus ik had wat antibiotica hier  en begon haar op een
cursus.Heeft helemaal niets geholpen, dus zijn we met haar naar de dierenarts gegaan.

Natuurlijk wilden ze bloedonderzoek, röntgenfoto's en slijmonderzoek doen.Ongeveer 500 aan
dierenartsrekeningen, heb ik afgeslagen, dus begonnen we haar met een breed antibioticum dat
het  ook  binnen een maand niet  aanraakte.Nam haar  weer  op en kreeg nog twee sterkere
antibiotica, ging religieus een maand verder.Heb het ook niet aangeraakt!

Dus toen probeerde de dierenarts een fungicide medicatie...NOG STEEDS HAAR ZIEKTE NIET
AANRAAKT!!Het is moeilijk om te bepalen wat gerechtvaardigd is om te besteden aan een 13-
jarige hond...Dus ik stopte ongeveer een maand geleden met alle medicatie om haar lichaam te
laten herstellen en begon haar op RSO slechts 3 dagen geleden, in totaal 6 doses en ze is een
totaal nieuwe hond!

Geen  snot,  geen  hoesten,  ze  heeft  de  vreugd  en  over  het  algemeen  hebben  we  een
OPMERKELIJKE verbetering gezien.Echt niet te geloven.Uit mijn persoonlijke ervaring kan ik
bevestigen dat dit een geweldig surrealistisch medicijn is.Bedankt uit de grond van mijn hart!”
Overleving

“Mijn bokser zoekt me op om de rook op te vangen.Ze is betrapt terwijl ze over onze wierook
stond terwijl ze probeerde de buzz op te vangen...ze leert dat niet alle rook vriendelijk is.Ik hoop
dat je hondje de olie snel zal ervaren !! augustus

“Ik heb een 13-jarige gouden Newfie (50% golden retriever 50% new foundland) en ze huilde zo
erg omdat haar heupen haar zoveel pijn deden omdat ze duidelijk artritis had (oude hond +
hardhouten vloeren) en mijn vader en broer weigerden haar naar de dierenarts te brengen, dus
kocht ik in plaats daarvan een zak van $ 40 voor mijn hond en als ze pijn begon te krijgen,
rookte ik haar een beetje op en gedroeg ze zich als een puppy.Geen gezeur, gejammer, ze had
geen probleem om rond te lopen of dingen te doen en ze zou rustig slapen.

Ze had in die tijd ook een tumor.Ik heb eindelijk mijn vader overtuigd om haar naar de dierenarts
te brengen (ik zei dat als ze moet worden ingeslapen, we dat zullen doen, maar ik wil een
advies van de dierenarts voordat we een afspraak maken) we komen daar en ze onderzoekt
mijn hond.Aan het einde van de afspraak zei ze dat ze de gezondste hond was die ze ooit op
haar leeftijd had gezien!

Ze heeft KLEINE artritis en zei dat ze geen idee had dat het niet veel erger was en dat haar
tumor zo groot was als een honkbal?Ja, het was nu zo groot als een kauwgombal!Ze zei dat de
artritismedicatie die ze kreeg zou moeten helpen om haar inhoud te behouden, het was $ 150
voor een recept van 30 dagen en het deed SHIT.Ik stopte zelfs met roken om te zien of de
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medicatie het waard was.Nee.Ze vocht om ze te nemen, maakte haar verstopt en ze had de
hele tijd pijn!

Met de wiet kwam ze meteen naar me toe om daar te zitten en wist wat ze kreeg en vond het
geweldig!Hielp haar tumor te laten verdwijnen, heeft ervoor gezorgd dat haar artritis nauwelijks
iets is tot het punt dat ik haar bijna nooit hoef op te roken omdat het haar niet meer stoort, zelfs
niet de helft van de hoeveelheid die het vroeger was voordat ik haar op rookte.Marihuana is een
wonderplant en heeft het leven van mijn honden langer en gezonder gemaakt!Ik zou alles doen
voor mijn kleine meid!Ze is mijn trots en vreugde!” Bethanië

“Mijn hond is een 13-jarige Belgische herder.Een paar jaar geleden verscheen er een klein
knobbeltje op zijn zij.Het begon een paar maanden geleden plotseling in een alarmerend tempo
te groeien.Helaas is bij hem kanker geconstateerd...en niet alleen die ene bult.Bij onderzoek
had  hij  er  veel.Hij  had  ook  andere  problemen...Voornamelijk  artritis  en  heupdysfasie.Een
operatie was geen optie omdat het twijfelachtig was dat hij de verdoving zou overleven.Ik kon
het niet verdragen hem te zien lijden... hij  kon nauwelijks lopen en was gestopt met eten.Ik
besloot hem cannabisolie te geven als laatste poging om hem te helpen.Mijn partner Pat en ik
gaven hem een kleine hoeveelheid (ongeveer de grootte van een rijstkorrel) op een koekje.Het
heeft hem echt geraakt...hij stond onvast ter been en sliep urenlang.

We  pasten  de  dosering  de  komende  dagen  aan  en  merkten  dat  zijn  eetlust  meteen
verbeterde.Hij  begon  ook  veel  gemakkelijker  te  bewegen  en  zijn  houding  was  veel
helderder.Naarmate  de  dagen  vorderden,  verhoogden  we  langzaam  zijn  dosering.Het  is  3
weken geleden en ik herken hem nauwelijks als dezelfde hond.Hij is gelukkig!Kwispelend met
zijn staart, speels, etend, en het beste van alles is dat de tumor half zo groot is als voordat we
met de olie begonnen!!!!Ik zal zijn behandeling voortzetten (we hebben het geluk dat we onze
eigen olie kunnen leveren) en hou u op de hoogte.Ik verwacht deze tumoren helemaal te zien
verdwijnen!!!!!!!!” Josie

"Ik ben mijn kleine pomeranian begonnen met de olie omdat hij  een ingeklapte luchtpijp en
aangeboren  hartfalen  heeft.Hij  heeft  sinds  de  zomer  zijn  reguliere  medicijnen  niet  meer
ingenomen en hij  heeft  voor  het  eerst  sinds de zomer bijna niet  meer gehoest  (hij  hoestte
constant en kokhalsde zelfs op zijn medicijnen die door de dokter waren gegeven).Hij heeft
meer energie en doet het beter dan toen hij aan de medicijnen zat.” Karen

"Mijn hond heeft ook knobbels en ik heb hem olie gegeven, maar ik denk een beetje te veel hij
was erg wankel slaperig schuine streep blik voelde alsof hij dronken was hij is een Rottweiler
135 lbs, dus ik moet de hoeveelheid aanpassen die ik hem geef .Maar ik geloof dat het hem zal
helpen." Peter

Q.Hallo daar, ik vroeg me af of actuele RSO geschikt zou zijn voor een kikker waarvan net een
van zijn achterpoten was gebroken en nu pas geamputeerd?Misschien zou een klein beetje op
het blootliggende bot deze kleine man helpen?Of misschien te sterk voor zo'n klein wezen?
Bedankt en God zegene voor het naar buiten brengen van de boodschap!

A.Hoewel ik moet toegeven dat ik nog nooit een kikker met de olie heb behandeld, is de manier
waarop ik ernaar kijk,  hoe meer olie en hoe sneller,  hoe beter.Ik zou ook wat in haar eten
doen.In het ergste geval wordt de arme kikker stoned.Grote deal.Beste wensen, JB

"Ik had een vriend wiens hond glaucoom had en deed 'een experiment', hij gaf zijn hond een
week cannabis en liet haar oogdruk controleren ... de dierenarts zei dat hij de druk nog nooit zo
snel had zien afnemen ... toen deed hij het' ik heb haar een week niets gegeven en nam haar
op...de dierenarts vroeg wat hij aan het doen was omdat de druk zo hoog was dat het haar
gezichtsvermogen  beschadigde...toen  hij  de  dierenarts  antwoordde  over  zijn  "experiment"
moedigde zijn dierenarts hem aan om door te gaan met de cannabisbehandelingen!!!!!" Garrett

“Ik heb mijn oude hond vaak cannabis gegeven.Het hielp enorm bij de pijn en verlichtte haar
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laatste dagen.Op de dag dat ik haar had laten inslapen, gaf ik haar biefstuk en liet haar uit om
van de zon te genieten met een paar hondensnoepjes met cannabis.Ze genoot van de laatste
keer dat ze bij mij was en had vrede toen het zover was.” Samantha

“Mijn dieren en ik hebben gevochten tegen een onbekende bug, vreselijke zweren, cannabis om
ons te redden.Hoewel mijn huisdieren stoned zijn als een rotsbeeld, worden ze beter, net als
ik.Wat  dit  ook is,  het  is  verschrikkelijk,  de  dierenartsen of  dokters  hebben het  niet  kunnen
achterhalen.” -- Het is beter gestenigd te worden als een rotsstandbeeld dan koud en dood.Dat
is alles wat ik weet, JoAnn.lol, JB

“Ik heb nooit echt veel aandacht besteed aan oliën.Toen probeerde ik een tinctuur ... heilige
verdomde moly ...Ik geef het aan mijn hond, ze is ongeveer 12 en het helpt haar echt, ze eet, ze
speelt  en  ze  is  als  haar  oude  zelf.Glucosamine  geprobeerd  maar  het  raakt  haar  pijn  niet
eens...Ik heb er nooit aan gedacht om het aan mijn hond te geven totdat ik zag dat anderen het
hier hadden gedaan ... maar ja olie is verdomd goed ... bedankt iedereen als mijn hond je kon
bedanken, ik weet zeker dat ze dat zou doen ... vrede ... .” Karyo

"Ik genas onze fret van insulinoma dat pancreaskanker veroorzaakte.Zet hem op piemels, je
'harige familie'  heeft  je  nodig.Hier  is  Flower tijdens haar behandeling,  ze is  hier  een beetje
scheel en klaar voor een goede nachtrust..!” Hempy

“Een van mijn twee honden heeft geen epilepsie meer door cannabisolie.” Charles

"Ik heb een Rottweiler  en kreeg met Kerstmis te horen dat  hij  maagkanker  had en er was
niets"ze zouden kunnen doen en hij heeft maximaal 2 maanden te leven.Dus probeerde ik hem
op olie die ik zelf maakte.Heb hem 2 weken geleden laten scannen.Kanker is helemaal weg.”
Ian

“Ik geef het aan mijn 13 jaar oude lab.Dan jaagt hij op een bal alsof hij 2 was.” Stephanie

"Genesde het melanoom van mijn pitbull." Brandon

"Net mijn Rottweiler opgehaald bij de dierenarts na haar 2e operatie om" de rest van de kanker
te krijgen die we de eerste keer niet konden krijgen." Ik geef haar al een maand RSO en smeer
ook  cannabisbalsem  op  de  incisieplaats.Raad  eens?De  chirurg  zag  “GEEN  ZICHTBARE
KANKER”.Ik zal moeten wachten op de laboratoriumresultaten om zeker te zijn, maar ik zou
zeggen dat ik mijn eigen wonder van 100 pond heb.” Joni

“De kat van mijn neef had de kattenvorm van Parkinson.Wiet was ongeveer het enige dat hem
kalmeerde en zijn spasmen stopte en zijn leven zeker verlengde en verbeterde.Verre van de
oorzaak van zijn dood te zijn of giftig voor hem te zijn!Overigens gebruikte mijn nicht het destijds
om haar epilepsie onder controle te houden!Effectieve medicatie voor mens en dier!” Enñio

"Begin met een heel kleine hoeveelheid kaas of vlees, waar ze het ook van eten!Mijn rottie is
100 pond en een halve rijstkorrel is genoeg!Een hele rijstkorrel ter grootte van een rijst laat hem
4-6 uur kwijlen.” Greg

"Mijn hond at een maand aan spacecakes zonder nadelige gevolgen, behalve een zeer lange
slaap." Ned

"Helemaal  waar.Een  van  onze  geliefde  viervoetige  familieleden  had  al  ruim  vijf  jaar  een
huidtumor net onder haar elleboog.Die elk jaar groter werd.Toen ze 11 jaar werd. oud begon ze
tekenen van heupdiplasie te vertonen.In plaats van haar vol te pompen met pijnstillers die haar
lever en nieren zouden kunnen ruïneren.We begonnen herverdampende toppen in haar eten of
als traktatie te strooien.Ze hield van de smaak van licht geroosterde bloemen.Daarna begon ze
actiever  te  worden.Na  een  paar  jaar  haar  religieus  te  hebben  behandeld  met  opnieuw
verdampte cannabis, begon haar tumor op haar elleboog af te nemen tot slechts een losse
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huid.Ze werd 14 jaar oud.Ze heeft ons altijd met liefdevolle ogen aangekeken.Tot ze geen hond
meer kon zijn die kon rennen en springen.Dus hebben we de moeilijkste beslissing genomen
om een einde te maken aan haar lijden via een vriendelijke en liefhebbende familiedierenarts
met wie we al meer dan tien jaar samenwerken.Een paar dagen voor Kerstmis kwamen de
dierenarts  en  zijn  vrouw  op  weg  naar  huis  bij  ons  thuis  om  ons  te  helpen  met  haar
overgang.*tranen* Al met al is cannabis een remedie voor veel lijden.Ze werd oud tot haar rijpe
leeftijd door onze liefde en onze liefde voor een waar sacrament.... CANNNABIS.

“Ja, dat weet ik, mijn hond stierf eind april, en het laatste wat we samen deden, ik rookte wat
wiet met hem en hij had eindelijk pijn.Hij is rustig gaan slapen.” Morganna

"Goed  om  te  weten.Denk  je  dat  het  ook  voor  menselijke  huisdieren  zou  werken,  op  het
ruggenmerg?' Brenda

"Heb je een menselijk huisdier?" Colin

“Waar kan ik een van deze menselijke huisdieren krijgen?Ze klinken intrigerend.Ik wil de mijne
trainen om te tuinieren.Zijn ze slim genoeg om dat te doen, denk je?” Sasha

“Ja, het werkt ook op menselijke huisdieren.Bedankt hiervoor - het maakte me aan het lachen.”
JB

"Ik gebruikte potknoppen (kleine hoeveelheden) op mijn konijn met een uitgroei over haar ene
oog.De groei ging weg en ze behield haar visie.Slechts een maand behandeling en ze was
helemaal schoon.(Dierenarts onder toezicht).Nu heb ik een Duitse dog die hersenproblemen en
epileptische aanvallen heeft.Ik rook voor mijn lupus (geen dr-scripts, alleen marihuana en dr.
weet het) en de Duitse dog slaapt naast me op de bank.Met haar medicijnen tegen epilepsie en
haar aanwezigheid in mijn huis (ik heb haar 6 weken geleden geadopteerd) naast me als ik dat
doe, heeft ze al 5 1/2 week geen aanval gehad en ze wordt zwaarder, loopt beter en is gewoon
meer op haar gemak .Ik heb ook kokosolie, 2 eetlepels per dag, aan haar routine toegevoegd
en ze laat uitzonderlijke vooruitgang zien in haar mobiliteit en ziekte.” Nevelig

"Mijn 9-jarige bokser had een tumor op haar rug ter grootte van een "shooter" knikker... niet zo
groot als een pingpongbal.Ik begon haar op orale RSO 3xday.Ze verdroeg de dosering goed en
de  tumor  werkte  zich  uiteindelijk  een  weg  uit  de  huid  en  liet  in  feite  een  gat  achter.Een
voortgezet regime van RSO en antibiotica totdat het volledig gesloten was.Ze is zo goed als
nieuw, geen enkele tumor en geen bijwerkingen.Mijn Doberman verdraagt RSO echter niet zo
goed en moet aanzienlijk kleinere doses nemen.Maar ook hij is ervan genezen.” Karen

"Ik gebruikte mijn oude hond medicijnen door rook in zijn oor te blazen.Hij vond het geweldig en
gedroeg zich als een puppy in plaats van de 21-jarige hond (mensenjaren) met slechte heupen
en artritis. Gina

"Hennepolie heeft mijn Duitse herdershond gered toen ze de diagnose miltkanker kreeg, ze is
nu 9 jaar oud en in remissie en het gaat goed met haar." Paul

“Mijn 6-jarige man ontwikkelde ernstige artritis.Het duurde 3 weken voordat hij  weer aan de
gang  was.Ik  geef  mijn  3  honden  twee keer  per  week  een  preventieve  dosis...Ik  heb  nooit
dierenartsrekeningen...Ik zie ze elke dag op hun hoogtepunt...Cannabisolie is wat mij betreft
een noodzakelijk onderdeel van onze voeding...Ik ben onder de indruk van die plant...de hele
tijd..." Sparky

Conclusie 

«Jindrich Bayer: JE KUNT GEEN RATIONEEL ECONOMIE RATIONEREN ZONDER HENNEP.
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Rick Simpson: Dat klopt!

JB:Het kan gewoon niet.

Een  eenvoudig  voorbeeld...  Als  we  het  bij  de  geneeskunde  houden.Tsjechië  geeft  alleen
ongeveer een miljard dollar uit aan diabetici.Het zijn er 800.000!

[Nu JB, die zich richt tot JAKA - muzikant, cannabisactivist, DIABETIC - die links van Rick en
hem zit...]

Je weet zelf wat de olie doet voor diabetes.ALS U 4 GRAM PER DAG KON ETEN, ZOU U DE
INSULINE HELEMAAL NIET NODIG HEBBEN.

En  we  geven  elk  jaar  een  miljard  dollar  uit...en  het  geld  verlaat  Tsjechië  en  gaat  ergens
heen...En komt nooit meer terug!

[grinnikt van ongeloof...]

En dat is alleen diabetes!Voeg dan brandstof toe, zoals Rick zei... Ok [ik geef je...misschien...],
niet  alle  auto's,  niet  alles...  Maar  als  50%...  Als  [slechts]  alle  tractoren  op  die
[HENNEPBRANDSTOF] zouden rijden... Waarom niet???

Dan daalt de prijs van voedsel logischerwijs...Want als je geen 1, 2, 3 euro hoeft te betalen voor
een liter benzine om een  vrachtwagen/tractor van brandstof te voorzien... Dan kan het eten
logischerwijs  goedkoper  zijn.
En mensen hebben geen geld...

De staat moet ervoor zorgen dat de mensen eten en overleven.Niet dat ze uitsterven...

RS:En niet alleen dat, maar boeren hebben het recht om dit gewas te verbouwen om in hun
bestaan  te helpen voorzien.Door de geschiedenis heen was het bekend dat deze plant werd
gebruikt als prachtig voer voor vee, nadat ze de hennepzaadolie uit de zaden hebben gehaald,
worden deze zaadkoekjes  aan de dieren gevoerd.Het  is  een van de beste  diervoeders ter
wereld!Dit zou hen dus niet alleen voorzien van medicijnen om hun vee te behandelen, maar
het zou hen ook voorzien van een voedselbron voor hun vee.

En het is zoals Jindrich zei...Voor welk land dan ook, om te proberen een economie te runnen
zonder het gebruik van hennep... Of voor welke boer dan ook om dat beroep daadwerkelijk uit
te oefenen en geen hennep te mogen verbouwen,zou alleen maar een oefening in zinloosheid
zijn'!De  boeren  hebben  het  recht  nodig  om  deze  plant  te  laten  groeien.En  iedereen  zou
hetzelfde recht moeten hebben om in zijn eigen behoeften te voorzien.Die vrijheid hebben we
allemaal nodig...

JB:Eet je liever vlees van dieren die ongezond voedsel hebben gekregen en antibiotica hebben
gekregen, of eet je liever vlees van dieren die hennep hebben gekregen en helemaal geen
antibiotica nodig hebben?

Eet je liever kip die gevoed is met hennepzaad en gezond is - geen last heeft van al die slechte
omstandigheden - of liever het industriële product?Eet je liever karper of vis - die rijk is aan
Omega-3, 6, 9 omdat het zich voedt met hennepzaad - of eet je liever vis die zich voedt met
vermalen blad of dode dieren?Zo simpel is het... ECONOMIE... U betaalt te veel en het geld
verlaat  het  land.Je  wilt  het  geld  hier.EN WAT IS HET BESTE -  ALS JE HET GELD NIET
HEEFT...[dan]  HOEFT  U  HET  GELD  NIET  TE  VERDIENEN…”
(vanCannabismanifestdocumentaire,beschikbaar op Youtube)

“Laat me het meeste samenvatten van wat er gebeurt rond de Rick Simpson Oil.De instructies
vertellen mensen aan A, B, C en D.Mensen lezen ze en vragen: als ik A niet doe, werken B, C
en D dan nog?Als ik B niet doe, werken A, C en D dan nog?Als ik C niet doe, zullen A, B en D
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dan wel werken?Wat als ik D niet doe, werken A, B en C dan nog?En wat als ik A, B, C en D
anders doe, zal het dan nog steeds het echte werk produceren?

Het algemene antwoord is: nee, dat zal niet.Als u de RSO wilt maken, volgt u de instructiesin de
remedie  voor  kanker:  Rick  Simpson-protocole-book  naar  de  letter.Als  je  iets  anders  wilt
produceren, volg dan andere instructies.Maar maak ons a.u.b. niet verantwoordelijk wanneer u
een ander type olie produceert en de behandeling faalt en eindigt met de onnodige dood van
een patiënt.

Als je A, B, C en D doet, zal de olie het beste werken, daarom zijn de instructies daar.Als u dat
niet  doet,  werkt  het  mogelijk  niet.Zo  simpel  is  het,  nietwaar?Wat  zou  u  persoonlijk  willen
ontvangen als u het geneesmiddel nodig zou hebben?Iets waarvan bewezen is dat het zo goed
werkt, of iets anders dat onbekende medische eigenschappen heeft, zodat degene die de olie
heeft gemaakt zijn hypothese of 'methode' kan bewijzen of weerleggen?” JB
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